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Jindřich Bayer je potvrdio svoje pravo da bude identificiran kao autor u skladu sa Zakonom o
autorskim  pravima,  dizajnu  i  patentima  iz  1988.Sva  prava  pridržana.Niti  jedan  dio  ove
publikacije ne smije se reproducirati, pohraniti ili uvesti u sustav za pronalaženje podataka, niti
prenijeti u bilo kojem obliku ili na bilo koji način (elektronički, mehanički, fotokopiranje, snimanje
ili na neki drugi način) bez prethodnog dopuštenja autora Jindřich Bayera.

Ono što sam pridonio ovoj knjizi želio bih posvetiti sjećanju na svoju majku i oca, koji bi vjerojatno i
danas bili  s nama da sam tada znao ono što znam sada.Nadam se samo da će ova informacija
spriječiti druge obitelji da prođu kroz ono što su naše morale podnijeti.

Svrha ove kompilacije je predstaviti trenutni status quo znanja o upotrebi ulja/ekstrakta kanabisa
u  medicini.Sve  informacije  su  predstavljene  zasamo  u  obrazovne  svrhe,  I  to  jenije
predstavljena s namjerom promicanja upotrebe opasnih droga koje izazivaju ovisnost,
baš suprotno.Ne snosimo nikakvu odgovornost za bilo kakvu zlouporabu informacija uključenih
u ovu knjigu.

Jindrich Bayer, ožujak 2022
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Moto
“Ne možete racionalno voditi gospodarstvo bez kanabisa/konoplje, to je nemoguća misija.Isto
vrijedi i za medicinu – ne možete dobro i racionalno raditi medicinu bez kanabisa, jednostavno
ne možete raditi posao na najbolji način.Ne zato što govorim nego zato što je to tako.” JB

Zašto se zove RSO?
“Jack Herer ga je počeo zvati Rick Simpson Oil ili RSO.Rick nije želio da se tako nazove po
njemu i trebalo mi je vremena da ga uvjerim da je to zapravo dobra ideja.Trik je u tome što
postoji mnogo ulja od konoplje/kanabisa i postoji mnogo načina za proizvodnju ulja ili ekstrakta,
a mnogi pacijenti su bili prevareni da kupe ulja ili ekstrakte lošije kvalitete.

RSO se proizvodi specifičnom metodom, od specifičnih materijala i na specifičan način, pa ga
treba zvati  kako jest  – RSO.RSO nije BHO (butan med ulje),  RSO je dekarboksiliran i  vrlo
snažan  i  sedativ.Najbolji  RSO  je  95-98%  THC-a,  1-2%  CBD-a  i  izuzetno  je  snažan  i
sedativ.Većina drugih vrsta ekstrakcija jednostavno neće proizvesti ulje koje je toliko ljekovito, a
često nisu ni dekarboksilirano pravilno.Obično prerađujemo velike količine kanabisa, a Rickova
metoda je vrlo učinkovita i  pojednostavljena za preradu velikih količina.Možete preraditi  pola
kilograma kanabisa  i  proizvesti  ulje  u  vrlo  kratkom vremenu,  koristeći  opremu koju  je  lako
pronaći u većini dijelova svijeta.Poanta je napraviti lijek što je brže moguće kako pacijent ne bi
morao čekati.JB”

“Rick to nije počeo zvati RSO, drugi jesu.To je dobar izraz, jer ljude vodi do Rickovih informacija
o  metodama i  materijalima.Rick  je  s  pravom zabrinut  zbog ljudi  koji  nazivaju  ulje  koje  nije
napravljeno prema njegovim metodama i preporučuje početni materijal za proizvodnju Phoenix
Tears ili RSO.On zna što je djelovalo u njegovom velikom iskustvu u liječenju pacijenata, i želi
osigurati da vrlo bolesni ljudi dobiju ono što on zna da djeluje, a ne nešto što bi 'moglo biti
jednako dobro' s istim imenom...” Matthew

“Zauvijek  sam  zahvalan  što  sam  pronašao  Ricka  Simpsona  i  JB-a...  Promijenio  je  moj
životLaurie”

“Bez Ricka i njegovog videa ne bih znao da liječi rak... iako sam bio korisnik i uzgajivač već oko
27 godina, nisam znao da ima te kvalitete u sebi... sada imam zahvaljujući Ricku Simpsonu. ..i
bez njegove smjelosti i iskrenosti svi bismo živjeli u mraku oko toga ...iz tog razloga mislim da je
RSO  dobar  naziv  za  naftu  ...ali  RSO  mora  biti  napravljen  prema  uputama  RS  ...ne  neki
drugiideja osobe o tome što je najbolje ... ako nije pokvareno - nemojte je popravljati.” Petar

“Kad sam radio u ambulanti, prerađivali smo velike količine kanabisa... Govorimo o stotinama
funti... po ekstrakciji!Nevjerojatno je koliko CO2 ili tipa n butana prolazite.Prvo sam opametio i
sve pretvorio u mjehurić,  a zatim ga izvukao.Međutim, BHO je zapravo NIŽI u THC-u nego
RSOAko ga pušite, želite da bude što čistiji za vaša pluća.Ako ga jedete, vaše tijelo se bez
problema može nositi s malo biljne tvari.Metoda nafte najbolje funkcionira ako je pripremate kod
kuće  za konzumaciju.Malo  ljudi  ima pristup  laboratorijskom ili  medicinskom butanu  kako  bi
izvršili  ekstrakciju  BHO  i  vakuumsko  pročišćavanje  kako  bi  povukli  sve  nečistoće.Rickova
metoda je uspjela za mene i bezbroj drugih ljudi za koje ne vidim potrebu da popravljaju nešto
što radi besprijekorno!” Lee

“Baš me briga kako se to zove!!!Nazovite to kako god želite, ali nemojte uništiti čovjeka poput
Ricka koji je spasio tisuće života i cijeli svoj život dao širenju riječi.Jednostavno nije u redu!!”
Donna

“Stalno ga zovem uljem konoplje,  jer to je ono što je,  to je u rječniku, samo druga riječ za
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kanabis.To je staromodni izraz, ali ipak ispravan.Svi znamo o čemu govori.” Dion

“Ekstrakcije butana nisu dekarboksilirane.Izlazi na preniskoj temperaturi.Koristim ISO 99 i bio
sam očajan i koristio sam ISO od 91 posto.Dobro je radio i ovo sam samo ja.Počeo sam ovo
praviti  davne  93.  s  denaturaliziranim  alkoholom,  ali  ovo  sam  samo  ja  jer  sam  jedan  od
mnogih.Sve dok vam je sve otapalo skuhano, rekao bih da je sigurnije od onoga što će većina
ljudi jesti za ručak.

Ovaj lijek mi je spasio život kad sam bio na samrti.Ulje je donirano i napravljeno je i od nafte i od
ISO-a  i  sve  dok  je  svo  otapalo  iskuhano,  nikada  ne  možete  uočiti  razliku.Hvala  svima na
dijeljenju znanja, ono je neprocjenjivo, a znanost je niz studija koje se ponavljaju iznova.Koliko
sam shvatio,  THC u osnovi  guši  stanice  raka i  zaustavlja  mrtve druge stanice raka,  ali  ne
oštećuje zdrave stanice sve dok unosite jako ulje s THCa zagrijanim do točke da ga pretvara u
THC, čime se aktivira THC toplinom.

Moje pitanje je kako znati kada je potpuno dekarboksiliran.Bob i Ann u Willow Creek Springs Ca
moj je Youtube video i prikazuje me nakon što mi je rečeno da imam još 3 tjedna života.Dvije
godine kasnije želim sretan Uskrs i vjerujem da bi svi, bolesni ili ne, trebali uzimati ovaj lijek i
kao preventivu.Ne morate čekati da dobijete rak ili neku drugu bolest.Ljubav." Bob

-- Dobro objašnjeno i dobro rečeno, Bobe, hvala ti.Najjednostavniji način je staviti ulje u čašu od
nehrđajućeg čelika i staviti je u pećnicu zagrijanu na 130°C oko sat vremena ili više.Ili dok nema
apsolutno nikakve aktivnosti na površini ulja.Sve najbolje i sretan Uskrs vam želim.JB

“BHO i RSO su dva različita svijeta kada je u pitanju liječenje, dobar RSO je gotovo nemoguće
pronaći u ambulantama, mnogo sam ih puta pokušao zainteresirati - neki su jako zainteresirani
drugi ne.Napravite sami dovoljno je jednostavno, isparila sam alkohol iz svoje prve serije na
haubi svog kamiona po sunčanom danu u posudi za pite Pyrex.Ta prva mala serija promijenila
mi je život.

Radim i  RSO i  BHO ONI NISU NIKAKVA ZA USPOREDBU AKO STE BOLESNI I  ŽELITE
OBOLJITI --- MORATE UZIMATI ULJE VRSTA RICK SIMPSON - RSO je jednostavan i ionako
ga ne treba popravljati.Koristite dobar materijal za pupoljke i dobit ćete dobar lijek.Mislim da je
temperatura  korištena  za  izradu  ova  dva  ključni  razlog  za  razliku.Toplina  aktivira  ljekovita
svojstva RSO.” Michael

“Čarolija je u globularnoj glavi  trihoma.Nigdje drugdje THC ne postoji  u biljci.Biljka proizvodi
THC za zaštitu svojih reproduktivnih dijelova.Što se više približavate tim dijelovima, pupoljcima,
to  je  više  trihoma.Stoga  pupoljci  imaju  najviše  dostupnih  lijekova.To  je  znanost,  a  ne
spekulacije.Još  jednom  hvala  Rick  što  me  inspirirao  da  napravim  najbolje  ulje  koje
mogu.Prekrasno bistro ulje jantara.” Toni

"Poznato je kao RSO zbog moje kampanje na društvenim mrežama." JB

Visoko THC ili visoko CBD ulje?
“Malo sam zbunjen.Moj prijatelj ima rak bubrega u 4. stadiju i rak na plućima.Je li najbolje davati
ulje s visokim CBD ili THC?CBD ulje ima samo trag THC-a?Nabavio sam mu tubu od deset
grama i ima 18% CBD-a i manje od 1% THC-a.Idem li o ovome na pogrešan način?” Richard

-- "Da, nije to, morate dobiti pravi RSO."Mikees

-- 95-98% THC-a nije 18% CBD-a, zar ne?Recite onome tko vam ga je isporučio da prestane s
tim.Visoka marketinška pompa o CBD-u ubit će mnoge pacijente koji ništa ne slute kao što se
čini, to je tužno.Zašto jednostavno ne mogu slijediti upute koje stvarno rade?Korištenje ulja s
visokim udjelom CBD-a je vrlo ograničeno, ne djeluju tako dobro čak ni na kožnim bolestima,
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stvarno ne razumijem zašto su svi toliko zaluđeni oko te CBD gluposti.Da, i to je moćan lijek, ali
njegova je upotreba zapravo samo ograničena u usporedbi sa pravim RSO.

95-98% THC-a, 1-2% CBD-a, iznimno moćan i sedativ i euforičan; to je tvoje najbolje ulje i to će
najbolje djelovati.Prvo probaj ovo.Kada to učinite, nećete dirati niti se približiti tim visokim CBD
uljem i znat ćete razliku i nitko vas neće oteti.RSO prvi.JB

“Ako radimo ulje iz određene vrste koja sadrži 20% THC-a, kako je moguće dobiti 98% iz njega?
Nemojte ovo razumjeti.” Ascen

-- Ako se dobro procijedi i prokuha, lako ćete dobiti ulje s oko 95%.98% zahtijeva malo više
vještine ili iznimno dobar soj.Nemojte se previše fokusirati na brojke, pobrinite se da ulje bude
što  jače i  sedativno.Također  ga možete  revaporizirati  kako biste  ga učinili  snažnijim.Sve te
informacije nalaze se u Protokolu Ricka Simpsonae-knjiga.JB

“Imao sam jako veliki lipom na nadlaktici koji je moj liječnik htio ukloniti.Nakon otprilike mjesec
dana 2 ili 3 puta topikalnog nanošenja ulja, sada je veličine novčića!Također imam skoliozu i
degenerativnu bolest diska i dobivam TRENUTNO olakšanje uz topikalnu primjenu svaki put
kada imam bol!Oduševljava me!!” Jill

“Moj muž je imao malu kanceroznu leziju na čelu koja je potpuno nestala nakon mjesec dana od
nanošenja ulja.” Gina

“Ova biljka je zaista dar.” Chelle

“Stvarno  uživam  u  ovoj  stranici  i  informacijama  koje  mogu  naučiti  iz  nje.Međutim,  tako  je
razočaravajuće čuti da se drugi kanabinoidi osim THC-a smatraju sekundarnim.Ova djevojka i
njeni  roditelji  ne  vide  CBD kao  sekundarnu.To  joj  je  dalo  život.Nije  li  to  učinio  THC,  nego
CBD.Prestani se zajebavati,  molim te.Obeshrabrujete ljude da isprobaju visoke CBD sojeve
kada im to zaista može pomoći.Visok THC nije odgovor na sve i zato postoji više od jednog
kanabinoida u biljci.” Tina Babcock

“JB je odgovorio o raku pluća, a ne o Dravetovom sindromu, nitko se ne sere ni o čemu.Za rak,
izvješća pacijenata i znanstvene studije pokazuju da je THC ono što ubija rak.Postoje neke
studije  koje  govore  da je  CBD koristan  za  neke  vrste  raka,  ali  malo  ih  je  u  usporedbi  sa
studijama provedenim s THC-om.Sada napadaji i neka druga stanja s visokim CBD-om je ono
što tražite.” Kellin

-- Kellin i Tina, ulja koja koristimo djeluju i na napadaje.A pacijenti bi dobili neusporedivo bolje
rezultate kada bi koristili pravu stvar i pokušali izliječiti uzrok, a ne samo simptome.

Ne odbacujem CBD, on je sam po sebi stvarno moćan lijek i mislim da je odličan u žvakaćim
gumama za djecu itd., na primjer.Ali ako želite pravu snagu, potreban vam je najbrutalniji RSO i
puno THC-a.Jednostavno ga isprobajte na kožnim uvjetima i vidite hoće li  opekotina ili  rana
zacijeliti  brže  s  pravim  RSO  ili  s  njegovom  verzijom  niskog  stupnja  visokog  stupnja  CBD-
a.Vidjela sam to svojim očima, ne trebam sama eksperimentirati s visokim CBD uljima.Želim
najbolje za sebe kao i za svoje pacijente.Većina ulja s visokim CBD-om je sekundarne kvalitete
u usporedbi s najboljim i najsnažnijim i sedativnim RSO s 95-98% THC-a.

Vaš glavni problem je što ste prihvatili teoriju o jedinstvenom kanabinoidu koju Big Pharma gura
kako  bi  mogli  profitirati  od  lijekova  od  kanabisa.Ti  zapravo  ne  želiš  lijekovetemeljeno  na
pojedinačnim kanabinoidima, želite najmoćnije i sedativno ulje za najbolje rezultate.

I možete sami uzgajati biljke, a možete i sami napraviti ulje, stvarno ga ne morate kupovati od
velikih farmaceutskih tvrtki koje će pokušati staviti ogromnu cijenu na dekarboksiliranu smolu
kanabisa bez razloga osim zbog svoje pohlepe .
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Možda će vam jednog dana i najvjerojatnije će vam trebati kilogrami ulja – za sebe ili svoju
obitelj – koliko želite platiti po gramu?Dolar je previše, ako su biljke uzgajane na otvorenom i u
velikim razmjerima.Dakle, nema posebnih poreza, ništa slično.100% legalizacija je jedini način i
to se mora učiniti sada, nema razloga da stotine milijuna pacijenata diljem svijeta pati.Slobodno
se raspravljajte o tome; ali to je ionako sve što možete učiniti u vezi s tim.Sve najbolje, JB

“Ne  mogu  zamisliti  da  koristim  toliko  kanabisa  u  jednoj  godini,  ali  neću  oklijevati  umrijeti
pokušavajući.” Susie

“Molim vas, nastavite objašnjavati baš onako kako jeste, ja, na primjer, bilježim i učim što više
mogu od vas o tome što je dobro za što i tako dalje, želim biti spreman i pripremljen s pravim
znanjem za mene i rudnik...Da niste rekli da trebate visok THC, mislio bih da je bilo koji u redu,
zahvalan sam za SVE INFORMACIJE.” Vicky

“Rick je uvijek tvrdio da je visok THC imperativ da bi vam pružio najbolju priliku, s tim je očito
imao najbolje rezultate.Postoje mnoge stvari za koje bi CBD mogao biti bolji, obično se koristi
kod djece za Dravetov sindrom, ADHD i teški opsesivno-kompulzivni poremećaj jer se mnogi
ljudi još uvijek boje da će djeca dobiti opijenu.THC je ono što vas podiže.Pronašao sam neke
ljude koji koriste ulje s visokim sadržajem THC-a za liječenje većine ljudi, ali ako pacijent ne
reagira kako se nadao, prešli su na visoki CBD i ovo je djelovalo bolje.

Pretpostavljam da su svi različiti i svaki rak je drugačiji.Ali dok se ne dopuste provođenje svih
potrebnih istraživanja, vjerojatno je najbolje držati se Rickove metode.Visok THC, dominantna
indica prema protokolu.Kaže se da ako počnu s malim i udvostručiti doze svaka 4 dana, pacijent
može  brzo  izgraditi  toleranciju  i  jaka  pospanost  će  se  povući  nakon  malo  vremena  na
ulju.Rickovo ulje je 95-98% THC-a, ali psihoaktivni efekti vam neće štetiti.

A kad pokušavam odlučiti čiju metodu slijediti, ne vjerujem da je itko imao više iskustva s ovim
lijekom od Ricka.Vidio  sam nizozemsku metodu i  samo pomislim ako netko umire zašto bi
razrijedio lijek?” Nick

“Otkad sam čula za visoka CBD ulja koja pomažu kod napadaja, oduvijek sam mislila da bi
dijete izliječilo ako bi ti roditelji svom djetetu dali hibridno, ali dominiralo indica uljem.Znam da
CBD ulja kontroliraju napade i tako mi je drago da NEŠTO može pomoći djeci poput Charlotte,
ali  zamislite  ozdravljenje  koje  bi  se  moglo  dogoditi  ako  bi  se  dali  THC  i  drugi  spektar
kanabinoida u biljci.Dakle, vaše dijete puno spava zbog THC-a, njihova tijela će se prilagoditi
dozi.Samo mislim da je cijela biljka najkorisnija, a ne jedan izdvojeni kanabinoid.” Sara

“Mediji se i dalje fokusiraju na odvajanje kanabinoida, ali je dokazano da i THC i CBD ubijaju rak
i  smanjuju  tumore.Ulje  Ricka  Simpsona  napravljeno  od  Cannabis  Indica  je  lijek  koji  liječi
Landona i Brave Mykaylu i mnoge druge i svatko ga može napraviti.Ne dopustite da vas mediji
natjeraju da mislite da trebate čekati na ovaj lijek ili  odvojiti  CBD!THC također radi s našim
endokanabinoidnim sustavom.” Hanan

“Na internetu sam pronašao nekoliko stranica koje tvrde da prodaju visoko CBD ulje bez THC-
a.Ja sam sretan i zdrav, ali pitam se bi li ovo vrijedilo novca za uzimanje kao preventiva.Jedno
je pravo znanstveno ulje.Tvrde da isporučuju na svih 50.Itko?" Mikrofon

“Pravo  znanstveno  ulje  dobiva  se  iz  industrijske  konoplje,  koja  nema  sadržaj  THC-a.Moj
korakmama uzima CBD ulje i RSO za svoj ALS.CBD ulje ima prednosti, ali mislim da bez ostalih
kanabinoida nije tako učinkovito, ako uopće ima.” Jennifer

“U svom iskustvu izrade i korištenja raznih sojeva i mješavina ulja, otkrio sam da je tip samo
CBD neučinkovit  ili  manje učinkovit.Što me navodi  na uvjerenje da mora ostati  barem mali
postotak THC-a, kako bi CBD-i bili učinkoviti za bilo koje zdravstveno pitanje koje liječi.” Bogati
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“Vrlo  često  ti  proizvodi  neće  ispuniti  očekivanja,  posebno  u  pogledu  interne  upotrebe.U
usporedbi  s  pravim  RSO  (tj.  dekarboksiliranom  izuzetno  snažnom  i  sedativnom  smolom
kanabisa s oko 95% THC-a), CBD proizvodi će blijedjeti u usporedbi s većinom slučajeva.Oni
će, na primjer, djelovati izvrsno za stanja kože i lokalnu upotrebu u kozmetici.Kada se koriste
interno, bit će mnogo manje učinkoviti od pravog RSO-a, opet u većini slučajeva.

CBD  ulja  su  jednostavno  drugačiji  proizvod  i  ne  zadovoljavaju  kriterije  za  pravi  RSO.U
usporedbi s pravim RSO, CBD ulja će vrlo često biti samo precijenjena lažna nada.Nažalost.

Dakle, opet, kao i uvijek, proizvodite vlastito ulje kad god je to moguće, uvijek radite s najjačim i
sedativnim  materijalom  za  pupoljke  koji  možete  pronaći.Izuzetno  moćni  i  sedativni  indica
dominantni sojevi s 20% THC-a ili više djeluju najbolje i pružaju najbolji prinos.Samo najbolje
radi  najbolje.Budite svjesni  toga i  ne dopustite  da vas netko opljačka.Možda je vaš život  u
pitanju,  budite  jako  oprezni.Vrlo  često  imate  samo jednu  priliku,  a  drugu  nećete  dobiti,  ne
zaboravite na to.

Potaknite svoje zakonodavce da legaliziraju uzgoj i preradu biljke kanabisa/konoplje bez obzira
na to koliko THC-a ima.Zamolite ih da to reguliraju otprilike onoliko koliko reguliraju kukuruz ili
čaj.THC  i  smola  štite  biljke.I  mislim  da  biljke  koje  mogu  proizvesti  tako  iznimno  siguran  i
učinkovit lijek zaslužuju najbolju zaštitu.Slažeš li se?" JB

Nuspojave
“Pogledao sam kalendar na svom telefonu da vidim kada je 8. veljače.Bio je petak navečer i
rekao je  da  je  spavao  do ponedjeljka  ujutro.Haha,  blagoslovi  njegovo  srce.Uzimajući  gram
ravno gore, mogu to razumjeti.Blagoslovi, blagoslovi ga blagoslovi.” Maranda

“Kada sam tek počela uzimati ulje, imala sam 'užasne' nuspojave, sigurno sam pojela pola kutije
krafni!!!Ha Ha Ha!!!Volio bih da imam još malo da sam divno spavao!Svaki dan sam se veselio
noći  da  bih  mogao  spavati.Uzeo  bih  malo  ulja  u  7:00,  zaspao  bih  oko  9:30  i  spavao  do
8:30.Divno!!!” Tom

“Ironično što čujemo toliko priča o ljudima koji svakodnevno uzimaju koncentrate kanabisa, bez
horor priča, bez ovisnosti, bez nuspojava ili povezanih smrtnih slučajeva, ali lokalni zakonodavci
se  bore  protiv  uzgoja,  upotrebe  i  prodaje  marihuane  u  interesu  'javnosti'  zabrinutosti  za
sigurnost',  što  je  prikrivanje  njihove  lojalnosti  Big  Pharmi  i  'financijskog  podmićivanja  Piće-
Barona da ograniči rast industrije kanabisa u SAD-u...” Raphael

“Ovog tjedna počeo sam davati ulje svom ocu.Uznapredovali rak prostate koji se proširio na
neka mjesta na kostima.Zasad puno spava i vratio mu se apetit.Nije ništa jeo zbog bolova u grlu
od zračenja.Također se dio njegove tjeskobe pretvorio u naizgled vesela događanja u njegovoj
glavi!

U bolnici još uvijek dobiva lijekove protiv bolova koji pomažu kod akutne boli dok stvari ne budu
pod  kontrolom.Doktori  ne  znaju  za  ulje.Čak  smo  dali  naslutiti  ideju  kombiniranja  ulja  s
lijekovima, ali liječnici su se vratili s izmišljotinama o monstruoznim nuspojavama.Htio sam ih
zamoliti  da  nam pokažu studije,  ali  ne želim ugroziti  tatino  oslobađanje  s  obzirom da smo
bilioznačen kao 'teški'  za preispitivanje potrebe za prekomjernim lijekovima koji  ga čine sve
lošijim.

Najgorem  neprijatelju  ne  bih  poželio  bolničko  liječenje  raka.Čuo  sam  horor  priče,  ali
pretpostavljam da  sam na  nekoj  razini  mislio  da će  stvari  biti  drugačije  za  tatu.Iskreno  se
nadamo da nije kasno.” Edmund

--  Edmunde,  bili  su  u  pravu  što  se  tiče  mogućih  nuspojava,  ali  one  bi  bile  uzrokovane
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kemikalijama koje mu daju, a ne uljem.Što prije ga vratite kući i  napunite ga uljem, veća je
šansa.S  uljem  nikad  nije  kasno  krenuti,  samo  je  pitanje  nije  li  prekasno  da  se  preduhitri
bolest.Ali to je izravno povezano s tim koliko ćete ulja uspjeti u njega ubaciti i koliko brzo.

Time  ne  kažem  da  se  ne  treba  pridržavati  protokola  ili  da  treba  početi  s  velikim
dozama.Odvedite ga kući, slijedite protokol i nadajmo se najboljem.JB

“Pozdrav Jindrich, želim podijeliti neke od 'nuspojava' ulja.Prvo, već neko vrijeme radim sama i
također  kupujem  u  ambulanti  (bolje  za  svoju!),  nemam  nikakvo  posebno  stanje  ili  bolest,
vjerojatno sam od 2012. godine progutala blizu 30 ml, pa…

– Ne mogu više piti alkohol...jedna čaša vina i ja sam vani!Nisam pokušavao prestati piti, ali
moje tijelo to potpuno odbacuje i jako je lijepo biti čiste glave!!

-- Šarenica mojih očiju je potpuno zelena...nema više malih smeđih točkica tu i tamo (ako znate
iridologiju, te male točkice su pokazatelj neispravnosti organa ili čak bolesti), tako da bistre oči
znače odlično zdravlje!

-- Isti učinak za mog 10-godišnjeg ovčara bistre oči i puno energije!(Popio je oko 6 doza).Ulje i
sve neočekivane nuspojave!!Hvala vama i Ricku za sve vaše napore da podijelite ovaj lijek sa
svijetom.Puno ljubavi, Estelle”

P.Postoji li hostel u Kaliforniji ili Coloradu gdje mogu legalno postati stanovnik i dobiti ulje za
izliječenje raka?Hvala.

A.To je dobro pitanje, David Carpenter.Koliko mi je rečeno, sve što trebate je adresa motela i
onda vam liječnik može prepisati kanabis.Tako da mislim da nije potrebno negdje doplatiti.Ali
ako netko s poslovnim mislima ovo čita, dopustite mi samo reći da mnogi ljudi iz cijelog svijeta
ne bi imali ništa protiv da odlete u Colorado ili Kaliforniju na liječenje.To nije rješenje za sve i oni
bez novca neće imati tu priliku, ali bi sigurno pomoglo mnogima drugima koji bi kasnije mogli ili
bi pomogli drugima.JB

Kada pacijenti  koji  su  uzimali  kemoterapiju  počnu koristiti  ulje,  prvo što  ulje  mora učiniti  je
detoksikaciju  tijela.Tako  je  ponekad  potrebno  recimo  120-150g  ulja  prije  nego  što  počne
napadati  sam rak.Zaista  nije  dobra  ideja  uzimati  kemoterapiju,  pogotovo kada je  apsolutno
nepotrebna s obzirom na to da medicinski sustav već desetcima godina zna za kanabis kao lijek
za rak.JB

“Upravo sam pisao prošli tjedan o povraćanju na ulju.Konačno sam prestao i još uvijek koristim
istu količinu ulja.Sada se osjećam odlično.Mislim da sam detoksirao sve farmaceutske lijekove
iz svog sustava.Bilo je to jadno iskustvo, ali detoksikacija nikad nije zabava.” Robin

“Ne znam sigurno, ali pretpostavljam da si prerano uzela previše.Postoji takva stvar kao što je
previsok i neki ljudi mogu povraćati.Znam to iz osobnog iskustva.(Upravo sam shvatio da je to
zvučalo nekako snishodljivo.Nisam tako mislila.)” Tina

„Tina,  i  ja  sam na to pomislila  i  imala  sam mnogo pitanja zašto sam tako bolesna.stvarno
vjerujem u tobila je detoksirana zbog onoga što mi se dogodilo prošlog prosinca.Moj onkolog mi
je rekao da sam u 'završnoj fazi' da sam ostao bez ulja i dao sam intravensku injekciju Zomete
za jačanje kostiju.Ispostavilo se da je ulje djelovalo kao tableta protiv alergije i spasilo me od
učinaka Zomete.Bez ulja  sam postao anoreksičan,  imao sam jake bolove jer  mi  je  Zometa
ulazio u kosti i povraćao, zimicu i hospitaliziran.

Od tog  incidenta  nisam mogao ni  sjediti  u  indijskom stilu  jer  su  me jako  boljeli  zglobovi  i
bokovi.Kad sam se vratio s uljem, isprva sam bio dobro, ali mi je postupno pozlilo.Tada mi je
jako pozlilo i kada sam danima i jadno povraćala, dogodilo se nešto čudno, pročistili su mi se svi
zglobovi i nakon 6 mjeseci više nemam bolove u zglobovima.Opet sam fleksibilan.Mogu samo
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vjerovati da je ulje izbacilo to sranje iz mojih zglobova koje može ostati s tobom godinu dana.”
Robin

“Vrlo je važno što je prije moguće ući u terminalnog pacijenta.Većina terminalnih pacijenata
podvrgnuta  je  kemoterapiji/zračenju,  lijekovima  protiv  bolova  itd.Uvjerite  se  da  je  ispravno
napravljen i  počnite uzimati  što je prije moguće i  ne bih ga prestao uzimati  barem dok rak
potpuno ne nestane!” Bonny

“Kada vam liječnici kažu: “Vi ste terminalni”, ne biste li htjeli probati sve što postoji?Razmisli o
tome...Nakon takve dijagnoze,  što morate izgubiti?Imam nećakinju koja je danas živa...zbog
ovog ulja...Trebam li reći više?” Pjesma

“To sam ja njezina nećakinja.Stvarno je upalilo.” Joanne

“Odradio sam polumaraton, skupio sam 5000 dolara za istraživanje raka.Nisam znao da već
postoji jebeni lijek i da mi ga ne daju....Dvaput su mi dali jako jaku kemoterapiju.Uništili su mi
jetru; uništili su mi bubrege.Poslali su me kući da umrem u travnju prošle godine.Rekli su da
neću živjeti šest tjedana.I evo me danas, još uvijek živ, jer sam pronašao PhoenixTears.ca i Rick
Simpson mi je pokazao kako da napravim svoj lijek kako bih danas mogao biti ovdje.

Moramo svima reći  o  ovom lijeku.Svi  moraju  znati:  postoje  stvarni  medicinski  proizvodi  od
marihuane koji će vam pomoći u životu i pomoći vašim prijateljima koji imaju rak.Svi moraju
znati: nitko ne mora umrijeti od raka.Postoji lijek, uvijek je postojao lijek.Oni samo...Big Pharma
nam to ne dopušta.Kako se usuđuju?!Istraživanje raka je industrija vrijedna više milijardi dolara.I
što oni rade?Ubijaju ljude poput mene svojom drogom.To je sranje!Postoji  lijek!Ulje Phoenix
Tears djeluje!Reci svima.Molim!" Joanne

“Bok Rick Simpson, vjerujem u ulje i trenutno ga koristim za svoju majku koja boluje od raka, ali
imam pitanje, kažete da ga treba konzumirati 2 unce u tri mjeseca, ali moja mama je jako slaba
zbog bolest i uzima se samo kao unca i uskoro će ispuniti tri mjeseca, ali još uvijek ga uzimam, i
želim  znati  je  li  isti  učinak,  jer  ste  rekli  da  bi  trebao  biti  za  tri  mjeseca.Molim  vas  da  mi
odgovorite na poruku jer sam zabrinut.” Esmeralda

“Ne brini  previše o tome koliko je do sada uzela.Samo je pokušavajte natjerati  da jede još
malo.Reci joj da pojede veći komad nego što je ikada prije, kad ode na spavanje, malo po malo
moći će više pojesti.Pobrinite se da jede veću dozu navečer i brže će izgraditi toleranciju.Moj
tata je radio istu stvar prva tri mjeseca.Trebalo mu je dosta vremena prije nego što je mogao
pojesti više od pola grama dnevno, a rak je nestajao čak i kada je jeo jedva 1/4 grama dnevno
(tumor je postajao sve manji).Sada ima oko gram dnevno,  a u 10 mjeseci je pojeo više od
stotinu grama.Sretno!" Jose

“Bok svima, imam prijatelja koji pokušava izliječiti kronični slučaj lajmske bolesti čistim CO (oko
70-80%  THC-a  i  napravljenim  s  organskim  alkoholom  iz  žitarica)  koji  je  kupljen  od  vrlo
uglednog, privatnog proizvođača ulja.Kada je prije otprilike 3,5 tjedna dosegla oko 3/4 grama
dnevno, počela je imati nedostatak apetita, povremene mučnine i vrlo mekano izmet (gotovo
proljev) unajmanje 3 puta dnevno - to se događa i sada i nije se uopće poboljšalo, ali se nije ni
pogoršalo, što je dobro.

Svako jutro već mjesec dana njezino tijelo doslovno baca sve u debelo crijevo kako se čini, a
miris se može otkriti na drugom kraju kuće (oprostite za TMI!) Čudna stvar je što je njezina
kakica  počela  jako  otrovno  mirisati.  ..gotovo  kao  kemikalija,  otprilike  tjedan  dana  nakon
povećanja doze s 1/2 na 3/4 grama.Miris je tako čudan - čak ni ne miriše na kakicu!!

Sada je na gramu dnevno (u zadnjih 1,5 tjedana), i još uvijek je ovako, ako ne i malo gore.Nema
nikakvih drugih problema ili problema, a ona zapravo brzo zacjeljuje i puno je bolje nego što je
imala u posljednjih 10+ godina antibiotika, biljnih protokola itd.Do sada je poboljšanje njenog
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zdravlja bilo izuzetno dramatično...na bolje!!Je li ova izmet otrovnog mirisa rezultat odumiranja
lajmskih bakterija, detoksikacije ili nečeg drugog?Zapravo sam se pitala je li možda imala rak
debelog crijeva ili neki drugi rak za koji se ulje brine, a koji bi mogao uzrokovati užasan miris i
česte meke kakice.Ima li kakav savjet??Je li ovo normalno?”

“Ovo je ono što možete očekivati.Kad si na ulju...(ako je pravilno napravljeno) tijelo vrši veliku
detoksikaciju.Najjednostavniji način da to opišete je... sve što dođe u vaše tijelo što se lijeku ne
sviđa, ono će pronaći način da izbaci otpad.Zvuči kao da vaš liječnik zna što radi jer se ovi
simptomi o kojima se pitate događaju svima nama ili našim pacijentima.Ovakav simptom trajao
je suprugu i ja više od 3 mjeseca.

Jedino što me smeta je da se u proizvodu računaju THC i CBD.Kada proizvodimo, u prosjeku
imamo 93-97% THC-a i  između 1,34 i  1,59% CBD-a.To se može postići  samo promjenom
otapala ili promjenom dekarboksilacije navedenog proizvoda.”

--  U prehranu dodajte sjemenke konoplje,  one će vrlo brzo regulirati  kakicu.Kada je previše
tekuće,  potrebno  je  dodati  nešto  čvrsto.A to  su  sjemenke.Provjerite  da  ne  uzima  nikakve
kemijske tablete.Miris je detox, nema razloga za brigu.” JB

"Nuspojave uključuju: gledanje crtića cijeli vikend." Matt

Koje vrste/sorte?

“U ovom sam s Richardom.Imate li popis sojeva za koje je dokazano da djeluju?Od kojih dobrih
sjemenskih tvrtki naručiti?Upravo sam naručio sjemenke.Koje su stvari koje bih trebao tražiti u
dobrom soju?THC, CBD, indica vs sativa?Soj koji sam naručio ima razinu THC-a od 18-23% i
CBD-a u rasponu od 0,7-1,0%. Cisco

-- Volio bih da mogu dostaviti takav popis, Cisco, ali ne mogu i neću u skorije vrijeme dok ne
budemo u mogućnosti napraviti sva potrebna istraživanja da bismo vam to mogli reći.Evo što
sam napisao Richardu: Ne mogu baš imenovati soj, uvijek ga morate isprobati i vidjeti kakve
efekte protiv bolova ima.Ne znam što je ovaj pacijent koristio.Bijela udovica koju je Rick nekada
uzgajao bila  je  izvrstan lijek  protiv  bolova,  čini  se da europske bijele  udovice  nemaju  toliki
učinak.Dakle, kao i uvijek, najsnažniji i sedativ i indica (dominantni) sojevi s 20% THC-a ili više,
miješaju ulja iz nekoliko sojeva za najbolje rezultate.Potražite stvarno brutalno moćne vrste koje
će vas zatvoriti nakon nekoliko udisaja.Sve najbolje, JB

"Ima li muška biljka neke korisne komponente?" Račun

-- Mlade muške biljke korištene su za vlakna za meku odjeću za bogate.Ne bih pravio lijekove
od mužjaka, neki ljudi će biti alergični na pelud i to bi moglo donijeti probleme.Možete sokih ili
koristiti za čajeve (ako su zdravi i ekološki uzgojeni).Ali najbolji lijek nećete dobiti od biljaka.JB

P.Je li Afghan Kush prikladna stvar za proizvodnju nafte.Napravila sam ulje od uličnih stvari i
koristim ga zadnja dva tjedna jer sam imala problema sa spavanjem, sada spavam kao beba i
ujutro se budim odmorna.Problem je što je u Londonu teško nabaviti dobre stvari, zato sam
naručio AK, samo trebam vaše mišljenje.Puno hvala

A.Ne mogu baš ići po imenu soja.Ako je moćan i čini vas pospanim, trebao bi proizvesti dobar
lijek.Kao što znate,  preporučamo najsnažnije  i  najsedativnije  sojeve (po mogućnosti  s  20%
THC-a i više), a najbolja ulja se proizvode iz kombinacije nekoliko vrlo jakih i sedativnih sojeva,
pa bih pokušao naručiti nekoliko sedativnih sojeva ako na sve moguće, to bi bilo idealno.Ali čak
i  ulja  pojedinačne vrste mogu učiniti  čuda,  sve što želim reći  je  da se najbolja  ulja  obično
proizvode iz kombinacije nekoliko sojeva.Sve najbolje, JB

- 10 -



“Postoji dobar razlog zašto Rick Simpson preporučuje korištenje samo visoke razine THC-a iz
Indice.  Indica  je  sedativ  koji  potiče  odmor  i  san,  oboje  nužni  za  ozdravljenje.  Sativa  daje
energiju i podiže krvni tlak. U nekim slučajevima to može biti opasno za osobe s visokim krvnim
tlakom ili kompromitiranim sustavima, pa prije nego date savjet, MOLIM VAS da upoznate temu.
Ne želiš  nikoga povrijediti.  Za većinu ljudi  je dobar Stanov savjet  (sativa ujutro,  indica prije
spavanja), ako koristite hibrid, pazite da je barem 80=90% Indica. Sretno." Gary

“C:  Pozdrav  Jindrich.....Nov  sam  u  liječenju  Ricka  Simpsona  (imam  rak)...Pripadam  klubu
kupaca kanabisa ovdje... Tako da imam malo izbora sojeva za kupnju.Baš me zanima koja bi
bila moja najbolja indica za izradu lijeka?Bilo koji prijedlozi vrlo su zahvalni.Hvala vam.

JB: Bok C, nabavi najjaču indiku koja sedativ, po mogućnosti nekoliko sojeva.Ako imate izbora,
kupio bih 3-4 unce svakog od najtežih dostupnih sojeva/pupova i napravio ulje od pola funte
toga.

C: OK, hvala...što misliš pod najtežim?

JB: Najviše sedativ, super pospan, s nokaut učinkom

C: Oprosti, ali ovo mi je sve novo.

JB: Nema problema.Izuzetno, gotovo narkotički sedativ, vrlo težak.

C: OK

JB:  Koristite  ove  riječi  i  recite  uzgajivačima  da  će  oni,  nadam  se,  znati  o  čemu  govorim.
C: Znam da imaju kush, hash valley.Ne mogu se sjetiti drugih imena.

JB: Opet, povedite nekoga iskusnog sa sobom i neka isproba umjesto vas.

C: OK

JB: I kupite najjače i najsmirujuće sojeve koje imaju, 20% THC-a ili više.

C: OK....hvala ti puno za sve što radiš

JB: Nema na čemu, C.

C: I hvala i Ricku...Vi ste mi do sada doslovno spasili život.

JB:  Reći  ću  mu  o  tebi.Molimo  slijedite  sve  upute  na  našoj  stranici  do  riječi  za  najbolje
rezultate.Uzmite ulje prema preporuci, povećajte pH vašeg tijela (sok od limuna, lubenice itd.),
jedite  sjemenke  od  dvije  jabuke  svaki  dan,  klonite  se  liječnika  i  CT-a  i  X-zraka  ako  želite
živjeti.Oni  su  majstori  u  nagovoru  na  svoje  smrtonosne  "odobrene"  tretmane  i  mnogi  naši
pacijenti poslušali su njihov savjet, prestali koristiti ulje i umrli.

C: Hoće....hvala još jednom.

(četiri sata kasnije)

C: Hej Jindrich.Hvala na pomoći ranije.Na kraju sam dobila mješavinu Indica OG Kusha i Hash
Tartufa.Činilo se da su ljudi u klubu mislili da je to najbolje što imaju za proizvodnju lijeka.

JB: U redu.Zvuči dobro.

C: Dobro :-)...Dakle, mislite da će to biti dobro za izradu lijeka?

JB: Ja zapravo ne mislim ništa, osim ako sam ne vidim i isprobam materijal.Imena zvuče dobro i
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poznato,  ali  stvarno  ne  znam  koliko  su  pupoljci  moćni  i  što  ste  zapravo  dobili.
C: Ah, ok.Lijek pijem oko 6 tjedana...promjene u meni su nevjerojatne...Svi koji me poznaju su
zapanjeni.Pa, ti još jednom.Znate Jindricha, upoznao sam ženu kojoj je dijagnosticiran isti rak
kao  i  ja,  3  dana  nakon  mene.Istih  smo  godina,  imali  smo  isti  stadij  raka,  sve  je
identično.Ponuđeno  mi  je  zračenje,  kao  i  ona.Rekao  sam  nema  šanse,  radim  kuru  Ricka
Simpsona.Odabrala je zračenje.Jindrich, umrla je prije 4 dana od radijacije, od strašnih opeklina
koje su se inficirale.Imala je samo 55 godina, jaka, ali ju je "lijek" ubio.To me čini još sigurnijim
da radim pravu stvar sa svojim odabirom.

JB: Znam takve priče.Zaista je bolesno što rade pacijentima.Sve najbolje, C.Znaš što ti je činiti."

“Mislim da bi dobar način da se objasni razlika između kvalitete ulja bio:

95-98% THC-a jednako je 95-98% šanse za potpuno izlječenje i preživljavanje.

80% THC-a jednako je 80% šanse za potpuno ozdravljenje i preživljavanje

70% THC-a jednako je 70% šanse za potpuno izlječenje i preživljavanje

60% THC-a jednako je 60% šanse za potpuno ozdravljenje i preživljavanje.itd.

Međutim, 100% THC ne znači 100% šanse za potpuno ozdravljenje i preživljavanje jer je to
druga tvar od ulja.

Kada pacijent koristi kemoterapiju i zračenje zajedno s uljem, ili je već prošao kroz te tretmane,
podijelite postotke s dva ili tri, možda četiri ili pet, u takvim slučajevima jednostavno nikada ne
znate hoće li ulje imati dovoljno snage da ga smanji .Takvi bi bolesnici trebali jesti 2 do 3 puta
više ulja (120-180 g u razdoblju od šest mjeseci).

Ovo  se spominje  samo u svrhu objašnjenja,kako  bi  ljudi  bolje  razumjeli  važnost  kvalitete  i
sadržaja THC-a u ulju. Glavni kriterij je da ulja trebaju proizvesti vrlo snažan i sedativni učinak
kada se progutaju.Najbolja ulja su izrazito sedativna, a opet euforična (pa ih pojedete, zaspite i
probudite se nekoliko sati kasnije hihoteći se kao dijete).

Kada dobro filtrirate svoje ulje i dodate nekoliko kapi vode na kraju procesa isparavanja (i stoga
nemate nepotrebnih biljnih materijala u njemu), također postoji velika šansa da ćetezapravo će
se svidjeti  okusu ulja.Stoga iznova i iznova i  iznova - pobrinite se da vaše ulje uvijek bude
snažno  i  sedativ  što  je  više  moguće  za  najbolji  ishod  tretmana.Pridržavajte  se  uputa  pri
proizvodnji i korištenju ulja, na taj način možete biti sigurni da ste učinili maksimalno što ste
mogli za pacijenta.Sve najbolje, JB”

“Ne vjerujem da mora biti 95 posto.” Bogati

-- Ne mora biti 95% THC-a, bogato, ali ulja s oko 95% THC-a su najsnažnija i što je ulje snažnije
i umirujuće, to bolje djeluje kao lijek.Uvijek možete uzeti manje jačeg ulja i djelovat će bolje od
više ulja niske kvalitete.Stvarno je tako jednostavno.JB

“Standardi i kontrola kvalitete - da.Ali samo ako Rick odobri navedene standarde i qc.” Tužiti
--  Nikada  nismo  bili  protiv  kontrole  kvalitete,  Sue.No,  realnost  je  da  je  kontrola  kvalitete
nemoguća u većini dijelova svijeta zbog činjenice da je kanabis nezakonit i da ga laboratoriji ne
mogu  testirati.Zaista  radimo  s  ljudima  iz  cijelog  svijeta,  a  ne  samo  iz  SAD-a.Testiranje  je
trenutno dostupno u nekoliko zemalja, vrlo malo ljudi ima pristup.Većina naših pacijenata muči
se pronaći dovoljno novca da nabave otapalo i kuhalo za rižu, pa što je niži prag za njih, to
bolje.

Naravno  da  bismo  sve  mogli  zakomplicirati,  ali  ne  želimo  to  učiniti.Volimo  da  bude
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jednostavno.Ako slijedite jednostavne upute proizvest ćete vrlo kvalitetno ulje.Ono što stavite u
njega  je  ono  što  će  biti  u  konačnom  proizvodu.Dakle,  ako  ga  pravite  od  zdravih  biljaka,
najvjerojatnije ćete proizvesti ulje koje će biti ok i besplatno pesticid, herbicid i tko zna što još.JB

Vanjski naspram unutarnjih

“Jeffe, stvar je u tome da te, suprotno uvriježenom mišljenju, THC smiruje.CBD blokira unos
anandamida i čini vas nervoznim.Iz iskustva znamo da se mogu proizvesti ulja s 95-98% THC-a
i mogu biti vrlo sedativna.Ali nemam dovoljno rezultata da bih mogao reći što ih točno čini tako
sedativima;  plus  svaka serija  je  drugačija  i  ionako je  ne možemo reproducirati,  tako da se
trenutno ne fokusiramo puno na testiranje, također zbog okolnosti u kojima živimo.

Želimo da ulja budu što snažnija i sedativna/koučlocking za najbolje rezultate u liječenju.Što
više narkotika sedativa, to bolje.Većina sojeva s visokim sadržajem CBD-a koje smo vidjeli nije
bila ni blizu potentnosti onoga s čime volimo raditi, pa ih ne preporučujemo puno, to je sve.” JB

“Nakon što sam izgubio suprugu od raka u 35. godini i dok je moj brat čekao transplantaciju
jetre posljednjih pet godina zbog raka, tražio sam RSO u ambulantama.Cijena mu varira između
100 $/g pa sve do 30 g u državi Washington.Jedno od takozvanih RSO mjesta imalo je ulje od
bezbožnih 7% THC-a s višim CBD-ima, isplati li se ovo uopće?To je bilo 30 g ulja.Ulje od sto
dolara bilo je iznad 90, mislim 92%.Koja je savršena ravnoteža sve tri psihoaktivne kemikalije?
Hvala." Heath

--  Heath,  najbolji  RSO je  oko 95-98% THC-a,  obično oko 1% CBD-a i  izuzetno potentan i
sedativ, s naglaskom na riječi moćan i sedativ (zaključavanje na kauču, mora vas učiniti vrlo
pospanim i  opuštenim kada ga progutate .Kad se ne dogodi,  pokušajte s drugom serijom i
zadržite energizirajuće ulje za lokalnu upotrebu).

Što se tiče onih “visokih CBD” ulja sa 7% THC-a, barem sada znate zašto smo protiv takvih ulja
-- većina ulja s visokim CBD-om koja se trenutno isporučuju su sinonimi za ono što nazivamo
smećem, jer  znamo razliku između visoke kvalitete ulje i  u biti  sve ostalo.Zaista je najbolje
dajednostavno napravite svoje ulje kad god je to moguće.Nabavite pupoljak iz ambulanti, kupite
najbolje što imaju, pa napravite ulje, od toga stvarno nema ništa.I sama ne bih kupovala ulje ni
od  koga,  uvijek  bih  radila  svoje.Želite  biti  vlastita  kontrola  kvalitete,  ne  želite  ovisiti  ni  o
kome.Ako možete skuhati šalicu kave ili mojito, možete napraviti i ulje.JB

“Znam 5 laboratorija koji  su zajedno NIKAD vidjeli  “96% THC” ulje...  Nitko.Tisuće testova u
zadnjih  5  godina.Ništa  blizu  toga  –  čak  i  kada  profesionalci  iz  laboratorija  svim  silama
pokušavaju  usporediti  uzorak...  Najčišće  što  mogu  dobiti  je  88%+.A to  su  profesionalci  s
iscrpnim resursima na raspolaganju.” Phil

-- To samo dokazuje da nisu testirali najsnažnija ulja koja se mogu proizvesti, ništa drugo.JB

“Omg, toliko kontradiktornih komentara, tako sam zbunjen?!?!” Diana

-- Slušao bih one koji znaju što rade i govore.Na vama je da odaberete tko je to.JB

“To je dobra točka što si rekao JB.Oslonio bih se na ono što objavljujete i savjet.Jasno mi je da
je nafta najpoželjnija (za razliku od alkohola).Pretpostavljam da je zbunjujući dio to što je na
Rickovoj web stranici i njegovoj knjizi savjetovano korištenje indice, ali je poznato da indica ima
veći sadržaj CBD-a, a vi kažete iznad da je granica između njih dvoje nestala.Za laika kao što
sam ja to je zbunjujuće.Indica protiv Sative.THC u odnosu na CBD, itd, itd.Dakle, ako netko
mora odabrati barem 20% THC-a, onda ne bi trebao odabrati Sativu?Ili je ideja odabrati Indicu,
ali s visokom razinom THC-a od najmanje 20% THC-a (bez obzira na sadržaj CBD-a)?Možete li,
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molim vas, savjetovati kako bi početnik poput mene mogao pomoći članovima obitelji?” Jyoti

-- Da, indica da, ali oni najsnažniji i sedativni, ako je moguće.Visoka propaganda CD-a počela
se koristiti za promicanje ulja niske kvalitete.Osim toga, naša bi idealna ulja imala 95-98% THC-
a.Dakle, opet, tamo nema toliko mjesta za CBD.Za nas su riječi “potentan i sedativ” važnije od
“visokog CBD-a”.” JB

“U redu, možemo li proizvesti soj bez hihotanja?Muževljevo hihotanje u 3 ujutro stari.Lol." čičak

“Pročitao  sam  studije  u  kojima  se  čisti  THC  in  vitro  ubrizgava  u  maligne  stanice  i  one
apoptiziraju.Nisam vidio takvo istraživanje za CBD.Čini mi se da je CBD pristup nešto više od
načina na koji  ljudi  iskoriste kanabinoidne lijekove igrajući  se na neutemeljeni strah ljudi  od
THC-a i promicanjem dobrobiti kanabisa bez “užasnog THC-a koji izaziva ovisnost”. Zarađivanje
novca ili zarada na PROVERENOM učinku konopljinog ulja uz promicanje CBD-a kao čuda koje
je, hvala Bogu, suprotno od užasnog THC-a, je kapitaliziranje ludila i mirisa prijevare.Ne kažem
da  CBD  nema  koristi,  primjerice  lokalno,  ali  iz  istraživanja  je  jasno  da  je  THC
najljekovitiji.Povlađivati prohibicionistima i fokusirati se na CBD velika je medvjeđa usluga.Kako
ćete objasniti fokusiranje istraživanja na spoj koji je inferioran?To je besmislica.” Cory

“Da, CBD se sigurno može boriti  protiv  metastatskog raka.Pogotovo kada je  dio ulja  Ricka
Simpsona, koje bi trebalo sadržavati 95-98% THC-a.To vam govori da važnost CBD-a vjerojatno
nije  tako  velika  kao  što  se  predstavlja.Ali  nadajmo  se  da  će  jednog  dana  i  medicinski
znanstvenici početi testirati RSO.Ako slijede naše upute o tome kako proizvoditi i koristiti ulje,
imat će iste sjajne rezultate kao i mi.Ako neće, pa neće.To je tako jednostavno.” JB

Protokol Ricka Simpsona
“Započnite ljude s minimalnim dozama, veličine pola zrna suhe kratkozrnate riže.Iako je ulje
bezopasno, manje je bolje nego više za one koji počinju s liječenjem.U početku svakih osam
sati uzmite samo mrvicu ove nevjerojatne tvari, a zatim redovito povećavajte dozu svaka četiri
dana i uskoro će vam se podnošljivost povećati.Ako osoba kaže da nije osjetila njegove učinke
ili da ih je osjetila tek neznatno, smatrao bih ovo dobrom dozom za početnika.Vi samo želite
unijeti malo lijeka u njihov sustav kako bi se mogli početi navikavati na njega.

Nikada ne znate točno kako će osoba reagirati, stoga nastavite polako i povećavajte dozu svaka
četiri dana, sve dok pacijent ne može unijeti ukupno jedan gram svaka 24 sata.Nakon što se
pacijent navikne na korištenje ulja, najbolji način da se to postigne je da svakih osam sati uzima
doze koje su jednake trećini grama, nakon što se naviknu na njegovo korištenje.Ipak, želio bih
podsjetiti  one koji  imaju  poteškoća da im se doza može povećavati  sporije,  ali  za  najbolje
rezultate treba je unositi što je brže moguće.

Ovo su upute za doziranje koje Rick preporučuje, ako pacijent može dovoljno brzo izgraditi
svoju toleranciju.Ako se slijedi ovaj protokol, mnogi pacijenti mogu doći do točke za tri tjedna da
mogu progutati jednu trećinu grama svakih 8 sati.No, u prosjeku većini pacijenata obično je
potrebno četiri do pet tjedana prije nego što mogu unijeti ovu količinu po dozi, nakon čega mogu
nastaviti  uzimati  jedan  gram dnevno  dok  ne  izliječe  ili  dok  se  njihovo  stanje  ne  stavi  pod
kontrolu.

Rick voli davati ovaj lijek u plastičnim štrcaljkama koje nemaju igle, umjesto toga postoji samo
mali otvor kroz koji se ulje može istisnuti.Kaže da se ovakvim unosom ulja pacijentu olakšava
mjerenje doze i sprječava kontaminaciju stranih tvari u lijek.

Najlakši način da većina shvati količinu koju bi trebali unijeti je da je usporedi s nečim poput
suhe riže kratkog zrna.Doza za početnike trebala bi biti otprilike polovica veličine jednog od ovih
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zrna riže ili  duga oko jedne osmine inča, ta količina bi  bila jednaka otprilike jednoj četvrtini
kapi.U nekim slučajevima, oni s vrlo niskom tolerancijom mogu čak otkriti da im to može biti
previše za ugodan rad na početku, pa, ako je potrebno, mogu početi s još manje.

Doze ove veličine treba unositi tri puta dnevno, rano ujutro, sredinom poslijepodneva i oko sat
vremena prije nego što bolesnik ode u krevet.Sve što početnik treba napraviti je iz plastične
šprice istisnuti ekvivalent pola zrna suhe riže i to je njihova doza.Iako je riječ o vrlo maloj količini
i neće štetiti pacijentu, zbog svoje potentnosti, ova tvar se mora koristiti s poštovanjem.

Nakon četiri dana u ovoj dozi, ona se zatim udvostručuje na doze, koje su jednake veličini zrna
riže, ili doze koje su dugačke oko jedne četvrtine inča kada se istisnu iz štrcaljke.Zatim, četiri
dana kasnije, doza se ponovno udvostručuje i to se nastavlja svaka četiri dana sve dok pacijent
ne može progutati ekvivalent šesnaest zrna riže po dozi.Ova količina iznosi oko osam do devet
kapi ulja po dozi, što je otprilike jedna trećina grama.

Jedan ml je samo nešto više od jednog grama težine, pa, ako žele, pacijenti mogu koristiti ovo
mjerenje kako bi odredili svoju dozu.U tom trenutku pacijenti obično nastavljaju s ovom dozom
sve dok ne postignu željeni učinak sa svojim zdravstvenim stanjem.Bit će pacijenata koji neće
moći tako brzo povećati svoju dozu, ali Rick ih potiče da je uzmu što je prije moguće, kako bi im
ulje moglo olakšati patnju.Osim toga, bit će i onih koji mogu brže uzimati ovaj lijek i Rick nema
problema s  tim,  sve  dok je  pacijentu  ugodno uzimati  ga  brže,  to  jednostavno znači  da će
ozdraviti puno brže.

U stvarnosti, Rick smatra da bi pacijenti trebali ostati u svojoj zoni udobnosti kada je u pitanju
korištenje ovog lijeka.Ali on i dalje smatra da se bilo tko s ozbiljnim stanjem ne bi trebao igrati s
ovom supstancom, jer ako se ne uzima pravilno, možda neće moći prevladati stanje koje je
namjeravalo liječiti.

Budući da je ovaj lijek toliko siguran za korištenje, obično ne mjerimo doze točno, ali za one koji
vole točna mjerenja i posjeduju vagu dovoljne točnosti, počnite s oko 0,01 g tri puta dnevno prva
četiri dana.Zatim, ako možete, udvostručite na 0,02 g četiri dana, zatim na 0,04 g četiri dana,
0,08 g četiri dana, 0,16 g i zatim 0,32 grama.Ovo bi bio idealan raspored doziranja za one koji
mogu brzo progutati ovu tvar.

Kada možete dobiti  visokokvalitetne sojeve indica pupoljaka za rad, proizvedeno ulje će biti
izuzetno sedativ.Ovo je učinak koji  će imati ulje ako ste proizveli  pravo “Rick Simpson Oil”  i
nema razloga za brigu.Pacijenti jednostavno zaspu i na kraju će se probuditi.Neki se u početku
mogu osjećati malo naduveno, ali će ostati neozlijeđeni, a obično u roku od sat vremena nakon
što  ustanu  taj  osjećaj  pospanosti  nestane.Ako je  ulje  proizvedeno od sativa  sorti  konoplje,
očekujte nevolje i dugotrajnu energizirajuću sativa high.Ne želite da ljudi s ozbiljnim stanjima
kao što je rak pokušavaju uzimati ulje s ovim učincima i pacijent neće dobiti ljekovite prednosti
koje dobra indica može pružiti.Ne voli  svatko biti  naduvan i nije svrha medicinski pretjerano
napuhati ovu tvar.Ali u nekim slučajevima kada je život pacijenata u opasnosti, davanje većih
doza može biti jedina stvar koja im može spasiti život.

Poanta je da se lijek unese u pacijenta tri puta dnevno.Pacijent ga može jednostavno staviti na
prst, a zatim ostrugati na zubima.Zatim popijte hladnu vodu ili čaj i trebalo bi da ih je prilično
lako  progutati.Neki  sojevi  proizvode  ekstrakt  koji  nema  ugodan  okus,  ali  s  njim  se  lako
nositi.Jednostavno stavite pacijentovu dozu na mali komad kruha i preklopite ga, a zatim ga
stavite u usta i dajte im piti  vode.Isto se može učiniti  i  s upotrebom banana ili  drugih vrsta
voća.Ideja je da se ulje unese u pacijenta što je brže moguće, ali Rick i dalje voli vidjeti da oni
ostaju u zoni udobnosti.

Svatko je drugačiji i naša će se tolerancija na ovaj lijek razlikovati od osobe do osobe, stoga
budite sigurni da je pacijent ugodan s količinom koju uzima.Uz mnoga ozbiljna stanja, važno je
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da pacijenti brzo progutaju ovaj lijek kako bi mogli imati veće šanse za preživljavanje.Kao što
sam već spomenuo,  iako je  ulje  bezopasno,  ako se previše uzme, često se pacijentima to
iskustvo ne sviđa.Stoga polako povećavajte  njihovu dozu;  na taj  način  će  postati  ugodni  s
njegovom upotrebom.

Ipak, kako mi to volimo reći, agresivne bolesti treba liječiti agresivno, pa da imam nešto što je
opasno  po  život,  u  najkraćem  mogućem  roku  unosio  bih  onoliko  ekstrakta  koliko  sam
mogao.Mislim da se isplati pripremiti, pa bi se oni koji mogu trebali što prije početi navikavati na
djelovanje ulja, jer će tada znati što mogu očekivati ako ikada budu trebali uzimati veće doze.

Standardni  tretman  za  vraćanje  vašeg  tijela  u  dobro  zdravstveno  stanje  je  60  grama
visokokvalitetnog ulja unesenog u razdoblju od tri mjeseca.Za one koji su uzimali kemoterapiju i
zračenje, dobro je što prije unijeti 120 do 180 grama ulja.Obično 60 g može izliječiti ozbiljan rak,
ali za one koje je medicinski sustav oštetio, često je potrebno više da se spriječi povratak raka i
poništi šteta koju su ti tretmani ostavili za sobom.

Nakon što je pacijent ponovno zdrav, možete smanjiti dozu na jedan ili dva grama mjesečno ili
onoliko koliko pacijent voli  unositi;  iz naše perspektive, što više, to bolje.Ne preskačite doze
održavanja, jer su važne za održavanje dobrog zdravlja.Gram mjesečno ili kap dnevno nakon
posla navečer ne zvuči puno, ali, prema Ricku, trebalo bibiti dovoljan za održavanje zdravlja
vašeg tijela.

Osim toga, voli da pacijenti koriste druge prirodne stvari poput sjemenki jabuke i pšenične trave
u kombinaciji s tretmanom ulja.Iz mog iskustva, također bih dao pacijente da jedu sjemenke
konoplje (i tamjan, smirnu i hmelj), budući da je ulje koje sadrže tako hranjivo i dobro za tijelo.

Rick također vjeruje da bi pacijenti trebali pokušati povećati pH svog tijela što je brže moguće
unosom stvari poput lubenice ili limunovog soka itd.Kaže da je to od najveće važnosti i da tako
pacijentu može dati puno veće šanse da preživi.

Pacijenti bi također trebali početi jesti više sirovog voća i povrća te jesti manje mesa, posebno
prerađenih sorti, koje sadrži više toksina.Rick snažno vjeruje u korištenje strojeva za cijeđenje
soka i smatra da velike doze vitamina C također mogu biti od velike koristi.

Ovo je protokol Ricka Simpsona i to je razlog zašto će njegovo ime biti poznato zauvijek.To je
vjerojatno najvažnije otkriće svih vremena i ne može se precijeniti blagotvoran učinak onoga što
nam je ovaj čovjek dao.Kakva korist od moderne medicine i tehnologije kada ne funkcioniraju?
Ako želite vidjeti rezultate, isprobajte Rickovu metodu liječenja.

Bili smo kritizirani jer smo ovo ulje nazvali lijekom za sve, ali kako biste drugačije mogli nazvati
supstancom koja se može uspješno koristiti za liječenje tolikih zdravstvenih problema?Čini se
da neki misle da riječi lijek za sve znače da će ovo ulje pružiti vječni život, ali to nije bila Rickova
namjera.Svakako,  ovaj  lijek  vam  može  produžiti  život  i  možda  ćete  živjeti  mnogo  dulje  s
njegovom upotrebom, u to nema sumnje.Ipak, to ne znači da će osigurati vječni život.

Ovo ulje još uvijek nije legalno dostupno većini i stoga će trebati jako dugo da se utvrdi koliko
dodatnih godina može pružiti.Za sada ne gledamo na ovaj  lijek kao na eliksir  besmrtnosti  i
čvrsto vjerujemo da vas ne čini otpornim na metke.Ipak, kako kaže Rick, ako ikada pronađemo
ključ besmrtnosti, siguran je da će konoplja biti glavni sastojak.

Nemojte misliti da kada ga koristite, ne možete zaraziti virusom.Još uvijek možete dobiti takve
stvari  kao  što  je  gripa,  ali  njezini  učinci  mogu  biti  uvelike  smanjeni  i  puno  ćete  se  brže
oporaviti.U slučaju pandemije ili nečeg sličnog, ako unosite ili već unosite divno ulje koje ova
biljka može pružiti,  vaše bi  se šanse za preživljavanje definitivno znatno povećale.” Jindrich
Bayer,Suze Phoenixa: Priča o Ricku Simpsonu,epilog prva dva izdanja
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“JB, imam pitanje, moj brat ima karcinom, izvadili su mu (medicinska ustanova) želudac, onda
su mu dali kemoterapiju, koja je izazvala više raka do te mjere da ne može ništa jesti, čak ni
tekućine,  povraća.Tada  sam  mu  konačno  nabavio  smolu;  moj  novi  je  napravio,  ali  je
konzistencija malo gusta (vidi sliku).Ali on je to davao i uzimao.Opstrukcija je na gornjem dijelu
crijeva, rast raka.Usta su mu super suha jer uzima i morfij zbog jakih bolova.Napokon je popio
malo tekućine, ali je dvaput povratio tekućinu, a ne i treći put.Liječnici su mu dali 2 tjedna i šalju
ga kući.Što mogu učiniti???Pomozite molim, on ima 11 grama smole od ¼ funte neke bijele
udovice.Možete li mi, molim vas, pomoći pronaći gdje mogu dobiti pravi RSO koji ispunjava sve
kvalifikacije za njega.On je u Kaliforniji,  LAa ja sam u El Salvadoru.Jako je teška situacija i
nisam  mogao  puno  učiniti  odavde.Molim  neki  savjet.”  Ricardo
-- Pa, što prije počne unositi ulje, prije će mu se, nadamo se, poboljšati kvaliteta života.Recite
mu da stavi tu smolu u pećnicu zagrijanu na 130°C (266°F) oko sat vremena, a zatim je počne
jesti.Dobro je početi s malim dozama, ali kada su pacijenti na morfiju, možete im dati više ulja, a
manje morfija.Prvih nekoliko dana moglo bi biti teško zbog interakcija.Sve najbolje, JB

„Samo želim obavijestiti sve da je moja prva serija ulja za jelo za moju mamu bila veliki uspjeh i
da sam dobila  dobrih 4/5 grama iz  unce vrhunskog pupoljka!Preko mjeseca s mojim prvim
pokušajem.I vjerujte mi dečki, stvarno je jednostavno kao kuhati kavu!Volimo te Rick.......” Mark

Tamjan i smirnu
“Tamjan je izvrstan dodatak tretmanu uljem kanabisa.I interno i lokalno.Ako živite negdje gdje
ulje  kanabisa  nije  dostupno,  razmislite  o  tamjanu,  on  također  može  učiniti  čuda.Potražite
najsnažnije i sedativne vrste koje možete pronaći.”JB

“Probao sam tamjan lokalno koji pomaže u uklanjanju boli.:)” Carole

“Koristio sam ulje tamjana iz Young Living Essential Oils s Phoenix Tears Ricka Simpsona.Moj
tata je mogao izdržati 10 sati bez boli... Imao je rak u 4. stadiju i hodao je okolo kao da ništa nije
u redu.” Bogat školjkama

“Tamjan  je  odličan  za  mnoge  stvari.Koristim  ga  na  pjegama  na  koži,  svaki  dan  na  licu
pomiješanu s krastavcem za tonik nakon umivanja eteričnim uljima.Zato izgledam tako mlado
sa 65 godina.LOL!šalim se.imam četrdeset dvije.Ali imam pristojnu kožu jer na njoj ne koristim
nikakve parabene ni kemikalije.” Dania

“U trafikama ga potražite pod drugim imenom, Boswellia.U osnovi radi isto kao i Advil, ali bolje.”
Sharon

“Postoji stari lijek koji zahtijeva tamjan, smirnu, maslinovo ulje i kanabis.Svjetlo na smirnu!!Čini
čuda za dijabetičare lokalno i interno!” Briane

“Sve što raste u prirodi može se pobrinuti za nas.Sintetičke verzije svih ovih stvari pokazuju se
štetnim.Sve ove biljke, (tamjan, smirna, lavanda, klinčić, paprena metvica, itd., itd.), posebno
drevne  biljke  u  svojim  autohtonim  zonama  provele  su  godine  usavršavajući  svoja  zaštitna
sredstva protiv grabežljivaca i zabrinutosti za okoliš, a te stvari se mogu koristiti da ne samo
liječi, ali liječi!” Wendy

“Predvidio je da će u sljedećem desetljeću odobrena uporaba medicinskog kanabisa za sve
vrste stanja biti središnja, jer će se pripremati lijekovi koji djeluju poput THC-a, ali bez aktivnog
sastojka koji uzrokuje “visok” učinak na pacijente.Mechoulam nije ograničio svoj interes samo
na kanabis.Istraživao je levonu, hebrejsku riječ za tamjan ili Boswellia sacra, koja se koristila
kao  tamjan  u  svetom  hramu  u  Jeruzalemu.Kemičar  sa  Hebrejskog  sveučilišta,  zajedno  sa
svojim  tadašnjim  doktorandom  Ariehom  Moussaieffom,  pokazao  je  da  glavni  sastojak
bliskoistočnog tamjana smanjuje tjeskobu i djeluje na miševe poput antidepresiva.
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“Talmud spominje smolu Boswellia kao napitak koji se stavlja u vino da 'otupi osjetila' kako se
[oni]  osuđeni  na  smrt  ne  bi  brinuli...To  [njihovi  nalazi]  pružaju  biološku  osnovu  za  duboko
ukorijenjene kulturne i vjerske tradicije.”http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-
going-to-pot-352563
--  Ulje  kanabisa  i  tamjan  vrlo  su  slični  po  svom ljekovitom djelovanju.Jednostavno  dodajte
visokokvalitetni tamjan (boswellia sacra) u svoju prehranu ili ga jedite tri puta dnevno (150 mg tri
puta dnevno za manje ozbiljna stanja i 300 mg ili više za teže bolesti i bol itd.) Ili možete slijediti
isti protokol i koristite iste doze kao da koristite RSO.Tamjan također može popraviti vaše tijelo
od razine DNK prema gore, a također može izliječiti rak i mnoge druge "neizlječive" bolesti.I to
je dobro znati, mislim.JB

“Stvarno  sam  ljut  što  sam  jučer  pokvario  Ahilovu  tetivu.Ne  mogu  više  kauč  do  5kjedva
hodam.Ima li tko kakav savjet za brzi oporavak?” Jenna

-- Puno ulja lokalno kao i interno.Dodajte ulje tamjana i klinčića u jak melem od kanabisa ili u
mješavinu  s  shea  maslacem/kokosovim/uljem  sjemenki  konoplje.Kao  i  uvijek,  20-30% THC
melemi najbolje djeluju.Uživajte u tretmanu.JB

“Uzimao  sam  čisto  eterično  ulje  boswellia  freana  za  stadij  IV  raka  žučnih  kanala,  koji  je
metastirao u pluća i kosti i moja jetra nakon 2 mjeseca jetra sada ima normalnu funkciju, bez
blokada i poništio sam svoju dijagnozu od 9 mjeseci života , a tumori na jetri mi se smanjuju i
jedan  umire!!Još  uvijek  sam  jako  zainteresiran  za  ulje  kanabisa,  ali  sam  također  radio
kemoterapiju  kako  bih  zaustavio  širenje  i  znam  da  nakon  što  kemoterapije  završi  sljedeći
mjesec, želim snažno udariti svoje tijelo svime što mogu.Kupio sam knjigu, sada samo treba da
zna kako napraviti ulje i neka mi netko pomogne.” Sarah

“Svratio sam da pozdravim. Još uvijek traje, 17. srpnja je 1 godina otkako sam počeo s 1-2 ml
dnevno, moj život se potpuno promijenio i skoro sam izgubila 200 funti točno, 9 funti do kraja,
moja ambulanta ima 179 mg CBD-a na 179 mg THC ulja .5ml dnevno i 87% THC-a i 4% CBD-a
1ml dnevno. I tamjan, smirnu i sokove. RADI KAO ŠTO ZNAŠ JB, samo sam ti htio reći da još
uvijek idem!” Račun

“Koristim tamjan sa smirnom za Hashimoto i djeluje! Šteta što ne mogu dobiti ulje tamo gdje
živim jer je ilegalno.” Cynthia

“Počeo sam s ovim prije 3 dana nakon što sam čuo za djevojku koja je smanjila tumor na
mozgu samo jednom kapljicom ovoga na jeziku svaka dva sata.” Lindsay

“Tamjan stavljam u kapsule već nekoliko godina. Tamjan sam uzimao samostalno za liječenje
raka (bez kemoterapije ili zračenja) u vrijeme kada nisam imao siguran pristup ulju kanabisa.
Kad nisam imao RSO i primijetio sam da se mrlje počinju pojavljivati, samo sam stavio nekoliko
kapi svetog tamjana izravno na kožu i gledao kako mrlje nestaju tijekom nekoliko dana. Bio sam
potpuno  zadivljen!  Pričam ljudima već  godinama.Još  uvijek  moram na  kolonoskopiju  (kada
dobijem osiguranje u CO) da vidim je li glavni tumor nestao. Rak ili ne, nastavit ću raditi ono što
radim, kako mi je preporučio onkolog (doživotno). On je zadivljen!” Lisa

“Stavljala sam smolu tamjana u hranu svog psa dva puta dnevno nekoliko mjeseci i  tumor
veličine grejpa je nestao.” Karen

“TAMJAN – rečeno je da smanjuje tumore i usporava ako ne zaustavlja napredovanje raka.
Znam da smanjuje tumore. Vidio sam da tumore veličine loptice za golf svede na ništa!” Tamara

"Učinio sam ovo sastavnim dijelom svoje metodologije prije nekoliko godina, zajedno s uljima
copaibe i limunske trave, rezultati su apsolutno nevjerojatni. Hvala što ste podijelili JB." Ocjena

"Jedan od razloga barem je taj što im se u videozapisima i objavama na blogu govori da ulje
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tamjana sadrži bosvelinsku kiselinu – antitumorski aktivni sastojak u smoli tamjanove gume. Ali
ne,  a jednostavan razlog je  što je bosvelinska kiselina mnogo preteška molekula da bi  bila
hlapljiva. Postoji nekoliko bosvelinskih kiselina koje se nalaze u smoli tamjanove gume i imaju
molekularnu težinu u rasponu od 450 – 500. Međutim, hlapljive molekule – one sposobne za
isparavanje – sve imaju molekularnu težinu ispod 300."
-- Zato preporučam žvakanje tamjana i smole smirne, a ne unos eteričnih ulja koja su (nadajmo
se/navodno) proizvedena od tamjana i smirne. JB

"Ulje tamjana pomoglo mi je da se riješim Bellove paralize u tjedan dana! Ruku na srce, najbolji
tretman koji sam ikada dobio, a koji je bio "zakonit"." Jasone

"Koristio sam tamjan, ylang ylang i ponekad Clary Sage na Justinu za napadaje četiri mjeseca i
vidio sam poboljšanje. U vrijeme kada sam ja počeo, imao je tri napadaja dnevno i smanjio se
na jedan dnevno i ponekad trčanje od dva do tri dana bez napadaja. Čitala sam gdje Angelica
također pomaže kod napadaja. Njegov neurolog je za to, ali nema pravog znanja ili bilo kakvog
protokola.  Čini  se  da  aromaterapeuti  nisu  previše  upoznati  s  upotrebom  eterična  ulja  i  za
kontrolu napadaja. Čini se da inhalacija i razrijeđena lokalna primjena djeluju, ali bilo bi lijepo
imati neke smjernice. Naučio sam na teži način da svakako treba izbjegavati neka ulja kao i bilo
što sa spojevima kamfora (ružmarin, eukaliptus, šiljak lavanda, španjolska kadulja) ili tujon kao i
nekoliko drugih." Judy

"Naš lijek za spašavanje po izboru je iskren. Držim ga na polici i koristim ga razrijeđen s MCT
uljem. Isto ulje koje Rae koristi oralno s CO.
Pošmrkajte  ispod nosa,  a  zatim u  stražnji  dio  ušiju,  sljepoočnice,  vrat,  zapešća  i  donji  dio
stopala. To je najbolji lijek za spašavanje do sada. Brzo i učinkovito, ali uz svu objavu; ne svaki
put." Mark

“Ulje tamjana dolazi od smole stabala Boswellia serrata. Neka aromaterapijska ulja, parfemi i
određene vrste tamjana sadrže ovo ulje. Ayurvedska medicina, tradicionalna zdravstvena skrb
Indije, također koristi ulje tamjana za liječenje nekoliko stanja. U zapadnoj medicini, ulje tamjana
zanimljivo  je  zbog  svojih  protuupalnih  svojstava,  prema  Memorial  Sloan-Kettering  Cancer
Center. Moguće su neke nuspojave, ali MSKCC napominje kako se čini da tamjan ima manje
negativnih  učinaka  od  lijekova  koji  liječe  upalna  stanja,  kao  što  su  steroidi  i  nesteroidni
protuupalni lijekovi.

Gastrointestinalne  nuspojave  moguće  su  kada  se  uzima  ulje  tamjana,  prema  Physicians'
Desktop Reference. Mogu uključivati  želučane tegobe, mučninu, bolove u želucu, peckanje ili
neugodan osjećaj sitosti.  Ulje tamjana također može pogoršati  želučane tegobe ili  bolove u
želucu.

Ulje tamjana ima učinke na razrjeđivanje krvi i može povećati rizik od abnormalnog krvarenja,
kao što je primijetio Medicinski centar Sveučilišta u Marylandu. To je prvenstveno zabrinjavajuće
za  osobe  s  poremećajem  krvarenja  ili  bilo  koga  tko  uzima  lijekove  ili  druge  biljke  s
antikoagulansnim učinkom,  kao što su  varfarin,  heparin,  ibuprofen,  aspirin  ili  ginkgo biloba.
Svatko tko je zakazan za kirurški ili stomatološki zahvat trebao bi prije toga prestati uzimati ulje
tamjana.” Shelley

Prerada smola tamjana i smirne
Zamrznite tamjan,  izmrvite  ga u mikseru kao kockice leda (nekoliko sekundi  na vrlo  velikoj
brzini), a zatim u prah ulijte jako vruće (100°C) maslinovo ulje. Pustite da se miješa kao koktel,
oko 3 minute. Ulijte mješavinu ulja u bocu i ostavite da odstoji nekoliko dana, razdvojite slojeve i

- 19 -



dobili ste ekstrakt tamjana. Dodajte smirnu ako je imate – obradite na isti način - zamrznite,
zgnječite, dodajte vruće ulje, pustite da odstoji, odvojite.

Zatim dodajte ulje kanabisa u mješavinu tamjana, smirne i maslinovog ulja. Možete ga jesti i tri
puta dnevno. Ja bih mu dodala i ulje sjemenki konoplje, posebno, i njime bih masirala stopala.
JB

Pušenje kanabisa
“Moja 28-godišnja prijateljica danas je operirala rak dojke, kažu da je rak uklonjen, ali još uvijek
joj  žele napraviti  kemoterapiju.Već smo razgovarali  i  rekao sam joj  da odbije kemoterapiju i
pravednouzeti RSO.Jesam li u pravu u vezi ovoga?Prema onome što sam pročitao o Phoenix
Tears, mislio bih da je to točno, ali bih želio vašu pomoć u odgovoru na ovo.Hvala." Justin

-- Bravo, Justine.Bez kemoterapije ili skeniranja.Operacija je bila nepotrebna.Neka pojede 120-
180 g ulja tijekom sljedećih šest mjeseci i slijedite upute na našoj stranici.JB

“Zamislite da pokušavate naučiti ljude kako nositi hlače...Čini se lako.Što ako bi vam ljudi svaki
dan slali poruke i pitali vas kako obući hlače?(otežavajuće) To je kao dan svinja!Ako obučem
hlače i sve je urađeno kako treba, ovo je način na koji ću pokazati nekom drugom.Mogao bih se
nasmijati ljudima koji žele pokušati navući hlače naopako i reći: „Hej, dobro stoje, naravno, ali to
ne mijenja činjenicu da su obučene naopako!(Upalilo je za Khrisa Krossa).” JB nam jednostavno
govori što radi i neće nam reći na drugi način jer nema potrebe za drugim načinima.Slijedite
upute ili hodajte unaokolo s hlačama naopako, ali nemojte se ljutiti na JB-a kada shvatite da
vam je samo pokazao pravi način da to učinite!Ne pokušavamo promijeniti tekst u knjizi, samo
idemo istraživati druge knjige!” Čad

-- Hvala ti, Chad, ovo je bilo sjajno objašnjenje i da, u pravu si.Cijelo ovo pitanje RSO medicine
toliko je uvredljivo jednostavno da ga zapravo čini još kompliciranijim.Ljudima je prejednostavno
vjerovati, naime kada ne mogu sami isprobati lijek i moraju samo čitati o njemu.

A cijela stvar je u tome da su životi ljudi u pitanju.Razgovaram s njima osobno, vidim bol na
njihovim licima, ne pitajte me što mi to čini nakon svih ovih godina.Za mene ovdje nema puno
prostora za improvizaciju, nema vremena za duge bibop solo ili free jazz.Ovo je solidan oldtimer
dvanaesttaktovski blues i  dugačak je dvanaest taktova.Rick nam je dao upute koje trebamo
slijediti,  ali  svi  žele  ponovno  izumiti  kotač  zbog  nekih  problema s  egom  ili  drugih  ljudskih
slabosti.

Sve što kažem o ovome je, prvo svladajte kuhalo za rižu i ventilator.Prvo RSO, a zatim svi ostali
(manje potentni) oblici lijekova od kanabisa.Jer potencija je bitna.Što je ulje snažnije i umirujuće,
to je bolje za pacijenta.Ne morate testirati na unutarnjim uvjetima, prvo isprobajte na kožnim
stanjima i gledajte hoće li  brže zacijeliti  sa pravim vrlo snažnim i sedativom RSO s 95-98%
THC-a ili s bilo čim drugim, to bi vam trebalo odgovoriti.Zatim znajte da se ista stvar koja se
događa na vašoj koži događa unutar vašeg tijela kada progutate ovaj lijek.

Nakon što to učinite, u osnovi ćete izgubiti interes za manje moćne oblike lijeka od kanabisa.Ne
zato što u nekim slučajevima ne mogu pomoći,  već zato što zašto letite  drugom ili  trećem
klasom kada možete letjeti prvom klasom za isti novac i istovremeno brže i pouzdanije spasiti
život?

RSO je premium lijek, a kako ja gledam na sve ostalo nije premium lijek.I želim vrhunski lijek,
zašto bih htio razrijeđeni lijek umjesto pravog?Što je ulje snažnije sedativ i snažnije, to bolje
djeluje kao lijek – a to se nikada neće promijeniti.” JB

“Najbolji RSO je 95-98% THC-a i izuzetno snažan i sedativ.Sve drugo osim toga (sirovi kanabis,
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sokovi,  jestivi  proizvodi,  ulja  s  visokim  udjelom  CBD-a,  nedekarboksilirani  BHO,  tinkture,
melemi, izmišljotine, macerati,  kako to možete) manje je moćan oblik lijeka od kanabisa.Svi
oblici lijekova od kanabisa su u određenoj mjeri korisni, naravno, ali nemojte se kladiti u svoj
život na manje moćne oblike lijeka od kanabisa.” JB

Stanja kože, opekline, ekcemi itd.

“U nedjelju ujutro dobio sam opekotine od kipućeg ulja na prstima trećeg stupnja.Veliki mjehurići
i  vrlo  bolni.Sjetio  sam se da je  čitanje  RSO nevjerojatno za liječenje  opeklina,  pa sam ga
isprobao.OMG ljudi, opeklina je potpuno nestala za samo 40 sati.Uopće nema traga.Nanio sam
dobru količinuRSO na žuljeve, file svježe Aloe Vere i zavoj.Ponovljeno 12 sati kasnije.Nema
potrebe za 3. aplikacijom.TI ROCK RICK SIMPSON.” Bobbi

“Prvi  put  sam  napravila  ulje  (utopljeno  u  kokosovo  ulje)  za  lokalni  tretman  leđa  starijeg
susjeda.Imala je čireve po cijelom tijelu koje su jako svrbjele.Stjenice su isključene, kao i šuga,
buhe, skeeteri i slično jer nije zahvaćena nigdje drugdje osim leđa i nema znakova aktivnosti
stvorenja na njenom krevetu.Znate li sta joj je sin napravio???Jako je poprskao njezin madrac
kemikalijama kako bi se riješio buba kojih nije bilo.Dao sam joj novi madrac uz izričitu uputu da
se NE prska, moj joj je na posudbi dok god treba.Morala je ići u bolnicu zbog krvarenja i dok je
bila tamo, izrazila je problem s leđima i znate što su joj doktori rekli???Operite joj kosu i tijelo od
ušiju.Ona nema uši.Pa što misliš, koga ću poslušati da joj pomognem?Liječnici?NE.Napravio
sam ulje, liječio joj leđa s njim i dolazi do poboljšanja i ozdravljenja.” Michelle

“Moja snaha je duboko pržila svinjske kotlete i zapravo je umočila prste u kipuće vrelo ulje do
prvog zgloba i  pobijelili  su kao kuhana piletina.Stavili  smo RSO na njih  i  bol  je  nestala za
otprilike minutu, premazala ih je 2x dnevno s RSO.Vrlo brzo su zacijelili u samo nekoliko dana i
uopće nije bilo gubitka kože niti ožiljaka.Čudesno je da sad malo držimo u kuhinjskom hladnjaku
pa ako se netko opeče (pogotovo djeca) odmah ćemo primijeniti RSO, nema potrebe osjećati
takvu bol kada imamo prirodnu biljku koja će se pobrinuti za to .” Debra

“Koristio sam ga kod jakih opekotina od sunca.Djelovao je odlično, vidio sam kako zacjeljuje
ranu od noža za manje od tjedan dana.Liječi i  halitozu.Koristio sam ga šest mjeseci ili  tako
nešto  i  potpuno  sam  napustio  lijekove  protiv  napadaja.Kad  sam  istrčala,  imala  sam  manji
napad.Imam sreću  što  mogu nabaviti  ovakav  lijek,  preporučam ga  i  za  bolove  u  živcima.”
Utičnica

“Za  grijanje  koristim  peć  na  drva  pa  su  me  opekline  na  zapešću  pratile  dosta  hladnijih
mjeseci.Prošle jeseni se duboko opekao, još se nisam probudio.Prije sam dobila RSO ulje pa
sam nanijela mrvicu,  prekrila  opekotinu i  za dva dana područje je  bilo  ružičasto,  čisto,  bez
žuljeva ili opekotina!Prodan sam 100%!” Janine

“Zadobila sam lijepu opekotinu od sunca odmah nakon brijanja glave prije nekoliko godina.Dan
poslije bio sam vani na suncu Colorada oko 14 sati.Već sam zadobio tako jaku opekotinu na
glavi.Prvi put je trebalo mjesecima da zacijeli i cijelo vrijeme je curilo i boljelo.Ovaj posljednji put
stavio sam losion natopljen kanabisom na svoju epski izgorjelu glavu.3 dana kasnije jednom se
ogulio i nakon toga potpuno zacijelio.Kanabis za opekotine od sunca!” Nate

"Imam pitanje.Znate li nekoga tko bi ovo koristio za šindre?Dobivam ih dosta često, pogotovo
kad sam pod stresom i samo sam znatiželjna.Hvala vam." Trina

- Samo stavite ulje na bolna mjesta,  bilo sirovo ili  u tinkturi,  i  neka pacijent pojede ulje,  za
najbolje rezultate.JB

“Zglobovi mi se ljušte na prstima i voila, utrljaj malo ulja, bol je nestala.Izgorio sam se na bačvi
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za opekotine prošli tjedan, 3 inča crne kože koja je pjenušala na unutarnjoj strani zapešća.Mala
količina ulja, zavoj, dva dana kasnije, nevjerojatna ružičasta koža.Ponovno naneseno, isto, dva
dana kasnije i zacijelilo...Hvala vam!!!" Janine

“Jutro Škote, razgovarao sam sa svojom sestrom sinoć i ona kaže da je izliječena!!!!Lijek joj je
izliječio šindre.:) Kaže da se osjeća prekrasno.Samo sam htio biti 100% siguran prije nego što ti
pišem.Hvala puno na pomoći.”

“Moj sin, kao i ja, koristio sam ga samo lokalno od prvog trenutka kada se pojavio šindre. Nema
novogpojavio šindre i nisu otkriveni drugi simptomi. Čudo." Matija

“Koristila  sam ulje  u  stilu  RSO na  vještičjastu  bradavicu  na  licu.Dvije  aplikacije  prekrivene
flasterom i gotovo ga nema!” Leslie

“Njime sam uklonila i 2 bradavice.Cijeli život sam ih imao na nozi.” Michelle

“Koristio sam kanabis natopljen maslinovim uljem na opekotine i posjekotine i one zacijele u
roku od nekoliko dana.Nikada nisam vidio ništa slično.Znam da bi RSO bio čak i bolji.Kanabis
se koristio za liječenje svega prije nego što je naša vlada postala pohlepna.” David

“Zagrijala sam ulje i pomiješala ga sa svojom staklenkom kreme za lice.Koristim ga 2x dnevno i
traje oko 2 mjeseca.Duboki duboki prištići koje sam dobivala (znate kakve, treba im tjedan dana
da isplivaju na površinu i OGROMNI su!) više nisu tu.Ožiljci od tih prištića također blijede.Čak
vidim da se koža počela zatezati!Smiješan je ovaj post ovdje jer sam upravo danas primijetio
rezultate!Ovo ulje je nevjerojatno, a krema za lice je samo jedna od mnogih upotreba.Hvala
Rick.” Jennifer

“Prilično  sam  se  opekao  na  ispušnoj  cijevi  i  stavio  sam  malo  ulja  kanabisa  natopljenog
ekstraktom sjemenki grožđa i zacijelilo je za manje od tjedan dana i gotovo bez boli ili iritacije i
BEZ OŽILJAKA!” Daniel

“Koristio  sam ga  na  opeklinama  i  ne  mogu reći  gdje  sam opečen.Bez  zastrašivanja  i  bez
tragova.Super.Imala sam opekotinu tjedan dana i nije zacijelila.Koristila sam ulje i za četiri dana
imam novu kožu.Tjedan dana kasnije ne mogu reći gdje sam se opekao.Sjajne stvari.” Clifford

“Da, da, izliječio sam opekline s RSO-om.I bez ožiljaka!” Erin

“Bol doslovno nestaje trenutno i upala nestaje u roku od jednog dana.Jednu sam opeklinu već
liječio prije nekoliko mjeseci, a drugu trenutno liječim.Ubrzava vrijeme ozdravljenja za tjednima i
tjednima na čekanju.Koliko je jaka opekotina i BEZ TRAŠENJA i BEZ osjetljivosti oko mjesta na
kojem sam bio opečen.Koristim ulje na sve i  mislim na sve.Nedavno sam također napravio
šaržu koja nije bila kvalitetna koju bih ikada jeo, tako da se striktno koristi lokalno.Napravila sam
njegu lica, OMGosh, nevjerojatni rezultati.Koristim RSO za svaku moguću bolest.”

“Mnogo me plaši stanje kože da sam skoro 6 mjeseci primao užasne lijekove.Oh iznenađenje!
Nekoliko tjedana nakon tretmana koža mi je opet loša.Ovo je dobro znati.Bio sam užasan na tim
lijekovima, neraspoložena, suha koža koja se ljušti, znojenje, bože, bilo je strašno.Neću više
viđati doktora.” Nikki

“Koristila  sam  ulje  za  infekcije  kože,  glavobolje,  ubode  komaraca,  gljivice,  spavanje  i
jednostavno opuštanje.Vrlo korisno na 1svpribor za pomoć." Sylvia

“Dragi gospodine, ja sam stari hipi iz 60-ih i živim u sjevernoj Kaliforniji.Hibertiziram razne Train
Wreck i White Widow 8-9 godina s izvrsnim rezultatima.Vidio sam da je i Rick koristio Bijelu
udovicu.Trenutno  pomažem  pacijentu  Hospicija  po  imenu  Jason  u  Reddingu,  Ca.  u
rekonvalescenciji,  tko  je  bio/je?  umiranje  od posljednje  faze  MRSA-e prema uputama mog
starog  doktora  dr.  Ronalda  Sanda...Počela  sam  ga  s  tinkturama  koje  sam  radila  i  davala
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kolačiće i od vode do ekstrakcije pupa i samo od ekstrakcije maslaca prije četiri mjeseca.

Još jedan prijatelj od brata uzgajivača s kojim pohađam Unity Church okrenuo me na vašu web
stranicu prije samo tri tjedna.Pokrenuli smo Jasona na “JOY GREASE” i on je prošao svoju prvu
tubu i sada je na drugoj.Prije nešto više od mjesec dana njegova su jaja bila veličine vrlo velike
dinje veće od softballa...Otkako je pojeo moje pečene proizvode i  progutao direktnu "Magic
Grease", svakim danom postaje sve bolji i njegove gonade su se gotovo vratile na normalnu
veličinu...Kažu da nema lijeka za MRSA???

Jason ima jako velike čireve na leđima jer ne može ležati na boku ili trbuhu.Sada mi kaže da
jenjavaju i kada se naš liječnik pojavio s drugom ekipom u gradu, svi nisu mogli razumjeti zašto
nije mrtav ili zašto mu je bolje.Još nisam rekao liječniku o svom/našem tretmanu uljem konoplje,
ali uskoro ću svakog dana...Ja stvarno želim dopuštenje od doktora da mu sada tretiram rane
Uljem lokalno, zar se ne slažete???Ako možemo zaustaviti MRSA kod pacijenta koji je imao
samo nekoliko mjeseci života samo razmislite o tome što bi to moglo ili bih trebao reći DA BI
TREBALO reći medicinskoj zajednici.Mir i poštovanje, Craig”

“Moj muž je imao 30-godišnji ožiljak od opekline koja je zahtijevala presađivanje kože...Pa sam
pomislio,  aha,  još  jedno  mjesto  za  eksperimentiranje  s  ovim  nevjerojatnim  proizvodom.Pa,
vjerovao je manje od nule da će to učiniti bilo što...Nakon nekoliko nanošenja se mijenja, sada
ima pigment  tamo gdje  ga  nije  bilo.Rast  kose  tamo gdje  nitko  nije  izrastao  u  30  godina.”
Rebecca

“Imao sam opekline drugog stupnja po cijelom licu i rukama od požara u kući.Stavio sam RSO
pomiješan  s  kakao  maslacem  po  cijelom  mjesecu  i  jedva  možete  reći  da  sam  ikada  bio
opečen.Nevjerojatno je koliko brzo djeluje i to je najbolji lijek protiv bolova koji sam ikada imao.”
Amerikanisch

“Imao sam madež  na  tjemenu koji  je  nedavno  počeo  svrbjeti.Mazala  sam jednom dnevno
nekoliko dana i madež se zapravo počeo smanjivati!Pričajte o nevjerojatnom.” Amanda

“Moj kanabalm je također bio suspendiran u kokosovom ulju i jako mi je pomogao kada sam
imala alopeciju.” Matty

“Moja djevojka imala je MRSA infekciju 2+ godine i probala je više antibiotika, uključujući jedan
od  najjačih  dostupnih,  ali  bezuspješno.Koristili  smo  malo  ulja  kondenziranog  iz  crijeva
isparivača na flasteru na otvorenom lebdenju i ono je nestalo i bol je odmah prestala.Kvaliteta
njenog života je mnogo bolja.

Imala sam sumnjivu kvržicu na leđima 2 godine koja je na kraju promijenila boju i  jako me
boljela  i  bila  sam  vrlo  sumnjičava  o  čemu  se  radi.Koristio  sam  RSO  na  flasteru  i  nestao
je.Pokušali smo ovo jer smo vidjeli Rickov video Run from the Cure.Vjerujem da je širenje ove
poruke od monumentalne važnosti i spreman sam krenuti punom parom putem aktivizma i naših
društvenih medija i emitiranja kako bismo vam pomogli da prenesete poruku.” Robert

“Imam fibromijalgiju i lijekovi mi ne uklanjaju bol.Ali ulje ima.” Donna

"Ja sam vjernik...popravlja giht...mora dovesti yin i yang u ravnotežu jer sam prije mislio da sam
sretan,  ali  u  posljednje  vrijeme  pronalazim  osjećaj  sreće  koji  izvire  iz  dubine...Hvala  Rick
Simpson.” Irving

“Bok Corrie, već otprilike 3 tjedna dajem ***** lijek za giht u stopalu, a on je od invalidskih kolica
postao sposoban trčati  gore-dolje  po stepenicama i  otišao je  na 2  sata  pješačenja  tijekom
vikenda.Nije samo za Raka...samo liječi.trebao sam slikati...Ogromna razlika.Obični lijekovi to
nisu dirali.U invalidskim kolicima 3 tjedna prije lijekova.”

“Koristio  sam ga  na  opeklinama  i  ne  mogu reći  gdje  sam opečen.Bez  zastrašivanja  i  bez
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tragova.Super.Imala sam opekotinu tjedan dana i nije zacijelila.Koristila sam ulje i za četiri dana
imam novu kožu.Tjedan dana kasnije ne mogu reći gdje sam se opekao.Sjajne stvari.” Clifford

“Da, da, izliječio sam opekline s RSO i bez ožiljaka!” Erin

“Bol doslovno nestaje trenutno i upala nestaje u roku od jednog dana.Već sam liječio jednu
opekotinu prije nekoliko mjeseci, a drugu trenutno liječim.Ubrzava vrijeme cijeljenja za tjednima
i tjednima u očekivanju koliko je opeklina jaka i BEZ OŽILJAKA I BEZ osjetljivosti na mjestu gdje
sam  bio  opečen.Koristim  ulje  na  sve  i  mislim  na  sve.
**nedavno  sam  napravio  šaržu  koja  nije  bila  kvaliteta  koju  bih  ikada  jeo  pa  se  striktno
koristitopikalno & napravio  njegu lica.OMGosh,  nevjerojatni  rezultati.Koristim RSO za svaku
moguću bolest**” Michelle

“Napravio  sam,  dao  svom  18-godišnjem  sinu.Sada  nema  znakova  raka.Dugujem  ti  veliku
zahvalnost, Rick Simpson.” Amanda

“Koristio sam ga za zacjeljivanje otvorenih rana.Nedavno sam koristio na svom dijabetičkom
čiru koji sam otvorio.Ozdravio bolje nego što sam se mogao nadati.Također je zacijelio mačje
ogrebotine preko noći.Ostale ogrebotine preko noći.Nanesite ulje na pola ogrebotine, prekriveno
flasterom,  sljedeći  dan  tretiranu  stranu  zatvorite  u  tretiranu  otvorenu  stranu  koja  pokazuje
infekciju.Ovaj lijek bi trebao biti u svakom kompletu prve pomoći.” Jared

“Od svoje 11. godine (sada imam skoro 30 godina) razvijaju mi se svojevrsne gljivice na koži,
uglavnom oko vrata, prsa i leđa.Ove crvene okrugle mrlje pojavljuju se na mojoj koži svake
godine i  poduzela sam sve što je potrebno za liječenje moje kože.Lijekovi koje dermatolozi
prepisuju potrebno je 5-6 dana da uklone te mrlje i još 5 dana da ih potpuno uklone.

Neki dan sam primijetio da su se ove mrlje ponovno počele pojavljivati, ALI ovaj put sam odlučio
staviti malo ulja od kanabisa...i stvarno je bila magija!!!Nanijela sam ga samo 2 puta i mrlje su
SVE  nestale.Nisam  mogao  vjerovati  svojim  očima!Nema  više  tableta  i  krema  i  posebnih
šampona za mene!Sada sam napravila kokosovo ulje natopljeno uljem kanabisa i nastavit ću ga
nanositi još tjedan dana kako bih bila sigurna da se mrlje neće ponovno pojaviti.Puno hvala RS
& JB za svu pomoć i informacije, bit ću zauvijek zahvalan.” Ioanna

"Bi li ulje djelovalo na papilome ili mrlje na koži u blizini oka?" Sean

-- Da, Sean, ali pazi da ti ulje ne dospije u oči jer će te teško gorjeti oko sat ili dva.Neće oštetiti
oko ali je neugodno.JB

“2002. godine doživio sam užasnu nesreću.Imao sam razderotine po cijelom tijelu i izgubio sam
dio kosti u ruci.Nakon presađivanja kože i kostiju skoro sam ozdravio i dobio sam infekciju u
ruci.Ispostavilo se da je infekcija kostiju i morala je početi ispočetka.Zbog toga kad god dobijem
posjekotine/opekotine (ja sam zavarivač) uvijek bi se zarazili.Prošle godine sam dobio užasnu
opekotinu od parne cijevi na radu na trbuhu.Održavanjem čistoće i upotrebom ulja izliječen je u
samo  jednom  dodiru  tijekom  TJEDNA!Moje  male  opekotine  od  zavara  mogu  trajati  4-6
tjedana.Ne više s mojim uljem.Zajebi Neosporin, koristim ULJE!” Chris

“Zagrijala sam ulje i pomiješala ga sa svojom staklenkom kreme za lice.Koristim ga 2x dnevno i
traje oko 2 mjeseca.Duboki duboki prištići koje sam dobivala (znate kakve, treba im tjedan dana
da isplivaju na površinu i OGROMNI su!) više nisu tu.Ožiljci od tih prištića također blijede.Čak
vidim da se koža počela zatezati!Ovo ulje je nevjerojatno, a krema za lice je samo jedna od
mnogih upotreba!“ Jennifer

“Završio sam s radom za svog šefa u šumi gdje je bila hrpa otrovnog hrasta na hrpi koje je
trebalo premjestiti i spaliti, a nisam imao pojma da je tu.Pa sam naravno ulovio otrovni hrast.Moj
šef  je  vidio  da  je  na  rubu  celulitisa,  a  zatim  me  vratio  da  počnem  liječiti  uljem  Ricka
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Simpsona.Za nekoliko dana moja ruka je prestala curiti, također se počela obrnuti.NE MOŽETE
MI REĆI DA OVA BILJKA NE MOŽE LIJEČITI NIŠTA!” Harry

“Otrovni bršljan na mojoj ruci… Osip i opekline nestaju u roku od 5 minuta… Nema izbočina,
nema osipa, nema bola… Koristim jedno zrno riže RSO s malo kokosovog ulja… NESTALO za
5 minuta!!!Volim svoje ulje!!!“ Estelle

“Koristio sam ovo ulje prije 3 godine da ubijem rak prostate u 4. stadiju.Za početak sam koristila
hormonsku terapiju, a onda sam saznala za RSO.Radi.Osobno poznajem desetke ljudi koji ga
svakodnevno koriste za mnoge bolesti.To je ogromna pomoć za oboljele od raka, ali mislim da
je to moja najveća zapanjujućaOtkriće je liječilo nečiju tešku psorijazu koju je imao preko 90%
svog tijela.Uzimajući 1/4 do 1/2 grama ulja dnevno tijekom 6 tjedana, ova osoba se doslovno
izliječila od stanja od kojeg je bolovala od djetinjstva.Mogao bih satima pričati o stvarima koje
sam vidio da ovo ulje radi.Vidjet ćete, držite svoj um otvorenim i učinite kako vam Rick naloži,
neće vam biti žao.” Dan

"Artritična psorijaza za manje od mjesec dana..." Giulliana

“Moja psorijaza je nestala nakon što sam počela jesti ulje... Samo lokalno korištenje ulja nije
pomoglo mojoj toliko – nije potpuno nestala dok ga nisam počela koristiti  oralno.Još se nije
vratilo.Sada  sam  na  dozi  održavanja,  pa  se  NADAM  da  je  to  dovoljno  da  spriječim
psorijazu.Nemam nikakve znakove gotovo 4 mjeseca.Liječnici  su mi rekli  da to nikada neće
potpuno nestati i da će se jedino 'razbistriti' kad sam stvarno bolestan i kad se moj imunološki
sustav morao boriti protiv drugih stvari.Dobro...Ne osjećam se bolesno, a sranje je NESTALO!”
Lindsay

“Također  izliječio  tendonitis  za  nekoliko  dana.Čak  i  ozljeda  stara  7  mjeseci.Samo  jednom
dnevno utrljajte malo maslaca za lonac ili  RSO na bolno mjesto.Nevjerojatno sranje.Koristio
sam RSO na opeklini 3.  stupnja prošle nedjelje-utorka, bez znakova opekline nakon 40 sati
tretmana.Volio bih da sam ga upotrijebio čim se to dogodilo.To bi mi uštedjelo sate velike boli i
držanja leda na njemu.” Bobbi

“Prijatelj me je sjeo da gledam Run from the Cure prije otprilike dvije i pol godine misleći da bi to
moglo pomoći mojoj  psorijazi.Zajedno smo napravili  ulje – prvi  put za oboje – u roku od tri
tjedna moja psorijaza plaka je nestala.Od tada pravim ulje i konzumiram ga.Ako gutam svaki
dan, a ulje nanosim lokalno navečer na pojedinačna mjesta koja nasumice iskaču, psorijaza je
vrlo  kontrolirana  i  gotovo  nevidljiva.Zbog  ovog  iskustva,  uskočio  sam  s  dvije  noge  i  sada
posjedujem  prvu  licenciranu  tvrtku  medicinske  marihuane  u  Coloradu.Godinu  dana  u  mom
poslu, mom tati je dijagnosticiran melanom u stadiju IV – proširio se na pluća i jetru.Njegov
onkolog mu je dao 3 do 12 mjeseci i rekao mu da se pripremi za njegu u hospiciju.Odmah sam
mu dao RSO režim i pet mjeseci kasnije njegov rak je nestao.Nestalo.Najlakša stvar na svijetu!
Hvala Rick, što si ponovno uveo ovaj nevjerojatan lijek svijetu!” Erica

“Što ne može pomoći?Kroz moje studije mogućnosti su beskrajne.Imam cistu na desnoj strani
obraza na licu.Pet dana uzimanja ulja (gutanja) cista se brzo smanjila.Ulje je bilo napravljeno od
smrznutog  lišća  i  malog  pupoljka  koji  je  bio  natopljen  uvijek  bistrim.Smjesa  je  stajala  2
tjedna.Prvu  noć  ulja  moja  cista  je  imala  osjećaj  trnaca.Prošlo  je  pet  dana  kasnije.Ulje
djeluje.Previše  je  dokaza,  a  znanost  iza  svega  je  nevjerojatna.Postoje  kemijski  spojevi  koji
reagiraju na sve naše receptore u živčanom sustavu je djelo prirode.Nevjerojatan dio je to što
se sve nalazi u jednoj biljci.KANABIS.Vrijeme je da vidimo koliko daleko ljudi mogu ići.Vrijeme je
za razvoj.” Jeremy

“Prvi  put  sam  napravila  ulje  (utopljeno  u  kokosovo  ulje)  za  lokalni  tretman  leđa  starijeg
susjeda.Imala je čireve po cijelom tijelu koje su jako svrbjele.Stjenice su isključene, kao i kraste,
bježati, šugavci i slično jer nije zahvaćena nigdje drugdje osim leđa i nema znakova aktivnosti
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stvorenja na krevetu.Znate li sta joj je sin napravio???Jako je poprskao madrac kemikalijom
kako bi se riješio buba kojih nije bilo.Dao sam joj novi madrac s izričitim uputama da se NE
prska.Morala je ići u bolnicu zbog krvarenja i dok je bila tamo, izrazila je problem s leđima i
znate što su joj doktori rekli???Operi joj kosu i tijelo od ušiju, nema uši.Pa što misliš, koga ću
poslušati da joj pomognem?Liječnici?NE.Napravio sam ulje, liječio joj leđa s njim i dolazi do
poboljšanja i ozdravljenja.” Michele

“Zarazila sam se virusom herpesa prije gotovo 20 godina.Ja sam jedan od onih koji do danas
dobivaju epidemije 5-6 puta godišnje.Kao što možete zamisliti, ovo mi nije bilo lako.Zanima me
ako tiimate li kakve prijedloge ili znate za druge koji su imali uspjeha u liječenju kanabisom?
Hvala na vašem vremenu."

-- Jednostavno nanesite ulje (ili tinkturu ili melem s uljem) na mjesta izbijanja herpesa.Ponovite
po potrebi.Također je dobra ideja pojesti barem 60g tretmana, ponekad virus herpesa potpuno
nestane.Epidemije  neće  biti  tako  česte  i  nećete  imati  bolova  itd.  ako  koristite  ulje  za
liječenje.Ulje djeluje na sve vrste herpesa i nećete naći ništa što bolje djeluje na herpes od
ulja.Sve najbolje, JB

“Moja  bivša  žena je  bez virusa  nakon  što  sam je  dozirao!!!Njezin  je  liječnik  bio  i  ostao je
zbunjen.Bila je DARE maturantica i sada drži nekoliko biljaka za sebe...” Thomas

“Jutro Škote, razgovarao sam s mojom sestrom sinoć i ona kaže da je izliječena!!!Lijek joj je
izliječio šindre. :) Kaže da se osjeća prekrasno.Samo sam htio biti 100% siguran prije nego što ti
pišem.Hvala puno na pomoći.”

“Djevojci s šindrom dogodilo joj se još nešto i nikad nije rekla obitelji što nije u redu.Evo ga,
upravo mi ga je poslala:  “Bok opet,  jučer sam saznala da je moja sestra imala izraslinu na
štitnjači prije godinu dana, ali nije rekla našoj obitelji.Očito joj je liječnik rekao da će to paziti i
ako naraste,  onda će operirati.Nije  bio  dovoljno  velik  da mu se napravi  biopsija.U svakom
slučaju, prošli  tjedan je imala pregled kod liječnika i otkrila je da je tumor prestao rasti.Ona
vjeruje da je lijek zaustavio rast.Nije li to divna vijest?Nastavlja ga uzimati u nadi da će njezin
sljedeći sastanak dokazati da ulje ubija tumore.Obavijestit ćemo vas više kada se to dogodi.”
Škot

“Negdje prošlog proljeća primijetila sam crvenu mrlju na lijevoj strani brade.Odbacio sam ovo
samo kao ranu koja će uskoro nestati.Pa, nije, a onda se, prije nego što sam shvatio, pojavio
drugi;  nije  pričvršćena  već  pomalo  ravnom  linijom  izvan  prve  oznake.Nanijela  sam  neke
polisporinske i druge kreme koje sam pronašla u ormariću s lijekovima, ali ništa nije promijenilo
ni boju ni izgled.Dok sam kontaktirao i ušao u ordinaciju svog doktora bilo ih je još, ali je na
nekim  područjima  počelo  poprimati  drugačiji  izgled.Izgledalo  je  mrljavije.Kada  me  moj  dr.
pregledao,  imao  je  zaprepašteni  izraz  na  licu.Tijekom  sljedeća  dva  mjeseca  prepisivao  je
različite antibiotske kreme i tablete.

Cijelo vrijeme je govorio, ne mislim da je rak.Mislim da nije rak.Činilo mi se čudnim da će mi reći
da ne brinem o daljnjim sastancima, samo dolazim u njegov ured svaki tjedan kako mi je rekao i
da će me odmah vidjeti, i to u svom osobnom uredu, a ne u sobi za preglede sve vrijeme.Bilo je
malo reći da sam se malo bojao jer ovo nikamo nije vodilo.Više puta sam ga pitao o posjetu
dermatologu,  a  on  je  odgovorio:  “Napravit  ćemo  biopsiju,  a  zatim  ćemo  te  odvesti  kod
dermatologa, ako nemaš ništa protiv da se voziš u Halifax”… “Idem u trenu”, rekao sam mu da
otkrije koje su to oznake na mom licu.Vrijeme je prolazilo, a od Halifaxa nisam čula ni za kakav
pregled kod dermatologa.Opet sam pitao svog doktora... Zatim je spomenuo da je u Halifaxu
preminuo dermatolog, a onaj koji je bio tamo je bio vrlo zauzet, što znači da će proći nekoliko
mjeseci prije nego što ga mogu vidjeti.Činilo se da vrijeme vuče za petama… ništa se nije
događalo…
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Nakon  što  sam  isprobao  lijekove  koje  mi  je  dao  dr.  odlučio  sam  uzeti  stvari  u  svoje
ruke.Napravio sam nekoliko upita i  uspio sam dobiti  RSO(Rick Simpson Oil)  ili  jednostavno
rečeno, dobro napravljeno ulje konoplje.Slijedio sam upute kako koristiti ulje.Stavio sam nešto
na flaster i prekrio tragove na licu noću.Svaku večer sam također unosio nešto.

Iz svega što sam pročitao ove stvari vam ne mogu naštetiti, ali vas mogu oboriti s nogu ako u
početku uzmete previše.Pa, u par navrata sam uzeo malo previše i nisam mogao raditi nekoliko
dana.Ono što sam ipak radila bilo je nanošenje ulja noću jednako intenzivno kao i jamogao bez
trošenja.Vidio  sam da je  to  činilo  razliku.Siguran sam da bi  djelovalo  brže da sam odvojio
vrijeme da prilagodim količinu koju sam uzimao interno kako ne bi bilo štetnih reakcija na moju
motoričku funkciju.lol

Sve u svemu, ove stvari funkcioniraju i prilikom jednog od mojih posljednjih posjeta svom dr.
rekao je: "Ne izgleda tako agresivno kao što je bilo." Zbog toga sam se osjećao puno bolje, kao
i izvješće o biopsiji kada se vratilo da uzorak tkiva nije zloćudan!Iskreno mogu reći da mi se čini
da je ulje očistilo sve što je bilo na bradi.

Uglavnom nema rastućih crvenih oznaka, samo 'sjene' onoga što je nekad bilo.Za tjedan dana
idem kod dermatologa.Nadam se da može baciti svjetlo na to što je to ili što sam ja imao.Želio
bih sigurno znati radi mira.Svakako ću dati novosti kada budem imao više informacija.Za sada…
volio bih poslati veliko veliko hvala onima koji su mi pomogli da ozdravim!” Račun

P.Zanimalo me bi li RSO pomogao kod opeklina moje majke od zračenja?Odlučila je nastaviti s
"konvencionalnim" tretmanom, a sada su joj prsa, u nedostatku drugih riječi, sjebana.Boli ga
samo pogledati.Sjećam se da ste se ili  vi ili  Rick jednom opekli,  valjda pripremajući RSO, i
pokazali slike kako ulje djeluje i na opekotine.Dakle, bi li to bilo dobro za nju?

A.Utrljajte joj ulje ili melem od konoplje na prsa i leđa.Naravno da bi trebala jesti ulje i kloniti se
liječnika i svih drugih takvih oblika nepotrebnih oštećenja.JB

“Moja mama (72) ima bolnu ispucalu kožu na većini vrhova prstiju već otprilike 2 godine ... vrlo
bolno.Doktor kaže: "Da, to dolazi s godinama." Dufuss!!!Pomiješali smo vrlo malu količinu ulja s
akvaforom...Jedan tretman, preko noći...nestalo!Njezine bolne pukotine su zacijelile i nastavljaju
biti dobre već više od tjedan dana!NEVJEROJATNO!” Dolly

“Koristio sam ulje na svježoj otvorenoj kirurškoj rani.U rujnu 2012. uklonjena su mi 2 tumora
karcinoma bazalnih stanica s lica.Jedan je bio velik i bio je tumor koji ga je širio.Također mi je
izstrugan unutarnji tumor na obrazu radi biopsije.Kad sam došao kući i otkrio ranu, imao sam
krater na licu.

Prva 4 dana miksala sam karite maslac i ulje i nanosila.Zatim sam prešao na ravno ulje i nisam
stao.Kad sam otišla na postoperacijski pregled, doktorica koja je mislila da ću ići na plastičnu
operaciju  bila  je  zapanjena mojim izlječenjem.Odlučio  sam joj  reći  istinu,  da nisam koristio
recept, da sam to izliječio uljem konoplje.Čula je za Ricka Simpsona & Phoenix Tears, nije me
osuđivala i rekla je da nastavim s dobrim radom.Za mjesec dana idem na drugu operaciju, plan
akcije za zacjeljivanje ove rane...Ulje kanabisa.Hoću li reći ovom kirurgu?Na mom Post terminu!
U ljubavi i svjetlosti.” Patti-Jo

-- Patti, neće biti potrebna nikakva operacija ako nastaviš s uljem.Ili odgodite za još 60 g ako je
potrebno, ali klonite se operacije i liječnika, ako je ikako moguće.To je u mnogim slučajevima
tužan preduvjet za uspjeh liječenja.JB

“RSO je učinio moju psorijazu gotovo nepostojećom.Već tri godine uzimam dozu održavanja i
moja koža je čista, um mi je čist i nikad nisam bio zdraviji.” Erica

“Vidio sam nekoga tko mi je blizak kako koristi Rickovo ulje na jakoj opeklini koja bi ostavila
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gadan ožiljak i u roku od tjedan dana od nanošenja ulja nestalo je i nije bilo traga ožiljka ili da je
opečeno.” Janice

“Sada  imamo  moju  kćer  na  ulju.Ima  psorijazu  na  oba  lakta,  podlakticama  i  jednom
koljenu.Slikao  na  početku.Za  sada  su  nestala  suha  ljuskava  područja.Koža  je  crvena,  ali
glatkaumjesto  podignute  i  upaljene.Manje  površine  s  vanjske  strane  potpuno  su
očišćene.Uvjereni smo da će ovo uspjeti.Slikamo svaki drugi dan ili kada dođe do primjetnog
poboljšanja.Sve to u manje od tjedan dana lokalnog korištenja ulja.Puno vam hvala što ste
osvijestili  ovaj lijek koji  će u konačnici  izliječiti  nacije Ricka i  JB.Svaki dan dijelim postove i
govorim svima koji će slušati.Počinje tonuti.” Ron

P.Djeluju li ove smjese za akne??

A.Jennifer, ulje djeluje za 'sve vrste stanja kože'. To znači uključujući akne.Sve najbolje, JB

“(Saznala sam za ulje) prije 3 mjeseca pretražujući na internetu lijek za akne i rozaceu.To je
odmah  razjasnilo!U  kokosovo  ulje  dodajem  iso  ulje  da  ga  koristim  na  licu  i  vratu  jednom
dnevno.Moj  muž kaže da izgledam 15 godina mlađe!Hvala  vam puno što  ste podijelili  ovu
informaciju.Bog vas blagoslovio.Nastavi s dobrim radom." Toni

“Kunem  se  da  zato  izgledam  mnogo  mlađe  od  svoje  braće  i  sestara.Ja  sam  najstariji  od
4.Većina kaže da izgledam barem 20 godina mlađe od svoje mlađe sestre.” Marija

“Radi i za urasle dlačice na licu.Koristila sam ga na svom 23-godišnjem sinu s uspjehom u 2
primjene.JEDNA LJUBAV." Patti-Jo

“JB, imaš li  ikakve znanstvene dokaze ili  samo ljude koji  tvrde da su ikada bili  alergični na
marihuanu?Je  li  to  moguće?Jako  mislim  da  su  trihomi  ti  koji  izazivaju  svrbež,  jer  prilikom
podrezivanja obično vas svrbe ruke poput dodirivanja izolacije.Ali dvije osobe su mi rekle da
vjeruju da su alergični na marihuanu i da izbijaju koprivnjače kad god su oko nje ili kad se dim
puše u njihovoj blizini.Ali želio bih da oboje budu dio moje studije pa me zanima je li  netko
svjedočio da je osoba alergična na marihuanu ili je to sam iskusio?”

-- Gledajte, kanabis je biljka, pa da, neki ljudi bi mogli biti alergični na neke njezine komponente,
naravno.Ali još nismo vidjeli alergiju na ulje i mislimo da će, ako se to dogodi, ljudi samo trebati
isprobati  drugu  vrstu  s  drugim  terpenima  u  njemu.Ulje  se  koristi  za  liječenje  alergija  svih
vrsta.Ali ima nas sedam milijardi i svatko od nas je jedinstven, pa bih rekao da da, vjerojatno će
neki ljudi doživjeti alergiju na neke vrste ulja.JB

“Charlie hoda.Bez lijekova protiv bolova.On stoji visoko.Koraci su mu ravni i široki.Može trčati,
skakati i igrati se.Vrat mu je gotovo 90 posto izliječen.Ovako nije izgledalo dvije godine.Jučer je
pojeo bananu,  pizzu,  pola sendviča,  prženu rižu,  jogurt  i  još  mnogo toga.NIKAD nije  pojeo
ovoliko.(…)

Najgore je bilo Charliejevo desno koljeno.Bolje je oko 50 posto.Lijeva je skoro potpuno zacijelila
osim što ju je neku noć svrbeo i ponovno napravio žuljeve.Ali ništa bitno...Najveća promjena je
rana na vratu i ispod pazuha.Vrat je skoro potpuno zacijelio kao i pazusi.

Koristim  malu  kap  ulja  u  njegovoj  g-tubi  prije  kupanja.Također  je  pomogao  kod  bolova  u
koljenima.Ako ga bole koljena, dobije taj pad.Ne dodajem nikakav tilenol ili  ibuprofen.To radi
trik.Pravim  i  svoju  mast.Imam  aparat  za  vodu  koji  filtrira  vodu  i  odvaja  alkalnu  vodu  od
kisele.Budući  da je  kisela voda s kisikom tako dobra za kožu,  a ujedno je  i  antibakterijski,
uzimam kiselu vodu i miješam je s metocelulozom da dobijem mast.

Dodam koncentrat da napravim melem koji je konzistencije vazelina.Ovim namažem njegove
obloge  i  koristim  ga  na  ranama.Samo OVO  čini  nevjerojatnu  razliku  s  bolom,  svrbežom  i
zacjeljivanjem.Uskoro ću vam poslati slike.Uzimao sam im svaku promjenu.Mislim da će ulje
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izdržati  još  mjesec  dana,  ali  budući  da  je  ovo  prvi  put  da  sam  to  napravila,  jesamnisam
siguran.oduševljena sam.Njegov apetit  nikada nije  bio tako dobar.Jučer  je  pojeo više hrane
nego cijele godine.” Trisha

“Hej Rick i prijatelji, imam prijatelja koji je imao ovu ranu (cca.2 inča sa 4 inča u promjeru) na
lijevoj lopatici  već 4 godine, eeeking infekcija,  bez krasta na mjestu, samo čisti  otvor,  ispod
površine ste mogli osjetiti tvrdu kvržicu veličine bejzbolske lopte osjetljivu na dodir .

Lokalno je  nanosio ulje  8  puta u 7 mjeseci  uz otprilike 2 vikenda i  za  unutarnju upotrebu.
Kraste i  kvržice koje ostavljaju ožiljke su nestale,  otvorena rana prekrivena ožiljcima i  moja
prijateljica se osjeća blagoslovljeno što je imala priliku koristiti ulje.” Rebecca

“Imam kvržice na vratu na dva mjesta, jedno u grudima i jedno na trbuhu...u zadnja tri tjedna
moji su se smanjili...ono na zatiljku i trbuhu skoro da nema...ono iza uha je upola manje...GO
ULJE KANABIS!!!!!!” Sharon

“Samo da ispričam svoju malu priču...jedan moj prijatelj  već dugi niz godina pati od duboke
venske tromboze.Već 2 godine ima ranu na nozi, veličine četvrtine...Nakon što sam vidio priču o
Ricku Simpsonu,  predložio  sam ulje,  rekao je  da će probati  sve...Kako sam ionako pušač,
nabavio  sam  nešto  ulja.Rekao  sam  mu  da  ga  uzima  dva  puta  dnevno.2  zrna  riže
veličine...Prošla  su  2  tjedna...smješkao  se,  to  odavno  nisam  vidio...Rana  se
smanjila?????...Počinje nova koža???Ovo ne bi moglo biti???...Ili bi moglo???...Nastavio je još
dva tjedna...a onda se pojavio s većim osmijehom...rana je NESTALA???...Potpuno nova koža i
bez boli...WOWWW...Sad smo vjernici, vidjeti je vjerovati...zadrži nadu živom!” Jasone

-- Da, moglo bi biti, Jasone Hildebrandt, vidio si to i sada znaš kako ćeš se ponašati praktički
prema svemu što se dogodi tebi ili nekom od tvojih prijatelja.Samo utrljajte malo ulja i pojedite
ga, stvarno je tako jednostavno.Hvala i sve najbolje, JB

“Jučer sam posjekao prst na blenderu na poslu.U 3 sata ujutro sam se probudio od udaranja
prstom da sam probao led, peroksid, neosporin.Ništa nije uspjelo.Još uvijek je pulsirao.Tada
sam se sjetio da bi ulje za sluh pomoglo regeneraciji stanica i zaustavilo bol i zacijelilo ožiljke i
probleme s kožom pa zašto ne probati.Pa sam uzeo kap i namazao je oko cijelog vrha prsta.U
roku od 1 minute bol je nestala 80%.Unutar 30 min.Mogao sam trzati prstom uz samo malu bol,
ali  bez  prave  boli.ja  sam prodan.Nakon  12  sati  ponovo  sam se  prijavio  i  od  tada  nemam
bolova.” Rebecca

"Strije?" jantar

-- Da.JB

“Hej Rick, želio bih zadržati svoje ime u tajnosti ako slučajno ovo objaviš (što mi ne smeta).Moja
djevojka je imala jako grub odgoj i pribjegla je rezanju zapešća kad je pala u depresiju, ovaj
problem je godinama i godinama iza nas, ali neki prilično gadni ožiljci na zapešću i dalje su
ostali.Tamo je izrazito vidljivo i poprilično mjehuriće, to je prva stvar koju mnogi ljudi primjećuju
kada je prvi put sretnu, ona ne bi htjela ništa više nego da ih se riješi.

Dakle, moje pitanje je bi li ulje pomoglo da se riješite ožiljaka?Ili barem pomoći da budu manje
vidljivi?Volim to što radiš i volio bih da sam znao za ulje kad se moj djed razbolio od raka, ti si
heroj za sve živote koje si pomogao spasiti!”

-- Počnite nanositi ulje lokalno na ožiljke, oni će najvjerojatnije nestati u roku od nekoliko tjedana
ili mjeseci.I ja bih je dao na ulje, pomoći će joj kod PTSP-a iz svih tih sjećanja na ono što je
prošla.Također će poboljšati kvalitetu njezina sna.Snimite fotografije i video ako nemate ništa
protiv, ožiljak će stvarno nestati – ili potpuno ili će se jedva vidjeti.Sve najbolje, Jindrich

“Imam isti problem s ranama na nogama.Prvo zato što sam bio preddijabetičar.Ali otkrio sam da
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sam vrlo osjetljiv na ugrize buba i komaraca.Stavio sam im ulje i stavio flaster preko noći i ugrizi
su zacijelili.” Michelle

-- Ono što ulje može učiniti za ubode komaraca ili krpelja jednostavno je nevjerojatno.Isprobajte
i vidjet ćete zašto kažemo da nitko ne smije izlaziti iz kuće osim ako nema ulja na sebi.Ulje ima
toliko namjena da je neodgovorno pokušavati živjeti bez njega.JB

“Jedi ulje...Ulje pijem dva mjeseca, psorijaza mi je skoro 80% čista i ne moram koristiti nikakve
lijekove...I oduzeo mi je i artritis...” Giuliana

“Koristila sam mješavinu maslinovog ulja kanabisa i za tjedan dana moja psorijaza je počela
nestajati.Nažalost, imao sam samo malo i nisam imao dovoljno da ga uzmem više i interno i
izvana.PRIMJERITE,  nisam  ni  imao  pravi  RSO,  nego  ulje  od  kanabisa  napravljeno  na
maslinovom ulju.” Teemu

-- Nadajmo se da ćeš uskoro dobiti još ulja, Teemu.Najbolje ga je koristiti lokalno za kontrolu
simptoma, a također jesti ulje, također želite ukloniti temeljni uzrok problema.Sve najbolje, JB

“Dobro djeluje i na ubode komaraca i zubobolje.Kćer su mi ugrizli, ne šalim se, barem 50 puta
komarci u 15 minuta SA OFF! Deep Woods sprej protiv buba.Isprobala sam koru od banane,
dezodorans, aloe veru, dermaplast i hidrokortizon.Ništa od toga nije smanjilo oteklinu (alergična
je na ubode komaraca i oni jako oteknu) niti  joj je pružilo olakšanje.U očaju sam sastrugala
smolu iz isparivača, pomiješala je sa samo malo kokosovog ulja kako bi se lakše razmazala i
njome “podmazala” njezine noge.Za otprilike pola sata sva oteklina je nestala i dok je još imala
crvene točkice na mjestima ugriza nisu je smetale i izbjegavala sam joj davati Benedryl.

Imao sam apsces koji mi se stvorio u ustima i smolu iz vapea sam namotao oko zahvaćenog
zuba i  opet u roku od pola sata oteklina se smanjila i  uspjela sam je izliječiti,  od tada bez
problema s njom.Ipak sam ga spakirao dva dana da budem siguran.Sada mogu reći da sam
pakiranjem smole (ako imate Vapir No2 unutar konusa gdje mijenjate zaslon skuplja gotovo čisti
hash, također koncentriran.) oko zuba dobio nevjerojatno visok nivo, vjerojatno više nego što
sam ikada bio u životu .

Čak sam svom mužu poslala poruku iz dnevne sobe da ga zamolim za pomoć da dođem do
spavaće sobe.Sub-lingvalni lijekovi ipak djeluju bolje, zbog čega vam na hitnoj, ako posumnjaju
na srčani udar,  prskaju nitro pod jezik.Ali  sada je sve u redu, nisam umrla od predoziranja,
nisam se probudila užasno mamurna i najbolje od svega...Nisam morao uzimati velike količine
Tylenola ili Advila i još više oštetiti svoj želudac i jetru.

Znam da smola nije najučinkovitiji način i nisam bio siguran ni hoće li djelovati, ali s njom sam
morao raditi budući da živim u ilegalnoj državi.Ipak sam mislio da ne može škoditi.Jedva čekam
živjeti u državi u kojoj mogu slobodno uzgajati svoj organski izvorni materijal najviše moguće
kvalitete, praviti svoje ulje i liječiti sebe i cijelu svoju obitelj...uključujući i moju skoro 2-godišnju
kćer koja je prošle godine prolazila kroz pakao jer nitko ne može shvatiti što je s njom.

Oni misle da sada ima proteinski poremećaj, ali to je samo još jedna stvar o kojoj se razbacuju
jer nemaju pojma što zapravo nije u redu.Stavljanje na ulje moglo bi joj samo spasiti život.Iako
bih volio imati točnu dijagnozu kako bih znao što liječim, ali poenta je da samo želim da se moje
dijete osjeća bolje i ako to znači da se borim protiv konvencionalnog društva, onda ću to učiniti.”
Sara

“Čini se da ulje oživljava.Sjaji kada se nanese.Opalio si ruku (neću ti reći kako lol) ali sam je
izliječio  uljem.Ostalo  je  dovoljno  čistog  ulja  za  2  primjene,  a  zatim  je  utopljeno  korišteno
uljekokosovo ulje.Uopće nisam imao bolove.I bez ožiljaka na kraju.Bez parafinske gaze, bez
infekcija, bez tableta protiv bolova.Hvala ti Rick još jednom što si ovo podijelio sa svijetom.”
Pjesma
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“Hvala  vam  nije  dovoljna  za  ono  što  ste  učinili.Sjedim  ovdje  s  uljem  na  svom  otrovnom
hrastu.NIKAD ne bih pokušao bez tebe.Trajalo je više od 2 mjeseca dotaknuvši gotovo 100%
mog tijela prošle godine jer je netko pokrenuo požar pa ću ga sada dobiti posvuda i još gore
kažu jer ne gradimo imunitet na ovo.

Prije  dan  je  iskočio.Dakle,  ulje  sinoć  uopće  nije  zaustavilo  svrbež.Međutim,  vidim  kako
svakodnevno zacjeljuje ožiljke pa imam vjeru.Jutros, 24 sata nakon prvog nanošenja vidim da je
djelovalo  i  da  zacjeljuje  svaku  ozlijeđenu  kožu  od  mog  grebanja.Dakle,  s  malo  paste  od
cinkovog oksida preko mog ulja vjerujem da sam možda upravo pronašao 1# pomoć za otrovni
hrast.Zapravo jedva čekam sljedeću sezonu da vidim hoće li ulje možda zacijeliti i popraviti ovaj
problem za cijeli  život.Obavijestit  ću te.Ne bi  li  to  bilo  super?Još jednom, hvala za sve što
činite.” Rebecca

--  I  to  ulje  može  popraviti.To  je  lijek  ili  kontrola  za  sve  medicinske  probleme.Što  se  prije
primijeni, prije će popraviti ono što treba popraviti, to je otprilike sve.JB

“Otrovni bršljan na mojoj ruci...osip i opekline nestaju za 5 minuta...bez izbočina, bez osipa, bez
bola...Ja koristim jedno zrno riže RSO s malo kokosovog ulja...NESTALO za 5 minuta!!!Moje
ulje!!!” Estelle

“Imao sam otrovni hrast na licu, nakon drugog dana od čela do vrata, velike mrlje koje svrbe,
sirove i  krvarenja od češanja.Pomiješala sam malo ulja s malo kokosovog ulja da se lakše
namaže.Stavila sam ga i odmah olakšala svrbež i bol, u roku od sat vremena sirovina i upala su
nestali,  do  sljedećeg jutra  se nije  vidjelo  osim ako stvarno pogledaš.To je  svakako podiglo
nekoliko obrva i konačno su neki skeptici vidjeli o čemu uvijek govorim.Ljekovita moć kanabisa!”
Cindy-lee

“Želim da ljudi znaju da je RSO izliječio ogroman žulj koji je moj muž dobio na peti dok je tako
dugo ležao u krevetu od tako lošeg stanja.Stavila sam ulje na njega i u roku od tjedan dana je
nestalo.Totalno sam se bojao da će se to razviti u nešto mnogo ozbiljnije.Prekrivala mu je cijelu
petu.Hvala ti Rick Simpson za sve što činiš.” Susan

“Napravila sam melem od pčelinjeg voska, maslinovog ulja, kokosovog ulja i ulja neema koji je
izliječio moj užegli miris stopala koji imam više od 25 godina...Dodala sam ulja lavande i citrusa
da smanjim miris neema.I djeluje bolje od bilo koje kreme za kožu koju sam ikada kupila.A žena
nikad nije bila sretnija.” Robert

--  Dodao  bih  malo  ulja  u  smjesu,  Roberte.Nikada  ne  škodi  dodati  nešto,  uz  to  bi  sigurno
funkcioniralo još bolje.Samo ulje može učiniti isto, kada se pomiješa s uljem sjemenki konoplje,
na primjer, a masaža stopala s jakim melemom od kanabisa jedna je od najugodnijih stvari koje
se mogu doživjeti na ovom svijetu.Možete li zamisliti kako bi bilo dobro za vaša stopala kada
biste ih jednostavno uronili u mlako nerazrijeđeno ulje na deset minuta?Možete li zamisliti koliko
bi to bilo učinkovito za osobe s opeklinama, dijabetičkim ulkusima, rakom kože itd.?Mogu.JB

“Kad bi žene znale da preokreće starenje kože i popravlja oštećenu kožu (kao u slučaju ove
osobe), podrška legalizaciji  kanabisa bi  prošla kroz krov!Cijelo gospodarstvo je napredovalo
zbog suzbijanja ovog nevjerojatnog prirodnog lijeka i svi ćemo zajedno gledati kako se urušava
kako se sve više i više ljudi informira i jednostavno počne sami sebe liječiti.” Gil

“Jesam li čitala bore?Pomaže protiv BORA?” Margie

P.Nanosite li ga na lice za liječenje bora ili ga uzimate oralno ili oboje?” Toni

A.I jedno i drugo za najbolje rezultate, ali samo lokalna primjena također može učiniti puno.JB

“Treba  mi  recept  za  ćelavost.Je  li  jedan  dio  ulja  konoplje  na  deset  dijelova  ulja  sjemenki
konoplje?Pomozite molim vas!Moj zaručnik gubi kosu i stvarno ga ne želim ostaviti...  Imamo
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blizance, pa mi je potrebno da ostane tu, ha ha.” Jenna

-- To bi moglo upaliti.Volimo dodati 20-30% ulja u ulje sjemenki konoplje, 96% alkohola ili druge
nosače, ali manje od toga također može učiniti čuda kada se koristi lokalno.U idealnom slučaju,
naravno da bi imao na raspolaganju kantu ulja i koristio bi je ravno.Jer nerazrijeđeni lijek djeluje
bolje od razrijeđenog lijeka.Sve najbolje, JB

“Kao  mehaničar,  koristio  sam  ulje  na  nekim  prilično  lošim  posjekotinama  i  100%  ste  u
pravu...zacjeljuje kožu brže od bilo čega drugog.” Cory

“Izliječio sam svoje genitalne bradavice sa samo 3 primjene u 2 tjedna.Imao sam nekoliko vrlo
bolnih tretmana u klinici GUM u bolnici koji su ih samo pogoršavali.Koristio sam otprilike 10 mg
na svaku bradavicu (imao sam 5) svaka tri dana.Prala sam se, ali sam izbjegavala korištenje
sapuna 3 dana svaki put dok se ulje ne upije, zatim se okupala i ponovno nanijela.Bradavice su
se jednostavno pretvorile u mrtvu kožu koja se izbrisala bez ikakve boli, ostavljajući za sobom
novu zdravu kožu.Rekla sam svom liječniku opće prakse o tome, a on me nazvao lažovom?
Imao sam sreće što sam imao prijatelja koji mi je napravio ulje od sjene i listova pupova koji bi
inače bili otpadni materijal.” Miles

“Trenutno sam u procesu liječenja gadnog madeža koji je pocrnio.Svako jutro nanesem veliku
količinu na madež, a zatim prekrijem flasterom.Za 3 tjedna mogu vizualno vidjeti da se madež
smanjuje.Radi.i  ja  jedem  malo  svaki  dan...kakva  razlika  u  razini  energije.LJEKOVITO
BLAŽENSTVO KROZ KANABIS!!!!!!!!” Dečko

“Osjećam se krivim što sam to htio isprobati na svojoj glavi zbog muške ćelavosti.” Robert

-- Nemojte biti, djeluje i vjerojatno će vam ionako trebati male količine ulja.Naravno, mogao bi
ga staviti dosta i bilo bi bolje, ali ako otopiš gram ili više u 100 ml ulja sjemenki konoplje, mislim
da ćeš i ti voljeti vidjeti što će to učiniti, Roberte.Također dodajte nekoliko mils mješavine ulja
sjemenki i ulja u svoj šampon i druge kozmetičke proizvode koje koristite, također će vam se
svidjeti  razlika koja će napraviti.Snimite fotografije,  možete pomoći mnogima drugima.Imamo
tek nekoliko fotografija toga,  nismo se previše obazirali  na to, razumljivo.Ali  stvarno djeluje,
isprobajte ga i nemojte ga se sramiti niti sekunde.JB

"Priznajem...nespretna sam...Imam lošu naviku zabijati zupce vilice u stopalo.RSO direktno na
licu mjesta, pokriti flasterom, bol je nestala u sekundi, zacijelila za 3 dana.” Vrijesak

“Vidjela  sam  mnogo  manje  moćnu  verziju  ulja  koja  uništava  psorijazu  za  nekoliko  dana,
smanjuje oticanje jajnika prvog dana menstruacije za 20 minuta i sprječava ožiljke i bol kada se
odmah nanese na manje opekline.Zaista me tjera da se zapitam što bi ulje moglo učiniti...”
Beres

“Imao sam jedan od najgorih slučajeva atletskog stopala kad sam imao 10 godina, volio bih da
imam ulje.Ali sada ga imam.Sve je dobro 47 godina kasnije.Liječi gotovo sve.” Donald

“Moja snaha je duboko pržila svinjske kotlete i zapravo je umočila prste u kipuće vrelo ulje do
prvog zgloba i  pobijelili  su kao kuhana piletina.Stavili  smo RSO na njih  i  bol  je  nestala za
otprilike minutu, premazala ih je 2x dnevno s RSO.Vrlo brzo su zacijelili u samo nekoliko dana i
uopće nije bilo gubitka kože niti ožiljaka.

Čudesno je da sad malo držimo u kuhinjskom hladnjaku pa ako se netko opeče (pogotovo
djeca) odmah ćemo primijeniti  RSO, nema potrebe osjećati  takvu bol  kada imamo prirodnu
biljku koja će se pobrinuti za to .” Debra

“Imao sam malu hrpu kvržica na laktu, tretirao sam ih uljem...Tjedan dana kasnije moj lakat je
gladak i bez izbočina...Mislim da su to bile bradavice, ali zato što ne vjerujem u liječnike, ne
mogu vam sa sigurnošću reći.” Carla
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-- Bez obzira što nije u redu s vašom kožom, jednostavno nanesite ulje, pokrijte ga flasterom i
ponovno nanesite ulje svaki dan ili  dva ili  kada flaster  otpadne.Opekline,  bradavice,  ekcem,
psorijaza…Ton ulje ne mari što je i popravit će to, samo daj vremena i ulja.JB

“Napravila  sam “pranje”  od  ulja  koje  sam napravila  i  zamolila  prijateljicu  koja  ima  TEŠKU
psorijazu od glave do pete i koja se nije slikala više od 4 godine da se opere s njim.1 PUT - dok
je prala svoje tijelo, bio sam u ŠOKU gledajući kako SVA crvena, mrljasta koža odlazi POOF i
vidjela NEVJEROJATNU zdravu kožu nakon svaki PUT kada je obrisala dio svog tijela.Uslikao
sam je te večeri i postavio ih.SADA UŽIVA u slikanju... DNEVNO!

NEKOLIKO drugih pitalo je kako sam ga pomiješao i bio sam sretan i iznenađen pacijentima s
MS-om i drugima koji pate od bolesti koristili su ga u kupanju, a jedan je rekao da je spavao kao
BEBA bez boli prvi put u životu.” Traci

“Moj prijatelj je imao cistu na licu i nakon nekoliko dana uzimanja ulja nestala je.I unosio ga je
ne upotrebljavajući ga lokalno.” Jonathane

“Uzimam nešto više  od veličine  zrna riže.Zapravo sam malo  nadula nos i  moje  alergije  su
poprilično nestale.Živim u kući na motoru s dva psa i bombardirani smo peludom sa susjednog
brda drveća.Prošle godine sam uzimala Benedryl  svaki dan.Ove sezone nisam morao ništa
uzimati, a spavam puno bolje.” Judy

“Nisam oboljela od raka, ali sam imala infekciju na peti koja nije reagirala na liječenje.Čak sam
radio  na  tehnici  za  njegu  rana...  dobio  je  infekciju  da  se  prestane  širiti,  ali  još  uvijek  nije
zacijelila.Namazala sam ga uljem i za JEDAN dan crvenilo je bilo manje.Drugi dan i crvenilo je
nestalo.Treći dan i infekcija opet izgleda kao koža!Divno ljekovito ulje!” Tammie

“Bio sam u trenutku kada nisam htio napustiti svoju kuću.Dobio sam osip za koji je doktor rekao
da je perioralni dermatitis i sve što su mi dali ili nije djelovalo ili mi je postalo muka.Rekli su da
nemaju pojma što ga uzrokuje ili kako ga se zauvijek riješiti.Nakon odlaska u Vancouver odlučio
sam pokušati staviti RSO na osip i vidjeti što će se dogoditi.Sutradan je poprilično nestalo.Sad
uzimam ulje interno i od tada nisam imao ovaj bolni osip.Ova stvar je nevjerojatna.Sada gledam
damu kako liječi rak dojke i želuca ovim nevjerojatnim stvarima koje nam je dao nitko drugi nego
sam Bog!!!” Čaj

“Radila sam za tvrtku za bazene i toplice... svijetle sam puti, vani cijeli dan.Pojavile su mi se
neke lude mrlje na licu, glavi i  ruci koje su uvijek bile kroz vozačev prozor.Ulje je očistilo ta
mjesta  za  nekoliko  tjedana!Sada  svakodnevno  unosim  0,5  grama  čistog  THC-a  kako  bih
pomogao u borbi protiv bilo kakve bolesti i da bih održao svoj imunološki sustav jakim.BTW
nikada nije cijepljenje protiv gripe!Odmalena nisam imala gripu.” Jay

“Nevjerojatno djeluje na opekotine i opekline od sunca.Razrijeđen maslinovim uljem.” Rachael

“Prije 18 mjeseci moja noga se inficirala zbog operacije.Nakon što je liječnica isprobala sve
antibiotike i postupke, znaju da su u osnovi odustali i poslali me kući da čekam da se zatvori.Tek
nakon što sam se počeo liječiti visokim dozama kanabisa, mogao sam otkriti da je regeneracija
počela!” Ariel

“Koristila  sam  ga  na  čirevima  i  žuljevima  na  usnama,  djelovala  je  bolje  nego  što  sam
mislila.Znao sam da će uspjeti, ali vrijeme za izlječenje bilo je preko noći do 24 sata.Mislio sam
1-2 dana, a ne 6 sati.” Kevin

“Moja mama se riješila mrlje koja joj je bila na licu skoro 2 godine u 4 dana uljem!!Onda smo
rekli, ako je to ono što može učiniti s vanjskim mrljama raka, samo razmislite što radi iznutra!”
jantar

“Imao sam malu smećkastu mrlju na lijevoj strani koja je postajala sve veća. Pokazala sam
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momku koji je namazao malo ulja. Imajte na umu, nisam mislio da će to učiniti ništa. Četiri dana
kasnije sam provjerio (zaboravio sam na to) potpuno je nestao osim malene crvene točkice na
mjestu gdje je bila mrlja. Ništamajor, ali me je to učinilo vjernikom.” Pjesma

“Bok JB.Moja kćer je jučer opekla ruku u pećnici.Izašla je van i pokazala mi opekotinu na ruci
koja je imala žuljeve.Rekla je da boli.Rekao sam joj da ode u kuću po ulje i stavi flaster i prekrije
opekotinu.Rekao sam joj da će zacijeliti bez ožiljka.Izašla je pet minuta kasnije.Rekla je tata da
je bol nestala.Rekao sam da to ulje treba činiti.

Moja  sestra  koja  je  bila  skeptik  što  ulje  može  učiniti  i  nije  odobravala  da ga  koristim  kao
lijek.Nikada me nije propustila nabaciti kad je u pitanju ulje.Ali to je u redu!Jer i svi smo lagani
toliko  dugo  da  smo  vjerovali  njihovim  lažima.Moja  sestra  boluje  od  komplicirane  bolesti
doktora.Da skratim priču.Počela je uzimati ulje i izgubila 60 funti u posljednjih šest mjeseci.Ona
sada istinski vjeruje u naftu.I to otvoreno dijeli sa svima.Hvala za sve što činite za ovaj cilj.” Ron

“Znam da dečki ovdje uvijek govore da koristite čisti RSO, a ja sam stvarno veliki obožavatelj tih
stvari.Međutim, samo želim obavijestiti ljude da nam je infuzija kokosovog ulja napravljena od
listova  šećera  u  potpunosti  zamijenila  neosporin,  te  stvari  nisam  morao  kupovati  2
godine.Djeluje bolje i brže, a mogu ga namazati po rukama i licu ljudi i ne moram se brinuti da
će im se razboljeti ako ga slučajno pojedu.” Tina

-- Tina, ništa ne radi bolje i brže od čistog RSO-a, ali znam što želiš reći.Naravno, manje jaki
oblici lijekova od kanabisa također mogu učiniti čuda.Problem je u tome što uspjeh nije tako
pouzdan kao kod nerazrijeđenog najpotentnijeg RSO-a.

Kozmetika od kanabisa uskoro će zamijeniti većinu trenutno dostupnih kozmetičkih proizvoda,
naime nakon što žene saznaju što ulje može učiniti za njihovu ljepotu.Ulje sjemenki konoplje,
kokosovo ulje i shea maslac su moji omiljeni nosači, ali možete koristiti sve što je popularno
lokalno gdje žive i dodati ulje u to.20-30% RSO u kremama djeluje čudesno, ali 0,01-1% također
može biti od velike koristi za manje ozbiljna stanja i svakodnevno održavanje.JB

Savjeti za proizvodnju
“Nikad bez obožavatelja!!!To znači nikad.” JB

“Neki  ventilatori  mogu biti  vrlo  opasni,  stoga ako netko ne zna razliku (ja  sam premotavač
elektromotora)  može  i  vjerojatno  će  zapaliti  otapalo.Mogu  se  koristiti  samo  određeni
ventilatori.Budući da većina ljudi ne bi znala razliku da cijeli dan gleda u obožavatelja, ovo je
dobar  savjet.Treba  uzeti  u  obzir,  ako  elektromotor  na  ventilatoru  stvara  unutarnju  iskru  pri
pokretanju, koju ne možete vidjeti izvana motora, to će zapaliti otapalo.U zatvorenom prostoru
je vrlo opasno mjesto za pravljenje lijeka, kao što sam siguran da većina vas zna!Razlog tome
moraju  svi  znati…Električne  peći,  svjetla,  prekidači,  peći,  bojleri,  svjetiljke  i  gotovo  svaki
električni uređaj u vašem domu stvaraju, vidjeli vi to ili ne, iskru koja će zapaliti otapala.Mnoge
od ovih iskri se pojavljuju automatski i to nikada ne biste znali!Čak i ako ste to već uspješno
napravili u svojoj kući, to je poput tempirane bombe koja se možda neće puno puta zapaliti, ali
ćete u jednom trenutku završiti s eksplozijom od koje bi bilo nemoguće pobjeći, događa se tako
brzo!Svi  u  vašoj  kući  bit  će  u  opasnosti!Molim  vas,  nikada,  nikada  ne  zanemarite  ovo
upozorenje.Jindrich Bayer vam je ovdje dao savjet koji će vam vjerojatno spasiti život, ako ga se
pridržavate.Hvala ti Jindrich.” Anthony

“Slažem se s vama 100 posto,  jer  sam i  ja  došao do istog zaključka upravo ovog prošlog
vikenda.Također bih želio dodati da je korištenje filtera za kavu za cijeđenje nafte/ulja također
najbolji način...Korištenje sira ili bilo čega osim filtera za kavu doista će vam dati više ulja, ali će
biti slabije ulje, možda zelene boje što dokazuje dau sebi ima puno biljnog materijala.Suština je
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da koristite naftu i filter za kavu, i ne drobite materijal više nego što kaže Rick.Po mom mišljenju,
Rick je usavršio proces pravljenja čistog ulja za liječenje raka i pravljenja ga na bilo koji drugi
način od načina na koji kaže da je bezvrijedno gubljenje vremena i materijala.” Marie

“Bok JB.Koje je najkraće vrijeme koje možete ostaviti da se pupoljak osuši ako vam je hitno
potreban?Hvala."  Priscilla
-- Dok se ne osuši.Ali ja bih samo brzosušeće recimo 5-7g pupoljka, to će vam dati otprilike
gram ulja, dovoljno za početak, a onda možete završiti kad se dobro osuši, za tjedan dana.Što
manje rukujete početnim materijalom prije obrade, manje ćete smole potrošiti.Stoga je najbolje
ne  dekarboksilirati  početni  materijal  (kao  što  GW  čini  bez  ikakvog  razloga,  možete
dekarboksilirati ulje s manje problema zagrijavanjem, što ionako morate učiniti da biste uklonili
ostatke  otapala).Najbolje  je  staviti  pupoljak  u  kantu  za  obradu  u  sušionici,  bez  dodatnog
rukovanja, kad god je to moguće.Što manje dodirujete pupoljak, to bolje.JB

“Bryan, znam da uvjeti nisu idealni, ali ipak ću nastaviti pjevati istu pjesmu.Što još mogu učiniti i
zašto bih mijenjao melodiju i snižavao naše standarde kada ih nije potrebno snižavati?Naravno
bit će raznih vrsta ulja, neka će biti dobra za topikalnu primjenu (do 60%), neka za rekreaciju
(60-90), a neka za liječenje (90 i više), a najbolja ulja će biti 95-98% THC i iznimno moćan i
sedativ, to je otprilike sve što je potrebno.Ali sada moramo naučiti ljude da postoji nešto poput
95-98% THC ulja i da bi trebali težiti najboljoj kvaliteti, a ne osrednjim proizvodima koji bi mogli
djelovati, ali možda i ne.

Ja osobno nisam baš zainteresiran za istraživanje lijekova koji bi mogli djelovati ponekad, a u
nekim slučajevima samo kada imamo na raspolaganju lijek koji  će djelovati praktički u svim
slučajevima.

Sve to cijeđenje je dobro i fino, ali ćete otkriti da će nekih 10-20-30% ljudi postati alergično na
biljne  materijale  ili  im  se  neće  svidjeti  okus  pa  ih  neće  pravilno  koristiti  kao  lijek.Kanabis
detoksificira tlo u kojem se uzgaja, te biljne materijale uopće ne želite puno unositi.Ponekad da,
naime kada znate gdje je biljka uzgojena i kako, ali ja bih i sama jako pazila da pijem takve
sokove, nikad se ne zna što je u njoj,  zapravo, a znam koje kemikalije se koriste za uzgoj
kanabisa.Stoga bih i sam bio oprezan s preporukom cijeđenja soka.

Ulje mora biti  dekarboksilirano da bi ispravno djelovalo, morate ga prokuhati ili  ne radi kako
treba i neće proći kroz krvno-moždanu barijeru, tako da "nepsihoaktivni sok" sasvim logično
nikada ne može djelovati tako dobro kao dekarboksilirana ulja s 95-98% THC-a.Opet, isprobajte
ga na stanju kože i uvjerite se u razliku.

Uglavnom, isto vrijedi i za CBD - opet, da, djelovat će, naime ponekad i u nekim slučajevima, a
također je odličan lijek, na primjer kada se dodaje kao sastojak žvakaćim gumama za djecu, ali
osim toga ja uvijek želi koristiti najmoćniji oblik lijeka od kanabisa na prvom mjestu.zar ne bi?JB”

“Iz mog osobnog iskustva ne mogu juriti, jako me rastura.Također imam poremećaj zgrušavanja
krvi  i  teški  klorofil  je ne-ne za nekoga tko uzima lijekove za razrjeđivanje krvi zbog visokog
vitamina K.” Dena

“Virginia, morate shvatiti da smo vidjeli mnoga ulja i većina ulja nije ni blizu onome što bismo
željeli vidjeti da pacijenti koriste za svoja stanja.Strategija 'napravi svoj' jedina je koja stvarno
ima smisla,  ne želite  ovisiti  o  bilo  kome da napravi  ulje  za  vas,  želite  biti  vlastita  kontrola
kvalitete i želite znati što je u to i kako je napravljen.Previše je prevaranta i većina njih ne pruža
adekvatnu kvalitetu i to je tužna činjenica, a jedini način da se to spriječi je naučiti ljude kako
danapraviti  svoje kako bi znali  razliku.A ponekad mala razlika u kvaliteti  ulja može napraviti
veliku razliku u nečijem životu.Zato neprestano pokušavamo promicati kvalitetu i moć ulja.

Kako mi gledamo na to,  ako netko može skuhati  šalicu kave,  može napraviti  ulje,  od toga
zapravo nema ništa.A oni koji sami ne mogu napraviti ulje obično im je potrebna pomoć, pa im
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ga uvijek netko može napraviti ako je potrebno, plus takvi bi trebali moći dobiti i 95-98% THC
RSO u ljekarni.Ili barem u svijetu u kojem bih volio živjeti.JB

“1.) Samljela sam pupoljke suhe od kosti samo rukama, bez mlinca.Početni materijal izgledao je
kao vrlo mali pupoljci od cca.Promjera 5 do 10 mm, tako da uglavnom nema praha.Kako sada
imam svoje "kuhanje" iskustvo, potpuno se slažem s vama u svemu, osim točke C.Vidjela sam
ulja  napravljena  s  alkoholom  koja  su  obično  mnogo  tamnija  jer  voda  u  alkoholu  otapa
klorofile.Napravio  sam svoje ulje  s  čistim petrolej  eterom laboratorijske kvalitete.Ovo ulje  je
puno svjetlije boje (zlatno-smeđe) i izvrsnog, slasnog ljutog okusa u odnosu na alkoholno ulje
koje sam imao prilike isprobati.Ovdje želim reći da vjerujem da nafta ne uklanja toliko terpena i
klorofila  kao  alkohol.Također,  kuha  puno  kontroliranije  i  upravljivije  kao  alkohol.Dakle,  moje
pitanje je, mislite li da je moguće da kombinacija mljevenja/pranja naftom nije toliko štetna za
kvalitetno ulje kao mljevenje/pranje s alkoholom?

-- Nemojte prvo mljeti materijal.Svako rukovanje sa suhim materijalom pupoljaka prouzročit će
gubitak THC-a i drugih kanabinoida (fina prašina na stolu je ono što je trebalo ostati u kanti).Da,
mljevenje i  nafta bi  bili  'bolji'  od mljevenja i  alkohola -  ta  kombinacija  je  gotovo zajamčena
neuspjeh, na ovaj način jednostavno ne možete napraviti dobro ulje.

Stavite pupoljak u kantu, navlažite ga benzinom, zgnječite ga štapom dvije do tri minute, ulijte
mješavinu ulja i otapala u kantu.Ako radite s kvalitetnim materijalom, napravite drugo pranje i
ulijte drugu mješavinu u kantu s prvim pranjem.Ako ne koristite materijal visoke kvalitete, prvo
pranje koristite samo za unutarnje potrebe (i nastavite tražiti bolji materijal za rad).

Eter  proizvodi  sjajna ulja  (više  volimo jantarna ulja  od tamnih,  ali  zapamtite  da neki  sojevi
proizvode tamnija ulja od drugih).Ulja jantara volimo i iz praktičnih razloga – tko želi imati crne
klorofilne zube?Ali ne preporučamo ga puno jer je prilično opasno raditi s eterom, teško ga je
nabaviti u većini dijelova svijeta, a jako smo zabrinuti za sigurnost onih koji proizvode ulje.Vrlo
lako može eksplodirati na relativno niskim temperaturama.Dakle, za većinu ljudi benzin će raditi
sasvim dobro.Obično koristimo naftu, ali bi eter bio otapalo po našem izboru.

Trenutni popis otapala koje bismo osobno koristili je: 1.eter, 2.čista lagana nafta, 3.99% izopropil
alkohol,  4.alkohol  za  hranu  -  po  mogućnosti  99%,  ali  to  je  obično  teško  nabaviti  i  vrlo
skupo.Kada radite s 96% alkohola, preostalih 4% obično je voda.4% od 10 litara je 4dcl, gotovo
pola litre vode koju ćete morati iskuhati - a potrebno je vrijeme koje biste mogli produktivnije
potrošiti.

2.) Također sam stavio posljednje toplo ulje na 60°C na 1,5 h pod vakuumom kako bih potpuno
uklonio sve ostatke otapala.Kao što sam vam napisao, ulje sam dekarboksilirao 35 pojedenih
grama kasnije...  Okus ulja prije dekarboksilacije bio je puno ljutiji,  ne bih rekao lošiji,  ali  za
podrigivanje ste u pravu.

-- Kao što sam rekao prošli put, podrigivanje je bilo od ostataka vode.A voda je bila tu zbog
'znanstvene'  niske temperature  koju  ste  koristili.Ulje  ionako morate  dekarboksilirati,  tako da
kuhalo za rižu koja će se isključiti na 110°C radi sasvim dobro.Ili bi, naravno, najbolja stvar za
korištenje bila ajoš uvijek - ali opet, mnogi ljudi ih ne posjeduju i ne znaju kako njima upravljati, a
rizik od eksplozije je uvijek prisutan. Ako bi netko upotrijebio nepropisno dizajnirani ispirator za
iskuhavanje otapala, mogao bi eksplodirati i uzrokovati ozbiljne ozljede i srušiti cijelu kuću. Ali
ako bi se sadržaj kuhala za rižu na neki način zapalio, a proces se odvijao na otvorenom ili u
otvorenom  dobro  prozračenom prostoru.Zatim,  ako  onaj  tko  proizvodi  ulje  ne  paniči,  ne  bi
trebao imati previše problema s stavljanjem požara pod kontrolu i da je uvijek dobra ideja imati
pri ruci aparat za gašenje požara.

Što se vakuuma tiče – naravno, zašto ne.Ako imate opremu i ako je znate pravilno koristiti, nije
loše doraditi ulje na ovaj način, ako želite biti 100% sigurni da u njemu nema ostataka otapala ili
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ako želite zatvoriti usta onih koji su protiv petrokemijskih otapala.Neki ljudi ga koriste s velikim
uspjehom i ja nisam protiv toga.No, kao što znate, većina ljudi ne posjeduje ovu opremu, a
mnogi  naši  pacijenti  ne  mogu  ili  ne  mogu  priuštiti  ni  kuhalo  za  rižu  i  ventilator,  pa  ne
preporučujemo usisavanje kao nužnost.

Pogledajte  koliko  je  Rickova  metoda  laka  i  jednostavna  i  na  koliko  pitanja  još  moramo
odgovoriti.Sada  zamislite  što  će  se  dogoditi  kada  dodamo informacije  o  drugim metodama
proizvodnje  ulja.To  će  samo  izazvati  još  veću  zbrku  i  morat  ću  dane  i  tjedne  pokušavati
odgovoriti na pitanja 'zbunjenih' ljudi, što ionako više neću raditi.

3.)  Molimo objasnite  zašto  predlažete da se ulje  guta izravno iz  tube,  izravno u usta,  bez
kapsula?Neki  problem  s  apsorpcijom?Većinu  ulja  jedem  na  papiru  za  cigarete,  ali  rijetko
koristim neke kapsule ako moram na više sati otići od kuće.Osim toga, ne volim ga imati po
zubima, jer je jako teško skinuti...

-- Zbog nekoliko razloga.Glavna je ta što se ova metoda uzimanja pokazala najučinkovitijom i
najkorisnijom za pacijente.Poboljšava higijenu usta jer također dezinficira usta, a zatim pomaže
kod bilo kakvih stanja u probavnom traktu ili u grlu itd.Zapravo, kad me zaboli grlo, pokušavam
namazati uljem stražnji dio usta i onda ga držati u ustima dokle god mogu.U većini slučajeva
gripa ili grlobolja (ili njezini simptomi) rješavaju se preko noći.

Kao što kažete, nešto ulja ostaje na vašim zubima i pod jezikom, tako da ova metoda gutanja
zapravo kombinira sublingvalnu obradu ulja (ala Sativex i drugi sprejevi i tinkture ispod jezika
koje ljudi koriste) i preradu u želucu i crijeva.Glavno je da ulje uđe u želudac.Dakle, ako imate
ulje ne baš dobrog okusa, možete staviti komad kruha ili banane itd. (ili papir za cigarete, ako
volite jesti kemikalije u njemu), preklopiti ga i progutati kao tabletu i isperite je vodom ili čajem ili
čime  god  želite.Operite  zube  uljem  nakon  recimo  desetak  minuta,  pomoći  će  i  u  oralnoj
higijeni.Mnoga ulja imaju prijatan okus (posebno kada se početni materijal ne melje i kada se za
proizvodnju  ulja  ne  koristi  alkohol.Klorofil  je  obično  lošeg  okusa  i  može  uzrokovati  veliku
nelagodu, čak i kada se koristi lokalno - tamna ulja će zamrljati vašu odjeću, to zapravo ne želite
niti trebate.)

Kapsule - a) morate ih kupiti od Big Pharme, čime ih svojim novcem izdržavate, b) neki ljudi su
alergični na njih, c) neke se otapaju u crijevima, a ne u želucu, d) dileri često stavljaju manje ulja
u kapsuli nego što bi trebalo biti, e) ne djeluju tako dobro za toliko stanja, f) teško je izbaciti ulje
iz njih kada želite napraviti  spoj ili  ispariti ulje za plućna stanja ili kada želite upotrijebiti  ulje
lokalno.Ne kažem da ne možete koristiti kapsule, samo kažem da je bolje naučiti koristiti ulje
izravno iz tube.Nakon što više vježbate, naučit ćete kako koristiti ulje bez ikakve nelagode.Ja
osobno volim jesti ulje odmah iz kuhala za rižu, samo umočim prst u njega i uzmem koliko
mislim da mogu.Imajte na umu, ovo je vrlo 'zahtjevno za ulje' i obično ćete uzeti više nego iz
šprice.Kad je ulje dobro, 'predoziranje'  će vas samo uspavati,  velika stvar.Ali  naravno, ja to
mogu zbog svog iskustva i tolerancije, ne bih ine preporučujem ovo početnicima ili onima koji
nemaju toliko iskustva.I tebi sve najbolje Stefane.Jindrich”

“Ako ste zabrinuti zbog troškova, to je mnogo jeftinije od participacije za većinu lijekova protiv
raka, a neki od lijekova koje uzimate kod kuće za rak nisu pokriveni osiguranjem.Da nekome u
mojoj obitelji treba ovo ulje za rak, ja bih pronašao način.Sretno!!!!" Lisa

--  Slažem se,  Lisa,  ulje  je  puno  jeftiniji  tretman  kad  se  uzmu  u  obzir  svi  ostali  troškovi  i
izdaci.Osim toga, neusporedivo je sigurniji od svega što bi medicinski sustav opskrbio, a da ne
spominjemo da radi puno učinkovitije i pouzdanije i definitivno ga je zabavnije uzimati od otrova
ili zračenja.JB

P.Zašto  mljevenje  suhog materijala dovodi  do gubitka THC-a?Postoji  li  neko objašnjenje za
ovo?
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A.Jeste li  ikada samljeli  stvarno moćan pupoljak?Ako jeste, trebali biste znati zašto.Taj bijeli
prah koji je posvuda po stolu nakon što ga sameljete je THC (ili trihomi) i to je ono što je trebalo
ostati u ulju.Osim toga, kad se melje, onda je prefino i ogolit ćete puno onoga što zapravo niste
htjeli skinuti u svom ulju.

Obradite suhe cijele pupoljke nakon što ih navlažite benzinom ili otapalom po vašem izboru, ali
ih nemojte puno dirati prije nego što ih obradite jer svaki put kada ih dodirnete, izgubit ćete
nešto.Ulja proizvedena od mljevenog materijala znatno su manje moćna od ulja proizvedenog
od pupova koji su zgnječeni nakon što su bili navlaženi.

Prvo brzo pranje je najsnažnije i uklanja oko 70% dostupnog THC-a, drugo oko 20%, a treće
oko  5%.Kad  ga  sameljete,  dobijete  sva  tri  pranja  (zapravo  četiri)  u  svom  ulju  i  to  ne
želite.Kvaliteta nad kvantitetom.JB

P.Znam da preporučate da sami napravite RSO, ali ambulanta ima malo lokalnog i samo sam
se pitao koja bi trebala biti fer cijena za to?

A.Za proizvodnju grama ulja potrebno je 4-7 g visokokvalitetnog pupoljka, tako da bi to trebala
biti 'prava cijena'.Nemojmo raspravljati o smiješnim cijenama konoplje, za mene je prava cijena
za  dozu  od  60  g  50-100  USD  (ili  manje,  ako  se  legalno  uzgaja  na  otvorenom  u  velikim
razmjerima).Ne kažem da trenutno znam gdje se može nabaviti po toj cijeni.Vrhunsko ulje košta
onoliko koliko košta vrhunski materijal tamo gdje živite.JB

“Samo sam trebao ažurirati i obavijestiti vas da sam još živ!Radim sjajno i JOŠ ŽIVA skoro dvije
godine nakon što su mi rekli da mi je ostalo još 3 mjeseca.Ne vjerujte svojim liječnicima!Još
jednom hvala što ste mi pomogli spasiti život!” Lee

Dekarboksilacija

“Trenutno dekarboksiliram cijelu biljku, kao i radim RSO i maslac/ulja.” Cheryl
--  Nemojte  dekarboksilirati  cijelu  biljku.Napravite  ulje  od  super  suhog  pupoljka  (nemojte
podrezivati, ne dirajte ga previše, uvijek ćete izgubiti THC koji tražite).Napravite ulje, a zatim ga
dekarboksilirajte (stavite ga u električnu pećnicu na 130°C oko sat vremena).Nemojte ništa raditi
s biljkama prije nego ih preradite u ulje.Što ih manje dodirujete, to bolje.JB

„Da biste samo stavili u pećnicu na 266 stupnjeva Fahrenheita (130 °C) na sat vremena, na taj
ćete način dobiti ukupan razugljikohidrat nakon što ste spalili svo otapalo u kuhaču za rižu ili
loncu.“ Ryan
-- Ipak, ne bih koristio lonac.Jednog dana ćete spaliti svoje ulje.Kuhalo za rižu će se isključiti, to
je stvarno bolja opcija, rekao bih.JB

“Prava dekarboksilacija je vrlo važan dio u savršenoj proizvodnji ulja jer je sirova biljkane pruža
puno čistog delta9-THC i CBD-a umjesto toga ima kiseline znači THCA i CBDA.Za uklanjanje
karboksilne skupine postupak je zagrijavanje.Učinite to vrlo pažljivo kako ne biste spalili svoje
vrijedne molekule.Našao sam u Journal of Chromatography dobru napomenu koja bi trebala biti
potrebna temperatura i vrijeme za zagrijavanje ulja jer ovisno o kuhalu za rižu, temperature
možda neće biti dovoljne.Stoga je dobra ideja da se vaše ulje grije minimalno 27 minuta na min.
122 stupnja Celzijusa.Uvijek provjerite temperaturu ploče za grijanje pomoću digitalnog mjernog
uređaja kako ne biste pregrijali ulje.U donjoj tablici možete vidjeti vrelište glavnih kanabinoida
koje nikada ne biste smjeli postići inače ćete ih skuhati.Dodatno napominjem da je točno ono
što je Rick cijelo vrijeme govorio u svojim videima ne pregrijavati ulje već je potrebna toplina za
pravljenje ljekovitog ulja.Temperatura od minimalno 106,2 stupnja Celzijusa potrebna je za pravi
proces dekarboksilacije tijekom određenog vremena na dijagramu oko sat vremena.Ako vaše
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ulje ima samo kiseli oblik THCA i CBDA, ono nije toliko učinkovito jer se kiseline ne uklapaju baš
dobro za CB1 i CB2 receptore.Stoga vodite računa da to radite na pravi način jer ono što je Rick
rekao je istina, samo najbolje napravljeno ulje može obaviti posao kada ovisi uživo.(…)

Da,  pogledajte  i  protumačite  ovaj  znanstveni  dijagram  kako  biste  shvatili  da  se  proces
dekarboksilacije odvija sve vrijeme kada zagrijavate mješavinu tekućine otapala kanabinoida u
kuhaču  za  rižu.Dakle,  grafikoni  pokazuju  da  je  velika  stvar  dovesti  temperaturu  na  130
stupnjeva  Celzija  dovoljno  dugo da  se postigne  maksimalna  dekarboksilacija.Sve je  pitanje
temperature i vremena za postizanje najboljih razina.

Ako koristite digitalni instrument za mjerenje temperature i stavite ga na dno kuhala za rižu
tijekom cijelog procesa da ispari otapalo, možete vidjeti da tek u kasnoj fazi procesa kada kapi
vode uđu na kraju u kuhalo, temperatura dolazi oko 100-110°C.Ali  vrijeme u ovom rasponu
uglavnom  nije  dovoljno  dugo  za  cijeli  proces  dekarboksilacije.Nakon  toga  dulje  vrijeme
zagrijavate ulje u maloj čeličnoj posudi na grijaćoj ploči.Tako dugo bez aktivnosti (nema više
mjehurića plina) zagrijavate i čekate.Kontrolirajte temperaturu i najbolje je da ne prelazite 130
stupnjeva Celzija oko pola sata.Imajte na umu da THC ima točku ključanja od 157 stupnjeva C,
stoga nemojte riskirati pregrijavanjem, inače će vaši željeni kanabinoidi ispariti i nestati... 

U jezgri nije važno postići vršnu količinu dekarboksilacije, tako dugo kasnije dobivate dovoljno
ulja  u  svom tijelu.Zanimljiva  je  vrijednost  JEDNOG grama dnevno  ili  više  koje  biste  trebali
uzimati.Naravno, koliko ulja trebate ovisi o tome koliko je delta9THC stvarno u ulju - znači koliko
je učinkovita bila dekarboksilacija.Ako slijedite Rickovu preporuku i pazite da ulje bude dovoljno
dugo zagrijano na 130 stupnjeva C – sve će biti  u redu.Neovisno je koje otapalo koristite.”
Stephan

Otapala
“Bio sam vezan za otapalo (naftu) dok nisam saznao da se neka obična biljna ulja (kanola ili
repica) proizvode na vrlo sličan način.” Graeme

"Nafta je trgovački naziv za petrolej eter pa pokušajte i  pretražite taj,  kućni eter ima mnoge
industrijske namjene, odmašćivač za razrjeđivač boja." Al

“ZAPAMTITE da su THC i CBD nepolarni...a klorofil i H2O su polarni...Dakle, najbolje ulje je
napravljeno s nepolarnim otapalom...čisto je...bez klorofila." Michael

“Moj prijatelj kemičar pojednostavio mi je cijelu priču i objasnio mi zašto bi nafta mogla biti bolja
(iako misli da nije značajno): naftena je nepolarno otapalo pa izvlači nepolarne molekule lakše i
učinkovitije (THC i CBD su u osnovi nepolarne molekule) i izostavljaju polarne molekule.

Izopropil alkohol (i eter kad smo već kod toga) je slabo polarno otapalo pa je jako dobro za tu
svrhu, ali možda malo manje od nafte - pošto JB kaže da su testirali i jedno i drugo, a oni su bili
jači.EDIT: Oh, da, skoro sam zaboravio: također je rekao da nema straha da će nafta (ili iso)
ostati u konačnom proizvodu ako slijedite recept koji je dao Rick Simpson (moj prijatelj je rekao
da ne koristite plastičnu kantu, međutim, ali stakleni ili od nehrđajućeg čelika) i ako niste sigurni,
samo učinite  ono  što  JB  uvijek  kaže  -  dodajte  malo  vode  i  stavite  u  pećnicu  da  potpuno
ispari.Ipak bi koristio izopropil alkohol, jer si siguran da je to ono što bi trebao biti...” Sandra

--  Sandra,  metoda  koju  je  Rick  pokazao  svijetu  je  najosnovnija,  nekomplicirana  i
pristupačna.Gotovo je sigurno kada slijedite upute za T.Staklo je dobro ali se lomi i ne želite da
se to dogodi,  nikad.Nehrđajući  je  OK, naravno.99,9% iso radi  ok,  ali  mi bismo i  dalje sami
koristili laganu alifatsku naftu, kad god je to moguće.Ili eter.JB

“Također preporučam da se sve što više ohladi prije vađenja.Većina stavlja alkohol, kanabis,
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posude, sve što je uključeno u ekstrakciju u zamrzivač na 24-48 sati.Tako ćete dobiti puno čišći
proizvod.Vaši će prinosi biti niži, ali vam neće trebati toliko.Oprostite za bilo kakve pogreške u
pisanju ili nedostajuće riječi, MS je sranje i nemam lijekove, lol.Blagoslovi.” Chuck

-- Chuck, zamrzavanje je sve dobro i fino, ali nije potrebno to raditi kada radite s kvalitetnim
nepolarnim otapalima i  polaznim materijalom.Osim toga,  ne  volimo da nam se ruke hlade,
sobna temperatura nam odgovara i nećemo imati problema s artritisom nakon nekoliko mjeseci
ili  godina smrzavanja  pupoljaka.Osim toga,  često se ulje  proizvodi  na mjestima gdje  nema
zamrzivača.Dakle, da, možete ga zamrznuti ako želite, ali mi to sami ne bismo učinili.

Ni sama ne volim smrznuto povrće, izbjegavam ga jesti kad god je to moguće, pa ne vidim
zašto bih napravila iznimku i zamrznula povrće koje mi se najviše sviđa.Ali da, može pomoći
kada morate koristiti alkohol za ekstrakciju ulja, tako da nisam potpuno protiv toga.

Samo što mi sami ne koristimo alkohol kao otapalo (ili bolje: nije otapalo po našem izboru), ne
vidim niti jedan razlog zašto bih plaćao državi dodatni porez za otapalo koje ionako će ispariti
(osim ako ne koristite destilator, što bismo mi učinili kad god je to moguće).Mogu kupiti litru lake
nafte za oko 3-4 dolara, litra 99% alkohola koštala bi puno više i proizvela bi manje ulja i to ulje
vjerojatno neće biti tako dobro kao ulja proizvedena s laganom naftenom ili 99,9% iso .

Dakle, gdje je točno prednost korištenja alkohola kao otapala?Ne vidim niti  jedan racionalan
razlog zašto bi alkohol bio draži od čiste lake alifatske nafte niske točke vrelišta, kada se uzme
u obzir  da  u  ulju  nema ostatka otapala  o  kojem bi  se  morali  brinuti  kada  se  ulje  pravilno
proizvede.Kada se ne proizvodi pravilno, u ulju ima ili može biti ostataka otapala.Ali nemojte nas
kriviti za ulja koja nisu proizvedena kako treba, mi zaista ne možemo snositi odgovornost za
manjak kvalitete ulja koje isporučuju drugi.To je tako jednostavno.JB

“RSO kada je pravilno napravljen neće zadržati većinu otapala koje koristite.Kao i budući da
RSO liječi rak i sve što jedete/dišete uzrokuje rak.Ne bih se previše brinuo za višak ostataka,
ako  ih  uopće  ima.RSO  može  zauzvrat  popraviti  navedene  stanice/DNK koje  su  mogle  biti
promijenjene tijekom početnog gutanja.Ako bi otapalo moglo napraviti bilo kakvu štetu, stvarni
THC u ulju će popraviti sve štete koje su nanijeli ostaci otapala.” Amanda

-- Amanda je dobro shvatila.Oni koji su kompulzivno opsjednuti s nekoliko ppm ostatka otapala
koji bi mogao ostati u ulju trebali bi jednostavno usisati ulje.Uopće nije teško.Oni koji to ne učine
još uvijek ne moraju puno brinuti.

Čak i  da je u ulju bilo 0,1% ostatka otapala (što bi  ionako bilo previše,obično ima nekoliko
stotina  ppm,  možda,  kada se ulje  pravilno  proizvede korištenjem čiste lake nafte s  točkom
vrelišta oko 80-100°C), u dozi od 60 g ulja bilo bi 0,06 g ostatka koji bi se pojelo u razdoblju od
dva ili tri mjeseca.

Mene osobno ne zabrinjava, to je sigurno, ionako je daleko ispod granica hrane i daleko ispod
količine ostataka otapala koju ste već pojeli u svojoj hrani.Što mislite s čime se proizvodi većina
biljnih ulja?Kod otapala, isti ili slični ugljikovodici koje koristimo kao otapala.

Dopustite da vas samo pitam - da li stvarno uvijek perete ruke kada stavite benzin u auto?Ako
to učinite, nastavite brinuti o mogućim ostacima otapala u pravilno proizvedenom ulju.Ako ne, ili
ako se sjećate barem jednom kada ih niste oprali, pronađite nešto drugo, postoji mnogo drugih
ozbiljnijih problema o kojima morate brinuti.

U svakoj tableti koju progutate ima puno više otrova, to je sigurno.A što se tiče naftnih derivata -
pijete li vitamine, na primjer?Jeste li znali da se većina njih proizvodi od naftnih derivata?

A ako mislite da nikada ne biste stavili ništa od nafte u usta, onda da vas pitam - čime točno
perete zube?S komadom drveta ili četkicom za zube?A što je s ostalim artiklima i priborom za
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njegu zuba koji su izrađeni od plastike na bazi nafte?Ne koristite ili niste koristili niti jedan od
njih?Ako  imate  ili  imate,  onda  opet,  postoje  druge  stvari  koje  trebate  učiniti  osim  brige  o
ostacima otapala u pravilno proizvedenom RSO.JB

“Vrlo  jednostavno  objašnjenje  beskrajnog  pitanja...Osobno  sam koristio  naftu,  izo,  alkohol  i
butan za proizvodnju ulja...I daleko najbolji ... najčišći ...najjači...a ulje najboljeg okusa bilo je iz
nafte...Ne razumijem što ljudi ne vole... Uopće nema goriva kada se radi kako treba...a čini se
da nafta skida više s biljaka...To radi puno brže...Dakle čišće ulje...(zlato)...” Peter

“Ovi su ljudi došli za mnom na njihovu web stranicu.Erinina grupa mrzi tlo po kojem Rick hoda.I
gangbaju svakoga tko spomene Ricka.Za mene to NIJE ono što bi iscjelitelji trebali zastupati.

Cijela stvar s Naphthom za mene je izgovor za kažnjavanje Ricka.Jer na kraju svi znaju da će
ulje kanabisa negirati toksine u benzinu.Rick zagovara naftu jer je većini ljudi lako pronaći.Rick
jasno kaže da preferira eter - i voli destilator.Nafta proizvodi snažno ulje – to je ključno – snažno
ulje – nešto što zagovornici izostavljaju.Alkohol od žitarica ne proizvodi snažno ulje - i oni koji
bacaju Ricka u smeće to znaju.Nafta je izgovor za zbunjivanje ljudi – kako bi mogli reći da im je
ulje bolje.Gdje su ti ljudi bili prije Ricka – gdje si bio, molim te? Tom

“Laka nafta je frakcija koja vrije između 30 °C i 90 °C i sastoji se od molekula s 5-6 atoma
ugljika.Teška nafta vrije između 90 °C i 200 °C i sastoji se od molekula s 6-12 ugljika.Nafta se
prvenstveno  koristi  kao  sirovina  za  proizvodnju  visokooktanskog  benzina  (putem  procesa
katalitičkog  reformiranja).Također  se  koristi  u  industriji  rudarstva  bitumena  kao  razrjeđivač,
petrokemijskoj  industriji  za  proizvodnju  olefina  u  parnim  krekerima  i  kemijskoj  industriji  za
primjenu otapala (čišćenja).Uobičajeni proizvodi napravljeni s njim uključuju tekućinu za upaljač,
gorivo za kamp peći i neka otapala za čišćenje.”

“Otapala, nafta, naftni destilat...Zvuči otrovno kao laboratorij za met ili tako nešto.Molimo razviti
metodu za obradu vodom.Je li moguće?" kršćanski

-- Nećete proizvoditi istu tvar kao mi i to će zahtijevati puno nepotrebnog dodatnog rada, sa
znatno lošijim rezultatom.JB

“To je šteta.Volio bih da postoji način.Otapala i njihovi ostaci su otrovni i opasni.”kršćanski

-- Nema taloga o kojem biste se morali brinuti kada se ulje pravilno proizvede.Biste li to ljubazno
shvatili kao činjenicu?Što mislite s čime se proizvodi većina biljnih ulja?JB

“Nafta ima kemijsku formulu CnH2n+2.Lagana nafta ima 5 i/ili 6 atoma ugljika, što se svodi na
C5H12 i C6H14, također poznat kao pentan i heksan.Dakle, ono što tražite je nafta koja je čista
mješavina pentana i heksana.” Wouter

“Samo sam htio  objaviti  nešto  o  otapalima.Otišao  sam do  svog  prijatelja  koji  ima  nekoliko
doktorata  i  magistara  iz  kemije  i  pitao  ga  što  mogu  učiniti  da  potpuno  uklonim  benzin  iz
ulja.Rekao je: “Uzmite 5 ml izopropilnog alkohola i umiješajte ga nakon što prestane mjehurići
posljednji  put.Isparit  će i  sa sobom ponijeti  benzin.Otrovno otapalo tada postaje netoksično
otapalo.Ovo nije moje pravo ime, šteta je što ne mogu koristiti svoj pravi račun iz straha da ću
biti otpuštena ili zaposlena kao medicinska sestra.” Bobbie

“Da  biste  pronašli  Naphtha  u  Ujedinjenom  Kraljevstvu,  potražite  'panel  wipe'  ili  'fast  panel
wipe'.To je proizvod koji se koristi za popravak karoserije automobila, za čišćenje metala i ne
ostavlja  tragove.Poteškoća  je  pronaći  detaljan  popis  točnih  sastojaka  jer  se  oni  mogu
razlikovati.Trebalo bi lako pronaći 99,9% izopropanola.” Em

“Pratili smo vaš proces koristeći VM&P Naphtha i sve je išlo po planu s izuzetkom prvih nekoliko
izvlačenja štrcaljke koja su ispala malo više tekućina nego što smo očekivali.Dodao sam par
kapi vode i pokušao ponovo i čini se da je u redu.Moja jedina briga/pitanje je okus.Još uvijek
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ima okus otapala.Je li to u redu ili trebam još nešto poduzeti?Primatelj ovoga spava oko 12 sati
svaki put kada uzme ulje.Je li tako dok ne razvije toleranciju?Svaka pomoć je vrlo cijenjena.”
Pamela

-- Čini se da VM&P nije dobro otapalo (iako neki MSDS listovi kažu da bi trebala biti ista tvar
kao što bismo željeli koristiti).Čini se da je teška benzina i čini se da ne isključuje u potpunosti i
čini se da zahtijeva dodatnu njegu.

Dodao bih malo vode i stavio u električnu pećnicu na 130°C na nekoliko sati, možda preko noći,
ili dok otapalo ne nestane u potpunosti, neki kažu da je potrebno i do četiri dana da se uklone
ostaci otapala.Ne bi smjelo biti nikakvog otapala ako je ulje pravilno proizvedeno i ulje ne smije
biti tekuće, više bi trebalo biti poput masti.Provjerite je li ulje stvarno dobro filtrirano, jer se ostaci
otapala obično lijepe za biljne materijale.

Jednostavno  napravite  test  prstima  s  otapalom  koje  želite  koristiti.Umočite  prst  u  njega  i
pogledajte hoće li potpuno ispariti unutar 30 sekundi ili brže.Što brže ispari, ne ostavljajući film,
to bolje.

Ako ne možete nabaviti čistu laganu alifatsku naftu (koja se u Europi naziva i benzinom, tražite
CAS broj 64742-49-0, prodaje se pod mnogo različitih naziva, ne onim koji se koristi kao gorivo
u automobilima, već onim koji se koristi kao otapalo ili razrjeđivač boje), ja bih uzeo 99% ili još
bolje 99,9% izopropil alkohol -- čini se da je to moguće pronaći gotovo bilo gdje u svijetu.

Trenutno preferiramo laganu alifatsku (nisko vrela,  hidrogeniranu) naftu,  jer  proizvodi  bolja  i
snažnija ulja od većine drugih otapala koja se trenutno koriste.Što je manje biljnih materijala i
klorofila u ulju, to bolje djeluje kao lijek, ima bolji okus i snažnije je.Cijeli trik je u tome koliko je
ulje snažno i sedativno.Što je snažniji i sedativ, to bolje.JB

“Prava benzina NE prodaje se u SAD-uNe u Tractor Supply ili Home Depotu ili Lowesu ili čak
Sherwinu Williamsu.Ipak se još uvijek prodaje u Kanadi.Imam prijatelja koji ga destilira do 100°F
i čuva ono što otapalo ispadne, da se koristi za proizvodnju ulja.” Steve

“Ako živite u SAD-u, nećete dobiti pravu naftu, ne može se vjerovati cijeloj nafte proizvedenoj u
SAD-u zbog labavih propisa o sastojcima ove vrste otapala.U SAD-u nikada nećete dobiti čistu
naftu, čak i VM&P može biti potpuno nedosljedan iz jedne boce u bocu i čak se ne reklamira
kao čistu.U Kanadi rade čistu benzinu i to je najbolje otapalo za korištenje u usporedbi s ISO ili
Grain alkoholom, nemojte napraviti veliku pogrešku i trošiti lijekove ili još gore učiniti sebe ili
nekog drugog još  više  bolesnim korištenjem pogrešnog otapala.Imajte  na umu da će nafta
dostupna u SAD-u čak napraviti ulje koje izgleda potpuno kako bi trebalo, ali bi vas ipak moglo
jako razboljeti.” loviti

-- Činjenica da se čista alifatska nafta ne prodaje posvuda u SAD-u ne znači da čista alifatska
nafta  s  CAS brojem 64742-49-0  i  točkom vrelišta  oko 60-80°C ne  postoji  ili  da  postoji  ne
proizvodi bolje ulje od većine drugih otapala, ako se pravilno koristi.Ako ne možete dobiti čistu
laku naftu, 99% ili još bolje 99,9% izopropil alkohola bio bi naš drugi izbor.

No, ipak ne bih odustao – za ekstrakciju ulja iz biljaka koriste se lagana nafta ili slična otapala,
pa bih provjerio kod proizvođača biljnih ulja i vidio što koriste.Tamo gdje živim u Europi, otapalo
mogu kupiti u praktički u svakoj prodavaonici željeza ili boja, to je jedna od najčešćih tehničkih
tekućina kojih se sjećam iz djetinjstva, koristili smo ga za odmašćivanje lanaca bicikla itd., a
praktički je svatko imao bočicu od toga kod kuće.Stoga mi se cijela ova beskrajna rasprava o
otapalima čini pomalo smiješnom.Kada koristite pravu laganu benzinu, nema ostatka otapala o
kojem bi se morali brinuti, možda nekoliko ppm, baš kao i kod većine jeftinih biljnih ulja koja se
često proizvode s gotovo istim otapalom kao što preporučujemo.JB

“Škuhalice  za  rižu  su  sranje.Električni  roštilj  i  posuda  za  pečenje  9x13  pyrex  rade  puno
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bolje.Ulje se puno lakše bere iz  pireksa i  nema teflona.Temperaturna modulacija  je također
mnogo lakše kontrolirana.Duboko ste u svom egu JB.Naletjet ćete na ljude koji su pametniji od
vas.To je jednostavno tako kako je.Učite od njih umjesto da blokirate njihovo znanje iz svog
uma.Svatko ima mali dio slagalice JB.” Jody

-- Jody, naravno, pyrex je super, pogotovo dok se ne pokvari i dok ne izgubite svo ulje.Morate
razumjeti da su ovo bitne upute namijenjene uporabi širom svijeta sa što manje opreme.Mnogi
ljudi si ne mogu priuštiti ili čak pronaći kuhalo za rižu u nekim zemljama, nije tako jednostavno
kao što svi misle da jest.

Naravno da vam možemo pokazati vrlo kompliciran i skup način proizvodnje ulja, ali morali biste
mi obećati da ćete sjediti ovdje svaki dan godinu dana i odgovarati na pitanja o tome.Većina
ljudi još nije savladala kuhalo za rižu, a željeli bi raditi s drugim vrstama vađenja, uglavnom na
temelju svoje vjere ili zato što 'smatraju' da nešto treba učiniti drugačije.

RSO se proizvodi na ovaj način, testiran je na ljudima i djeluje.Što se ostalih metoda tiče, mislim
da smo ih isprobali tijekom svih godina, nemojte misliti da nismo.Ali sve što znam da nijedna
druga metoda nije  isprobana  na tolikom broju  ljudi  s  takvim uspjehom.I  imajte  na umu da
počinjemo tamo gdje su drugi stali, naši terminalni pacijenti trebaju najbolje ulje koje mogu dobiti
- a to je RSO.Sviđalo mi se to ili ne.JB

“Lagana alifatska nafta je djelovala odlično, odličnog okusa, u mom ulju nije ostalo ni traga
otapala.Ako slijedite Rickove upute do kraja, ne biste trebali imati nikakvih problema.” Rick

“Postoje 2 glavne kategorije nafte - lagana i teška.Lagana nafta NE sadrži benzen, što je Raina
mislila (ne heksan).Iako ne bih preporučio čak ni laganu naftu osim ako se ekstrakt konoplje
nakon proizvodnje ne može testirati na ostatke nafte, može se koristiti ako je to sve što možete
dobiti za otapalo.Ključno je da provjerite jeste li prokuhali ekstraktu stanje guste masnoće -- u
tom bi trenutku većina benzina trebala nestati.Korištenje opreme za destilaciju je način da se
dobije najčišće ulje bez otapala, ali  izvan kapaciteta većine prosječnih ljudi.Nadam se da to
pomaže.” Ocjena

“Raina, neću se raspravljati s tobom.Iz Wikipedije: “Petroleter, usprkos sinonimu benzina, ne
smije se miješati s benzenom ili benzinom, niti ga treba miješati s benzinom iako ga mnogi jezici
nazivaju imenom izvedenim od benzina,  npr.  “Benzin”  (njemački),  “  benzen” (nizozemski)  ili
“benzina” (talijanski).Petroleter je mješavina alkana, npr. pentana, heksana i heptana, dok je
benzen  ciklički,  aromatski  ugljikovodik,  C6H6.Isto  tako,  petrolej  eter  se  ne  smije  miješati  s
klasom organskih spojeva zvanih eteri, koji sadrže RO-R' funkcionalnu skupinu.” Moja pozadina
je mikrobiologija --  gdje sam studirao organsku kemiju,  nešto biokemiju /  nešto anorgansku
kemiju...  Ja  sigurno  ne  znam  sve,  ali  znam  malo.Lagana  nafta  NE  sadrži  benzen  -
točka.Zanemarit ću tvoj komentar.Bilo bi u svačijem najboljem interesu da ne iznosite tvrdnje
izvan znanstvenih podataka.” Ocjena

“Nije  točno,  zaostala  otapala  su  najčešće  otrovi!THC NE može  popraviti  zatajenje  srca  od
otrova.Glavne farmaceutske tvrtke su one koje trebaju proizvoditi ovaj proizvod ili ljudi koji su
prošli tečaj o sigurnosti, a NE entuzijasti kanabisa u dvorištu.” Derek

--  Oni  mogu slobodno napraviti  svoje ulje,  nemam problema s tim.Nema ostatka otapala  o
kojem biste morali biti zabrinuti ako se ulje pravilno proizvodi.JB

“JB, ti  si svetac što podnosiš ono što se čini  kao stotine čudnih pritužbi i  pitanja iz dana u
dan.Želim vam samo zahvaliti  što ste ovdje i  što ste aktivni  u  potpori  liječenju protiv plime
propagande koja pokušava potkopati ovaj rad.Sram ih bilo, svaka cast tebi!” Marilyn

„Što bi htio dati svom ocu?Najbolji od najboljih ili nešto što izgleda slično, ali jednostavno nema
prave efekte?Kada napravite  lijek  prema Rickovim uputama,  vjerojatnost  neuspjeha  tijekom
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liječenja  je  vrlo  mala.Kada  pravite  ulje  prema  uputama  'stručnjaka  i  znanstvenika',  pravite
drugačiji  proizvod.A  na  temelju  našeg  iskustva,  možda  neće  raditi  posao  kao  ono  što
preporučujemo.

Hoćeš li  da zašutim i  pustim im da isporučuju niskokvalitetno smeće?Ili  biste radije učili  od
mene/nas i znali kako to učiniti kako treba kako biste imali iste rezultate o kojima govore naši
pacijenti?” JB

“Slažem se JB.Ponekad morate doći na istu intelektualnu razinu kao oni i koristiti istu taktiku
kao i ljudi do kojih pokušavate doći.Bila to svađa ili drama.Neki ljudi reagiraju samo na dramu i
svađe.Tužno kako jest.Većina ljudi je na taj način još nezrela.” Mitzi

“Koristim 99% izopropilni  alkohol,  to je ono što mi je bilo najlakše dostupno.Koristim kremu
pupova, uzgojene 100% organski i bez pesticida, dobro njegovane i suhe do kostiju.japomiješati
ga s više indic sojeva.Liječio sam pacijenta s Hodgkinovim limfomom, bio je u fazi 4 i unutar 6
mjeseci od uzimanja ulja prema uputama, sada je bez raka!!Hvala Rick Simpson na žrtvi koju
ste  podnijeli  kako  bi  ove  informacije  bile  dostupne svima!Nedavno  mi  se  obratio  još  jedan
bolesnik od raka u 4. stadiju za pomoć, ima tumor na jednom bubregu koji je neoperabilan.Moli
se  da  dobijem  dva  potvrđena  izlječenja  zaredom.Bog  vas  blagoslovio  Rick  Simpson  i  JB,
nastavite širiti vijest i educirati ljude o ovom prekrasnom ljekovitom ulju konoplje.” GrowBoginja

-- Miješanje nekoliko sojeva uvijek je dobra ideja.Gledajte jednostavno, ne znate za što je točno
određeni  soj  dobar,  pa  kada  pomiješate  nekoliko  sojeva,  dobijete  puno  bolji
pokrivačposljedica.Osim toga, takva će vas ulja odnijeti puno više – oni koji 'rekreativno' puše
travu znat će o čemu govorim.Zamislite da sjednete sa svojim prijateljima i da svaki od njih
predstavi najbolji pupoljak koji ima.Za par sati nećete moći učiniti puno.A to je učinak koji vam je
potreban za najbolje rezultate, tako da opet, miješanje sojeva je pravi način.Sve najbolje želje i
hvala, GrowGoddess, uvijek sam sretan čuti o ljudima koji jednostavno slijede upute i postižu
rezultate o kojima pričamo.JB

“Koristim izopropil alkohol na nula stupnjeva Fahrenheita. Samo u posudama od nehrđajućeg
čelika i cjedilu postavljenom na sito za ekstrakciju. Zatim filtriram kroz tri velika filtera za kavu u
cjedilu na mreži iznad druge posude. Krajnji rezultati su samo trihomi u filteru. Ovaj recept je
ono što sam uzeo da pobijedim Hep C.” Michael

“Bok JB, imam problem s električnim kuhalom za rižu, sve što sam vidio da se spustilo na
100ºC, pogledao sam sve marke na tržištu i  sve što imaju termostat koji  se isključuje kada
sadržaj dosegne temperaturu.Što ti preporučuješ?" Cristina

-- Cristina, u čemu je točno problem?Uvijek možete staviti ulje u električnu pećnicu zagrijanu na
130°C (266°F) i ostaviti ga tamo oko sat vremena i tako ga dekarboksilirati.JB

“Kada  temperatura  dođe  na  100°C,  električni  kuhalo  za  rižu  se  gasi!Otapalo  ne  dolazi  na
110°C.” Cristina

--  Mislim da otapalo ne može dostići  tu temperaturu jer  bi  iskuhalo.Otapalo kuhajte dok se
kuhalo prvi put ne isključi (dodajte nekoliko kapi vode u posljednju šaržu).Zatim pustite da se
ohladi i ponovno ga uključite.To je sve što radimo.JB

“Ponovo se uključuje i pusti da ključa dok se ne vrati na?Zatim se gasi i ulje je već gotovo?”
Cristina

-- Uključite kuhalo za rižu, ugasite ga dok se prvi put ne zaustavi, zatim pričekajte pet minuta
dok se ne ohladi, ponovno ga uključite i pričekajte dok se ne isključi po drugi put.Zatim ulijte ulje
u čašu od nehrđajućeg čelika i stavite je u pećnicu zagrijanu na 130°C (266°F) na sat vremena i
vaše ulje je spremno.JB
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-- Hvala JB, spasio si mi život.Cristina

“Vi udišete naftu dok pravite ulje.Udišete OTROV kada to učinite tako.Ako osjetite miris, već ste
mrtvi.Stotine puta u životu osjetio sam miris Coleman camp goriva, zippo goriva za upaljače i
nafte  koja  se  koristila  za  djelomično  čišćenje  i  industrijske  primjene...Još  nije
mrtav.Lol.Ozbiljno...Ako upotrijebite čisto otapalo (bez dodataka) i pravilno prokuhate otapalo s
malo vode koja ima višu točku vrelišta dodanu na kraju, bio to izo, alkohol ili nafta, sve ćete
izvući.Unesete puno više nafte pumpajući vlastiti plin u svom automobilu tijekom godine dana,
nego što biste dobili od doživotne upotrebe pravilno napravljene nafte.” Matej

“Pristup Big Pharma s jednom molekulom razvoju lijekova NE temelji se na zdravlju, znanosti o
rezultatima... Temelji se na dobiti od patenta i potpuno je izobličio način na koji gledamo na
biljne lijekove.Većina ih se javlja s prirodnim puferima, a izolacija jednog spoja vjerojatno neće
biti  jednako zdrava kao njihova uporaba u oblicima u kojima se pojavljuju.Etnobotaničari  su
100% u pravu kada kažu da je koristan oblik biljke onaj u koji je /uzgajana/, pa makar samo
stočari stočari koji  šire sjeme i pelud najboljih biljaka.Biljke koje se koriste u medicini bit  će
najučinkovitije kada se koriste medicinski  u svom prirodnom omjeru kemijskih komponenti  –
pogledajte omjere EFA sjemena konoplje – one su optimalne za ljudsko zdravlje.Zašto biste
izvukli jednu od 3 vrste EFA, usavršili je i nazvali je čudesnim dodatkom (kada postoje i 2 druge
koje se zanemaruju, čija je kombinacija NAJzdraviji oblik)?To je glupo.” Alan

P.Bok JB, pronašao sam ovaj Naphtha u mom kraju...(link) Ne piše Light Naphtha... bi li ovo i
dalje funkcioniralo?Hvala još jednom na vašoj pomoći i super informacijama!

A.To bi trebala biti lagana alifatska nafta -- provjerite MSDS da vidite je li čista laka nafta bez
aditiva), šelit u Australiji, (tehnički ili industrijski) benzin u Europi (benzin, nebenzen, a ne vrsta
koja se koristi kao gorivo u automobilima).Prodaje se pod mnogo različitih imena.Koristi se kao
razrjeđivač boje, otapalo, odmašćivač, nekada je bio vrlo uobičajeno otapalo u kućanstvu ili
odmašćivač za tekstil, može se koristiti i kao tekućina za upaljač itd.Točka vrenja oko 60-80°C,
što niže to bolje.

Malo razmažite na čistu Petrijevu zdjelicu ili umočite prst u nju i ako ispari u roku od trideset
sekundi i ne ostavi masni trag, trebalo bi biti u redu za korištenje.Dobavljača je mnogo, ne mogu
vam reći koji je najbolji ili što bismo mi preporučili u ovom trenutku, stoga dajemo samo općenite
upute.

CAS broj 64742-49-0, čisti, naftni destilat, bez aditiva, ako je moguće, a vrelište treba biti što
niže.Većina rafinerija ga proizvodi, jednostavno ih pitajte što bi preporučili za biljne ekstrakte.

Druga opcija je 99% ili 99,99% izopropil alkohola ili vrlo skupi 99% alkohol za hranu.Izopropil
alkohol i  alkohol za hranu nisu tako učinkoviti kao otapalo kao nafta, a uklanjaju više biljnih
materijala i klorofila u ulju, čineći ga manje snažnim i ukusnim, zato preporučujemo korištenje
nafte uvijek kada je to moguće/dostupno.Sve najbolje, JB

P.Rick,  u Meksiku  'nafta'  je  samo jedan od nekoliko naziva  proizvoda tipa nafte.Kako biste
izbjegli fatalnu pogrešku, imate li znanstveni naziv za 'naftu' koju koristite, molim vas?

A.Potražite čistu laganu naftu bez dodatnih sastojaka.U osnovi je isto kao i Coleman gorivo koje
možete vidjeti  na fotografiji  ispod,  ali  potražite benzin bez aditiva protiv hrđe koji  se dodaju
Coleman gorivu.

Ako  saznate  da  je  lagana  alifatska  nafta  zabranjena  u  vašoj  zemlji  (što  je  bio  slučaj  u
Hondurasu, na primjer), potražite 99% ili bolje 99,9% izopropil alkohola, trebalo bi to biti lako
pronaći.99% alkohola je treće otapalo koje bismo koristili, ali učinili bismo sve da ga izbjegnemo
jer uklanja previše klorofila i drugih neželjenih biljnih materijala.Neki vole zamrznuti otapalo i
početni materijal kada koriste izopropil alkohol ili alkohol kao otapalo.Mi osobno ne koristimo ta
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otapala  osim  ako  moramo  i  ne  volimo  da  nam  se  smrzavaju  ruke,  tako  da  zapravo  ne
promoviramo zamrzavanje, ali neki kažu da to pomaže poboljšanju kvalitete ulja.Kada koristite
nepolarnu čistu laganu naftu s niskim vrelištem, ne morate ništa zamrzavati i  svejedno ćete
dobiti dobar proizvod ako slijedite upute.JB

“Samo sam sretan što ljudi proučavaju nove načine kako to učiniti, to znači da vijesti stižu u
javnost.” Alicia

-- Nadajmo se da se ulje neće testirati na vama.Radije bih koristio ono što je već dokazano
djelotvorno, pogotovo ako imam terminalnu bolest, kao što to čini većina naših pacijenata.Sve
najbolje za sve eksperimentatore.JB

“Prvo, Rick Simpson predlaže korištenje NAPTHA-e.Općenito se smatra da to nije dobar izbor,
a većina ljudi koristi alkohol visoke otpornosti, poput Evercleara, kao otapalo.

Drugo, moj sin ima dvije godine, dijagnosticiran mu je terminalni rak mozga i kralježnice kada je
imao 15 mjeseci.Bio je  na visokom THC ulju  kanabisa već 8 mjeseci,  BEZ kemoterapije  ili
zračenja, a tumori mu nestaju!Zapravo, većina ih je potpuno nestala, samo je jedan ostao!!Ulje
kanabisa djeluje!” Suzetta

"Fantastičan!!!Molim se da se potpuno oporavi i zvuči kao da jest.Zašto ljudi na to ne mogu
gledati kao na lijek, a ne kao lijek za opijenost?To je lijek i Vlada ne želi da nam bude bolje,
radije bi nas vidjeli kako umiremo.I ja sam imala rak i mnoge zdravstvene probleme.U ovom
trenutku, od kolovoza 2013. rak se nije vratio.Iskreno vjerujem da je ovo lijek za rak.Zašto svi ne
mogu otvoriti oči za istinu!!!” Linda

--  Ulja  proizvedena s laganom alifatskom naftom obično su snažnija  od ulja  proizvedena s
Everclearom.Što je ulje snažnije i sedativno, to bolje djeluje kao lijek.Dakle, da sam na vašem
mjestu,  ponovno  bih  razmotrio  otapalo  koje  koristite  i  umjesto  njega  koristio  bih  nepolarno
otapalo.Sve najbolje tebi i tvom sinu, JB

“Upotrebom Evercleara ulje dobiva zelenkastu nijansu.Sada tražimo 99,9% ISO jer ovdje ne
možemo dobiti laganu alifatsku naftu u čistom obliku.” Sara

“Zamrznite otapalo - Everclear 190 proof, 95% i ISO 99% trebali biste staviti u zamrzivač preko
noći i koristiti odmah nakon što ga izvadite iz zamrzivača.Također, zamrzavanje pupova je dobra
ideja.Ako je alkohol ohlađen u zamrzivaču i brzo operete 3-5 minuta- dvaput dok je alkohol još
jako hladan, ne bi trebao imati zelenu nijansu...” Jose

-- Što je manje zelene u njoj, to bolje.Što je manje biljnih tvari u ulju,  to je ono snažnije.To
nekako  ima  smisla.Ako  odlučite  zamrznuti  pupoljak  i  otapalo,  vjerojatno  bih  radio  u
rukavicama.Kada  koristite  dobro  nepolarno  otapalo  i  dobar  pupoljak,  nije  potrebno  ništa
zamrznuti i i dalje ćete proizvoditi sjajno ulje.JB

„Mogu li od hašiša napraviti dobro ulje?I koristiti manje nafte?" Jon

-- Nećete napraviti dobro ulje.JB

"Zanimljiv.Naravno da sam mislio suprotno.Potrebna pomoć, molim?” Tielman

--  Koja pomoć?Nije to,  od hašiša nećeš napraviti  ono o čemu pričamo.Možete ga otopiti  u
laganoj nafte i filtrirati i bit će jači od hašiša, ali to ipak neće biti to i ionako od njega nećete
napraviti 95-98% THC ulja.JB

“Jindřich Bayer,  što mislite  o pečenju sa suzama feniksa?Kao kad bih ga stavio u šalicu s
maslacem od kikirikija, je li nešto?” LinZy

-- Linzy, obično kažem ljudima da stave ulje na sve što žele s njim napraviti.Tako se vidi koliko
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je  ulja.Ono  što  preporučujemo  je  toliko  snažno  da  biste  ionako  morali  razmišljati  o
mikrogramima po obroku, pa samo stavite kap ulja na šalicu maslaca od kikirikija ako je stvarno
potrebno.Znate  da  nam  je  draže  kada  ljudi  jedu  ulje  direktno  iz  šprice,  to  ima  svoje
prednosti.Miješanje s hranom uvijek će razrijediti lijek.JB

“Ali  nemojte osuđivati  svoj  klub obožavatelja  jer  su se pečenje i  vađenje  maslaca pokazali
jednako ljekovitima i mnogo manje izbjegavajućim...Svi smo zajedno u ovoj borbi, molim vas
nemojte osuđivati druge koji pokušavaju.” Pamela

“Pamela, pečenje i ekstrakcija maslaca ne pružaju ista ljekovita i regenerativna svojstva kao
RAZDOBLJE  ulja  kanabisa.Izliječit  će  rak,  spriječiti  Crohnove  simptome,  izliječiti  dijabetes,
lajmsku bolest,  svejedno!Maslac ili  jestivi  proizvodi  uopće se neće uspoređivati  osim ako u
svojim jestivim namirnicama MOŽDA upotrijebite feniksove suze.Mir i ljubav." LinZy

“Pamela,  ne  mogu  preporučiti  manje  učinkovitu  metodu.Ravno  ulje  za  najbolje  rezultate,
naviknite se na njega, a zatim povećajte svoju dozu.Jela su često nepredvidljiva, obično ne
znate koliko ulja ima u njima itd.” JB

“Nisam siguran imam li kuhalo za rižu ili lonac.Postavka temperature samo kaže low med bok,
postoji li način da testiram temperaturu?" Jeremy

“To  bi  bio  lonac.Kuhalo  za  rižu  obično  ima  2  postavke.Kuhajte  i  zagrijte.”  Deb
„Nabavite termometar za meso ili laserski termometar i testirajte temperature s drugim medijem
poput vode ili ulja.Zvuči kao da imate lonac za kuhanje, koji se može koristiti, ali morate stalno
paziti na temperaturu, bilo bi bolje nabaviti kuhalo za rižu.” Luke

"Možemo li koristiti votku?" Monika

-- Za koktele?Da.JB

“Food  grade”  jednostavno  znači  da  ga  FDA smatra  sigurnim.Tamo  nema  previše  visokog
standarda.Dakle, samo izgovaranje "alkohola za hranu" ne čini ga boljim od, recimo, bilo kojeg
generičkog alkohola.A ako ste paranoični zbog jednog otapala, trebali biste biti paranoični zbog
svih njih.” Ben

“Ne mogu nabaviti izopropilni alkohol ili naftu u svojoj zemlji!Pa što da radim?Kako da nabavim
ovo ulje jer ga sam ne mogu napraviti?” Ayesha

--  Napravite  ulje  s  onim  što  možete  pronaći,  a  zatim  ga  ponovno  isparite,  Ayesha,  to  bi
vjerojatno bio najbolji način za to u takvim slučajevima.JB

“Za  cijeđenje  sokova,  korištenje  samo  ORGANSKIH  hidromasažnog  kanabisa  jedini  je
SIGURAN način jer je Jindřich Bayer više nego u pravu u pogledu onoga što bi moglo vrebati u
biljci.Svi imamo svoje "ljubimce" vruće teme kojih se bojimo i kojih pazimo, ali sve u svemu ako
usvojimo sigurne postupke, čitamo (s RAZUMIJEVANJEM) prikupljene znanstvene podatke i
VJERUJEMO unutarnjem glasu opreza možemo u razumnom roku stvoriti svoje lijekove.

Kada  se  RSO  izvrši  ispravno,  laboratorijski  rezultati  pokazuju  da  u  ulju  NEMA
otapala.Jednostavna i obična vrije da se to radi ispravno s ispravnim otapalom.Volio bih vidjeti
komplet dostupan na internetu koji ima SVE što je potrebno od otapala, lonca/tave, ploče za
kuhanje/plamenika itd. za RSO tako da sve što trebate učiniti je dodati svoj kanabis.Mislim da bi
to ohrabrilo pacijente s rakom da ga sami naprave.

Zahvaljujem Bogu na svom trenutnom zdravlju, čak i s obzirom na moje napade MRSA-e, ali
znam ako dođe najgore, imat ću hrabrosti  slijediti  upute Ricka Simpsona i Jindricha Bayera
kako bih spasio svoj život jer imam previše za život (Ljubljeni muž i dječaka kojeg obožavamo)
srušiti se od straha.
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Bog blagoslovio Ricka i Jindricha za njihovu snagu.Također molim Boga da blagoslovi sve one
koji ovim putem idu svojim putem jer to nije lak put, ali je pravi put za lijek.” PlatypusMama

-- Puno vam hvala, PlatyPusMom.Poruke poput ove daju mi energiju da nastavim ovu dugu, ali
iznimno sadržajnu borbu za pravo svakoga da slobodno koristi  ovaj lijek.Neću stati  dok ova
biljka ne bude potpuno legalizirana u cijelom svijetu, to vam mogu obećati.JB

“Otapala  se  mogu  pročistiti.Ponekad  proizvođači  kemikalija  dodaju  druge  zagađivače  iz
sumnjivih razloga.Oni mogu biti daleko opasniji od otapala, a malo je ujednačenog načina na
koji  se dodaju u otapala.Oni koji  razumiju složenost proizvodnje ulja,  koja nije samo pitanje
otapala,  smatraju  da  je  rasprava  smiješna.Koliko  ste  komentara  pročitali  o  kemijskim
pesticidima?Koliki je postotak ovih koji obično nalazite u odnosu na nepročišćena otapala?Gdje
je ta rasprava?Mnogi su ovu raspravu sveli na izbor otapala.To je smiješno!Provedite vlastito
istraživanje, budite skeptični, budite cinični i držite dokaze koje prihvaćate kao činjenice visokim
standardima, gospodine.” Pavao

“Nemoj se ni s kim raspravljati ovdje, upotrijebite vakuumsku komoru ako koristite petrokemijska
otapala i uklonit ćete ostatke, ja sam izvan ovog posta.Ulje kanabisa liječi rak, a nafta se može
ukloniti,  alkohol  od žitarica hrane nije  tako jako ulje  kao petrokemijska otapala.Upravo sam
napravio serije otapala na bazi petrokemije (čista lagana alifatska nafta) i alkohola od žitarica za
hranu (95%, 190 posto) i testirao oba ulja s pacijentima, irezultati su uvijek iznova bili isti, ulje
napravljeno s čistom laganom naftom je zapravo jače i sedativno od ulja zrna alkohola.Recite to
ovako  ako  želite  koristiti  petrokemijsko  otapalo  (nafta,  butan,  heksan,  aceton)  KORISTITE
VAKUMSKU  KOMORU  NA  KRAJU  PROCESA  DA  BISTE  BILO  SIGURNI  DA  IMATE
NAJČISTIJE MOGUĆE ULJE!!!Usisavao sam i prehrambeni proizvod, a trebalo je čak i duže
nego što je ulje napravljeno od nafte da se potpuno očisti (muffiniranje i mjehuriće u vakuumskoj
komori), tako da eto, nabavite petrokemijsko otapalo i brinete se o ostacima, radite ono što rade
u industriju i stavite ga u vakuumsku komoru na 35 psi, i gledajte kako se ostaci isisavaju!!Kraj
brbljanja i stvarnog ISKUSTVA!!!!!” Ryan

“Ako koristite pravu naftu, tada u ulju neće ostati talog. Testirao sam ga u laboratoriju. Ok, bilo je
malo taloga, ali muuuuuuch manje od onoga što dobiješ od užurbanog gradskog zraka, ili na
benzinskoj pumpi kada točiš, ili farbaš nešto u svom vrtu...” Šešir

„Ulje proizvodimo već nekoliko godina i, kao i većina, počeli smo s alkoholom iz žitarica, ali s
vremenom nas je iskustvo naučilo koristiti bezvodna otapala. Kada se pravilno obradi, RSO će
imati razine zaostalog otapala znatno ispod 100 ppm, a isto se može postići  i  alkoholom iz
žitarica jer se mjeri samo alkohol, ali zanemaruje se da alkohol u zrnu nosi vodu, a voda nosi
život. Vidjeli smo RSO napravljen sa ISO i gledano pod mikroskopom nema života, ali neka ulja
koja izlaze iz ambulanti, koji inzistiraju na žitu, puna su živih bakterija!

Proveo sam dosta vremena i novca u laboratorijima i vjerojatno sam jedina osoba koja je uzela
alkoholno  ulje  u  žitaricama  u  laboratorij  i  testirala  ga  na  ostatke  otapala  i  zaostale  vode.
Zapravo, siguran sam da jesam jer stvarno ne postoji  alat za mjerenje količine vode u ulju.
Morao sam natjerati liječnika da radi s raznim alatima kako bi otprilike razlučio koliko je "labavo
vezane" i "čvrsto vezane" vode ostalo i iako nije mogao navesti točan broj, rekao je da će se
mjeriti u postocima, a ne dijelova na milijun. Dakle, laboratorij i znanstvenik su me uvjerili da
nikada ne koristim ulje koje sadrži vodu. Ironično je da otapalo nije toliko zabrinjavajuće kao
voda, ali izračunajte; pri 100ppm ćete potrošiti 0,06 grama otapala tijekom dva ili tri mjeseca dok
ne pobijedite svoju bolest. Tih 0,06 grama, ili oko 1,2 kapi,

Također sam radio sa svojim GI na svom planu liječenja. Provjerili smo brojke i pri 100 ppm
ISO-a nije bio baš zabrinut, a na 10 puta većoj razini njegova zabrinutost porasla je na moguće
labavo crijevo i loš zadah. Ovo je ulje kojim sam spasio život i danas ga koristim za održavanje,
ali  sada kada ambulante žele naše ulje moramo koristiti  i  etilni alkohol i  sada su se brojevi
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testova malo manji  dok je  iznos povrata uvelike povećana.  Još jednom, kada smo prvi  put
počeli, smatrao sam da je vraćanje Ever Clear dobra ideja, baš kao što sam smatrao da je to
dobar izbor u otapalu. Znanost i zakon su dokazali da su moji “osjećaji” pogrešni; znanost mi je
pokazala da voda može biti štetna i da je u TTB državama povrat Ever Clear kazneno djelo.”
Sean

“Mislim da ono što Rick i JB pokušavaju reći jest da je Rickova metoda ulja izvukla mnoge ljude
i dok ne dobijemo dokaze da je druga metoda ekstrakcije jednako učinkovita, držite se onoga
što djeluje.” Rebecca

RakI Dokazi

“Dana 22.4.2013. primili smo rezultate najnovijih krvnih pretraga mog muža i iako se posljednjih
nekoliko tjedana bori s virusom upale grla, dobro mu je.Ovaj ekstrakt ulja indica kanabisa radi
prekrasan posao u liječenju njegove leukemije!

Njegov  broj  limfocita  stalno  opada  i  trombociti  su  u  normalnom  rasponu  tako  da  nema
brigeuopće dok nastavljamo s našom sljedećom serijom ulja, to je Indica mješavina Blackberry
Kusha, Granddaddy Purple i Washington Red.Blagoslovljen dobrim vibracijama i iscjeljujućim
mislima koje ulaze u svaku kap ovog lijeka za liječenje raka.Hvala ti Kanabis.” Debra

“Radio za mene.Život je opet jebeno nevjerojatan.” Zed

“Nisam mogao bolje reći!” Petar

“Rick Simpson Oil ima punu znanstveni kredibilitet ako se potrudite čitati znanstvenu literaturu”
Robert Melamede, zvani dr. Bob.

“Inhibicija  staničnog  preživljavanja  dovodi  do  defosforilacije  Bada  i  translokacije  ovog  Bcl-2
proteina u mitohondrije, a potom i do apoptoze.” Hmmm, molim laičke uvjete???” Prilika

-- To u prijevodu znači: "Kanabis ubija stanice raka", Chance.JB

“Iz brojnih komentara i videozapisa koje sam vidio o ulju kanabisa, moram reći da se čini da
biljka konoplje sadrži “zadanu” ili “optimalnu” postavku za ljudsko tijelo.” Remi

“Sve s kralježnicom ima endokanabinoidni sustav.Šteta što polovica stanovništva još uvijek nije
svjesna.Endokanabinoidni sustav trebao bi biti u svakoj znanstvenoj i medicinskoj knjizi.To je
ono čemu bi škole trebale učiti naše buduće liječnike.Kako ljudi to mogu zanemariti ozbiljno, to
je  dio  načina  na  koji  tijelo  funkcionira.Korumpirano  je  biranje  i  odabir  'prave'  znanosti  za
objavljivanje.To je lažna praksa.lol” Chloe

“Djeluje jer je snažan imunomodulator koji jača ili popravlja oštećeni imunološki sustav.Također
popravlja oštećenja DNK ili mitohondrija uzrokovana lijekovima koji uništavaju DNK kao što su
inhibitori  reverzne  transkriptaze  i  inhibitori  proteaze.Popravljajući  svoje  tijelo  od  štete
uzrokovane nezdravim načinom života ili drugim razlozima i poništavanjem štete uzrokovane
arv lijekovima, da, možete reći da liječi “sidu”." Ivan

“Svaka bolest koju imate može vam pomoći ako se ne izliječi u potpunosti ovim uljem.Koje god
pitanje da imate o bilo kojoj bolesti, odgovor će uvijek biti snažno DA.” Kathy

"Izliječio je degenerativne diskove u kralježnici, tumore i oštećenja živaca za mog prijatelja i
izliječio je tumore raka kod mog psa." Sarah

“Student  sam  medicine,  studiram  na  području  medicinske  fizike  koja  se  prvenstveno  bavi
oboljelima od raka sa strane medicinskog snimanja i radioterapije.Sve što mogu reći je jako jako
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veliko  HVALA  što  ste  me  probudili  iz  jako  lošeg  sna.Istraživala  sam  beskrajne  količine
informacija iz svih mogućih kutova i nemam ni sjene sumnje u vezi ovog lijeka.Uključio sam se u
svoj tečaj jer sam iskreno želio pomoći ljudima s rakom i bilo kojim drugim oblikom bolesti s
kojima bih mogao pomoći, ali ipak prevladava korumpirani medicinski sustav.Čini se da je jedini
interes (OVDJE U IRSKOJ) iskrvariti umiruće ljude do posljednjeg penija na kemoterapiji i radu
prije nego što ih bacite u rupu nakon što se novac zaradi.Gledao sam ljude kako umiru.Sve kroz
njihove bolesti, postupno nestaju, dok još jedem koktele pilula i čega ne, i od toga mi je muka u
želucu.Kako mogu željeti biti dio sustava koji to čini?Ne više.Nisi ništa manje od inspiracije i ti
(RICK) si dotaknuo moj život na način za koji znam da moram slijediti, i vjeruj mi da radim sve
ovdje u Irskoj da ljudi znaju tvoje ime.Ne moram ni komentirati nevjerojatne sposobnosti ovog
lijeka jer činjenice govore same za sebe, za svakoga tko ih je voljan istražiti.

Znate,  pročitao  sam  nešto  prije  neki  dan  i  nisam  znao  da  li  da  se  bacim  ili  da  se
nasmijem.Vodeći političar u Irskoj (Micheal Martin) rekao je da upotreba kanabisa za liječenje
MS-a ili raka ili bilo koje bolesti što se njega tiče (pogledajte) nije podržana jer „TAMONIJE BILO
NIKAKAV MEDICINSKI  DOKAZ NI  ISTRAŽIVANJE KOJI  TO POTVRĐUJU.”  Morala sam je
pročitati nekoliko puta prije nego što je utonula.ŠTO **** nije u redu s ovim mjestom?Nema
medicinskih  dokaza??Žao mi  je,  ali  ne znam ni  kako ovo nastaviti,  a  da se ne naljutim...”
Brendan

--  Dragi  Brendane,  jako  sam sretan  što  vidite  ulje  kakvo  jest  i  što  širite  vijest.Što  se  tiče
Michaela Martina,  on zvuči  otprilike isto kao i  ostali  politički  tipovi  koje sam upoznao.Zašto
dopuštamo takvim korumpiranim budalama da vode naš sustav?Nadam se da kad gosp.Martin
dobiva rak pa će prakticirati ono što propovijeda i sam uzimati kemoterapiju.Hvala na podršci
Brendane i  nastavi  s dobrim radom.Ovo je jedna bitka koju ćemo dobiti.Najbolje želje,  Rick
Simpson

“Kanabinoidi inhibiraju rast tumora kod laboratorijskih životinja.Oni to čine modulirajući ključne
putove signalizacije stanica, čime induciraju izravan zaustavljanje rasta i smrt tumorskih stanica,
kao i inhibiranjem tumorske angiogeneze i metastaza.

Kanabinoidi su selektivni antitumorski spojevi, jer mogu ubiti tumorske stanice bez utjecaja na
njihove  netransformirane  kolege.Vjerojatno  je  da  kanabinoidni  receptori  različito  reguliraju
stanično preživljavanje i stanično smrt u tumorskim i netumorskim stanicama.

Kanabinoidi  imaju  povoljan  profil  sigurnosti  lijekova  i  ne  proizvode  generalizirane  toksične
učinke konvencionalnih kemoterapija.Međutim, upotreba kanabinoida u medicini ograničena je
njihovim psihoaktivnim učincima, pa se osmišljavaju terapije temeljene na kanabinoidima koje
su lišene neželjenih nuspojava.” Manuel Guzman -- Drugim riječima, ekstrakti kanabisa liječe
rak.Sve što nedostaje su ljudske studije.Zašto?Pitajte svoju vladu i one koji ih kontroliraju.JB

"Izliječio me od raka... Mozak 4. faze... Dakle, da." Kristal

“Tanja, radi i pojeo sam ga.Stani, gledaj i slušaj.Preporučujem uzimanje ulja čak i ako nemate
nikakvih bolesti.To će vas braniti da se s njima slažete i osjećate se puno bolje nego prije, a
vaše će vam tijelo biti zahvalno.Zatvoreni umovi poput onih u američkoj vladi uzrokuju mnoge
nepotrebne smrti od štetnih tretmana poput kemoterapije i zračenja.Da je moja mama bila voljna
isprobati ulje radije nego slijediti liječnički recept za takvu "praksu", siguran sam da bi danas bila
s nama.Da nije,  ne bi prošla kroz toliku patnju, bol i  na kraju se utopila u vlastitoj pluralnoj
tekućini  nakon što su isti  liječnici  bacili  ručnik  nakon tretmana vrijednih više od 100.000,00
dolara.Klinike za kemoterapiju i zračenje brinu samo o svom novčanom rezultatu, a ne o uštedi i
udobnosti  pacijenta.Tu je  mentalitet  rotirajućih  vrata  s  čekaonicama samo za stojeće  pune
desetkovanih i uglavnom ćelavih pojedinaca koji čekaju svoj red za iglu.Imam problema s vašim
stavom  i  stavom  liječnika  koji  propisuje  lijek.Lijek  se  ne  bi  trebao  odnositi  na  novčanu
dobit.Tužno je to stanje koje se MORA mijenjati i brzo mijenjati.Osobno se suzdržavam od toga
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da budem ispitanik za bilo koju liječničku "ordinaciju". Radi kako osjećaš, Tanja, ali ja ti želim
sve najbolje.Hvala ti Rick Simpson za sve što si učinio i učinio.Vodit ćemo dobru borbu; zakona
ili bez zakona.” Lewis

“Reći da liječi rak prilično je opasno i varljivo precjenjivanje inače valjane točke koja zaslužuje
više istraživanja.Ali ne, ne, ne.Kanabis ne liječi rak.Trenutno nema definitivnog i pravog lijeka za
rak, a samo brojni umišljeni medicinski, prehrambeni i psihološki napori mogu pomoći da se
smanji rizik smrti od raka.Kanabis ne liječi rak i pacijenti to moraju znati.” Davide

“RSO ubija rak, druže...Pušenje, ne, ali RSO da.” Kevin

"Pomozi mi ovdje, molim te, prijatelju..." Jeff

“Prije svega, 'rak' je bilo što, od ciste do neuroblastoma, tako da je 'liječi rak' generički, prividan,
nespecifičan.Zatim, kanabis ima vrlo dobar učinak na umnožavanje stanica, štosigurno pomaže,
ali ne liječi sustavno tumore.Opet, svaka vrsta raka je drugačija i kanabis je pokazao na neki
način pozitivan odgovor na rak dojke, koji je tip o karcinoma, koji se široko i vrlo učinkovito liječi
i  od  strane  konvencionalne  medicine.Uzimajući  to  u  obzir,  POTPUNO  sam  za  legalizaciju
kanabisa, ali iako sam vrlo otvoren za alternativne terapije, ne slažem se s ovom pompoznom
tvrdnjom.” Davide

“Jindřich Bayer, pomozite, molim vas!!!” Kevin

"Reći da kanabis pokazuje pozitivan odgovor u borbi protiv određenih vrsta tumora je tvrdnja
koju mogu prihvatiti." Davide

-- Davide, prihvati što god želiš, meni je to ok.Da, vrlo je malo dostupnih čvrstih podataka o ulju
Ricka  Simpsona,  ali  to  je  samo  zbog  korupcije  medicinskog  sustava  i  njihovih  gospodara
novca.To  će  se  vrlo  brzo  promijeniti  kada  Colorado  i  Washington  počnu  dostavljati  svoje
podatke.Osim toga, Izrael i  Nizozemska sada počinju testirati  naftu, vjerojatno će se uskoro
pridružiti i Češka.

Koliko znamo, i iz našeg praktičnog iskustva s tisućama pacijenata, čini se da ulje djeluje na sve
vrste raka puno bolje od bilo čega što trenutno isporučuje medicinski sustav.Ako želite dokaz,
napravite malo ulja i  pronađite nekoga s rakom kože i gledajte što se događa kada se ulje
nanese na njega.Sve najbolje, JB

“Ako znate istinu o bogatima koji  stoje iza nekih velikih  dobrotvornih organizacija,  počinjete
shvaćati kamo ide vaš novac.Također morate pogledati povijesne informacije kao što je to kako
1960-ih, kada je cjepivo protiv dječje paralize bilo uznemireno za 230 milijuna Amerikanaca, oni
nisu bili svjesni da je virus majmuna sv40 bio u tim cjepivima.Zatim je 1963. predsjednik Nixon
objavio rat protiv raka jer je bio svjestan da će doći epidemija raka.Vidite da je SV40 bio kod
majmuna koji su prikupili antitijela za to cjepivo od strane tvrtke slic.Može proći i do 30 godina
da  se  pokaže  kao  rak.Sada,  u  to  isto  vremensko  razdoblje  bila  je  privatizacija  američkog
zdravstva i Nixon je izazvao privatnog pružatelja zdravstvenih usluga da to učini za profit.Istina
je da su stvorili industriju zvanu rak i ne žele da opća populacija zna za RSO.” Matej

“Napravi ga sam, pitali smo Ricka možemo li ga nabaviti i nakon nekog vremena shvatili smo,
budući da živimo daleko od Amerike i  ne možemo otputovati negdje po to zbog financijskih
ograničenja, samo smo pogledali video 100 puta , praktički naučio napamet, pronašao kanabis
od lokalnog dobavljača, kupio kuhalo za rižu, alkohol,  čak i  termometar da bi bio siguran u
temperaturu.Bilo je lakše nego što smo mislili.NAPRAVILI SMO JE SAMI.Moj dečko ga pije već
4 dana...Pričekat ćemo i vidjeti.Čitali smo medicinske časopise i gledali mnoge dokumentarne
filmove, svi njihovi nalazi su isti (klinička ispitivanja provedena na UCLA, Harvard...) - ulje ubija
stanice  raka!Stoga  smo ga odlučili  napraviti  jer  na kraju  krajeva,  sada  ne  možete,  dok  ne
probate!” Ioanna
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“Dušo, pitaj svoje susjede...netko od tvojih bliskih možda već ima.Samo pitajte kao što biste
tražili aspirin?Mahni dvadeset." Sandy

“Sama činjenica da placebo liječi neke ljude razlog je da zauvijek odbacite lijekove i proučavate
umjetnost placeba.Kad ste rekli da nikada ne radite placebo studiju kada imate učinkovit lijek, u
pravu ste, to bi ubilo polovicu vaših pacijenata, bolesnih i okrutnih.” Christopher

-- To bi doista bilo bolesno i okrutno, Christophere, i zato ja osobno to neću učiniti.Drugi mogu
ako žele, ali ja neću.Želim da medicinski sustav počne koristiti ulje kao placebo - ako dokažu da
je što god žele koristiti sigurnije i učinkovitije od ulja (i zabavnije/ugodnije za pacijenta), onda
mogu nastaviti i prodati ga .Ako ne, onda ne.Prilično je jednostavno i vrlo racionalno, mislim.A
tako će ionako biti u budućnosti, pa zašto čekati?JB

“Ima li još nekog dokaza?Stvarni, provjerljivi dokaz da kanabis za bilo koga čini nešto protiv
raka?Anegdotske priče ne znače apsolutno ništa znanstveno.Oprosti.Otkrio  sam nedostatak
dokaza koji se objavljuju i toliko želim da to bude istina.Ali jesu li postojali IKAKVI provjerljivi
dokazi  BILO  KOJE  vrste?Kliničke  studije?Možete  li  uopće  nešto  objaviti?Samo  sam
znatiželjan.Ja nisam mrzitelj.Ja sam na tvojoj strani ali...svejedno...” Sí

“Postoje brojna svjedočanstva ljudi koji imaju rak i koji su koristili ulje kanabisa da izliječe sebe
ili voljenu osobu...istraži malo, Si.Ako su vam potrebne “kliničke” studije, nećete ih dobiti,  jer
tvrtke koje se bave istraživanjem nisu u mogućnosti zaraditi na otkrivanju učinkovitosti THC-a, u
njegovom prirodnom obliku.Prvo se mora pretvoriti u "kemijsku" formulu i na taj način plasirati
na tržište.Sve je u tome da iskoristite svoju intuiciju i zdrav razum i donesete svoje zaključke ili
zanemarite svjedočanstva.Odlučujem im vjerovati!” Cher

“Hej  Kim,  izazivam te  da DOKAŽEŠ da je  kanabis  kao netoksični  lijek  koji  spašava živote
“retorika.”Sretno s ovim.Nekada sam zvučala baš kao ti.Onda sam odlučio da ću probušiti ovu
'retoriku' jer ovo MORA BITI SREĆE... dečko jesam li u krivu.Mislim MRTVA POGREŠNO.Ne
možete poreći znanstvene ČINJENICE O 100% ŽELJEZOM.Ja to nisam mogao, a nećeš ni
ti.ČINJENICE su ČINJENICE i ovo je ČINJENICA, Kim.AMA & Big Pharma su KRIMINALCI.Oni
su svjesno dopustili da se ovaj divni Božji dar demonizira i laže radi ČISTOG PROFITA!Dopustili
su članovima tvoje obitelji  da pate i  umru, Kim.Ako mislite da su ove Petro Chemicals koje
prodaju lijek, najbolje razmislite.Želite otkriti neku 'retoriku', idite razgovarajte sa svojim dr., idite
razgovarajte s American Cancer Society, idite razgovarajte sa svojim proizvođačima tableta za
otrov.Imajte na umu, Kim, SVAKA PILUTLA ZA KOJU TVRDE DA JE 'SIGURNA' NIJE!Nađi mi
onaj  koji  nije  OTROVAN,  samo  JEDAN!Ipak,  ovdje  imamo  NETOKSIČNO  POVRĆE  koje
proizvodi  NAJMOĆNIJI  lijek  na  ZEMLJI  za  koji  je  DOKAZANO  LJEČIO  BOLESTI,  a  naši
“zdravstveni stručnjaci” i Vlada su smatrali prikladnim da nam uskrate ovo povrće koje spašava
živote, dopuštajući nam da patimo i umremo I budemo ostavljeni u zatvoru da stvari u društvu
budu još sigurnije...Želiš razgovarati o "RETORICI"???Nadam se da će vam ovaj post otvoriti
oči za ISTINU.Ako ne, RIP Kim, nema nade za tebe i tvoju vrstu, imate "kliničke nedostatke
endokanabinoida." Pogledajte, istina je.” Dan

“Puno vam hvala, Rick & JB... Zbog vas sada znam istinu.Zdravlje, mir i sreća.” Tina

“Rick Simpson, tako si pun sranja.Rak se ne može izliječiti!” Jasone

“Jason  mora  raditi  za  vladu.Vidio  sam  kako  to  radi  na  svoja  dva  oka.”  Matej
“Chris ako pogledate Youtube video na RSO-u, proces je tu.Ja bih koristio Everclear radije nego
naftu, samo osobna stvar.Matthew, Jason možda radi za vladu ILI je vrlo mlad i  misli  da je
naučio sve podatke koji postoje u svemiru.Tek tada može dati opću izjavu da se nešto može
učiniti.Morao bi znati svaku mrvicu podataka.” Judie

“Loši ste koliko i propaganda koja prati marihuanu...ono što radite za ljude je sjajno i sve osim
liječenja raka NE!Ublažavanje simptoma i pomoć osobama u bolovima da.Ali vaši ekstrakti su
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sirovi  i  daleko od čistog.Ne radim za vladu.Samo znam sranja kad ih  vidim.”  Jason “Imam
poremećaj spavanja već 20 godina, ulje RSO mi je pomoglo da zaspim po prvi put i nakon
buđenja nemam bolova!Jao!Jasone, zašto si uopće ovdje?Ako ovo ne želite znati, jednostavno
otiđite!” Bonnie

“@ Jasone!!!Dokaži da ne liječi rak ili STFU!!!” Jon

“Pokaži  mi  dokaz?I  Jon  je  smiješno  kako  se  moraš  vratiti  vulgarnom  jeziku  poput
"STFU".Pokazuje koliko stvarno imate inteligencije!Nije ni čudo što si iz Teksasa...” Jason

“Jasone,  ako  želiš  nastaviti  ovako,  morat  ću  ti  zabraniti  pristup  ovoj  stranici.Provedite  više
istraživanjaprije nego donesete svoje presude.” JB

“Zabrani mi jebote!Ti si lažov i nemaš nikakav dokaz za bilo što!Provedite jebeno istraživanje i
prestanite ovim jadnicima govoriti laži!Vaše ulje je sirovo nad kuhanim prljavim smećem!Na neki
način si u tome zbog novca!Zato me zabranite jer znam istinu i THC, CBD itd.NEMOJ LIJEČITI
JEBENI RAK, ti si rak za zajednicu medicinske marihuane!” Jasone

“Zbogom, Jasone.” JB

“Moj muž je u pravu.Imam 4 PET skeniranja koja to dokazuju.Kad sam bio težak na ulju, tumori
su  mi  nestajali  kao  ludi.Kad  sam  morao  smanjiti  dozu,  one  su  stabilnije  nego  što  se
smanjuju.Imam vidljive dokaze da stvari rade.” Marija

“Zvuči kao prevara da se zaradi novac.Stvarno misliš da će mi zakon dopustiti uzgoj konoplje za
proizvodnju  ulja?Budi  pravi  stari.Dobila  sam leukemiju  i  ne  vjerujem ni  riječi  od  onoga  što
kažeš.Ti prokleti prevarant koji moliš za bolesne trebao bi biti zatvoren.Ako ste tako sigurni da
ovo  djeluje,  provedite  neka  prava  klinička  ispitivanja.Puno  zemalja  će  vam  dopustiti  da  to
učinite, nemojte se služiti nekim izgovorom FDA Lame Ass!” Steven

-- Steven, što prije dobiješ ulje, to bolje za tebe.Nemojte me kriviti za nedostatak znanstvenih
studija o ulju, stvarno.Da je medicinski sustav doista učinio ono što bi trebao učiniti, samo ovih
osamdeset svjedočanstava bilo bi sve što bi morali vidjeti da provedu sve one desetke ili stotine
tisuća studija koje će biti potrebno provesti.

Rick i ja si stvarno ne možemo priuštiti provođenje svih tih studija, to je daleko iznad našeg
budžeta, plus ne možemo ih provoditi legalno i na način na koji ih želimo provesti, tako da je
stvarno  na  drugima  da  sada  rade  svoj  posao.Koliko  ja  znam,  postoje  države  u  kojima  je
medicinska marihuana dopuštena, ne znam zašto još nisu napravili studiju.Na primjer, kod raka
kože, to bi bilo učinjeno za nekoliko mjeseci, samo uz lokalnu primjenu ulja.Ali čini se da se to
ne događa, ili ja ne znam za takve studije.

Ali postoje znanstveni dokazi koji potkrepljuju sve što govorimo: ova studija je objavljena 2006.
godinehttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594a  ovaj  je  objavljen  tek
nedavnohttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Nadam se da će zadovoljiti vaše znanstvene potrebe i nadam se da ćete dobiti ulje prije nego
što vaši  liječnici  dobiju  priliku da vas ubiju  svojim kemijskim otrovom,  što nikada ne bi  bilo
dopušteno da je ispitano u odgovarajućoj i etičkoj medicinskoj studiji.JB

“Hvala, Rick Simpson, što ste potvrdili moje uvjerenje o ulju kanabisa...Imam PTSP i više ne
uzimam lijekove zbog konzumacije kanabisa...Prava stvar...Dobivam protivljenje od mnogih, ali
znam što funkcionira i promoviram to drugima...Još uvijek je ilegalno ovdje u MO...Ali možda
mogu pomoći educirati ljude tako što ću podijeliti sva vaša svjedočanstva...a možda će uskoro
biti legalno...” Ale

“Slažem se, kao 12-godišnji  veteran koji  je nedavno razdvojen zbog PTSP-a, otkrio sam da
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jestivi proizvodi fantastično djeluju i veselim se što ću napraviti malo ulja ove sezone žetve.” Jon

“4 dana bez dobivanja novog posla.Bez nuspojava, povlačenja i ne odgrizanja glava!Tu je tvoje
istraživanje,  lol.Širite  vijest!Ovo  nam  treba.Dugujemo  čovječanstvu  da  učinimo  svijet  boljim
mjestom.Ovo je početak.:)” Christina

“Istraživači  su  zaključili:  “Ovdje  navedeni  podaci  prvi  su  od  kojih  smo svjesni  da  pokazuju
kritičnu  ulogu  CB1  (kanabinoidnih)  receptora  i  endokanabinoida  u  etiologiji  PTSP-a  kod
ljudi.Kao takvi, oni pružaju temelj za razvoj i validaciju informativnih biomarkera ranjivosti PTSP-
a, kao i za usmjeravanje racionalnihrazvoj sljedeće generacije liječenja PTSP-a utemeljenih na
dokazima.”

Ali  nemojte  očekivati  da  će  savezni  dužnosnici  pomoći  u  pomicanju  ovog  procesa
naprijed.Godine 2011. federalni su administratori blokirali  istražitelje na Sveučilištu Arizona u
Phoenixu da provedu kliničko ispitivanje koje je odobrila FDA, placebom kontrolirano, kako bi
procijenili upotrebu kanabisa kod 50 pacijenata s PTSP-om.

Znanstveni integritet?Ne kada je u pitanju marihuana.Ne daleko.”

-- Nemojte nas kriviti za nedostatak medicinskih studija o ulju kanabisa.Što prije shvatite da da,
postoji grupa ljudi koji stvarno kontroliraju ovaj svijet i da će jednostavno učiniti sve da odgode
povratak kanabisa, to bolje za vas.To ne znači da nećemo progurati lijek od kanabisa, to samo
znači da će to trajati dulje nego što je potrebno ili očekivano.JB

“Prvi put kad sam pušio kanabis kad sam imao 15 godina, osjećao sam se kao da je moj mozak
iznenada dobio kemikaliju koja mi je nedostajala do tada. Moja anksioznost i depresija bile su
toliko lakše podnošljive da su mi na neko vrijeme dale novi život. Uvijek sam se pitao zašto je
nešto što je očito tako dobro za nas nezakonito, ali to je moj odgovor ukratko. Hvala vam na
izvrsnom poslu, poštovanje za vas, Rick i JB” Miles

“Imam prijatelja koji je bivši marinac i ratni veterinar u Iraku.Boluje od teškog PTSP-a.Kanabis je
jedino što mu pomaže da živi pomalo normalnim životom.Ništa što mu je VA ikad učinio ili dao
nije stvarno pomoglo.Moja supruga i ja imamo ozbiljne zdravstvene probleme.Kanabis je jedino
što nam pomaže.Upravo iz tih razloga činimo sve što možemo da pokušamo legalizirati  ovu
nevjerojatnu  biljku  ovdje  u  Iowi.Mnogi  naši  veterinari  bi  imali  velike  koristi  od  dosljednog
legalnog pristupa kvalitetnom kanabisu.Vjerujem da je potpuna legalizacija jedini način.” Justin

“U nekoliko sam stanja na ulju konoplje i nikad nisam tako dobro spavao niti se osjećao tako
dobro.Hvala Rick Simpson & JB što su objavili poruku da ova biljka čini čuda za sve što se
može zamisliti!!Samo UČINITE to ljudi i uvjerite se sami!!To je jedini način da postaneš pravi
vjernik, vjeruj mi!!” Val

--  Hvala,  Val.Istina  je  da  ništa  nije  bolje  od  osobnog  iskustva  s  onim  što  ulje  može
učiniti.Jednom kada probate, na primjer na opeklini ili ubodu komarca, a svrbež i bol će nestati
za nekoliko sekundi, svatko vam može reći što želi i znat ćete da vam može reći što želi, ali ulje
će i dalje biti najbolji lijek koji postoji.I poželjet ćete imati kantu toga kod kuće, za slučaj da se
nešto dogodi.

Ne morate vjerovati  nijednoj riječi  koju izgovorimo, samo napravite ulje,  pronađite nekoga s
opeklinom, rakom kože,  dijabetičkim ulkusom, a zatim ga nanesite lokalno i gledajte što se
događa.Zatim zapamtite da će se isto dogoditi u vašem tijelu kada progutate ulje, i to je zapravo
sve što trebate znati.JB

“Prošlog travnja, nakon 5 godina bez raka dojke, ponovno mi je dijagnosticirana.Ovoga puta bila
je  to  faza  4,  terminalna  s  mecima  do  kralježnice,  rebra,  limfnih  čvorova,  prsne  kosti  i
dojke.Ponuđena mi je palijativna skrb i rečeno mi je da će me pokušati sačuvati od prevelike
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boli...Da odem kući i sredim svoje poslove.Imao sam jake bolove i propisivali su sve više i više
toksičnih  lijekova  protiv  bolova  s  VRLO  gadnim  nuspojavama  (Percocet,  hidromorfon  i
deksimetazon).Nisam mogao funkcionirati na ovim.

Moj muž je počeo čitati ove stvari na internetu, a ja sam, u najmanju ruku, bila skeptična, ali
sam shvatila da doslovno nemam što izgubiti ako to pokušam.Žvakanje vrlo male količine Bijele
udovice 3 x dnevno.Prošli tjedan sam dobio vijest da su moje kosti potpuno nestale.Danas mi je
rečenoda  MRI  pokazuje  ZNAČAJNO  smanjenje  tumora  mekog  tkiva.Sada  nisam  toliko
skeptičan i osjećam se odlično, bez boli.” Julia

“Prije 3 1/2 godine dijagnosticiran mi je rak dojke, 3. stadij, agresivan.Imala je mastektomiju,
kemoterapiju i zračenje, a rezultati su bili negativni na još raka.Nažalost, moj rak je metastirao i
to ga je dovelo do stupnja 4, agresivnog za rak dojke.Sada sam imao rak kostiju i imao sam
fantomski prijelom gdje mi je rak progrizao kost na lijevom kuku, a lijeva natkoljenica mi je bila
puna raka.S obzirom da su me usmjerili u pravom smjeru za RSO, dobio sam sjajne vijesti od
skeniranja prsnog koša, abdomena i zdjelice - nema raka.Moje prethodne pretrage pokazale su
8 točaka raka, 1 na lijevoj nozi, 5 u kralježnici i 2 u donjem lumbalnom dijelu, uskoro ću dobiti
snimku/rendgenske snimke tog područja i nadam se da ću ponovno moći izvijestiti o dobrim
vijestima.Ovo  mi  je  spasilo  život!To  je  sigurno  nadmašilo  riječi  liječnika  "Vi  ste  terminalni,
dovedite svoje stvari u red i dajemo vam 4 mjeseca života", a to je bilo prije 16 mjeseci.(Trebao
bih dodati  da ona sada hoda uz pomoć hodalice i  spava u krevetu što nije mogla učiniti  3
godine.Jedan  od  njezinih  sljedećih  ciljeva  je  biti  dovoljno  dobro/mobilna  da  prisustvuje
glazbenom džemu sa mnom.”

“Bok Jindrich, jučer sam završio čitanje Rickove knjige.Super stvar!Iskreno, stvarno mi više ne
trebaju dokazi o uistinu čarobnoj moći ulja!Također sam napravio neke eksperimente i svaki dan
otkrivam nešto novo što ovaj lijek može učiniti!Nevjerojatno!Nažalost, iako sam uvjeren i ako je
moja djevojka uvjerena, ipak njena majka se nekako ne može potpuno 'pustiti'...i još uvijek nije
sigurna hoće li prestati s usranom kemoterapijom... stalno pokušavam iznositi dobre argumente,
ali ne mogu se odlučiti umjesto nje!Ona je ta s rakom i jedina može odlučiti što će sa svojim
životom.Znam da će se na kraju ipak izliječiti jer ćemo u nju natrpati toliko ulja da će joj biti
nemoguće umrijeti.Ali  ipak osjećam da je tako glupo i tako opasno igrati se s ovim jebenim
kemikalijama, pogotovo kada imate pristup prirodnoj medicini za koju je dokazano da liječi rak!
Čitao sam o vašem iskustvu s rakom i  medicinskim sustavom...Zaista mi je  žao zbog tvog
gubitka… i sada bolje razumijem tvoj odnos prema tradicionalnoj tzv. 'medicini'!" Luigi

-- Bok Luigi, hvala ti na lijepim riječima o knjizi i šteta što moraš proći.Njezin je izbor koji će
tretman odabrati, ali ja ne bih išla blizu kemoterapije - samo joj pročitajte maminu priču, možda
će  shvatiti  da  uzimanje  otrova  nikada  nije  dobra  ideja,  pogotovo  kada  nije  utemeljeno  niti
potrebno.Njezine šanse da samo preživi kemoterapiju uvelike će se poboljšati ako uzme ulje, ali
opet, zašto nanijeti još više štete svom bolesnom tijelu?To uopće nema smisla. Sve najbolje,
Jindrich

“Ovo je bitka s kojom se mnogi dobri ljudi moraju suočiti, neupućeni doktor koji misli da zna
više, a da ikad ne krene naprijed s novim evoluirajućim i postojećim informacijama o kanabisu,
njegovim kanabinoidima i sposobnosti da ubije rak bez štete za pacijenta.Koliko je suludo iz
naše perspektive da traže otrov zbog nečega tako sigurnog, zašto?Je li to neznanje ili bježe
uplašeni?

Bio sam kod liječnika jednom u 5 godina otkako sam saznao za ovo ulje za svoj IBS i bilo je to
zbog nečega što nisam mogao učiniti sam.Iščašeni pinkie i ja koristili smo ulje da se nikad ne
inficiramo, bez ikakve muke smo uklonili šavove i svaki put kad sam ga stavio, bol je odmah
nestala jer se upala uklanjala.Potpuno je zacijelio za 2 1/2 do 3 mjeseca umjesto fizioterapije i
oko 9 mjeseci do godinu dana za izlječenje.Vidio sam svojim očima uvijek iznova i to mi nitko ne
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može oduzeti.” Covey

“Liječnici  NISU  znanstvenici  niti  se  bave  znanošću.Da  jesu,  zahtijevali  bi  od  vlade  da  im
omogući pristup marihuani.Razlog je sada dokazani dio tijela, endokanabinoidni sustav, koji je
američko medicinsko društvo potpuno ignoriralo.Dok druge zemlje sve više istražuju marihuanu,
a posebno rakliječenje, američki medicinski establišment vodi Big Pharma, veliko osiguranje i
veliki  novac.Liječnici  su dali  kontrolu nad svojim zanatom neliječnicima i  političarima koji  se
temelje na strahu.Provest će godine pokušavajući pronaći alternative pod kontrolom odvjetnika
za patente, dok će prijeti potencijalnim izlječenjima.

Da je marihuana skrivena u nekoj dubokoj džungli, pod kontrolom nekog nepismenog plemena,
Big Pharma bi prva kontrolirala njezinu proizvodnju, patentirala mnoge različite kanabinoidne
spojeve, a zatim se obratila liječnicima da je 'prepišu'.Ali najveće pleme u SAD-u već počinje
izvikivati istinu.Šteta za Big Pharmu, ovo pleme nije na prodaju.” Bryan

“Ti dokazi su kod nas.I mi to dijelimo.Razotkriva se liječnička skupina [se više ne treba tretirati s
poštovanjem] gurača droga, koji rade za poticaje.Migoljaju se u novčanicima.Svjesni su što se
događa i njihov prijatelj iz FDA ide dolje s njima.Ništa drugačije od bilo kojeg oblika tiranije s
kojim  smo  se  susreli  prije  nego  što  smo  prihvatili  da  je  ovaj  put  domaći.To  radimo  sami
sebi.Postoji lijek za rak, NEMA LIJEKA ZA način na koji nam se MEDICINA trenutno forsira osim
ako ne glasamo svojim džepom i svojim listićima!” Thielman

“Gledao sam rodbinu i  prijatelje  kako opadaju  i  umiru tako brzo nakon što  su  bili  prisiljeni
potrošiti desetke tisuća dolara da bi bili polako ubijeni kada lijek izraste iz Majke Zemlje.Hajde
sad, probudi se i pomiriši sranje.Ne skačite na stereotipe i provedite PRAVO istraživanje.” Amy

“Imao sam stariju gospođu s Alzheimerom.Trebala je njegu 24 sata dnevno.Stalno je palila svoju
kuhinju pokušavajući  kuhati.Hoćemo, dobila  je  ulje  i  za mjesec dana opet  prepoznala svoje
unuke i počela oporavljati pamćenje.” Janet

"Znam da bih radije imao RSO nego kemo/rad... Smiješno kako neki ljudi mogu odbiti RSO
kada nuspojave svega ostalog mogu ostaviti vrlo nisku kvalitetu života." Kerry

“Mora se lako nabaviti.TREBA biti dostupan” Što više čitam, to sam više fasciniran.” Shelley

"Sljedeći  put  kad  čujete  da  netko  kaže  "Gdje  su  recenzirane  studije?":  Pretraživanje  na
PubMed-u, repozitoriju za sve recenzirane znanstvene radove, koristeći izraz "marihuana" daje
gotovo 20.000 znanstvenih radova koji se odnose na biljku i/ili njegove sastavnice, od kojih je
gotovo  polovica  objavljena  samo  u  posljednjem  desetljeću.Za  usporedbu,  pretraživanje  po
ključnim riječima pomoću pojma "Tylenol" daje 17.370 objavljenih radova.Pretraživanje ključnih
riječi korištenjem pojma “ibuprofen” daje 10 500 objavljenih radova.Pretraživanje ključnih riječi
korištenjem pojma “Ritalin” daje 7012 objavljenih radova, a pretraživanje ključnih riječi pomoću
pojma “hidrokodon” daje samo 630 objavljenih radova.” Lynn

“Nova  studija  o  kanabisu/raku  koju  financira  država  ŠOKIRA znanstvenu  zajednicu...THC,
glavni psihoaktivni sastojak kanabisa, zapravo može promijeniti ljudski genetski kod, kako bi
spriječio rak i upalne bolesti.Što?!!!!Što što!!!????

Rick Simpson i njegov glavni vilenjak, češki aktivist Jindřich Bayer, govorili su to već mnogo
mjeseci, a ja sam bio pristojan, ali sam se potajno rugao toj ideji, jer mi je to zvučalo kao hrpa
hokus-pokusa  (i  zbog  drugih  manjih  tehničkih  neslaganja  koja  sam  imala  s  njihovom
perspektivom)...Lijekovi ne mogu promijeniti DNK, zar ne?POGREŠNO, očito!SVETI [BRIP]!!!!!!”
Alan

„U redu, što god ovo značilo, ovo je izvan moje sfere stručnosti.Vjerojatno piše da nešto poput
kanabinoida može izliječiti rak, a oni to nekako čine modifikacijom gena.I da je potrebno više
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istraživanja, kao i uvijek.

Sve što kažem je da je sama pomisao na materiju najmanja čestica materije i da ulje može
popraviti  i  misli.Geni  su  još  uvijek  preveliki.Istraživanje  bi  se  trebalo  usredotočiti  na  to  što
kanabinoidi  rade s najmanjim česticama naših  tijela,  atomima,  kvarkovima,  strunama itd.Tu
počinju problemi, u najmanjim česticama, to je ono što trebate riješiti ako želite stvarno riješiti
probleme.JB

Endokanabinoidni sustav
“Svaki  organizam  s  endokanabinoidnim  sustavom  (aka:  ECS)  može/imat  će  koristi  od
kanabinoida, stvarajući homeostazu (harmoniju) unutar tog organizma.Postoje tri organizma na
ovom planetu koji nemaju ECS: spužve, meduze i političari.Dobro, možda je, možda, moguće
da bi se zadnje moglo pretjerati, samo malo.” Steve

“Vjerujem da gubitak gena za suzbijanje tumora igra ključnu ulogu u raku i da je to uzrokovano
nedostatkom endogenih kanabinoida.” Matty

-- Geni su preveliki, treba ići do najmanjih čestica, tu nastaje problem i tu ga treba popraviti.Čak
je i DNK prevelik. JB

“Prepustit ću znanost znanstvenicima, što ja nisam, prikupljam informacije iz onoga što vidim i
osjećam.Znam  da  sam  bolje  i  da  su  oni  s  kojima  sam  podijelio  svoje  znanje  bolje  ili  se
oporavljaju, a prije svega mirni se ne boje svoje bolesti ili bolesti zbog čega je oporavak još bolji
bez stresa.” Kelee

“Godinama je sputavao moje napade.Medicinska struka je od 19. stoljeća znala za ublažavanje
migrene,  a  Russo  je  2003.  godine  spekulirao  da  je  kriv  temeljni  klinički  nedostatak
endokanabinoida." Tom

“PubMed ima članak u kojem se navodi da IB, migrene i  fibro mogu biti  klinički  nedostatak
endokanabinoida.” Eric

-- Naravno.Kako to gledamo, većina bolesti su simptomi manjka kanabinoida i većina bolesti se
vjerojatno uopće ne bi pojavila da ljudi unose male količine ulja od dana rođenja.JB

P.Zašto  bih  trebao  očekivati  od  liječnika  da  podrže  tvrdnju  da  kanabis  liječi  rak?
A.Pa,  zato što  liječi  rak i  to  je  sve.THC uzrokuje  apoptozu,  tako da iznenađujuće uzrokuje
apoptozu  u  svim vrstama raka.Zašto?Pa zato  što  dekarboksilirano  ulje  nekako  ulazi  u  sve
stanice u tijelu ako se unese u pravim količinama.Endokanabinoidni sustav regulira imunološki
sustav, tako da kada imunološki sustav ispravno funkcionira, može se boriti i protiv raka.Nema
puno toga, stvarno, stvarno je uvredljivo jednostavno.

Ispravno proizvedeno ulje visoke kvalitete ionako je najbolja šansa koju pacijent ima (možda će
biti potrebna operacija u nekoliko životno opasnih slučajeva).A ako znate za opciju liječenja koja
je sigurnija, učinkovitija i zabavnija za pacijenta od ulja, dobro, recite nam.Ne postoji.

Pogledajte što kažu Mechoulam i Pacher: “Upala/ozljeda tkiva pokreću brzo povećanje lokalnih
razina  endokanabinoida,  što  zauzvrat  regulira  signalne  odgovore  u  imunološkim  i  drugim
stanicama  modulirajući  njihove  kritične  funkcije.Promjene  u  razinama  endokanabinoida  i/ili
ekspresije  CB2  receptora  zabilježene  su  u  gotovo  svim  bolestima  koje  pogađaju  ljude,  u
rasponu  od  kardiovaskularnih,  gastrointestinalnih,  jetrenih,  bubrežnih,  neurodegenerativnih,
psihijatrijskih, koštanih, kožnih, autoimunih, plućnih poremećaja do boli i raka, te moduliranja
CB2 aktivnost receptora ima ogroman terapeutski potencijal u ovim patologijama.”

A  kako  ti  sve  to  radiš?Pa  s  uljem.Uravnotežite  razine  ili  ih  stavite  upretjerati,  kada  je
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potrebno.Možete jesti ulje, utrljati ga, ispariti ga i uzimati u čepićima, a između ove četiri metode
možete  pronaći  način  da  pomognete  svakom  pacijentu  na  ovoj  planeti.Kasnije  će  liječnici
ubrizgati tumore s uljem i na taj način ih smanjiti u rekordnom vremenu (ne preporučuje se kod
kuće).

A zašto sam predložio rak kože (ili dijabetičke čireve ili opekline)?Pa zato što se vidi što se tamo
događa  i  obično  ne  treba  dugo  da  se  izliječe  uljem,  najviše  nekoliko  tjedana  u  većini
slučajeva.Zatim jednostavno shvatite da se ista stvar koja se događa nakon lokalne primjene na
vašoj koži događa unutar vašeg tijela kada progutate ulje.Opet uvredljivo jednostavno, ali to je
na  kraju  vrlo  precizno  objašnjenje.A onda  se  vratite  na  ono  što  je  Mechoulam  napisao:
“Promjene u razinama endokanabinoida i/ili ekspresije CB2 receptora zabilježene su u gotovo
svim  bolestima  koje  pogađaju  ljude,  u  rasponu  od  kardiovaskularnih,  gastrointestinalnih,
jetrenih,  bubrežnih,  neurodegenerativnih,  psihijatrijskih,  koštanih,  kožnih,  autoimunih,
poremećaja  pluća  do  boli  i  raka,  a  moduliranje  aktivnosti  CB2  receptora  ima  ogroman
terapeutski potencijal u ovim patologijama.”

– Znajući sve to, idem odmah modulirati svoju aktivnost CB2 receptora.JB

“Svatko tko sumnja.Mogu li vas zamoliti da, MOLIM VAS, proguglate riječi Endokanabinoidni
sustav.To je u svakom pojedinom ljudskom biću.Ljudi doslovno proizvode kanabinoidne tvari u
svom majčinom mlijeku, to je dokazana medicinska činjenica.Doslovno imamo ogroman sustav
u našim tijelima, otkriven prije mnogo godina, koji ima receptore za spojeve kanabisa.Ovo je
također dokazana činjenica.Znanost je dokazala da se THC zaključava u CB1 receptor SAMO
oštećenih, nezdravih ili kancerogenih stanica, i SILA ih da umru putem apoptoze, programirane
stanične smrti.Stanice raka proizvode ceramid, THC ga pronalazi i rješava problem.Opet, ovo je
medicinski  dokazana  činjenica  koju  možete  pronaći  bilo  gdje  na  internetu,  od  strane
akreditiranih sveučilišta i drugih istraživačkih centara.Ovo je prava znanost.NE neki bikovi se
izmišljaju da bi se naduvali.

Znam da je nekoliko djece izliječilo ili liječilo rak koristeći kanabis.Moj sin je jedan od njih.Misliš
li  da  se  moja  dvogodišnjakinja  želi  naduvati?Misliš  li  da  želim  svoje  dijete  napuhano?Hm,
ne.ALI, također mu neću dati kemoliječnice za koje su nam rekli da ga neće izliječiti.I sigurno ne
želim da umre.Tako...da, upotrijebit ću ga na njemu i svima koje znam reći istinu.I nadam se da
ćemo doći do nekih od onih koji  sumnjaju...Možda će im jednog dana ovaj razgovor spasiti
živote, ili nekoga koga poznaju...” Suzetta

“Promjene u metabolizmu lipida usko su povezane s rakom.Nekoliko klasa bioaktivnih lipida igra
ulogu u regulaciji signalnih putova uključenih u neoplastičnu transformaciju i rast i napredovanje
tumora.Endokanabinoidni sustav, koji se sastoji od endokanabinoida dobivenih iz lipida, njihovih
receptora  vezanih  uz  G-protein  (GPCR)  i  enzima za njihov  metabolizam,  pojavljuje  se  kao
obećavajuća terapeutska meta za rak.”

-- Endokanabinoidni sustav izravno regulira imunološki sustav, tako da da, igra važnu ulogu u
liječenju raka.Za ovo nije potrebna sveučilišna diploma.

A  kako  regulirate  funkciju  endokanabinoidnog  sustava?S  kanabinoidima,  možda?
A koji je oblik kanabisa najsnažniji?Pa ulje.I kako bi ga pacijenti trebali koristiti?Kao i većina
drugih lijekova, oni mogu jesti jednostavno jesti.Tri puta dnevno.Bingo.JB”

Izjave o raku
Moto: Čini se da se spontana remisija raka događa iznenađujuće često u 
prisutnosti ulja kanabisa
“Prijatelj  ima rak  kostiju.Upravo sam počeo s  uljem prošli  tjedan,  bol  je  nestala,  osjeća se
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bolje.Onkologijaliječnici su šokirani.” Joe

“Gledala sam dobru prijateljicu kako umire od raka dojke četvrtog stadija, na zadnjim nogama
nakon intenzivne kemoterapije.Dao sam joj posebne kolačiće, zatim feniksove suze svaka 4
sata.Ozdravila je i napreduje!Rekla je da se nikad nije osjećala bolje!” Charlene

“Spasio si toliko života...Jedna od mojih prijateljica izliječila je rak kostiju u 45 dana liječenja
uljem konoplje.” Gyan

“Malo sjajnih vijesti jučer.Čovjek kojemu smo upravo dali malo ulja zasuo je svog liječnika kada
je nekoliko tjedana kasnije ustanovljeno da su tumori u njegovim plućima nestali, kao i tumor na
jetri koji se smanjio na samo jedno mjesto.Jedna mala cijev!Imamo ih nekoliko u pokretu i svi su
dobro.Nadam se da su stvari dobre.Phoenix Tears je živ i zdrav.” Chris

“Jose: Ažuriranje - Moj 81-godišnji prijatelj prenio je 3 tumora zajedno od karcinoma skvamoznih
stanica na licu (rak kože).Nisu imali šanse protiv najboljeg lijeka na svijetu.5 tjedana na ulju i
osjeća se bolje nego u 15 godina.Vratio mu se apetit!On pobjeđuje u bitci!!!Pobjeđujemo u bitci!

Steve: Je li unosio ulje i koristio ga lokalno?

Jose: Oboje

Steve: Fantastično.Nije li nevjerojatno znati da tako možemo promijeniti nečiji život.

Jose: Počeo je trljati 68% THC ulje pomiješano s maslinovim uljem i kokosovim uljem na obraz
2 tjedna prije nego što je isplivalo na površinu.Unosi ga i bez maslinovog ulja nakon što ga utrlja
s unutarnje strane obraza.

Jose: Jučer me nazvao njegov dr. i rekao mi da ima i rak kože i da bi htio malo ulja da proba na
sebi.

Steve: To su fantastične vijesti o liječniku koji želi pomoć.Bravo prijatelju!!!!I drago mi je da se
tvoj 81-godišnji prijatelj ponovno vratio uživanju u životu.

Jose: Da, stvarno je nevjerojatno!Nazvat ćemo ga dr. P, poznati je autor nekoliko knjiga i veliki
naturopat iscjelitelj i doktor medicine.U posljednja 2 tjedna uputio mi je 5 svojih pacijenata.Svi
terminalni bolesnici od raka.”

“Prije dva tjedna dao sam još jednom svom pacijentu/prijatelju s rakom kože/grla/prijatelja neko
ljekovito ulje da ga proguta i koristi lokalno, zajedno s malo kokosovog ulja.U utorak mi je rekao
da mu se koža na obrazu otvorila i da je tumor otkriven.Rekao sam mu da nastavi nanositi ulje,
ali bez kokosovog ulja, samo čisto ljekovito ulje.Stavio je ljekovito ulje izravno na otkriveni tumor
i  rekao:  „Izbočina koja  je  stršala  nestala  je  do sljedećeg  dana.Počeo  se cijediti  u  roku od
nekoliko minuta nakon utrljavanja.Iscijedilo je – ulje je izvuklo rak kao melem.” Tumor je bio tu,
sad ga nema...Dva tjedna!!!" Jose

“Pozdrav Rick Simpson i Jindrich Bayer, želio sam podijeliti vrlo SRETNE vijesti.Mamine snimke
pokazale su “mjerljivo”  smanjenje veličine SVIH tumora u jetri  i  gušterači.Isto tako, tumor u
plućima joj je sada POTPUNO, 100% NESTAO!!!Toliko treba zahvaliti, ali osoba broj jedan koja
zaslužuje najviše ljubavi je Rick što je tako otvoreno podijelio ove informacije sa svijetom za
početak.

Hvala ti Jindrich za sve što činiš, uključujući ljubaznost i upute.Znam da još uvijek hodamo po
ljusci jajeta s njezinom dijagnozom/prognozom, ali ako se stvari nastave popravljati (tumori se
smanjuju  ili  se  "popuštaju"  kako to  nazivaju  bez daljnjih  metastaza).Naposljetku  ću vam je
poslati  prije  i  nakon  liječničkih  izvještaja  kako  biste  vidjeli  da  ste  pomogli  spasiti  život
nevjerojatne, pune ljubavi,  aktivne žene koja daje,  koja na otvorenom sadi svoj biljni  vrtdok
tipkam.Puno ljubavi, Barbara”
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-- Bok Barbara, hvala, uljepšala si nam dan svojim e-mailom.Pozdravite svoju mamu umjesto
nas  i  pobrinite  se  da  ne  ide  na  bilo  kakve  druge  pretrage,  rendgenske  snimke  ili  druge
kancerogene gluposti.Neka procijeni kako se osjeća, trebala bi pojesti 120-180 g ulja tijekom
šest mjeseci ili manje.Da sam na njenom mjestu, ionako bih jela ulje svaki dan do kraja života,
rak ima jako male šanse kada je ulje prisutno u tijelu.Doze održavanja iznimno su važan dio ove
metode.Sve najbolje, Jindrich

“Muž moje prijateljice izliječio se od raka što je zbunilo njegove onkologe koji su ga obavijestili
da  ima  3  mjeseca.Ovo  je  upozorenje:  budući  da  su  bili  zapanjeni  njegovim  čudesnim
izlječenjem,  prijavili  su  ga  na  MRI  s  kontrastnom  bojom  svakih  6  mjeseci.Na  posljednjoj
magnetskoj  rezonanci  njegovo  tijelo  je  reagiralo  na boju  i  srce  mu je  stalo  na magnetskoj
rezonanci  i  skoro  je  umro.Slažem  se  sa  JB.Testovi  su  toksični  kao  i  njihovi  "lijekovi".Budi
oprezan."Colette

“Moja mama je uljem izliječila svoj rak pluća malih stanica trećeg stupnja!!Jesam li spomenuo
da je bila bez raka samo četiri mjeseca nakon dijagnoze?Eto, to se dogodilo.” Zora

“Moj  tata  također  ima  rak  gušterače  koji  se  proširio  na  njegovu  jetru  i  pluća  tijekom
kemoterapije, a zatim se ponovno proširio, bio je jako loše i brzo se pogoršavao.Počeo je s
uljem prije 3 mjeseca.Najnoviji pregled u ponedjeljak pokazuje da je svih 7 mrlja nestalo, a rak
gušterače se  smanjio.Osjeća  se  100% bolje  i  vraćena  mu je  kvaliteta  života.Ulje  je  doista
nevjerojatno.” Lisa

“Moj tata je također na ulju za rak gušterače koji se proširio na sedam drugih mjesta.Na ulju je 5
mjeseci.Svih  sedam  mrlja  koje  su  se  pojavile  tijekom  kemoterapije  nestalo  je  od  početka
primjene ulja, a rak gušterače se smanjio.Ulje mu je spasilo život!” Lisa

“Bok, samo sam te htio obavijestiti.Tata je napravio još jednu pretragu otkako je prije 5 mjeseci
počeo uzimati ulje za rak gušterače.Posljednji pregled pokazao je da se rak u gušterači smanjio,
a ostalih 7 mrlja koje su se pojavile dok je bio na kemoterapiji nestalo je od početka primjene
ulja.Novi rezultati pokazuju da se rak u gušterači ponovno smanjio i da nema drugih mjesta, što
je prokleto fantastično s obzirom da je zato rak gušterače tako smrtonosan zbog brzine kojom
se širi.Dakle, 8 mjeseci uz 5 od tih mjeseci korištenja ulja tata je izvrsno.Zapravo se sada osjeća
bolje nego kad mu je prvi put dijagnosticirana.Zato još jednom hvala Ricku, JB i svima koji su
pomogli da se ove informacije otkriju.Da nije bilo ulja, ne bih imao tatu!!” Lisa

“U  listopadu  2013.  mom  tati  je  dijagnosticiran  rak  pluća,  limfnih  žlezda  i  gušterače.Rak
gušterače je 95 posto smrtnosti.Dali su mu 2-4 mjeseca života.Odmah smo ga počeli s uljem,
čim  smo  čuli  za  ove  stvari.26.  ožujka  2014.  mom  tati  je  dijagnosticiran  rak  bez
raka.Nevjerojatno!!Ovo ulje je spasilo život mom tati.Bolje spava i bolje jede.” Melissa

“Moj tata je također imao rak gušterače četvrte faze.Imao je i 10 mrlja na jetri... to je bilo krajem
studenog  2012.Sada  ima 1  točku  na  jetri  (.08)  i  1  točku  u  gušterači  (8  mm).Pobjeđujemo
ovo.Njegovi  liječnici  su  šokirani.Deblja  se  i  sve  u  svemu se  osjeća  odlično.Dobro  je  i  ulje
natopljeno kanabisom.” Angie

-- Ne igraj se s razrijeđenim lijekom, Angie.Dobar je za lokalnu upotrebu, ali ne želite davati ulja
natopljena kanabisom pacijentima s rakom kao jedini lijek.Napad punom snagom punog spektra
radi najbolje.

Posebno za one koji "moraju" ići na snimku "previše vidjeti" kako liječi.Takvi bi trebali automatski
dodati još 60 g ulja u protokol jer su samo nepotrebno prošli visoko kancerogenu proceduru "da
vide" kako se osjećaju.Radoznalost košta, oprostite zbog toga.Čestitke i najbolje želje.Lijepo je
vidjeti uspjeh ljudi koji misle drugačije.JB

“Ja  sam  preživio  rak  gušterače  u  četvrtoj  fazi  zahvaljujući  ovom  ulju.Počeo  sam  s
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kemoterapijom u prosincu 2013., svi (više od 200) ostalih u studiji su umrli.Ja sam jedini koji je
uzeo ulje i morao ga sakriti od doktora.Sada kada sam progovorio o ulju i on me proglasio da
nemam rak od 5. lipnja, još me pokušava uvjeriti da nastavim s kemoterapijom.Odbijam!Sve što
je ovaj liječnik učinio pokazalo se pogrešnim, ali sve što je rekao Rick Simpson pokazalo se
točnim.Moja medicinska dokumentacija pokazuje ono što su liječnici rekli, trebao sam umrijeti
do siječnja, ali evo me krajem lipnja.Hvala Rick!Ulje me spasilo od raka, nadam se da će me
spasiti od kemoterapije.” Prijatelj

“Ja sam činjenični dokaz da RSO ima izravan učinak na MPNST i NF1.Medicinski kartoni, MRI,
PET, CAT skenovi dokazuju značajno smanjenje veličine tumora i avidnosti.” Kristyne

“Imao sam tumor od 3,7 cm na testisu.Uzimao sam jedan gram dnevno RSO bez drugih lijekova
i  kad  sam se  vratio  doktor  je  bio  zbunjen.Rekao  je  da  je  tumor  nestao  i  da  to  ne  može
objasniti.Pa sam mu rekao da uzimam RSO.Rekao je: "Nisam previše obrazovan o toj temi, ali
reći ću da to mora biti jedini razlog da to nestane." Nedavno mi se pojavio još jedan skočni
prozor i mislim da je to zato što nisam dao dozu održavanja.Pa ću raditi još jedan gram dnevno
30 dana i vidjeti hoće li nestati kao prošli.Onda se pobrini da održavam poslije.” Brandt

“Ok moj Peeps.Danas je dan za koji  sam se samo nadao da će se ikada dogoditi.Stigli  su
rezultati biopsije.Corrie Yelland JE UPRAVO DOBIJALA POTVRDU DA JE NJEZIN RAK 100%
POTPUNO  NESTAO!!!!JA SAM  BEZ  RAKAEEEE!!!!!Čak  ni  bilo  kakve  displazije,  a  kamoli
velikog C.

Mojim nevjerojatnim, nevjerojatnim prijateljima koji  su zajedno bili  zaslužni za to što sam si
mogao priuštiti lijek=nema apsolutno riječi kojima bih opisao koliko sam zahvalan svakome od
vas.Svi ste nevjerojatni!

Heather  koja  mi  je  prva poslala  BJEŽI  OD LIJEKA --  Taj  video  mi  je  doslovno  promijenio
život.Tko bi to pomislio,  hej?Volim te!Ricku Simpsonu, Jindřichu Bayeru od srca...HVALA na
vašem znanju i podršci.Danas sam živ zbog svih vas!

Zaista sam blagoslovljen što imam tako nevjerojatnu obitelj i prijatelje.” Corrie

“Bok  Jindrich,  samo  kratka  napomena  da  vas  obavijestim  da  sam  danas  posjetio  svog
liječnika.Izvješće kaže da se rak (rak analnog kanala) više ne može otkriti.Prošle jeseni su mi
rekli da imam 2-4 mjeseca ako ne radim zračenje.Odlučio sam ne raditi bez zračenja i umjesto
toga isprobati RSO.Očito, uspjelo je!Od srca hvala, hvala, HVALA Ricku i sebi!“ Corrie

--  Corrie,  btw,  koji  je  to  rak bio?Stavite ulje  na ožiljak,  vjerojatno će i  on nestati.U svakom
slučaju, klonite se liječnika, nema više skeniranja itd., i pobrinite se da jedete što više ulja koliko
možete održavati.JB

“Imao sam priliku razgovarati s Rickom prije otprilike 2 mjeseca u radijskoj emisiji...Govorio sam
mu kako mi je rso već toliko pomogao...Imala sam isti rak kao Farrah Fawcett...Rak analnog
kanala...prilično  je  rijedak...ne  treba  se  miješati  s  kolorektalnim  karcinomom...i  imam
NEOOOOOOOO namjeru ikada zaustaviti ulje.” Corrie

-- Ni ja ne bih imao namjeru ikada prestati koristiti ulje, to je sasvim razumljivo.JB

“Moja najnovija priča o uspjehu.Ovo je žena u kasnim 50-ima kojoj je dijagnosticiran 3. stadij, ali
vrlo blizak 4. stadiju raka pluća.Danas sam dobio ovo: “Pa, moja mama je prije mjesec dana
otišla na CT i prije nekoliko dana dobila rezultate.Potpuno je nestalo!Njen doktor ih je pročitao i
rekao da je veća masa čista i da više nema ništa...

Još uvijek ima KOPB, ali poradit ćemo na tome i na njenom pušenju lol...Hvala vam puno za
svesavjete i znanje o stvarima kojih nikada nismo bili svjesni.Sve se složilo s razlogom i tako
smo sretni.Bog blagoslovio tebe i tvoju obitelj." Corrie
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--  Čini  se da se spontana remisija raka pluća događa iznenađujuće često u prisutnosti  ulja
kanabisa.JB

“Nakon samo 4 grama vidjeli smo drastičnu promjenu u nalazu krvi (ESR) i nalazu bubrega mog
oca koji ima rak mokraćnog mjehura, dobro spava, nasmiješen, samo se nadam da će se vratiti
u normalu, gledajući Rick Simpson. predanost i samopouzdanje, išla sam protiv svih liječnika i
nisam pustila oca na kemoterapiju, do danas ne žalim zbog svoje odluke. Hvala, Rick Simpson.”
Arpit

“Upravo sam primio neke ODLIČNE vijesti koje bih želio podijeliti sa svima vama.Imam ženu
ovdje u BC, pokazao sam u pravom smjeru s rakom dojke.Metastazirao je na njezina pluća,
želudac i  mozak.Na liječenju je mjesec dana,  a jučer je bila kod onkologa.Svi tumori  su se
smanjili,  a njen test  na tumor marker je  NORMALAN.Još jednom Peeps – ULJE KANABIS
UBIJA RAK!” Corrie

“Ok, svi  moji  divni  Peeps, ovo će biti  dugo čitanje, ali  mislim da sam možda jučer pogodio
PAYDIRT.Nisam  vidio  svog  zubara  od  prošlog  rujna.U  to  sam vrijeme  bio  usred  borbe  za
život.Mom stomatologu je tada rečeno da imam rak.Vodili smo uobičajeni razgovor, gdje sam
mu rekao da ne radim zračenje i da radim “alternativno liječenje”.U to vrijeme me pitao što
radim.Oklijevao  sam mu reći,  jer  je  bio  poznat  po svojoj  “rigidnosti”,  ali  sam mu rekao  da
gledaPobjeći  od  lijeka.Zapravo  me  nazvao  nakon  što  ga  je  pogledao.Rekao  je  da  je  kao
medicinski  stručnjak  obično  bio  u  boksu,  da  je  imao  brata  (liječnika)  i  još  jednog  brata
(farmakologa) i kako ponekad “nemaju sve odgovore”.

Brzo naprijed do jučer.Bio je zaprepašten kad je vidio kako dobro izgledam, a na trenutak je
ostao bez riječi kada sam mu rekao da je ulje kanabisa djelovalo.Počeo je postavljati svakakva
pitanja.Mnoga  od  njih  su  “znanstvena  pitanja”  na  koja  nisam  mogao  odgovoriti.Pitao  je  o
kliničkim ispitivanjima, različitim bolestima liječenim kanabisom itd.Želi  razgovarati  sa svojim
bratom o meni, kao i o kanabisu kao “lijeku protiv raka”, a također želi da njegov brat istražuje
kanabis kao lijek.Bi li bilo u redu da mi uzme broj mobitela i adresu e-pošte?

Evo gdje postaje veliko.Njegov brat,  dr.  Jake Theissen,  nekada je bio dekan i  bio je  pionir
programa farmakologije na Sveučilištu Waterloo.Sada je konzultant  za farmaceutske tvrtke i
specijaliziran je za “Nove pristupe u liječenju raka”. Snažno je vezan uz Kanadsko društvo za
borbu protiv raka.(Također, njega je vlada zamolila da vodi istragu o razvodnjenom skandalu s
kemoterapijom.) John je govorio, kako je njegov brat često govorio, mora postojati nešto bolje
za liječenje raka.Nešto prirodno, a ne kemijsko.Rekao sam mu da "ne traži dalje". Kanabis je
“nešto prirodno”. Corrie

“Moj  suprug  je  prije  skoro  6  godina  prvobitno  dobio  dijagnozu  raka  prostate.Vjerovali  smo
medicinskoj  zajednici  i  krenuli  tradicionalnim putem liječenja  samo da bi  nam rekli  da  smo
"katastrofalni neuspjeh" nakon 4,5 godine kada se rak vratio.Istraživala sam dosljedno skoro 2
mjeseca sve alternativne terapije, uključujući vaše ulje od konoplje, i unutar 3 mjeseca broj raka
mog muža se prepolovio.Deset mjeseci kasnije i njegov PSA je pao na 0,11 - nije vidljivo.

Jako je žalosno čuti da naša vlada odbija priznati bilo kakvu alternativnu medicinu, uključujući i
ulje konoplje, u liječenju bolesti, međutim kao i vi nismo imali ništa osim ismijavanja od strane
“profesionalaca”,  pa  čak  i  nekih  članova  obitelji.Sva  "društva"  vani  su  velike  farmaceutske
kontrolne grupe, ali ja "shvaćam" u vezi s rasklapanjem sustava od milijuna ljudi zaposlenih u
industriji koja je toliko korumpirana koja zarađuje 20 milijardi dolara godišnje da nikada neće biti
lijeka.Namjerno!!

Cijeli ovaj proces razotkrio me koliko duboka zečja rupa zapravo ide i trenutno sam u procesu
pisanja knjige o svojim otkrićima prikladnog naslova “povezi točke”.To je povijesna perspektiva
GMO-a,  industrijskog  uzgoja  i  velike  farmacije  i  njihovog  utjecaja  na  zdravlje  svakog
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pojedinca.Pratit  ću  vas  i  dalje  na  ovoj  web  stranici  i  želim  vam  sve  najbolje  i  dobro
zdravlje.Hvala vam za sve što ste učinili i što nastavljate činiti.S poštovanjem, K”

“Prijatelj,  u  kasnoj  fazi  raka,  koji  je  patio  od programa mučenja kemoterapije  i  zračenja za
leukemiju, saznao je kroz vinovu lozu za “Bježi od lijeka” i odlučio je probati ulje nakon što mu
sve ostalo nije uspjelo izliječiti bolest.Nažalost, ostavio je prekasno da bi se spasio, ali su me
njegovo znanje i briga spasili.Upravo me ulje koje nije imao priliku upotrijebiti pokrenulo na putu
oporavka.” Stephan

“Moj svekar je jutros posjetio svog onkologa dr. na pregled.Dr. je bio ušutkan.Moj svekar boluje
od leukemije 15 godina.Bio je na ulju.Danas mu se broj bijelih krvnih stanica vratio na normalne
granice.Kakav rak??ULJE KANABIS LIJEČI LJUDE OD RAKA!” Karen

-- “Ništa bolje od dr. koji je ušutkan!hehe Obožavam!Uljepšao moj dan!" Jackie

“Bok još jednom, Rick!Nadam se da ti se dopao ovaj email.Pišem danas da vas pitam koliko
dugo pacijent treba ostati na ulju?Imamo pacijenta s ogromnim tumorom.Počeo je 15. ožujka i
do sada je prošao 40 grama.Od 2. dana uzima 1,5 grama ili više dnevno.Stajete li na terapijskoj
dozi od 60 grama?Novac je faktor za ovog pacijenta.Svoj lijek dosad nije platio ništa.Njihov
skrbnik je donirao prvih 60 grama ulja, ali ne može zauvijek davati besplatne lijekove.Hvala na
doprinosu.Cijenim tvoj uvid.S poštovanjem, Janet”

“Draga  Janet,  kažeš  da  je  od  drugog  dana  uzimao  1,5  grama  ili  više  dnevno.Ulje  koje
proizvodim je toliko jako da prosječnoj osobi obično treba oko 5 tjedana da dođe do točke u
kojoj može unijeti 1 gram dnevno.Možda postoji problem s sojem koji je korišten za proizvodnju
ove uljne konoplje. Sojevi konoplje mogu uvelike varirati u svojim ljekovitim sposobnostima pa bi
problem mogao biti soj.Obično kada pacijent proguta 60 grama ulja rak nestane.Ali ako nije,
nastavio bih im davati ulje dok ne bude.Vrijeme koje je potrebno i potrebna količina ulja mogu se
jako  razlikovati  od  osobe  do  osobe.Svi  smo  različiti  i  neki  ljudi  izliječe  mnogo  brže  od
drugih.Obično  će  ljudi  koji  su  teško  oštećeni  kemoterapijom  i  zračenjem  zahtijevati  dulje
liječenje  i  više  ulja.Ulje  mora  poništiti  svu  štetu  koju  su  ti  takozvani  tretmani  ostavili  za
sobom.Moj savjet bi bio da pokušate proizvesti ulje od drugog jakog soja indica, ali svakako ga
ostavite na ulju, to je jedino što znam da bi mu moglo spasiti život.Najbolje želje, Rick Simpson”

“Ulje kanabisa vas ne može spasiti  od smrtonosne kemoterapije.Ulje može više pomoći ako
pacijent odbije kemoterapiju.” Steve

“Nisam siguran je li ovo uspjeh – ali sigurno ga smatram jednim!Za slučaj da se netko pita zašto
imam muževni glas, to nije zato što sam pušila cigarete ili nešto slično - nikad nisam pušila, već
zato što su mi odstranili štitnjaču.Imam 51 godinu (i pol!) i koristim ulje od svojih 20-ih.Uvijek mi
je bilo divno ispariti.Prije nekoliko godina - počela sam imati problema s gutanjem, a liječnici su
mi pronašli čvorove na štitnjači.Čvorovi na štitnjači da sam morala ići na testiranje na rak.Kad to
učine - samo ti zabiju veliku iglu u grlo i uđu u čvorove da se testiraju.Ne daju vam ništa - nema
anestezije - zbog lokacije.Dakle, učinite to nekoliko puta i provjerite možete li mirno sjediti.U
svakom slučaju - nakon što sam uboden na 6x - i moja štitnjača je postala toliko velika da sam
imala problema s gutanjem i disanjem - odstranila sam štitnjaču.Uz sav rak u mojoj obitelji -
mislio sam da ću biti ispred.Nema raka.Nijedan.Ja sam jedini u obitelji koji je do sada pobjegao
od raka.Uljem se bavim od svojih 20-ih.Imao sam skoro svetest za rak vani zbog obiteljske
anamneze- i nada do sada Hvala Bogu!Ti napravi matematiku :-)” Janet

“Puno puta sam podijelio Phoenixove suze Ricka Simpsona na svom Facebook zidu... a onda je
jednog dana moja prijateljica bila  na samrti  s limfomom.Kada je vidjela moje objave o ulju,
odmah je počela uzimati ulje i sada je BLOKADA RAKA!Njezini liječnici su začuđeni.Rekli su joj
da ima tri mjeseca života... POGREŠALI SU.” Jamie

"Ja  sam liječiti  ženu  s  TERMINALNIM karcinomom,  RS konopljinim  uljem i  konačno  joj  je
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bolje.RADI!" voodootattooo

“Sada radiš istu stvar.25% THC SKYWALKER OG, zadnje OG ulje moj PSA je bio 160.Nakon
100 grama danas je 7.” Jimmy

“Bok Chris, ažuriraj...rak odlazi...jučer ujutro dobila je poziv od svog zbunjenog onkologa.Obično
imamo sastanak licem u lice, ali ovaj put ju je nazvao kako bi je obavijestio o rezultatima svih
pretraga napravljenih prije nekoliko tjedana.Jetra - rak se više ne može vidjeti.Rak pluća, jedan
rak pluća je nestao, a drugi rak pluća značajno smanjen.Mada nije spomenuo grudi...Mama ga
opet zove zbog nekoliko pitanja i da dogovorimo termin da uđemo i porazgovaramo s njim i da
pogledamo prošle i nedavne pretrage.Bojim se da je bila pomalo šokirana kada je dr. počeo
govoriti o nestanku raka jetre i pluća, a zaboravila je pitati za područje grudi.

Sva skeniranja su bila za prethodnu pretragu za novo ispitivanje hormonske terapije...ali  dr.
kaže  da  ona  više  nije  kandidat  za  hormonsku  studiju  kakvu  pacijent  mora  imatirastu
kancerogenim  područjima  i  sva  njena  područja  NE  rastu  nego  umiru.Prezadovoljni  smo
rezultatima ulja!!!Kad sam prije mjesec dana razgovarala s Rickom o mojoj  majci,  on mi je
predložio  da  ide  na  drugi  90-dnevni  tretman,  tako  da  to  planiramo  početkom  rujna.U
međuvremenu ćemo je staviti na dozu održavanja. Vau!Od početka liječenja znala je da ulje
djeluje na njezine tumore, osjećala je kako se smanjuju i nestaju.Svi smo tako zahvalni što ste
me  upoznali  sa  svojom  idejom  o  dokumentarcu  i  podijelili  ovaj  tretman.Zauvijek  zahvalna,
Cindy“

“Zdravo draga Corrie...Samo sam te htio obavijestiti da sam dala ulje koje sam imala od svoje
mame prijateljici koja ima rak dojke...Uzela je mjesec dana i u remisiji je...Neke stanice raka su
mrtve u tumoru...I doktorica je bila začuđena i pozitivna i očito ako bude imala bolje rezultate
sljedeći put će početi nešto poduzeti u vezi s uljem.Tako sam sretna i hvala Bogu što mi je
dopustio da ovoj ženi mogu dati tu informaciju o ulju kanabisa..:)) Tako bih volio da je moja
mama mogla uzimati ulje svaki dan...”

“Bok Rick, imam dobre vijesti.Moja majka nije više psihički mogla podnijeti spoznaju da ima rak
dojke pa je podvrgnuta operaciji.No, pojela je 30g doze, a pila je biljne čajeve od nekog tipa koji
ima svakakvih  ljekovitih  trava i  stavila  je  i  zavoje od tih  biljaka.U svakom slučaju,  kada su
liječnici izvadili taj rak, nije bio veći od 7 mm i od 100% tkiva, samo 1% je bio aktivan, maligni i u
fazi umiranja.Ovo su gledala 3 doktora i rekli su da tako nešto nikada nisu vidjeli...Dakle, da je
prošla još 1-2 tjedna bez operacije, sve bi nestalo.Sada svaki dan uzima ulje po 1 i pol gram i
sada shvaća da je operacija bila potpuno nepotrebna.

No, sada je puno mirnija  nego što je  bila,  jer  je poludjela,  pa je  nismo mogli  odgovoriti  od
operacije...ali  sada je  sve u  redu,  a začinsko bilje  i  ulje  također  su  učinili  svoje.U svakom
slučaju, glupi liječnici su joj dali 23 radioterapije, ali ona je rekla da to neće učiniti, a doktor je
između redaka rekao da je u pravu.Nevjerojatno je koliko daleko ovi liječnici  idu.Svi govore
zdravo, Rick.Hvala puno na preporuci, i dajtejoš jednom veliko hvala Jindrichu.” Saša

“Rick...prijatelju je upravo uklonjen tumor na mozgu iz glave...ima fleke na plućima...žele da ide
na kemoterapiju  i  zračenje...bi  li  uzimanje ulja  bilo  gubitak tijekom kemoterapije  i  zračenja?
Izvanredno je vidjeti kakav je nakon uklanjanja tumora na mozgu, 80% je bolji nego što je bio
prošli tjedan s tom stvari u glavi...Želim mu reći da ne radi kemoterapiju i zračenje i da radi ulje,
ali to nije moj izbor...” Sharon

-- Sharon, to bi povećalo njegove šanse za preživljavanje.Ali zapravo, ako uzme kemoterapiju,
morat  će  nakon  toga  unijeti  120-180  g  ulja  samo  da  poništi  štetu.Naravno,  ako  preživi
trovanje.Sve najbolje, JB

“Za sve vas  nasmejane koji  mislite  da je  Rick  Simpson prevarant,  trebali  biste znati  da  je
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Michelle Aldrich upravo izliječila svoj rak pluća trećeg stupnja s uljem kanabisa, koje su osigurali
Valerie Corral i  WAMM!Zašto mediji  i  liječnici  već jednom ne počnu govoriti  istinu?!Konoplja
liječi rak, dovraga!!!I neodgovorni ljudi su ti koji pokušavaju zataškati ovu stvarnost, a ne ljudi
poput mene i Tommyja koji žele da svijet sazna istinu o kanabisu i raku.” Steven Hager

“Samo sam htio reći veliko hvala Ricku Simpsonu, JB-u i bilo kojoj drugoj osobi koja je bila
povezana s onim što je Rick učinio tijekom godina.Mojoj supruzi je dijagnosticiran tumor na
mozgu prije skoro 18 mjeseci i onkolozi su je odmah odustali jer je već bila u 3. godini četvrtog
stadija.Počeli smo s uljem početkom 2014. i imali smo smanjenje veličine tumora i povećanje
njezine kvalitete života.Gotovo 18 mjeseci nakon dijagnoze tumora na mozgu moja supruga još
uvijek vozi svaki dan i može raditi 3 dana u tjednu kako bi bila zaposlena.Njezina se razina
energije također polako vraća i voli činjenicu da joj kosa ponovno raste!LOL - ništa od ovoga ne
bi bilo moguće da nije bilo napornog rada i upornosti ljudi poput tebe.Hvala vam puno i nastavite
s dobrim radom.” Barry

“Prije  5  tjedana  dijagnosticiran  mi  je  tumor  veličine  12  mm  u  donjem  desnom  plućnom
krilu.Stavio sam 1/3 g RSO-a koji sam sam napravio, a koji je bio duboke zlatne boje, u malu
želatinsku kapsulu i ubacio ga kao čepić 2 puta dnevno uz pomoć cjevastog alata koji se nalazi
u ženki. krema za liječenje gljivične infekcije koja je bila u mom ormariću.Ovo je bio izuzetno
učinkovit i jednostavan način umetanja kapsule čepića...Nakon nekoliko skeniranja u sljedeća 4
tjedna, tumor se smanjio za 1 mm i bio je neaktivan...što znači MRTV!!!To je trajalo 4 tjedna i
sada  se  ne tiče  raka  dr.Hvala  na  savjetu  JB...I  to  nije  bilo  apsolutno  euforično.Uz  to  sam
uzimala 1 g istog ulja 3x dnevno.1 MJESEC i ubio je moj rak!!” Gabriella

“Hvala Rick Simpson!!Ulje kanabisa izliječilo je 8,8-godišnju bitku protiv raka mozga moje 15-
godišnje kćeri u nekoliko mjeseci!!!!Bog te blagoslovio!!!!!!" Karen

“Bok svima, imam sjajne vijesti.Supruga je u ponedjeljak dobila nalaz PET skeniranja.Imala je
rak 5 godina nakon 6 krugova kemoterapije i jedne transplantacije matičnih stanica, a onda se
opet vratio.Prije 6 mjeseci trebala je napraviti još jednu transplantaciju, ali je otkazana jer nisu
mogli  pronaći  donora.Tako je  počela  s  uljem.U ponedjeljak  nam je  liječnik  rekao da  je  rak
nestao.Hvala za ulje, Rick.Ti si čovjek, hvala.” Luc

-- Hvala, Luc.Medicinska dokumentacija bi bila više nego dobrodošla.Trebala bi ostati na dozi
održavanja.Pojeo bih što više ulja kad god je to moguće.Neka se kloni više skeniranja, ako je
moguće.Youtube video svjedočanstvo bi bilo sjajno.Sve najbolje, JB

“Volio bih zahvaliti (xxx) za ulje koje je donirano za moj rak!!Za sada u mom tijelu nema raka!!
Stvarno djeluje ljudi, dokaz je sav u mojoj medicinskoj dokumentaciji!Hvala vam puno i veliki
rekvizit za Suze!!!” Becky

“Svaka čast Jindrichu, bio je potpuno u pravu kada je riječ o lokalnoj primjeni koja se primjenjuje
izravno  na  kožu,  a  ne  na  zavoj.Razlika  je  bila  kao  noć  i  dan.”  Ronnie  Smith
--  Naravno.Odlično djeluju i  tinkture s  20-30-50% ulja,  jer  lako ulaze pod površinu.U nekim
slučajevima, ulje sjemenki konoplje (ili shea maslac) i mješavine ulja konoplje također su vrlo
korisne.Ali logično, što više ulja nanesete na ranu, to bolje.JB

“Pisao sam prije da smo uspjeli u liječenju raka dojke.Sada su liječnici pacijentici rekli da su joj
rezultati toliko dobri da mora ići na posao.Pacijentica je rekla HVALA BOGU, a doktorica je rekla
da mu mora zahvaliti ne bogu i ja pitam zašto nije ništa napravio nego joj stalno govori da mora
na kemoterapiju i zračenje...ludi doktor...

Ali mi smo to podigli na viši nivo, liječimo nečije lice jer je uništeno tabletama prije 5 godina.Ova
osoba je imala velike probleme s crijevima i prvo misle da je u pitanju rak i daju joj neke jake
tablete koje su joj potom uništile lice bila je kao žaba.Onda su rekli da bi to mogla biti Crohnova
bolest i tako dalje i tako dalje.
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Mislim da je ta osoba pokušavala izliječiti  svoje lice 5 godina bez uspjeha.Konopljino ulje je
stavljala na lice 5 puta i opet ne možemo vjerovati kako joj sada koža izgleda.OMG, tako je
sretna sada da opet može biti svoja.

Pokušavam slikati, ali svaka 3 dana, ali koža je zacijelila tako brzo da vam ne mogu pokazati
kako joj je lice izgledalo prije, ali uz njeno dopuštenje ćemo sljedećih dana pokazati njene stare
slike (samo kožu lica) i novi da vi ljudi vidite razliku...” Jasmin

“Ja sam 39-godišnja žena s 2 godine i susrela sam se s rakom dojke.Ovo ulje je moj lijek i
lijek.Ovi ljudi tako puni pohlepe.Nemaju pojma o boli i tjeskobi kroz koje prolazimo mi i naše
obitelji.Samo sebična pohlepa.Karma.” Sally

“Pa, dva tjedna...Doktor je rekao da imam tumor od 2-3 cm u mjehuru.Htio me odvesti izravno u
OR.Nestao  je  za  manje  od 14  dana.Potvrđeno  CT skeniranjem.Dijagnosticirana  15.  2.,  CT
urađen 29. 2..” Gersh

“Ovaj CT snimak je napravljen 14 dana nakon što je u mom mjehuru uočen tumor od 2-3 cm,
preko opseza.U samo 14 dana, koristeći samo eterično ulje kanabisa, u mokraćnom mjehuru
nije  uočen  tumor.Samo  kanabis…  14  dana…otišao.Molimo  zakonodavce  da  razumiju
ovo.Nemoj mi oduzimati lijek.Ovo nije samo još jedan način da se napijete.Ovaj lijek mi spašava
život.” Gersh

"U REDU ...Dobio sam nalaz patologije.Tumor u mom mjehuru se smanjio prije nego su ga
izvadili.Zadnji put kad ju je liječnik vidio, izmjerio je oko 2,5 cm.Kad su ga uklonili, smanjio se na
0,5 cm.Pitam se što će ovaj liječnik reći na to.” Gersh

“Prije 8 mjeseci pronašli su mi tumore u mokraćnom mjehuru, koji su izgledali kao sićušni šiljasti
ježinci.Patološko  izvješće  kaže,  da  su  oni  visokog  stupnja,  vrlo  agresivni  maligni,
karcinomi.Mogli  bi  biti  odsječeni.Probao sam nekoliko  lokaliziranih  tretmana,  ali  sam morao
prestati jer sam se previše razbolio.Moja druga operacija u prosincu, pronašli su još tumora i
novi vrlo agresivni maligni karcinom koji leži ravno na zidu, pa ga nisu mogli izrezati.Ova se
vrsta brzo proširila na druge organe.

Pa kad je jučerašnja operacija pokazala, NEMA RAKA, a moj liječnik je rekao da mi je mjehur
čist,  kao kod djeteta,  osjećam se kao čudo!Evo što sam napravio ako ste zainteresirani.Ne
paničite, samo iskoristite što možete i umjereno uživajte u onome što volite...” Michelle

“Moj brat je imao dekubitus/čir u stupnju 4.Od samo 4 stadija, ova faza je neizlječiva.Prema
zapadnoj  medicini,  kada  jednom  dosegnete  stupanj  3,  ne  možete  izliječiti  bez  kožnih
transplantata.Kosti  i  tkiva su bili  vidljivi,  ali  lokalni  RSO tijekom 3 dana je uzrokovao pojavu
novog rasta kože!Medicinske sestre iz hospicija nazvale su to 'čudom'. Bio je to samo kanabis!

Popeo se s 0,2 na 1 puni gram dnevno.5 bi me stvarno zabrljalo, ali  mu je trebalo više za
dovoljno ublažavanje boli od raka kostiju da zaspi.Trebali biste napraviti ulje s indicom, tako da
bi svaka visoka doza trebala jednostavno natjerati korisnika da zaspi čim proradi 1 sat do 1,5
sat kasnije.To vas stavlja u dubok san i većinu svog ozdravljenja obavljate kada dobijete lijep
dubok, REM san.

Što  više  uzimate  nije  neugodan  osjećaj.To  samo čini  da  zaspite  brže i  dublje.Ako  se ipak
probudite iz sna rano, možete osjećati vrtoglavicu kao da ste pijani, ali ne na neugodan način.lol

RSO je omogućio mom bratu miran san prvi put nakon nekoliko mjeseci nakon što je bio u
bolnici.Isparavanje biljke pružilo mu je više olakšanja od njegovih 80+ mg Oxycontina i drugih
pk koktela.Bio je  i  na  fentanilu  IV,  ali  ništa  ga nije  toliko opuštalo  kao RSO.Nikad to neću
zaboraviti!” Michelle
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“Sada  živim svoju  priču  RSO-a.Borba  protiv  rijetke  vrste  raka jajnika.Imao sam operaciju  i
kemoterapiju i usvojio mnogo zdraviji način života, organsku cjelovitu hranu, suplemente itd., ali
se  rak  vratio.Onda  sam  pronašao  Bježi  od  lijeka!Trebalo  je  neko  vrijeme  da  se  stvari
organiziraju, jer je kanabis ovdje u NZ-u ilegalan.Ali uspio sam napraviti malu seriju ulja i počeo
ga koristiti.2 tjedna kasnije moji tumor markeri su sa 200 porasli  na 140, prvi pad u godinu
dana!!Ostalo mi je bez ulja nakon 5 tjedana i trebalo mi je 2 mjeseca da dobijem još.Tumorski
markeri su se vratili (262 na zadnjem testu...) ali sada smo 3 tjedna kasnije i držimo fige da će
opet biti dolje sa sljedećim testom krvi...

Vjerujem u RSO i smatram da bismo ga trebali učiniti dostupnim svima kojima je potreban!Čak i
ako moj rak ne izliječi RSO (ali vjerujem da hoće!), to mi je već učinilo mnogo dobrog.Pruža mi
odličan, miran san!I regulirao je moje pražnjenje crijeva...Imam ogromno divljenje za ono što je
Rick  Simpson učinio  za čovječanstvo.Zaslužio  je  Nobelovu nagradu za najbolje  medicinsko
ponovno otkriće!I za ono što vi i vaša organizacija radite!Ja sam samo jednostavan građanin
koji poštuje zakon i osjećam se užasno zbog toga što moram činiti nezakonite stvari da bih se
izliječio.Zato nastavite!Kad dobijem energiju, pridružit ću se pokretu!” Diny

“Zbog Ricka,  doslovno sam vidio rezultate RSO-a.Kratko sam radio u klinici.Kad sam tamo
počeo, došao je čovjek s četvrtom fazom karcinoma grla.Bio je stavljen na RSO.90 dana kasnije
potpuno je izliječen.” Carl

“Upravo sam liječio mog tatu kojem je dijagnosticiran rak mokraćnog mjehura.Tumori su umrli
nakon 5 tjedana liječenja.Hvala Ricku Simpsonu na vašem znanju, inspiraciji, odlučnosti i vašoj
ljubavi prema ljudima.” Christine

“Sada sam napravio RSO za dvije osobe, oba puta sa fantastičnim rezultatima!Jedan je imao
MRSA, nanosio je ulje topikalno tjedan dana...IZLJEČIO!!Drugi je imao karcinom kože bazalnih
stanica, primjenjivan lokalno 2 tjedna ... IZLJEČEN!Oh, i imala sam mrlju na licu, mislila sam da
je možda neki rak kože, pa sam se nanosila lokalno 6 dana...GONE!!!” Mariah

"Fantastičan!Moja majka se borila s rakom dojke od veljače 2011. i rak je polako metastazirao
po cijelom tijelu, uključujući njena pluća koja su se morala drenirati gotovo svaki tjedan nekoliko
mjeseci - 11 ml kancerogene tekućine ispušteno je gotovo svaki put kada je ušla.Donedavno.U
roku od tjedan dana nakon uzimanja RSO oteklina na licu i vratu je nestala, kao i rozacea.Čak
je prestala uzimati lijekove za krvni tlak koje je uzimala 20+ godina i tekućina u plućima joj se
smanjila na 6ml!!!Vjerujem da je ovo lijek!Divno je konačno vidjeti  tu srebrnu oblogu u tako
užasnoj bolesti.” Anđeo

“Pa pogledaj ovo!

- Supruzi je 14. prosinca 2012. dijagnosticiran rak vrata maternice III-b stadija.

- Supruga je počela uzimati ulje od kanabisa manje od mjesec dana nakon toga.

- Supruga je počela kemoterapiju i zračenje neposredno prije veljače 2013.(U Teksasu nema
puno izbora)

- Supruzi je rečeno da jedva da ima znakova raka, 6. svibnja 2013.

Manje od 5 mjeseci i moja supruga je prilično pobijedila rak III faze, a sve zbog ulja!” Colt

“Dragi Rick, Bog te blagoslovio!Izgubio sam majku, baku, voljene tetke, ujake i prijatelje zbog
raka tijekom godina.Ali ona koja me najviše pogodila bila je moja prekrasna, inteligentna, divna
sestra Kim.U srpnju 2010. godine u dobi od 42 godine dijagnosticiran joj je rak pluća 4. faze, a
do veljače 2011. umrla je.Ne znam koje je tretmane koristila jer nikome u obitelji nije rekla da
umire do prekasno, a njezin bivši muž narkoman ušao je u njezinu brigu i zaključao obitelj.Za
ulje sam saznala tek zadnjih mjesec dana, a od tada sam pomno istraživala.Isprva sam mislio
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da je to zmijsko ulje, kao i mnoge druge stvari, ali do sada sam naveo 27 ljudi koji tvrde da su
njime izliječili ili značajno smanjili rak.27 ljudi!!!I to samo na YouTubeu i online blogovima!Volio
bih da sam znao za ovo još 1997. godine, kada je mojoj mami dijagnosticirana, ili 2000. godine
kada je moja baka izašla iz remisije, ili 2010. kada je mojoj sestri rečeno da ide kući i umre, ili
prošle godine kada je moj brat -lawu je dijagnosticiran rak usta i grla te je morao biti uklonjen i
rekonstruiran pola lica.Ali sada jesam, zahvaljujući tebi.Bog vas blagoslovio i sve koje volite, i
hvala vam što se toliko trudite da ovaj divni lijek bude dostupan svima.” Denise

--  Draga Denise,  što da kažem?Ubili  su moju mamu kemoterapijom zbog ranog raka pluća
malih stanica, tako da znam točno kako se osjećaš.Ništa ugodno.Cijelo vrijeme lijek je trebao
biti dostupan i to ne samo zato što netko želi zaraditi.C'est la vie, ali neće ga svi tako mirno
progutati  kao  ja.Vrlo  je  traumatično  iskustvo  kada  saznate  što  sve  ulje  može  izliječiti  ili
kontrolirati i što je sve korišteno umjesto njega.

Molim vas, pošaljite mi popis tih online svjedočanstava, moglo bi biti  zanimljivo i korisno za
druge kojima je bio ispran mozak kao i meni prije nego što sam upoznala Ricka i saznala za
pravo stanje stvari u području “konvencionalne medicine”. Hvala vam na podršci i pomoći nam
da širimo vijest o ovom lijeku.Nakon dvije i pol godine rada s Rickom, sve što mogu reći je da
pravilno proizvedeno i korišteno ulje radi upravo ono što on kaže da radi.JB

“Bok Corrie!Još jednom nevjerojatna vijest.Moj prijatelj ********** s kojim ste razgovarali i poslao
ga  na  ***  u  Los  Angelesu,  on  je  na  ulju  kanabisa  već  otprilike  2  mjeseca  i  otišao  je  na
medicinske  pretrage  danas  i  u  njegovom  tijelu  VIŠE  NEMA RAKA!!!!!!!!SVE  JASNO!!!!!!!!
Neizmjerno ti je zahvalan što sam mu pričao o tebi i neizmjerno zahvalan što si mu pričao o
****!!!HVALA VAM zauvijek.Tako si  tako dobar  što  pomažeš svim tim ljudima koje  čak  i  ne
poznaješ i spašavaš živote diljem svijeta!Vozit ću se do Los Angelesa raditi s **** i pokušati
zaustaviti sav svoj proljev i maknuti me s WC-a 60-80 puta dnevno.Što kažete na ovo za još
jedno nevjerojatno izvješće??Toliko volimo ovo!!”

“Želim podijeliti komentar svog liječnika danas.Već DUGO imam infekciju mokraćnog mjehura!
vrijeme i dr. je liječio infekciju.Danas je iz prve ruke pogledao fotoaparatom (nije baš zabavno)
I!!Čini  se  da  imam  ostatke  mase  mokraćnog  mjehura  (tumora)  koja  je  UMRLA na  mjestu
(njegove riječi, a ne moje) i uzrokuje da se infekcija zadrži.

OPET!NJEGOVE RIJEČI, NE MOJE; dr. rekao je: "Bavim se medicinom više od 40 godina i
nikada nisam vidio da tumor umire na mjestu bez neke vrste vanjske intervencije." jaskidao sam
ulje  i  stavljao  ga  od  ožujka,  ali  otkako  je  došao  moj  urod,  dvaput  doziram  ulje  oko  6
tjedana.Idem na malu operaciju čišćenja 8. listopada da se uvjerim da je masa nestala (ako je
ne prođem prije toga).

IMAO sam neke sumnje u vezi ulja, ali LJUDI, NE SUMNJAM VIŠE.Imam dovoljno materijala za
pupoljke da napravim oko 5 ili 6 unci ulja.Korišteni materijal je Sativa Blend Pineapple Kush,
25% THC-a.Ne mogu vam reći koliko sam zadovoljan dosadašnjim rezultatima.Još nisam ništa
rekao svom dr. jer će vas u FLa neki dr. tada odbiti liječiti.Tako da za sada ne zna ništa.” Ivan

-- Ali znaš više nego dovoljno, Johne.Čestitamo.Nastavio bih uzimati ulje i ostavio sam operaciju
za kasnije.Nema više skeniranja ako je ikako moguće.A ja bih također uzeo ulje u obliku čepića,
uvijek  želite  ulje  što  bliže  bolnom mjestu.Također,  pokušajte  napraviti  ulje  od više  vrsta  za
najbolje rezultate, ako možete.Sve najbolje tebi, JB

“Potpuna saglasnost, JB.I naglasiti odgodu operacije.Svaki invazivni rad tijela dopušta infekcije
u vaš sustav.Zbog nemarnih navika i potpunog nepoštivanja vlastitih čudotvornih lijekova, sada
imamo  bakterije  koje  jedu  meso  otporne  na  antibiotike,  koje  su  rasprostranjene  u  većini
bolnica.RSO će to popraviti,  ali  što je s kirurškim 'promašajem'?Pobjeći od lijekagovori sve.”
Tielman
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“Prije 3 dana liječili smo prijateljev karcinom bazalnih stanica RSO.Danas smo ga provjerili i
skoro je nestao.Ponovno smo nanijeli RSO i pokrili zavojem.Provjerit ćemo ga za još 3 dana i
očekujemo da će ga nestati, sudeći prema rezultatima prethodna 3 dana.Ovaj mu je s desne
strane.Prethodni karcinomi koje smo izliječili od njega bili su na njegovoj lijevoj ruci.Ura, radi.”
Ocjena

-- Da, ima.Ne bismo radili to što radimo da nije.JB

“Mojoj  mami  je  nedavno dijagnosticiran rak mozga četvrtog stupnja,  upravo je  završio krug
zračenja.Doktori su šokirani koliko joj dobro ide!U početku joj je bilo prilično loše, izgubila je
sposobnost govora.Otkad smo joj počeli davati ulje, sve je bolje i bolje, sada je u stanju raditi
stvari koje prije nije radila kao što je izgovaranje fraza umjesto jedne ili dvije riječi i normalno
hodanje.Također možemo reći da je njezino razumijevanje puno bolje.Također se nikada nije
razboljela  od  agresivnog  zračenja  i  kemoterapije  koje  je  radila.Niti  jedan  dan  mučnine  ili
povraćanja!Tako da je uvreda za bilo koga reći da to ne radi!Izjasnite svoje činjenice!Također je
VRLO lako napraviti!Svatko zna nekoga tko zna nekoga tko može nabaviti marihuanu za vas!
Imam upute kako poduzeti tretman pa ako je netko zainteresiran, objavit ću to u komentaru!”
Diana

-- Diana, kloni se te kemoterapije i zračenja.Ulje bi puno lakše obavilo posao da mu liječnici i
njihove metode nisu stajale na putu.120-180 g visokokvalitetnog ulja, što je brže moguće, nema
više kancerogenih pretraga ako je ikako moguće.Sve najbolje, JB

“Zovem se George i želio bih vam dati svoje svjedočanstvo.U 82. godini, 22. prosinca 2010.
godine, dijagnosticiran mi je rak jednjaka.Rečeno mi je da ću imati 6 mjeseci do 2 godine života
i da će mi možda u nekom trenutku nakon tretmana zračenjem trebati držanje u grlu kako bih
lakše gutao.

Prije  postavljanja  dijagnoze,  imao  sam  problema  s  disanjem  i  gutanjem  hrane,  imao  sam
otekline na objema nogama i bio sam umoran od lagane aktivnosti.Bio sam podvrgnut liječenju
zračenjem početkom 2011.Do rujna 2011. teško sam gutao i žvakao čvrstu hranu.Osjećao sam
se kao da  se  gušim.Moja  je  hrana  morala  biti  izrezana  na male  komadiće.Radije  sam jeo
kašastu hranu i Boost shakeove.Također sam osjetio jake plinove u želucu.Plin mi je prošao
kroz  trbuh  poput  grmljavine  i  munje.Počeo  sam  osjećati  vrtoglavicu,  otežano  disanje,
nedostatak zraka i znojenje.Bila mi je loša ravnoteža i nisam se mogao dobro kretati.Bilo je
teško nositi namirnice u svoj apartman bez kratkog daha i znojenja.

Kasnije  me je  jaka vrtoglavica  poslala  u  bolnicu  i  liječnik  mi  je  dao drugu tabletu za  krvni
tlak.Ubrzo nakon mog boravka u bolnici, prišao mi je stranac i ponudio mi konopljino ulje za
liječenje raka te me uputio na web stranicu Phoenix Tears za više informacija.U početku mi je
bilo  nelagodno i  prestravljeno zbog uzimanja ulja konoplje,  uvijek sam mislio  da je  kanabis
prolazna droga koja će izazvati ovisnost i odvesti me do drugih teških droga.Nakon što sam
istražio  konopljino  ulje  Ricka  Simpsona  odlučio  sam  da  ću  uzeti  tretman.Tijekom  i  nakon
tretmana shvatila sam da je ulje konoplje/kanabisa “vrata” do boljeg zdravlja.

Nakon moje prve doze -1/2 rižinog zrna ulja konoplje, odmah sam primijetio da djeluje u mom
tijelu.
- Osjetila sam kako mi struji tijelom od prstiju do nožnih prstiju.Doživio sam osjećaj opuštenosti,
sreće  i  poboljšanja  svog  humora.Noge  su  mi  bile  gumene  koje  su  nakon  6  sati
izblijedjele.Disanje je bilo tiše tijekom odmaranja, ali i tijekom spavanja.

Nakon dana/tjednima: Moje hrpe/hemoroidi su nestali.Bol u ramenu je smanjen.Kratkoća daha
se smanjila.Od drugog dana nakupljanje  plinova i  nelagoda u  želucu su se smirili  i  postali
redovitiji te je nastavljeno liječenje.Smanjila sam i prestala uzimati tablete za krvni tlak jer mi je
krvni tlak dobivao preniska očitanja.Nakon što sam prestao s tabletama za krvni tlak, tlak mi se

- 69 -



normalizirao.Otekline obje noge i  gležnjevi  su se znatno smanjile.Obuzdao apetit  i  regulirao
svoju  težinu  –  do  sada  sam  izgubio  26  kilograma.Boja  kože  se  poboljšala.Vrtoglavica  je
nestala.Otkucaji  srca  su  redovitiji  i  ne  toliko  uznemirujući,  s  obzirom  da  imam  nepravilne
otkucaje  srca  od  rođenja.Pražnjenje  crijeva  postalo  je  redovitije.Doživjeli  bolji,  mirniji
san.Unaprijeđena ravnoteža i koordinacija.Može se bolje kretati bez nedostatka zraka.Postao je
artikuliraniji u razgovorima.Promijenio sam pogled na stvari i podigao raspoloženje.Promijenio
sam pogled na marihuanu.

Općenito, svi simptomi koje sam imao prije nego što sam uzeo tretman s uljem konoplje, nestali
su.
Trebalo mi je 3 1/2 mjeseca da završim tretman.Ovo iskustvo nije bilo tako neugodno.Ipak je to
bila  prilagodba,  kad  sam povećao  doze,  ali  nakon  dan-dva  sve  se  prilagodilo.Slijedio  sam
povećanje doze koje je predložio Rick Simpson manje-više.

Nakon 2 mjeseca liječenja, moj posjet onkologu bio je iznenađujući.Izjavio je da mi je boja kože
dobra, krvni tlak i otkucaji srca normalni, a kako nisam imala problema s gutanjem, nije bilo
potrebe za zaustavljanjem.Također, izjavio je da je rendgen s prethodnog pregleda izgledao
dobro i da se nisam morao vraćati barem 6 mjeseci.Inače sam bila zakazana za onkologom
svaka 3 mjeseca...

Vjerujem da je ulje od konoplje ubilo mog raka.Sva druga poboljšanja zdravlja koja sam doživio
od ulja konoplje čine da se osjećam kao novi čovjek.Potpuno sam zapanjena čudom ulja od
konoplje.Jako sam zahvalna što sam odlučila uzeti ulje konoplje.

Ulje  konoplje  obnovilo  mi  je  zdravlje  i  produžilo  život.Zahvaljujem ti  Rick  Simpson,  Bog  te
blagoslovio!Nastavite  s  dobrim  djelima!Potpuno  sam  uvjeren  da  ulje  konoplje  može  spasiti
živote.Hvala vam." George

“Mini ažuriranje za Georgea....Do danas je izgubio +31 funtu,  sada je,  nedugo prije,  morao
posjetiti svog stomatologa, zbog gubitka težine (nekada je imao oko 280 funti).Naučio je da bi
se mogao prilično lako vratiti na kilažu ako sada želi, no on bira zdraviju manju težinu i način
života),  morao  je  ponovno  postaviti/podesiti  protezu.Njegov  zubar  je  primijetio  kako  dobro
izgleda i da mu je bolja boja.

Moram napomenuti da je George rekao da je još uvijek dobro disao i da do danas više nema
problema s gušenjem, ranije ovog tjedna je večerao odrezak, krumpir i povrće, a hrana mu pada
puno, puno lakše nego ikad navikli prije svog "liječenja". Kaže nam da je bio kod svog liječnika
opće prakse(redovni doktor) ranije ovog tjedna...Njegov liječnik je uzviknuo: “WOW!Jesujesi li
siguran da si isti George kojeg sam prije vidio?” Također je njegov doktor rekao da mu se boja
poboljšala.George  mi  je  rekao  da  je  kasnije  svom liječniku  pokazao  koliko  je  još  tekućine
izgubio u obje noge govoreći mu da misli da je skoro nestalo...Tada je liječnik rekao: "George,
više nemaš edem."

Nabavio je neke stare medicinske informacije, a također mu je rečeno (sada) da bi trebao/može
pokušati  dobiti  svoju  staru  rendgensku  i  CT  sliku  (na  disku)  od  svog  onkologa  na  svom
sljedećem terminu (lipanj).Pokušava ranije ući na pregled kod onkologa...sada uz pomoć svog
liječnika opće prakse.Prilikom tog posjeta tražit će MR.Prešao je dug put...ali njegov jedini pravi
problem trenutno (inače kaže da bi bio super!!) je da od rođenja ima nepravilne otkucaje srca, a
u posljednje vrijeme malo više nego inače.Ne znam je li njegov gubitak težine potaknuo njegov
nepravilan rad srca ili uzbuđenje zbog ovog događaja koji mu je promijenio život ili  što je to
sigurno, znam samo da želim da mu se ovo previše popravi.Sada ima uputnicu za kardiologa u
vezi otkucaja srca itd.Također, nedavno mu je boja postala još bolja, ima više crveno/ružičasto
lice, a cirkulacija mu je također još bolja.Pa, to je sve što sam mogao dobiti  za sada...  Mir
1♥”Sloboda
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“Hvala Rick/JB što si jučer dao odgovor na moja pitanja.Znam čovjeka čija ga majka ima.Htio
sam  imati  nešto  što  bih  mu  mogao  poslati  da  pogleda.Super  ste.Volio  bih  da  mogu  više
pomoći.Ova informacija sada dolazi do mnogih.Napravio si tako sjajan posao govoreći svijetu o
tome, Rick.Mogli biste se smatrati modernim svecem.Bez šale.Čudesan čovjek.Ne mogu reći
dovoljno dobrih stvari svima o vama, Rick & JB koji su ostali uz vas u svemu ovome.Mislim da
ću  kupovati  5  knjiga  svaki  mjesec  da  pomognem  Ricku.Čuvajte  sjajne  informacije,
momci.Najbolji si.Mir i zdravlje svima.RSO.Božji lijek.” Petar

“Pa,  Rick  i  Jindrich,  moj  trud  i  predanost  RSO-u  su  se  konačno  isplatili.Pratim  Rickove  i
Phoenixove suze od 2004. i odmah sam povjerovao u ljekovite sposobnosti ulja.Širio sam vijest
i stajao iza toga 100% čak i kada su se ljudi smijali i nazivali me ludom.Sada sam izliječio 3
osobe s terminalnim karcinomom i svom posljednjem pacijentu dugujem veliku zaslugu što je
zapravo prošao kroz medicinski  sustav i  odbio sve tamošnje liječenje i  dokumentirao da je
koristio RSO da izliječi svoj rak...oba su mu pluća bila puna raka i dali su mu 3 mjeseca života
kad mu je prvi put dijagnosticirana...prije 5 mjeseci.

Danas  je  službeno  bez  raka  i  zapravo  je  dobio  27  kilograma.Liječnici  raka  oduševljeni  su
njegovim čudesnim oporavkom u samo 5 mjeseci uz jedva ikakvu njihovu pomoć i zapravo
govore da je zdraviji  nego oni sada.Lol.Jeo je ulje pred liječnicima u bolnici  i  nosio časopis
Weed world u kojem je bio članak o Phoenix suzama, pokazujući ga svim ostalim pacijentima i
šireći vijest o RSO-u.Uskoro ću dobiti  kopije sve bolničke dokumentacije da je RZS izliječio
njegov rak...U njegovoj dokumentaciji piše da je za liječenje koristio ulje konoplje.

Sastavit ću priču za njega što je prije moguće kako bih pomogao u širenju priče koliko god je to
moguće.Također  znam oko 25 drugih ljudi  koji  su vidjeli  kako čudo RSO djeluje za mnoge
različite bolesti i sada rade na tome da se izliječe... priča se!!!!:) U ime izliječenih, a uskoro i
mnogih  drugih  u  mom kraju,  želio  bih  reći  HVALA momci  na  vašem kontinuiranom trudu  i
predanosti ponovnom otkrivanju lijeka...Vi ste spasioci...Doslovno!!MIR I LJUBAV iz PA” Steve

“Netko sam stavio ulje na malu točku na njenom raku kože (lice) i nakon jednog dana to izgleda
još gore.Ima li  ona reakciju ili  ulje zapravo prvo izvlači stvari  na površinu kože?Sve izgleda
zelenkasto kao da je zaraženo.Je li to normalno?Ponekad?" Miguel

“Da, ovo može biti normalno!To je dobar znak, ako osjetite svrbež i vidite da ulje radi, onda
stavitejoš više ulja na njemu.Zelenkasto bi moglo doći iz ulja.Je li ulje ispravno napravljeno?”
Anna

“O, da, nije zeleno od ulja, to je zlatno ulje koje ja radim, to je najčišće što možete dobiti dok ovo
radite kod kuće.To je stvarno poput infekcije zeleno bjelkasto.Bio sam prilično siguran da je ovo
ulje koje radi svoje, samo sam želio neku potvrdu od nekog drugog.Hvala." Miguel

“Bok,  moram vam ispričati  priču  o  čudu  koje  se  dogodilo  jučer.Imam prijateljicu  i  zove  se
Shannon O'Brien.Ona je 17 godina preživjela rak mozga.Ima neoperabilni tumor koji raste već
otprilike godinu dana.Narastao je do gotovo cijele veličine njezina mozga.Podijelio sam s njom
RSO, a jučer su njezini rezultati magnetske rezonancije pokazali da se tumor smanjio za gotovo
polovicu.Uzima  ga  od  veljače.14.Morate  razumjeti  da  je  ovo  bila  Zdravo  Marijo.Tako  sam
zahvalna što je moj duh pronašao tvoju priču i mogao sam je prenijeti dalje.” Nadine

“Moja supruga koristi RSO već 11 mjeseci.Ona ima metastatski rak dojke u IV stadiju i onkolozi
u Centru za rak MD Anderson rekli su joj da je predaleko napredovala za kemoterapiju, zračenje
ili operaciju.Putovala je iz naše kuće u ilegalnoj državi 26 sati ravno u legalnu državu kako bi je
dobila.Njeni tumori se smanjuju.Da je imala pristupačnost koja joj je potrebna (trenutačno uzima
samo 2 grama dnevno) vjerujemo da bi  do sada bila bez raka.RSO održava moju ženu na
životu, a imamo i sina hendikepiranog.Bog zna da njezin posao ovdje nije gotov!!” Fridrik

“Pa,  Rick,  osjećam  se  bolje.Bio  sam  na  RSO  oko  30  dana  zbog  tumora  na  mozgu  i
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dijabetesa.Šećer mi pada.Prestao sam inzulin prije 2 dana jer je šećer u krvi prenizak padao.”
Jeff

“Također je očišćen od raka dojke 1. faze drugog prijatelja.Od tumora veličine loptice za golf
postao je manji od zrna graška za dva tjedna.0,4 g dva puta dnevno, sirovo ulje.Drugi prijatelj s
rakom kože uklonio ga je topikalnim otopinom utrljanom izravno na kožu.

Na sebi sam se riješio infekcije i otekline na lošem zubu, očistio sam pluća nakon napada astme
i uklonio dvije funky mrlje s kože koje su mogle, a možda i nisu bile rak...nikad nisam pregledao
i to nema... ups.Bez kemoterapije, bez zračenja, bez nuspojava, bez problema.” Bruce

“Želio bih zahvaliti JB-u za svu njegovu pomoć!Kao što neki ljudi znaju, moja supruga ima rak
dojke u 4. stadiju koji se proširio na njezine kosti.Doktorica je rekla da ima toliko tumora da su
morali prestati brojati i dali su joj 6 mjeseci života!Počeli su je na kemoterapiji zadnjih 5 mjeseci,
dao sam joj 5 zrna riže RSO ulja 1 mjesec i pol!Upravo sam svjedočio čudu života!Upravo je
vratila magnetsku rezonancu i snimke i nisu mogli pronaći nikakve znakove raka!

Ne mogu dokazati da ulje ima ikakve veze s tim, ali sam 99% siguran da joj je pomoglo da
prebrodi grbu!Nije završila ni protokol kemoterapije, ostalo joj je još 4 mjeseca liječenja!2012. je
rečeno da se rak u 4. stadiju ne može izliječiti pa kao što sam rekao, ulje je moralo djelovati!
Preporučam  svima  koji  boluju  od  raka  da  što  prije  nabave  ovo  RSO  ulje.Ne  može  ništa
naškoditi!Kao što sam rekao, hvala JB za svu pomoć!”

"Koliko kapi veličine riže trebam joj dati u fazi održavanja??" Jeff

-- 1-2 g mjesečno bi moglo biti dovoljno, Jeff, kap noću je sve što većini pacijenata treba kao
doza održavanja.Ali uzela je kemoterapiju, pa bih je želio vidjeti da pojede najmanje 60 g što je
brže moguće kako bi uklonila štetu koju je kemoterapija ostavila za sobom.Hvala ti, JB

“Upotrijebio sam ulje koje sam napravio prema Rickovim video uputama i izliječio sam se od 4.
difuznog limfoma velikih B stanica, navodno “neizlječivog” folikularnog raka u samo 58 dana!!

Od tada sam nastavio da pravim ulje za sebe i druge i vidio sam preko 10 potvrđenih slučajeva
pluća,  dojke,  prostate,  mozga,  debelog  crijeva,  leukemije,  gušterače,  pacijenti  se  izliječe
samikorištenjem  tamnozelenih  ulja!!Ulje  radim  i  od  listova  i  od  cvjetova  zbog  posebnih
protuupalnih spojeva koji se nalaze SAMO u zelenim listovima!

Izgubio sam cijelo debelo crijevo 1992. godine.Napravio sam 'torbicu' od svog tankog crijeva
koja radi kao normalan vodovod 20 godina, a koja bi se trebala isprazniti prije 7 godina!Prema
mom gastroenterologu na PAMF-u; On pripisuje veliku upotrebu kanabinoida zdravoj vrećici “u
boljem stanju nego prije 20 godina na dan kada je prvi put stavljena”. Čuo je iste rezultate od
mnogih drugih pacijenata koji  koriste kanabinoide i  sada to preporučuje svojim pacijentima!”
Craig

“Samo ti želim zahvaliti.Nakon 5 godina "budnog čekanja", folikularni limfom mog muža diže
svoju  ružnu  glavu.On  je  3  tjedna  u  ulju  i  osjeća  se  odlično,  čak  i  igra  golf  4  dana  u
tjednu.Obavještavat ću vas kako nastavimo.” Joyce

“Išao sam na svoje 2-godišnje pretrage i POTPUNO su OČISTI OD RAKA I OŠTEĆENJA OD
ZRAČENJA KOJU SU VIDJELI PROŠLI PUT.POTPUNO SAM BEZ BOLESTI, RSO OIL.KAKO
JE BOG  POSAO  TOLIKIM  ULJE  RICK  SIMPSONA...HVALA VAM  ŠTO  ste  proslijedili  sve
informacije koje radite.” Linda

“Žena mog prijatelja ima kasni stadij raka debelog crijeva.Liječnici su je poslali kući, rekli joj da
više ništa ne mogu učiniti za nju.Proširio se na pluća i mozak.Koju dozu treba uzeti?Koliko bi joj
vremena trebalo da izgradi toleranciju?Treba li se povećati da uzima 3 kapi veličine zrna riže
dnevno?Kemoterapija  koju  su  joj  dali  učinila  ju  je  preslabom...neće  joj  više  davati
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kemoterapiju...Nadam  se  da  ulje  može  popraviti  učinjenu  štetu  prije  nego  što  bude
prekasno.Dali su joj još 4-6 mjeseci...” Simon

-- Simone, isti  protokol kao i  za sve ostalo.Kad se navikne na lijek, što više i  brže jede, to
bolje.JB

“Prije četiri mjeseca počeo sam proizvoditi ulje od kanabisa za svog rođaka koji je odustao od
čak i do 2014. nakon što je njegov liječnik, 4 puta u manje od godinu dana, kirurški uklonio
mnogo raka iz njegovog mjehura, dao mu nekoliko kemoterapija i rekao njemu je sljedeći korak
bio uklanjanje mjehura.Ulje je počeo uzimati u siječnju, a prije dva tjedna saznao je da nema
raka.Sada pravi svoje ulje i svakodnevno uzima dozu održavanja.” Charles

“Bok, samo sam mislio da ću s vama podijeliti dobre vijesti.Pacijent s rakom o kojem sam vam
ranije govorio nedavno je prošao CAT skeniranje.Nema prisutnih tumora!!!Na prsima mu je bio
tumor veličine bejzbolske lopte.To i ostali tumori su potpuno nestali!Jedino što je ostalo je malo
ožiljnog tkiva.I on i ja slavimo Boga za ovaj divan lijek.Kanabis, divna biljka, dar koji nam je
svima dao od Boga.Svi bismo trebali zahvaliti Ricku Simpsonu i žrtvama koje je podnio kako bi
osvijestio ljude što Božja biljka može učiniti.Pacijent je vratio izgubljenih 40 kilograma.Izgleda
zdravije i bolje nego što sam ikada vidio.100% sam uvjeren i istinski vjerujem da ulje Ricka
Simpsona, kada se napravi i koristi ispravno, može izliječiti rak.Sada nakon 12 godina borbe s
ovom bolešću, ovaj pacijent je bez raka.Za to možemo samo Bogu dati svoju slavu.

Hvala još jednom, Rick, što si bio standup tip koji je podnio neke vrlo velike žrtve za ljude.Već
godinu dana širim glas o tome što RSO može.Sada sam 100% uvjeren da je sve što je rečeno u
vašim videima pravo plavo.Uzimam još jednog bolesnika od raka u 4. stadiju i vrlo sam uvjeren
da će on izliječiti rak za manje od godinu dana.Nastavit ću širiti vijest najbolje što mogu.Također
ću pomoći  koliko god mogu.Istina će pobijediti.Hvala vam za sve što ste učinili  i  još uvijek
radite.S poštovanjem, Grow Goddess”

“Dr. Rondeau mi je prije Božića rekao da je ova crna mrlja na leđima melanom.Otišla sam k
njemu nakon što je počelo krvariti.Došao sam kući i počeo stavljati ulje pupoljaka na leđa, a
također sam počeo jesti ulje postojano.Prošlo je manje od 2 tjedna i mjesto na leđima mi se
razjasnilo i nastavio sam jesti oko 2 unce ulja.Jedva trag na leđima i osjećam se fantastično.

Filip je također bio na jednogodišnjem pregledu i više je od godinu dana bez raka.Pa to nazivaju
slobodnim od raka.Ne treba ići liječniku najmanje 3 godine.Nije uzimao kemoterapiju i zračenje,
uzeo je  oko 4  unce ulja  kanabisa i  još  uvijek jede po malo gotovo svaki  dan.Malo  ljudi  je
pobijedilo rak crijeva.Rick je naš heroj.” Drvo za flautu

“Teško je povjerovati samo ljudima koji se nisu imali priliku educirati o ljekovitosti ulja kanabisa...
Živim  u  kraju  odakle  je  Rick  Simpson,  a  ljekovitu  moć  viđamo  već  10  godina.Liječi  rak,
dijabetes, poremećaje mišića, zubobolju, posebno čudesni lijek za opekline (morate vidjeti da
biste vjerovali).

Do  sada  nema  ništa  što  smo  vidjeli  na  čemu  ne  bi  djelovalo,  ako  se  uzima  pravilno  i
redovito.Posebno dobro za rak kože, mučninu, grčeve u želucu i sve što je potrebno.Dobar
san.Ništa ne ublažava stres kao ulje kanabisa, a većina naših unutarnjih problema uzrokovana
je stresom.Dakle, izvolite.Sretno svima.Stvarno radi, samo mu treba vjerovati.Pouzdajte se u
Boga i Ricka Simpsona.” Frotir

“Sve što znam je da sam bio spreman ići, nisam više mogao izdržati, iznio svoju priču ovdje, a
moj anđeo je priskočio i spojio mi RSO ulje.Prestala sam jesti i sa samo nekoliko zrna riže ulja,
mogla sam osjetiti promjenu u sebi.Prije toga moj život je bio na kauču s grijaćim jastučićima,
suzdržavajući se od pića.Ali drugi dan sam bio gore, u ledenici, tražio nešto za jelo, istuširao
se.Nekima to nije velika stvar, dok ne dođe vrijeme kada ne možete izdržati dovoljno dugo za
tuširanje.Ostala sam na tome, udebljala se, ponovno počela živjeti,  stvarno sam vratila svoj
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život.Žao mi je samo što nisam znala za to prije nego što sam imala operaciju.56, bijela žena
žrtva raka dojke Kathleen”

“Moj otac sada ima 75 godina prije nekih 18 godina mom ocu je dijagnosticiran rak želuca,
podvrgnut je uklanjanju želuca, proveo je 15 godina učeći kako ponovno živjeti.Prije 3 godine
rečeno mu je da mora ukloniti donja crijeva i dio debelog crijeva zbog lezija raka.Prije 2 godine
rečeno mu je da je novi rak na mjestima koja se ne mogu operirati...

Kada sam dobio vijest o tome, napravio sam 24-satnu seriju ulja (350 grama gornjeg pupa u 1/2
galona Evercleara).Godinu dana kasnije,  kada je  otišao na pregled,  dr.  nije  mogao pronaći
njegov rak, očito ulje čini rak nevidljivim i neučinkovitim do smrti...On sada liječi svoju najbolju
prijateljicu Ellie, svog psa labradora, koji ima tumore...i ona jako lijepo reagira na ulje...ja sam
vaš najveći obožavatelj u SAD-u.Moj život je ovo ulje.Hvala Rick Simpson.” Rebecca

“Samo moram podijeliti ovu izvrsnu vijest s vama i vašim pratiteljima...Radna prijateljica moje
žene rekla joj je prije nekoliko mjeseci da se rak gušterače njenog muža vratio po drugi put,
moja supruga i ja smo već znali za vaš RSO pa smo ih stavili na vašu stranicu da saznamo više
o tome itd., pa je počeo na to odmah i jučer se vratio u bolnicu po rezultate njegovih najnovijih
pretraga,  bolnica  mu je  uglavnom govorila  da mu je  potrebna kemoterapija,  ali  ono što  se
zapravo dogodilo kada su pogledali rezultate je da je rak definitivno postao mnogo manji nego
što je bio kad su prvi put primijetili da se vratio, zapravo gotovo nestao.Bili su zbunjeni kako se
mogao smanjiti (onda bi trebali naučiti o svim vrstama lijekova, a ne samo o otrovnim).Rekli su
da žele ukloniti ono što je ostalo, ali ja sam mu savjetovao da samo nastavi s istim dozama koje
je radio prije,  jer je to očito imalo pozitivan učinak, i  da se ne trudi puštati te mesare blizu
sebe.Bio sam tako sretan što sam čuo vijest i jedva sam čekao da vas obavijestim. :)” Marko

-- Bravo, Marko, gledaj kako se pacijent osjeća, skeniranje u većini slučajeva nije potrebno.Ako
tijekom šest mjeseci pojede 120-180g, čini se, nema puno brige.JB

“Postoje tisuće dokumentiranih dokaza da doista liječi rak kod ljudi koji su odbili imati bilo kakve
veze s liječnicima, samo ulje.Imao sam rak u 4. stadiju.Ostalo mi je samo 3 mjeseca života i to
prije 14 mjeseci.” Tom

“Samo da vas obavijestim, evo novosti o mom ujaku Tomu.Njegova nova razina PSA je 0,1 i
stabilna.Hvala  vam što  ste  nam  dali  znanje  da  mu  spasimo  život.Bio  je  u  4.  stadiju  raka
prostate.Tražimo da napravimo svjedočanstvo.Bog te blagoslovio." Sherri

“Tome, koristio sam ovo ulje prije 3 godine da ubijem rak prostate u 4. stadiju.Za početak sam
koristila hormonsku terapiju, a onda sam saznala za RSO.Radi.Osobno poznajem desetke ljudi
koji  ga svakodnevno koriste za mnoge bolesti.To je ogromna pomoć za oboljele od raka, ali
mislim da je moje najzapanjujuće otkriće bilo izliječenje nečije teške psorijaze koju su imali
preko 90% svog tijela.Uzimajući 1/4 do 1/2 grama ulja dnevno tijekom 6 tjedana, ova osoba se
doslovno  izliječila  od  stanja  od  kojeg  je  bolovala  od  djetinjstva.Mogao  bih  satima  pričati  o
stvarima koje sam vidio da ovo ulje radi.Vidjet ćete, držite svoj um otvorenim i učinite kako vam
Rick naloži, neće vam biti žao.” Dan

“Od mog oporavka  od  ulceroznog  kolitisa  i  raka  moj  gastroenterolog  sada  ima  SVE svoje
pacijente na proizvodima od kanabisa jer su oni najmoćniji protuupalni lijekovi za koje zna...i
djeluju BOLJE NEGO BILO KOJI LIJEK KOJI MOŽE PREPISATI!!!” Craig

“Znam da liječi rak...Izliječio sam mamu 3 puta i ona je sada bez raka.” Mc Jay

“Koristila sam ulje već 5 tjedana i jučerašnje skeniranje za kućne ljubimce pokazalo je značajno
smanjenje tumora kostiju i bez dokaza više hipermetaboličkih tumora jetre.Prvo sam se prije 3
mjeseca pojavio s rakom kosti i živim stadijem 4...Rekao bih da radi.I to je bio samo prvi 8cc,
vrijeme je da se isključi sljedeća 52!!” Laura
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-- Super, Laura, lijepo je čuti to, ali kloni se više skeniranja ili X-zraka ako je ikako moguće.Ne
želite  zračiti  tumor,  vaš onkolog bi  vam trebao znati  objasniti  zašto to nije  dobro  činiti.Sve
najbolje, JB

“Slušaj,  istraživao  sam ovo  mjesecima.Podržava  ga  Harvard.Koriste  ga  u  Španjolskoj.Zbog
činjenice da je to protuzakonito, nažalost ne mogu vam ništa više reći.Mogu reći da moj muž
ima rak u 4. stadiju s tumorom na mozgu.RS kaže da nikome ne vjerujete u svoje zdravlje.Tako
da  nisam.“Preskočio  sam mjesec”  da  tako  kažem.Čvrsto  sam stala  na  noge  i  moj  muž  je
dobro.:)” Lisa

“Dragi  CureYourOwnCancer.com,  prije  nekog  vremena  čitala  sam  o  ulju  Ricka  Simpsona  i
odlučila sam ga pokušati napraviti.Marihuanu uzgajam jako dugo.Koristila sam neke od svojih
najboljih  pupoljaka  i  napravila  vrhunsko  ulje  od  konoplje.Probala  sam  i  nisam  mogla
vjerovati.Bio je tako moćan da je bio kao ništa što sam ikada imao.

Nakon  što  sam  probao,  znao  sam  za  pacijenta  koji  se  u  tom  trenutku  borio  s  rakom
(Hodgkinovim limfomom)  otprilike  11  godina.Ponudio  sam mu da  budem njegov  medicinski
njegovatelj  marihuane  i  da  mu  besplatno  opskrbim  ulje  sve  dok  uzima  ulje  prema
preporuci.Tada  mi  je  bio  više  nego  manje  stranac.Upoznao  sam  ga  prije  godinu  dana  na
sastanku kluba suosjećanja i tada sam saznao da ima rak.Zaista sam želio vidjeti može li ulje
izliječiti rak, kao što je spomenuto u Rick SimpsonuPobjeći od lijeka.

Dakle, nakon što smo stupili u kontakt s ovim pacijentom i prezentirali mu ponudu, predali smo
urednu papirologiju našoj državi i započeli liječenje.Postavili smo ga do mjesta gdje bi on bio u
posjedu  biljaka,  tako  da  bi  na  kraju  mogao  sam  sebi  osigurati  ulje.To  je  također  bio  dio
dogovora, da nauči kako si pomoći.Počeli smo s liječenjem.U početku mu je bilo teško jer je ulje
bilo  jako  snažno,  a  uzimanje  tri  puta  dnevno  može  biti  prilično  teško.
Nakon tri mjeseca tumor na gornjem dijelu prsa počeo se smanjivati.Nakon pet mjeseci tumor je
potpuno nestao.Zatim je otišao na CAT skeniranje.Rezultati su se vratili da je bez raka!Liječnici
su mu pokušavali izliječiti rak najmanje 11 godina.Kemoterapija, transplantacija koštane srži i
tako dalje.Sve što je trebalo bilo je oko pola funte premium pupoljka pretvorenog uKonopljino
ulje.Na  disku  ima  svoje  rezultate  prije  i  poslije  CAT  skeniranja  (uskoro  će  nam  biti
dostavljeni).Javio se i javno govorio ljudima.Zapravo, on je sada njegovatelj koji pomaže drugim
pacijentima s ljekovitim uljem konoplje!”Boginja rasta”

“Prije godinu dana moj onkolog nam je rekao da uskoro kontaktiramo hospicij,  rak debelog
crijeva se vratio u moja pluća i debelo crijevo, uklonjen je iz debelog crijeva 09. i jetre u 11.
godini.Moj muž je inzistirao da pokušaju još jednu rundu kemoterapije.U isto vrijeme kada sam
otkrio ulje kanabisa, počeo sam uzimati ulje isti dan kad i kemoterapiju.Moj tumor marker bio je
17,6.Nakon JEDNOG tretmana (i 2 tjedna ulja) tumorski biljeg mi je bio 10,6.Prošli petak nakon
2 tretmana i 5 tjedana ulja, tumorski biljeg mi je 4,8.Moja medicinska sestra mi je rekla da ne
zna što radim, ali ova kemoterapija nije trebala dati ove rezultate.Osjećam se bolje nego što
sam dugo, dugo vremena.” Diane

“Bok Jindrich, jučer sam završio čitanje Rickove knjige.Super stvar!Iskreno, stvarno mi više ne
trebaju dokazi o uistinu čarobnoj moći ulja!

Također sam napravio neke eksperimente i svaki dan otkrivam nešto novo što ovaj lijek može
učiniti!Nevjerojatno!Nažalost, iako sam uvjeren i ako je moja djevojka uvjerena, ipak se njena
majka nekako ne može potpuno “pustiti”...i  još uvijek nije sigurna hoće li prestati s usranom
kemoterapijom...
Stalno pokušavam iznijeti  dobre argumente ali  ne mogu se odlučiti  umjesto nje!Ona je ta s
rakom i jedina može odlučiti što će sa svojim životom.

Znam da će se na kraju ipak izliječiti jer ćemo u nju natrpati toliko ulja da će joj biti nemoguće
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umrijeti.Ali ipak osjećam da je tako glupo i tako opasno igrati se s tim jebenim kemikalijama,
pogotovo kad imaš pristup prirodnoj medicini  za koju je dokazano da liječi  rak!Čitao sam o
vašem iskustvu s rakom i medicinskim sustavom...Zaista mi je žao zbog tvog gubitka… i sada
bolje razumijem tvoj odnos prema tradicionalnoj tzv. “medicini”!” Luigi

-- Bok Luigi, hvala ti na lijepim riječima o knjizi i šteta je što si morao proći.Njezin je izbor koji će
tretman odabrati, ali ja ne bih išla blizu kemoterapije - samo joj pročitajte maminu priču, možda
će  shvatiti  da  uzimanje  otrova  nikada  nije  dobra  ideja,  pogotovo  kada  nije  utemeljeno  niti
potrebno.Njezine šanse da samo preživi kemoterapiju uvelike će se poboljšati ako uzme ulje, ali
opet, zašto nanijeti još više štete svom bolesnom tijelu?To uopće nema smisla.Sve najbolje,
Jindrich

“Prijatelj me je sjeo da gledamPobjeći od lijekaprije otprilike dvije i pol godine mislio sam da bi to
moglo pomoći mojoj  psorijazi.Zajedno smo napravili  ulje – prvi  put za oboje – u roku od tri
tjedna moja psorijaza plaka je nestala.Od tada pravim ulje i konzumiram ga.Ako gutam svaki
dan, a ulje nanosim lokalno navečer na pojedinačna mjesta koja nasumice iskaču, psorijaza je
vrlo  kontrolirana  i  gotovo  nevidljiva.Zbog  ovog  iskustva,  uskočio  sam  s  dvije  noge  i  sada
posjedujem  prvu  licenciranu  tvrtku  medicinske  marihuane  u  Coloradu.Godinu  dana  u  mom
poslu, mom tati je dijagnosticiran melanom u stadiju IV – proširio se na pluća i jetru.Njegov
onkolog mu je dao 3 do 12 mjeseci i rekao mu da se pripremi za njegu u hospiciju.Odmah sam
mu dao RSO režim i pet mjeseci kasnije njegov rak je nestao.Nestalo.Najlakša stvar na svijetu!
Hvala Rick, što si ponovno predstavio ovaj nevjerojatan lijek svijetu!:-)” Erica

“Napravio sam dvotjedni tečaj ulja...Mogla sam si to priuštiti samo svaki drugi dan, ali psorijaza
na mom tijelu je skoro nestala.dajem7Moja kartica za uzgajivača na otvorenom ove godine kako
bih  mogao nabaviti  dovoljno  sirovog materijala  odjednom da napravim 60-dnevnu seriju  da
izliječim ovo sranje jednom zauvijek!!!” Sophie

“Ulje  kanabisa  liječi  rak.Pacijent  sam s  rakom dojke  u  trećem stadiju  i  koristim ulje  da  se
izliječim.” Adele

"Bez kemoterapije, bez zračenja... RSO i promjena prehrane... RSO mi je izliječio rak želuca
bez ikakvog tog sranja..." Dale

“Bok Rick, razgovarao sam s tobom prije nekoliko mjeseci i od tada sam probao ulje za svoju
depresiju.Teško je reći je li bio učinkovit ili ne, jer je jedna unca (28g) davala dovoljno samo za
10-ak dana.Pred kraj tih 10 dana patila sam nekoliko dana od depresije.Postojao je stresor koji
je bio uključen u moj život, ali mogao sam funkcionirati iako s depresivnim osjećajem.Pa tko
zna, možda je i gore bilo bez ulja.

U  svakom  slučaju,  probala  sam  i  ulje  na  jednom  od  karcinoma  kože  moje  prijateljice  (76
godina).Bio  je  to  stvarno  gadan  rak,  oko  8  mm  vrlo  žutog  središta  okruženog  crvenilom
promjera oko 75 mm.Ostavio ga je samo 2,5 dana jer su mu svrbež i miris bili preveliki.Međutim,
kada je pokrov uklonjen (to je bio vodootporni zavoj), rak je gotovo nestao.Nažalost, ima brojne
karcinome kože i ne može si priuštiti novac potreban za njihovo liječenje.Stoga ih je spalio s
mnogo boli.On je skeptične naravi i za njega je vrlo značajno hvaliti ulje.

DOBRE VIJESTI.Moj sin pohađa posljednju godinu sveučilišnog smjera kemija i rekao je svom
profesoru organske kemije (kineskom gospodinu rođenom u Australiji)  o rezultatima i  bio je
prilično  zainteresiran  te  će  istraživati  i  eksperimentirati  s  uljem na  raznim ljudima s  rakom
kože.Nisam siguran koliko će ovo trajati,  ali  ću vas obavijestiti.S vjerodostojnošću profesora,
mogli bismo ući u vrata birokracije.Pozdrav, Warwick, Australija”

“Napravio sam, dao svom 18-godišnjem sinu...  Nema znakova raka.Dugujem ti veliko hvala
Rick  Simpson.Mom  sinu  je  u  listopadu  dijagnosticiran  sinovijalni  sarkom  nakon  uklanjanja
tumora prije biopsije...Rečeno mu je da će rak i dalje biti tu i da se mogao proširiti na pluća zbog
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agresivne vrste raka...Najnoviji  rezultati  testiranja,  ne mogu pronaći  ni  traga tome na svoju
zbunjenost...Ulje kanabisa bila je jedna od mnogih stvari s kojima sam ga počeo uzimati gotovo
odmah nakon dijagnoze.” Amanda

“Moj bliski prijatelj je davao morfij za bol od tumora na mozgu.Morfij je sam po sebi izazivao
ovisnost, odvikavanje i samo je pogoršavao stvari tijekom njegove uporabe.Sam kanabis je bio
jedini lijek koji je pružao olakšanje za simptome ustezanja, depresiju, bol i sam rak.Tvoja poruka
je ono što je spasilo mog prijatelja.” Jaspis

“Tako  sam  uzbuđena  zbog  ulja.Prošli  mjesec  je  bio  prvi  put  da  sam  pročitao  ili  čuo  za
to.očarana sam...Gospodine Simpson,  mnogi  od nas vam zahvaljuju na nesebičnom radu s
ljubavlju koji  ste učinili  za cijelo čovječanstvo.Ti si moja definicija humanitarca!!!Volontiram u
Hospiciju od 1998. godine, vidio sam mnoge kako pate i umiru, čak iu mom naručju.Pomisao da
se toliki dio ove patnje mogao ublažiti doslovno je zapanjujuće...” Cindy

-- Sigurno jest,  pogotovo kada se uzme u obzir da su svi podaci o "čudesnim iscjeliteljskim
moćima" ulja Ricka Simpsona istiniti.Pravilno proizvedeno i korišteno ulje zaista može izliječiti
rak, dijabetes i tisuće drugih stanja.Doista može pomoći kod boli koju morfij ne dodiruje.Doista
pomlađuje tijelo i obnavlja mišiće.Mislim da riječi zapanjujuće to ne opisuju u potpunosti.JB

“OMG.Upravo  sam dobio  vijest  od  nekoga  kome  dajem Phoenixove  suze  koji  je  imao  rak
bubrega.Nakon uzimanja  ulja  tijekom 90 dana najnoviji  PET snimak pokazuje  da su tumori
nestali..Ovo  je  nevjerojatno.Vidjela  sam  da  Phoenix  Tears  liječi  mnoge  otkako  radim  s
njima.Hvala vam što ste mi pomogli pomoći drugima da ozdrave.” Gregg

-- Čestitam i hvala što pomažeš drugima, Gregg.Nema više skeniranja, samo ulje.Skeniranje je
kancerogeno, moglo bi uzrokovati povratak raka i tko to želi?JB

“Zdravo dragi dragi Rick Simpson i  Jindrich Bayer,  nadam se da ste oboje dobro i  sretni.S
obzirom na količinu  e-pošte koju  morate  dobiti,  siguran sam da me se ne sjećate  od prije
nekoliko mjeseci pa sam uključio naše prethodne korespondencije.Mama je živa i jako zdrava!
Reći da smo jako zahvalni je malo reći.

Prilikom  postavljanja  dijagnoze  u  veljači  2012.  (stadij  4  adenokarcinom  gušterače  s
metastazama u jetru i pluća) njezina je prognoza bila 3 do 6 mjeseci s očekivanim ozbiljnim
smanjenjem zdravlja tijekom tog vremenskog okvira.Umjesto toga, ona je živa, sretna i zdrava
10 mjeseci  kasnije.Znam da se obojica  protivite  kemoterapiji,  kao i  mi… Ali  kad su rekli  3
mjeseca,  bacili  smo  SVE  na  to  uključujući  kemoterapiju  zajedno  s  početkom  RSO-a
odmah.Rečeno nam je da nitko ne ostaje zdrav kao mama na toliko Gemzar kemoterapije koliko
je ona primila.RSO ju je za to vrijeme morao održavati zdravom.Kemoterapija je prestala prije 6
tjedana  kada  je  odlučila  da  može  osjetiti  početke  oštećenja  kemoterapije.Sada  je  bez
kemoterapije 6 tjedana i osjeća se odlično.

Od  njezine  dijagnoze  u  veljači  2012.,  nakon  početnog  nakupljanja,  uzimala  je  gram  RSO
dnevno (približno 300 grama ukupno do sada).Posljednje skeniranje obavljeno u ponedjeljak,
17.12.2012.  pokazalo  je  veće  smanjenje  tumora,  uključujući  dokumentaciju  da  su  neki  od
tumora premali da bi se mogli vizualizirati CT skeniranjem.Bila je to nevjerojatna vijest!Onda
smo u utorak dobili rezultate njenog laboratorijskog rada.Nakon što smo primili tako dobre vijesti
o skeniranju, šokirali smo se kad smo čuli da se njezin test na tumor marker (CA19-9) povećao
s 285 na 2100.Jeste li ikada prije vidjeli da se to događa?Imate li neko objašnjenje zašto ili kako
su markeri porasli?Ima li  uopće ideja?Ima li  kakvih prijedloga?Ovo pitanje je dobilo nekoliko
proizvođača RSO-a, ali do sada nema konačnog odgovora.

Ovdje su njezini dosadašnji rezultati za CA19-9.Normalna razina je MANJE OD 37. U veljači
nije rađen test tumorskih markera pri početnoj dijagnozi. 4-30-12...23,568; 5-30-12...5,240; 6-
18-12...4,458;  8-8-12...538;  10-8-12...285  (Posljednja  kemoterapija  je  bila  10-29-12);  12-17-
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12...2.100.Moja obitelj će cijeniti svaki vaš doprinos!Puno ljubavi, B”

“Dragi B, CT skenovi daju ogromnu dozu zračenja i to je ono što ju je moglo uzrokovati, plus
kemoterapija je bila potpuno nepotrebna.Dao bih je da što prije pojede 180 g najkvalitetnijeg
ulja.Nema više CT skeniranja ili bilo koje druge kancerogene gluposti, samo ulje i onoliko koliko
ona može podnijeti.Prvo morate poništiti štetu od kemoterapije i zračenja i to će potrajati, samo
je otežalo posao za ulje.Poput davanja protuotrova dok joj otrov pumpa u vene, meni to uopće
nema smisla.Sve najbolje, Jindrich Bayer”

“Prišla mi je žena s rakom dojke prije otprilike 4 tjedna i uspjela je uputiti u pravom smjeru.Ona
ima prilično značajan tumor (mislim da bi mogla imati više od jednog) i može ga osjetiti.Prošlo je
samo 3 tjedna otkako je počela s uljem, a tumor već definitivno omekšava.Nije loše za 3 tjedna!
Osjećam se jako ohrabren za nju i jednostavno ZNAM da će ova dama biti još jedna uspješna
priča.Jedna ljubav." Corrie

“Moj tata ima 89 godina, rak kože na licu.Tri puta sam ga vodio u bolnicu na izrezivanje, što ga
otvara infekcijama da ne spominjem da ga vodim iz staračkog doma i natrag, teško mu je.Počeo
sam s uljem kanabisa prije nekoliko tjedana.Neki od njih su veličine mog dječjeg prsta do mog
palca.Bilo ih je 11 koje sam liječio, a sada su 4 one veličine palca kao dječji prst.Oni samo umiru
i padaju s kože zacijeljeni.Zadivljen sam kao i sve medicinske sestre i doktor.”Steve

“Želio bih samo reći da sam iznimno sretan što mogu objaviti  da je pregled mog svekra za
njegov rak po drugi put potpuno čist nakon prvog na kojem se vide mrlje na plućima.Počeli smo
ga na ulju odmah nakon što je prvi pokazao mrlje.Kanabis mu je uzeo pluća i očistio ih!Rečeno
mu je da treba kemoterapiju.Bili smo protiv toga i umjesto toga stavili smo ga na ulje.Kanabis
liječi rak!!!” Karen

“Liječi i rak vrata maternice!Nisam si mogao priuštiti tretmane (čak ni JEDAN...) i prošao sam
godinu dana bez ikakve medicinske pomoći...ali pušio sam skoro svaki dan...onda godinu dana
kasnije na mom godišnjem pregledu, doktor i sestre su bili oduševljeni...nisu mogli pronaći ništa
osim  malog  ožiljka  na  mjestu  gdje  je  bio  rak...Sada  sam  100%  bez  raka...zahvaljujući
marihuani...ne doktori...ne "lijek"...ne tretmani...ali zbog čiste, biljne, PRIRODNE biljke...Ja sam
živi dokaz...Liječnici su rekli da sam trebao biti na razini 5 raka jer sam prošao bez ikakvog
liječenja...ali ipak je NESTALO...bez njihove pomoći...toliko su se oduševili da su me poslali u
DRŽAVNU BOLNICU u LITTLE ROCK-u (UAMS) na dodatna testiranja...i  UAMS nije našao
ništa  osim  blagih  ožiljaka...rekli  su  da  je  to  čudo...Mislim  da  je  to  bila  samo
marihuana...Legaliziraj to već...pomoći ljudima...nije li  to ono o čemu se čovječanstvo nekoć
bavilo?” Monika

“Koristila  sam  ulje  kanabisa  za  liječenje  karcinoma  bazalnih  stanica  na  glavi,  vratu  i
licu.USPJEŠNO.Ovo  je  idealan  rak  za  istraživanje.To  je  jasno  vidljivo  golim  okom,  a  sve
promjene koje se događaju lako su vidljive.Pokušao sam potaknuti zanimanje za ovo ovdje u
SAD-u, ali federalci imaju bilo koga, i čini se da su svi umrli do smrti.Pogledajte što možete
učiniti.” Josipa

“Imam kvržicu u bedru, nekad je bila tvrda, skoro 2 cm, sada je manje od polovine i postaje
mekša (4 tjedna).” Katri

“I upravo sam saznao da sam bez raka nakon što sam bio na ulju 5 mjeseci zaredom!!” Mimi

P.JB, imate li  nešto o liječenju određenih tipova tumora koji  se nazivaju hemangioblastomi?
Pratim  tvoje  postove,  kao  i  ostale.NIKAD  nisam  vidio  liječenje  ove  vrste  tumora  osim
ekscizije.Imam ih gomilu.” Graeme

A.Ne osobno, sigurno nismo imali priliku liječiti sve dijagnoze koje čovjek poznaje osobno, ali
sudeći po onome što sam sada pročitao o tome, ne vidim razlog zašto ulje ne bi pomoglo.Koliko
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ja znam, mogu dijagnosticirati samo pomoću CT-a, a kako ja gledam, svi koji rade CT trebali bi
nakon toga pojesti  barem 60 g ulja.A ako prije  operacije  pojedu tih 60g,  u većini  slučajeva
siguran sam da operacija neće biti potrebna jer tumora neće biti.Tako da bih i sama svakako
isprobala ulje.Sve dobre želje, JB

“Sama činjenica da placebo liječi neke ljude razlog je da zauvijek odbacite lijekove i proučavate
umjetnost placeba.Kad ste rekli da nikada ne radite placebo studiju kada imate učinkovit lijek, u
pravu ste, to bi ubilo polovicu vaših pacijenata, bolesnih i okrutnih.” Christopher

-- To bi doista bilo bolesno i okrutno, i zato ja osobno to neću učiniti.Drugi mogu ako žele, ali ja
neću.Želim da medicinski sustav počne koristiti ulje kao placebo - ako dokažu da je što god žele
koristiti sigurnije i učinkovitije od ulja (i zabavnije/ugodnije za pacijenta), onda mogu nastaviti i
prodati ga .Ako ne, zašto onda ne.Prilično je jednostavno i vrlo racionalno, mislim.A tako će
ionako biti u budućnosti, pa zašto čekati?JB

“Nikad nije kasno prihvatiti činjenicu da je kanabis jednostavno lijek.Istodobno, nikad nije kasno
da počnete koristiti ulje kao lijek, bez obzira u kakvom ste stanju i koliko je teško.Uz korištenje
ulja  obično postoji  velika šansa da se pacijent  oporavi,  ili  će im ulje omogućiti  maksimalnu
kvalitetu života do kraja.I to je također važno.JB”

“Kada pacijenti koji su uzimali kemoterapiju počnu koristiti ulje, prva stvar koju ulje mora učiniti
je detoksicirati njihovo tijelo.Dakle, u nekim slučajevima, pacijent će možda morati unijeti dosta
ulja  prije  nego  što  počne  napadati  sam  rak.Zaista  nije  dobra  ideja  uzimati  kemoterapiju,
pogotovo kada je apsolutno nepotrebna s obzirom na to da medicinski sustav već desetcima
godina zna za kanabis kao lijek za rak.JB”

P.'Terminalni' pacijenti s rakom: Da li ih počinjete agresivno s 1 gramom dnevno ili raditeda li su
spremni na to više od tjedan dana?Savjeti iz iskustava?

A.Ne,  uvijek  počinjemo  s  malim  dozama  i  uglavnom  slijedimo  upute.Naravno,  ako  imaju
prethodno iskustvo s kanabisom i  znaju da se nema čega bojati,  ponekad možete početi  s
većom dozom.Ali nikad se ne zna kako će pacijent reagirati na ulje, plus oni obično uzimaju
mješavinu raznih lijekova, pa biste mogli biti oprezni i pratiti pacijentov krvni tlak itd.Općenita
preporuka je slijediti upute, ona manje formalna - slijedite svoj instinkt i prosudbu i kada pacijent
nema "što izgubiti",  ne bih oklijevao dati  im visoku dozu kada je  to potrebno (akutna bol  u
leđima itd.) .Gram stvarno visokokvalitetnog ulja može neiskusnom korisniku jako povisiti, a ipak
ne šteti.Ponekad se čak i koma izazvana konopljom može pokazati korisnom i siguran sam da
će se tako koristiti za anesteziju prije operacije ionako prije ili kasnije, ali upravo sada želimo
vidjeti pacijente da ostanu u svojoj zoni udobnosti što je više moguće.Nadam se da sam dobro
objasnio.Sve najbolje, JB”

“Corrie, prijatelju, pomogla si mi s ***.Davao sam mu lijek za neuroendokrine tumore.Na lijeku je
1 mjesec i počinje se smanjivati.Bio je toliko velik da ga je pritiskao na trbuh, ali sada je sve do
te mjere da opet može jesti, a njegov liječnik je rekao da nikada nije vidio da se tumor poput tog
smanjivao tako BRZO.To ga je izbezumilo i sve krvne slike su se vratile u normalu, tako da je
još jedan na putu do izlječenja i to je ODLIČNO.A ti si ODLIČAN i Bog je velik.”

“Imam prijatelja koji ima rak mozga i imam Cml.Ulje radi za oboje!!!Moj prijatelj je u mojim očima
dokaz iz prve ruke da je ovo ulje čudo...Prije sam sumnjao, ali ne sada!Uzmi ulje, RADI!” Tyler

“Ulje kanabisa nakon jednogodišnje upotrebe i samo korištenje ulja kanabisa promijenilo je rak
iz vrste paukove mreže u tumore na koje su sada mogli ciljati određenim oblikom kemoterapije,
ona je  također povećala svoju dozu ulja  na 3 grama dnevno.Prije 18 mjeseci roditeljima je
rečeno da je njezin rak mozga u terminalnoj fazi i  da ima oko 18 mjeseci života i da će joj
kemoterapija kupiti samo nekoliko mjeseci pa su kao odgovor na vaše pitanje oboje doprinijeli
remisiji, nadam se da je to odgovor na vaše pitanje.” Michigan Cannabiscancerprojekt
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“Prošle godine me mamina prijateljica pitala mogu li za njenu mamu napraviti 6-mjesečni tečaj
konopljinog ulja, od najkvalitetnijeg kanabisa.Imala je rak vrata.Napravio sam joj ulje slijedeći
savjet  Youtubea,  a  zatim  sam  ga  objavio  u  Rusiji.Koristila  je  prvi  6-mjesečni  tečaj  s
nevjerojatnim rezultatima i tražila još 6-mjesečnu dozu, poslao sam joj još jedan teret i sada je
14 mjeseci kasnije dobrog zdravlja.Radiš nevjerojatan posao, Rick.Hvala vam." Gareth

“Zdravo, moje ime je Alysa i imam 16 godina.2011. godine dijagnosticiran mi je anaplastični
astrocitom  3.  stupnja.Mi  (moja  obitelj  i  ja)  smo  donijeli  odluku  da  koristimo  koncentrat
kanabisa.Sveučilište u Michiganu nam je reklo da je vjerojatno da ću preživjeti više od nekoliko
godina, a sam rak je bio neoperabilan jer je bio u formaciji pauka.Prošlog siječnja otišao sam na
svoju redovitu magnetsku rezonancu na Sveučilištu Michigan.Svi tumori su nestali.”

“Moja mama ima rak pluća u četvrtom stadiju i to je doputovalo do njezina mozga, ali otkako je
koristila RSO ulje kanabisa dobro joj je.Njeni rezultati krvi su se sjajno vratili i jako sam vam
zahvalna jer osjećam da je RSO dao mojoj mami priliku da se bori s ovim rakom...” Shannon

“Ja sam muškarac od 68 godina koji  je  živio  u onom što sam smatrao normalnim zdravim
životom  bez  većih  problema  i  održavao  sam  se  godišnjom  cijepljenjem  protiv  gripe  i
pregledima.Moje tjelesne funkcije bile su u redu i sve je izgledalo u redu dok se jednog jutra
nisam probudio s užasnim bolovima u trbuhu.Misleći da se radi o slijepom crijevu ili kili supruga
me odvezla na hitnu pomoć.Imao sam hitnu operaciju otprilike 2 sata kasnije,  15.  kolovoza
2012.,  i  postojao  je  masivni  tumor  na  mom debelom crijevu  koji  je  uklonjen  zajedno  s  14
limfnihčvorovi.Tjedan dana kasnije moja nutrina se otvorila i otrovala me i to je dovelo do druge
operacije.

Počeo sam se osjećati bolje 4 dana kasnije, bio sam na nogama i polako se vraćao pokretljivost
i počeo sam krvariti.Vratio se na operaciju broj 3 i dan kasnije imao je blagi srčani udar.Ubrzo
nakon toga -33 dana u JIL-u - otpušten sam i nosio sam TORBU ZA STOMU.Torba je bila kod
mene 8 mjeseci i operacija preokreta je napravljena bez komplikacija.Kirurg je rekao da se rak
nije proširio dalje od čvorova.

Unatoč tome, odveli su me u Kliniku za rak i počeli raspravljati o kemoterapiji i zračenju kao
"nastavkom". Standardni protokol rekli su.BULLSHIT rekao sam!Neće biti više zračiti moje tijelo
ili ga više trovati kemoterapijom ili zračenjem.Onkolog na Klinici za rak nije raspravljao i iznio je
preglede svaka 3 mjeseca tijekom godinu dana, što je podrazumijevalo CT i krvnu sliku.

Ja sam nabavio materijal kako je naveo Rick Simpson i izradio RSO.Slijedeći sve upute za
proces ekstrakcije i  koristeći  naftu kao otapalo,  gotovo ulje  sam stavio u šprice i  počeo ga
unositi dva puta dnevno, svaki put u maloj količini.Završio sam 4. kontrolni pregled u Klinici za
rak i  rekli  su  da CT NE pokazuje  ništa što bi  ukazivalo na prisutnost  RAKA.Krvni  nalaz je
pokazao razinu CEA na 1,4, ali koji vrag, svatko ima stanicu raka ili dvije u sebi.Smatraju da sve
što je 5+ izaziva zabrinutost.Sada pripremam još jednu seriju i uzimat ću je svakodnevno kao
preventivnu  mjeru.SVIMA koji  sada  boluju  od  raka  predlažem  da  učinite  isto.Nemamo  što
izgubiti i sve dobiti.” Gerry

"Je li prekasno spasiti nekoga tko ima 4. stadij i već ima kožu i kosti i jedva hoda od gubitka
snage?" Prevaliti

"Nikad  nije  prekasno.Upotrebom ovog  ulja  viđena  su mnoga čuda.Ako  ih  ne  može  spasiti,
najmanje što će učiniti jest olakšati njihovu patnju bez oštrih nuspojava lijekova.Imajte na umu
da će, ako počnu s visokim dozama, biti puno sna dok se njihova tolerancija ne izgradi.Vrlo je
moćan.” Nick

“Jedan od starijih u našem gradu dobio je 3 tjedna da proživi rak jetre treće faze.Njegova obitelj
okupljena okolo ga je živa probudila.Probao je ovo ulje.Prošle su dvije godine dobro je.Bez
raka,  liječnici  su  ga  usput  testirali.Neće  ni  govoriti  o  ovome.Nema  novca  u  pronalaženju
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lijeka.Vjerujem da djeluje.......” Bobby

“I ja, bez raka štitnjače!!” Michelle

“Govori  što  želiš  o  meni,  prijateljuj  sa  mnom,  sudi  mi...Vaš  argument  je  nevažeći!Ovo  je
posljednji pregled koji će mama ikada dobiti!!!KANABIS UBIJA RAK!” Zora

Stacy: U kojoj je fazi bila tvoja mama?Znam da ste to već jednom objavili, ali zaboravila sam.To
je odmah fantastičan izvještaj!!

Dawn: Stacy, to je bio karcinom malih stanica trećeg stadija pluća.5 tumora s malim metovima u
gornji limfni sustav.

Debbi: To je tako fenomenalno!Nikada nisam čuo da je netko liječio male stanice, čak i uz sve
uobičajene protokole.Ovo je izvanredno!Ne samo da ste spasili život svojoj mami, već ćete time
spasiti i druge živote jer je to dokaz da kanabis djeluje.Hvala vam puno što ste ovo podijelili!
Dawn: Debbie, učinila je sve, ulje kanabisa - kemoterapiju - zračenje ALI je izliječena prije nego
što su joj kemoterapi i zračenje napravljeni pa je odbila preostali tretman i ostala s uljem...Koje
još uvijek uzima i uzimat će SVAKI DAN do kraja života!

Steve: kaže 'ovo je najkompatibilnije s promjenama nakon zračenja'.Je li imala zračenjeterapija?

Dawn: Steve, jeste, ali nikad nije završila...Dr.

Pacijentica:  Linda  V.,  Datum  servisa:  16.11.2013.,  Postupak:  CT  PRUSA  S
KONTRASTOM.Urađen je  CT prsnog koša...Usporedba je  napravljena s prethodnim CT-om
prsnog koša od 8.7.13.INDIKACIJA: Ovo je 64-godišnja žena s poviješću raka pluća...

NALAZI: Postoji povećana intersticijska promjena i zadebljanje interlobularnog septuma...što je
poboljšano u odnosu na prethodni ispit....Nema definitivnih medijastinalnih čvorova mekog tkiva
ili  medijastinalne  adenopatije.Nema  definitivnih  dokaza  o  aksilarnoj  limfadenopatiji  ili  hillar
limfadenopatiji.Osim  postradijacijskih  promjena  u  medijalnom  dijelu  desnog  gornjeg  režnja,
nema dodatnih parenhimskih plućnih zamućenja ili sumnjivih plućnih čvorova.Traheja i glavni
bronhi  su  otvoreni.Nema  pleuralnog  izljeva.Veličina  srca  je  normalna.Nema  perikardnog
izljeva.Vizualizirani dijelovi gornjeg abdomena su neupadljivi.Nema fokalno agresivne lucentne
ili sklerotične koštane lezije.

DOJAM: Poboljšanje promjena nakon zračenja u desnom brežuljku i medijalnom dijelu desnog
gornjeg režnja.Nema sigurnih dokaza o recidivnoj ili rezidualnoj bolesti.”

“Imao sam neoperabilni rak zobi, to je karcinom malih stanica donjeg režnja lijevog pluća. Dobio
sam vrlo skupa ulja od kanabisa i stanice se smanjuju. Bio sam Terminal i rekao sam da ću biti
mrtav do Božića 2013. Pa, još uvijek sam ovdje zahvaljujući THC-u.” Ivan-Miachael

“Nafta je poništila sva oštećenja od zračenja i izliječila nevjerovatno...Medicinska marihuana me
je SPASILA i drži dalje od 5 ljekarni.Izgubio sam desni bubreg zbog kemoterapije i počeo se
hvatati tamo gdje me boli koža na meni...i u roku od nekoliko minuta nakon konzumiranja ulja u
tinkturi, učinim da napadi prestanu i klonim se mjesecima...

Nevjerojatno, a to je samo jedno od ulja koje je preokrenulo oštećenje živaca u mojim očima
uzrokovano  kemoterapijama  na  mjestu  gdje  mi  je  dijagnosticiran  glaukom,  a  prilikom  mog
posljednjeg posjeta prije samo 6 mjeseci ne pokazuje nikakve znakove glaukoma i moj je vid
bolji kada uzimam lijekove. ..” Tereza

“Znam čovjeka koji je imao fazu 4 koja se širila kao luda.Dano mu je 10% šanse da preživi
godinu i  rečeno mu je da sredi svoje poslove.Rekao sam mu da gledaPobjeći od lijekai  da
isprobam lijek.U roku od godinu dana dijagnosticirano mu je da je 100% bez raka i sada je
njegovatelj  za  nekoliko  pacijenata,  a  sve  je  to  zahvaljujući  prekrasnim  ljekovitim  moćima
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kanabisa i režiji Ricka Simpsona.Zato hvala Rick.” James

“Moja teta, s glioblastomom 4. stupnja, prešla je iz invalidskih kolica u hodanje nakon samo tri
doze!Njezina  lijeva  strana  bila  je  paralizirana  više  od  mjesec  dana.Ali  sada  potpuno
funkcionalan!!Tako uzbuđen!” Nicolette

“Imao sam glioblastom koji ima visoku stopu smrti.Nakon 6 mjeseci kemoterapije i zračenja,
mučnina i  povraćanje,  bol  u bubrezima i  sve osjećaj  otrovanosti.Nakon što su me konačno
poslali kući rekavši da ništa više ne možemo učiniti, promijenila sam prehranu na čistu hranu iz
organskog uzgoja iz svog vrta.Pijem zelene smoothije, uzimam vit C injekcije.Zatim sam dodala
kiselo voće.Prijatelj mi je tada kupio malo Rickovog ulja.Pa, prošli petak je nazvao moj onkolog i
rekao mi da sam BEZ RAKA.Toliko ljubavi od mog srca do tvoga.Bio je to spas za život.” Tanja

“Moja  teta  uzima  ulje  već  6  tjedana.Njeni  terminalni  tumori  sada  su  se  smanjili  za  preko
50%.Djeluje.” Boosboys

“Imam prijateljicu kojoj  sam to rekao prije 4 mjeseca jer  je njezin otac bio na kemoterapiji  i
pogoršao se, sada je gotovo bez raka....i osjeća se odlično.” Ruth

“Radi – izliječio je rak moje žene kada ga je kemoterapio/radio proširio – rekli su da pogledamza
alternative … saznali smo za naftu – rak je nestao za 3 mjeseca/90 dana – sada ga plaćamo
unaprijed.” Chris

“Koristim  ulje  otprilike  godinu  dana  kako  bih  spriječio  ponovni  rast  tumora  glioma  na
mozgu.Prenesite moju zahvalnost Ricku, čini se da tretman pomaže mom cjelokupnom zdravlju
i nije bilo ponovnog rasta.Zna li netko koja bi bila dobra doza za nekoga tko pokušava spriječiti
ponovnu pojavu tumora mozga 2. stupnja WHO?“Standardni” savjet je da će ponovno izrasti i
zahtijevati kemoterapiju.Moj doktor je predložio 50% rasta u roku od 3 godine, što sam pobijedio
za nekoliko mjeseci.Zasada je dobro." Četrdeset

“Upravo sam dobio vijest od prijatelja da je njegov prijatelj  izliječen od raka pluća u četvrtoj
fazi.9 liječnika složilo se da su mu ostali tjedni života, te da se to proširilo na njegove kosti i
mozak.4-5 tjedana na ulju,  a sada doktori  kažu da su pogrešno dijagnosticirali,  radilo  se o
manjoj infekciji pluća.Nema znakova tumora ili biljega raka u njegovoj krvi.Upalio sam ga na
Phoenix  Tears  i  pokazao  mu  kako  napraviti  šaržu  koristeći  manje,  pristupačnije  količine
bilja.Slobodno upotrijebite ovo, samo me ostavite anonimnim.Hvala vam i Bog vas blagoslovio.”

“Radio sam u kolektivu i dugi niz godina i imao sam rak kože na lijevoj ruci jer sam je visio kroz
prozor dok sam vozio.Sad znam da mi nitko ne treba vjerovati, ali počeo sam svaki dan stavljati
RSO ulje i kunem se da ga nema.Trebalo je nekoliko mjeseci, ali stvarno je nestalo tamo gdje je
bilo godinama.” Aspida

“Upoznao  sam  preživjelu  koja  je  umjesto  toga  odlučila  koristiti  ulje  ako  je  kemoterapiju  i
zračenje opasno po život... dobila je manje od godinu dana... bez raka je već 5+ godina i nikada
nije izgubila ni dlaku niti je bila slaba i bolestan od tretmana...prirodna neka kemijska medicina!!
Nije prevara!!” Gwendolyn

“Upravo  sam poslao  poruku  s  jednim od  svojih  Peepsa.Imala  je  Non-Hodgkinov  limfom 4.
stadija i trostruki pogodak (što znači da je imala 3 vozača, kako su joj objasnili i rekli da je jedan
od karcinoma zapravo štitio drugi od kemoterapije), tako da je njezina jedina medicinska opcija
bila transplantacija koštane srži.Njezin onkolog kojeg je danas posjetila rekao je da će joj se
"rak do sada vratiti", jer je odbila transplantaciju.Ovo je njezina poruka: “Upravo sam posjetila
svog onkologa.Moja krv je dobra.radim pravu stvar.Hura,  dobri  rezultati,  dobre vijesti,  nema
raka.” Kanabis ubija raka ljudi!" Corrie

“Rick mi je pokazao kako da preživim već 3 godine boreći se s 4 različite vrste raka u području
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mog mjehura. Sada sam na 2 i svakodnevno se borim koristeći RSO Ne znam hoću li pobijediti
u ovome, ali bila je to dobra borba i sada sam 3 godine nakon reapera i još se borim... Hvala
Rick i posada... Bog blagoslovio...” Gregory

“Izrađujemo RSO za mog muža.Boluje od reumatoidnog artritisa.Također je upravo pobijedio
Hodgkinsov  limfom.Koristimo  99,9%  izopropil.Ne  ostavljamo  ga  u  otapalu  dulje  od  3-5
minuta.Ovako nije zeleno s klorofilom.Moj muž NIJE morao uzimati nikakve lijekove za svoj
RA.Ne  otiče  i  ne  boli.Bog  blagoslovio  tebe  Ricka  i  tvoje  prijatelje  što  su  podijelili  ovaj
nevjerojatan lijek!” Janice

“Osobno sam svjedočio kako liječi obje vrste raka kože i četvrtu fazu raka prostate kod mog
ujaka.  Također  sam vidio  kako  se  uspješno  bori  s  limfomom.  Također  s  velikim  uspjehom
liječimo tumore na našem psu. Tumori su nestali oko 85% nakon dva mjeseca lokalnog unosa s
hranom. Također ga dajte našem 9-godišnjem njemačkom ovčaru za artritis. Voli ga i stvarno joj
je vratio kvalitetu života,  posebno bolji  od Rymadila  koji  je veterinar  prepisao prije nekoliko
godina!” Jasone

“Izliječio sam svoj 4. stadij raka kostiju i jetre, izliječio gadnu opekotinu na ruci, regulirao krvni
tlak, gledao kako nestaju proširene vene, izgubio 90 kg, prestao uzimati lijekove protiv bolova,
ublažio opekotine od sunca lokalnim uljem, izliječio psa mojih prijatelja od raka kostiju... hmmm,
što drugo...artritis u prstima, zaboravila sam da ga uopće imam. LUDO je da je magija ove biljke
protuzakonita. Idi shvati.” Laura

“Ovo mi je promijenilo život  nakon što mi je prije gotovo godinu dana dijagnosticirana CML
(kronična  mijelogena  leukemija)  i  pogledao  sam  videoPobjeći  od  lijekao  tome  kako  je  ulje
kanabisa  liječilo  terminalne  pacijente  s  rakom.Pa,  ja  sam  živi  dokaz  da  djeluje.To  mi  je
promijenilo razinu raka.Još nisam izliječen, ali nadam se da ću jednog dana uskoro moći reći da
sam preživjela, stoga, osim ako niste prepješačili milju u cipelama bilo kojeg oboljelog od raka,
nemojte početi bahatiti nešto o čemu ništa ne znate.” Denise

"Vjerujem.Mojoj  prijateljici  su  dijagnosticirane  3  vrste  raka.Dobio  je  3  tjedna  života.Sada  2
godine kasnije, on je ostao na jednoj vrsti i dobro je.” Sandra

“Svi ste pomogli spasiti život moje mame.Godinu dana bez raka!” Veličanstveni

“Priča moje mame: “U rujnu 2010. mojoj majci je dijagnosticiran rak jajnika 4. stadija i dobila je 6
mjeseci  života  bez  liječenja  i  godinu  i  pol  dana  da  živi  s  liječenjem.  Odmah  je  otišla  na
kemoterapiju i rak je prilično dobro reagirao, iako je poharao njezino 70-godišnje tijelo koje se
samo 85% oporavilo od Guillain Barreovog sindroma.

Nastavila je s još kemoterapije i morala je na hitnu operaciju u prosincu 2011. jer su njezin GI i
ginekološki sustav bili isprepleteni što je rezultiralo teškom infekcijom.Uklonjeno je onoliko raka
koliko se moglo ukloniti; bila je vrlo blizu smrti i nekako je uspjela proći kroz operaciju i oporavak
te je uspjela otići kući, iako još uvijek nije bila bez raka.

U  međuvremenu,  prijatelj  mi  je  počeo  prosljeđivati  informacije  o  marihuani/ulju  kanabisa  i
njegovoj upotrebi protiv raka.Polako sam počeo slušati i istraživati; Bio sam zapanjen onim što
sam počeo nalaziti i nastavio istraživati…

Sljedeće godine mama je prošla još kemoterapije; za bol je uzimala morfij i oksikodon.Kvaliteta
njezina  života  se  pogoršavala,  kao  i  njezin  stav  “nikad  ne  odustaj,  pošteno  Bogu,  Okie  iz
Muscogeeja”.

Do  siječnja  2013.  prošla  je  peti  krug  kemoterapije.Njezina  prethodna  godina  provela  je  u
borbama;  bila  je  iscrpljena,  pretučena,  povrijeđena,  a  kemoterapija  više  nije  imala  ljekoviti
učinak.
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Rečeno nam je da se rak proširio na njezin mjehur i jetru, te da će nju zahvatiti rak jetre; nisu to
mogli zaustaviti,  ali  su se nadali da bi to mogli usporiti  i kupiti  joj malo vremena.Prošli  smo
vremenski okvir koji nam je izvorno dat nakon izvorne dijagnoze, ali  smo i dalje smatrali  da
moramo učiniti više.

Bila je gotova i spremna odustati; završila je s kemoterapijom; "ne više!" rekla je.Otišao sam do
nje i počeo raspravljati o onome što sam naučio tijekom prošle godine plus o ulju kanabisa i
njegovoj upotrebi protiv raka.Unatoč svom strogom odgoju 1950-ih na siromašnom, religioznom,
teksaškom poljoprivrednom zemljištu i panhandleu, bila je otvorena za gledanje dokumentaraca
ili dva na internetu o nafti i čula više o prijavljenim uspješnim pričama itd.Nakon duge rasprave, i
davanja  prodajnog  prijedloga  koji  samo  sin  umiruće  majke  može  dati,  natjerao  sam  je  da
pristane isprobati ulje.

Nakon što je počela uzimati dozu manju od polovice zrna riže, progutane u prazne vitaminske
kapsule,  vidjela  je  da je  njezina upotreba narkotika  pala  za  50% u roku od dva dana i  to
smanjenje je ostalo tijekom cijelog njezinog vremena na ovom lijeku.

Mama nikada u životu nije imala THC proizvod i to je za nju bila velika prilagodba.Ponekad su
učinci bili vrlo pozitivni, ali uglavnom samo vrlo sedativni.Povremeno je thc bio malo prejak, ali
vam ne može štetiti nikakvo predoziranje, pa bi otišla leći i moliti se dok ne prođe.Spavanje je
dio procesa ozdravljenja, tako da je sedativna priroda zamišljena.

Ubrzo je mamin CT tumor počeo rasti na 455 i ona je počela povećavati dozu ulja što je brže
mogla podnijeti.Na preporuku svog liječnika, posjetila je ginekološkog kirurga za rak i  on je
pristao otići i pokušati ukloniti što je više moguće raka.Operacija je bila zakazana za kraj lipnja i
do trenutka kada je stigla, broj tumora je pao na 405, a mama je progutala preko 100 grama
ulja.

Kad je kirurg izašao iz ordinacije kako bi razgovarao s mojim ocem, njegove točne riječi bile su:
"To nije moglo proći bolje!" Uklonili su veliki rak za koji su znali da postoji, ali nije bilo manjih
kanceroznih tumora za koje su očekivali da će vidjeti.Mama se oporavila od operacije i njezin
broj  tumora  je  ostao  ispod  20  (normalno  je  34)  od  srpnja  2013.;  njezin  posljednji  pregled
mačaka iz prosinca potvrđuje da je još uvijek bez raka od srpnja 2014. Veličanstveni

“Moj brat je imao limfom, želudac, metastirao na kralježnici.Lijekovi koje su mu davali držali su
ga budnim cijelu noć svake noći i dana i tjednima nije mogao zaspati ni jesti.Jedan gram pilule
ulja i on zaspi 18 sati i jede do mile volje.Tjedan dana kasnije, 78% je bez raka.Liječnik je bio
zbunjen.Nismo mu rekli jer je bio u nezdravstvenom stanju, ali kanabis je spasio njegov i naš
život.Sada godinu dana kasnije MOJ BRAT POBJEO LIMFOM!Nitko to ne radi...bez kanabisa.”
Errl

“Imao sam veliku podlost, prije nekog vremena.Uzeo bih kap dnevno.Osoba koja mi ga je dala
tražila je natrag.Na kraju ga je dao ženi koja je nestajala od raka.Nije mogla jesti, piti, a kamoli
živjeti.Imala je  manje  od 70 funti.Moja  prijateljica  joj  je  dala ulje...voila!Počela je  jesti,  piti  i
nastavila svoju borbu...uspješno.Čvrsto vjerujem u ljekovita svojstva kanabisa.” Tara

“Vrlo vjerno čitam sve što objavite.Moj otac je umro jer je imao rak.Htjeli  su napraviti  samo
zračenje.Imao je jedan tretman i promašili su ga, pa su ga u osnovi spržili.Umro je u roku od 2
dana.” Anita

“Danas sam dobio poruku od čovjeka kojem sam donirao veliki iznos.Imao je tumor od raka u
grlu.Hrani  se  na  sondu  od  početka  travnja  2013.  godine.Žena  bolesnika  zove  sva  u
suzama.Nakon 4 tjedna uzimanja ulja 2 puta dnevno nestaje.Potpuno nestalo...Jeo je čvrstu
hranu...Nema novih  tretmana  ili  novih  lijekova,  samo  RSO.Podijelite  znanje,  spasite  život.”
Jared
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“Ja sam preživjela od raka u 4. stadiju i, dok sam prolazila kemoterapiju (NIKAD više), mogu
vam reći sve lijekove koji su bili prepisani za borbu protiv mučnine, pomoć u snu, itd. samo su
me razboljeli!!Tek kada sam prešao na medicinski THC, mogao sam jesti, spavati, opuštati se i
izdržati!!Hvala Bogu da živim u CA gdje je to legalno, srce mi je za one koji nemaju pristup!”
Heinz

“Molimo podijelite kako drugi ne bi pogriješili kao mi.Dijeta je jako bitna!!!!I onda, nekima, poput
gospođe ovdje u Saint Johnu, kojoj je prije 4 godine dijagnosticiran karcinom malih stanica 4, i
nakon 2-3 mjeseca života, upravo sam razgovarao s njom, dobro je!! !!!!!A ona ima 73 godine!!!
Izgubio 2 sestre zbog raka pluća.I...o tome nam je rekao njen sin, JER mu je to netko rekao!!!!”
Bronwen

“Izliječio sam rak s RSO oko 6 puta uključujući rak mozga, najbrže što sam izliječio nečiji rak
bilo je 13 dana!!!Lol, golica me.Također je izliječio dijabetes, kataraktu, IBS, artritis, sijede dlake
i visok krvni tlak.Ludo pomisliti koliko sam sumnjao u ove stvari!!!Sad ću vjerovati u gotovo sve.”
Žad

“Da, može izliječiti sijedu kosu.Prije sam ga pretvorila u balzam i nanijela na kosu i lice.Vau,
stvari rade čuda.” Brittney

“Vidio sam troje ljudi koji su izliječeni uljem.Jedna od dijabetičkog čira na stopalu, nakon što joj
je  liječnik  rekao  da  stopalo  mora  biti  amputirano.Jedan  od  "terminalnog"  raka  jetre.I  jedan
odpreosjetljivi  pneumonitis,  nastao  nakon  polijevanja  Agentom  Orange  u  Vijetnamu.Njegov
liječnik iz VA rekao mu je da je stanje "izborivo", ali da će ga na kraju ubiti.Nekoliko mjeseci
kasnije, ovaj je čovjek hospitaliziran s gripom i njegov je liječnik naručio CAT skeniranje.Naručio
je drugi pregled nakon što je mislio da je prvi pomiješao s drugim pacijentom.Zatim je upitao
mog prijatelja "što se dovraga događa" - ožiljno tkivo na njegovim plućima je zacijelilo i imao je
"u suštini pluća normalne osobe" - iz stanja koje je trebalo biti nepovratno. Štand

“Moj muž kaže da se ne osjeća drugačije uzimajući ulje za svoj sada nestali rak.Na njemu je već
3 mjeseca samo je došao do razine održavanja i sve je super!Kakva čudesna biljka!” Deborah

“Neuroendokrini stadij IV u glavi gušterače.Datum postavljanja dijagnoze u svibnju 2012.Počeo
s naftom u prosincu 2013.Tumor se smanjio za 20%.Tumorski biljezi  smanjeni sa 73 na 23
(normalni raspon 0-30). Joanna

“Preživjela sam od TERMINALNOG raka zbog ulja od konoplje.2008. godine dijagnosticiran mi
je sarkom mekog tkiva.Imao sam 5 tjedana zračenja, 8,5 sati op.a 8 tjedana kasnije rečeno mi
je da sam terminalna jer se rak tako brzo proširio na moja pluća.Bio je neoperabilan jer  je
postojao između 25-40 metova.Kemoterapija nije bila opcija.Dobio sam 3 mjeseca do godinu
dana.Mjesec dana kasnije počela sam s uljem, a godinu dana kasnije CT nije pokazao znakove
raka u mojim plućima.Ova stvar radi!Rick Simpson mi je spasio život!” Salobrena

“RSO uzimam od 23. prosinca 2013. jer mi je u studenom 2012. dijagnosticiran kolorektalni rak
4. stadija.Moji tumori nisu narasli u posljednja 3 mjeseca.Uvjeren sam da ulje djeluje.” Susan

“U remisiji sam nakon mjesec dana korištenja ulja.Hvala vam!Riječi ne mogu objasniti kako se
osjećam.Mogu opet putovati.I jesti puno bolje.Spasitelj je ono što jesi....Hvala vam opet.Moj tata
je preminuo od raka, pa bih volio da sam tada znao za to.

Također, samo da spomenem.Ja sam dva puta preživjela rak.Zamalo nije uspio.Volio bih da
sam  i  ja  tada  znao  za  to.Nikada  ne  bih  otišao  konvencionalnim  putem,  što  me  zamalo
ubilo.Kemoterapija,  zračenje,  3  operacije  i  iliostomija  s  operacijom  preokreta.Dugo  nisam
mogao jesti niti izlaziti iz kuće.Hvala vam!Hvala vam!I.Hvala vam opet.Opet sam živ.” Karin

“Osobno sam liječio ljude od leukemije, od raka, od lajmske bolesti, raka grla, raka kože, svih
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vrsta  stvari,  koristeći  smolu  kanabisa.Stalno koristim smolu  kanabisa i  nije  me briga  tko  to
zna.Da, policija,  ako slušate, ja stalno koristim smolu kanabisa i  nije me briga što mislite o
tome.” Max Igan

“Osobno sam vidio lupus 4. faze i rak s nekoliko neoperabilnih tumora; dobio manje od dva
mjeseca, izliječen, još uvijek ovdje nakon 3 godine.Poremećaji napadaja su nestali.Dijabetes
izliječen,  Crohnova bolest  i  nekoliko drugih crijevnih bolesti  izliječene.Hep C.Zatajenje jetre,
zatajenje bubrega.Svi poremećaji boli uključujući fibro i neuropatiju.Na YouTubeu nema tisuća
svjedočanstava.Ali ljudi koje poznajem spasili su.Izliječio i vratio se kvalitetnom životu.

Član  sam  organizacije  koja  liječi  pacijente  koji  koriste  medicinsku  marihuanu  od  raznih
bolesti.Svi  smo  mi  pronašli  i  koristili  konopljino  ulje  Ricka  Simpsona.Ekstrakcija
marihuane.Postoji bezbroj stanja koje ova liječi i liječi.To je nešto što se može nabaviti u svim
pravnim državama od vašeg dotjeranog i pupka.I procesi.Ja osobno ne koristim niti brinem za
ambulante nego svakom svoje.Jednostavno volim što se mogu brinuti o sebi i  drugima koje
volim kroz ovaj lijek koji obnavlja život.

Ova biljka postoji u Bibliji.Nešto na čemu naša država tvrdi da je utemeljena.Ipak, oduzima ga i
uništava resurse naših planeta kako bi zamijenio sve što je bilo i za što je dobro.Pronaćitvoj
glas.Govorite i nemojte stati dok to ne bude potpuno legalno.Polja konoplje obnovljena za sve
nemedicinske namjene i ljudi se ponovno tretiraju kao ljudi.Blagoslovi sve.Volio bih da je ovo
prvi protokol.Ne kemoterapija ili velika farmacija koja je uzrokovala više zdravstvenih problema
nego što sam se prvotno liječio.Sretno ozdravljenje.Zašto ne probati?” Bristy

“Moj prijatelj je prestao uzimati kemoterapiju i počeo je uzimati ulje i bolje mu je.Liječnici su rekli
da je neizlječivo, ali sada kažu da je čist!!!!” Katie

“Išao  sam  18  mjeseci  kemoterapije  prije  nego  što  mi  je  netko  poklonio  ulje  Ricka
Simpsona.Neizlječiva smrtonosna bolest  je nestala.Uljem još uvijek liječim štete uzrokovane
kemoterapijama.Prestala s  kemoterapijom prije  skoro tri  godine.Kemoterapija  je  bila  gubitak
mog zdravlja.” Enoh

"Hvala, hvala, Rick, dobio sam ga na vrijeme i danas sam bez raka i izgledam bolje nego ikad."
Randa

“Whoot Whoot, Rick Simpson Oil je NEVJEROJATNO!!Hvala vam što ste sa svijetom podijelili
kako napraviti ovaj prekrasan lijek za sve.Natjerao sam svoju prijateljicu Carmen da uzme ulje
kada joj je dijagnosticiran rak Hodgkinovog limfoma.Već godinu dana je BEZ RAKA!!!A moja
Addisonova bolest je NESTALA bez ikakvih tragova i liječnici ne mogu objasniti kako i zašto jer
se to NIKAD prije nije dogodilo.ALI MOGU I RADIM!!!Kanabis LIJEČI!!!” Amy

“Na današnji dan prije godinu dana netko mi je vrlo blizak rekao da ima terminalni rak.Rečeno
mu je da ima 8 mjeseci života.Unutar 5 dana dao sam mu malo ulja od kanabisa da proguta
pojevši  polovicu  ulja  veličine  zrna riže.U roku od 6  tjedana došlo  je  do smanjenja  veličine
njegovog tumora i nije bilo znakova da se širi kao što su rekli.

Sretan sam što mogu reći da je tumor bio veličine velikog grejpa, a danas je veličine žira.Ulje
kanabisa mu je spasilo život.Nastavit će jesti ulje dok ga ne nestane.Ne samo da liječi njegov
terminalni rak, već ima nevjerojatan učinak na njegovo zdravlje.Bio je preddijabetičar i pretio, a
sada  je  na  savršenoj  težini  i  sretniji  je  nego  ikad!Potičem sve da  pogledaju  terapiju  uljem
kanabisa.Molimo pogledajte video RICK SIMPSON “RUN FROM THE CURE” na Youtubeu...To
bi moglo spasiti život vama ili nekome koga poznajete.Daj im dar života!” Jose

"Da....Hvala gospodine Simpson, vaš sjajan izum pomogao mi je pobijediti rak.Dijagnoza 7/2007
s 20% ili manje šanse da preživim, a zatim sam započela tretmane nakon susreta s Rickom na
jednom događaju.Korištenje ulja spasilo mi je život.Moja leukemija je u remisiji i i dalje mi je
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svakim danom sve bolje, a zahvaljujući ulju mogu podijeliti istinu s vama.....Mir i ljubav." Michael

“Jučer je bio prekrasan dan za izradu lijeka za spašavanje života za Janice (baka).RSO uzima
već oko 6 mjeseci.Tumor joj je nestao, oteklina iza očiju je nestala, izgubila je 106 lbs., bubrežni
kamenci su nestali,  krvni tlak normalan.Ali preokret u njenom ukupnom zdravlju bio je ništa
drugo do čudo.Kad je prije 6 mjeseci došla do moje kuće jedva se penjala uz stepenice, sad trči
gore-dolje po stepenicama i kruži oko mene!Ako biste željeli saznati više o tome kako liječiti
Pseudo Tumor Cerebri uljem kanabisa, Janice ili  ja bismo rado razgovarali  s vama o tome!
Jedna ljubav.peaceloveCURE.Volim te bako!!” Debra

“Liječnici su mi rekli da imam 6 mjeseci života ako ne uzmem njihovu kemoterapiju..........to je
bilo prije 11 godina...Da nije bilo ulja vjerojatno bih ugrizao prašinu.Sad sam zdrav kao vol i
nisam morao da gubim kosu!!Hvala što ste ovo donijeli na svijet.” Craig

“Moja najbolja prijateljica kojoj je na jesen trebalo još samo 6 mjeseci, sada je gotovo bez raka!!!
Imao je 40 metastaza u jetri  od raka debelog crijeva.Hvala Rick za sva vaša istraživanja i
iskustva i što ste ih podijelili!I u Nizozemskoj ste pomogli spasiti život!Ljubav od naturopata koji
je bio inspiriran vama.” Marloes

“Mojoj prijateljici je prije 3 godine dijagnosticiran rak pluća 4. faze i dobro je.Kune se u ove
stvari.” Richard

“RZS radi.Nisam anegdota.” Tielman

“Rick Simpson, hvala ti puno. Živa sam zbog znanja. Pobijediti rak jetre, kostiju i prostate.U roku
od nekoliko mjeseci od početka uzimanja ulja, rak jetre i kostiju bili su u remisiji, na snimku se
više nije moglo vidjeti.”Louis

“Kada je istraživanje raka došlo na moja vrata skupljanja, rekao sam im da ću im dati više od
novca, zapisao sam ime Ricka Simpsona i rekao im da ga Google. Bog te blagoslovio." Jane

“Samo ljudi mogu biti dovoljno glupi da dopuste drugome da ih spriječi da se izliječe prirodnim
putem...Mislim koliko je to smiješno?Neznanje je čovjekov najgori neprijatelj.” Sol

Dodatni savjeti za oboljele od raka pluća
P.Ovaj je neko vrijeme bio na ulju i još je morao koristiti lijekove protiv bolova, pa smo tražili više
načina kako pomoći pacijentu.

A.1) Napravite još jednu seriju ulja i pokušajte je pomiješati s onim koje imate, potražite što je
moguće više sedativno ulje, ne želite energizirati pacijenta.

2) Pokušajte proizvesti ulje iz više od jednog soja u isto vrijeme, obično na taj način ima bolji
učinak  i  može  učinkovitije  liječiti  mnoga  stanja.  Opet,  potražite  najmoćniji  sedativ  Indica
pupoljaka  s  20%  THC-a  ili  više  iz  različitih  dostupnih  sojeva  indica,  kako  biste  proizveli
najučinkovitiji mogući lijek.

3) Bilo bi bolje da prestane koristiti ulje u kapsulama.Želite nešto od toga u njezinim ustima za
dodatnu  sublingvalnu  apsorpciju  (možda  ćete  otkriti  da  na  taj  način  ima bolji  učinak  protiv
bolova)

4) Napravite čepiće od 0,3-0,5 g s kakao maslacem i neka ih koristi barem dva puta dnevno,
može ih koristiti analno i na usta.

5) Neka ispari ulje nekoliko puta dnevno - kašalj je poželjan, mora iskašljati sve što joj nije u
plućima, uključujući i one tumore (trebaju se jednostavno smanjiti, a zatim raspasti i ona će ih
iskašljati).

- 87 -



6) Napravite uljnu tinkturu s alkoholom (20-30-50%, ovisno o količini ulja; 1-2ml ulja u 4ml 96-
99% alkohola) i nanesite na mjesto koje je operirana. s kapaljkom obično će doći jedna ili dvije
kapi, a na ovaj način možete uštedjeti dosta ulja.Naravno, možete nanijeti malo ulja i direktno
na mjesto i pokriti ga zavojem i ponavljati svaka tri dana ili kada zavoj padne.

7) Napravite melem s shea maslacem ili otopite malo ulja u toplom ulju sjemenki konoplje ili
visokokvalitetnom ekstra djevičanskom maslinovom ulju i utrljajte ga nekoliko puta dnevno.To bi
trebalo pomoći eliminirati bol u njezinim rebrima, a možete ga koristiti i za čireve od proleća i
bilo što na njezinoj koži.

8) U njezinu prehranu uključite sjemenke konoplje, srca od konoplje i ulje sjemenki konoplje –
barem šaku sjemenki/srca, ili 1-3 žlice ulja sjemenki konoplje.

9) Pokušajte što prije zamijeniti tablete protiv bolova i flastere uljem.Ako ulje počnete nanositi
lokalno, trebalo bi jako pomoći.Čepići također čine čuda za stanja pluća.Što više ulja unese i što
brže to učini, to bolje.Trebala bi ostati na gram ili više dnevno dok ne pobijedi bolest, a zatim
ostati na dozi održavanja od 1-2 g mjesečno.” JB

Artritis, bol, mišići

“Moj  prijatelj  je  u  nesreći  prerezao  nekoliko  tetiva  na  rukama  koje  su  dovele  do  njegovih
prstiju.Koristio je ulje na njemu odmah nakon operacije kako bi pomogao zacjeljivanju i toliko je
brzo zacijelio da su morali rano ukloniti šavove, to mu je zapravo bilo bolno jer su mu se već
zalijepili za kožu, nisu bili topivi šavovi.Njegov kirurg i fizioterapeut su bili potpuno oduševljeni
time, ali nije mu rekao što je radio do posljednjeg sastanka.Ne znam jesu li mu vjerovali ili ne, ali
ja znam što sam vidio svojim očima, a on zna što je doživio.” Tina

“Trebate neki dokaz?Moja sestra je poslana kući s još nekoliko mjeseci života.Nije mogla izaći iz
kreveta s tim u plućima.Prije 5 tjedana počela je s uljem.Prije 3 tjedna i cijeli ovaj tjedan i prošli
tjedan ona je sada ponovno vani vozi auto, radi svoj vrt i lol ona je deblja od bilo koga od nas,
njena ostala 4 brata i sestre.Ovo je stvarno zahvaljujući Ricku.Volim te čovječe.” Andy

“Ažuriranje:  Prošli  tjedan spomenuo sam brata koji  pomaže svom bratu tako što je nabavio
potreban  materijal  za  izradu  ulja  Ricka  Simpsona  za  liječenje  njegovog  iscrpljujućeg
reumatoidnog artritisa.Nazvao je večeras da mi kaže da njegov brat jede, smije se, razgovara
telefonom s prijateljima i obitelji nakon što je prilično spavao kroz dvodnevnu snježnu oluju i
Super Bowl.Želio je znati je li mu možda dao previše jer se nikad ovako ne ponaša.ČOVJEČE!
(smijeh) Zvuči mi kao da mu ide sjajno, osim u slučaju Super Bowla, dugo izdahne i kaže:
“Hvala čovječe, lijepo je što se moj brat vratio, opet se smije.” (Zbog toga se sve isplati ljudi)

Ovo je nakon samo tri dana, tako je dobar osjećaj znati da smo STVARNO MOGLI POMOĆI
NEKOM  KO  JE  IMAO  APSOLUTELY  NEMA NADE.Ovo  je  druga  osoba  s  reumatoidnim
artritisom koju poznajem 1 na 1 licem u lice da je  ulje  Ricka Simpsona pomoglo.Mi  nismo
educirani liječnici – mi smo samo dečki koji su čuli za ulje, natjerali neke da ga isprobaju i otkrili
da djeluje, mi smo samo obični ljudi poput vas koji su poduzeli nešto da pomognu voljenoj osobi
– ništa više.” Michael

“Sada  78  dana  na  ulju  i  vidite  neke  pozitivne  rezultate!!!Imam  RA i  nisam  imao  nikakvih
napadaja otkako sam počeo s ovim tretmanom uljem konoplje.Nema napadaja astme, nema
koprivnjače, nema pritužbi!!!” Beverly

“Imam RA godinama.Otkad ga liječim uljem od kanabisa, nisam imao buktinju i neka oštećenja
zglobova su zapravo nestala.Imam bolove, ali ništa kao što sam imao prije nego što sam otkrio
lijekove.Ionako sam dugo bio toker, ali pušenje nije dovoljno za kronične bolesti i teške bolove.”
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Ocjena

“Daj čovjeku ribu, on će jesti jedan dan (osim ako nije baš riba, samo sojina pljeskavica s ribljim
uljem).Naučite čovjeka da peca i on će imati pun trbuh za cijeli život.Hvala vam što ste nam dali
ono što bi većina naplaćivala.Trenutno ne koristim RSO iz financijskih razloga, ali kada sam
mogao, potpuno je kontrolirao moj živčani poremećaj (RSD).Nisam mogao izliječiti, ali sam bio
zadovoljan kontroliranjem simptoma.Zamijenilo je uzimanje 9 tableta dnevno.Hvala vam." Sef

“Bok Rick & JB, želio sam izvijestiti o još jednom dobrom rezultatu osobnog uzimanja ulja: ovo
je otprilike 8. dan ili tako nešto o ulju.Uzimam ga najmanje dva puta dnevno, otprilike 1/4cc do
1/2cc dnevno.Imao sam izniman uspjeh u bolovima u peti/stopalu/gležanj – svakim danom sve
je bolje i bolje!Fleksibilnost se vraća na moje ozlijeđeno rame i sinoć – primijetio sam, tijekom
masaže,  da se OGROMNI čvor  na lijevom ramenu/vratu koji  je  uzrokovao toliku bol  u tom
ramenu zapravo SMAO na veličinu pistacija veličine oraha.To bi mogao biti razlog zašto moj bol
u ramenu tako brzo nestaje.Nisam siguran koji je čvor/bio, ali mi je drago što nestaje.Jesu li
testovi ikada zaključili da kanabinoidi zapravo smanjuju upalu tkiva i povećavaju pokretljivost
zglobova i  elastičnost  mišića?Zapravo me uopće nije  briga što kažu testovi--  Prodan sam i
nisam se osjećao ovako dobro ugodine!!!

Bio sam potpuno zabrinut da NEću imati energije i samo želim spavati, spavati, spavati dok ga
uzimam.Ali --- meni je sasvim suprotno -- imam povećanu energiju i nemam nikakvu letargiju
tijekom dana.Volio bih da te mogu OGROMNO zagrliti!!!” Vrijesak

“Uspio sam prestati uzimati kemo lijek za reumatoidni artritis.Međutim, put je bio dug put kako
sam stigao ovdje.Godine 1997.  bio sam u ozbiljnom MVA-u zbog čega sam ostao invalid  i
ovisan o lijekovima.Tijekom 14 godina imao sam preko 10 operacija na obje noge, prošao kroz
depresiju, ljutnju, fibromijalgiju (koju sam izliječio bez tradicionalnih liječničkih lijekova), godine
fizioterapije,  alternativnih  modaliteta  meditacije,  akupunkture,  reikija  itd.Doveo  me  do  točke
tjelesnosti  da sam mogao ponovno ići na kratke šetnje, plivati  krugove u bazenu i  natrag u
redoviti  program vježbanja  koji  sam mogao fizički  ostvariti.Tijekom desetljeća plus  vremena
uzimao sam steroide, lijekove protiv bolova svake vrste, protuupalne lijekove i tako dalje.Prije
dvije godine bol se povećao i bio je drugačiji od onoga što sam doživio s osteoartritisom od
ozljeda na nekoliko mjesta po tijelu, vratu, prsnom košu u leđima i donjem dijelu leđa, kao i
nogama i koljenima.Ruke i noge su mi bile toliko bolne i otečene, a ruke su mi se deformirale od
oštećenja  od  reumatoidnog  artritisa  i  nakon  mnogih  pretraga  i  putovanja  kod  reumatologa
dijagnosticirana mi je dijagnoza i stavljena mi je na hrpu ispitivanja lijekova i protokola koji su
uključivali odmah početak na metotreksatu, kemo lijeku za liječenje RA, 6 mjeseci nakon toga
dali su mi drugi lijek zajedno s kemo lijekom koji je imao strašne nuspojave, ali sam morao proći
kroz  protokol  prije  nego  što  sam mogao  prijeći  na  drugi  bolji  i  skuplji  lijek  (u  mislima Big
Pharme) sve dok sam još na kemoterapiji,  pa sam nakon godinu i  pol  dana kemoterapije i
dodatnih RA lijekova imao prijatelja koji me upoznao sa videom “Bježi od lijeka”, pričom o RSO-
u .Pa, meni je od kada sam prvi  put  pogledao taj  video i  još mnogo, mnogo više od tada,
potpuno  promijenio  život.Počeo  sam  zadnji  tjedan  u  studenom  2012.  i  ubrzo  sam  počeo
primjećivati  određene promjene u svom dobrobiti, puno sam spavao od ulja, ali to samo znači
da sam ozdravio, trebalo je neko vrijeme da mi se vrati apetit ali na kraju se dogodilo, moja kosa
je bila značajno poboljšanje, ponovno je sjajila, nije se stanjila i ispadala.” Wendy

“Ulje mi je izliječilo giht za 5 sati.O tome se radi!NEMA VIŠE BOLI!" Michael

“Koristim ga za liječenje negativnih učinaka ozljede mozga i kronične boli u cijelom tijelu.Stres
pogoršava  moje  simptome,  ali  marihuana  mi  pomaže  da  se  vrlo  učinkovito  nosim  sa
stresom.Pomaže smiriti i svoj um i tijelo, omogućavajući mi da se bolje usredotočim na zadatke i
ne budem uznemiren,  razdražljiv,  izljev bijesa,  depresija itd.Smatram da to poboljšava moje
raspoloženje  i  da  su  moji  odgovori  na  vanjske  podražaje  odmjereniji  i  ograničeniji,  a  ne
impulzivni  čin.Nadam  se  da  su  vam  ove  informacije  od  neke  pomoći.Nemam  licencu  i
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oklevetana  sam tako  što  me nazivaju  i  tretiraju  kao  ovisnika  o  drogama.To  samo  po  sebi
pothranjuje moju depresiju i onemogućava ozdravljenje i povratak na posao.” Frede

“Evo što je ulje hašiša općenito učinilo za mene.U četiri godine prešao sam od uzimanja koliko
god sam tableta za anksioznost i tableta protiv bolova (uključujući heroin) do uzimanja samo
1/8thtablete protiv bolova dva puta dnevno.Imam grčeve mišića koji kao da me bodu, a nedavno
su me počeli  dobivati  napadi  kada mi ponestane ulja.Također  imam migrenske glavobolje  i
dijagnosticiran mi je niz psihijatrijskih poremećaja.Nemam pojma koliko bi mi liječnik prepisao
sintetičkih lijekova.Ali ulje se brine za sve.Također moram napomenuti da sam radio IQ testove
sa i bez utjecaja hašiš ulja.Zabio 148 sa, 122 bez.Znači li to da je postao pametniji... gotovo do
genijalne  razine?Možda  sam  gotovo  genijalan  s  ADHD-om,  a  ulje  hašiša  liječi  to  stanje?
Svakako mi je bilo bolje na koledžu kada sam pohađao online satove kako bih mogao liječiti
tijekom nastave.U svakom slučaju, hašino ulje je odgovor na većinu svjetskih problema.” Jimi

“Još jedno ažuriranje o uzimanju ulja za bolove u peti/stopalama/gležnjama.4 dana uzimanja
ulja  oralno  3xdanriješio  se  moje  boli  i  ponovno  mi  dao  puni  raspon  pokreta  desnom
nogom/petom/gležanjom.Jučer sam zaboravio uzeti jutarnju i popodnevnu dozu i do kraja dana
jedva sam mogao hodati, zglobovi su mi se opet ukočili i bio sam jadan.Vratio sam se kući,
pojeo malo ulja  i  u roku od 15 minuta počeo sam vraćati  tu fleksibilnost  i  bol  je  popustila,
šepanje je prestalo.Iznenađujuće, oduzima svu moju ukočenost u ramenu od stare ozljede u
prometnoj nesreći prije 20 godina i u ublažavanju boli u ramenu, onda uklanja svu moju bol u
vratu od mišića u ramenu koji su mi zategnuti i izvlače mi kralježnicu iz reda .Nema više ni
glavobolja od ukočenosti  u ramenu.Ovo je za mene bila potpuna potvrda da ulje djeluje na
liječenje boli zajedno s mnogim drugim magijama.”

“To nije lijek protiv raka ili nešto slično, ali htio sam reći Ricku da šepam na desnu petu već
skoro godinu dana, nisam siguran što nije u redu s tim i znam da će mi dr. dati lijekove koje ne
koristim. Ne osjećam se ugodno uzimajući, pa sam se samo nosio s boli.

Nedavno smo se upoznali s RSO preko prijatelja Charlesa i počeli smo ga stvarati.U posljednja
dva dana ulje sam pio nekoliko puta dnevno i jutros sam se probudio i nisam šepao.Moj muž je
to odmah primijetio.Primijetio  je  da ulje  mora djelovati  svoju magiju!Hvala  Rick Simpson![:)]
Osjećam se sjajno!" H

--  Dragi H,  hvala na dobrim vijestima, uvijek volimo čuti  o njima.Pomiješao bih ulje s uljem
sjemenki  konoplje  ili  maslinovim  uljem  i  napravio  tinkturu  i  koristio  ulje  i  lokalno.Naravno,
jedenje  ulja  je  ključ  pravog  ozdravljenja  i  sve  upute  o  korištenju  ulja  nalaze  se  na  našim
stranicama.Sve najbolje, JB (iz FB poruke)

“Slomio sam nogu prije dva tjedna i više sam se oslobodio ulja i kanabisa nego opijata gorštaka,
samo sam rekao da Big Pharma ne čini ništa za mene.” Michael

“Slomio sam leđa na dva mjesta 1987.Alkoholno pio i pio tablete do 1994.Napustio je puno i
radio s NA i AA, postao savjetnik za drogu i alkohol.Kronična bol u leđima natjerala me da
ponovno procijenim lijekove protiv bolova.Postao sam ovisan o LA-u, morphu i heroinu.Počeo
sam pušiti travu zbog lošeg emfizema i prestao sa svim opijatima.Sadašnje studije pokazuju da
kanabis smanjuje povlačenje ovisnosti o opijatima i smanjuje potrebne miligrame za više od
pola ako se koristi s kanabisom.To je čudesni lijek za sve.:)" Ivan

“Ozlijedio  sam leđa  u  ranim  20-ima.Mučio  me išijas  skoro  2  desetljeća.Zadnji  put  sam se
pogoršao prije 5 godina i bilo je najgore ikad.Tijekom razdoblja od 4 mjeseca to me udvostručilo
toliko  da  sam  bila  skoro  do  točke  u  kojoj  više  nisam  mogla  ići  naprijed-natrag  do
kupaonice.Imao sam razinu boli 10 više od 2 mjeseca i morao sam ostati na kauču naslonjen na
jastuke.Nisam se mogla dovoljno ispraviti da bih legla u krevet.

Jedna mlada dama koja je bila prijateljica s mojim dečkima rekla mi je da bih trebao probati
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medicinsku marihuanu jer je pomogla njenoj mami s MS.Ja sam joj se nasmijao i rekao joj da je
to za pacijente s rakom i ljude koji su gori od mene i da se ne mogu kvalificirati.Nisam znao, ali
ova  mlada  dama  je  znala  dosta  o  toj  temi  i  nakon  još  nekoliko  tjedana  pogoršanja,
pretpostavljam da joj je dosadilo gledati kako se bespotrebno patim pa je dovela svoju mamu da
razgovara sa mnom.Njezina majka mi je rekla da ću se lako kvalificirati, što sam kasnije i učinio,
i da će mi to pomoći.Rekla mi je da pojedem pupoljak kuhan u malo ulja na niskoj temperaturi
na tostu.Bio sam očajan i učinio sam to.Moja obitelj je rekla da sam 15-ak minuta nakon što
sam pojela kanabis zaspala i slinila...lol.

Probudio sam se sljedeće jutro, što je bilo malo čudno jer nisam spavao nezaboravno više od 2
mjeseca, a prvo što sam primijetio je značajno smanjenje boli, oko 20% rekao bih, i otprilike isto
poboljšanje raspona pokreta.Bio sam oduševljen i jako iznenađen.Nastavio sam jesti kanabis i
sljedećih  mjesec  dana  opet  sam  stajao  uspravno.Ovako  sam  pronašao  Ricka
Simpsona.Jednostavno sam pronašao protuupalni lijek kanabisa na Google-u i bježi od lijeka
bilo je jedno od prvih istraživanja koje sam ikada napravio na tu temu.5 godina kasnije i leđa mi
je takotrebao bi.Redovito jedem kanabis i smanjuje upalu na ništa.Ozljeda je još uvijek tu.Ako
zakoračim u rupu ili nešto, boli me, ali nije potrebno dulje vrijeme da se oporavim i leđa me
nikad ne bole osim ako ne učinim nešto glupo.” Jody

“Popravio sam artritis i šećer u krvi, anksioznost, depresiju i nesanicu. Kažem artritis, ali to je
teška degenerativna bolest diska. Doslovno ne mogu hodati bez ulja (uzimam ga već 2 godine).
Prolazim kroz 120 narkotika svakih 14 dana. Više od godinu dana nisam popio niti jednu tabletu
protiv bolova. Prvo sam ga uzimao samo zbog artritisa i nuspojava (odličan san i bez bora). U
najboljoj sam formi u životu. 45 godina stara baka. Majka 3 djece.” Everglade

“Nakon što sam 3 godine uzimao sve, od oksikodona do korištenja flastera s fentanilom, nakon
čega je slijedilo 160 mg morfija dnevno sljedeće dvije godine, a zatim mi je rečeno da trebam
ugraditi pumpu protiv bolova, odlučio sam da je dovoljno.Prestao sam s hladnom puretinom (ne
bih preporučio da to ikada radiš) i počeo s kanabisom.Čak i u danima kada je bol još uvijek
izvan kontrole, a kojih je malo, moj um uopće ne obraća pažnju na to.” Michael

“1981. bio sam u MVA.Iščašio sam desno rame.Desna ruka mi je bila paralizirana od živaca do
kralježnice koje su bile istegnute.Nisam mogao dobiti  nikakvo olakšanje od užasne boli koju
sam trpio.Probudila  bih  se usred noći  plačući  od muke.Osjećao sam se kao da su mi  igle
gurnute pod nokte i prolete ravno uz moju ruku.Uzeo sam prvih 400,00 dolara koje mi je dao
upravitelj osiguranja i natjerao mog rođaka da dovede prijatelja u bolnicu s nekim MJ.Nakon
pušenja MJ-a bol je potpuno nestala i mogao sam se vratiti na spavanje.Ovo se kaže.Mislim da
bi Rickov način uzimanja ulja bio bolji od pušenja ili isparavanja, iako uživam u oba.Živjeli." Ron

“Znam da bih nakon trodnevnog liječenja RSO-a mogao trčati... bez boli!Prvi put u 15 godina
zbog fuzije kralježnice koja je ostavila trajno oštećenje živca i stalnu bol.Kapsule natopljene
kokosovim uljem također rade izvrsno.Nisam imao želju niti sam uzimao Percocet otkako sam
počeo s  režimom uljnih  kapsula.Čak  je  smanjio  i  želju  za  pušenjem marihuane  uzimanjem
kapsula.” Frotir

“Ažuriraj,  omgosh!Hrvao sam se sa svojim sinom!Stalno sam se hrvao sa svojim dečkima,
posebno sa svojim najmlađim sinom.Nisam se s njim mogao hrvati doslovno godinama!On sada
ima 22 godine, ja imam 52 godine.Zbog bolova po cijelom tijelu zbog artritisa bilo je iznimno
teško kretati se, a još manje hrvati!Ali  danas jesam!I skoro sam ga imao, ali  sam se počeo
smijati, lol.Ne mogu vam opisati koliko je ovo uzbudljivo!!Čak i poslije nemam bolove, osjećam
se odlično!!!” Casey

“Imam herniju diska koja mi pritišće živac išijasa, što uzrokuje jaku bol koja puca od donjeg
dijela leđa niz lijevu nogu do nožnih prstiju.Uzimao sam 3 ibuprofena svaka četiri sata samo da
bih mogao ustati iz kreveta i hodati.Ulje sam počela uzimati prije skoro dva tjedna zbog bolova i
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upale.Sada mi ne treba ibuprofen, spavam bolje nego ikada, moji suradnici komentirali su moje
bolje raspoloženje i ukupnu sreću.OSJEĆAM SE DOBRO!" Jennifer

“Čak  i  ako  nemate  rak,  razmislite  o  preventivnom  održavanju  u  svom  tijelu.RSO  u  malim
količinama koristi se na dnevnoj bazi.Dopuštate svom tijelu da se bori protiv svih vrsta gadnih
virusa  i  bugova.Nisam  vidio  svog  "liječnika  primarne  zdravstvene  zaštite"  15  godina  zbog
kanabisa i svih njegovih ljekovitih svojstava.Bez obzira što mi pođe po zlu, RSO je jedna od
prvih stavki za kojom posežem.

Inače,  3  puta  sam slomio  leđa.Zamijenjeni  su  kralješci  i  diskovi  s  L-4  na  S-2.Morao  sam
ponovno spojiti kralježnicu na područje zdjelice... morao sam ukloniti AC zglob.Bavio se rakom
jetre i hepatitisom C.Liječim se 100% kanabisom.RSO je samo alat u mom arsenalu.” Rick

“Hvala vam puno na vašem radu.Imam 25-godišnju ozljedu leđne moždine koju imamproblemi s
ranama i oteklinama u nogama i stopalima.Isprobao sam malu količinu na lošoj rani na vrhu
stopala i u roku od nekoliko dana došlo je do značajnog poboljšanja.Čini se da ni oteklina nije
tako jaka.Moje pitanje je o početnom materijalu od kojeg je serija napravljena.Bilo je s visokim
udjelom smole i dovoljno zrelo, ali nije bilo sasvim osušeno i imalo je malo pljesnivog mirisa
(iako su bili jaki sojevi). Mislite li da će to utjecati na ukupnu kvalitetu ulja?Također, ostavila sam
preostalo ulje na grijaču šalice za kavu puno duže od “nekoliko sati” ostavila sam ga tamo oko 7
sati.Mislite li da bi to utjecalo i na kvalitetu?Gotov proizvod izgleda kako ste rekli da treba.Baš
kao i osovinska mast s tamnozlatnim ostatkom jantara.BTW, počeo sam ga davati svom starom
psu koji je imao velike bolove i teško se kreće.Također je pokazao značajan napredak.Hvala još
jednom  za  sve  što  ste  podijelili  i  učinili.U  početku  sam bio  malo  skeptičan,  ali  sada  sam
zadivljen!” XXX

-- Radite s onim što imate i tražite bolji materijal.JB

“Prošlo  je  skoro  godinu  dana  otkako  sam  počeo  koristiti  ulje  kanabisa  za  liječenje  RA i
nastavljam vidjeti  pozitivne rezultate i  mogu iskreno reći  da je  po mom mišljenju moj RA u
remisiji.Također  sam  vidio  nekoliko  drugih  pozitivnih  nuspojava  kao  što  su  gubitak  težine,
normalna  razina  krvnog  tlaka  (krvni  tlak  pao  za  30  bodova),  brzina  pulsa  između  50  i  60
otkucaja u minuti,  nema više depresije  i  najbolje  od svega nema više toksičnih lijekova na
recept.” Tom

“Sada mogu ustati iz kreveta odmah nakon buđenja umjesto da se osjećam kao da imam 90
godina.Zglobovi  se pomiču puno lakše,  više  ne pate od bolova.Zauvijek  isključite  određene
lijekove!Doista nevjerojatna biljka koju treba prestati optuživati da je LOŠA.” Carol-Ann

“Vjerujem da je regenerativno što je našim tijelima potreban za obnovu i zacjeljivanje, dobro
sam patio od artritisa, ublažio je bolove i obnovio gipkost ruku prije godinu dana nisam mogao ni
tipkati bez ozbiljne boli.Toga više nema, sada su mi ruke normalne i fleksibilne, mogu pisati i
šivati.I moj očni doktor je bio iznenađen da su mi oči zapravo bolje svaki put kad odem.” Kelee

“Imao sam operacije i nebrojene leđne udarce na jednom mjestu na donjem dijelu leđa.Sve je to
izazvalo debeo ožiljak koji  se može napipati  i  kralježak se upali  i  jako je bolno.Mnogo sam
boljela, očajnički sam tražila olakšanje.Dakle, Gayle je utrljala malo (1 kap) RSO (ulja kanabisa)
na licu mjesta i dala me da legnem da se upije.Pa, ulje je bilo malo trnce, ali osim toga, nisam
mislio  da radi  puno.Pa,  20 minuta kasnije,  bol  je nestala i  bila  sam onesviještena do jutra!
Spavala sam fantastično, a kad sam se probudila,  leđa su mi bila bolja,  a ožiljak nije toliko
gusto.Meni je to divlje, ali ulje kao da razbija staro ožiljno tkivo.Ulje kanabisa je nevjerojatno i da
nisam čitao druge priče baš poput ove, mislio bih da sam lud!” Miki

“Baka moje djevojke ima težak artritis i ne može otvoriti ruke.Isprobali smo mali eksperiment s
uljem Ricka Simpsona i rekli joj da ga utrlja na ruke.U roku od nekoliko minuta nakon primjene
ruke su joj se počele opuštati i nakon nekoliko minuta više, mogla je ponovno pomicati prste bez
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boli.Bilo je doista nevjerojatno vidjeti da se tako nešto događa.” Duane

“Nema sumnje da funkcionira.Primijetio sam trenutne rezultate.Već sam uradio plan A.Tretman
uljem bio je plan B.Volio bih da sam prvo probao ulje.Prošla sam kroz godine boli koju nisam
morala.Pila sam tabletu protiv bolova svaka 4 sata.Prošla su samo dva tjedna tretmana uljem,
ali osjećam se puno bolje.Korištenje i alkalne vode.Nevjerojatno!!!” James

“Rick Simpson Oil je posebno.Koristio sam kanabis za ublažavanje simptoma boli godinama, ali
je jedva pokrivao moje simptome.Znao sam da moja ozljeda ne zacjeljuje u potpunosti.Kad sam
počeo uzimati ulje Ricka Simpsona, već sam pokušao jesti različite ekstrakte od kanabisa i svi
su imali neke kratkoročne učinke, ali bi se tada osjećao ili opijeno ili izgorjelo ilijednostavno ne
bi trajalo dovoljno dugo.Nikada se nisam osjećala savršeno.Probao sam čak i proizvod koji mi
se prodavao kao Rick Simpson Oil koji  je bio gadan i  neučinkovit  -  čuvajte se nekvalitetnih
ekstrakata  koji  neće  učiniti  ništa  i  nemojte  se  obeshrabriti  zbog  toga  jer  pravi  posao  je
jednostavno rečeno, čudo.Uzimao sam sve veće količine opijata.Ulje Ricka Simpsona pomaže
apsorpciju opijata,  ali  je i  samo po sebi  vrlo  jak lijek protiv  bolova.Traje cijeli  dan i  više ne
primjećujem nikakve visoke ili nuspojave od doze koju uzimam.Mogu učiniti  mnogo više kao
osoba bez bolova i osjećam kako mi se raspon pokreta povećava i znam da se liječim.Zapravo,
moje je cjelokupno zdravlje bilo nevjerojatno – uvijek sam imao mnogo bolesti ili infekcija i imao
sam nevjerojatno čisto zdravlje otkako sam počeo koristiti ovo ulje.Sada ponovno uzimam svoje
opijatske  tablete  protiv  bolova  dok  se  još  osjećam  bolje.U  međuvremenu  sam  povremeno
probao druge različite vrste ekstrakata poput ulja hašiša ili  jestivih namirnica.Smatram da je
ublažavanje boli od Rick Simpson Oil za red veličine jače od bilo kojeg drugog kanabisa, bilo da
se  jede  ili  puši.U  vlastitoj  je  ligi  za  ublažavanje  simptoma  čak  i  u  usporedbi  s  najjačim
ekstraktima voska kanabisa.Sad namjeravam jednog dana potpuno prestati  uzimati  opijate.”
Mikrofon

“Koristim ovo ulje.Imam mišićnu distrofiju i  imam stalne zdravstvene probleme zbog Stevens
Johnsonovog sindroma/TEN.Ovo radi.Djeluje bolje od BILO KOGA lijeka na tržištu.Sigurno je i
učinkovito.Bez  toga  ne  bih  mogao funkcionirati.Omogućuje  mi  da  budem produktivan.radim
puno radno vrijeme.Prije nego sam uzeo ulje, bio sam na teškim drogama koje nisu činile ništa
osim što su me pretvorile u zombija s mnoštvom nuspojava.

Da zaokružim svoje "brbljanje", dopustite mi da kažem ovo: Onima koji vjeruju nije potrebno
nikakvo objašnjenje.Za one koji to ne čine, nijedno objašnjenje nije dovoljno dobro.Ja sam živi
dokaz učinkovitosti ovoga.I to treba učiniti legalnim i dostupnim svima.” Laurie

Dijabetes
“Ulje pomlađuje gušteraču i, vjerovali ili ne, često počinje proizvoditi inzulin čak i nakon godina
neaktivnosti.Mnogi  pacijenti  mogu  prestati  s  primjenom  inzulina  nakon  nekoliko  tjedana  na
ulju.Ulje također pomaže u liječenju ili kontroli svih drugih problema povezanih s dijabetesom u
tijelu.

Pojeo bih ulje i/ili ga koristio u čepiću.Pušenje ili isparavanje također mogu pomoći u smanjenju
razine šećera u krvi, ali učinci su vrlo ograničeni u usporedbi s unosom ulja.Ulje bih koristila
lokalno za dijabetičke čireve, jednostavno nanesite ulje, pokrijte zavojem i to ponavljajte svaka
tri dana dok čir ne zacijeli.Pomiješao bih ulje sjemenki konoplje s ekstraktom i koristio ga za
masaže,  što  će  pospješiti  cirkulaciju  krvi  i  spriječiti  oticanje  i  druge  tegobe.U prehranu  bih
uključila i sjemenke konoplje i ulje sjemenki konoplje.JB”

"Tip dva je skoro nestao, bez gotovo svih lijekova, bori se protiv sarkoidoze s njim, djeluje." Jeff

“Kokosovo ulje  također  pomaže  stabilizirati  razinu  šećera  u  krvi  kod dijabetesa!!Moj  lokalni
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prodavač ga je probao i radi kao šarm, rekao je!!Osjeća se i psihički puno bolje [više energije] i
također gubi težinu!!Sve dobro!!" Robin

“Šećer u krvi mi je poludio (do 400+- mjesecima - vrlo opasno) i to me doslovno izbacilo iz
glave.Klimao sam glavom za volanom - pa sam prestao voziti - stvarno loše stvari!Doktori su mi
čak zabranili let za NYvidjeti svoju mamu za Božić.

Pa - doktori su probali jedan inzulin, pa dva - nisu učinili apsolutno ništa.Dakle - konačno sam
im rekao - dosta!!Idem na ulje (nikad nisam rekla doktoru da sam to prije napravila) i povećala
sam dozu na svaka 2 sata.Pa - pogađate - moji se šećeri vratili u normalu.Moj Doc je jedan od
onih  zgodnih  tipova s  Harvarda -  i  on je  zapanjen.Zabijte  jedan za barbare!!!!Dakle -  sada
imamo potpuno dokumentiran slučaj dijabetesa u kojem je spašen život - Ja!!!!!!-- :)” Janet

“Dramatična promjena, prekinuo sam gotovo sav inzulin.Povremeno ću morati koristiti Lantus,
dugoročnodjelujući inzulin, ali ne često.Počeo sam koristiti RSO iz mnogo razloga, ali jedan je
bio u nadi da ću moći prestati s inzulinom i konačno vidjeti stabilniju razinu šećera u krvi.Koristio
sam 300 jedinica Novologa dnevno, kratkotrajnog inzulina i 200 jedinica Lantusa i 4 tablete
Metformina dnevno.Još uvijek uzimam tablete, ali mogu živjeti s tim jer više ne moram koristiti
inzulin.Nema više zabadanja trbuha iglom 6 do 8 puta dnevno!Moje je  razine šećera lakše
kontrolirati i više ne vidim očitanja od 2 do 5 stotina.Također više ne vidim dramatično niske
razine šećera od 30-ih.Bilo je to od Boga i prva stvar koja je zapravo održala moj šećer na
razini.” Dena

“Moje razine šećera u krvi prije dijabetesa bile su iznad 140, a sada sam na 100.Provjerite krv
prije nego što uzmete ulje, dajte mu oko 10 minuta i ponovno provjerite i jako će pasti.Moj je
učinio toliko toga kada sam morao popiti malo Gatoradea da se izjednačim.” Michelle

“Ja sam dijabetičar ovisan o inzulinu i s jednom turom ulja od 60 grama prešao sam sa 100
jedinica dnevno na 50 jedinica inzulina.” Leslie

“To je potpuno izbalansiralo moje razine.Dobio sam "METFORM" za oralno uzimanje i nikad
nisam uzeo tabletu od prve i opet sam se probudio i pomislio: "Ne, povećaj količinu ulja sada
kada mi je dijagnosticiran dijabetes tipa II." Moje razine skaču između 3,4 i 7,2.Apsolutno najviši
nivo koji sam uspio povisiti bio je 8,1 nakon što sam pojeo doslovno vrećicu slatkiša uključujući i
čokoladicu  kao  eksperiment.Malo  sam potapšao  ulje  kada  sam ga  gurnuo  na  8.1  i  počeo
provjeravati svoje razine svakih 10 minuta da vidim mogu li  ih natjerati da padnu.10 minuta
nakon ulja pao sam na 7,3 i  kada sam testirao na 20 minuta nakon ulja pao sam na 4,8.”
Michelle

“Mogu koristiti  samo male doze ulja.Zbog toga imam hipoglikemiju punom snagom.Ali  to  je
dobra  stvar  jer  sam  prije  osam  godina  počeo  s  45/10  inzulina  dugog  i  kratkog
djelovanja.Istraživala sam o svojoj novoj bolesti i marihuana se stalno pojavljivala kao prirodni
lijek zajedno s drugim začinima poput cimeta pa sam počela koristiti hašiš kape sve dok "pravo"
ulje nije bilo dostupno.Bili su toliko jaki da sam mislio da ću umrijeti kad sam prvi put pojeo
hašiš.Da ne spominjemo udarnu dozu RSO-a.(Ali  RSO tada nije  bio ni  opcija  za mene) Ali
jednom je upotreba ulja (zrna na dan) dovela do preosjetljivosti mog tijela na injekcije inzulina
dvaput dnevno i zapeo sam na račvanju na putu da biram RSO ili snimke.Zaustavio sam pucnje
i nastavio s uljem.

Uz promjenu prehrane i povećanu dnevnu aktivnost (tjelovježba) sada imam 5,7 A1C, izgubio
sam 60 funti i nemam više fantomskih pekućih bolova (dijabetička neuropatija).Nakon nekoliko
mjeseci liječenja morala sam prijeći na glicerinske i alkoholne tinkture i raditi  samo godišnje
tretmane uljem.Jer mi je šećer počeo prenisko padati.

Ima čudesne sposobnosti liječenja dijabetesa.Kako kanabis djeluje na endokrini sustav tijela
treba primijetiti i opsežno ispitati.Radije bih bio zonkiran mjesec dana godišnje na tretmanu ulja
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nego da napravim 730 snimaka genetski modificirane svinjske DNK.Koristim biljne sorte sativa
da  ekstrahiram  svoja  ulja  i  od  njih  pravim  svoje  tinkture.Najbolje  djeluje  na  moje
simptome.Probala sam indicu i primijetila da jednostavno ne mogu funkcionirati i da želim jesti
više i da mi je cijelo vrijeme hladno.Sativa mi je ubrzala metabolizam i rad srca, potisnula apetit i
izazvala histerične napade smijeha (moja omiljena nuspojava).

Ako vam je šećer visok, počnite s niskim dosljednim dozama.I dalje želite osjetiti što se događa
s vašim tijelom.(Jedan problem koji sam imao bio je da nisam znao da li mi se vrti u glavi od ulja
ili niskog šećera pa ćeš prvi mjesec proći kroz neke test trake dok ne znaš što osjećaš).I bit ćeš
jako žedna osoba.Voda je vaš prijatelj s ovim tretmanima.Visok šećer uzrokuje da ste stalno
žedni, a isto tako i ulje, pa uzmite i to u obzir.

I  nemojte  se  previše  brinuti  da  će  vam  u  početku  pasti  šećer.Nije  kao  prisilno  spuštanje
inzulina.Ulje samo ulazi i radi ono u što ja volim vjerovati jer pokreću sve vaše organe, a to im
zauzvrat pomaže u čišćenju krvi i također ima sjajan odnos sa živčanim sustavom i vjerujem da
vaš mozak ima bolji  osjećaj  za  vaše tijelo  kroz  te  kanale  i  zna poslati  sve svoje  prirodne
sposobnosti iscjeljivanja na dijelove pod stresom.(U mom slučaju moja gušterača, bubrezi i krv.)
Sada imajte na umu da je to samo moja teorija i ja nisam znanstvenik, samo govorim o tome
kako djeluje na mene i na najbolji način na koji racionaliziram njegove učinke.Dobro je voditi
dnevnik i  redovito odlaziti  na zdravstvene preglede i krvne pretrage kako biste obilježili  svoj
napredak.Kada se vaš A1C podvrgne kontroli i vaša bubrežna funkcija bude bolja, znat ćete da
ste na pravom putu, a onda se samo održava na toj razini na kojoj ćete raditi i ni na koji način
nije tako energično kao postići.Najvjerojatnije će zahtijevati samo niske stalne doze i promjenu
načina života, što dijabetičarima nije strano.(Trebalo mi je oko šest mjeseci da pređem s A1C od
11 na  7  i  još  nekoliko  promjena  u  prehrani  i  vježbanju  kako  bih  ga doveo  do  raspona  5.
(Vježbanje u vodi ima mali učinak i djelovalo je odlično za mene).” Anthony

“Koristim  1  gram  ulja  dnevno  za  tešku  degenerativnu  perifernu  neuropatiju  i  olakšanje  je
nevjerojatno!” Laurie

“Moj muž je godinama uzimao kanabis, a nedavno i ulje RSO, zbog dijabetesa.Ne samo da mu
je stabilizirao šećer u krvi, već i PREOKREĆA kroničnu bubrežnu bolest.Dijagnosticirana mu je
CKD 3. faze i postavljali su ga da bude uvršten na popis darivatelja bubrega.Počeo je unositi
tinkture i ulje RSO i sada je u 1. stadiju CKD.Liječnici su mu rekli da to nije moguće.Riješili smo
se tih doktora i dobili novog!RSO ulje je također snizilo njegov krvni tlak, stabiliziralo njegovu
anemiju  i  dijabetičku  retinopatiju  (do  sada  je  trebao  biti  potpuno  slijep,  kaže  Western
Medicine).Hvala Velikom Duhu za prekrasnu biljku Kanabisa i sve što ona pruža!!Hvala Rick
Simpson na informacijama o tome kako napraviti eterično ulje kanabisa i svjedočanstvima onih
koji to rade!” Julie

“Moja partnerica ima tip 1 i jedenje malo ulja pomaže stabilizirati njezinu razinu šećera.To je
uistinu dar...” Spaceleaf

“Primao sam 4 metformina i 4 diamikrona dnevno, šećer u krvi mi je bio 12% nakon 12 sati
brzog  testa  šećera  u  krvi.Moj  liječnik  je,  izgledajući  pomalo  razočarano,  rekao:  “Pa,
pretpostavljam da vam više ne trebaju tablete za dijabetes.” 9 mjeseci nakon izlječenja.Svi moji
simptomi, bubrezi, artritis, kolesterol, krvni tlak, sve daleko bolje na ulju nego na tabletama.To je
čudo.

Šećer mi je pao kao kamen točno oko 6. tjedna liječenja.Jedne noći sam se probudio osjećajući
se smiješno, šećer mi je bio ispod granice od 4%, 3,2%.Prestala sam uzimati 8 tableta dnevno
koje sam uzimala zbog dijabetesa tipa 2.To je  bilo  prije  17 mjeseci.Sveukupno sam pio 15
tableta dnevno, sada ni jednu.Dakle, Michael, napravi tretman na razini lijeka.3 mjeseca, 60
grama [slijedite upute na Rickovoj stranici], vaš dijabetes će nestati.” Petar
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“Ulje kanabisa jedino je što bi zaustavilo bolove moje neuropatije.Čak ni Oxycontin nije mogao
ukloniti svu bol poput CBD-a u ulju kanabisa pomiješanog u kremi.To je prekrasna biljka za sve
vrste medicinskih primjena i konačno je ljudi prepoznaju.” okova

“Rick  me  posredno  spasio  od  sudbine  gore  od  smrti  nakon  onoga  što  sam  prošla  sa
specijalistima za srce.14 mjeseci, preko 22 različita testa u 4 bolnice i medicinskom centru.“Vi
ste najgori scenarij, jedna strana vašeg srca je mrtva, možda ćete trebati transplantaciju srca.”
Onda nakon 14 mjeseci više nisu mogli raditi nikakve pretrage, radili su premosnicu.

2 godine kasnije otišao sam na pregled kod novog kardiologa koji je rekao: “Nema nikakvog
oštećenja na vašem srcu, tko vam je rekao da ima oštećenja i da ste imali srčani udar?To nije
istina." Igrao sam se za naivčina.Dakle, kada me je doktor poslao specijalistu za dijabetes koji
me poslao specijalistu za bubrege,  radije  bih odspavao na snježnoj  snježnoj  obali,  a  zatim
prošao krozopet nešto poput zdravstvenih stručnjaka.Zatim dolazi ulje.Sada sam zdraviji nego
što sam bio u 20 godina.” Petar

“Ja sam žena od 79 godina i živim u Francuskoj.Želim s vama podijeliti svoje osobno iskustvo s
uljem  konoplje.Moj  suprug  Jerome  je  prije  nekoliko  mjeseci  slomio  trtičnu  kost  i  kuk  zbog
pada.Od tog trenutka sve je krenulo po zlu, trpio je veliku bol i agonija je snažno lebdjela nad
njim.Moj unuk mi je rekao da poznaje vrlo učinkovit prirodni lijek koji bi ti mogao pomoći u ovom
bolnom stanju.Koristimo konopljino ulje za njegove rane i zacijeljene, ali natečene, te dajemo
oralno malu količinu dnevno.

Moram reći da je oporavak bio nevjerojatan, ali  ima još nešto što trebate znati,  moj muž je
davno patio od erektilne impotencije pa sam odlučila da uz ulje dam i na penis, rezultat je bio
najčudesniji  što  sam  vidjela  tijekom  svog  života,  sada  je  moj  muž  savršeno  sposoban  za
intenzivan seks nekoliko puta dnevno, plus veličina njegovog penisa da se mnogo poveća na
veličinu koju sam imala moj muž kad sam bila mlada.Možda se čini neobično da osoba mojih
godina daje ovo svjedočanstvo, ali mislim da je zdravlje jednako važno kao i dobar seksualni
život.Hvala Rick.” Rochelle

--  Hvala,  Rochelle.Da,  zdravlje je jednako važno kao i  dobar seksualni  život,  i  da,  ulje  radi
upravo ono što ste opisali.JB

“Koji sojevi pomažu muškoj impotenciji, JB?Muškarci to moraju znati...” Tomas

-- To je dobro pitanje, Tomas.Jednostavno idite na stranicu za pregled sojeva i potražite sojeve s
prijavljenim učincima afrodizijaka.Zatim nabavite malo, isprobajte ga pušenjem, a ako vam se
sviđa  učinak,  napravite  ulje  i  koristite  ga.To  je  otprilike  sve  o  tome.Neki  sojevi  čine  vas
napaljenijima od drugih, a neke kombinacije sojeva bit  će učinkovitije od drugih kombinacija
sojeva ili ulja.To je otprilike sve što mogu reći u ovom trenutku.Probajte ulje, ako nema efekta
koji tražite, napravite ili nabavite drugu šaržu dok ne nađete pravo.Tako bi trebalo biti.JB

“Moja stopala se zbog neuropatije osjećaju bolje nego ikad u posljednjih deset godina.” Leon

“Rekao  bih  da  je  velika  vjerojatnost  da  su  problemi  s  mentalnim  zdravljem  postojali  prije
upotrebe kanabisa; da ih je nelagoda mentalne bolesti nagnala na pokušaj samoliječenja.Imam
C-PTSP i  bio  sam u  aktivnoj  ovisnosti  od  (najmanje)  12.  godine  dok  nisam bio  čist  s  33.
godine.To je prije 5,5 godina.Probao sam gotovo sve lijekove koje sam mogao jer se nisam
osjećao “ispravno”. Očistiti se za mene je značilo psihijatrijske lijekove i rehabilitaciju i nekoliko
godina terapije.

Nakon što sam prije godinu i nešto dana (ponovo) pronašao kanabis i koristio ga za probleme s
diskovima, šokirao sam se otkrivši da mi više nisu potrebni neki od psihijatrijskih lijekova koje
sam uzimao najmanje 3 godine.Također mi je dijagnosticiran dijabetes tipa 2 nedugo prije nego
što sam otkrio medicinski kanabis.To je bila izravna posljedica nekih psiholoških lijekova!Sada
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imam redoviti šećer u krvi i radim na tome da u roku od 2 godine prestanem uzimati zadnja 2
lijeka (antidepresivi koji se moraju polako odviknuti). Jenn

“Imala sam i dijabetes tipa 2.Svakodnevno korištenje kanabisa omogućilo mi je da prestanem
koristiti nekoliko lijekova na recept koji su me doslovno ubijali iznutra.Ova promjena mi je dala
energiju i osjećaj jasnoće kakav dugo nisam imao.Povećana energija značila je da sam zapravo
ŽELILA ići u šetnje.Počeo sam ići na tečajeve aquafita.

Napravio sam nekoliko lakih promjena u svojoj prehrani.Jedna promjena je ta što sam počeo
jesti  više  kanabisa.Obično  u  obliku  čokolade  napravljene  s  kokosovim  uljem  natopljenim
kanabisom (super zdravo ulje, vrlo korisno za detoksikaciju jetre i pomaže u gubitku težine).

U prvoj godini svakodnevnog korištenja kanabisa izgubio sam nešto više od 40 kilograma.Malo
sam se vratio, ali jaNisam nimalo zabrinut zbog toga jer znam da sam u posljednje vrijeme pod
malo većim stresom i da će se svakodnevnom upotrebom (posebno jedenjem!) kanabisa moje
tijelo sretno brinuti o sebi, kako je dizajnirano.” Jenn

“Ne znam jeste li to znali, ali 2011. godine moj dijabetes je bio loš, bubrezi su mi ispuštali 12
grama proteina dnevno, koljena su me toliko boljela da sam jedva mogao hodati.Tetive koje sam
potrgao  na kuku  u  85.  godini  vratile  su  se  s  gotovo nepodnošljivom bolom.Imao sam 220
funti.Liječnik me poslao specijalistu za dijabetes koji me poslao specijalistu za bubrege.Nisam
više mogao ni svirati gitaru.prestala sam brinuti.

Proveo sam neko istraživanje nakon što mi je Mike na ovom postu rekao da je neki tip po imenu
Rick Simpson izliječio gomilu ljudi od raka uljem za lonce.Mislio sam bsali pogledao sam u to.I
otkrio sam da djeluje i na dijabetes tipa 2 - ono što sam ja imao.

Slijedio sam upute Ricka Simpsona koje ima na svojoj stranici o tome kako ga napraviti i koliko
uzeti itd.razbolio sam se, mislio sam da imam gripu, nastavio sam to raditi, a oko 6. tjedna mi je
pala razina šećera u krvi, prestala sam uzimati 8 tableta dnevno i šećer mi je ostao na ciljnoj
razini.

Izgubio sam 30 kg, leđa me nisu boljela.Otišao sam na 3-mjesečni pregled i moj doktor je stajao
tamo otvorene čeljusti.Svi su mi vitalni podaci bili normalni.To je bilo prije 2 godine, imam 173
lbs moj šećer u krvi je još uvijek normalan bez tableta. Napravio sam još jedan 24-satni test
urina da vidim kako mi bubrezi rade. bubrezi su postali mnogo bolji.” Nemam bolove u koljenima
ili leđima osim ako ne pretjeram, ali se nakon nekoliko dana vrati u normalu.Travu više gotovo
ne pušim, ne volim je pušiti.To je ono što je ulje učinilo za mene.” Petar

“Nisam siguran da me se sjećate, uzimam 1 g/dan za tešku idiopatsku neuropatiju.Jednog dana
pozvani u podne, Rick i Janet rekli su mi da se pobrinem da te obavještavam...Prošla 3 mjeseca
i večeras sam bila zapanjena...sjedeći na kauču, odjednom shvatila da je moj pas ispod mene,
mazio  sam  je  već,  nemam  pojma  koliko  dugo,  stražnjim  dijelom  listova.I  OSJEĆALA SE
MEKO!!!U zadnjih 10 godina imala sam TRI kirurška zahvata ispod koljena bez anestezije, jer to
nisam mogla osjetiti.Jedna od tih operacija bila je SURALNA BIOPSIJA ŽIVCA!Ljudi to je šok i
strahopoštovanje!!” Laurie

“Ulje RSO je bilo pravo čudo za mene, opet sam mogao jesti, bol je za sada podnošljiv, a nema
narkotika, imam višestruke probleme, previše imena, narkotici iscrpljuju moje adhezije koje su
mi utrobe su mi zalijepljene, doktori nece nista ako nemam opstrukciju, do prije dva dana nisam
mogao jesti nista osim tekucine, 4 dana na RSO, jeo sam sendvic sa sirom na gradelama i jucer
pola tune sendvič, doktori mi ne mogu ništa, pa sam sam, imam 110 kilograma i to mi nije
normalna niti zdrava kilaža, pala sam čak 98, s njihovim lijekovima, jesu odgajaj me hranom za
čajnu žličicu, 24 sata dnevno, ljupka, radije bi jela hranu kakvu smo trebali...Oslobodite biljku
koju nam je Bog dao...” Joyce
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"Istina.Moja razina šećera u krvi je sada u normalnom rasponu i prestao sam uzimati 2000 mg
metformina dnevno i sada jedem gotovo nulu glutena i pazim na prehranu.Nema sranja bez
masti, gluposti o dijeti, ili smrznutih jela za praćenje težine.Jeste li vidjeli sadržaj natrija u tim
smrznutim obrocima?Pretjeran!" Cheshire

-- Je li vam se svidio okus tih namirnica kada ste ih probali na ulju?JB

“Nisam ih prije voljela, ali od ulja ili mojih godina postala sam osjetljiva na gluten.Imam više
migrena, više vlakana, akne, grčeve u želucu, da spomenem samo neke.Osim toga, natrij me
nateče kao balon.Otkako sam postao uglavnom konzument kanabisa i s uljem, sada jedem više
konoplje,  voća  i  povrća,  manje  masti,  manje  bilja  u  hrani.VOLIM  TO!Međutimnamirnice
povezane s glutenom poput tjestenine i kruha, VOLIM bez obzira na to je li na ulju ili ne.Rezultat
je da moje tijelo to ne voli i dobro sam s tim.” Cheshire

“Zdravo Greg, imam čistu knjižicu na mjehuru.Tako kaže doktor zahvaljujući kemoterapiji.Rekao
je da sam sada u potpunoj remisiji.Ali istina je bila da sam uzeo ukupno oko 19 grama RSO
počevši od 13. listopada 2012. pa do četvrtka, 19. prosinca 2012.Otišla sam na penis-skopu
kroz prostatu i u mokraćni mjehur i sada imam potpunu remisiju raka mokraćnog mjehura.Sve
zdravo ružičasto i bez znakova raka.Moj liječnik kaže da izgledam kao da nikad prije nisam
imala rak.Bio je začuđen kako dobro izgledam.Još uvijek se borim protiv ovih narkotika i znam
da mi RSO može pomoći da skinem ove pilule prije nego što me uvedu.I dalje se nadam da ću
smanjiti svoje ciste na svakom bubregu, desno i lijevo.

Moji lijekovi za spavanje su uvelike smanjeni ovih posljednjih nekoliko mjeseci, a također sam
sada POTPUNO isključen s Cymbalte, smanjio sam i Baclifin, Lyrica i OXYCOTIN i još uvijek ih
pokušavam potpuno izbaciti,  što zaprepašćuje moje liječnike Koliko sam BRZO smanjujem i
kako će mi to dati priliku da imam pomalo NORMALAN ŽIVOT.

Zaslužujem pušenje ljekovite marihuane što me je održalo na životu kroz ovaj narkotički dio
mog života.Liječnici su me davno otpisali.Ovaj RSO mi je omogućio da počnem dobivati  na
težini nakon što sam prošlog listopada dosegao najnižu razinu od 135 na 6 stopa visine i sada
imam 149 -- to je DOBITAK od 14 lbs, baš dok sam uzimao RSO.Moja ukočena leđa su se
povukla  od  bolova,  a  također  sam  imala  više  kretanja  u  posljednjih  nekoliko  mjeseci.
OPERACIJA vrata mi je također stavljena na čekanje ove jeseni od mog uzimanja RSO.

I moj psorijatični artritis u mojim stopalima se također smirio i molim se da više ne dobivam
injekcije steroida u stopala i molim isto za svoja leđa moja zadnja epiduralna steroidna injekcija
u kralježnici bila je prošle jeseni i nadam se da me boli razine ostaju niže kako bi se spriječilo da
se više događa.

Moj liječnik kaže da moje tijelo ne može podnijeti više (AKO ŽELIM ŽIVJETI) mijenjati injekcije i
tablete  za  kvalitetu  života.SREĆE,  KAŽEM.Uzmite  RSO kako biste  pomogli  kod  svih  vaših
bolesti i smanjili lijekove protiv bolova i zauvijek ubili rak.Nisam uzela puno i ne jako dugo ako to
može učiniti u tako kratkom vremenu za mene, pomislite samo bi li cijeli svijet mogao znati za
ovo.Božji lijek!!!” Tony

“Mojom tati je dijagnosticiran rak gušterače prije 6 mjeseci.Tijekom kemoterapije proširila se na
bubrege i pluća.Svuda su mu se pojavljivale mrlje i vrlo brzo je propadao.Čitao sam o ulju i
odlučio da nema što izgubiti.Napravili smo neke i on to radi svaki dan već tri mjeseca.Rezultati
skeniranja stigli  su jučer.Doktor je bio začuđen.Rak gušterače se smanjio,  a druge mrlje su
potpuno nestale.Moj tata je mnogo bolji.Nema mučnine, udebljao se, ne spava više cijeli dan i
opet je vani.Doista nevjerojatno.Prešli smo mjesec.” Lisa

-- Super, Lisa, ali bez skeniranja, molim, samo ulje.Zaista vam ne treba kancerogena pretraga
da vidite da je dobro.Kao što kažete, niste imali što izgubiti, stoga nemojte izgubiti ovu igru  
nepotrebnim skeniranjem koji je lako može pogoršati.
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Efekti zračenja se nakupljaju u tijelu.Što manje pregleda pacijent s rakom uzima, to bolje.To je
samo zdrav razum, ništa drugo.Općenito, stvarno je bolje pojesti još 60g ulja kad niste sigurni
jeste li 100% zdravi.

Također, svi ti pregledi i odlasci liječnicima obično čine pacijente jako nervoznim i stavljaju ih
pod veliki stres.Stres i tjeskobu je teško izbjeći kada se netko nosi s bolešću, stoga izbjegavajte
stres i tjeskobu koliko god možete - a ulje može pomoći kod stresa i tjeskobe bolje od bilo koje
druge tvari za koju znam.JB

“Godinama sam koristio kanabis za svoj dijabetes.Uvijek sam se osjećao kao govno.U mojoj
obitelji s majčine strane dijabetes je bio težak, gubitak stopala, nogu, vida, a potom i smrt.Moje
tetke, stričevi, baka.I sve su majke prošle od dijabetesa.Moja majka je imala 55 godina.Moje
godine danas.Moja mlada sestra ovdje ima bodova preko 570 dnevno, 3 injekcije dnevno, ali što
se mene tiče, nemam dijabetes, dugi niz godina.Prilično sam zdrav.

Dobar  prijatelj,  u  70-ima.Prije  otprilike  sedam mjeseci  došao mi  je.Njegovi  bodovi  bili  su  u
sredini 500-ih, bio je stvarno bolestan.Pa, nakon što je upotrijebio RSO, samo od obrezivanja,
njegov se spustio na 180s.Za samo nekoliko mjeseci.Natopljen uljem konoplje uzima se dvije
kapsule dnevno.Sada se vraća u lov, pecanje i sječu drva.Ima 76 godina, a izgleda 15 godina
mlađe.Znam da je kanabis razlog zašto danas ne pucam.Još uvijek nemam dijabetes.Ja sam
jedini u svojoj obitelji.Voljela bih da se moja sestra obrazuje, osjećala bi se puno bolje.Kao da
svako jutro uzimaš Grizzlyja.” Ron

“Mogu vam reći stvarno, da je u mom slučaju kombinacija ulja konoplje i prelaska na med kao
zaslađivač spustila razinu šećera na prihvatljivu (čitaj normalnu) razinu.Moram upotrijebiti samo
onoliko koliko  je  otprilike veličine riže dugog zrna.Patim od periferne neuropatije,  nesanice,
kroničnih bolova u vratu i  zglobovima, loše jetre (to je  očito  medicinski  izraz),  niskog broja
trombocita, kroničnog EBV-a i slezene veće od krušne kutije.Ne mogu (nije da bih) biti operiran
bez velike vjerojatnosti da ću iskrvaviti.

Sada NE bih preporučio nikome drugome da to učini, ali ja sam bolestan deset godina.Bilo je
gore što su mi davali više lijekova i procedura.Konačno sam rekao "DOSTA".Bez OTC-a, bez
komercijalnih lijekova, na bazi biljaka ili  hrane.Koristim svoj ND da tražim testove za mene,
zatim to pregledam s njom i možda tražim predložene modalitete.Ali!Ja imam posljednju riječ.I
bolje mi je.” Dušo s kapuljačom

“Šećer  mi  je  uvijek  brzo  porastao  za  dijabetes  tipa  1.Otkad  koristim  ulja,  šećer  mi  ostaje
normalan.Prvi put otkako sam ga dobio s 20, moj a1c test je sada 6,8.” Eugene

“Imam prijatelja, više od jednog, ali šećeri su mu bili 20+.Pušili smo dugo 35+ godina, pa smo
dobili malo ulja.Ništa što je doktor radio nije radilo.Njegovi šećeri su sada 10.Još uvijek visok, ali
voli Pepsi.” Donald

“Ulje je potpuno ubilo moju bol od koštanih trna i slabih pluća koja su, čini se, svakim danom
sve jača!A tek sam nedavno počeo s uljem!Oboje sam zadivljena i zahvalna!” Zimzelen

"Nevjerojatan.To je čudotvorna biljka.Čini se da pokušava normalizirati vaš sustav bez obzira
što nije u redu.” Zed

“Moja žena više nema neuropatiju u stopalima.Nestalo nam je ulja prije otprilike dva mjeseca i
tijekom tih 20 dana neuropatija se počela vraćati zadnjih nekoliko dana.Četiri dana natrag na
ulju i nema više igala.Više nema visoki krvni tlak i izgubila je gotovo 30 kilograma, jednostavno
dodajući ulje kanabisa u svoju rutinu.Ima i fibrilaciju atrija.Nema aritmije od početka uzimanja
ulja.” Prijatelj

“Šećeri  su mi oteli  kontroli.Bio sam na maksimalnim količinama inzulina i oralnim lijekovima
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bezuspješno.Dobio sam tonu na težini od ovih lijekova i bio sam jadan.Počela sam koristiti ulje,
dizala sam se kap po kap, testirala krv 8x dnevno, kako bih bila sigurna da sam dobro.Upalilo
je!U laganoj dozi šećeri su mi pali na normalu.Dvije godine kasnije, živ sam, izgubio sam 67
kilograma, bez promjene prehrane i pomažem Ricku.Ako se moji brojevi povećaju (ponekad
sam loš), povećavam svoje ulje.” Janet

“Pozdrav  gospodine  Simpson,  ja  sam Aaron,  imam 17  godina.Koristio  sam  ulje  po  vašem
receptu da pomognem svom dijabetesu tipa 1.Trebao bih uzimati četiri injekcije inzulina dnevno
u visokim dozama, ali budući da koristim vaš recept za ulje, trebam uzeti samo jednu navečer i
osobno bih  vam želio  zahvaliti.Nema mnogo ljudi  poput  vas na ovoj  planeti,  a  sada imate
jednoviše podupiratelja iza vas.S poštovanjem, Aaron”

“Za potrebe ovog narativa, moje ime je Alexis.Ja sam dijabetičar od 1994.U jesen 2010. moje
lijevo stopalo pretrpjelo je nešto što se činilo jednostavnim pokidanim ligamentom, a liječnička
pomoć nije uslijedila i ono malo liječenja koje sam primio bilo je zanemarivo.Obavijestili su me
da bih mogao imati Charcotovo stopalo koje se obično ne prepoznaje, osobito u akutnoj fazi,
sve dok se ne pojave teške komplikacije.Rano prepoznavanje i dijagnoza, trenutna imobilizacija
i  program  preventivne  skrbi  mogu  minimizirati  morbiditet  povezan  s  ovom  razornom
komplikacijom  dijabetičke  neuropatije.Ako  se  njime  nepravilno  upravlja,  Charcotovo  stopalo
može imati katastrofalne posljedice uključujući amputaciju.

Do prosinca sam imao ulceriranu ranicu na dnu jako natečenog stopala.Nakon što je zatražio
hitnu  ortopedsku  pomoć,  liječnik  mu  je  brzo  postavio  dijagnozu  kao  “kronični  Charcot  s
osteomijelitisom”. Moje stopalo imalo je zračne džepove u sebi i ozbiljnu infekciju u kosti.Rekao
mi  je  da  je  jedini  održivi  tretman  hitna  amputacija  stopala.Imao  sam  jake  bolove  fizički,
emocionalno  i  duhovno.Liječnik  mi  je  dao  tjedan  dana  da  se  psihički  riješim.Dobila  sam
invalidska kolica s uputama o potpunom neopterećenju stopala.

Svi  znamo da  Bog  djeluje  na  tajanstvene  i  čudesne  načine.Donio  mi  je  dva  svoja  ljudska
"anđela iscjeljivanja" s lijekovima koje je dao davno.Nemajući što izgubiti, osim stopala, uzeo
sam lijek, koji  su mi s ljubavlju donijeli,  oboje sublingvalno i nanijeli  ga izravno na otvorenu
ranu.Do kraja tjedna, ja i oni koji su se brinuli za mene, mogli smo vidjeti poboljšanje samo s
vanjske strane rane.Kad sam ponovno posjetila liječnika, dao mi je još tjedan dana s dugim
nizom preporuka na što trebam paziti koje je nazvao "OMG..." trenutkom.Vjerno sam nastavio
primjenjivati predloženu dozu lijeka.Počeo sam se osjećati bolje, a što je još važnije, ulcerirana
ranica počela je zacijeliti.Do travnja sam smio hodati na nozi 10 minuta dnevno.Bio je potreban
mali kirurški zahvat kako bi se uklonila pokvarena koštana masa koja se stvarala.

Nastavljam  s  lijekovima,  a  moj  liječnik  je  oprezno  optimističan,  da  bih  mogao  zadržati
nogu.Infekcija  u  mojoj  kosti  bila  je  vrlo  ozbiljna  i  trebat  će  neko  vrijeme  da  se  izliječi,  ali
zacjeljuje.Trenutačno  liječnik  razmatra  moguću  konstruktivnu  operaciju  mog  stopala  tijekom
godine dana ako se nastavi poboljšavati.” Alexis

“Ja sam jedan od prijatelja koje “Alexis” spominje.Poslao sam joj poveznicu na ovu objavu i
možda će se poželjeti otkriti kada je vidi, prepuštam to njoj.Dugo sam bio zagovornik legalizacije
marihuane  u  rekreativne  svrhe  i  bio  sam  svjestan  da  ona  može  učinkovito  ublažiti  bol  i
tjeskobu.Međutim,  tek sam u proteklih  8 ili  9  mjeseci  uistinu postao svjestan ljekovite moći
kanabisa.Kada sam razgovarao s Alexis u veljači i kada mi je rekla o predloženoj amputaciji,
gledao sam Rickov “Pobjeći od lijeka” video, ali je bio doista skeptičan.Moj partner i ja smo
razgovarali  o  mogućnosti  da  napravimo  ulje  od  konoplje  i  isprobamo  ga  kao  lijek,  a  naš
zajednički prijatelj Alexis činio se glavnim kandidatom.Ona je pristala i mi smo te večeri napravili
seriju ulja i počeli ga davati sljedeći dan.Početni rezultati su bili obećavajući, ali sam još uvijek
bio vrlo skeptičan.Ali kao što sam rekao Alexis, „Što imaš za izgubiti?tvoje stopalo?liječnik ga
već želi uzeti!” Nikad nisam bio ponosniji od dana kada je ušla u moju dnevnu sobu.I premda je
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zbog operacije opet neko vrijeme u invalidskim kolicima.njezin joj je liječnik rekao da je Alexis
"najvažniji" plesati na vjenčanju sljedećeg svibnja.Ovo od čovjeka koji joj je htio odrezati stopalo
prije četiri mjeseca.” Štand

“Hvala  Rick,  napravio  sam  ulje  da  pomognem  ljudima  koji  nisu  imali  pojma  o  njegovoj
sposobnosti liječenja.Prvi slučaj - dijabetičar na dijalizi,  5 dana u tjednu, 6 sati.13% funkcije
bubrega i jaka bol.Bol je nestala prvog dana.Tri mjeseca liječenja do 2 puta tjedno na dijalizi, 3
sata.I 54% funkcije bubrega natrag.Pet mjeseci u liječenju nema više dijalize i 98% funkcije
bubrega se vraća, i uopće više nema lijekova protiv bolova na recept i vraća joj se život nakon
25.godine pakla.O da, ulje se ne naplaćuje i volim svaku minutu što joj mogu pomoći.I ostali
koje liječimo imaju sličan uspjeh, pa hvala što ste mi dopustili da budem dio ovoga.” Dan

“Moj muž ima dijabetes tipa 2 i uzima kanabis i smanjen je s 3 injekcije dnevno, osim 5 jedinica
noću, na 5 jedinica noću, tako da pomaže.Uzima ga tek mjesec i pol dana.” Gladys

“Također sam izliječio 5 ljudi.Moji prijatelji.Dijabetes tipa 2.Rak jajnika.Pretilost.Rak kože.I liječi
moj  HGG  tešku  jutarnju  mučninu.sama  ga  radim.U  mom  dvorištu.Ja  podučavam  svog  4-
godišnjaka.Shvaćam koliko je to važno.” Konopljina djevojka

Probava i Crohnova bolest
“Ulje pomaže Crohnovoj bolesti.Zaustavlja upalu u vašim crijevima.Imala sam tumor i odstranila
mi  je  1/3  jetre  i  žučnog  mjehura  prije  nego sam saznala  za ulje.Sada je  ulje  izliječilo  sve
neugodne posljedice kemoterapije za moj hep C i operacije.Izgubio sam 18 kg i osjećam se
odlično.” Michelle

“Dobio sam malu količinu da isprobam.wow.Jeo sam kao da nisam jeo godinama!Vratio mi se
apetit!Sada znam da nije jeftino, ali radi za sve vrste problema.Hvala vam!" Danny

“Našao sam istu stvar!60 funti malo više nego prije godinu dana od 205.Sada sam se vratio na
180 i stabilan.Postajem apsolutno gladan, i to ne samo na žvakanje.Sada zapravo jedem jedan
puni  obrok  dnevno.Prije?2  zalogaja  i  htio  sam...Pa  nemojmo  biti  previše  slikoviti.”  Dušo  s
kapuljačom

“I naravno, promjenu prehrane također je uzrokovao RZS...Sada žudim za mnogo zdravijom
hranom nego ikad...Imala sam problem sa čokoladom...sada mi je dovoljan 1 komad a to mi
većinu vremena ni ne treba!!!Želim jesti zdravo, ŽIVI zdravo!!!” Laurie

“Na forumu o Crohnovoj bolesti praktički sam se osjećao “maltretiranim” kada sam saznao što je
taj  “RSO”.I  samo dva kratka tjedna nakon toga,  spasio  mi  je  život,  i  to  svaki  dan.Otkriven
29.12.12.Spašen život 1/11/13.” Sarah

“Nadam se da nisi zatvoren, upravo sam te pronašao!Ležao sam u krevetu prošli mjesec sa
sigurnim osjećajem smrti  nad tijelom,  kao što sam osjećao i  prije.Samo 2 tjedna prije  toga
naišao sam na tvoje ime i rad na Crohnovom forumu.Ovaj tip je ponovio tvoje ime toliko puta da
sam se zamalo osjetio  "maltretiranim" da ti  skinem ime.Malo kasnije tražio sam tvoje ime i
ulje.Došlo je do puno informacija pa sam počeo s internet radio talk showom pod nazivom “Red
Ice Radio” i snimkom intervjua s Rickom na temu nafte.Kad je bilo gotovo, plakala sam.Otišla
sam kući i sve ispričala mužu.

FF do siječnja.11 dana kada sam trebao umrijeti.Moj muž je upravo kupio ono što nam je bilo
potrebno da napravimo ulje 10. i planirao je napraviti ulje za koji dan.11. ujutro mi je pozlilo...kao
i većinu jutara.Bolest me brzo i snažno obuzela.Ležala sam u krevetu da umrem... znala sam da
je loše kad se nisam mogla natjerati nazvati muža na posao.Kad je došao kući, odmah je počeo
s uljem.Pojeo sam kuglicu veličine zobenih pahuljica i  mogao sam osjetiti  kako mi se tijelo
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okreće u roku od sat vremena pa sam pojeo još jednu kuglicu i 2 sata nakon toga mogao sam
otići sam do kupaonice.Sljedećeg jutra jedva sam osjetila simptome od prethodnog dana i otišla
sam na posao!(posao vikendom-spor i  lagan) 15. sam pokrio i  dodatni dan i zadnji trenutak
zamoljen je da pokrijem ostatak tjedna.PRIČAT ĆU SVIJETU O RSO!

Zaboravio sam napomenuti da imam Crohnovu bolest, kolitis i  biokemijske opekline (curenje
slijepog crijeva) od pluća dolje.Moje slijepo crijevo je curilo 5 1/2 mjeseci krajem prosinca.2008.
do 19. svibnja 2009. godine.Uklanjanje 1 galona infektivnog otpada.

Uzimam  ovo  ulje  svaki  dan  već  39  dana  uz  kuglicu  veličine  zrna  zobenog  brašna  3x
dnevno.Više mi ne trebaju nikakvi lijekovi i  gotovo da ih ne pušim.Pijem i sok od Aloe Vere
95%.To čini da ulje djeluje još bolje.Zapisujem sve.Nikad više neću uzeti drugu supstancu koju
je napravio čovjek.” Sarah

“Pot je jedini lijek koji je natjerao moju tešku Crohnovu bolest u remisiju.Kanabis liječi.” Alicia

“Kada kažem da kanabis liječi Crohnovu bolest, mislim to.Živio sam 30 godina s ovom meni
nepoznatom bolešću, a saznao sam tek nakon što sam prestao s rekreacijskim korištenjem
marihuane.Bila je to duga stanka, a moj Crohn se nije vratio na kontrolirane razine sve dok
nisam nastavio koristiti kanabis.Prvotno sam samo ubijao svoju mučninu, ali sam onda otkrio da
joj pomaže Crohnova bolest.Ne osvrćući se!” Sean

"Odličan posao!Kad sam radio u ambulanti, imao sam sreću upoznati mladića (18) koji je imao
dosta uznapredovalu Crohnovu bolest.U to vrijeme nije koristio RSO, samo neke lijekove koje
smo nosili.Otišao je na istraživačku operaciju i nije mogao koristiti svoj kanabis.Poprilično se
razbolio  u  bolnici,  groznica,  infekcija,  brzo gubio  na težini  na već  pretankom okviru.Njegov
liječnik je konačno pristao dati mu dnevnu propusnicu kako bi nas mogao doći vidjeti i uzeti lijek.

Njegov liječnik je bio više nego zaprepašten kad ga je sljedećeg jutra ušao provjeriti, a on je
sjedio u krevetu svijetlih očiju i čupavog repa, pojeo je fini obrok prethodne večeri i upravo je
pripremao doručak.Zadnji  put  kad sam razgovarao s pacijentom, upravo je  čuo za RSO.Ne
sumnjam da će za kratko vrijeme biti potpuno izliječen od svih problema s Crohnom.” Jenn

“Imam Crohnovu bolest.Zahvaljujući Ricku Simpsonu, vratio sam svoj život!” Kathleen

“To doista liječi Crohnovu bolest, znam iz prve ruke.Morate ga progutati.Pušio sam godinama i
kako bih ponovno proživio bol...  Ozdravljenje nije  došlo dok nisam progutao ulje.Pokušajte,
nemate što izgubiti osim nepodnošljive bolesti.” Sara

“Ulje kanabisa pomoglo mi je u izliječenju moje Crohnove bolesti, tako da se mogu nositi s tim!
Sada ponovno imam kvalitetu života zahvaljujući ulju Rick Simpson i ulju Shona Banda.Prošle
godine u ovo doba NIKAD ne bih mogao učiniti nešto slično... Jedva sam mogao ići u kupovinu
bez straha da ću morati biti  u blizini  kupaonice.Morao sam se stalno povlačiti  s umjetničkih
izložbi i svirki slikanja uživo jer je moja Crohnova bolest bila loša.Srećom, upoznala sam se s
uljem kanabisa i na kraju sam pronašla pravo ulje za sebe.Opet živim i volim život...Ozbiljno
prošle godine u ovo vrijeme nisam mogao ići ni na tržnicu...život sranje!KANABIS LIJEČI!!!!

Čitanje knjige ~ Live Free or Die Shone Bande dalo mi je snagu da ustanem i imam hrabrosti
ŽIVJETI SLOBODNO i izliječiti.Pročitajte knjigu Ricka Simpsonsa!To je prekrasna autobiografija
puna informacija koje je dragocjeno znati.Obje knjige pomažu probuditi vaš um tako da više ne
morate biti dio ovce.Naučite istinu.Potraži na Googlu." Linzy

“Jedan od najvećih osjećaja koji nisam osjetio dugo vremena je osjećaj te NEVISNE topline od
jedenja jalapenosa sa srirachom u pho…..Bez bolova u utrobi!Hvala Bogu za ULJE KANABIS!
Prije  sam  podnosila  bol  samo  da  bih  se  mogla  počastiti  pho….mojim  najdražim  jelom
ikad…..Danas ga mogu jesti i NE OSJEĆAM BOL jer ulje kanabisa pomaže u liječenju moje
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Crohnove bolesti!!!O kako mi je nedostajao okus phoa i topla opekotina od ljutih začina!Nikada
neću prestati uzimati svoje ulje.Mmm mmm nema šanse!" Linzy

“Imam Crohnovu bolest i čini čuda!!!Djeluje bolje od bilo koje tablete koju su mi dali.” Andrija

“Trenutačno liječim svog cimera od kolitisa s RSO-om.Kada je razbio motocikl,  bio je teško
razbijen i u bolnici mjesec dana.Dok smo bili u bolnici rekli su nam da ima masu u debelom
crijevu i da je najvjerojatnije rak.Otkad je patio od kolitisaIma 17 godina, sada ima 29.

Nakon što sam bio nasmrt preplašen i ne znajući što se događa, razgovarao sam sa svojim
prijateljem o pokušaju RSO-a.Napravio je Rick Simpson Oil za mog prijatelja i on ga uzima od
listopada.Liječnici kažu da se masa normalizirala, vratila se normalna boja i da više ne vjeruju
da je rak.Učinkovito smo zaustavili  krvarenje u njegovim crijevima od listopada, bez ijednog
izbijanja!Upala je minimalna.NIKADA nećemo prestati koristiti RSO u mojoj obitelji!!!” Chris

“Koristim ulje za kolitis.Radi.Jedini problem je što nemam odgovarajuće naprezanje, pa mi se od
toga malo vrti u glavi.Ali koga briga, dobro se osjećam u tome.” Igor

“Imam prijatelja s kolitisom i pomaže nevjerojatnom brzinom.Mislim da su ga imali na svakoj
genetskoj  drogi,  bio  je  vrlo  blizu  klauzalnoj  vrećici.Obišao  više  liječnika,  vrlo  je  otvoren  za
problem, detalje itd.Mogao bih pokušati dobiti još detalja.” Justin

“Imam kolitis od tretmana zračenjem...narkotici su beskorisni.Kanabis je JEDINA stvar koja mi je
donela olakšanje od boli.” Lee

“Za ljude koji gledaju na sojeve koji djeluju s kolitisom, čini se da je mnogo Cheese i Chemdogg
nagnutih križanaca ono što djeluje najbolje za one koje znam koji ga koriste.” Chris

“Koristio sam RSO od svojih ranih 20-ih kako bih spriječio napredovanje ulceroznog kolitisa.Sa
41 godinom imam potpuno normalan probavni trakt.Moj otac je više puta bolovao od Crohnove
bolesti i po mom je skromnom mišljenju da je ulje spriječilo i mene da doživim istu sudbinu.”
Todd

“Koristim kanabis kad imam buktinju divertikulitisa, to je jedino što mi daje istinsko olakšanje,
jako pomaže kod bolova u trbuhu i pomaže mišićima u trbuhu da se opuste, bolje od lijekova
protiv bolova na recept koji samo maskiraju bol još malo!" David

“Koristim RSO i za svoje Crohnove.Za mene je to bilo pravo čudo.” Bobby

Srce, krvni tlak
“Srce je vitalni organ, a ulje pomlađuje vitalne organe.Kada pacijenti počnu koristiti ulje, obično
smanjuju doze svojih  lijekova za srce,  a većina ih  prestane koristiti  čim osjete da ih  mogu
prestati koristiti.Ulje je vrlo blagotvorno za srce, ali mislim da bi se pacijent trebao posavjetovati
s liječnikom kada odustaje od ovih lijekova koji su im prepisani.

Ulje može vrlo učinkovito regulirati krvni tlak i u nekim slučajevima aritmiju.Obično snižava krvni
tlak, pa oni koji koriste lijekove za snižavanje tlaka trebaju biti oprezni s upotrebom ulja dok se
ne naviknu.Kombinacija lijekova za snižavanje krvnog tlaka i ulja može sniziti tlak, pa je dobro
pratiti krvni tlak pomoću mjerača krvnog tlaka.U mnogim slučajevima pacijenti će također otkriti
da ulje također lagano povećava broj otkucaja srca.

Ovo područje zahtijeva mnogo više istraživanja, tako da bi pacijenti trebali slijediti svoj zdrav
razum kada počinju s uljem, ali bi također trebali ostati u kontaktu sa svojim liječnikom jer bi
mogli  imati  problema s  uzimanjem ovih  lijekova.Srčani  bolesnici  trebaju  provjeriti  električne
instalacije u svom domu ili na radnom mjestu.Srce radi na elektromagnetske impulse, pa treba
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što više izbjegavati boravak u elektromagnetskim poljima.

Ulje bih jeo, a koristio bih ga i u čepićima.Što se tiče topikalne primjene, nikad ne škodi, ali ne
mogu reći koliko je zapravo korisna u ovom trenutku.Kao i uvijek, koristio bih konopljuna sve
moguće  načine.Također  bih  uključila  sjemenke  konoplje  i  ulje  sjemenki  konoplje  u  svoju
prehranu, poznato je da i sjemenke i ulje imaju vrlo povoljan učinak na mnoga srčana oboljenja.

Da sam liječnik i da radim operaciju srca ili transplantaciju itd., pokušao bih prvo pomladiti organ
s barem 60 g ulja.Ako 60g ne bi dovelo pacijenta u dovoljno zdravstveno stanje, ja bih mu ipak
nastavio davati ulje.JB”

“Smanjila sam i prestala uzimati tablete za krvni tlak jer mi je krvni tlak postajao preniska.Nakon
što sam prestao s tabletama za krvni tlak, tlak mi se normalizirao.Otkucaji srca su redovitiji i ne
toliko uznemirujući, s obzirom da imam nepravilne otkucaje srca od rođenja.” George

“Dobio sam srčani udar dan nakon rođendana 2. travnja 2012.Doktor mi je pokušao reći da je to
sve bio artritis, a samo srčani udar.Ne sviđa im se što koristim kanabis, imao sam veliki udarac
ovdje dolje između doktora koji je samo farmaceut i gura tablete i farmaceuta naturalista, moj
redovni doktor me također ubio, bio sam 100% blokiran s jedne strane i 80% s druge strane,
mislio sam da ću postati bogalj, tražio sam tvoju pomoć prošli tjedan, a jedina utjeha koju sam
imala bila je kanabis, još uvijek tražim ulje, imam artritis, za ovu su rekli da je udovica maker,
imao sam sreće, otišao sam na hitnu, rekli su mi da sam stavio stent i čekam da vidim što ću s
drugim, hvala Rick, činiš sjajnu stvar, i jako si cijenjen.Hej, još sam tu, i još jedna napomena:
moj muž ne ide liječniku, ne pije i ne puši, samo koristi kanabis svih ovih godina.Ima krvni tlak
baš kao tinejdžer, zdrav, Bog blagoslovio tebe i sve nas, Barbie još uvijek trpi (@ O@ ) zbog
boli.” Barbie

“Moj pas koji ima kongestivno zatajenje srca još uvijek traje, a također je na ulju od ožujka.Mir
ljubavi i RSO!!“ Jenna

“Tlak mi je popeo sa 139/99 na 114/80 nikad nije bio ovako nizak.Hvala Rick.” Jayson

P.Bok,  imam  pitanje.Zanimalo  me  postoji  li  ikakva  svjedočanstva  za  ulje  koje  pomaže
ARTERIJALNOJ FIBRILaciji?Nepravilan tip otkucaja srca.Hvala vam!!!!" Marija

A.Draga Marija, da, naravno.Provjerite je li ulje proizvedeno i korišteno prema našim uputama i
pazite da ga kombinirate s lijekovima za srce.JB

“Sada ću sa svima podijeliti svoju priču i dugu borbu s visokim krvnim tlakom (hipertenzijom).Od
25. godine uvijek sam imao izazov s visokim krvnim tlakom, ali  još 2008.  godine nisam na
vrijeme platio premiju životnog osiguranja.Rečeno mi je da trebam tjelesni da bih se vratio na
posao.Tvrtka  me  poslala  lokalnoj  medicinskoj  sestri  koja  mi  je  izmjerila  krvni  tlak.Bilo  je
180/120.Rekla mi je da sam "hodao" i  preporučila da odem odmah na hitnu.Pa ja ne volim
posebno bolnice pa sam otišla kući i krenula na disciplinu prirodnih lijekova - sve to nije učinilo
ništa.Često sam provjeravao svoj krvni tlak da vidim što je uspjelo, uključujući vježbanje.Još
uvijek je bio prilično visok i ostao je tamo.

Nakon godinu dana i krvnog tlaka preko 180, prijatelj je rekao da je bolje da odem liječniku, što
sam  i  učinio.Dobio  sam  neke  lijekove  od  kojih  je  bilo  malo,  ali  mi  se  i  jako  vrtjelo  i
maglovilo.Prestao sam s drogom i  pronašao MLM proizvod za koji  je  "zajamčeno" čišćenje
arterija za mjesec dana.Pa, dao sam četverostruke doze i još uvijek sam imao jak visoki krvni
tlak nakon 9 mjeseci.Prošlog listopada moj  je  krvni  tlak  popeo na 235/135 (opasno visok)i
osjećao sam se kao da ću nestati, pa sam konačno popustio i otišao na hitnu u bolnicu.Spojili
su me i probali dva lijeka - lizinopril i diltazem koji su snizili tlak na 150/110.Uzimao sam lijekove
dok mi nije ponestalo za mjesec dana.Kad sam se za mjesec dana vratio svom liječniku na
pregled, a krvni tlak mi je još uvijek bio oko 160/110.Bio sam jako frustriran jer sam još uvijek
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bio “hodački udar”.

U  siječnju  sam  se  upoznao  s  Aamannom  iz  Colorada,  koji  je  posebno  radio  s  Cannabis
Oil.Rekao  mi  je  da je  ulje  učinilo  čuda na  pacijentima s  MS-om i  bolovima,  što  ima moja
žena.Također  mi  je  rekao  da  pogledam  film  -Pobjeći  od  lijekakoji  je  posebno  koristio  ulje
kanabisa za liječenje mnogih karcinoma.

Moja supruga nakon što je bila prodana i malo otvorenijeg uma i dalje ga je oklijevala uzimati,
pa sam uzeo svoju dozu da vidim što to čini za moj krvni tlak.Aamann je rekao da počnem s vrlo
malom dozom i napredujem do svoje tolerancije.Počeo sam s veličinom zrna riže, a moj krvni
tlak ujutro bez drugih lijekova bio je 138/90 – veliko poboljšanje.Također sam ostao bez starih
lijekova kad sam počeo.Nastavio  sam s niskom dozom, ali  su se dramatični  učinci  prestali
događati,  sve dok nisam povećao dozu na dva zrna.Začudo, krvni tlak se odmah vratio.Još
uvijek  sam u  eksperimentalnom režimu  na  vlastitom tijelu,  a  proteklih  dana  mi  je  tlak  bio
normalan i održavao sam ga uzimajući oko 3 zrna prije spavanja, i bez lijekova na recept.Ni ja
nisam primijetio nikakve nuspojave, i namjeravam ga držati ispod praga "napuhavanja".

Kada  sam  podnio  zahtjev  za  liječničku  iskaznicu,  liječnik  je  rekao  da  ne  postoji  prijašnja
medicinska povijest lijeka za krvni tlak od ulja kanabisa.Ipak sam uspio dobiti odobrenje zbog
bolova  u  zglobovima  koje  sam  imao  godinama.Pogodi  što?Postojala  je  još  jedna  velika
nuspojava/korist - nema više bolova u zglobovima.

Mnogi ljudi, uključujući i mene, ne vole dim."Glavci" koji ne mogu funkcionirati i koji zlouporabe
ovu dispenzaciju  zapalili  su industriju.Nadam se da država neće izbaciti  bebu s vodom za
kupanje na ovom divnom lijeku.”

P.Koliko uzimate za dnevnu kontrolu krvnog tlaka?Joe

A.Uvijek je  najbolje  uzeti  tretman od najmanje 60 g prema uputama, a zatim smanjiti  dozu
održavanja.JB

“U vrijeme dok sam ga uzimala zbog raka, napravila sam kompletan test krvi...liječnici su bili
zapanjeni  mojim kolesterolom,  razinom šećera u  krvi  i  krvnim tlakom!Rekli  su da je  to  kao
tinejdžer.A ja imam 49 godina!” Lindsey

“Imao sam 240 funti i bio sam preddijabetičar.Izgubljeni osjećaj mirisa i okusa, upala i oteklina
potkoljenica i stopala, trnci u vrhovima prstiju.Također imaju teški OA.Nakon otprilike 6 mjeseci
uzimanja RSO 2 zrna riže dnevno, svi simptomi dijabetesa nestaju i nema kronične boli zbog
OA.Izgubio preko 40 funti.Sam sam napravio ulje.” Ron

“Ne znam za svoj kolesterol, ali znam da sam nakon tjedan dana konzumiranja manje od zrna
riže svakog dana počela gubiti na težini.Do drugog tjedna salo mi je nestalo s trbuha i izgubila
sam kožu.Treći tjedan opuštena koža se ponovno zateže...” Daniel

“Kolesterol mi je pao na normalne vrijednosti i prestao sam uzimati lijekove od liječnika.Davno
prije su rekli da ću uzimati lijekove do kraja života.I šećer mi je normalan, imao sam 126 godina,
sada 80-e 90-e.” Jose

“Imao sam krvnu pretragu prije nekoliko mjeseci i doktor je govorio kako ne uzimam lijekove za
kolesterol, a prestao sam prije 10 mjeseci.Pitala sam ga kako mi je razina kolesterola, a on je
tihim glasom odgovorio da je ok, ali je krenuo za mnom da mi je loš kolesterol veći od dobrog,
ali tako je oduvijek pa mislim da je takvo moje tijelo .Na RSO-u sam već godinu dana i izgubio
sam 30 funti, a razina šećera je pala tako da nisam previše zabrinuta i prestala sam uzimati
nekoliko drugih lijekova pa mi se sigurno sviđa ulje.” Al

“Bio sam vrlo skeptičan kada sam čitao svjedočanstva na webu.Ali nakon što su ga dva moja
prijatelja  redovito  koristila  i  znao  sam  za  njihove  zdravstvene  probleme  i  prije  i  to
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vidimnevjerojatno poboljšanje njihovog života i zdravlja, stvarno bih volio da marihuana skine s
popisa zabranjenih supstanci.Svakome treba dopustiti da raste svoje.

Bilo je vremena u prošlosti kada sam bio jako protiv marihuane, ali su neki prijatelji promijenili
moje mišljenje.Jedna je dosta dugo patila od visokog krvnog tlaka - bila je na tabletama (i ona je
bila jako dugo protiv toga) sve dok je netko nije uvjerio da samo proba tjedan dana.Učinila je i
učinak ju je zapanjio, jer je s uobičajenih oko 200 jedinica pala na 140 jedinica.

Neki drugi prijatelj se više od 4 godine borio s bolovima u grlu i želucu i problemima povezanim
s čirom.Nakon nekoliko tjedana redovitih doza marihuane u obliku čaja, dima i kapi,  izgleda
puno bolje.Bolje spava, ne trebaju mu više tablete.” Alex

Astma, disanje, pluća
“Skoro sam savršenog zdravlja, nemam više astme, izgubio sam višak kilograma bez vježbanja
i osjećam se odlično svaki dan.Navedite tabletu koja to može učiniti?" Edvard

“Hvala na ulju, pomoglo mi je da pobijedim tešku upalu pluća.Ulje je učinilo ono što NyQuil i
antibiotici od liječnika nisu mogli.I izliječio sam se preko noći!!!Rick Simpson dodao je olakšanje
i iscjeljenje u moj život i zbog toga ću uvijek biti zahvalan za rad Ricka Simpsona i njegovo
ulje.Nastavi liječiti!” Joe

“Netko bi očekivao da će isparavanje ulja biti učinkovito u liječenju astme i drugih problema s
disanjem.No, iznenađujuće,  otkrili  smo da su čepići s konopljinim uljem iznimno učinkoviti  u
otvaranju dišnih puteva.Obično, unutar 30 minuta nakon što pacijent uzme čepić, oni kažu da
imaju osjećaj kao da su im se pluća otvorila i da mogu puno lakše disati.Naravno, kao i kod
svake druge bolesti, uzimao bih standardnu dozu od 60 g tijekom tri mjeseca i ostajao bih na
gramu dnevno dok se ne osjećam potpuno zdravo.Tada bih, naravno, do kraja života uzimala
dozu održavanja.Ulje bih koristio oralno, lokalno na grlo i prsa te u obliku čepića.JB”

“Dijagnosticiran mi je kronični emfizem 2002. godine.Rečeno mi je da imam pluća bolesnog 90-
godišnjaka.Prestao sam pušiti duhan i upravo sam puno pušio dobar kanabis.Funkcija pluća
danas  je  dobra.Upravo  sam  počeo  svakodnevno  koristiti  ulje  i  za  bolove  kod  oštećenja
kralježnice.” Ivan

“Imam astmu 21 godinu, pušim cigarete i mmj od 14.Nisam morao koristiti svoj inhalator otkako
sam eksperimentirao s marihuanom 93.Još uvijek imam inhalator  za spašavanje,  ali  NEMA
potrebe  za  njim.Također  NEMOJ  uzimati  moje  relaksante  mišića,  800  mg  ibuprofena,
antidepresive ili dva druga za migrene.Volim MMJ.To mi je spasilo život.” Kari

“Prvi put sam uz RSO uzeo 1,7 grama u tableti.Nisam mogao hodati ravno, osjećao sam se kao
da sam mentalno retardiran, ali  rezultat je bio da sam sljedeći dan izliječen od teške upale
pluća!!Ponovio bih to, lol.” Joe

“Počeo sam koristiti  ulje  konoplje  za  ekcem i  astmu i  sve je  nestalo!Više  ne koristim svoj
steroidni  inhalator  ili  steroidne  kreme.Nikad  nisam  mislio  da  će  u  milijun  godina  ikad
nestati.KONOPLJA ZA POBJEDU!Iskreno, nikad nisam mislio da ću pronaći olakšanje za svoje
probleme dok nisam saznao da je biljka za koju su mi uvijek govorili da ne koristim jer je loša za
mene, zapravo dobra za mene!” Matt

“Ulje djeluje na pluća!Pomaže i isparavanje.Unutar prvih 5 dana od uzimanja ulja vaša pluća će
početi izbacivati sluz i ako se borite protiv raka pluća, tumori bi se trebali početi smanjivati dok
ulje ubija stanice raka.60-80% tumora je ispunjeno Candidom tako da antifungalna svojstva
THC-a pomažu ovom procesu zajedno s kanabinoidima koji pokreću kemijski proces u vašem
imunološkom sustavu!Kanabis za razliku od cigareta otvara vaša pluća i širi vašabronhije dok
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svoje tijelo vraćate u stanje homeostaze.Mnogi ljudi koji imaju problema s plućima, kao i mnoge
druge bolesti, trebali bi izbaciti pšenicu i šećer iz svoje prehrane jer je današnja pšenica 95%
GMO-a i ljudsko tijelo ne zna kako je preraditi pa će se skladištiti i može izazvati imunološki
odgovor. upale ili histamina u bilo kojem dijelu tijela!Hrana za razmišljanje!" Matej

P.Pozdrav JB, jeste li  imali prilike liječiti  uljem nekoga tko je bolovao od KOPB-a?Emfizem?
Astma?Shawn

A.Da,  sve ovo.Jedan od mojih  prvih pacijenata s  KOPB-om i  anginom pektoris  nije  mogao
hodati  uz  šest  stepenica  (ne  šest  stepenica,  jedva  je  hodao  jer  nije  mogao disati).Za dva
mjeseca  ponovno  je  igrao  badminton.Ulje  pomaže  kod  svih  ovih  stanja  vrlo  učinkovito  i
sigurno.Jeo bih ulje, koristio ga u čepićima (odlično djeluju i za plućna stanja), ispario bih ulje
nekoliko  puta  dnevno  (potaknut  će  kašalj,  a  to  je  ono  što  želite,  morate  ukloniti  svu
kontaminaciju od pluća, a to činite iskašljavanjem), a ulje bih koristila i lokalno na grlo, prsa i
leđa.Sve najbolje, JB

“Imam KOPB,  bio  sam u  završnoj  fazi  i  razmišljao  sam  o  tome  da  jednostavno  povučem
utikač.Mjesec dana uzimam ulje kanabisa i sada sam na putu oporavka!” Gordon

“Izgleda  da  Moj  djed  nije  jedini  djed  koji  je  mogao  imati  koristi  od  suosjećanja!
Ovaj starac izliječio je svoj emfizem pomoću ulja kanabisa.Moj djed je također uspio skinuti
inhalatore za kisik i astmu (iako je umirao od raka pluća u završnoj fazi) koristeći eterično ulje iz
biljke kanabisa.To je jedini lijek koji je moj djed koristio zadnjih 8 tjedana svog života...Nekako je
uspio izliječiti upalu pluća bez antibiotika, iako je imao KOPB, emfizem i rak pluća.Moj djed je
prošao sa 100% razinom kisika, ne trebaju NIKAKU POMOĆ od aparata za disanje ili dodatnih
lijekova.” Lindsay

“I sam sam vidio rezultate kod: Leukemije u djetinjstvu i odraslih ~ Bolesti jetre ~ Kronične boli ~
Dijabetesa ~ Pretilosti ~ Astme ~ Kroničnog bronhitisa ~ IBS-a Upala ~ Primijenjena lokalno na
artritične ruke - bol je nestala za otprilike minutu.Nanesena na opečene prste i bol je nestala za
par  minuta...NESTAO.  Mislio  sam da se  sva  ta  koža  skida  i  da  je  samo jedno  mjesto  na
srednjem prstu izgubilo kožu.Sada kada su ti prsti izašli iz tog kipućeg ulja repice koža je bila
bijela kao kuhana piletina!Ništa bolje za opekline.Od sada ću držati staklenku u kuhinji!Hvala ti
Kanabis!” Debra

-- Hvala, Debra.Jedno iskustvo s tim što ulje može učiniti za opekline je sve što je potrebno da
racionalna osoba poželi staklenku u kuhinji, slažem se.U blizini svake peći, otvorene vatre, peći
i sl. treba biti staklenka s uljem.Za svaki slučaj.JB

“Kadnih  70-ih  i  svih  80-ih,  morao  sam  ići  svom  dr.  (Hashmi)  i  uzimati  tablete  za  napade
bronhitisa barem dva puta godišnje (u jesen i u proljeće, kada je zrak uvijek bio vlažna).Prestao
sam pušiti 1990. i počeo pušiti puno više trave (tada sam počeo puno više rasti i zadržao bih
oko 5 kg pupoljaka za sebe, a sada koristim puno više zbog pravljenja ulja i kuhanja s to.) ALI
od  1990.  nisam  se  vratio  liječniku  po  tablete  protiv  bronhitisa.TO  JE  22  GODINE  BEZ
TREBANJA PILULA ZA BRONHITIS...NE POKUŠAVAJTE MI REĆI DA PUŠENJE KANABISA
NIJE DOBRO ZA VAŠA PLUĆA...PITAJ MOJU MAJKU, GARANTIRAM DA NEĆE LAŽE ZA
NIKOGA...” Flauta

“Gram dnevno RSO je ono što uzimam za svoju KOPB i djeluje kao prokleto vruće.Pravim ga u
kapsule i uzimam 250 mg svakih šest sati.Pušio sam duhan 60 godina.Farmaceutski inhalatori
su samo smeće koje je zapravo pogoršavalo situaciju.Moj doktor je glup jer mi je rekao da nema
lijeka i da ću ići na kisik kada puferi više ne budu radili.Podigni mu dupe štapom s čavlima ako
znaš na što mislim.Počeo sam s uljem u prosincu.Nevjerojatno je kako se opet krećem kao
normalna osoba umjesto oronula i patetičnastaro stvorenje u koje sam brzo postajao.Naletio
sam na ovaj tretman nakon što sam koristio RSO za svoj neozračeni rak želuca koji mi je bio
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dijagnosticiran u studenom 2011.Cijelu tu scenu sam preživio samo po onome što je dokaz
"Sreće Iraca" na djelu.Moj odvjetnik je čuo za moju nevolju.Sasvim je ispravno zaključio da ću,
prepušten sam sebi, vjerojatno otići s ovog svijeta.Postao je svjestan RSO itd.Obavijestio me i
evo me.Moj odvjetnik je daleko obrazovaniji o tim stvarima od mog krekača.U svakom slučaju,
još jednom hvala Ricku i svim ljudima koji nam pomažu.” Dale

“Koristim RSO za svoju KOPB...Pojavila mi se rana od koje alkohol i H202 nisu pomogli u 2
dana.Stavio sam mrvicu ulja na to ujutro i kasnije tijekom dana i jutros je nestalo?Napipala sam
sve  svoje  mršave  stare  usne  i  nije  bilo  ničega...Jesam  li  poludio???Ulazim  u  kupaonicu  i
obasipam to mjesto svjetlom i na kraju nakon istezanja i povlačenja lomim ga OTVORIM tamo
gdje je zacijelio... stavio sam još jednu točku na to i mislim da ga nikad nisam svjesno pogledao
opet...Nevjerojatan lijek RSO...” Dale

“Mama ima rak pluća.Rekla je da ne radim kemoterapiju.Rekao sam što ćeš onda koristiti?
RSO.Rekla je Huh?Dala mi je vezu i od tamo je krenulo.Izgubila je 60 kg u 4 mjeseca.Ne uzima
lijekove u ljekarni i sada dobro izgleda i zuji po gradu!Jesam li spomenuo da ima emfizem?Više
joj ne trebaju ni spremnici kisika.Hvala svima koji dijele.Rick -- moj Fkn heroj bez šale!JB -- ne
zaustavljaj brate.Ovo će se dogoditi.” Račun

“JB, pokazala sam PT video svom suprugu i s njim dijelim tisuće svjedočanstava u posljednje 2
godine.U  osnovi  se  slaže  sa  svime  što  ulje  radi.Ipak,  prošli  smo  vikend  imali  žestoku
raspravu.Ne znam ni kako je došlo do teme pušenja konoplje...Ne pušim niti želim pušiti.Tvrdi (a
nemam pojma gdje je to čuo b/c ne čita ništa što bi se obrazovalo!) da se amonijak oslobađa
kad se puši i udiše u plućima, stoga tvrdi da je u tom trenutku otrovan... Ja sam nikad čuo za
ovo i nisam imao povratak za njega.Misli?" Pam

--  Pušenje  bilo  čega  nije  najbolja  stvar  za  vaša  pluća.Pušenje  konoplje  zasigurno  ima
zdravstvene  prednosti  koje  lako  nadmašuju  sve  štetne  učinke  koje  može  imati,  ali  ipak  je
najbolje unositi  ulje.Ako netko želi  ispariti  ulje za rekreaciju ili  druge medicinske svrhe, to bi
trebalo biti na njemu.Isparavanje ulja dio je protokola za liječenje plućnih bolesti uključujući rak,
želite da pacijenti iskašljaju sve što ne bi trebali imati u plućima.Kako ja to gledam, ako pušenje
kanabisa uzrokuje štetu, jedenje ulja to može popraviti, pa gdje je točno problem? JB

“Moja mama ima plućnu fibrozu pluća...Može imati transplantaciju ako izgubi 70 lbs, ali to je
gotovo nemoguće ako ne možete disati da biste vježbali...Iskreno vjerujem iz istraživanja koje
sam  napravio  da  se  ona  može  izliječiti,  ali  ne  od  strane  liječnika  i  da  nam  ponestaje
vremena...Očajnički tražim s kim da pričam o ovome...Vidio sam video ljudi s istim stanjem koji
su koristili RSO da bi ga pobijedili...Učinit ću sve da spasim svoju mamu...Liječnici su joj održali
govor “provedite vrijeme sa svojom obitelji”, ali znam da ima previše toga za dati svijetu, ima
samo 55 godina i divna je dama punog srca.” Angela

-- Angela, daj je na ulje, smršavit će, a ulje će vjerojatno popraviti  i to stanje pluća.Neka to
pojede,  upotrijebi  u  čepićima,  a  također  neka  ispari  ulje  nekoliko  puta  dnevno,  želite  da
iskašljava ono što joj ne pripada plućima.JB

“Dijagnosticirana mi je idiopatska peritonealna fibroza 2009. godine. Ušla sam na intenzivnu
njegu u završnoj fazi. Krvni tlak 223 preko 130, zatajenje bubrega 90%, aorta curi, nepravilno
srce 140-40.  Vlakna su bila  zbijena iza moje želučane stijenke pritiskajući  sve organe mog
torza, uzrokujući iznimnu bol. Prezivio sam. Sljedećih 12 mjeseci neuspjeli niz kemo lijekova.
Tada sam pokrenuo Rick Simpson Oil. Poklonio mi ga je jer si ga nisam mogao priuštiti. Još 6
mjeseci polakoodustajanje od kemoterapije tijekom uzimanja ulja. Odjednom bi prestanak srušio
moj imunološki sustav. Čak i s uljem. Brzo naprijed i izostaviti mnogo toga. Prije dva mjeseca
moji su liječnici rekli; ne mogu pronaći tragove idiopatskih vlakana u mom tijelu. Još uvijek imam
problema s onim što je kemoterapija učinila mom želucu i crijevima, ali i to se postupno rješava.
Liječnici to nazivaju medicinskim čudom. Iako su svjesni i dobro bilježe, kada govorim o svojoj
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upotrebi Rick Simpson Oil. I. Također napravite i uzmite tinkturu od biljnog glicerina. Moj liječnik
primarne  zdravstvene  zaštite  preporučio  mi  je  kanabis  unutar  prvog  mjeseca  od  moje
terminalne dijagnoze. Zapravo je rekao da je to jedina nada za koju zna. Previše je pojedinosti
da bi se stavilo u ovaj odgovor. Nadam se da ovo pomaže." Enoh

“Weed mi je spasio život od napada astme.Godinama sam se smijao jer sam o tome pričao –
kako pušenje može pomoći astmi, rekli bi?Ne znam kako, nisam znanstvenik, ali uspjelo je i
živim od toga.” David

“Mnogi  ljudi  stoje  na putu ovom lijeku.Kad bi  barem znali  da je  njima i  njihovim obiteljima
potrebno kako bi se tako lako borili ili spriječili tolike bolesti.Kad bi barem znali što će im reći
članovi  obitelji  kada saznaju  pravu istinu  o  brojnim prekrasnim učincima ovog lijeka.Kad bi
barem znali koliko su boli i patnje i sami prošli u nedostatku ulja.Mislim da bi djelovali puno brže
i  mislim da bi  konačno nešto  poduzeli  po  tom pitanju,  a ne protiv  toga.Samo se budala ili
neupućena osoba može suprotstaviti lijeku s tolikom primjenom.JB”

“Od kraja 2011. godine kada mi je dijagnosticiran rak želuca, uglavnom sam bio stabilan na
RSO i za svoju KOPB... Ostale stvari o kojima se pobrinuo su nevjerojatne... Vid, sluh i koža su
ne  kao  većina  75-ica...Proširene  vene  su  se  povukle  barem  oko  50%...Djevojke  bi  to
voljele...Samo se osjećam zdravo...” Dale

“Kad više  žena shvati  da  ima svojstva  protiv  starenja,  navalit  će  na  parlament.Lol."  Lupus
-- Sigurno hoće, Lupus, u to ne sumnjam.JB

“Koristio sam ga i napustio sam sve lijekove, kao i pobijedio KOPB.Zbog artritisa sam uzimao
toliko lijekova da sam disao loše.Bio sam na kisiku više od 5 godina i nakon što sam prestao
uzimati sve lijekove protiv bolova, disanje mi je odlično.Još uvijek imam artritis, ali život je sada
vrijedan življenja.” Lovor

“Ubio je sporo rastući rak kože na leđima moje mame u roku od dva tjedna koliko je imala
većinu svog života...Trebam li reći više!Pomogao je mnogim ljudima koje poznajemo s mnogo
različitih bolesti i sada gledamo kako uvelike pomaže kod KOPB-a!Slava Bogu za ovu čudesnu
biljku!” Bonny

-- Rak kože je nestao, kronična opstrukcija plućne bolesti je nestala.Pa, sve što znam je da
liječnici obično imaju velikih problema u liječenju oboje.Nije ni čudo što nemaju pravi alat za svoj
posao kada ne mogu koristiti kanabis, jedan od najstarijih tradicionalnih lijekova u zabilježenoj
povijesti.Oni bi trebali biti prvi koji to traže.JB

Hepatitis
"Hep C, nestao, visoki krvni tlak i crijevni problemi, nestali." Janet

“Dijagnoza Hep C - 2006.Kliničko ispitivanje.1 od 1000 u svijetu.Albuferon + Ribavirin - srpanj
2007. - prosinac 2007.U roku od tjedan dana od početka ovog kemijskog koktela osjetila sam
jake bolove i na morfiju, počela sam gubiti na težini, osip, itd.Do kraja suđenja izgubio sam 47
kilograma i imao sam jake bolove 24-7.Bio sam prisiljen otići u mirovinu sa 47 godina i borio
sam  se  sa  svojom  tvrtkom  zbog  invaliditeta  dvije  godine  i  protiv  kanadske  vlade  četiri
godine.Prošle godine sam obaviješten da je lijek za kliničko ispitivanje prekinut zbog smrti i
nuspojava.

Prošlog  ljeta  2012.,  u  lipnju,  počeli  su  se  napadaji,  nemogućnost  gutanja,  gubitak
ravnoteže.Ukratko, završio sam u invalidskim kolicima.U ovom trenutku su me poslali na sve
pretrage, rendgenske snimke i pretrage i neurolog je zaključio MS???MRI bez izuzetka...
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Obiteljski doktor je rekao da sam možda imao male moždane udare.Obojica su me poslali kući
da  živim  s  tim  jer  nisu  htjeli  raditi  daljnje  testove!Otpustio  sam  ih  oboje.Prijatelj  me  tada
pretvorio u Mr.Rick Simpson u kolovozu prošle godine i ja počeli smo loviti indica pupoljke.29.
prosinca bio je dan kada sam napravio svojih 60 grama, a također te večeri imao sam zadnji
napadaj i sljedećeg jutra počeo sam s Heavy Oil Programom.

Nikada  nisam  tako  dobro  spavao  od  kemoterapije,  imao  sam  sreću  da  sam  dobio  1-2
sata...Sada  7-8.Nestvarno  samo po  sebi.Ne  uzimam lijekove  na  recept  i  uzimala  sam sve
opijate, tablete za spavanje i antidepresive, sve s lošim nuspojavama.Također je riješio moj bol
bolje od bilo čega drugog.

Sada sam gotov i  tražim sljedeći soj  za svoju doživotnu dozu održavanja.Moje dijagnoze iz
zapadnih dokumenata koje sam dao su sljedeće...Hep C, fibromajalgija, Raynauds, IBS, CFS,
depresija,  ekstremna  anksioznost,  MS???Nemam  lijekove  na  recept,  nemam  napadaje  i
kontroliram bol...Probaj to s tabletama!Ostanite jaki – borite se dalje.” Roy

“Bio sam uspješan u svojoj  karijeri  i  imao sam sjajan život...lijep dom, automobile,  brodove
itd.Imam diplomu mentalnog zdravlja i još uvijek dugujem 28.000,00 za to.Napravio sam velike
pogreške...  OGROMNE!I  ja  sam  trpio  posljedice.Ne  proglašavam  da  sam  iznad  ikoga,  niti
ispod.Svi imamo priču, putovanje koje je jedinstveno za nas.

Nisam se odlučila razboljeti.Ali jesam.Nisam odlučio biti na SSD-u, ali to je bila opcija koju sam
morao iskoristiti.Ne sramim se, niti ponosim.Živim sa samo 980,00 mjesečno, manje od mnogih,
više od nekih.Pokušavam se ne žaliti, ali radim.Dobivam bonove za hranu i Medicare.Živim sam
sa svojim psićem.Ponekad se osjećam beznadno, bezvrijedno i očajno.Gubim interes za stvari
koje volim, dani se spajaju i često ne želim ustati iz kreveta.

Uz to, ja sam također pun ljubavi, ljubazan, suosjećajan i istinski mi je stalo do ljudi.Imam jako
malo toga za ponuditi osim ljubavi i podrške svojim prijateljima, ali ipak sam bio žrtva mnogih
koji  su  me  ukrali  i  iskoristili  u  svoju  korist.Ne  kukam,  to  se  jednostavno  navodi.
Svaki dan patim od kronične boli i umora.Svaki dan se moram natjerati da nađem razlog da
ustanem  i  ustanem  iz  kreveta.Obično  je  to  moje  štene  koje  to  čini.Ali  moji  prijatelji  su
nevjerojatni!A vjerojatno ni ne znaju da se zbog njih budim.Da, depresivan sam.Bol, kronična
bol će vam to učiniti.

Ja sam hiper, malo lud...ali ja sam ja, BOG nije napravio smeće.Ovo ti kažem, da ti kažem
ovo…..probao  sam  alkohol,  tablete,  lijekove…..Prepisali  su  mi  oksikotin,  vicodin,  zanax,
neurontin, seroquel, prozac, brojna protuupalna sredstva, celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil,
Ritalin i samo Bog zna koliko drugih koje sam zaboravio.

JA SAM  MEDICINSKI  PACIJENT  MARIHUANA.Zašto?Pa,  ne  zato  što  se  želim  napušiti.
Radim sa svojim njegovateljem na lijekovima koji  djeluju za mene.To je proces.Ne želim biti
kamenovan.Želim razmišljati  jasno  i  biti  bez  boli.Ne  želim dodatno oštetiti  svoju  jetru.Imam
hepatitis C i imam ga dugi niz godina.Dakle, svi ti recepti...pa, oni samo dodatno štete.Uzimam
Rick Simpson Oil i koristim medicinsku hranu koja je pomogla smanjiti moju upalu i pomogla mi
da se opustim.Rijetko spavam zbog bolova.Ali,  rad s mojim skrbnikom omogućuje bolji  san!
Otkrivam dobrobiti kanabisa i pronalazim put kroz bol uz pomoć ljudi koji su suosjećajni, puni
ljubavi i ljubazni!Ne moram biti žrtva lijekova na recept.

Dakle,  oni  od  vas  koji  su  zatvoreni  u  nekonvencionalnu  medicinu  moraju  se  educirati  prije
donošenja presude.Znam da mnogi od vas mogu vidjeti samo negativno.razumijemda.A možda,
medicinska marihuana nije za vas… i to je u redu.Ali za one od nas koji ne žele biti dodatno
oštećeni  konvencionalnom medicinom...pa,  molim vas...podržite  našu  odluku  i  educirajte  se
prije nego što donesete presudu.Ja nisam stoner, ja sam ljudsko biće u bolovima...i imam koristi
od mnogih upotreba kanabisa.
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U MM zajednici sam iskusio ljude koji su puni ljubavi, ljubazni i istinski brižni i bio sam tako
blagoslovljen.Također sam vidio štetu koju čine članovi zajednice koji su u njoj za novac…i ne
pružaju  ništa  više  od  ponašanja  na  ulici.To  nije  savršen  svijet.
PS Bio sam, bojim se ovo objaviti.Ali  za dobrobit  naše zajednice... objavljujem to tamo.Mir."
Cathy

“Ulje pomaže Crohnovoj bolesti.Zaustavlja upalu u vašim crijevima.Imala sam tumor i odstranila
sam 1/3 jetre i žučnog mjehura prije nego što sam saznala za ulje.Sada je ulje izliječilo sve
neugodne posljedice kemoterapije za moj hep C i operacije.Izgubio sam 18 kg i osjećam se
odlično.” Michelle

“Imao  sam  Hep  C  35  godina.Prošao  sam  kroz  injekcije  interferona  i  druge  užasne
tretmane.Sljedeće godine su mi odstranili  hemangiom i  1/3 jetre.I  imala sam bolesnu žučnu
kesicu koju su izvadili.Koristim ulje 3 godine.Još uvijek bez virusa, jetra se regenerira, a ulje mi
održava šećer u krvi normalnim.Također sam izgubio oko 45 kg od svibnja.Također sam stavila
ulje na svoje ranice od dijabetesa i sve su zacijelile.Bez ožiljaka.” Michelle

“Pravim svoju  verziju,  sve  najbolje,  više  ublažavanja  boli  i  malo  više  psihoaktivnog  THC-a
zajedno  s  nekim  dobrim  CBD  brojevima.Ublažavanje  boli  90  mg  morfija  nije  moglo
zaustaviti.Moje  ulje  zaustavlja  bol  za  3  minute.Ne  20 kao  morfij.I  traje  4  sata  a  ne  2  kao
morfij.Ali slažete se da vaša verzija dodaje druge značajke.Ali meni radi bolje, probao sam i
RSO.Mogu staviti nešto svoje na čačkalicu pod jezik i dobiti više od 5 sati plesa bez boli.Dobar
lijek za sve kojima je potreban, moja je misao.” Jim

“To je spasilo život mom mužu.Liječenje hepatitisom C ga je ubijalo.Nisam mogao jesti, izgubio
70 funti, 5 skripti za mučninu, niti jedan nije radio.Hvala Bogu da živimo u Arizoni i imao sam
sjajne brižne ljude u zadruzi koji su nam pomogli u 24 sata.Smanjio je hranu i uspio je dovršiti
liječenje.Hep C je slobodan i još uvijek koristi kapi za apetit.Droga je ubila dobre stvari.Prehrana
je važna tijekom liječenja.Djeluje i zahvalni smo što smo imali toliko korisnih sjajnih ljudi.Hvala
Bogu za kanabis i Arizonu i dobre ljude.” Julie

“Dobar dan, Rick, samo želim reći hvala.Imam cirozu jetre od hepa c, i upravo sam napravio ulje
od  6  oz  chemdoga,  ali  sam koristio  4  litre  izopropil-alkohola.Tako  je  jak!Imao sam komad
veličine zrna riže i moj Bože, lebdio sam na oblaku...lol.Samo moram prilagoditi svoje količine.U
svakom slučaju, po prvi put u više od 18 mjeseci užasnih bolova u jetri, Ne boli me.To je bilo
nakon 1. dana uzimanja ulja.To je uistinu dar od Boga čovjeku...Blagoslovi iz Australije...:-))”
Nigel

"Dobre vijesti.Tatini jetreni enzimi su normalni i ima HEP C više od 10 godina.Uzima RSO 2,5
mjeseca, dr. nije rekao da je HEP C nestao ali su mu jetreni enzimi normalni, sto je poboljsanje!
A tata je posljednja 1-2 desetljeća bio tvrdoglavi pijanac s Hepom C, jetra mu je bila ustrijeljena i
sada je zaliječena!” Primljeno

“Čak i ako nemate rak, razmislite o preventivnom održavanju u svom tijelu.Unošenjem RSO u
malim količinama koje se koriste na dnevnoj bazi.Dopuštate svom tijelu da se bori protiv svih
vrsta  gadnih  virusa  i  bugova.Nisam  vidio  svog  "liječnika  primarne  zdravstvene  zaštite"  15
godina zbog kanabisa i svih njegovih ljekovitih svojstava.Bez obzira što sa mnom krene po
zlu.RSO je jedna od prvih stavki za kojom posežem.Inače, 3 puta sam slomio leđa.Zamijenjeni
su kralješci i diskovi s L-4 na S-2.Morao sam ponovno pričvrstiti kralježnicu za svojupodručje
zdjelice...morao sam ukloniti AC zglob.Bavio se rakom jetre i hepatitisom C.Liječim se 100%
kanabisom.RSO je samo alat u mom arsenalu.” Rick

“Znam da djeluje ne samo za rak. Imao sam hep c i bio sam na ulju četiri mjeseca.Nema više
hepa C, jetra je kao nova, liječnici su začuđeni.Hvala na ovom daru, Rick, ti  si zaista spasilac
života.” Jasone
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“Hep C i ulje kanabisa: Moj rođak ima Hep C, tek sam saznao u svibnju '13.Ugovoreno iz prljave
bolnice tijekom/nakon operacije.Izbezumio ga do kraja.Stvarno sjeban sa svojim umom.Odmah
je uzeo ulje i od tada je na njemu s vremenskim periodom tijekom kojeg je prestao uzimati ulje!I
bio  je  pravi  nagon  oko  toga.Misleći  da  će  uzeti  interferon  (pogledajte  nuspojave  na  tome!
Užasno!I to ne liječi!!!), pričajući o umiranju i 'neće biti ovdje sljedeće godine'.Um je tako moćan.

Napravio je 5 krvnih pretraga da vidi gdje su mu jetreni brojevi.Od svibnja '13. njegovi su brojevi
pali s visokih 108 na trenutno 63 (normalni raspon je 0 - 41)!Ovo je nevjerojatna vijest!On je nad
mjesecom i polako nad kasnom jeseni i u sadašnje vrijeme, njegovo raspoloženje je podignuto.

Pokazat ću vam što je to što je bio na ulju počeo raditi, onda je otišao s njega pa se vratio s
pravim guštom i slijedeći smjer.Ti brojevi su ALT (normalni raspon 0-63) / i AST (normalni raspon
0-41).Ovi testovi jetre na ove enzime: svibanj '13: 99/93, srpanj '13: 84/79 (brzo pada!Dobre
vijesti).Kolovoz '13: 108/99!(Nije dobro.Vidite da je 4 tjedna potpuno zaustavio ulje i bio jako
depresivan).Studeni '13: 87/78!(108 ga je uplašio!hahahaa!natrag na ulje).Veljača '14: 72/63!!!
(Skoro doma!).

Ove brojke su fenomenalne!Recite to svijetu, ako vi ili netko koga volite imate Hep C, dajte im
ulje od kanabisa što je prije moguće.Samo reci NE Interferonu!Apsolutno očekujem da će on biti
u  normalnom rasponu  do  svibnja  2014.  (samo 1  godinu  od  datuma dijagnoze)!Zatim  dozu
održavanja za cijeli život.” Kathy

Djeca
“Jayden je bio sjajan, smanjili smo ga na 8 tableta s 22 tablete.A mi ga spuštamo na 1 topamax
dnevno od 10.To je nevjerojatno prije CBD-a, skinuli bismo mu 1 topamax i imao bi napadaje po
sat vremena tjedan dana.Odlično je sretan i puno bolje razumije stvara različite zvukove i puno
bolji  kontakt očima.Ovaj tjedan je imao 1 napadaj i  trajao je samo 1 minutu i nisam morala
koristiti valium.Hvala Bogu.U sljedećih nekoliko dana ćemo Jaydenu skinuti njegovu posljednju
topamax pilulu, to će biti prvi put u 4 godine bez nje.Molimo vas da Jaydena molite da čini dobro
nakon što ga skinete sa ovog smeća.Hvala vam."

“Za ulje sam saznala prije 3 mjeseca tražeći na internetu lijek za akne i rozaceu.To je odmah
razjasnilo!U kokosovo ulje  dodajem iso  ulje  i  nastavljam ga koristiti  na  licu  i  vratu  jednom
dnevno.Moj  muž kaže da izgledam 15 godina mlađe!Hvala  vam puno što  ste podijelili  ovu
informaciju.Bog vas blagoslovio.Nastavi s dobrim radom." Toni

“Imam blizance koji su rođeni u 23,6 tjedana trudnoće teški tek nešto više od pola kilograma.Oni
su čuda i sretni što su živi!Sada imaju 2 godine i kasne u razvoju za oko 1 godinu unatoč cijeloj
terapiji (radnoj, govornoj, tjelesnoj, razvojnoj tjednoj).Pročitao sam da ulje konoplje liječi brojne
bolesti uključujući rak i ozljede mozga...Moje pitanje je - može li ulje konoplje pomoći razvoju
mojih čudesnih beba?!?I ako da, koliko davati dnevno?Hvala ti puno na tvojoj pomoći!" Jenna

-- Draga Jenna, počnite s malim dozama (0,005 - 0,01 g), tri puta dnevno.Djeca su trebala biti
na ulju od prvog dana, da su liječnici znali što rade.Siguran sam da ćete vidjetivelika poboljšanja
vrlo brzo.Također bih u njihovu prehranu uključila sjemenke konoplje i ulje sjemenki konoplje, a
dodala bih i žličicu mješavine ulja sjemenki konoplje i konopljinog ulja u kupke – odlično radi za
njihovu kožu i sprječava ekceme i osip.JB

“Bok, pitao sam se koliko grama ulja ima u špricu koju sam dobio za svoju kćer?” Marie -- gram
je oko 0,9 ml.JB

“Na kraju sam kontaktirao Cashynu mamu i ona mi je predložila da odem na zračenje i to jesam
jer ulje još nije proradilo, a ona je dahtala za zrakom.Tako je imala 4 tretmana zračenja i ono se
smanjilo  i  konačno  može  ponovno  disati.Ne  prestajem  s  uljem  i  dalje  joj  dajem  gram
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dnevno.Dakle, sada se nadam da će početi raditi...Znam da kažete da nema zračenja, ali što
sam trebao učiniti?Da nije radijacije bila bi mrtva sada...Zato što joj je tumor porastao sav u
grlu...” Marie

--  Bok Marie,  učinila  si  što  si  morala.120-180 g  ulja  visoke kvalitete  tijekom sljedećih  šest
mjeseci trebalo bi poništiti štetu.Radije bih pacijentu dao pet ili deset grama ulja dnevno, ali to
ionako ne možemo poništiti.Sve najbolje, JB

“Pa ona ima samo 7 mjeseci.10 grama dnevno čini se previše za bebu jer ona teško podnosi 1
gram dnevno.”Marie

-- Znam, Marie.Zaista je teško pružiti ovo savjetovanje putem interneta, a da se ne vidi pacijent,
ne zna se kvaliteta ulja itd.Učinio si što si morao, u redu sam s tim.Sve što kažem je da se
pobrinite da sada pojede puno ulja kako biste poništili štetu koja je učinjena.JB

“Bok, samo se pitam bih li mogao ubrizgati malo ulja u tumor svoje kćeri?Budući da ponovno
raste, tumor joj je na donjoj usni i u unutrašnjosti oba obraza...Dobra vijest je da je konačno
prestala uzimati hidromorfin, a čak i ako ponovno počne rasti, nema bolova...Pa sam vidio da su
ubrizgali ulje za pacijente s rakom dojke i natjeralo me da se zapitam trebam li učiniti isto za
Kaylie?Ako je tako, koliko joj trebam ubrizgati i da li joj još dajem malo s ng tubom?”Marie

-- Bok Marie, koristio bih ga lokalno, trebalo bi biti dovoljno.Tinktura će učiniti dobar posao, ili
izravno na nju.Ne bih previše injicirao područje tumora osim ako nije stvarno potrebno.Naravno,
što više ulja dobijete i što je bliže tumoru, to bolje, ali u ovom slučaju mislim da će lokalna
primjena biti dovoljna.Molimo snimite fotografije ili video zapise i sve najbolje.Jindrich

“Mislim da ulje neće djelovati na Kaylie.Opet postaje jako veliko...Uskoro će biti kao prošli put,
tumor  će  joj  blokirati  disanje...Sada  uzima  preko  2  grama  dnevno  i  još  uvijek  nema
promjene...Nije  mogla  podnijeti  5  do  10  grama  dnevno  jer  ne  može  podnijeti  ni  2  grama
dnevno...i plus to nas košta 200$ svaka 2 dana, nema šanse da si priuštimo 5 grama dnevno,
imamo još 2 kćeri koje također moramo osigurati...Živimo noćnu moru…“

-- Pa, nemate što izgubiti, vratite dozu i tada počnite ubrizgavati.Brzo će se smanjiti, stoga ne
gubite vrijeme ako znate što radite, a nadam se da znate.Sve najbolje, JB

“Trebalo bi mi više uputa o tome kako ubrizgati, s čime umiješati ulje da to učinim i sl.?...Bilo bi
mi drago kada biste mi mogli napisati sve upute ako možete.”

-- Pa, ja to nikad nisam radio da budem iskren - još uvijek želiš moje upute?JB

“Da...Sigurno poznaješ nekoga tko je to probao?”

-- Ne bih otapao ulje, ubrizgao bih ga tik uz tumor.Morat ćete zagrijati  špricu da bi ulje bilo
tekuće.Onda ubrizgaj koliko možeš, možda recimo pola grama, tko zna.Ili počnite s manje.Ali
opet - liječnik bi to trebao učiniti u idealnoj situaciji,oboje to znamo.JB

"U redu...Kaylieni liječnici ne znaju da je bila na ulju...Ovdje imam igle koje su mi sestre dale da
povučem lijekove...Ako sam joj ubrizgao nešto pored tumora, moram li joj još davati malo u
njezinu ng cjevčicu?”

--  Pokušajte,  pogledajte kako će ona reagirati  i  kombinirajte  to  dvoje.Mislim da će injekcija
jednom dnevno biti dovoljna, ali stvarno vam je teško dati ovaj online savjet.Što je više ulja u
njoj, to je veća šansa, neki pacijenti su uzeli cijelu cjevčicu i spavali tri četiri dana, ali su im se
tumori u međuvremenu inkapsulirali, stvarno ne znam puno više što bih rekao.JB

“Može li se dati Robunol dok je na tretmanu uljem?Zato što joj je sluz jako loša i da ne bih dao
Robunol mislim da bi se ugušila sluzi.Ali bojim se da ulje još ne smanjuje njezin tumor zbog
toga...”
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-- Ulje će se pobrinuti za njezinu sluz, pa joj ne bih dao Robunol.JB

“Još  nije,  onda  sigurno  neću  dobiti  ulje  dobre  kvalitete  jer  ništa  ne  radi...”
-- I to je moguće.JB

“Moja kćerka je preminula u petak u 4 ujutro.”

-- Marie, učinila si najbolje što si mogla.Jindrich

“4 GODIŠNJAK S TUMOROM MOZGA.Ah da, još jednom ovo je ZAŠTO ne šutim o tome da
ulje kanabisa ubija rak.Slijedi ažuriranje majke četverogodišnjeg dječaka s tumorom mozga u
završnoj  fazi  koji  je  omotan oko  njegove leđne moždine.Prije  otprilike  6  tjedana  R.dobio  2
mjeseca života.Paraliziran je od struka dole od tumora.U prethodnom izvješću mama je rekla da
je malo pomicao lijevo stopalo.Sljedeće je ažuriranje koje sam upravo dobio.==

Hej Corrie,  kako si?Ovdje je sve dobro!!R.čini  se da dobro ide!Zadržavajući  svoju težinu na
dobroj hrani i maloj boli koju S.a ja i fizioterapeut mislimo da su mu slabi mišići u trupu!!Udobno
spava i može sjediti u invalidskim kolicima po nekoliko sati.Osjećam se vrlo pozitivno da sve ide
u pravom smjeru!!

Sjedi po 3 sata i boli su jako mali!!Mogao bi se probuditi noću i zamoliti nas da ga motamo ili mu
ponekad masiramo stopala, ali to je to.Ne žali se na bol gdje je bio tumor i ne vidimo ništa
ispupčeno!!!Odmahuje se oko 3 sata nakon što mu dam dozu i spava otprilike 4 sata.Još uvijek
radimo  na  tome  da  dođemo  do  1  grama  dnevno,  ali  smo  prešli  polovicu!!!Jako  smo
blagoslovljeni što smo vas upoznali u to vrijeme!!Iskreno vjerujem da je tako suđeno!!R.zakazan
mu je MR 22. travnja!!!Čuvajte vjeru ljudi.KANABIS UBIJA RAK.” Corrie Yelland

“Mame bi trebale jesti ulje, to bi bilo bolje i za njih kao i za njihovu djecu.Pušenje ovog lijeka nije
ni približno tako učinkovito, 90% ljekovitih učinaka dolazi u dimu.A ako me pitate trebaju li djeca
koristiti ulje kao lijek, reći ću da, apsolutno, po mogućnosti svaki dan.Što biste još željeli dati
djetetu kao lijek?JB”

“Upravo sam dao svom sinu masažu leđa s uljem čajevca s umiješanim uljem kane.Žalio se na
bolove u donjem dijelu.Tako je izašao lijek.Djelovalo je u roku od dvije minute.Rekao je da je bol
potpuno nestao.Vratio se vani i radi građevinski projekt sa svojim traktorima.” Jose

“Moja kćer ima epilepsiju, imala je prvi napad s 13 godina.Sada ima 31 godinu i trenutno uzima
5 vrsta lijekova koje uzima 3 puta dnevno u velikim dozama.Ima i VNS implantat (stimulator
vagalnog živca) koji je dobila u travnju 2000. godine.U to vrijeme njezini su napadaji bili toliko
jaki da je bila nefunkcionalna osoba koja je morala biti vezana u invalidskim kolicima.Moram
priznati VNSpuno je pomogao u tome!Ali još uvijek ima napadaje i između njih i svih lijekova ne
može imati život.Imala je više spajalica, šavova i slomljenih kostiju nego što bi itko trebao imati
posla.

U svakom slučaju,  nadamo se  da  ćete  shvatiti  sliku.I  moj  sin  i  brat  koriste  marihuanu  za
bipolarnost i bol.Nekoliko puta su me pitali jesam li ikada istražio bilo koje studije koje se tiču 
njegove upotrebe za napadaje.Napokon sam počeo istraživati to i tada sam pronašao feniksove
suze.Nisam sasvim siguran da bi joj ulje djelovalo, ali  sam ga i sama počela uzimati prošle
nedjelje zbog bolova u cijelom tijelu i velike nesanice.Pomoglo mi je više nego što mogu reći!

Ali u svom istraživanju naišao sam i na priču o Jasonu i Jaydenu.Pretpostavljam da ste upoznati
s tim, ali za svaki slučaj, muškarac liječi napade svojih sinova s visokom CBD tinkturom.I ja sam
to počela istraživati i odlučila isprobati za svoju kćer.Prvu dozu dobila je u nedjelju 30. prosinca
2012.Od danas joj  dajem 1/2  kapaljke  5  puta dnevno.U manje  od tjedan dana prešla  je  s
nekoliko napadaja dnevno na nijedan u posljednja dva dana!Sve zapisujem i cilj mi je da je
skinem s lijekova i striktno na tinkturu.Ako će moja dokumentacija na bilo koji način pomoći,
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rado ću vam je poslati.Izuzetno sam zahvalan za posao koji  vi  i  Rick Simpson radite!Hvala
vam." Casey

-- Bok Casey, hvala na vijestima.Ovo je sasvim tipično, ljudi nemaju puno napadaja kada su na
ulju.Bilo  bi  najbolje  da je  pravilno primila liječenje slijedeći  upute na našoj stranici.Naravno,
dokumentacija će biti super, kao i Youtube klipovi ili nešto slično.Najbolje želje, Jindrich”

P.Ima li godina kada mogu započeti ovo?Moj sin ima 3 godine i ima loš ekcem i hladno je dobar
dio godine ovdje.” Roxanne

-- Roxanne, apsolutno je sigurno davati ulje djeci, čak i novorođenčadi, posebno kada se koristi
lokalno u mješavini s uljem sjemenki konoplje ili shea maslacem.Dobra je strategija pomiješati
ulje sjemenki konoplje s uljem (dostat će 1% ulja, ali bi bilo idealno 20-30%), a zatim dodati
nekoliko kapi u kupku svaki dan.Ostavit će tanak film na cijelom tijelu i to je obično sve što je
potrebno (ili barem za održavanje).Slikajte i snimajte, poboljšanje bi se trebalo početi odvijati
vrlo  brzo.Svrab i  iritacija  će nestati  za  nekoliko  sekundi  ili  minuta,  a ekcem bi  jednostavno
trebao nestati unutar tjedan dana ili više.Sve najbolje, JB

“RSO je bila najbolja terapija za mog autističnog sina koji  je bio grupno vezan kući jer sam
dobivao batine,  a  moj  dom uništen.Probao sam dijete,  terapiju  kelacijom,  hiperbarični  kisik,
injekcije metil b 12 i mnoge farmaceutske lijekove za ubijanje i ništa nije djelovalo bolje od ulja
kanabisa.

Teško je  dobiti  liječničku  iskaznicu za maloljetnika  ako samo nazovete  i  pitate  hoće  li  dati
iskaznicu autističnom maloljetniku.Roditeljima je teško, nazovite dok je vaše dijete bijesno kako
bi mogli iz prve ruke čuti koliko je situacija ozbiljna.Odbio sam 3 puta prije nego što sam odlučio
nazvati dok je bušio rupe u zidovima i vrištao...onda su mu rekli da će mu dati kartu.” Robin

“Hvala Rick Simpson ulje...Nisam vam mogao dovoljno zahvaliti!Daješ mojoj sedmogodišnjoj
djevojčici koja boluje od akutne limfoblastne leukemije snagu da nastavi dalje!Pogodi što još?!
Otišla je u remisiju tjedan dana nakon uzimanja ulja u obliku kapsula!!!(Ona ima OMMP karticu
za legalnu upotrebu kanabisa za svoju leukemiju koju joj je preporučio njezin liječnik)

Hvala  vam što  ste  nam dali  priliku  da  tijelo  naše  djevojčice  ne  napunimo narkoticima koji
mijenjaju tijelo.Hvala ti što si joj dao grickalice...kad se normalnoj djeci muka u trbuhu!Hvala što
ste joj izmamili osmijeh na lice i omogućili joj da ne doživi niti jedan pad tijekom dugomjesečnog
liječenja visokim dozama steroida.

Jedini nedostatak korištenja ulja Ricka Simpsona za nas...je zločesti biološki otac koji nikad prije
nije bio u njezinu životu ne pristaje i želi preuzeti skrbništvo nad njom.Ali vjerujem u iscjeliteljske
moći koje posjedujete i ja ću stajati uz nas i medicinsku marihuanu i boriti se za činjenicu da je
to najvažniji dio liječenja mojih djevojčica.” Erin

“U ponedjeljak je Brave Mykayla provjerila svoje laboratorije da vidi jesu li dovoljno visoki da
nastavi s kemoterapijom (kasnila je zbog niskog broja neutrofila od 4. lipnja)...na moju žalost još
uvijek su bile vrlo niske.

brinem za nju...njeno tijelo...njeno zdravlje...njena budućnost...njezino blagostanje.Želim joj sve
najbolje  i  kad  vidim  njeno  tijelo  u  tako  lošem  stanju  slama  mi  srce.Svi  vidite  osmijehe  i
energičnog poluzdravog izgleda sretnu 8-godišnjakinju (što je fantastično i ne mogu biti sretniji
zbog toga), ali u stvarnosti ako ste vidjeli njezine laboratorije...a što kemoterapija čini njezinom
tijelu osjetio bi osjećaj koji ja osjećam.Sićušni komadići mog razbijenog srca se raspadaju dok
boja sklizne s mog lica...stvorila mi se knedla u grlu...a oči mi se nadimaju od suza.Ona je tako
lijepa...tako je sretna i zdrava izgleda...ona nema rak...i ona ima najbolji prirodni lijek za borbu
protiv raka...Ne mogu podnijeti ovo i što joj ovo radi.Želim da se ovo uradi uskoro...ali dan prije
odlaska na Havaje dobili smo njezin datum završetka liječenja 13. studenog 2014.Bio sam jako
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zahvalan što završava 8 mjeseci prije nego što sam mislio, ali u stvarnosti...možete li zamisliti
da svakodnevno uzimate kemoterapiju više od 1,5 godine?!A intenzivna tjedna kemoterapija 10
mjeseci prije toga?!

Kemoterapija održavanja objašnjena nam je kao lakši period kemoterapije...i  nije bilo nimalo
lako.Kažu  da  njihov  broj  neutrofila  može  ostati  nizak  dulje  vrijeme  dok  se  bore  protiv
virusa...ipak  bih  je  trebao  poslati  u  javnu  školu  a  da  ne  dobijem  virus?!To  će  biti
nemoguće...rekli su nam da vjerojatno ima virus *iako nije pokazivala simptome...njena mala
sestra je bila jako bolesna* i evo nas 20 dana kasnije i dalje s vrlo malim brojem.

Molimo prijatelje da se mole za Hrabru Mykaylu da pronađe snagu da prevlada sve što uzrokuje
ovo dugo razdoblje niskog broja.Molim te, Bože, ozdravi njeno tijelo i daj mu energiju da izdrži
kemoterapiju bez nuspojava ili dugotrajnih nuspojava.Molim te bog je čuva za mene...Nikad ne
bih mogao zamisliti dan bez njezina lijepog osmijeha i toplog utješnog zagrljaja.Ponovno ćemo
provjeravati laboratorije u utorak sljedeći tjedan... i sve ću vas obavijestiti.mirna ljubav LIJEK.”
Hrabra mama

-- Teško je opisati što mi ovo čitanje čini.I teško je zamisliti što sve taj otrov radi Mykayli.Ni iz
čega drugog osim pohlepe i korupcije na najvišim razinama našeg društva.

Mykayla  treba  lijek  koji  će  ojačati  njezin  imunološki  sustav,  a  ne  otrov  koji  će  uzrokovati
nepopravljivu dugotrajnu štetu.Zar njezini liječnici to stvarno ne znaju?Kakvu kvalifikaciju imaju
da daju otrov bez razloga?Imaju li oni gangsteri koji profitiraju od davanja otrova djeci također
dozvolu za ubijanje?Tko im je to dao?

Jučer smo razgovarali o povlačenju žena u akciju.Ovdje je vaš uzrok.Ovako to izgleda u praksi
kada liječnici ne rade svoj posao kako bi trebali.A na vama je ženama da to promijenite.Cijeli
život štitite svoju djecu, pa učinite što se mora.Poduzmite mjere sada, nemojte čekati, svaki dan
je bitan.JB

"Znaš...Neki  dan  smo  doveli  Mykaylu  liječnicima  i  oni  su  vodili  uobičajene
laboratorije...Hemoglobin joj je bio na vrlo kritično niskim 5,2 (što je tehnički jedva dovoljno krvi
da vaše tijelo funkcionira...doktor nam je rekao da je prosječno dijete gotovo NEODGOVARA na
ovoj  niskoj razini)  Mykayla odskakala je od zidova,  hiper,  upala u nevolje  jer  je  skakala po
krevetu, pričljiva, nasmijana i sretna!!!Doktori se pitaju zašto...pa doc što je drugačijeizmeđu
Mykayle i tvoje druge djece...ima kanabis!!!

Naravno da liječnici NIKAD takve stvari ne pripisuju kanabisu...ali bi trebali.Liječnici, medicinski
istraživači i farmacija uzrokuju da naša rasa trpi nepotrebnu patnju i to je razorno.Čak i ako se
netko ne može izliječiti iz nekog razloga...njihova kvaliteta života može se uvelike poboljšati uz
pomoć kanabisa.Vaš djed je dokaz da je njegov rak bio jako uznapredovao i da se proširio po
cijelom tijelu...ali vidi što mu je kanabis učinio!

Kad je Mykayla bila beba, njena baka je umrla od raka...vrlo brz i agresivan rak.Nije koristila
kanabis.Smjestili su je u hospicijsku kuću i napunili joj morfij...zapravo nam govoreći da je to da
bi je oslobodila boli i ubrzala proces smrti.Ovo je okrutno...neobično...i zlobno...a događa se da
je STANDARDNI MEDICINSKI TRETMAN.Nikada ne bih želio ostati na kapanju morfija da trpim
dok ne umrem.Ovo je okrutno...i molim se svaki dan da se ta korupcija završi.” Hrabra Mykayla

“Moja zadnja dva posta izazvala su mnoga pitanja i nekoliko zahtjeva za “dokazom”...Želio bih s
vama  podijeliti  svu  znanost  između  kanabisa  i  karcinoma  imunološkog  sustava
(leukemija/limfom).Ova informacija je specifična za stanične linije Jurkat leukemije...što je CD4+
t-stanična akutna limfoblastna leukemija...TOČNO ista loza kao i Mykaylina leukemija.

Specifična vrsta raka Brave Mykayle ima veliku količinu dokazane znanosti iza kanabisa kao
učinkovitog  liječenja  jer  su  znanstvenici  otkrili  da  stanice  imunološkog  sustava  imaju
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SPECIFIČAN cb2 receptor na sebi koji uzrokuje apoptozu (staničnu smrt).

THC inducira apoptozu u stanicama Jurkat (akutna limfoblastna leukemija t-stanica) putem tri
različita mehanizma.(1) THC se veže na CB1 i CB2 i dovodi do sinteze ceramida pomoću serin
palmitoiltransferaze.(2) Ceramid ulazi u mitohondrije i rezultira curenjem citokroma c u citosol.
(3) Citokrom c se kombinira s Apaf-1, kaspazom 9, i tvori apoptosom.(4) Apoptosom pretvara
prokapazu 3 u aktivnu kaspazu 3,  što rezultira  apoptozom.THC također  aktivira vanjski  put
(kapaze  8  i  10)  i  inhibira  Raf/Mek/Erk  put.Inhibicija  staničnog  preživljavanja  dovodi  do
defosforilacije Bada i translokacije ovog Bcl-2 proteina u mitohondrije, a potom i do apoptoze.
Hrabra Mykayla

-- Što više ulja unese u sebe, to bolje, posebno s obzirom na nepotrebne medicinske tretmane
koje još ima i kroz koje je morala proći.Sve najbolje Havajima, Najhrabrija Mykayla, lijepo je
vidjeti da se tvoj san ostvario.Uz malu pomoć ulja.JB

“Taj dim NIJE zdrav za djecu ili mame... glupe mame i što govorite svojoj djeci?Ulje ili nada!
Pogotovo djeci!” Naia

-- Ne bih bio tako radikalan, pušenje ili isparavanje također imaju povoljan učinak, na primjer
protiv mučnine kod trudnica.Neće štetiti djetetu.JB

“Dim nije tako dobar...pogotovo ako imate sklonosti prema alergijama...samo kažem.Ne mogu
podnijeti dim!Također, djeca nisu sposobna znati kada prestati...da li je u pitanju šećer, kofein,
hrana itd.Moraš im biti  vodič.Ne mislim da je zagovaranje pušenja kanabisa sjajna ideja za
tinejdžere.Samo kažem.Samo moje mišljenje iz  onoga što sam vidio.Također može odvratiti
pozornost od školskog posla i važnih pitanja.” Naia

-- I ja sam se ometao od školskih zadataka i važnih stvari, a uopće nismo imali na raspolaganju
kanabis.Sve što mi je trebalo je da negdje u blizini vidim zgodnu djevojku i to za školski rad i
pitanja koja su bila važna drugima, ali ne i meni.

Ako  kontrolirate  koliko  čaja  vaša  djeca  piju,  naravno  samo  naprijed  i  kontrolirajte  koliko
kanabisaoni će uzeti ili progutati.Sretno s tim.To je uzaludan trud, ali siguran sam da će mnoge
ljude zaokupiti sljedećih nekoliko godina dok ne shvate koliko je kanabis sigurna i da je stvarno
praktički nemoguće smrtno se predozirati njome.

Pa koga briga koliko toga tko unese?Ja ne.Nije me ni briga koliko šalica čaja ili kave ljudi popiju
dnevno,  zamislite to.Zašto bih trebao?To se mene ne tiče.I  nikoga se ne tiče koliko će itko
unositi ovaj lijek za spašavanje života i preventivu.

Što više ulja imate u sebi i što češće to bolje za vaše zdravlje.To je jedino pravilo koje stvarno
vrijedi.Ljudima svih dobnih skupina, uključujući djecu i trudnice.Ako vam se ova ideja ne sviđa,
prebolite je, naučite živjeti s njom, to je najbolje što možete učiniti.Nikakva regulacija kanabisa
neće funkcionirati, jednostavno se ionako ne može regulirati.Osim toga, nema stvarnog razloga
da se to regulira.JB

“Pušila sam cijelu trudnoću do 4 tjedna od poroda.Moj liječnik je također radio testove na droge
svaki posjet liječniku.Dakle, bila je svjesna da sam pušio bud.Kada se dijete rodilo, rođeno je
zdravo,  10,6  funti  i  negativno  na  THC.Također  dojim  i  još  uvijek  nastavljam  koristiti  bud.I
pogodite što, on je izvrstan na svakoj milji.To je sasvim suprotno od oštećenja mozga.Mozgu su
potrebni kanabinoidi za zdrav razvoj grube motorike, stoga prestanite mrziti.” Nessa

“Moj sin je rođen 8 lbs 1 oz.5 dana PREKO njegovog termina.To su dvije najveće „brige“ koje
sam ikada pronašla u vezi s pušenjem trave tijekom trudnoće, niskom porođajnom težinom i
prijevremenim porodom.Moj sin ima skoro 9 mjeseci, upravo je napravio bayley procjenu kako
bi procijenio njegov kognitivni razvoj, kao i motoričke funkcije i jezik.Postigao je visok prosjek i
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vrlo superioran u svim kategorijama.Zato uzmi svoje gluposti i ispuhni ih.” Ashley

“Vlada je ta koja su ovdje kriminalci...Ja imam multiplu sklerozu, a isto tako i moj sin...mora
dobiti 26 injekcija u mozak, svaki tjedan, da ubije bolove u svojim živcima u mozgu...

Imam 3 unučadi  i  nisam 'DRUGER'  NITI  MOJ SIN,  KOJI  je  diplomirao NAJVRH U SVOM
RAZREDU, i bio je plaćen da bude razrednik zbog svoje inteligencije.Bubrezi su mu se zatvorili,
debelo crijevo nije radilo, a bol je bio toliko jak da je bio nepokretan.Nikada se nije drogirao niti
pio alkoholna pića, samo povremeno, u životu, prije nego što je dobio MS.

Njegov bratić je ubacio lonac u svoje kolače kad ga je poslao na večeru, njemu nepoznato...i
pogodite što?Bubrezi su mu ponovno počeli raditi,  drhtavica je popustila i zapravo je mogao
spavati noću, kada uzima tinkturu.Smiruje drhtavicu i može spavati noću...Još uvijek mora svaki
tjedan zabiti 26 igala u mozak zbog bolova u živcu u mozgu...

Tko si ti da sudiš ovom nevjerojatnom lijeku...?????i usput, imala sam jedno dijete prije nego
što sam primila cjepivo protiv hepatitisa B, i ona je slobodna od MS-a, ali u roku od tjedan dana
nakon cjepiva morao sam dobiti naočale i onda u roku od 2 tjedna, bio sam potpuno slijep na
lijevo oko ...Imao sam 17 godina i oslijepio sam.Prestrašen?Da...Da nije bilo ovog lijeka, i dalje
bih bio u invalidskim kolicima...

Nikad  nikome  ne  bih  poželio  ovu  bolest...ali  svoju  prosudbu  bi  trebao  donijeti  negdje
drugdje...što mislite zašto je BOG stavio ovaj lijek na planetu?Ili mislite da je Bog pogriješio?

Nadam se da vaša djeca nikada neće morati prolaziti kroz ono što moja obitelj ima...gledati
svoje dijete kako umire pred vašim očima...shvatite, gospodine...Harper je proglasio kaznenim
djelom uzgoj  jedne biljke  u svom dvorištu...Pretpostavljam da ni  njegova obitelj  nikada nije
prošla  kroz  MS  ili  rak...ili  RCMP.Vrijeme  je  da  se  zakoni  promijene  u  korist  ljudi  umjesto
farmaceutskih tvrtki.” Lovor

“Dakle,  moja  kćer  je  ovog  tjedna  imala  najdublje  iskustvo  emocionalnog  iscjeljivanja  na
kanabisu.Reći da ima emocionalni temperament bilo bi jako malo reći.Rođena je s urođenom
manom koja ima ekstremne izazove.Iz poštovanja prema njezinoj privatnosti, neću govoriti o
pojedinostima, ali recimo da je ekstremno.A živjeti s njom je izazov koji je često potresao moj
svijet.Jedan fizički izazov koji ima su migrene.Sve što stvarno može učiniti kada dođu je leći,
ušuškati se u pokrivači i otići spavati.To je jedino što stvarno pomaže.

Prije nekoliko mjeseci, natjerao sam je da konačno proba oblatnu natopljenu uljem kanabisa i u
roku od 15 minuta njene migrene su nestale.Tako sam ovaj  tjedan išao rano spavati  jedne
večeri, a ona je mislila da bi kasnije mogla dobiti migrenu, jer osjeća kako dolaze...pa sam joj
dao malu posudicu u kojoj je bilo nekoliko napolitanki da je drži kraj kreveta, pa ako osjeti da mi
se neka dolazi  dok  spavam,  može uzeti  jednu.Pa,  uzela  je  četiri  te  noći.Bili  su  zaglavljeni
zajedno, a ona ih je sve uzela.I imala je iskustvo.I pol.

Prespavala  je  veći  dio  sljedećeg  dana  i  noći  i  sljedećeg  jutra.Znao  sam  da  ima  nekakvo
iskustvo... mogao sam vidjeti kako joj misli lebde i znao sam da prolazi kroz nešto.Ono na što
nisam bila spremna je punih 180 koje je moja kćer doživjela.Sretna je, draga, pažljiva i rado je
biti u blizini.Doduše, i ja sam napravio neke velike promjene oko situacije.Ali to je bilo sljedećeg
dana, tako da se ne može poreći koliko je nevjerojatan pomak od kanabisa.Nema šanse da sam
je ikada mogao natjerati da uzme toliko.Ona bi se usprotivila tome.A ne bih ni pomislio na to da
budem iskren s tobom.Želim se samo nakloniti  u znak zahvalnosti.Kad vam kažem da sam
hodao po užetu s njom, ne šalim se nimalo.Pomak i otvaranje koji su nam se dogodili zbog
“nesreće” nisu slučajni.Nikad joj  nisam dao bočicu bilo čega da uzme lijekove.Ono što sam
učinio te noći je čudo.”

“Tako sam sretan što konačno mogu objaviti da moj slatki dječak koristi kanabis kako bi se borio
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protiv nuspojava kemoterapije i zračenja I kako bi osigurao da mu ne narastu novi tumori!Ovaj
lijek mu je izuzetno pomogao.Prije nego što je dobio ovaj lijek, stalno je povraćao, nije htio jesti,
bio je vrlo letargičan i mrzovoljan...sada jede, smanjuje hranu, dobiva na težini i svatko tko je bio
u njegovoj blizini zna koliko je on apsolutno sretan.”

-- Pa, bez otrova u tijelu, klincu bi bilo puno bolje.Doista nema smisla koristiti kemoterapiju i
zračenje zajedno s uljem, to je kao da pacijentu dajete protuotrov dok mu pumpate otrov u
vene.Ulje samo za najbolje rezultate.Liječnici bi to trebali znati, nije tako teško shvatiti da djeci
nije dobro davati otrov kad nije potrebno.JB

P.Ja  sam  samohrana  majka  od  29  godina.Moj  sin  sada  ima  8  godina  i  živi  s  umjerenim
autizmom.Svoju mini ja ne bih mijenjala ni za što na ovom svijetu, osim da mu malo olakšam
život.Pitala sam se jesu li  ti još neki roditelji  dolazili  i pitali  za ulje?Ili  neke uspješne priče s
autizmom/Aspergerom?Da  sam  odlučio  ići  ovim  putem,  koju  bih  dozu  tražio?Cijenim  sve
informacije!Hvala vam.Od frustrirane mame i dječaka.

A.“Ulje  je  otprilike  jedina  stvar  koja  bi  mogla  djelovati”,  rekao  je  Rick  kad  sam  mu  ovo
pročitao.Upute za doziranje i druge informacije o proizvodnji i korištenju ulja nalaze se na našim
stranicama iu knjigama koje su tamo dostupne.U prošlosti sam pomogao dosta autistične djece,
a ovaj lijek čini čuda za njih.Djeca vole uzimati ovaj lijek, nemaju predrasude, ne znaju da “nešto
krivo rade”,  a roditelji  jako uživaju kada imaju vremena za sebe.Za najbolje rezultate, kao i
uvijek, počeo bih sa standardnim tretmanom od 60 g, bez tableta, a zatim bih dijete držao na
dozi održavanja u količini po njegovom izboru do kraja njegovog dugog i mirnog života.I klinac iz
videa trebao bi učiniti potpuno isto, ako uopćemoguće.Sve najbolje, JB

“Mary Jane mi je puno pomogla dok sam bila trudna i nikad nije utjecala na moje dvije bebe.”
Samantha

“Bok Rick, nedavno smo otkrili da imam kvržicu srednjeg do visokog rizika na lijevoj dojci.Imam
34 godine, a moja kći ima samo 1 1/2 godine - bila sam prestravljena!Također sam patila od
postnatalne depresije nakon rođenja moje kćeri - tako da mi je sve ovo bilo previše.Međutim, na
sreću živim u Južnoj Africi, gdje, iako još uvijek ilegalna, kanabis (ili dagga, kako ga mi ovdje
zovemo) ovdje raste u izobilju i prilično je lako doći do pristojne trave za razumnu cijenu.

Odmah sam krenula s pravljenjem ulja - žiri još uvijek nije u vezi s kvržicom u mojoj dojci, jer se
vraćam na sljedeću kontrolu tek za 2 mjeseca -  ali  postnatalna depresija je  gotovo nestala
nakon  mjesec  dana  uzimanja  ulje.Osjećam  se  snažno,  motivirano  i  sposobno  postići
svakodnevne stvari – što je ne tako davno bio samo san!U Južnoj Africi uglavnom dobivamo
samo Sativa sojeve ili miješane sojeve sative.Samo sam vas htio obavijestiti o svojoj priči, jer
postoji  toliko  mnogo  ljudi  koji  nepotrebno  pate  od  depresije,  uzimaju  gadne  farmaceutske
lijekove koji na njih utječu negativno, a zapravo se čini da ulje popravlja sve što je potrebno
popraviti  bez napora,  bez neugodnih strana učinci!Opet  se osjećam kao stari  i  osjećam se
ODLIČNO!Nastavite s dobrim radom, a ja ću nastaviti  širiti  vijest  s ove strane!Puno ljubavi,
Kelly”

--  Hvala na ovom sjajnom svjedočenju, Kelly.Sigurna sam da može pomoći mnogim drugim
majkama.Kako ja  na to gledam, majke bi  trebale  unositi  male  doze ulja  tijekom trudnoće i
nastaviti ga koristiti nakon rođenja, ako zaista žele svom djetetu pružiti najbolje.Možda se čini
kontroverznim, ali koji biste drugi lijek osim nečeg tako prirodnog poput ulja željeli dati majci i
njezinom djetetu?JB

“Pušila  sam i  jela tijekom cijele trudnoće,  a moj  sin je  jedan od najpametnijih  i  najzdravijih
dječaka koje sam ikada upoznala.Pokušao sam uzeti tablete za jutarnju mučninu i one protiv
glavobolje i ništa nije pomoglo.Išijas me je stalno štipao i tijelo bi me boljelo (vjerojatno zato što
je imao 10 lb i 23 inča kad sam rodila, pa za sve skeptike koji kažu da usporava rast, jako ste
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pogriješili.)  Jeo  sam  poslastice  ili  jeo  nešto.  mali  napuh  dobio  bih  gotovo  trenutno
olakšanje.Moram se složiti da je to najsigurniji dostupan lijek.” Sarah

“Trudnoća s mojim 2. bila je mučenje!Izgubila sam 20 kg na kraju 1. tromjesečja, povraćala sam
svaki dan, uopće nisam imala apetita.Bez sumnje sam je gubio.Pokušao sam pušiti i bio sam
kriv!Međutim, to joj je spasilo život...Jeo sam i odmarao se bolje nego ikad!Zdrava je sretna i
apsolutno lijepa!Sada imam 9 godina, nema nikakvih zdravstvenih problema.” Jennifer

“Majka  ne  može  smanjiti  hranu.Kakav  učinak  to  ima  na  fetus  u  razvoju?Vrlo  je  štetno  za
fetus.Dakle, kako natjerati majku da bude u stanju zadržati hranu dolje?Koristite lijek za koji je
najmanje vjerojatno da će uzrokovati štetu.kanabis.Svi drugi lijekovi protiv mučnine koje liječnici
mogu koristiti imaju nuspojave.Jedina nuspojava kanabisa je osjećaj blagostanja i sna.” Gersh

P.Moja  supruga ima jake bolove u donjem dijelu  leđa zbog trudnoće u 7.  mjesecu,  ona to
opisuje kao nervozni trzaj koji je izuzetno bolan.Pokušao sam pogledati okolo na vašoj stranici i
ovdje.Hoće li  RSO dramatično pomoći  u  bolovima?Imate  li  link  na prethodnu temu na ovu
temu?Zabrinut sam ako joj daju kodein da će naškoditi bebi

A.Neka proguta male doze ulja i nanosi ulje lokalno na leđa.Napravite joj masažu mješavinom
ulja i ulja sjemenki konoplje.Da, postoji velika šansa da kodein naškodi bebi.Ulje ne može i neće
naškoditi bebi ni na koji način.JB

“Mojem sinu  je  u  listopadu  dijagnosticiran  sinovijalni  sarkom nakon  uklanjanja  tumora prije
biopsije.Rečeno mu je  da će rak i  dalje  biti  tu  i  da se mogao proširiti  na njegapluća zbog
agresivnog  tipa  raka.Najnoviji  rezultati  testa,  ne  mogu  pronaći  nikakav  trag  tome na  svoju
zbunjenost.Ulje kanabisa bila je jedna od mnogih stvari s kojima sam ga počeo uzimati gotovo
odmah nakon dijagnoze.” Amanda

“Koja je najmlađa osoba za koju znate da se liječi od RSO-a?Postoji li protokol liječenja djece?
Dok  do  sada  nismo  uspjeli  pokolebati  bakino  mišljenje  i  uspjeti  izliječiti  djeda.Imam  2-
godišnjakinju s nepoznatim želučanim tegobama (da, bila je na "liječenju" više od godinu dana i
sve pilule,  kreme,  losioni  i  Big  Pharma napitci  su  bili  neuspješni.Sada naginju  proteinskom
sindromu.Očito je da dijete od 25 funti ne može podnijeti istu dozu kao muškarac od 175 funti,
pa preporučujete li ga uopće za pedijatrijsku primjenu?” Sara

-- Trudnice bi trebale koristiti ulje, a zatim povećati dozu kada rode.Nakon rođenja, majke bi
trebale jesti male doze ulja kako bi se osiguralo da će se dijete optimalno razvijati.

Dakle,  ako mene pitate,  moj  najmlađi  pacijent  je  imao minus osam mjeseci  i  još  uvijek se
odlično snalazi,  on  je  najrazvijenije  dijete  u  svom vrtiću  i  počeo  je  govoriti  prije  od većine
ostalih.Njegova majka je koristila ulje prije nego što ga je rodila, a dijete je također dobilo ulje
nakon cijepljenja heksavakcinom kako bi  se opasne kemikalije što prije izbacile iz njegovog
tijela.

Ulje konoplje je siguran lijek za ljude svih dobnih skupina.Ako imate problema da ovo shvatite,
pogledajte što ulje radi za ekcem ili pelenski osip, a zatim se vratite i recite mi da svom djetetu
nikada ne biste dali kanabis.Sve što biste od mene čuli je da roditelj koji svom djetetu ne bi dao
kanabis kao lijek ili je loše informiran, ili su psihopatski sadisti koji uživaju gledati druge kako
pate.

Znate li koliko je ulje učinkovito protiv zubobolje?Biste li djetetu dali ulje za borbu protiv boli
povezanih s izrastanjem zubi?Ja bih.Bez imalo oklijevanja.

Doziranje za djecu je u osnovi isto kao i za odrasle, kada liječite nešto ozbiljno.Započnite s
malom dozom tri puta dnevno, naviknite bolesnika na nju, povećavajte dozu svaka četiri dana ili
koliko god vam odgovara i uvijek pokušajte unijeti što više lijeka u pacijenta što je prije moguće,
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vodeći računa da ostane u njihovoj zoni udobnosti.JB

“Ako imate dijete i odbijate primiti “preporučena” cijepljenja, budite spremni da vam dijete na silu
oduzme država u kojoj živite.To se događa češće, alarmantnom brzinom.Proguglajte i provjerite
"zahtjeve" svoje države. Socijalni radnici svakim danom pokazuju sve više “kompleksa Boga” i
vjeruju da znaju bolje od bilo kojeg roditelja što je najbolje za svako dijete.Budite oprezni čak i
kada razgovarate sa svojim obiteljskim liječnikom o toj temi.” Čudnovati kljunaš

“Znam dvije osobe čija djeca nikada nisu bila cijepljena.Obojica su kiropraktičari.Jedno od djece
ide u privatnu školu.Mislim da ako ideš u školu nije važno.Nisam siguran." Lorinda

“Viđam  malu  djecu  i  bebe  s  rakom,  prije  liječenja  izgledaju  dobro,  nakon  operacije  i
kemoterapije izgledaju kao da umiru, a često i izgledaju.Srce mi se slama kako ljudi pate i rano
umiru, kad ovo ulje toliko liječi.Tjedan dana sam na ulju i osjećam se odlično, vjerujem da mi se
smanjuje tumor na bubregu, još nemam dokaza, ali uskoro hoću.” Lannah

“Prijateljica medicinska sestra koristila ga je na pelenskom osipu trećeg stupnja, koji je nestao
preko noći!” Alice

-- Za one koji misle da djeca ne smiju koristiti kanabis.Koji bi drugi lijekŽelite li im dati ako ne
ovaj najstariji, najsigurniji prirodni lijek koji se koristi tisućama godina?Ili ćete gledati svoju djecu
kako patite od svih tih ekcema i osipa bez razloga?To nije lijepa stvar, rekao bih.Pogotovo kada
postoji tako jednostavno rješenje za sve te probleme s kožom.

Je li u redu gledati svoju djecu kako vrište od boli kada im jednostavno možete dati kap ulja i oni
će biti bezbolni?Hm?JB

"Može li administrator savjetovati kakvu dozu dati 8-godišnjaku koji je poslan kući da umre?"
Ricardo

-- Počnite s malom dozom, pogledajte kako će dijete reagirati, a zatim povećajte dozu čim je
dijete može uzeti.Tri puta dnevno.Obično su puni tableta kada ih pošalju kući da umru, pa ih
prvo želite detoksificirati  jer ne znate što će interakcija učiniti,  obično nije baš lijepo što čini
interakcija s tim smrtonosnim kemikalijama.Ali to je zato što ulje pokušava očistiti stol kako bi
mogao početi djelovati.

Ili,  ako nemate što  izgubiti,  možete  početi  i  s  velikom količinom ulja  i  na  taj  način  dovesti
pacijenta u stanje kontrolirane kome.Vjerojatno bih to i učinio, ali na roditeljima je koji će smjer
liječenja odabrati.

Znam samo da se agresivne bolesti treba agresivno liječiti.I također znam da, općenito, što više
ulja uspijete ući u pacijenta i što brže to učinite, veće su šanse za uspjeh i preživljavanje.Ali
također znam da se upute o doziranju spominju s razlogom.

Da je moje dijete, napunio bih ga ulja, znam to sigurno, klinac bi plivao u njemu i najvjerojatnije
ne bih dopustio ni jednom doktoru da mu priđe.Ali to sam ja i znam što mi je činiti.Sve najbolje,
JB

„U  redu,  trenutno  se  izbacujem.Daveov  dr.  stavio  ga  je  na  Lyricu,  da  liječi  bolove  od
šindre.Posljednja dva dana (i  postalo je  još gore) Dave je  halucinirao.Kao što je,  upravo je
rekao: "Tip s crvenom kosom ne bi trebao dostavljati ovdje." Kad sam rekao, "Što?", Daveov
odgovor je bio: "Oh, nema veze, siguran sam da nije ovdje." Upravo sam razgovarao s njim, a
on je rekao da je shvatio da se nešto događa jer, kada pogleda kutovima očiju, može vidjeti
džunglu ispred našeg prozora.WTF!!!Već neko vrijeme uzima ulje kanabisa, a nikada nije imao
ništa  slično.Manje  od tjedan dana na Lyrici  i  izgubio  je  gotovo svu kontrolu  motora  i  sada
halucinira.Samo  sam  stavio  malo  ulja  kanabisa  na  lezije  šindre  (s  DMSO)  i  bol  je
prestala.Nazvala  sam  dr.  i  dovodim  Davea  PRVO  U  PONEDJELJAK.BTW,  upravo  sam
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provjerio stranicu Lyrica, “nenormalno razmišljanje” i “halucinacije” su jedna od nuspojava.” Kim

“Spencer je imao nevjerojatan tjedan svima!!Prvi put je sreo rođaka i upoznao svog strica i tetku
iz Gruzije!!Zaljubio se u svoju tetu Saru, čak ju je izabrao preko mene ili tate!!Najljepše je bilo
vidjeti ga kako DRŽI BOJICU U RUCI I BOJI, dok je u tetinom krilu!Čak je napravio i transfer, iz
desne u lijevu ruku!!Oslikao je drveni automobil potpuno precizno svojim prstima!Pokušat ću
uskoro prenijeti njegov video!I dalje govori nove riječi, i budi potpuno šarmantan!Uspjeli smo ga
natjerati da nosi težinu na nogama uz veliku potporu!Najbolje se zabavljao dok ga je vukao u
svojoj hodalici...Ne mogu opisati radostan slom srca koji sam osjetio gledajući svoju bebu kako
to radi.Čista radost na njegovom licu dok se može igrati s velikim dečkima...svi su vozili bicikle i
skutere, a sve što je mogao učiniti je s čežnjom gledati...Vidjela sam želju da mu se pridružim
na licu i ne shvaćajući zašto ne može jednostavno trčati i igrati se s njima...A onda ga je njegov
rođak Jason, zlatnoga srca, počeo vući za sobom, govoreći ostalim dječacima da bolje jašu
brže,  ili  će  ih  policajci  uhvatiti,  vukući  Spencera  za  njima  u  svojoj  hodalici,  ispuštajući
sirenuzvuci dok su ostali jahali unaokolo.Da ste mu samo mogli vidjeti lice... konačno, konačno,
on je bio jedan od dječaka!Slomio mi je srce na milijarde komadića, a onda ga ponovno spojio
uz  samo  svjetlucanje  njegovih  očiju  i  hihot  u  njegovu  glasu.Najbolji  tjedan  u  dugo
vremena.Spencer mora biti veliki dječak, i to mi se sviđa!Tjera me da se više trudim, jače se
borim, duže se molim za ovo malo čudo koje zovemo Spencer.”

“I tumori mu se smanjuju koristeći ulje kanabisa s visokim sadržajem THC-a!!Onkologija Loma
Linde  proglasila  je  Spencera  terminalnim.Ali,  nedavna  magnetna  rezonanca  pokazala  je
smanjenje veličine tumora!!Visoko THC ulje  je  njegov jedini  lijek!Tinktura s  visokim udjelom
CBD-a je ono što se pokazalo kao ono što poboljšava njegovu funkciju ruke, u biti liječeći živce
koji su bili uništeni tijekom operacije mozga i kralježnice.” Suzetta

“Još uvijek ne mogu vjerovati što mi je ulje učinilo.Dijabetes, oštećenje bubrega, artritis, išijas,
pokidane tetive, pretilost - sve je nestalo i neka neurogeneza se definitivno dogodila.Osim toga,
da  sam  sada  dijete,  rekli  bi  mi  da  imam  ADHD.Bio  sam  manijačko  samodestruktivno
čudovište.Više sam vremena proveo vandalizirajući školu nego odlazeći na nastavu.Proveo sam
svoje roditelje kroz pakao.Sve dok nisam počeo pušiti travu.Prošao sam s prosječnih 30 u školi
na preko 80, čak i 90 u nekoliko predmeta.I nema više vandalizma.Smiješno je što misle da je
lonac loš za djecu.Ne bih se složio.” Petar

“Liječimo  našeg  6-godišnjeg  sina  s  AA3  tumorom  na  mozgu  i  rijetkim  genetskim
poremećajem.Liječnici ne mogu ništa ponuditi,  a rekli  su da ima još samo mjeseci života.Za
sada nema napadaja, a sljedeća magnetska rezonanca će nam reći više.Zadnji pregled, osim
tumora  na  mozgu,  u  SAVRŠENOM  je  zdravlju.Nije  imao  kemoterapiju,  zračenje  i
operaciju.SAMO ulje!!!” Penne

“OMG, sjedim ovdje i iz očiju mi  curi, pokušavam upijati vijesti s telefonskog poziva koji sam
upravo primio.Prije nešto više od 2 tjedna razgovarao sam s ocem na istoku čija je 5-godišnja
kći upravo imala recidiv.**** dijagnosticiran je visokorizični neuroblastom 4. faze (dječji rak) -
loša prognoza (MYCN Amplified).Rečeno im je da nema nade i da će je odvesti kući i uživati u
posljednjim danima s njom, da ima malo vremena.Tata je razumljivo bio krajnje izbezumljen kad
me nazvao.Usmjerili smo ga u pravom smjeru i počeli su **** na med.Upravo su završili termin s
onkolozima u bolnici.**** analiza urina tumorskih markera je POTPUNO NORMALNA!!!Prešla je
s 80, zatim se popela na 90 sljedeći tjedan i sada je pala na 8,7.(Između 2 i 9 je normalno).Tako
je ljudi, NEMA ZNAKA RAKA.U 2 tjedna ovo dijete je od neizlječivo/kritično bolesno postalo
jasno.Onkolog je rekao da nikada prije nisu vidjeli nešto slično.” Corrie

“Moj 11-godišnji sin je bio na kemoterapiji posljednjih 10 mjeseci (i imao je zračenje također 6
tjedana za to vrijeme) i mi smo mu davali ulje zadnja 4 mjeseca i stvarno je pomoglo na mnogo
načina .” Angela
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“Ulje mi je spasilo život.doslovno.Imam teško zatajenje srca, osteoporozu, osteoartritis, sindrom
labavog ligamenta i regionalni bolni sindrom.Ne uzimam nikakve druge lijekove i moje zdravlje
se stalno popravlja.Moj 11-godišnji sin s autizmom/epileptikom mjesecima nije uzimao lijekove i
dobro funkcionira zbog Rickove edukacije o nafti.Hvala vam što ste nam spasili živote.” Marija

“Primijetio  sam da  radi  nekoliko  stvari,  za  mog mališana  kada  udari  glavom zbog  bacanja
kamena ili čega već i dobije kvržicu, ulje se rasprši u roku od jednog dana!Čini se da djeluje i za
zatvaranje rupa na koži koje su ostavile akne ili čirevi ili čak ciste.Ponekad dobijem čireve na
licu i iscijede se nekim melemom od ichthammoluma ali ponekad ostane rupa.Nedavno sam
počeo stavljati ulje kanabisa u rupu i zar ne znate da je zapečatilo veliku rupu promjera otprilike
milimetra!A sada je to područje u istoj ravnini s mojom kožom!Jedino što nije učinio je izblijedio
dio moje kože koji je malo tamniji, ali postoje i druge stvari koje mogu koristiti za to.Samo sam
sretan što zatvara kožu!” Mahndisa

“Moja najbolja prijateljica dala ga je svom sinu i on je prestao imati napadaje.Žao mi je prijatelju
što sam sumnjao u tebe.Znali ste što je najbolje za vaše dijete i bili ste u pravu.” Marija

“Znaš što mi se uvlači pod kožu?Ovi roditelji su u redu s nuspojavama kao što su zatajenje
bubrega, koma, kašnjenje u razvoju i moguća smrt.Ali kada je moguća nuspojava "visoka", svi
se odmah izbezume.Eto kako su im jako isprani mozgovi.Smrt je nekako prihvatljivija nuspojava
od visoke.Često su to i obrazovani, inteligentni ljudi.To je nevjerojatno.” Gospođica

“Opet, i djeca trebaju THC u svojim lijekovima.Regulirajte kanabis na potpuno isti način kao što
regulirate kukuruz ili čaj.To je sve što je potrebno.Bez dodatnih poreza, bez posebnih licenci,
bez ičega.To je jedini racionalan put.Kozmetika s 30% THC-a najbolje djeluje, samo zapamtite
to kada počnete razmišljati o tome kako “regulirati kanabis”. Gubljenje je vremena i truda čak i
pokušati to "regulirati". Rekao bih da smo već dovoljno regulirani.”JB

Čepići
“Supozitoriji s uljem Ricka Simpsona (RSO) su blagoslov za sve žene s problemima povezanim
s PMS-om, kao i za sve s hemoroidima, Crohnovom bolešću, crijevima i crijevima itd.Također su
izvrsni za disanje i plućna stanja, a da ne spominjemo kontrolu gripe.Oni stvaraju vrlo ugodan
dugotrajan osjećaj u tijelu.Nisam vidio nikoga kome se nije svidjelo uzimati ih nakon što su
prevladali početna oklijevanja.”JB

“Bok JB, ne znam da li je ovo ikome korisno pa ću ti dopustiti da o tome prosudiš.Nedavno sam
imala  neku  vrstu  problema  s  opstrukcijom  crijeva,  nikad  mi  nije  u  potpunosti
dijagnosticirana.Unutarnja,  vrlo  bolna  oteklina  koja  je  gotovo  blokirala  crijeva.U  najgorem
slučaju nisam mogao sjediti  ili  čak stajati  zbog boli  i  mogao sam samo ležati  na boku radi
olakšanja.Liječnik opće prakse je očito isključio rak iz ekspresnih krvnih pretraga, ali  mi nije
ništa  pomogao  osim  konzultantskog  termina  za  nekoliko  tjedana.Glupo  sam  isprobala
ljekarničke tretmane hrpa koje su nakon kratkog umirivanja pogoršale stvari.

Mjesec  dana  prije  ovoga  kupio  sam  kalup  za  čepiće  na  eBayu  pa  sam  ga  odlučio
isprobati.Pomiješala sam kokosovo ulje (kruto na sobnoj temperaturi) s RSO i dodala nekoliko
kapi ulja čajevca.Umirivanje je bilo trenutno i u roku od 24 sata mogao sam osjetiti poboljšanje,
definitivan osjećaj zacjeljivanja i smanjenje otekline.U roku od 7 dana vratio sam se u normalu i
osjećao sam da sam potpuno izliječen, prestao sam koristiti čepiće.Ovo je bilo malo prerano i
nakon još 7 dana oteklina se vratila.Odmah sam se vratio korištenju čepića i ovaj put nastavio
14 dana (koliko je bilo moguće) nakon što je oteklina nestala.Držim palčeve kad ovo kažem, ali
čini se da je to upalilo i ulje me spasilo od strašnog, bolnog iskustva u vremenu čekanja da
posjetim stručnjaka.Sada se osjećam vrlo ranjivo kad nemam tubu ulja u hladnjaku.
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Zbog ublažavanja  boli  i  brzog  izlječenja,  uštede  dragocjenog  vremena liječnika  specijalista,
očito sam kriminalac!Kakav čudan svijet!” M

Kako napraviti supozitorije?
Otopiti  kakao maslac, dodati ulje, za početak otprilike 1-2 g ulja na 100 g otopljenog kakao
maslaca.Zatim povećavajte dozu svaka četiri dana sve dok pacijent ne potroši oko 0,33 g ulja u
svakom čepiću.1g (ukupne težine) čepići  za djecu, 2g za odrasle, 3g (loptice) za vaginalne
probleme.0,01-0,02 g ulja dobro će raditi za početnike.Ako nekoga počnete s 0,05 g u suppou,
vjerojatno ni on to neće puno osjetiti,  ali bolje je početi s malom dozom (za one koji nikada
ranije  nisu  probali  konoplju  itd.).Pravi  RSO je  vrlo  moćan,  a  vi  nikadaznati  točno  kako  će
pacijent reagirati (krvni tlak itd.), ali čepići bi bili dobar način da se ljudi naviknu na ulje.

Zanimljiva stvar kod čepića je kako se čini da otvaraju pluća i olakšavaju disanje u roku od
recimo 20 minuta - ostvarenje sna za mnoge s KOPB-om ili astmom itd.Pacijenti su ih koristili i
za liječenje psorijaze, visokog krvnog tlaka, Crohnove bolesti, PMS grčeva itd.

U  čepiće  možete  dodati  i  druga  prirodna  ulja,  ovisi  za  što  ih  želite  i  koja  vam  je
namjena.Jednostavno idite na neke stranice prirodne medicine i pročitajte što različita eterična
ulja rade i možete eksperimentirati koliko god smatrate potrebnim.

Također, čepići su izvrstan način za liječenje pacijenata koji ne mogu jesti ulje ili ga iz nekog
razloga ne mogu zadržati  u  želucu.Što  se mene tiče,  sudeći  po učincima,  uzimanje  ulja  u
čepićima je najbolji  i  najugodniji  način korištenja konoplje.Na prvu zvuči  i  izgleda smiješno,
priznajem, ali oni koji su pokušali slažu se.Možda otvara čakre odozdo prema gore, tko zna, ali
je svakako odličan osjećaj.

Žene bi rado uzimale čepiće - oni također pomažu kod svih vrsta bakterijskih i virusnih infekcija,
"partnerske razmjene mikrobioloških informacija",  alergija  na kondome i  lubrikant  koji  se na
njima  koristi,  itd.Jesam  li  spomenula  koliko  učinkovito  ulje  brine  za  (razina)  hormonske
neravnoteže?Sve najbolje, JB

“Čepići s RSO također se mogu koristiti  za sve vrste vaginalnih problema, uključujući ali  ne
ograničavajući  se  na  gljivične  infekcije,  HPV,  kondilome,  herpes  i  mnoge  druge  bolesti  ili
infekcije od kojih ne morate nužno bolovati.Pogotovo kada se za njih može tako lako brinuti ako
se koristi ulje.JB”

“RSO  čepići  s  konopljinim  uljem  su  izvrsni  za  sve  vrste  analnih  ili  vaginalnih  problema,
hemoroide,  Crohnove,  probleme s  crijevima ili  crijevima,  leukemiju,  stanja  pluća  uključujući
astmu, tumore mozga, krvni tlak, kontrolu hormonske ravnoteže itd.JB”

“Možete li mi dati savjet da li je ulje konoplje sigurno za korištenje tijekom trudnoće?Tamo nema
puno informacija koje mogu pronaći.Mojoj prijateljici je upravo rečeno da ima pupčanu cistu koja
može uzrokovati  krvne ugruške što može dovesti  do smrti  njezine bebe.Vidjela sam učinke
konopljinog  ulja  i  dobro  koje  ono  može  učiniti,  samo  nisam  sigurna  je  li  sigurno  tijekom
trudnoće.” Christine

-- Draga Christine, naravno da ju je sigurno koristiti, konoplja se stoljećima koristila u trudnoći,
ali i za porođajne bolove.Preporučam joj da napravi čepiće sa 0,01-0,06g ulja u svakom (počnite
s 1-2g ulja na 100g kakao maslaca).Cista će obično nestati u roku od nekoliko tjedana.Tri puta
dnevno, i bez brige, ulje neće štetiti bebi.Sve najbolje, JB

“Patiti od migrene?Uzmite količinu ulja kanabisa veličine zrna riže, tzvRSO, i zgrabite nekoliko
namigivanja.Ništa bolje, da ti kažem!” Sarah
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-- Sjajan savjet, Sarah.Stvarno djeluje.Smijem li predložiti da ga isprobate u čepićima, prilično
blizu  trenutnog  olakšanja,  a  djeluje  i  kao  preventiva  ako  ga  religiozno  uzimate  svaki
dan.Migrene mogu biti tako iscrpljujuće.(Jindrich me je educirao o čepićima i bio je u pravu po
svim točkama.)” Tracey

“Dobio sam što sam htio, hvala.Htio sam da priznaš da je ulje ljekovito bez obzira na snagu.Ulje
ne mora biti 95-98% da bi imalo ljekovitu vrijednost.To nije jednostavno "sranje", ako ne i najveći
mogući postotak.Čini mi se štetnim da se toliko ljudi obraća ovamo za informacijama kako bi
dobili dezinformacije da kanabis može biti sranje.To je sveta biljka i definitivno ima vrijednost u
bilo kojem obliku.

Mislim da bi se mogla umetnuti podmazana šprica (naravno bez igle) s blago zagrijanim uljem i
nanijeti direktno u crijeva.Pucaj ravno unutra.Čini se da razrjeđivanje ima smisla za topikalnu
primjenu na velikim površinama.” Blake

-- Ako je to ono što si htio, onda još uvijek promašuješ poantu, Blake.45% THC ulje je sranje u
usporedbi s najboljim iznimno snažnim i sedativom od 95-98% THC RSO i nikada neće imati
iste ili usporedive učinke.Jeste li to htjeli čuti?

Sada slobodno namažite uljem svoj rektum ako želite još bolje dokazati svoju tvrdnju, na taj
ćete način dobiti  više praktičnog iskustva s pravilnom upotrebom.Ulje će vam brzo pokazati
zašto ga je bolje koristiti u obliku čepića i to je bolje poslušati nego dobronamjeran savjet.Ulje
može  djelovati  kao  ljepilo  ako  još  uvijek  niste  shvatili  nagovještaj.Uživajte  u  eksperimentu,
snimite video o tome kako drugi ne bi morali ponavljati ovu početničku pogrešku.Sve najbolje,
JB

“Jetra dobiva većinu svoje opskrbe krvlju iz probavnog sustava kako bi mogla dalje prerađivati 
proteine, druge hranjive i otrovne tvari.Stoga uzimanje Simpson Oil-a osigurava sigurnu i brzu
isporuku u jetru,  a potom i  u krvotok i  ostatak tijela.Osim toga,  dio ulja će doći izravno do
debelog crijeva kako bi nadopunio lijek u vašem krvotoku.Sretno!" Steve

“Čovječe, čepić za ulje od kanabisa KONAČNO mi je ublažio intenzivne bolove u trbuhu!Ni ja se
uopće nisam osjećao kamenovano!(Više volim imati izbor s tim) Napokon sam mogao zaspati
bez  boli  i  probudio  se  osjećajući  se  puno  bolje.Prijatelj  mi  je  dao  članak  koji  objašnjava
bioraspoloživost ulja kanabisa za različite metode primjene.Dug je i znanstven, ali ja sam sve
pročitao.

Kada se uzimaju oralno, želučane kiseline smanjuju brzinu apsorpcije.Ljudi imaju onaj stvarno
'nabijeni'  ili  'naduvani'  osjećaj  kada  progutaju  ulje,  a  zauzvrat  misle  da  ulje  mora  'stvarno
djelovati'.Ali s oralnim putem, zapravo se ne apsorbira većom brzinom, već se samo doživljava
na psihoaktivan način.

Ulje  kanabisa uzimam oralno skoro  2  godine i  odlično sam ozdravio.Guza  (namjera  riječi),
nakon  2  dana  isprobavanja  čepića,  uvjerena  sam!Osjećam  se  puno  bolje!Manje  upale  u
zglobovima, ne tako ukočeno, bolovi u živcima i grčevi mišića su puno bolji i nema bolova u
želucu!Konačno!Bolest i kronična bol su strašni.Sada se osjećam još pozitivnije u vezi s ovim
uljem.Stvarno mi je trebala neka nada s tim.Počeo sam misliti da je učinio sve što je mogao, a
sada se nadam u vezi toga.”

“Bioraspoloživost  rektalnog puta bila  je  otprilike  dvostruko veća od oralnog puta zbog veće
apsorpcije i nižeg metabolizma prvog prolaza.” Miki

-- Supposi su izvrsni za toliko uvjeta.Učinio sam ih popularnim u CR-u, a tisuće ljudi ih koriste s
velikim uspjehom.Pa čestitam, Mickey.;) JB

“Čini se da bi se moglo uzimati puno veće doze supozitorija i ne imati negativan psihoaktivni
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odgovor.Postoji  li  stopa zasićenja  za apsorpciju  rektalnim putem?Što znači,  mogu li  ubrzati
svoje ozdravljenje pravljenjem većih doza čepića?” Miki

-- Budite jednako oprezni s dozom kao i s oralnom primjenom.Do 5mg po suppo za neiskusne,
oko  10mg se  obično  vrlo  dobro  podnosi.Kod  većih  doza  nikad  ne  znate  kako  će  pacijent
reagirati,  stoga  je  najbolje  i  postupno  povećavati  dozu.Ali  kada  jednom  izgradite  svoju
toleranciju, možete slobodno eksperimentirati.Ja osobno volim suppos s 0,3-0,5 g ulja -- ali to bi
bilo previše za većinu drugih, pa nemojte pokušavati osim ako ne znate što radite i ne smeta
vam dvodnevni san ili nešto slično.;) JB

“Razumijem  zašto  se  osjeća  malo  uplašeno  zbog  načina  na  koji  ulje  može  učiniti  da  se
osjećaš,pogotovo ako to nikada prije niste doživjeli.Moja mama je imala 62 godine kada smo je
počeli na ulju, nikad prije nije ni pušila marihuanu.Bila je jako slaba i vrtjela se u glavi i neko
vrijeme  nije  mogla  jesti  ALI  to  su  nuspojave  ulja.Sada  radimo  čepiće  i  razlika  je
nevjerojatna.Sada može uzeti svoj puni gram podijeljen na 3 kapsule dnevno.Još uvijek osjeća
kada se aktivira, ali nije tako težak kao kad ga je uzimala oralno.Također miješamo u istom
omjeru  ulje  sjemenki  konoplje  i  za  sada  dobro  funkcionira.Nadam se  da  sam imao nekog
smisla.” Nikkita

“Bok JB, moja mama ima rak pluća (stadij 3) i ja sam joj tjerao ulje, sad joj je 10. dan i skoro
smo na 1 gram na dan.Bio si u pravu, navikla se i Zombi efekti danju su bolji, noću spava 10-12
sati.Pa trebam li i ja raditi čepiće s mamom?Hvala vam." Rio E

-- Da, Rio, zašto ne.Uživat će ih uzimati, stvarno stvaraju vrlo ugodan osjećaj u tijelu.Istu dozu
koju je navikla uzimati oralno, pomiješajte je s kakao maslacem.Može ga uzimati između doza
kao dodatak, ako može, ili umjesto oralne doze, prema njoj.Rektalno ili vaginalno, žene u tom
pogledu imaju blagu prednost u odnosu na muškarce.

A kad bi žene znale koliko čepići s uljem mogu pomoći kod predmenstrualnih i  hormonalnih
problema, sve bi ih uzimale, u to ne sumnjam.

Također, čepići s 0,005-0,01 g ulja izvrstan su način za početak liječenja za početnike, pacijenti
se obično ne napuhuju čepićima s malim dozama ulja i čini se da jako uživaju u iskustvu.No,
kako smo doznali, uzimanje čepića često je kontroverznija tema od korištenja ulja općenito.

Ipak, realnost je da će vas hemoroidi uhvatiti prije ili kasnije, a kada se pojave, rado ćete uzeti
čepić ili dva ulja od kanabisa, to vam mogu jamčiti.Jer olakšanje je trenutno i vjerujte mi da je
malo ljudi dovoljno žilav da ne uzme čepić u takvim situacijama.Toliko o predrasudama prema
kanabisu, hemoroidi ih vrlo brzo mogu riješiti.JB

“Rekli ste hormonski problemi...Na Estrogelu sam jer nemam hormonalni uzrok za moju veliku
operaciju.Pomaže li za to?” Elizabeth

“Svakako da...Imam 55 godina i koristim ga svakodnevno.” Christy

Cjevčice za hranjenje
“Liječim svoju majku.Ima rak grla i uzastopno ga je davala kroz sondu za hranjenje.Malo ga
zagrijte i pomiješajte s kokosovim uljem!Nikada nije začepila cijev!” Steve

“Svom sinu ga dajem kroz cjevčicu za hranjenje kad ga ne želi progutati – sipam jako vruću
vodu na ulje u šalici, onda se rasprši, pa dodam malo hladnije vode (ne previše) da voda bude
ne prevruće, a zatim ulijte u tubu.Djelovao je prilično dobro iako ponekad ulje malo obloži cijev,
ali nikad nije bilo začepljeno.Tajna je u tome da se izlije dok je još jako toplo.” Angela

“Bi li netko imao ideju kako nekome dati ulje od konoplje kroz cjevčicu?Pomiješala sam ga s
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maslinovim uljem da ne bude toliko gusta, ali  se ipak bojim da ne začepi tubu.Ima li kakvih
ideja?” Steven

--  Steven,  uvijek  je  najbolje  pronaći  način  kako  davati  nerazrijeđeno  ulje,  to  je  najbolji
način.Kada ne možete pronaći način, možete ga pomiješati s pacijentovom hranom i dati im da
je jedu na taj način.Da, može začepiti cijev, naime ako je ulje guste konzistencije.Neka ulja su
gusta, neka su tekuća.Ali kada ih zagrijete na tjelesnu temperaturu, trebali bi biti dovoljno tekući
da ne začepe cijev.

Drugi način je da se pacijentima daje u čepićima s kakao maslacem.Ipak, jesti ulje je preferirani
način uzimanja ovog lijeka, kad god je to moguće.Postoji mnogo načina primjene ulja i često je
vrlo  individualno,  stoga  pokušajte  pronaći  način  koji  će  najbolje  odgovarati  pacijentu.Sve
najbolje, JB

“Znam da zvuči užasno, ali malo coca cole kroz cjevčicu za ispiranje nakon davanja viskoznih
stvari, ili samo za čišćenje začepljenja općenito dobro djeluje.Stari pripravni RN.” Ellen

Operacija, kemoterapija ili ulje?
“Nikad mi ne bi uzeo sise, kad mogu progutati RSO!!” Chloe

“Sama ideja da je rak dojke “postotni rizik” je potpuna laž.U stvarnosti, svi imaju mikro-tumore
raka  u  svom  tijelu,  uključujući  i  mene.Rak  nije  bolest  koju  samo  "dobijete"  kao  da  vas
nasumično pogodi grom.To je nešto čime morate "upravljati"  ili  "spriječavati"  iz  dana u dan,
obrok po obrok, kroz izbor načina života koji  uključuje suplementaciju vitamina D, prehranu,
superhranu, sokove od povrća i  izbjegavanje kemikalija i  zračenja koje izazivaju rak. Dakle,
kada liječnik kaže da imate “šansu” da dobijete rak, ono što implicira je da nemate kontrolu nad
rakom, a to je čista laž.Drugim riječima, nadrilekarstvo protiv raka.”

--  Kad imate "šansu"  da dobijete rak,  jednostavno se popite na ulje.To je  mnogo zdravija  i
sigurnija opcija.JB

“Gledajte na rak ili bilo koju drugu tešku bolest kao da je požar.Što je vatra veća, potrebno je
više snage da je ugasite.Dakle, da li biste radije upotrijebili sto kanti vode (RSO) ili čašu vode
(druge vrste ulja) ako vam je vlastita kuća gorila?Ili biste htjeli vidjeti da profesionalni vatrogasci
dođu i pomognu vam u tome?To bi mi bilo draže, ali sadašnji vatrogasci, odnosno liječnici ne
smiju  ni  vodu  gasiti  sve  te  požare  i  ne  znaju  je  ni  iskoristiti  nakon  svih  tih  desetljeća
indoktriniranja, ispiranja mozga i nekorištenja kanabisa u lijek.

Ima li smisla da netko pošalje stručne vatrogasce na veliki požar u gradu, a da im ne dopusti
korištenje  vode,  odnosno  najosnovnijeg  i  tradicionalnog  oblika  gašenja  požara?Ne  meni.Ali
ipak, upravo su to oni na vlasti učinili medicinskom sustavu kakav danas imamo.

Puno požara, nema vode, tj. puno dodatnog posla za vatrogasce/liječnike koji svoj posao ne
mogu raditi najbolje što mogu.Tako ne bi trebalo biti, mislim.Trebali bi imati najbolju opremu i
najbolje alate za svoj posao, zar ne?To bih učinio da sam njihov menadžer/vlada.Ima li što lošeg
u tome da se na to gleda na ovaj način?Mislim da nije.” JB

"Za svaku ženu koja ovo čita, nadam se da će vam pomoći da znate da imate mogućnosti",
nastavila  je  gospođa  Jolie.
--  Ako  gospođa  Jolie  misli  da  je  dvostruka  mastektomija  najbolji  način  za  prevenciju  raka,
dopustite mi da samo kažem da se u potpunosti ne slažem s njom.A da sam na njenom mjestu,
svaki dan bih jela ulje i utrljala ga po sumnjivim mjestima, to je puno sigurnija opcija od onoga
što je ona prošla.A smiješno je što će ona ionako pojesti ulje, jer će morati.
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Na primjer, koliko je CT skeniranja morala napraviti prije i nakon operacije?Jedan CT snimak
jednak  je  ili  može  biti  jednak  200-500  rendgenskih  zraka  pluća,  a  učinci  zračenja  su
kumulativni.Dakle, zapravo će joj ta "preventivna operacija" najvjerojatnije dati rak umjesto da
ga spriječi.pa dobro.

To je ono što dobivate kada imate previše za potrošiti i kada napravite genski test kako biste
predvidjeli svoju budućnost.Ti prevaranti su joj rekli da će dobiti rak dojke, pa je "odglumila" i
sada će živjeti bez grudi, bit će depresivna zbog toga, stalno će razmišljati o tome, dobit će
mnoge druge bolesti kao posljedicu ovo, a vjerojatno će i dobitirak ionako negdje drugdje, a
najvjerojatnije hoće nakon onoga što su joj liječnici učinili i nakon svih BS koje su joj rekli.

Zaista je bolje sjediti doma i jesti ulje i ne brinuti se ni o čemu.Ili barem ja tako mislim.Ako dođe,
doći će, zašto se brinuti o nečemu što bi se moglo dogoditi za dvadeset godina i da bi vam grudi
izrezali bez razloga osim obične korupcije i krađe na najvišim razinama.JB

“Vjerujem da si u pravu za JB!2005. godine odstranila sam desnu dojku, da sam znala za RSO
nikada ne bih imala tu operaciju.Kao što znate, sada imam rak pluća i vjerujem da je RSO jedini
put.” Bonnie

“Istinski JB, imala sam preventivnu histerektomiju nakon raka dojke prve faze, zbog čega sada
žalim.Da sam tada znao za RSO, ne bih imao nikakvu operaciju ni zračenje!Plus zračenje je bilo
protokolarno!!!!!Imam toliko VJERE u RSO da sam otkazala svoj sljedeći mamograf.Vidjet ću
svog konzultanta posljednji put da mu kažem da sam završio s industrijom raka, jer vjerujem da
znam lijek, napisat ću RICK SIMPSON PHOENIX SUZE na svojim bolničkim bilješkama.:) Ne
mogu vam dovoljno zahvaliti na pomoći i predanosti.Moje donacije za rak sada idu na feniksove
suze.Blagoslovljen sam!!!MIR, prijatelju.:)” Tina

“Tako je glupo riskirati svoj život s mastektomijom da NE MOŽETE riskirati svoj život s rakom.I
onda  riskirajte  da  dobijete  rak  sa  svim  ovim  pretragama!Koliko  biste  se  glupo  osjećali  da
dobijete  rak na plućima nakon svega ovoga od skeniranja?Ili  je  umrla  tijekom komplikacija
nakon operacije?Mastektomija nakon što mi je dijagnosticiran rak, ZAJEDNO s uljem konoplje i
ne bih sudio, ali to učiniti bez raka je jednako velik rizik kao i dobiti rak.Jednostavna logika.”
Carla

“Nažalost, vidim da žene to stalno rade kao “prevenciju”. I boje se ovoga jer smatraju da im je to
jedina opcija.Znamo bolje ali bogami koliko još ljudi treba da pate od ove sranje bolesti??!!Naše
vlade su beskorisne.Da imamo kanabis ovdje za slobodno korištenje, mnogi ne bi bili u poziciji u
kojoj je gospođa iznad.Jako jako tužno i zapravo me ljuti.” Gruzija

“Dakle,  zaklala  se  i  nazvala  to  preventivnom  mjerom?To  je  ludo...Osim  toga,  genetika  ne
funkcionira  tako.Svi  mi  imamo  sve  gene  za  praktično  sve...Naše  OKRUŽENJE  pokreće
aktivaciju određenih gena.Kad kažu "to se događa u obitelji", to je zapravo znak da se navike
prenose  s  jedne  generacije  na  drugu  i  uzrokuju  iste  genetske  okidače.Nije  to  samo slučaj
genetike.To je totalno neznalica za reći...” Alistair

“Što liječnik može nekoga uvjeriti da učini...Slušajte ljudi, genetski pregled je waaaaay složeniji
od "Oh, imate taj gen pa imate 87% šanse da dobijete rak." Evo još jedne činjenice koje većina
nije svjesna: svatko ima stanice raka; Održavanje vitalne tjelesne građe i minimiziranje toksina
iz  okoliša  za svakoga je  najbolje  da ostanete  zdravi...Ovo se čini  tako pretjeranim.Ozbiljna
zloupotreba odnosa liječnik/pacijent.” Utičnica

“Pitam se hoće li Bradu Pittu sada odsjeći jaja kako bi spriječio rak testisa.” Mikrofon

“JB, htio sam ovo podijeliti s tobom i Rickom.Uljna pilula o kojoj govori je RSO.Mislio sam da bi
vas  ovo  moglo  zanimati.Imam i  slike  za  tebe.Ovo je  poslao  zaposlenik  i  korisnik  prirodnih
lijekova.” Rick
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“U  redu,  ovo  je  prvi  put  da  ovo  govorim  svijetu,  pa  mi  oprostite  ako  malo  lutam.
Bolujem od teškog slučaja endometrioze.To je bolest kada tkivo koje inače oblaže unutarnju
stranu  maternice,  zvano  endometrij,  počinje  rasti  izvan  maternice.Obično  prekriva  jajnike,
crijeva  i  druge  organe  i  tkiva  u  sluznici  zdjelice.Baš  kao  iendometrij  reagira  tijekom
menstruacije, pa tako i pomaknuti endometrij izvan maternice.Zgušnjava se, razgrađuje i krvari
sa  svakim ciklusom menstruacije.Pomaknuto  tkivo  nema načina  da izađe  iz  tijela  i  postaje
zarobljeno.Što zauzvrat uzrokuje iritaciju i upalu okolnog tkiva, koji se na kraju razvija u ožiljno
tkivo i adhezije (nenormalno tkivo koje povezuje organe zajedno).

To  uzrokuje  strašne  nuspojave.Bol  Kb  stalna  svakodnevna  mučnina.Dismenoreja,  bolne
menstruacije,  koje obično mogu trajati  cijeli  ciklus.Prekomjerno krvarenje,  neplodnost,  umor,
mučnina, zatvor itd.Sada su moderna medicinska skrb za endometrozu uglavnom hormoni i jaki
lijekovi  protiv  bolova.Ovisno  o  vašoj  ozbiljnosti  i  planovima  liječenja,  najpreporučeniji  i
najučinkovitiji tretman je histerektomija.

imam samo 21 godinu.Stalno se nosim s bitkom svakodnevne boli i  nade u buduću obitelj i
dobro zdravlje.To utječe na svakodnevni život na tako negativan način da ponekad jedva mogu
ustati iz kreveta.Probao sam hormone i tone lijekova od kojih sam jako bolestan.Do sada ništa
nije uspjelo...do prije otprilike mjesec dana.Vlasnik i kreator ili MOTH (lijek biljke) upoznao me s
ovim prekrasnim lijekom koji se zove "uljna pilula". Zajedno s promjenom prehrane, vidio sam
velika poboljšanja ovog prošlog mjeseca.Spavao sam punih 8 sati, što je za mene tabu!Vidio
sam veliko smanjenje boli, malo ili nimalo.Moja mučnina je sada potpuno nestala i za razliku od
učinaka lijekova protiv bolova koje sam primila od svojih liječnika, sada mogu probaviti i jesti
bez problema. Iskreno mogu reći da se nisam osjećao tako sjajno od svoje 15. godine!”

“Radije bih jednostavno umro prirodnom smrću nego da me netko izrezuje na čeličnom stolu u
bolnici.Kirurzi  nemaju  uvijek  stopostotnu  uspješnost,  moja  prijateljica  Margie  je  umrla  od
histerektomije, iskrvarila je na operacijskom stolu.” DeYoung

“Pobrinuo sam se za žučne kamence svoje sestre.Čim je počela uzimati ulje, prestali su imati
strašne napade.Nikad nije imala drugu, i otkazala je operaciju!!!!Moje zdravlje je također bilo
180.” Kelly

“Prije 19 mjeseci nakon što mi je uklonjen kancerogen tumor na debelom crijevu, Klinika za rak
je nazvala na dan otpusta.Kemoterapija i  zračenje trebali  bi  početi  sljedeći tjedan - rekli  su
standardni  protokol.Sranje  sam  rekao!!!Ulje  konoplje  bit  će  moja  verzija  standardnog
protokola.Jednogodišnji pregled prošli mjesec.KRV JE ČISTA - rezultate CT-a koje mi je diktirao
moj kirurg, Citat, Gerry - tvoje debelo crijevo je besprijekorno.” Gerry

“Zdravo JB, imam hitno medicinsko pitanje.Moj tata je pao, udario se u glavu i ima krvni ugrušak
u vanjskoj membrani mozga, a ne u mozgu.Otpušten je iz bolnice i prestao je uzimati tablete
protiv bolova jer ne djeluju na glavobolje.Liječnici se nadaju da će se krvni ugrušak s vremenom
smanjiti,  inače  će  pokušati  operirati...Uzima  Coversyl  2,5mg  za  krvni  tlak,  Flomackstra  za
povećanje prostate, a također ima stanje s nedostatkom trombocita što uzrokuje gamofaciju
određenog značaja.Ima 80 godina i nikada nije probao RSO.Imam malo iako stoji u posudi u
hladnjaku godinu dana...Jeste li imali iskustva sa smanjenjem ove vrste krvnog ugruška?Bi li
bilo koristi od lokalnog nanošenja na glavu u području boli ili bi bilo najbolje gutanje?Danas ću
definitivno  kupiti  vašu  e-knjigu,  ali  bi  svaki  konkretan  PRIVATNI  savjet  bio  vrlo
cijenjen...Vjerojatno  ću  RSO pomiješati  s  kokosovim uljem,  ili  maslinovim uljem koje  bi  on
mogao preferirati jer je Talijan, za gutanje i/ili lokalnu primjenu.Pretpostavljam da je glavna stvar
koju želim znati  --  postoji  li  mogućnost  štetnog učinka na krvni ugrušak od uzimanja RSO?
Posvuda ima puno stvari o smanjenju tumora, ali ne mogu pronaći niti jednu stvar o krvnim
ugrušcima u vanjskoj membrani mozga???!!!Molimo pomozite.” Ross

-- Bok Ross, evo e-knjige za tebe.Ulje će pomoći i kod krvnih ugrušaka, lako.Trebao je dobiti
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kanabis u svom sustavu odmah nakon pada.A sada što ga prije možeš dobiti  na toveće su
šanse za uspjeh.Prepolovio bih lijekove kada mu počnete s uljem kako biste izbjegli neželjene
nuspojave, a zatim, kao što kažete, interno i lokalno.Čepić s uljem dobro bi djelovao - supposi
su izvrsni za bolesti pluća i mozga. JB

“Pomiješao sam otprilike pola unce sa 60 ml maslinovog ulja (ne znam koliko je kvalitetno bilo
koje sam napravio).Otišao je tamo, izgledao je kao da se smrt zagrijala (dopustio mi je samo da
ga nanesem na njegovu glavu).Testirao sam 0,5ml u pipeti i još uvijek funkcioniram, ali sam
lagan.Namazao sam mu barem duplo to na glavu.Nakon pola sata je zaključio da je sve ušlo i
obrisao glavu ručnikom....Jeli smo dimljeni losos koji sam donio, a onda sam otišla na kruh i
mlijeko i vratila se da čujem kako cvrkuće na telefon sa svojom drugom djecom, koja su očito
bila  sretna  što  su  ga  također  čula  kako  je  on  uobičajen.Yadayada,  hvala  na  vašem  radu
dečki!...Ross

“Ja sam 4x preživjela od raka, moja posljednja dijagnoza bila je agresivni invazivni rak dojke 4.
faze pa sam prošla  kroz  dvostruku  mastektomiju  u  veljači  2014.  Ovaj  put  sam se odrekla
kemoterapije i  zračenja i koristila sam THC i CBS ulja da se izliječim. U remisiji  sam već 2
godine. Da dušo, radi. Ako imate bilo kakvih pitanja, pošaljite mi PM u redu. Mislim da ti mogu
pomoći.  Radio  sam  i  kemoterapije  3x  prije,  a  ovaj  put  sam  to  odbio  i  upotrijebio  svoje
alternativne metode. Ovaj put sam imao najbolju kvalitetu života. Nije muka i mučnina cijelo
vrijeme.  Moja  razina  boli  kontrolirana  je  THC  i  CBD  uljima  i  koncentratima.  Ovaj  put  ne
farmaceutski. Bez opioida. Hvala Bogu." Tina

“Upoznao sam jednog gospodina prije malo, rekao mi je da je bio direktor posebnih projekata,
da je radio za vladu ranih sedamdesetih.Rekao mi je da su tada proučavali ulje od medicinske
konoplje i odustali su od toga.ZAŠTO?Jer je USPJELO!!Da, rekao je da "moćnici znaju da nema
novca za život, samo umiranje." Kao što svi znamo, u našoj zemlji iu SAD-u političari ulažu u
kemo laboratorije i farmaceutske tvrtke.Pa, nakon duge rasprave također mi je rekao da su on i
cijeli njegov tim od tada na ulju medicinske konoplje i ovaj fini gospodin izgleda kao da je u
ranim šezdesetima, pa zapravo je u kasnim sedamdesetima i  izgleda sjajno !!Ostali  članovi
njegovog tima također su još uvijek živi,  sada je nešto o čemu treba razmišljati!!I hej, jeste li
znali  da najstarije živo ljudsko biće na našem planetu ima 131 godinu, cijeli  život je na ulju
medicinske konoplje  i  još  uvijek svakodnevno radi  na svojoj  farmi...  Izdaju nas ljudi  kojima
bismo trebali vjerovati! !” Briane

PMS, menopauza
“Ovo je jedna stvar za koju su konoplja i posebno ulje od konoplje najbolje što postoji, osim
ništa.Jednostavno nećete naći ništa što bi moglo ili  bi pomoglo bolje od konoplje.Pomoći će
vratiti hormonsku ravnotežu i ukloniti agresiju, promjene raspoloženja itd.Također će pomoći u
ublažavanju predmenstrualnih bolova i grčeva, nelagode, tjeskobe itd.

Kad  bih  vidio  da  se  žena  počinje  čudno  ponašati  zbog  hormonske  neravnoteže  u  tijelu
uzrokovane PMS-om, odmah bih joj dala konoplju na sve dostupne načine ili oblike ili oblike.Ne
vidim razlog zašto bi netko nepotrebno patio.Da ne spominjemo da kad netko pati, posljedično
pate i svi oko njih, što može potvrditi svatko tko je imao posla s ženom prije menstruacije.Dao
bih joj da pojede ulje, koristi ga u čepićima i ne bih zanemario topikalnu primjenu na trbuhu i
leđima.Svidjet će joj se jer će otkloniti bol i poboljšati kožu na tim dijelovima.Popušio bih i ulje s
njom da  zna  da  "nije  sama"  i  da  je  nekome stalo.Kod  konoplje  menstruacija  ne  mora  biti
frustrirajuće i neugodno iskustvo za sve uključene.JB”

“Ulje kanabisa je moj lijek za menopauzu i moj preventivni lijek za rak jajnika koji je uzela moja
majka 1985.Da sam samo znao za ulje, mama bi me vidjelaodrasti i imati djecu!Izliječio je moje

- 130 -



simptome menopauze.Radilo u roku od 48 sati!Mogu ponovno živjeti!Dijelim ovu informaciju
gdje  god mogu.Lijek mora biti  dostupan svima!Hvala ti  Rick što si  širio  vijest  i  učinio ljude
zdravim!” Shelagh

“Izgubila sam 50 funti zbog toga što je radilo na mojim hormonima – mogu to odmah osjetiti –
nema više valunga koji  općenito traju cijeli  dan i noć.Kada sam se razboljela sa 37 godina,
također  sam  bila  bačena  u  neposrednu  menopauzu  i  bolest  se  petlja  sa  svakim
hormonom.Vjerujem jer sam dobio 100 funti otkako sam se razbolio i uz samo malo korištenja
izgubio 50.” Joann

“Pratim Rickovu stranicu već duže vrijeme i zbog informacija koje sam tamo stekao, moja astma
i  VRLO  JAKO  noćno  znojenje  i  navale  vrućine  zbog  vrlo  teške  menopauze,  sada  ne
postoje.Nastavi s dobrim radom." Lize

“Imam rak i apneju za vrijeme spavanja.Ne samo da se nevjerojatno spavam, nego se ne budim
od valova vrućine.To je blagoslov.” Stephanie

“Je li  još netko prijavio da je ulje stvarno dobro za ublažavanje simptoma menopauze?Moji
valovi vrućine i noćno znojenje gotovo su potpuno nestali kada sam uzimao ulje.” Gill

P.K  vragu,  JB...bilo  joj  je  super,  DO  injekcija  protiv  estrogena.Od  njih  je  smrtno  bolesna.
A.Iznenađenje,  iznenađenje,  Valerie."Kloni  se  doktora"  je  trenutno  pravilo  igre,  nažalost.Ne
govorimo to iz zadovoljstva, to je realnost.Pacijenti se obično dobro snalaze s uljem sve dok
medicinski stručnjaci ne interveniraju i ne zeznu to s nekim nepotrebnim visoko alternativnim i
eksperimentalnim kemijskim lijekovima.Dakle, dok liječnici ne nauče kako pravilno koristiti ovaj
lijek,  zaista  je  najsigurnije  kloniti  se  njih  (ako  okolnosti  dopuštaju,  naravno).Ne  trebaju  joj
injekcije, ona mora unijeti što više ulja što je prije moguće kako bi poništila štetu od prethodnih
medicinskih tretmana i stavila svoje stanje pod kontrolu.Ako ulje ne pomogne, malo je vjerojatno
da bi nešto drugo moglo.JB

Regulacija tjelesne težine
“Ulje kanabisa regulira tjelesnu težinu i sigurno će vas dovesti na zdravu težinu!Također vas čini
da ne žudite toliko za nezdravom hranom.To je doista nevjerojatan lijek.Ovo je jedini PRAVI lijek
za mršavljenje.” Rick

“I ja gubim na težini ---moram kupiti pojas.:) Stala sam na vagu i sada imam 139# -- ovu težinu
nisam vidjela od srednje škole.Zaprepaštena sam i stalno mi ljudi govore kako je gubitak težine
primjetan da je dobar osjećaj.Također nemam nimalo apetita i pomalo mi je čudno kada osjetim
želju da dodam neke masne slatkiše koje inače nikada prije ne bih odbacila.Čudno.Zabrinula
sam se na nano sekundu da uzimam previše ulja ili tako nešto, ali brzo sam shvatila da se moje
tijelo  liječi...  odbacivanje onoga što ne bi  trebalo doći  i  što više mijenjam svoju prehranu u
organsku, to postaje zdravije.Bez dijeta, bez pretjeranog vježbanja, samo jahanje, vrtlarenje i
mama.Mislim da je to prirodna nuspojava RSO-a.:)” Heather

“Na ulju sam 2 mjeseca i primjećujem i gubitak težine...potpuno bez lijekova na recept...Ukinuo
pilule  za  krvni  tlak...upravo  sam  izmjerio  krvni  tlak  (bez  tableta  u  2  mjeseca  od  uzimanja
ulja)...rezultati  124/80  sjedeći  puls  79...OMG...ovo  je  jednostavno  super!!!Uskoro  će  biti
obavljena krvna slika, a onda ću prijaviti SAVRŠENE brojeve da ih SVI vide… Hvala RS, moj
ZELENI anđele.” Suzanne

“Bravo Suzanne!!Već više od godinu dana svakodnevno jedem kanabis, a održavanje tjelesne
težine u srednjoj školi nikad nije bilo tako lako tijekom moje vojne karijere kada sam uzimao
lijekove na recept!Sviđa mi se koliko je lakše i s kanabisom!!!” Tammy
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“Primjećujem da mi šećer u krvi jako brzo pada nakon što popušim malo ulja.I pušim više ulja
nego pupoljka i malo sam smršavio i moj se probavni sustav stvarno smirio.” Michelle

“Na ulju sam već neko vrijeme.Doista djeluje na održavanje normalnog šećera u krvi, ali imam
problem.Moj novi liječnik za liječenje boli napravio je urin i pokazao pozitivan rezultat.Rekao
sam joj  da ga koristim da ne moram ići  na inzulin.Rekla je da će mi prestati uzimati  druge
lijekove protiv bolova ako nastavim da budem pozitivan.Izgubio sam 40 kg, a šećer mi je sada
normalan i osjećam se odlično.Ako mi prestanu uzimati lijekove, vratit ću se na kilažu jer mi se
leđa i koljena degeneriraju i ne mogu vježbati.Sada živim u Oregonu gdje je ulje lakše nabaviti
zbog  ambulanti.Ne  znam što  da  kažem svom liječniku.Bio  sam ispred  njih.VA odbija  moje
lijekove i ne želi imati posla s nama koji stalno trpimo degenerirajuću bol.Koji nered." Michelle

“Moj  kiropraktičar,  sada me sluša o  RSO-u.Sada kada sam izgubio  65 lb  u  5 mjeseci  bez
vježbanja,  prestani  se  puniti  inzulinom,  sada  imam tablete  na  1/2  količine.Uskoro  će i  njih
odbaciti.Srce mu se otvorilo kad sam mu ispričala o Ricku i njegovoj priči.Pitao je za druge
svoje pacijente, dragi čovjek kakav je, podsjetio sam ga da sam mu spomenuo RSO, za njega!
lol To mu se svidjelo, pa ty ty ty, samo tako nastavi, svi mi!” Dave

“Jeo sam ulje kanabisa s ciljem mršavljenja, kao i pazio na prehranu i redovitu tjelovježbu.Do
sada sam u 8 tjedana izgubio 8 kg.je li to impresivno?Nisam još siguran, ali javit ću ti.Predan
sam da ću to raditi svaki dan tijekom 6 mjeseci.Primijetila sam da sam rijetko gladna i nemam
nikakvu želju (osim za dobrom čokoladom) za slatkišima, a kad pojedem nešto slatko, mogu
pojesti samo malu količinu.Hvala što ste ovo objavili.Volio bih vidjeti imaju li drugi koristi od ulja
na ovaj način?” Robin

“Pozdrav JB.Nadamo se da će vam ova poruka biti dobra.Samo sam mislio da ću podijeliti svoje
iskustvo s uljem kanabisa kao dnevnim dodatkom.Prije nego što sam preko Ricka Simpsona i
vas saznao koje su prednosti ulja kanabisa i što ono može učiniti za ljudsko tijelo, doživljavao
sam neke nadolazeće medicinske probleme koji su se slagali s onima koje već imam.

Patim  od  kronične  boli  od  teške  OA zbog  nesreće  na  drvetu  koja  mi  je  uništila  desno
koljeno.Zbog ove ozljede više nisam mogao raditi puno radno vrijeme.Također imam bolove od
OA u desnom ramenu, ruci i šaci od brahijalnog pleksusa do desnog ramena što je uzrokovalo
paralizu moje desne ruke godinu dana.Osjećao sam trnce u vrhovima prstiju,  kao i  upalu i
oticanje obje potkoljenice.Liječnik me upozorio 6 mjeseci prije trnaca u prstima da sam na putu
da postanem dijabetičar, ako ne promijenim način života.

U to vrijeme imao sam 260 funti.Izgubio sam i njuh i okus.Sve su to bili znakovi da ste postali
dijabetičar.Liječnik je nakon mjerenja šećera u krvi rekao da sam od 1-10 na dobrom putu @
6,5.Počela sam uzimati ulje prije otprilike 6 mjeseci.Zrno riže ujutro i opet prije spavanja.Sada
imam 203  lbs,  nemam trnce  u  vrhovima prstiju,  vratio  mi  se  njuh  i  ponovno  mogu okusiti
stvari.Otekline i upala u potkoljenicama i stopalima su nestale, kao i bol od OA.Hvala vam puno
što ste širili  istinu o ovoj ljekovitoj biljci s ostatkom čovječanstva.Ti i Rick pravi ste Božji dar
onima od nas kojima je to potrebno.

Oh!Moja kći radi ono što je u našem kućanstvu poznato kao uljne kuglice (doza umotana u mali
komad kruha) ponestalo nam je kuglica ulja.Bio sam previše lijen da ga napravim i glupo sam
prestao uzimati svoju dozu otprilike tjedan dana.Vratio sam se na 217 funti.Kada sam nastavio
uzimati ulje, moja težina se vratila na 203 lbs i nastavlja padati.Moja visina je 5'8” tako da ću
uskoro  znati  hoće  li  me  to  vratiti  na  moju  predbračnu  težinu  od  175  funti.Tako  sam
oduševljena.Lekcija naučena.Nikada nemojte prestati uzimati ulje.Život je dobar!Puno hvala."
Ron

“Moj  sin  koristi  Simpsonovo  ulje  za  svoju  Crohnovu  bolest,  ali  čujem da  može  pomoći  pri
mršavljenju.Ako  da,  kako?"  Kristal
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-- Da, može, jedi ulje i smršavit ćeš ako imaš prekomjernu tjelesnu težinu i udebljaš se kad
nemaš.Ne pitajte me zašto, ne pitajte me kako je moguće, ne znam odgovor.To se jednostavno
događa.Sama  sam  izgubila  50  kilograma  na  ulju  i  vjerujte  da  sam  se  svim  silama  trudila
demantirati Ricka.Ali nisam uspio i ulje mi je ponovno izraslo i mišiće.Bilo je to čudno i teško za
povjerovati, priznajem.Ali ne smeta mi što sam sve te kilograme smršavjela bez kapi znoja i bez
vježbanja.Zapravo, bilo je prilično ugodno i nije mi smetao dobar san koji je bio jedina značajna
nuspojava korištenja ulja.JB

“Hej  Rick,  stvarno  sam  ti  želio  zahvaliti  što  si  mi  spasio  život.Imam  17  godina  iz  Delhija,
Indija.Imala sam stvarno višak kilograma.A od prošlog svibnja kada sam počela konzumirati
RSO, izgubila sam 40 kg (88 funti) u 10 mjeseci.Moj brat je također izgubio 23 kg, a mama od
tada 15 kg i to zato što jedem puno više ulja od njih jer se od njega uopće ne napušim čak i ako
pojedem gram.

Dakle, što više i brže pojedete ulje, rezultati su brži i bolji.Zaista želim da svi znaju da može
izliječiti jednu od najvećih bolesti na cijelom svijetu, pretilost.

Hvala JB-u što nam je pružio informacije svaki put kada su bile potrebne.Oboje ste moji heroji i
ne mogu vam se dovoljno zahvaliti.” Shobhit i Shashank

Anksioznost, paranoja

“Primjer kako iskreni, ali pogrešni savjeti mogu povrijediti: Netko se požalio na povišenu razinu i
rečeno mu je da uzme CITICOLINE. To je u redu osim što je CITICOLINE RJEĐIVAČ KRV i
osoba kojoj je dat savjet bila je ona koja nije podnosila lijek za razrjeđivanje krvi. Osoba koja je
davala  savjet  mislila  je  dobro,  ali  nije  otkrila  ovu  vitalnu  informaciju.  Znam da ima mnogo
dobronamjernih ljudi  koji  žele pomoći,  ali  MOLIM VAS,  OPREZNITE dajući  informacije  koje
mogu utjecati i na život i na smrt. Usput, jednostavan način da smanjite visoku razinu je da
ubacite nekoliko zrna papra u usta...sigurno, jeftino i učinkovito.” Gary

“Sjajno je znati o citikolinu jer uzimam i varfarin. Baš kao i kurkuma, koja također razrjeđuje krv.”
Aspida

“Citoholin uzrokuje/pomaže metastatskim stanicama da razviju vlastitu opskrbu krvlju. Nije tako
dobro za rak.” Jim

“Jučer  sam žena počela uzimati  lijekove.Ovo je njezin izvještaj  od prvog dana.Jednostavno
nevjerojatno!Evo mog izvještaja za prvi dan:

Jučer ujutro sam se probudila s ekcemom na usni i nanijela malo ulja.Peckanje je prestalo za
10-ak minuta.Bol je nestala za 30 minuta.Oteklina je nestala za nekoliko sati.Mjehurići na mojoj
usnici danas su skoro napola nestali – obično im je potrebno 2 tjedna da zacijele.Udišući pare
ulja na usnu.Primijetio sam da je bol u desnom sinusu već nekoliko tjedana prestala.I nos mi je
prestao curiti.Od jučer sam kihnuo samo jednom.Primijetio sam da moj umor nije tako dubok
kao inače.Primijetio sam da sam se osjećao opušteno i da je nestao onaj tjeskobni rub.

Primijetio sam smanjenje boli u tijelu navečer - normalno imam toliko bolova u tijelu do večeri da
ne  mogu  mirno  sjediti  (bolovi  u  gležnju,  živci  i  mišići,  koljena/ramena/lakt/zapešća/palac
značajno su se smanjili).Također, sa svakom dozom dobijem vrlo lagani sjaj.Nemam poteškoća
s radom ili fokusiranjem i ne bih oklijevao voziti.Vrlo sam čista iako sam jutros zaboravila uzeti
Citicoline.Stavljam otprilike pola zrna ulja na Craisen i tako ga uzimam.”

“Ulje kanabisa počeo sam u prosincu 2012. kao opći tonik.Patio sam od tipa 2dijabetesa u to
vrijeme.Šećer mi je bio na 300 gdje je 100 normalno.Dobio sam metformin od kojeg mi je bilo
mučno svaki put kad sam ga uzeo.Tražio sam da me prebace na drugi lijek za dijabetes i skinut
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sam metformin i stavljen na Januviju.Moj šećer u krvi samo na lijekovima pao je razumno.Moji
su brojevi veći dio dana bili u visokim 100.Kada sam dodala ulje svom režimu, moji su se brojevi
vratili na nešto iznad normale.Tada je otkriveno da Januvia uzrokuje rak gušterače.Htjela sam
prestati uzimati ovaj lijek i zamolila svog liječnika da se vrati na metformin.On se složio.Naravno
na metforminu, bilo mi je loše svaki put kad sam ga uzeo.

Privikavanje  na  ulje  za  mene  je  bilo  poprilično  iskušenje.Mrzio  sam  napoj  koji  mi  je  dala
marihuana.Nisam koristio marihuanu više od 35 godina prije korištenja ulja.Ulje sam počela s
kapljicom veličine glave igle i  čak je  to  bilo  previše.Počela sam uzimati  Citicoline  kako bih
ublažila napitak od ulja na prijedlog Corrie Yelland.To je dobro funkcioniralo i bio sam na tom
putu  više  od  godinu  dana.U  svibnju  2013.  hitno  sam  prebačen  na  hitnu  operaciju  žučnog
mjehura.Bio sam u bolnici 5 dana bez ulja.Tada je otkriveno da mi je malo magnezija.U bolnici
su mi počeli uzimati dopunski magnezij.Kad sam došao kući, počeo sam ponovno s uljem.Na
moje iznenađenje nakon što sam tjedan dana uzimala dodatke magnezija,  osjetila sam vrlo
ugodan učinak od ulja.Ovo je nastavilo biti moje iskustvo.Uspio sam prestati koristiti Citicoline
kako bih ublažio stanje.Tada sam mogao povećati svoju dozu ulja na 1 zrno dnevno.Počeo sam
imati jako nizak šećer u krvi.Uklonila sam metformin iz svog dnevnog režima.

Otkako sam povećao dozu ulja na 1 zrno riže dnevno, moji su šećeri potpuno normalni.Moj a1c
je pao na 6.1 sa 7.2 prije godinu i 1/2.Moj doktor medicinezačuđen je kao i moj ljekarnik.Ne
mogu s njima podijeliti razlog svog uspjeha jer živim u državi u kojoj je nafta ilegalna.Zanimljiva
sporedna napomena ove priče je da sam, kad sam hitno krenula na operaciju,  zamolila da
nasamo  razgovaram  s  anesteziologom.Bojala  sam  se  da  će  me  ulje  spriječiti  u  sigurnom
zahvatu.Anesteziolog nije bio zabrinut što sam na ulju i rekao je da će mi to olakšati operaciju
jer će mi krvne žile biti proširene i disanje će biti lakše dok sam pod.Kroz sve ovo Aamann je bio
uz mene.On nema uvijek odgovore koje trebam, ali me uputio da pitam i vjerujem svom tijelu i
svojoj  intuiciji.Nije  mi  lako,  ali  konačno  smo  došli  do  mjesta  velikog  uspjeha  gdje  se  moj
dijabetes tipa 2 uspješno liječi samo uljem.Sada je svibanj 2014.S poštovanjem, Alice”

“Dovraga, čak se kupam u ulju kanabisa natopljenom drugim uljima.Tko bi pomislio da kupka
pomaže kod boli i tjeskobe.Lol." Tonya

“Pimam ga već 13 dana i moja depresija je nestala, nema više bolova od štipanja, razvio sam
normalan ciklus spavanja i nemam osjećaja bijesa, depresije, tjeskobe ili posljedica PTSP-a iz
Iraka.Svrha je zbog rupa u mojim plućima od isparenja fosfora od eksplozije u Iraku i udisanja
otrovnih čestica, kao i raka od osiromašenog urana kojem sam bio izložen.Tri godine nakon
Iraka počeo sam razvijati karcinom bazalnih stanica.” Jeremija

"Hvala  vam!Napravio  sam  nekoliko  serija  ulja  s  prijateljima  i  predao  šprice  drugim
prijateljima.Osjećam veliku razliku!Moj PTSP je smanjen, bol je smanjen i moji zglobovi imaju
osjećaj  kao  da  su  primili  WD-40.Kad  anksioznost  postane  jaka,  popušim  malo  ulja  i
nestane.Inače sam dozirao tri puta dnevno oko tri tjedna.Pješačio sam više u ta tri tjedna nego
u posljednje tri godine!Moja ljubav i divljenje svima vama u Phoenix Tears!Vama, gospodine
Simpson,  hvala  do  kraja  života.Znam da sada mogu uživati  umjesto  u  bolničkom krevetu.”
Frede

“Bol je smanjen i moji zglobovi imaju osjećaj kao da su primili WD-40?Djevičansko kokosovo
ulje je sigurnije” Hunter

“Koristim  organsko  djevičansko  kokosovo  ulje  za  rezanje  RSO-a.Omogućuje  bolju  brzinu
apsorpcije,  kao i  sprječava lijepljenje  ulja  za  sve,  uključujući  i  zube.Također  ga koristim za
izvlačenje toksina tako što 20 minuta vitlam žlicom oko usta i pljunem u smeće.” Frede

“Bio sam u trenutku svog života u kojem je moje zdravlje bilo užasno i jako sam boljela.Bio sam
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suicidan jer je život bio tako depresivan.Onda sam naišao na “Pobjeći od lijeka.” Otkad mi se
život uvelike poboljšao od primjene informacija koje sam naučio.Moje zdravlje je sada odlično i
puno sam optimističniji jer znam da će kanabis zaštititi moje tijelo od oštećenja.Od tada nisam
imao  misli  o  samoubojstvu  i  život  postaje  sve  bolji  i  bolji  kako  saznajem  više  o  različitim
ljekovitim svojstvima ulja kanabisa.” Petar

“Nestvarno kako se kontrolira moja anksioznost...Bio sam kroničan... Osjećaj se normalno, ako
je normalno sretno i puno više života... Hvala ti, Rick.” Prijatelj

Depresija

“Imam posttraumatski stresni poremećaj i kanabis mi pomaže da se opustim, jedem, spavam,
fokusiram  se,  koncentriram.Više  nisam  klinički  depresivan...itd...Pila  sam  antidepresive,
stabilizatore  raspoloženja,  pojačivače  raspoloženja,  lijekove  za  spavanje...što  ih  ne
kucam...Samo mi se ne sviđaju nuspojave...i više mi ne trebaju zbog kanabisa...Zaista se molim
da se ljudi educiraju o BOGOM danoj BILJCI, kanabisu...  o brojnim upotrebama i ljekovitim
čudima koje ima...samo rekavši...” Ale

“Ovo je doista nevjerojatan lijek.Stavio sam svoju dozu u kapsulu da je progutam.Pomaže kod
mojih bolova i simptoma PTSP-a.Poznajem dosta pacijenata koji također imaju koristi od ovoga,
za napadaje, Crohnovu bolest, simptome ustezanja itd.Neke ambulante to nose.” Nada

“Ne  mogu  govoriti  u  ime  drugih,  ali  za  mene  je  to  upravljanje  simptomima  bipolarnog
poremećaja, tardivne diskinezije, tardivne distonije, velike depresije, kronične boli, PTSP-a, tuge
i  tjeskobe.Od rujna  sam bez  otrova  (farmaceutski),  liječim  se  i  osjećam se  odlično.Ovo  je
čudesni lijek.Moj pas je gotovo bez raka od ulja i topikala.Ovu biljku je stvorio Bog da spasi
okoliš, živote i gospodarstvo.Društvo mora biti informirano.” Kathy

“Samo ti želim reći hvala, Rick. Patila sam svih 50 godina od depresije, na ulju sam već 8 dana i
osjećam se kao da sam se ponovno rodila. Puno ti hvala!" Tužiti

multipla skleroza (MS)
“Samo brzo ažuriranje, Jindrich...Supruga [59] koristi jednu dozu zrna uljne riže dnevno kako bi
pomogla spavanju i cjelokupnom zdravlju, a izgubila je na težini dok se nije stabilizirala na 30
lbs niže.Ona ima prekrasno iskustvo s korištenjem ulja, kao i ja.Gubici matematičkih vještina i
teorijske kontemplacije s MS-om su se u mnogim slučajevima preokrenuli, a ja opet radim veliku
matematiku u svojoj glavi kao kad sam bio mlađi.Obojica smo težili i postigli velike ciljeve u
životu u ovoj prvoj godini korištenja.Hvala Ricku i tebi, prijatelju.Oh, i Betty, zlatni retriver još
uvijek radi bolje nego ikad, zdrav, a veterinari su još uvijek u potpunom poricanju.” Ocjena

“Moja dobra prijateljica, seniorka s MS-om, koristi marihuanu da ublaži svoju MS.Kune se u to.”
Ron

“Moj stariji prijatelj na poslu pričao mi je o njegovoj ženi koja ima MS i koliko je to loše.Jedva ju
je mogao dodirnuti, a ona je uvijek bila u bolovima.Rekao sam mu za ulje jer ništa drugo nije
djelovalo od onoga što su probali.Probali su i radi!Osjeća se puno bolje i možezapravo osjeti
svoja stopala (prije nije mogla) sada može reći je li pod topao ili ne i super su nabijena.Hej,
nastavit će kupovati naftu na crno dok se ne legalizira jer radi.Ništa drugo ne liječi MS, skoro su
odustali...Ulje  kanabisa  dalo  im  je  novi  pogled  na  život  i  puno  nade  za  zajedničku
budućnost.Nastavit ću širiti vijest o ovom medicinskom čudu!Hvala Rick, nikome ne bih dao ovu
informaciju da nije bilo Phoenix Tears.” (iz Ontarija)

“Dobro jutro Rick, pratio sam te na Facebooku.Toliko sam toga saznao od vas i cijenim vaš
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naporan rad i  predanost.Moj  razlog za razmišljanje o marihuani za medicinske svrhe bio je
samo zbog mog stanja, multiple skleroze.Ali s istraživanjem koje sam pronašao o prednostima
za druge bolesti uključujući MS i rak, odlučio sam da ako ne činim svoj dio u informiranju drugih,
onda ne činim svoj dio u potpunosti.Nadam se da ću biti  koristan zagovornik u uvjeravanju
stanovnika Arkansasa da glasaju za medicinsku marihuanu na sljedećim izborima 2014.Ove
godine smo se jako zbližili.Hvala vam opet.S poštovanjem, Nancy”

“Vidjeli smo kako naša verzija Simpsonovog ulja i aktualna sveta ulja liječe sve od MS pacijenta,
psorijaze kože, pacijenata s rakom, pa čak i pomažu pacijentici s moždanim udarom da počne
govoriti  više riječi i  rečenica koje nije od moždani udar!Hvala vam za sve što ste učinili!”  --
Hvala, Michael, ali nikad ne volim vidjeti da netko pravi "svoju verziju" RSO-a.Molimo slijedite
upute  što  je  više  moguće.Kao  i  uvijek,  nečiji  život  može  biti  u  pitanju,  a  vi  uvijek  želite
pacijentima pružiti najsnažniji oblik ovog lijeka, kad god je to moguće.JB

“Postoje svakakvi dokazi i dokazi, istražite ih.Poznajem jednog čovjeka s MS-om, on ga ima
godinama.On to tretira uljem, može hodati i funkcionirati kao i ja.Onda poznajem drugog kolegu
s MS-om, on radi sve što mu liječnici i moderna medicina kažu.A on je u invalidskim kolicima i
tijelo mu se gasi.” Jeff

“Imam MS i prestao sam uzimati svojih 13 skripti.108 tableta tjedno i 3 injekcije...I sad koristim
samo kanabis.” Ivan

“Prije pet tjedana primila sam poziv od žene s istoka koja ima MSU invalidskim kolicima je već
15 godina.Isprobala je sve što joj je na pameti, uključujući kontroverznu terapiju CCSVI, a sve to
nije bilo poboljšanja.Usmjerili smo je u pravom smjeru i počela je uzimati ulje.Njezin posljednji
telefonski poziv meni je išao ovako: “Bok Corrie.Samo te želim obavijestiti da su moja invalidska
kolica u garaži.” (Tako da mislim da je pokvaren, jer je prošlo samo 5 tjedana).“Ustao sam i
hodam!Začarana sam.Riješila sam se svog Dependsa i upravo sam se vratila kući iz dana u
kupovini.Corrie, nisam mogao ići u kupovinu 3 godine.” U tom trenutku je počela plakati i rekla:
"Corrie, vratila si mi moj život." Corrie

Pilule, cigarete i detoksikacija
“Koristite ulje Ricka Simpsona ako želite prestati pušiti.Jednostavno prespavajte povlačenje.Isti
protokol  i  ista  doza  kao  i  za  bilo  koju  drugu  bolest,  samo  slijedite  upute  na  našim
stranicama.Pravilno proizveden i  korišten RSO također djeluje za sve druge vrste dodataka
tvari, na primjer za heroin, kokain, alkohol, morfij, jake lijekove koji izazivaju ovisnost, itd.JB”

“Želim osobno zahvaliti vama i svakom uzgajivaču, distributeru i nositelju političkih funkcija što
ste ovo čudesno ulje iznijeli javnosti.Skratit ću, patim od strašnih grčeva, mučnine i jako sam
dugo ovisnik o opijatima zbog ovih i drugih lijepih simptoma.Odlučio sam, nakon brutalne borbe
sa  svojim  zdravljem,  uzvratiti.Tablete  nisu  nimalo  ublažile  bol,  trebale  su  me  spriječiti  od
povlačenja.Lijek za pušenje je bio OK, ali ništa nije ni blizu onome što ulje čini za mene.Jako mi
je teško ovo napisati a da se ne ispunim takvom zahvalnošćuda ne vidim kroz suze.

Uzvratila sam potpuno detoksikacijom uljem!Morao sam to učiniti nekoliko puta prije i svaki put
je sve gore, ali ovaj put nisam imao nikakvih problema.Bez grčeva u tijelu, bez svrbeža kože,
bez znojenja...ništa od uobičajene noćne more odvikavanja od opijata.Mislim da je ulje čudo!To
mi je spasilo život!

Otkako sam napustio opijate, promijenio sam i prehranu na uglavnom bezglutensku.Pšenica je
problem, ali neke druge žitarice nisu.Ali veliki dio moje prehrane su moje uljne pastile.S njima se
mogu nositi, mogu funkcionirati, razmišljati, raditi sve što želim, s puno više energije i budnosti
nego što bih dao da sam umjesto toga popušio lijek.
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Rekao sam da ću biti kratak, istina je da razmišljam o tome da napišem knjigu u slavu ovog
čudesnog ulja i svega što je učinjeno za mene.I zato ti se s dubokim poštovanjem i ljubavlju
zahvaljujem Ricku Simpsonu.Mahalo, Lois”

“S obzirom da  sam alergičan  na  opijate...  (najmanje  otrovan???)  Uzet  ću  kanabis,  molim.”
Vrijesak

“Ako ste posebno na opijatima, morate shvatiti  da će doći do 'sinergije',  što u osnovi znači
1+1=3, u tome da će ulje uzeto s opijatom imati veći učinak na vas nego da ste ga samo uzeli ili
drugi, oni međusobno pojačavaju učinke, tako da vam neće trebati toliko lijekova protiv bolova
kao  inače.Razgovarajte  sa  svojim doktorom o smanjenju  količine  lijekova  koje  uzimate,  ne
možete jednostavno prestati s većinom tableta, a da se ne povrijedite.” Jim

“Muž i  ja  smo počeli  s  uljem početkom godine.Ima plućnu  emboliju  i  dijagnosticiran  mu je
dijabetes tipa 2.Dva puta dnevno konzumiramo samo jednu kapu, samo zato što je to sve što
imamo za sada.Inače, upute su se lako pratile i odlično su funkcionirale.Ako ja to mogu, svatko
može.Nafta se može kupiti u Home Hdw ovdje u Kanadi i označena je kao razrjeđivač boje bez
mirisa.Zatražite MSDS na njemu.

Još uvijek nisam sigurna pomaže li mom mužu ili ne, možda još uvijek liječi posljedice dva CT
skeniranja?Kod mene je to napravilo značajnu razliku u vrlo kratkom vremenu.Moja intolerancija
na laktozu je izliječena (ako odustanem od ulja hoće li se vratiti), ali sada je sasvim sigurno
nestala.Također  je  došlo do značajne promjene u mojim alergijama na miris.Imam kroničnu
infekciju sinusa otkad se sjećam, antibiotici nisu učinili ništa i odustala sam od njih prije mnogo
godina.Sa zadovoljstvom mogu reći da su mi se sinusi pročistili i da mogu disati!Još uvijek sam
pod utjecajem mirisa, ali ni približno kao što je bio.

Hvala Ricku i JB što su ovu informaciju iznijeli u javnost i hvala svima koji nastavljaju pisati i
dijeliti svoje priče.Volio bih da to mogu viknuti s krovova, ali vjerojatno bi me uhitili ;-)) Postoji
takva stigma oko kanabisa i ljudi (ovdje) jednostavno ne žele slušati.Šteta, poznajem ih toliko da
bi to moglo pomoći.” Clemmie

“Lisa, također bih te trebao obavijestiti da su u mnogim svjedočanstvima i dokumentarcima koje
sam gledao, neki od tih ljudi počeli uzimati ulje za jednu određenu bolest, a na kraju su dobili
beneficije i izliječili druge bolesti koje nisu ni bili svjestan prije upotrebe ulja.

Na primjer, recimo da uzimate ulje protiv dijabetesa, a zatim nakon upotrebe ulja otkrijete da
vam se razina kolesterola vratila na normalu,  da vam se osip na koži ili  ekcem nestanu,  a
hemoroidi  iznenada nestanu zajedno sa čudnom kvržicom koju  ste  imali  ili  infekcija  sinusa
odjednom se poništi.Vidim puno toga u svom istraživanju.

Također, mnogi ljudi navode da često gube na težini ako imaju prekomjernu tjelesnu težinu ili se
vraćaju na normalnu težinu, često bez pokušaja dijete.A ako cijedite sirovi kanabis, rezultati na
težini i zdravlju su još izraženiji.

Znam da Rick Simpson također promiče biljnu prehranu.Vidim da u mnogim drugim studijama,
osim  upotrebe  medicinskog  kanabisa,  prelazak  na  biljnu  prehranu  ima  toliko  zdravstvenih
prednosti, da su se ti ljudi često posvetili životu i pohvalili i promovirali da je promjena na biljnu
prehranu imala doslovno im je spasio živote.” Donna

“Bok Jindrich, ispričavam se na smetnji, ali Brad me danas ispravio u jednoj stvari, koju biste
možda htjeli razjasniti.Njegovim očitanjima šećera u krvi za dijabetes trebalo je 7-10 dana da se
normaliziraju,  a  ne  samo  sljedeći  dan...ipak  je  izvanredan.Ovo  mi  također  daje  priliku  da
proslijedim ostatak njegove e-pošte, za koju mislim da ćete htjeti objaviti i na PT:

“Imao sam 5 karcinoma kože na lijevoj ruci, znam da su nastali kao rezultat oslanjanja moje
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ruke u izbočinu prozora tijekom ronjenja tijekom godina.Držao sam ih prekrivene uljem 24 sata
dnevno i sve osim velikog je potpuno nestalo.Veliki je jedva vidljiv, ali još uvijek osjećam blago
podignuto područje pa ga svakodnevno držim uljem.Mislim da će nestati do kraja tjedna jer je
tako blizu.Imajte na umu da sam ih nekoliko puta u prošlosti zamrzavao i uvijek su se vraćali,
ovaj put sam uvjeren da neće, ako je tako, znam točno što trebam učiniti.Sve najbolje tebi i
Ricku, Dale.”

-- Hvala, Dale, lijepo je znati da vi momci točno znate što vam je činiti.JB

“Uzeo sam ulje da prestanem s lijekovima protiv bolova i cigaretama...I uspješan sam!Prošlo je
više od mjesec dana bez ni jednog ni drugog!” Aspida

-- Čestitam, Randy.Uz korištenje ulja na kraju i nije bilo tako teško, zar ne?JB

“Neki ljudi su jednostavno neupućeni i uplašeni.Zbog Ricka Simpsona i sama sam mogla znatno
smanjiti svoje lijekove protiv bolova, mislim da sam uzimala 60 mg OxyContina 3 ujutro i 3 prije
spavanja i uzimala sam ih više od 8 godina...Sranje!

Sada od početka ulja uzimam samo 1 ujutro i 1 popodne!Pričaj o čudu, barem ja to tako vidim!
Liječnici su mi rekli da se nikada neću moći spustiti niti moći prestati uzimati.Dječak je radio
"Rick Simpson" i ja dokazujem da su moji doktori u krivu,

Radim to i osjećam se bolje nego kad sam uzimao te proklete otrovne tablete!Iako sam bio na
tako velikoj dozi OxyContina, i dalje sam osjećao bolove, iz dana u dan, nisam spavao i nisam
jeo...Danas sam bez bolova, spavam normalno i jedem više!I ne zaustavljam svoju potragu za
odustajanjem od ovih tableta, nadam se da ću do trenutka kada budem na ulju mjesec dana
potpuno nestati!Poželi mi sreću!" Nancy

“Pomagao sam ljudima da se oslobode opijata,  svih vrsta i  brzo...sa RSO...plus tablete  za
spavanje i ostalo.Bez povlačenja, bez grčeva.Izvrsno.Jedan tip je rekao da je to kao da spavaš i
ustaneš čist,  bez potrebe za bilo  čim.Osjećaju se sjajno,  kao da se svakog jutra hvataju u
koštac s grizlijem.Osjećaju se ponovno mladi i zdravi.Potreban nam je “RSO Detox Center” za
rješavanje svih ovih problema s detoksikacijom.Mir svima.” Ron

“Bok Jindrich, ulje je definitivno spasilo puknuti testis mog susjeda.Tjedan i pol dana imao je
krvavu  mokraću  i  nepodnošljive  bolove.Liječnik  je  rekao  da  ne  može  prepisati  ništa  što  bi
pomoglo kod te vrste boli i dao mu je tri dana prije nego što su izvadili testis ako ne prestane
krvariti.RSO je djelovao za nekoliko sati na bol i u roku od 3-4 dana potpuno je prestao mokriti
krv.Prošla su dva tjedna i dobro je.Još uvijek radim na njemu da napravi svjedočanstvo, ali on
se malo boji to učiniti (njegove riječi... “Doći će i odvesti me ako napravim video”) i ne zna puno
o istini moć RSO, pa je malo skeptičan da mu je ulje spasilo muškost, lol.Iz onoga što sam vidio
da je ulje definitivno uspjelo, ali  nije 100% dokumentirano, sve što znam je da ga je trebao
ukloniti  kad sam ga prvi  put  vidio i  nekoliko dana mu je bilo bolje  nakon što je  pojeo ulje,
koristeći ga lokalno, i kao ačepićnoćna kapa, lol, ali on to neće priznati.I dalje mu svaki dan
govorim: "Čovječe, spasio sam ti jaja!" lol U svakom slučaju, samo sam ti htio reći kako je prošlo
i ako ga uspijem natjerati da da izjavu, javit ću ti.” Steve

“Uspjeli  smo  odviknuti  Cashyja  od  metadona,  fentanila,  Clonapina,  Verseda,  Ativana  i
Oxycodonea  u  manje  od  dva  tjedna  s  uljem!Bez  znakova/simptoma  povlačenja.Radi
fenomenalno!” Kalli

“U kolovozu 2012.  moj  sin  “Pnut”  počeo je  doživljavati  napadaje,  katapleksiju,  prekomjerno
slinjenje, svakodnevno upijanje tekućine i sveukupni umor.Njegove mentalne sposobnosti su
brzo  opadale  pred  našim  očima.Samo  godinu  prije  igrao  je  nogomet,  nogomet  i  bio  je
izviđač.Sve u svemu, bio je normalan dječačić do kolovoza 2012. godine.
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Prijeđite na ožujak 2013. i konačno mu je dijagnosticiran Niemann Pick tip C.NPC je terminalna
bolest koja je u najosnovnijim terminima problem lizosomskog skladištenja.Na to gledam kao na
trajno oštećenje mozga.Liječnici su nam dali sve lijekove protiv napadaja kojih se možete sjetiti,
klonazepam, tegretol, Dilantin, lamictal, keppra, Diastat gel za hitne klastere, itd. i NIŠTA nije
djelovalo.(Sve što se činilo je samo pogoršati stvari dajući nam lažnu nadu.Svaki put kad nije
djelovalo,  doktor  bi  povećao dozu.Ne krivim ih jer  to je  sve što znaju.)  Ležao bi  na kauču,
možda  bi  ti  izmamio  osmijeh  iz  njega,  možda  ne.Samo  bi  ležao  i  slinio.Nije  se  mogao
pomaknuti.Prešao je od vrlo aktivnog malog dečka u zombija.Morali smo mu nabaviti invalidska
kolica, psa za pomoć pri epilepsiji i stavljen je na bolničku njegu.

U siječnju 2014. uskočio je pravi stranac koji je postao pravi prijatelj “Uncle S” i ponudio nam
pomoć u obliku Rick Simpson Oil-a.Razgovarali smo telefonom sat i pol i bio je toliko strastven
prema cijeloj biljnoj medicini i uistinu je vjerovao u ono što je Rickovo ulje učinilo svojim djelima
u pomaganju  drugima,  da se osjećao primoran pomoći  nama.Kroz  ljubaznost  njegova srca
pronašao je način da dobijemo lijek koji nam je očajnički potreban.

Dana  31.  siječnja,  naš  sin  je  imao  čak  15  napadaja  dok  je  bio  budan,  sve  to  čak  i  na
Clonazepamu i Diastatu.Imao je neke dane bolje od drugih, neki dani bili su ispunjeni napadima
i strahom.Osim ako niste roditelj/voljena osoba koja je prošla kroz ovo, nećete razumjeti mračno
mjesto na kojem se osjećate.

Prvu dozu Rickovog ulja primio je 1. veljače.Taj dan je imao samo 3 napadaja.Sjeo je u krevet
prvi  put  nakon  nekoliko  mjeseci  i  rekao  cijelu  rečenicu.Slučajnost,  pomislio  sam u  sebi.Ali
svejedno  sam  bila  presretna.Četvrtog  dana  nazvao  je  moju  ženu  "mama"  prvi  put  nakon
nekoliko mjeseci.Razgovarajte o radosti i suzama tog dana.Već sljedeći dan, 5. dan, nije imao
napadaje.Od ovog  posta  prošli  smo 58  dana  sa  samo 2  napadaja  i  oni  se  mogu pripisati
vanjskim čimbenicima.

Danas naš sin više priča, aktivan je, može imenovati nekoliko predsjednika po licima, može sam
voziti  svoj  specijalizirani  bicikl.Ono  što  se  dogodilo  pred  našim  očima  nije  ništa  drugo  do
čudo.Nisam najreligiozniji čovjek, ali vjerujem u Boga.Iskreno vjerujem da nam je poslao tog
“ujaka S”.Vjerujem da je on pokazao Ricku kako se to radi, a on je vodio tebe JB u iznošenju
riječi.

Zbog svega ovoga, što sam pomogao vratiti našeg sina meni, nama.Zato što sam vratio svoju
ženu iz  najdublje  depresije  i  što sam pomogao svojoj  obitelji.Rick  Simpson,  JB i  "Ujka  S",
zauvijek sam ti dužan.Hvala vam!!!" Kevin

Ovisnosti
“Vrlo nedavno sam promatrao smrtno bolesnog bolesnika s karcinomom ovisnom o morfiju kako
prestaje uzimati morfij “COLD TURKEY”.Nakon što je prestala uzimati morfij, ogladnila je; više
nije imao zatvor; spavala je vrlo čvrsto i njezina je bol bila daleko bolje kontrolirana.Također je
ponovno  postala  koherentna.NEVEROVATNO.Da  sam  nisam  vidio  ovu  promjenu  od  180
stupnjeva, NIKAD ne bih vjerovao.Nikada prije nisam bio za marihuanu, ali  ovo me osobno
opažanje učinilo vjernikom.” Janice

“Jedna stvar koju sam primijetio sada kada uzimam RSO već 3 mjeseca je da se skoro riješio
moje želje za alkoholom.Prije sam pio piće ili 2 svake večeri, ali sada rijetko želim piće, a kada
to želim, ne pijem toliko, također sam primijetio da su mi hlače puno opuštenije.Izgubio sam 10
kg.Jedina stvar koju manje radim je da pijem alkohol.

Još uvijek jedem isto i još uvijek grickam miješane orašaste plodove, kolačiće itd. navečer kad
se zajedem, a možda čak i jedem više nego prije ulja.Da, ulje vas može učiniti gladnim.
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Dakle, ili nedostatak alkohola ili ulja uzrokovali su da sam izgubio 10 kg u 3 mjeseca.I nisam
baš imao višak kilograma, 5' 10” i oko 198 funti.Kad sam bio mlađi, uvijek sam imao oko 186
funti i bio sam u formi.Sada sam pao na 187 funti zadnji put sam provjerio.Bilo kako bilo, ulje ili
nedostatak alkohola doveli su do gubitka kilograma.Samo sretna nuspojava.” Scott

“Opijati me izazivaju zatvor, mučninu, teško je dobiti pravu dozu za učinkovito olakšanje.Od njih
sam "omotan", nesiguran za vožnju i tako dalje.Marihuana ne.Dovoljno je rekao." Frede

“15-godišnja  ovisnost  o  opijatima izliječena  uljem.Ne bih  ga probao  da nije  bilo  Ricka.Zato
moram  reći  da  mu  uistinu  dugujem  svoj  život  pa  sam  sada  jedan  od  njegovih  najvećih
podupiratelja.Oduvijek  sam pušio,  ali  to  nikad  nije  pomoglo  kod  boli  koju  sam dobivao  od
tableta.Samo sam toliko puta želio umrijeti jer više nisam bio zadužen za svoj život.Mogu reći
zbog RZS-a.NISAM na morfiju, oxy, perc, vic, ili suboxone...to me je diglo od svega!!!!!I opet
imam 40 i osjećam se 20.Moj artritis koji sam osjećala svako jutro sada je NESTAO.Uzimao
sam ulje interno 10 puta i moj život je ponovno počeo.Ne postoje riječi koje mogu izraziti koliko
sam zahvalna.Ako uzimate tablete, počnite uzimati ulje navečer, osim ako nemate tjedan dana
za samo spavanje, ja bih krenuo tim putem.” Rebecca

“Kanabis me je skinuo s Benza nakon više od 30 godina ovisnosti prije više od 15 godina, bez
njega, da nastavim kao što sam bio, sada bih bio mrtav…” Phil

“Znam nekoga tko koristi kanabis kako bi im pomogao da se oslobode suboxona. Konoplja joj
puno pomaže.Ona kaže da pomaže kod boli.Ali mislim da je dio dijela tableta koji za mnoge
stvara ovisnost onaj "gornji" dio... u kojem kanabis nije baš "gornji"... ali po mom mišljenju, ako
ga  se  držite  nakon  početka  i  gradite  a  tolerancija  osjećaj  pretjeranog  umora  će
nestati.TOLERANCIJA je ključ.” Erin

"Prekinuo sam sve lijekove protiv bolova i sada mogu funkcionirati - volio bih da više ljudi može
vjerovati snazi prirode!" Tužiti

“Imam živac kralježnice koji je slomljen 2000. godine i godinama sam prihvaćao ideju da ću na
kraju biti osakaćen zbog toga i zaglavio sam na Oxycontinu gotovo desetljeće, sve dok nisam
odlučio probati kanabis.Sada, kada uspoređuju moje MRI, liječnici se pitaju kako je mijelin na
živcu počeo zacjeljivati  i bacati ožiljno tkivo.U posljednje dvije godine moje držanje se počelo
poboljšavati, raspon pokreta, kao i smanjenje napadaja.” Ann

P.Što je s metadonom?Pomaže li RSO da se napusti metadon?To je apsolutno najteža droga
koju je ikad bilo moguće skinuti.Probao sam nekoliko puta s nekoliko različitih stvari!Isplate traju
toliko dugo da je previše strašno za tako dugo!Čak je i Bradford Rehab u Alabami rekao da se
od njega najteže detoksirati!Aron

-- Arone, ovisnost o metadonu je prava stvar za ulje, pogotovo kada se proizvodi i koristi prema
našim uputama.Zamislite naše pacijente s rakom u 4. stadiju – obično su na koktelu najgorih
stvari koje možete zamisliti, a opet, obično mogu prestati uzimati bilo štouzimali su za tjedan ili
dva.Dakle, opet, u usporedbi s tim dobrotama, metadon je komad kolača za ulje.Već godinama
o tome pričam stručnjacima za ovisnosti, oni ne žele vjerovati i nikad se nisu pojavili da bih im to
jednostavno pokazao.JB

“Upotrebila sam kanabis za bratovu ovisnost o heroinu.Ubijen je na poslu, ali vidjeli smo sjajne
rezultate s kanabisom do njegove smrti.” Laura

-- Ispravno korišten RSO može se koristiti za pobijediti sve ovisnosti o supstancama koje su
poznate ljudima.Obično je potrebno tjedan ili  dva da pacijent prestane uzimati  lijekove/pilule
koje izazivaju ovisnost, a obično nema značajnih simptoma ustezanja.Što je lijepo, naime za
pacijente i one koji se brinu o njima.JB
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“Kako ja gledam na to, svi bi  piloti  trebali  jesti  ulje kada slete za taj dan.Tako će se dobro
odmoriti  i  naspavati  te  će  sutradan  ponovno  moći  dobro  raditi.Također,  kako  će  se  inače
spriječiti od radijacijske bolesti i svih desetaka zdravstvenih problema koje piloti imaju?

Slažem  se  s  testiranjem  THC-a,  to  je  dobar  način  da  se  utvrdi  je  li  osoba  odgovorna  ili
neodgovorna prema svom zdravlju.Zdravlje na prvom mjestu.Za mene oni koji nemaju THC u
svom  sustavu  jednostavno  se  igraju  sa  svojim  životima.Ili  pate  od  onečišćenja  okoliša,
Fukushime i chemtrails sindroma poricanja.Dobro je znati da i ulje može pomoći u tome.JB”

“Oporavljam se ovisnik o heroinu.Vidim ljude jednog dana i  mrtve sljedećeg,  svaki  tjedan u
svom savjetovalištu ne od kanabisa, BHO ili  marihuane, već od ksanaksa i  benzodiazipena
poput valiuma i drugih lijekova na recept.To su uglavnom svi kupljeni na crno!Kanabis u cijeloj
povijesti nikoga nije povrijedio niti ubio.Kad političke stranke reklamiraju teoriju prolaza i teoriju
shizofrenije.Ono što ne razumiješ je da oni otvoreno lažu!Pušači kanabisa koji imaju shizofreniju
imali su shizofreniju prije nego što su pokupili džoint.I najvjerojatnije su ga koristili za liječenje
nedijagnosticiranih  problema.A gateway je  glupost.NEMA NIŠTA U MARIHUANI,  OD ČEGA
VAS ŽELJI ZA JAŠIM DROGAMA!Pravi "prilazni prolaz" su ilegalni dileri koji nude neku drugu
drogu tvrdeći: "Ako volite travu, svidjet će vam se ovo" jer znaju da trava neće nekoga navući da
potroši stotine dolara svaki dan ili sat.Ali heroin ili kokain natjerat će vas da mu kucate na vrata
7 puta dnevno.Vrijeme je da odrastemo.Otvorite nam oči i shvatite da smo vladi potrebni puno
više nego nama oni i njihove laži.” Che

“Naučio sam prije više od 30 godina da bih, kad bih izašao pijući i bojao se da će mi se krevet
zavrtjeti  (sjetite  se  toga)  od previše  pića,  popio  lonac neposredno prije  spavanja,  i  stvarno
mislim da mi je to pomoglo od toga da sam se razbolio i ili učinio da moj mamurluk nije tako loš
kao što bi bio da nisam imao taj udarac.” Scott

“THC  prolazi  krvno-moždanu  barijeru  i  ispravlja  amigdalu  ovisnosti  o  alkoholu  i  drugim
drogama...To obično dovodi  do toga da osoba oštećena zbog zlouporabe alkohola i  opijata
povrati vlastitu kognitivnu sposobnost i sama zaustavi svoje zlostavljanje.” Robert

“Primijetio sam ovo.Više uopće ne pijem.Ili imate bilo kakvu želju.” Brittney

"Vrlo istinito.ovo sam doživio.Uopće ne želim piti taj otrovni otrov koji mi je uništio jetru.Čitava
kultura postaje sve bizarnija što se duže klonim nje.Ljudi koji stoje okolo i sipaju otrovnu pišu niz
grlo.Meni je to bizarno.:) Ipak je toliki blagoslov koristiti začinsko bilje.Osjećaj je nevjerojatan,
BEZ MAMURUKA!!!” Camuche

“Kako znate tko ili koje životinje imaju endokanabinoidni sustav?A što znači endokanabinoid?”
Trisha

“Sve  životinje  imaju  endokanabinoidni  sustav,  s  izuzetkom  insekata.Kanabinoidreceptori  se
nalaze u našoj koži, mozgu, imunološkom sustavu, crijevima, jetri, kralježnici, rebrima, bijelim
krvnim stanicama i koštanoj srži (matične stanice) itd.Bez endokanabinoidnog sustava starog
više od 600 milijuna godina, “matične stanice bi se ponašale kao automobil bez vozača”. Dr.
Guy, izvršni predsjednik GW Pharmaceuticals,  London, UK.Regulira svaku funkciju u našem
tijelu.Omega masne kiseline (3, 6, 9) stvaraju endokanabinoide zbog čega su važne za nas.Ulje
kanabisa (RSO) u osnovi pojačava sustav endokanabinoida, zbog čega može izliječiti ili liječiti
gotovo svaki zdravstveni problem.” Rick

Kvaliteta života
“Kada saznate da ulje kanabisa ima stotine ljekovitih svojstava, zaljubit ćete se u cvijet.Zapravo,
nikad nisam sreo nekoga tko je vjerovao da je ulje kanabisa ovoliko moćno i da se još nije
zaljubio.” Petar
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“Prije ulja jedva sam se spuštao niz prednje 3 stepenice, sada mogu voziti bicikl od 4 sata.Samo
će biti bolje.” Petar

“Hvala na ovoj informaciji!Svoje sam napade panike od PTSP-a liječio RSO-om i pronašao iste
rezultate.Lajmska bolest je također još jedna koja oponaša malariju na mnogo načina za koje
mnogi ljudi ne shvaćaju da ih je ugrizao zaraženi krpelj.Neka ove postove pogledaju MILIJUNI!!!
Hajdemo jednom dobro iskoristiti ovaj Facebook!!!!” Linnea

“Moj brat je imao zub koji je bio loš i ozlijeđen.Pa sam rekao da ga utrljajte uljem, a on je to
rekao dva tjedna kasnije i još uvijek ne boli i ne čini se da je sada zaraženo.Samo shvati, RSO
opet u pomoć!!!!!” Steve

“Hej,  ne znam jeste li  to ikada čuli,  ali  otkrio sam da je ulje TAKOĐER ZALJELILO ili  bolje
rečeno počelo zacjeljivati ogromnu šupljinu koju imam na svoja dva prednja zuba. Slučajno sam
dobio malo ulja i rupica je bila puna ulja i primijetio sam nekoliko dana kasnije da se šupljina
smanjila i sada je upola manja!Je li itko ikada prije rekao ovo?RSO pasta za zube zvuči kao
STVARNO dobra ideja!Karijes je teško izliječiti i sigurna sam da bi ih svi radije izliječili nego da
bi im vadili zube!Sretna nesreća s uljem, drago mi je reći.” Kim

“Što NE ULJE kanabisa?Ovo je sjajna vijest za čuti o zubima.Shona Banda imala je nekrozu u
ustima zbog inficiranog apscesa gdje je izvađen mrtav zub.Nije imala novca da ode liječniku ili
zubaru da izliječi  nekrozu.UMJESTO, uvijek je  stavljala RSO na to i  nikada nije  morala ići
zubaru,  nikad  nije  trebala  antibiotike  ili  protuupalne  lijekove  i  nije  trebala  koristiti  nikakve
posebne  proizvode  kako  bi  ga  održala  čistim.Zahvaljujući  Rick  Simpson  Oil-u,  nekroza  je
prestala i ona sada opet ima ružičaste desni!

Također  sam  primijetio  da  nemam  NIKAKVE  ŠUPLJE  otkako  sam  počeo  sa  uljem  od
kanabisa.Nekad su mi usta bila toliko kisela i  puna karijesa da mi je bilo čudno da nemam
karijes / karijes.Sean je o tome govorio i neki dan.

VOLIM slušati svjedočanstva o ulju!ŠTO SE NE MOŽE ISPRAVITI?Hvala Jindřich Bayeru što je
podijelio svjedočanstvo ove osobe o svom zubu, sviđa mi se kada ljudi podijele svoja iskustva u
liječenju uobičajenih bolesti ili održavanju homeostaze.” LinZy

“Riješio sam se predkancerogenih polipa uzimajući dozu svaki dan.” Donna

“Koju ulogu može imati kanabis u životnom ciklusu žene?Kad je mama sretna, svi su sretni”, to
je sve što znam.A ulje može usrećiti ženu bez obzira u kojoj se fazi ciklusa nalazi.JB”

“U  kojim  slučajevima  ulje  nije  moglo  pomoći?Postoji  li  uzorak  u  njima,  ili  je  više
testiranjapotrebno razumjeti razloge?” Danny

-- Ulje ima problema da popravi ono što su liječnici prvo zeznuli, to je jedini obrazac kojeg se
mogu sjetiti.JB

“Moja djevojka je jako alergična na ubode komaraca i sinoć je imala jedan na sljepoočnici... bio
je ogroman, u svakom slučaju predložio sam da uzmem flaster i stavim RSO koji smo napravili
od listova kanabisa na ugriz.Jutros kada smo se probudili kvrga je potpuno nestala.”

-- Hvala ti,  Jimmy.Siguran sam da će ova informacija pomoći mnogima.Sezona komaraca je
stigla.A ulje djeluje i kao repelent, probajte.Uvijek je bolje spriječiti pojavu problema iako ih je
tako lako riješiti  uljem.Ulje  se može koristiti  lokalno na sve što  svrbi,  peče ili  boli.Što  prije
nanesete ulje, prije će problemi nestati.Sjeti se.JB

“RSO je potpuno zaustavio moje grand mal napadaje.Nikada neću upotrijebiti drugu umjetnu
drogu za koju bih voljela da sam znala za nju prije nego je moj muž preminuo.Prešao je od
Hodgkinovog limfoma.Možda bi još uvijek bio ovdje.Tada su nam rekli da ima stopu izlječenja od
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70%.Otišao je za manje od dvije godine.“ Kelly

“Farmaceut mi je rekao da je ovo gomila sranja!!Izgubio sam tatu zbog raka ovog svibnja, imao
je dva najbolja doktora u klinici Cleveland i bolnici Geauga!!Moj tata je imao samo 62 godine i
još je bio beba u mojoj knjizi!!Dokaži mi da moj bratić otac sada boluje od raka.Upravo sam
saznao nakon što sam izgubio tatu i ove moje svekrve.” Tammy

“Očito će vam farmaceut reći da je to sranje jer je ostao bez posla ako svijet sazna da ulje
kanabisa liječi rak.” Moni

“Zadivljen sam tvojom odlučnošću JB.Da netko od mene “traži” dokaz, rekao bih mu gdje da idu,
ali to ne bi bio Youtube!U isto vrijeme, međutim, ako netko to nije sam istražio i navučen na
mainstream medije, ne bi znao činjenice i mogao bi smatrati ovu glupost, pretpostavljam.Vojnik
na JB i Ricku!P.SReci svom ljekarniku da je njegova "industrija" gomila sranja!!" Gord

“Koristio  sam  ga  za  bol,  spavanje,  kronične  probavne  probleme,  mučninu,
anksioznost/depresiju.Uspješno  sam  se  riješio  tableta  protiv  bolova,  opuštanja  mišića,
antiemetika, tableta za spavanje i uspavljivanja.MMJ mi je spasio život.Vratio sam život zbog
MMJ, na užas mog liječnika.” Milost

“Kada sam stalno uzimao ulje, moj bf nije imao migrene 4 mjeseca, vratile su se kada smo se
smanjili i nije mogao uzimati toliko ulja dnevno, ali je s 2-4 mjesečno otišao na NULU svih b/c
RZS, u to vrijeme je također prestao s Norco, Baclofen, prozac zbog kroničnog umora, čak je
prekinuo i  lijekove za štitnjaču iako se razine još nisu ispravile  nakon nekoliko mjeseci,  ne
odustaje i pošto se osjeća dovoljno dobro ja sam ne potičući levotiroksin, jako sam znatiželjan
hoće li se njegova štitnjača na kraju normalizirati uz dosljednu upotrebu RSO, samo nam treba
dosljedan izvor materijala!Osobno ne koristim lijekove protiv bolova i opuštanja mišića koristeći
RSO.” Whitney

“Mrzim zvučati grubo, ako su oni bili 2 najbolja doktora u Clevelandu, što je onda pošlo po zlu?
Tradicionalno liječenje raka NE djeluje!Kemoterapija,  NE djeluje, zračenje, NE djeluje...a vaš
ljekarnik, pa što bi drugo rekao?Pitajte ga ponovno kada bude legalno izdavao RSO.Neka tvoj
otac počiva u miru, sućut tebi i tvojoj obitelji.Molim vas, nemojte čekati još jednu smrt da biste
izvršili neko kritičko istraživanje...blagoslovi.” Laurie

“Ne bih ga pušio, ali, kvragu, kad bih se mogao riješiti užasnih migrena koje imam od 1990.,
probao bih ulje ili nešto drugo.” Rebeka

-- Što prije dobiješ ulje, prije ćeš se riješiti migrene, Rebeka.To je tako jednostavno.JB

“Pa,  dao  sam  ulje  jednom  63-godišnjem  muškarcu  s  problemima  s  prostatom.Ulje  mu  je
pomoglo  za par  dana,  mogao je  bez problema piškiti...prije  ulja  bilo  je  potrebno svaki  dan
polagati kateter, bolan i užasan zahvat.Mir." Juergen

“Po prirodi sam skeptik, ali  sam potpuno PRODAN nakon što sam vidio što je to učinilo za
Jenniferin život u tako kratkom vremenu.Ona ima 30 godina.star, ali se ponašao kao depresivni
70-godišnjak.Jedini  savjet  liječnika bila  je  operacija  koju bi  rado obavila za bilo  kakvu vrstu
olakšanja,  ali  nema zdravstveno osiguranje.Prihvatila  je  činjenicu  da  će jednostavno morati
živjeti na ovaj način.

Kao njezinoj majci, srce mi se slamalo gledajući je kako pati.I njezina djeca su patila jer njihova
mama nije imala toleranciju, a kamoli energiju da drži korak s njima.Moja druga kći je licencirani
terapeut za masažu i marljivo je radila kako bi ublažila dio njezine boli.Masaže su pomogle, ali
samo na kratko.

Ovo ulje je Božji  dar!!Jenny se sada smiješi  (to nismo vidjeli  jako dugo)..  Pitam je kako se
osjeća, a ona kaže: “Mama, ne mogu se sjetiti da sam se ovako dobro osjećala.”
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Planiram nabaviti više materijala što češće mogu i pohraniti što više ovog ulja (kažu da će trajati
vječno).Moj  suprug  i  ja  ćemo  ga  početi  koristiti  navečer  nakon  što  obavimo  svakodnevne
poslove  kako bismo mogli  spriječiti  mnoge bolesti  naše dobi.PRODAN SAM...HVALA RICK
SIMPSON.!!!“ Tonda

“Svježe dijagnosticirana prostata, oko 60 godina, tip lovca.Dao sam mu gram ulja,  otvoreno
priznajem.Danas je nazvao i rekao da želi još nafte.Da se osjeća odlično, da nema problema s
uzimanjem ulja, da mu ide bolje itd.Također je rekao da osjeća "opipljive rezultate" od prvog
dana.Prasnula sam od smijeha i sreće kad je to rekao.I rado ću mu dati još – jako uživam u
takvim pričama.JB”

“Saznao  sam  da  su  moji  problemi  s  prostatom  jednostavno  NESTALI  nakon  2  tjedna
konzumiranja  ulja...Sama  radim  svoje  ulje.Sada  sam  siguran  da  se  razina  THC-a  mora
povisiti...Imam nekoliko sojeva.Svi rade i kombiniram ih.Moj urolog je bio u šoku i raspoloženju,
gledajući  rezultate rendgena i  ultrazvuka...Potičem svakoga da kupi  šator  za uzgoj,  napravi
svoju biljku, imat će dio tvoje osobnosti  u sebi...Na kraju ćete imati  priliku upoznati  sebe...I
izliječiti besprijekorno.A ne od potresa i sličnog.Samo pupoljci.Provjerite jesu li ubrane pravilno i
u pravo vrijeme...Ovo ulje je jednostavno rajski lijek.Doista...Sada to znam.” Gagi

“Patim od migrene od svoje 16.  godine.Sada imam 56 godina.Jedini  tretman koji  djeluje na
mene i moje cluster migrene je lijek.Uzimam 1/4 zrna riže navečer prije spavanja.Lijek doslovno
eliminira sve cluster i non-cluster migrene.Kad ponestane migrene se vraćaju.Probao sam sve
lijekove  protiv  migrene  i  nijedan  od  njih  ne  djeluje  tako  dobro  kao  lijek.Ne  moram patiti  s
mozgom kodeina ili bilo kakvim nuspojavama.Ovo mi je Bog poslao.”

“Od  početka  mojih  migrena,  izliječene  30-45  minuta  nakon  što  sam  popio  malo  ulja.Bez
boli.Nema  mučnine/povraćanja.Nema  osjetljivosti  na  svjetlo/zvuk.Nestalo!RSO  je  pravi
put.Jedna ljubav." Allen

“Pomaže  mom  lupusu,  fibromilagiji,  migrenama,  anksioznosti.Ne  bih  mogao  živjeti  bez
toga.Osjećala sam se lošije na svim tabletama.Ovaj lijek me svakodnevno spašava.” Jessyca

“Također čisti moj lupus na koži!Moji liječnici mi to nikada nisu rekli, nudili su samo recept za
steroide.Ali to je smirilo neravnine i oni su prošli bez štetnih posljedicaučinci.” Božikovina

“Koristim ulje u bazi kokosovog ulja na bazi lubanje, sljepoočnice i čela za migrene...djeluje u
roku od nekoliko sekundi.” Shirley

“Zapravo  imam  shizofreniju  i  koristim  medicinski  kanabis  za  nuspojave  povezane  s  mojim
stanjem,  kao  što  su  anksioznost  i  nesanica.Lijek  djeluje,  otkad  sam  počeo  češće  uzimati
lijekove, mogao sam spavati, što prije nisam mogao.Mnogi moji simptomi se javljaju kada mi
nedostaje san.Nikada nisam iskusio glasove dok sam na kanabisu, osjećam da me zapravo štiti
od njih...” Jose

-- Slažem se, Jose, nedostatak sna je uzrok mnogih psihičkih stanja.Sasvim logično, kada se
nije naspavao, ne osjeća se dobro kao nakon deset sati osvježavajućeg sna nakon što je pojeo
ulje.JB

“Liječim Lyme s uljem kanabisa.Trenutno uglavnom Bartonella.Nisam mogao spavati bez njega,
nisam mogao jesti bez njega i stalno se znojio bez njega.Siguran sam da ima mnogo drugih
neugodnih stvari, ali ne želim ići od toga da saznam!I da dodam, držao sam se prvi tjedan ili
tako nešto, ali je onda bilo glatko!!!” Maggie

“RSO I ALERGIJA NA MED.Otišao sam kod prijatelja.Prehlađena je grlo i upravo se vratila od
svog liječnika s hrpom antibiotika.Pa sam joj jučer dao kap ulja, malo je utrljala vrat i grlo i otišla
u krevet.Obično puno priča, ponekad se pitam diše li uopće kad počne pričati, ovaj put je bila
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najtiša koju sam je vidio.

Ujutro sam joj skuhao čaj i  rekao da uzme bijelu šalicu jer sam u drugu stavio med.Ona je
alergična na med, njegova kap može izazvati  masivnu alergijsku reakciju koja bi zahtijevala
hitnu liječničku pomoć.Pola sata kasnije, provjerio sam kako je u svojoj sobi i sasvim sigurno
vidio bijelu šalicu na sudoperu i drugu s tri žlice meda u njoj pored kreveta.Srećom, nije osjećala
ništa  loše  u  svom  tijelu,  nema  češkanja  u  grlu  (što  je  obično  znak  početka  alergijske
reakcije).Pa sam joj dao još jednu veliku kap ulja.Ona je još uvijek u krevetu, gleda film, veselo
se ceri i kaže da joj je ovo najbolje “bolovanje” u životu.

Za mene je to samo još jedna potvrda koliko je pravilno proizveden RSO učinkovit na alergije
svih vrsta.I također sam sretan što mogu sjediti ovdje i objavljivati ovo umjesto da sjedim negdje
u bolnici i pitam se hoće li preživjeti šalicu čaja s medom ili ne.JB”

“Sredio sam apsces na zubu za 2 dana, otišao!!” Susanna

“Ljutim se samo čitajući ove istine jer znam da su istine.Patim od bipolarnosti u kombinaciji s
tjeskobom i jakom mučninom, iako imam liječničku iskaznicu kroz državu.Ne mogu pušiti jer
većina poslova danas testira drogu i radi nasumice.Kanabis opušta moj um i omogućuje mi da
se osjećam kao da mogu ponovno disati.

Apsolutno prezirem vladu zbog svega što nam imaju ili  pokušavaju oduzeti  i  bez pravilnog
liječenja  zbog  ove  ljutnje  i  tjeskobe.Bojim  se  za svoje  psihičko  stanje.Ja  sam u  potpunom
škripcu i samo ću ja patiti od ovoga, a ne vlada.”

-- Vrlo dobro razumijem ovaj osjećaj, Amanda.Konoplju treba regulirati otprilike koliko i čaj.JB

“Osjećao  sam  se  bolje  i  spavao  bolje  nego  ikada  u  životu.Imam  rijedak  oblik  epilepsije,
fibromijalgiju,  degenerativnu  bolest  diska  faze  2  u  donjem  dijelu  leđa  i  gomilu  probavnih
problema.Jednom kad si budem mogao priuštiti da ga stalno uzimam, nadam se da ću prestati
uzimati sve lijekove koji samo umanjuju moje trenutne simptome.” Anđeo

“Moj tata je umro, kada se mogao izliječiti, moje srce je slomljeno skoro 2 godine, volio bih da
sam znao za ovo.” Ann

“Isto, ali je bila moja mama.Znaj kako se osjećaš.” Robert

“Od osobe koju je spasilo ovo ulje dok sam ja bolovao od raka, ljudi se moraju probuditi!!Pio
sam 52 tablete dnevno!Raditi tretmane koji su me zamalo ubili!Jedan moj prijatelj je nabavio ulje
i donio mi ga!Bio sam 100% protiv!!Mislio sam da nema šanse i bit ću bačen u zatvor!!Ostavio
ga je s uputama za Google Rick Simpson.

Prošlo  je  nekoliko  dana,  bila  sam  u  totalnoj  bolovima  i  pokušavala  sam  ne  razmišljati  o
nuspojavama koje su ovi tretmani izazvali, pala sam na lap top!!Sljedeće što znam bilo je 11 sati
kasnije!!!Vau!!Prestala sam s tretmanima, polako sam uzimala sve manje i manje lijekova da bih
skinula gotovo sve lijekove i  počela sam s uljem!!Prokletstvo, nisam se osjećao tako dobro
godinu dana!Nazvala sam svog prijatelja i on se mučio, ali mi je uspio nabaviti još ulja!Ja sam
živi dokaz da ovo radi!!I dalje bih bio na tome da mogu, ali to je financijska stvar!Oh i još uvijek
imam rak, ali ne tako strašno i nisam ništa skenirao samo uživo!Imam BRCA gen pa ću uvijek
imati rak, ali zbog ovog ulja sam živ!Hvala vam." Celiia

“Teza Raya Peata do koje je u potpunosti došao nakon dugogodišnjeg istraživanja je da bi unos
šećera, škroba, soli trebao biti relativno visok za potrebe želučane kiseline, proteini bi trebali biti
visoki, ali u omjeru otprilike 4:1 u odnosu na ugljikohidrati,  nezasićene masti nisu potrebne i
osim toga oštećuju mitohondrije, kofein zaustavlja ciklus staničnog stresa kanibalizira proteine ili
masti  i  korištenje aromataze za pretvaranje tih nezasićenih masti  u estrogen.Progesteron je
glavni zaštitni hormon pravilnog staničnog metabolizma, a vitamin E može spriječiti oksidaciju
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nezasićenih masti već u tijelu.Zajednički rad Raya Peata i Ricka Simpsona apsolutno bi uništio
najveću ponzi shemu bijede osmišljenu u poznatoj povijesti.” Andrija

“Pomaže mom IBS-u i  djeluje kao prirodni  antispazmotik  za bolove u debelom crijevu koje
imam.Bolje od tableta koje mi je dr. htio dati,  na naljepnici na receptu piše da ovaj lijek, uz
korištenje, s vremenom može spriječiti prirodnu probavu i možda ovisim o njemu za probavu?
Ovisni o tome?Ali dr. je utvrdio da koristi nadmašuju rizike?smh!?Ne hvala!" Marie

“Ovo su namjene i uspjesi koje sam osobno imao koristeći samo 1,5 veličine zrna riže dnevno –
ništa blizu grama koliko je potrebno za izlječenje raka.

1 - snizio mi je krvni tlak sa 189/99 na 145/84 što je super.

2 - izliječena infekcija kod opekotina 3. stupnja korištena lokalno u samo 2 uporabe!

3 - trebalo je 3 dana da se natečeni limfni čvor vrati u normalu nakon što je bio natečen više od
mjesec dana

4 - jako pomaže mom psu koji ima 14 godina i ima rak nosa, prskam joj mikro maglicu rso i
maslinovog ulja u nos - također joj pomaže kod energije, suzbijanja buha i artritisa

5 - Nisam počeo previše gubiti na težini, ali možda 4-5 funti tijekom mjesec dana bez promjena,
ali nadam se da će se povećati

6 - nema više upotrebe pomagala za spavanje, s lakoćom duboko zaspati

7 - pomogla je u liječenju uklještenog živca mirovanjem, ali je dotakla bol tamo gdje nikakvi
lijekovi  za  otc  nisu  mogli.
Volim ovo ulje...istinski spasilac života.” Opstanak

“Rick Simpson je zauvijek promijenio moj život.Sve što sam mislio da znam o kanabisu bila je
laž.U  RSO-u  sam  od  listopada  2012.  i  nisam  se  bolje  osjećao  u  životu.Moj  metabolizam
imanormalizirana.Isprala sam tablete za visoki krvni tlak.Želudac mi prvi put od srednje škole
funkcionira normalno.Sve zahvaljujući Ricku Simpsonu.Smršao sam 30 kg bez pokušaja i ne bih
ga mogao vratiti da sam pokušao.Ja konzumiram 1-2 grama/dan oralno.Kupujem ulje i dijelim
ga besplatno bolesnima na način Ricka Simpsona i nastavit ću to činiti u čast mog pokojnog oca
Solomona Marsdena.RSO je prava medicina i svaki doktor koji  to ne prepozna trebao bi se
vratiti u školu.” Wilhelm

“Uklonio me sa svih lijekova za bipolarnu anksioznost i probleme sa spavanjem!!! Doza je važna
i potrebno je malo truda da se ispravi!!” Kara

“Bio sam prisiljen uzimati lijekove koji uzrokuju Parkinsonovu bolest – ali moj pravi bog dani lijek
pomogao mi je da prevladam smrtonosne učinke dijabetesa.RSO je sigurno lijek.Hvala Rick!”
David

“Imam Parkinsonovu… i prošao sam kroz 4. stadij kolorektalnog karcinoma.IZLJEČIO SE uljem
Ricka Simpsona.Ukupna cijena ispod 2000,00 kn.Tipičan bolesnik od raka dat će medicinskoj
ustanovi blizu 200.000,00.Postoji razlog zašto ne žele da se ovo izvuče i to je razlog zašto je
bolnica  u  vlasništvu  i  pod  upravom farmaceutskih  tvrtki.ULJE KANABIS DJELUJE!!!Moji  su
liječnici odbili čak i govoriti o tome jer se boje farmaceutskih tvrtki!” Lee

"Da.Pomaže  kod  Parkinsonove  bolesti.Postoji  video  kako  ga  čovjek  koristi  i  možete  vidjeti
promjenu na bolje.Moja prateta ima Parkinsonovu bolest i upravo joj je dijagnosticiran tumor na
mozgu.Seli se iz Ohija u Pennsylvaniju živjeti s mojim djedom i bakom, a mi ćemo je pokrenuti s
naftom što je prije moguće.” Darlene
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Spavanje, nesanica
“O da, nesanica. Bilo mi je loše, sad spavam kao kamen.” Laura

“Spavam najnevjerojatnije.Koristim RSO već otprilike dva tjedna i moji broj je u redu, osjećam
se zdravo i  san je nevjerojatan.Skeniranje kućnih ljubimaca za 3 tjedna za provjeru veličine
višestrukih tumora...Imam samopouzdanja.” Laura

“Aaryn: Mislim da sam pojela malo prevelik komad...ali nije loša stvar!Možda je samo vrijeme za
spavanje.

-- Kako si spavao, Aaryne?JB

Aaryn:  Sjajno!Još  se  odmaram!Uočio  sam  da  već  pomaže  kod  moje  depresije  i
anksioznosti.Ulje me nasmijava, lol.

Ovdje sam imao još jednog pacijenta kojem sam pokazivao kako se pravi ulje i on također ima
tjeskobu.I on se smijao.Bilo je odlično.

Posljednja 2 dana jedem količinu veličine riže 4 puta dnevno, a lijek sam morao rjeđe udisati, a
bol imam minimalno.”

-- Tako bi trebao izgledati tretman ozbiljne bolesti,  zar ne?Pacijent spava, budi se osvježen,
puno se smije sebi i gluposti cijele situacije, ne doživljava stres, tjeskobu ili nuspojave kemijskih
lijekova itd.Ja bih osobno ovo sigurno jako volio.JB

“U nekoliko sam stanja na ulju konoplje i nikad nisam tako dobro spavao niti se osjećao tako
dobro....Hvala Rick Simpson & JB što su objavili poruku da ova biljka čini čuda za sve što se
može zamisliti!!Samo UČINITE to ljudi i uvjerite se sami!!To je jedini način na koji ćešpostani
pravi vjernik, vjeruj mi!“Val

-- Hvala, Val.Istina je da ništa nije bolje od osobnog iskustva s onim što ulje može učiniti.Nakon
što ga isprobate, na primjer na opeklini ili ubodu komarca, a svrbež i bol će nestati za nekoliko
sekundi, svatko vam može reći što želi, ali ulje će i dalje biti najbolji lijek koji postoji.I poželjet
ćete imati kantu toga kod kuće, za slučaj da se nešto dogodi.

Ne morate vjerovati  nijednoj riječi  koju izgovorimo, samo napravite ulje,  pronađite nekoga s
opeklinom, rakom kože,  dijabetičkim ulkusom, a zatim ga nanesite lokalno i gledajte što se
događa.Zatim zapamtite da će se isto dogoditi u vašem tijelu kada progutate ulje, i to je zapravo
sve što trebate znati.JB

Za one koji  misle da nije provedeno istraživanje o medicinskom kanabisu.Postoji  više nego
dovoljno informacija da se kanabis danas legalizira, jednostavno je laž da nema medicinsku
vrijednost i da njegovi učinci nisu znanstveno dokazani.Konoplja se ne koristi u medicini jer je
neučinkovita, njen glavni problem je što je toliko učinkovita (i jeftina).JB

“Trenutno sam u raspravi o tome može li kanabis uzrokovati psihozu/shizofreniju ili ne.Jer oni,
citiraju,  “znaju  previše  odraslih  koji  su  pušili  puno  trave  i  sada  imaju  razne  probleme  s
mentalnim zdravljem.” Što bi i ti rekao nekome tko ti je to rekao?Raspravu je pokrenuo tako što
sam kliknuo gumb like na crtiću na kojoj roditelji govore svom djetetu o dobrobitima kanabisa!!”

-- Kathy, rekao bih im da pročitaju Rickovu knjigu.Ulje liječi psihozu/shizofreniju kada se jede, a
kada ju liječi, sasvim logično da je ne uzrokuje.Sve što trebate učiniti je pronaći pravi soj ili
sojeve i ulje ili ulja ili njihove kombinacije za ovo stanje.To je sve o tome, zapravo.JB

“Što  više  sedativa,  to  bolje.Koristim  ga navečer  prije  spavanja  i  djeluje.Sad spavam 8 sati
ravno.Odmor  mi  je  bio  najbolja  stvar.Snaga  od  80% i  više  treba  vam neko  vrijeme da  se
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naviknete na to, ali stići ćete.Počnite s 0,01 ml prema uputama i krenite dalje.Pokušao sam
0,025  za  početak...sljedeći  put  sam  uzela  samo  0,01  ml.0,025  ml  stavilo  me  na  kauč  10
sati.Budite  oprezni,  ali  ne  zaboravite ga uzeti.Kao što sam rekao,  noć je  pravo vrijeme za
mene.Može funkcionirati danju i ODMORATI se noću.” Ivan

“Imam  MS  i  stalno  patim  od  bolova,  svugdje  uključujući  jako  jake  glavobolje.Dobivam
podrhtavanje nogu i tako dalje.Čini se da još uvijek ne mogu dobiti ništa što bi pomoglo kod
boli.Neću dopustiti da me stave na nešto jako jer ne želim postati ovisan o drogama.Pa trpim!!
Možda ću ovo probati, zaboravio sam kako je spavati, stalno gore.” Donna

-- Donna, probaj ulje, sigurno će te pustiti da zaspiš.JB

“U nekoliko sam stanja na ulju konoplje i nikad nisam tako dobro spavao niti se osjećao tako
dobro....hvala Rick Simpson & JB što su objavili poruku da ova biljka čini čuda za sve što se
može zamisliti!!Samo UČINITE to ljudi i uvjerite se sami!!To je jedini način da postaneš pravi
vjernik, vjeruj mi!“ Val

“Dajem ulje  svom zaručniku,  a on nije  uzeo puno i  to  ga čini  tako umornim.Veći  dio dana
spava.Skinut ću ga na dan-dva samo da vidim kakve će promjene napraviti...onda mu možda
daj malo poput 1/2 zrna riže (barem smo tako pročitali) možda smo mu to brzo donijeli.” Borac
protiv glioblastoma

-- Jasone, osjećaj pospanosti je u redu i želite da pacijent spava što je više moguće.Sedativni
učinak će nestati za nekoliko tjedana, ali nije ništa nepoželjno, naprotiv.Sve najbolje, JB

P: Danas pravim nešto za čovjeka za kojeg su bijeli mantili rekli da ima dva tjedna života i da ne
mogu ništa više učiniti za njega.Nadam se da ću uskoro imati dobre vijesti za sve.Također ga
pokušava natjerati  da prestane pušiti  i  da promijeni svoju prehranu i  još više kako bi  svom
imunološkom sustavu dao šansu za borbu.Hvala vam Rick i JB na vašem znanju i da ste nam
dali pravi lijek.

O: Dave, pusti ga da puši, nema veze hoće li jesti ulje.Također, puno će spavati, pa ionako neće
toliko pušiti.Što se tiče promjene prehrane sada, dobro, trebao bi to promijeniti razumno ali ne
drastično, neka jede kako mu se sviđa.Ne nužno kobasica, ali  nešto razumno.Povećajte pH
tijela, neka svaki dan jede sjemenke od dvije jabuke.Najvažnije je što brže u njega unijeti što
više ulja.Još uvijek postoji šansa.Kombinirajte konzumaciju ulja, čepića, isparavanje i lokalnu
upotrebu za najbolje rezultate.Čak i ako ne uspije, do kraja će živjeti maksimalno kvalitetno, a i
to je jako važno.Siguran sam da će proći više od dva tjedna, ali vidjet ćemo.Liječnici nisu uvijek
u pravu sa svojim predviđanjima kada ulje dođe u igru.Sve najbolje, JB

“Spavam vrlo čvrsto i duže nego inače.Kad ustanem, osjećam se vrlo odmorno, a ne iscrpljeno
kao kad pušim.” Frotir

“Dobro  spavam  i  sanjam,  ali  se  budim  truo.Trebaju  sati  da  se  pojavi  i  onda  traje  dugo,
dugo.Koristim ga svaku večer.Uklanja mi bolove od artritisa i pušta me da spavam.” Katarine

“Imam rak i apneju za vrijeme spavanja.Ne samo da se nevjerojatno spavam, nego se ne budim
od valova vrućine.To je blagoslov.” Stephanie

“Osjećam se kao sretno mrtav!” Mal

“Moj um bez toga je poput prometne gužve u New Yorku.Uz to - olakšava ga u stanje zen vrta
dok još uvijek funkcionira na normalnoj razini.” Andris

“Imam poremećaj spavanja već 20 godina, ulje RSO mi je pomoglo da zaspim po prvi put i
bezbolna sam nakon buđenja!Bravo!” Bonnie

“Imam herniju diska koja mi pritišće živac išijasa, što uzrokuje jaku bol koja puca od donjeg
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dijela leđa niz lijevu nogu do nožnih prstiju.Uzimao sam 3 ibuprofena svaka četiri sata samo da
bih mogao ustati iz kreveta i hodati.Ulje sam počela uzimati prije skoro dva tjedna zbog bolova i
upale.Sada mi ne treba ibuprofen, spavam bolje nego ikada, moji suradnici komentirali su moje
bolje raspoloženje i ukupnu sreću.OSJEĆAM SE DOBRO!" Jennifer

“Dajem ulje svom 14-godišnjem Pitu već 4 tjedna zbog raka.Ponekad se malo 'trza' i napije kad
joj dam previše, ali kad užurbanost prestane, spava kao štene.Odbila je uzimati veterinarske
lijekove pa smo umjesto toga dobili malo ulja.Još je rano, ali bilježim njezin napredak.Trebalo joj
je otprilike tjedan dana da se navikne na ulje i ponovno razvije apetit.Ljubomorna sam, jer si u
ovoj fazi možemo priuštiti samo ulje za njezine Volite svačije lijepe priče!”

“Imam socijalnu fobiju (bolje nazvati socijalni anksiozni poremećaj), depresiju i nesanicu.Nikada
nisam uzeo ulje, jer ga ne mogu naći ovdje gdje živim, niti ga sam uzgajati i vaditi...ali sam
pušio desetak puta, ono što sam osjećao je da sam nakon prvog puta sada mogao spavati kad
god sam se osjećao umorno, imao sam svoj "cijeli život-bez-depresivni mjesec", nikad se nisam
osjećao tako sretno (bez depresije) a uz svu tu vitalnost, čak i uzimanje najjačih lijekova (koji
me dovode do drugih zdravstvenih problema) za to, i moja se socijalna anksioznost (fobija) jako
smanjila i nisam trebao biti „naduvan“ da bih to osjetio, ako Pušio sam 1 ili čak 2 dana prije i
morao sam izaći i razgovarati s drugim ljudima, ostati na javnom mjestu (što ovaj poremećaj
onemogućuje),  SADA SAM TO MOGAO, osjećao sam se opet živim kao “normalna osoba”,
nijedan lijek to nije učinio.Problem je u tome što zbog zakona, prednosti biljke, plus društvene
predrasude i neznanja o biljci,  jane mogu više ni pušiti,  ne želim se "napuhati", samo želim
ponovno živjeti bez tih problema koji ograničavaju život.Ima puno anonimnih ljudi koji žive poput
mene s nekom vrstom fobije i drugih poremećaja i mislim da bi ulje moglo biti rješenje.” Pablo

“Možete pitati Ricka i ili JB-a, otkrili smo da je korištenje proizvoda koji sadrži 20-30% sativa
jedna od najboljih kombinacija za probleme povezane s anksioznošću.” Brewster

-- Volimo raditi  s indica dominantnim sativa križanjima s 20% THC-a ili  više, upravo iz ovih
razloga.Učinci najboljih ulja iznimno su moćni i sedativni, ali euforični i još bolji afrodizijak.Kada
pacijentu date lijek s takvim učincima, možete biti gotovo sigurni da će uživati  u uzimanju.Tko
ne bi?Dobro spavate, budite se odmorni, euforični i puni želje da nekoga usrećite.Kome se to ne
bi svidjelo?JB

“Čestitam, to su tako dobre vijesti!Vrlo je učinkovit za mnoge stvari...Moj ujak je imao tumor na
plućima veličine grejpa.Dali su mu 6 mjeseci života...Uglavnom ju je trljao po prsima i leđima jer
kad bi to pojeo, previše je spavao...lol.Ovaj tretman ga je smanjio na veličinu oraha... skoro ga
više  nije  bilo...a  prošlo  je  godinu  i  pol  dana...doktor  je  bio  začuđen,  ali  je  ipak  naručio
kemoterapiju...Iste noći moj ujak je doživio srčani udar... završio je s nekoliko srčanih udara i
umro je od njih, a ne od raka... kemoterapija je previše oštra...Držite se prirodnih lijekova i bit
ćete u redu!” Doug

“INDICA je sedativ na dobar način!Ako pijete puno čiste vode bez fluora (ja dodam cijeđenje
limuna)  zbog sušenja očiju  i  grla  tijekom spavanja.Trebalo mi je  dva mjeseca maksimalnog
doziranja da ga konačno ispravim pa spavam cijelu noć i budim se osvježen!Nema više bolesti!
Ja sam sretan vjernik koji pravi svoje!” Linnea

“Sedative as in uspavaj sedativ.Bez bolova, bez boli, samo ugodna vožnja do zdravlja.” Ivan

“Cijenim učenje o RSO-u svaki dan i onome što je učinio za ljude/životinje.Ako ovo ulje radi ono
što kažu, treba ga vikati s najviše planine - a ne stišavati.Nisam imao osobnog iskustva s njim,
ali  sigurno  bih  da  ja  ili  bilo  tko  do  koga  mi  je  stalo  ustanovi  da  nam  treba.
U međuvremenu sam pročitao što više postova.Još nisam pročitao post koji kaže: “Hvala Rick
Simpson – totalno sam se napušio, bilo je super, stari.” Debbie

-- Hvala vam na podršci, Debbie, sigurna sam da ćete vrlo brzo napisati post koji će upravo to
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reći.Osjećaj u tijelu kada netko proguta pravu dozu pravog RSO-a za njih može se opisati samo
kao “vrlo cool”. Ili iznimno cool.Ili možda nevjerojatno cool.To je jedan od najugodnijih osjećaja
koje čovjek može doživjeti, vrlo je prirodan, umirujući i umirujući.

Kako kažemo, najbolja ulja imaju vrlo sedativni, ali euforičan učinak kada se progutaju.Pa dobro
spavaš i onda se probudiš hihoteći se kao dijete.A kada dobro spavate i budite se hihoćući,
veća je vjerojatnost da ćete se osjećati dobro i odmorno nego kada ne spavate dobro i ne budite
se hihoćući.A kada se osjećate dobro i odmorno, vaše tijelo će logično zacijeliti i bolje raditi.Bez
raketne znanosti, kao i uvijek s lijekovima od kanabisa.JB

"Spavanje??Bio sam tjedan dana na ulju i spavao sam većinu.Čitao sam da Rick kaže da tijelo
tako liječi, pa je li to normalno?Dokazuje li da je ulje koje koristim dobra stvar?" Sharon

“Nema nikakvih problema... :) Zapravo se od toga lijepo naspavam.Stavljala sam ga u komad
tankog toaletnog papira i motala u lopticu koja je iskočila kao tabletu ili uvaljala u kruh.Onda je
netko rekao da je tp opasan pa sam htio znati što svi drugi rade.;) Hvala momci.@jb Ja sam na
visini,  nema nikakvih  problema,  osim dobrooooo  dobrog  sna  i  malo  usporenog mo kad se
probudim.” Christina

“Kao vojni veteran s PTSP-om, poremećajem spavanja, bolovima u donjem dijelu leđa (zbog
padobranske  nesreće),  anksioznošću  i  bubrežnom  bolešću,  RSO  je  jedna  od  rijetkih
metoda/oblika koje mogu uzimati kanabis.Konačno spavam noću, izgubio sam 20+ kilograma,
zbog  kvalitetnog  sna,  a  od  jučer  su  mi  se  poboljšali  dvogodišnji  laboratoriji  bubrega.Moji
laboratoriji  su se toliko poboljšali  da sada moram smanjiti  dozu lijekova jer  mi  je  krvni  tlak
prenizak.Svi  pozitivni  znakovi  kako dobro uzimanje RSO-a noću poboljšavaju  kvalitetu mog
života.” Corwin

“Moj  brat  pati  od  ozbiljnih  problema  s  ljutnjom  i  dijagnosticiran  mu  je  granični  poremećaj
osobnosti.On može  zaskočiti  na  kapu  od  novčića,  što  se  kaže  kroz  dnevni  režim cvjetova
kanabisa, kao i ekstrakata, na taj način može uravnotežiti svoje raspoloženje i živjeti normalnim
sretnim životom i oslobođen svega osim povremenih epizoda, ničijim savršeno, ali mogu reći
osobno bez kanabisa moj brat bi vjerojatno bio na sasvim drugom mjestu.

...Vjerujem da osobe koje pate od paranoje zbog konzumacije kanabisa pate od nje zbog svoje
nesposobnosti  da  se  nose  s  njezinim  prirodnim  sposobnostima otvaranja  uma i  osjećajem
svjesnosti vaše podsvijesti.Smatram da je velik dio paranoje povezane s upotrebom kanabisa
striktno placebo i proizlazi iz rane ere zabrane kanabisa, propagande Reefer Madnessa.” Corey

“Mješoviti...Nekima pomaže, ali drugima se činilo da pogoršava.Pomaže kod moje anksioznosti
sigurno!Imao sam jako stresan posao koji  je izazivao trzanje, moji su mišići...Sve je nestalo
nakon uzimanja ulja.To me dovoljno opustilo da shvatim da mi taj usrani posao više ne treba i
dao sam otkaz.” Vrijesak

“Ja sam bipolaran i kad god uzmem malo RSO ulja, jednostavno rečeno, osjećam se kao da
više nisam bipolaran, dobar je osjećaj.” Josipa

“Ja  sam  veteran  s  PTSP-om  i  anksioznošću.Više  ne  moram  uzimati  xanax  za  kontrolu
napada.Još uvijek uzimam ssri koji  to umiruje, ali  ako osjetim da nešto dolazi na malo ulja,
odvucite lulu ili vape i dobro sam.” JR

"Da,  djeluje  kao  stabilizator  raspoloženja  za  PTSP  i  blago  manično  ponašanje  i  panični
poremećaj ako se uzima ispravno." Jennifer

“Da,  jako  jako.Uz  Fabryjevu  bolest  i  neurofibromatozu,  postoji  velika  oštećenja  živaca  koja
također uzrokuju anksioznost.Imam potpuno drugačiji pogled na život.Marihuana je preokrenula
moj život i pokazala mi kako je lijepo biti živ.” James
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“Nikada u životu nisam bio psihički bolji.Koristim RSO već dvije godine i prestao sam uzimati
sve lijekove i treba mi samo ulje s vremena na vrijeme.Uzet ću nekoliko točaka i osjećam se kao
da uopće nisam bipolaran ...i patio sam s tim tako dugo...Vjerujem da mi je to spasilo život i
pomoglo kod mnogih drugih bolesti...Osjećam se blagoslovljeno što imam znanje i sposobnost
da rastem i napravim svoj PRAVI lijek.

Počeo sam prije dvije godine u lipnju ove godine i uzimao sam samo 65 mg dnevno.Koristio
sam soj Blue Cheese koji je indica dominantan i bogat CBD-om i nižim THC-om.Isprobala sam i
sativa mrlju koja je bila prejaka i malo me je zabrinula, pa sam se vratila na indica mrlju i učinila
je  čuda...Uzimala  sam ga svaki  dan 30 dana i  sad ga moram uzimati  tek kad mi  je  malo
loše...Također  je  odlično djelovao na dijabetes mog muža i  napadaje mog oca,  a rak moje
prijateljice je u remisiji ... Doista je učinio velike stvari u mom životu.Sretno i nadam se da ćete
pronaći soj koji vam dobro odgovara.” Sara

"Apsolutno.To je jedino što mi je pomoglo kod anksioznosti i PTSP-a.Odviknuo sam se od 4
antidepresiva  na  recept  (nakon  deset  godina  eksperimentiranja  sa  svakim  dostupnim
antidepresivima i  nisam mogao  pronaći  jedan  bez  iscrpljujućih  nuspojava)  i  više  se  nisam
samoliječio alkoholom.Godinama sam patio od anksioznosti i PTSP-a nakon teške prometne
nesreće.2007.Nikada nisam vozio 4 godine.Sada se vratite na posao vozeći za Agenciju za
kućnu njeguponovno dugujem svoj život ovoj biljci.” Donna

“Izuzetno pomaže kod depresije koja prati kronične bolesti.Nisam se mogao koncentrirati  da
ostanem u srednjoj školi, ali koristeći kanabis uspio sam 'nadograditi' na fakultetu s Gr.9-12 za 6
mjeseci.Nemam pojma zašto nemam PTSP od godina nasilnog fizičkog zlostavljanja, osim što
sam redovito koristio kanabis, pa možda to ima neke veze s tim.Računaju li se te stvari?” Laurie

"Da.Patio sam od ADHD-a,  PTSP-a,  depresije.Sada ne uzimam nikakve lijekove zbog ulja.”
Jerissa

“Anksioznost,  napadi  panike  i  depresija.Cvijeće  više  od  ulja.Pušenje  Indica  cvjetova  ima
tendenciju  da  pogorša  tjeskobu  ako  sam usred  dobrog  napada.Međutim,  lijekovi  natopljeni
uljem to nikada nisu učinili.Bez obzira iz kojeg se soja ulje dobivalo.” Sarah

“Moj tata je veterinar i pati od PTSP-a.Ulje i pupoljci mu puno pomažu!” Jenny

“Pomaže napadima tjeskobe moje kćeri.Smanjuje učestalost i intenzitet.” Suzanne

“Imam  bipolarni  poremećaj,  PTSP  (borba  u  Kuvajtu  1991.)  i  patim  od  tjeskobe  i
nesanice.Kanabis je pomogao kod svih ovih simptoma i iako mi liječnici kažu da pogoršava
simptome (bull-hockey), znam pouzdano da mi je pomogao da zadržim kontrolu nad sobom i
spriječio mnoge ozljede drugima u vrlo teškim trenucima .Kunem se u to.” Adrian

“Definitivno pomaže u stabilizaciji bipolarnog stanja, lijekovi koje dobijete od liječnika će vas ili
ubiti ili naštetiti vašem seksualnom životu.” Andrija

“Koristim indicu za bol i sativu za PTSP i probleme s anksioznošću.Smatram da mješavina ova
dva  soja  uravnotežuje  moje  probleme  i  usporava  moju  hiperaktivnost  do  razine  koja  me
sprječava da budem opasnost za sebe.” Stuart

“U  ovom  trenutku,  polako  radimo  na  smanjenju  njegovih  psihotropnih  lijekova  za  bipolarni
poremećaj.Njegovi liječnici su odlučni protiv toga.Vidim kako mu propisani lijekovi prave "kašu"
u umu.Već smo imali nevjerojatan uspjeh s RSO-om pa sada gledamo na ovo.

Moj muž je bipolaran s jakim naglaskom na maniju.Dugi niz godina se samoliječio alkoholom, ali
kada se otrijeznio prije 4 godine, od tada se borio s manijom.Samo uznemirujuća raznolikost
lijekova  drži  maniju  na  udaljenosti.Ali  čini  se  da  ima  i  Alzheimerovu  bolest.Samoliječenje
alkoholom pomagalo je dugi niz godina, ali  alkoholizam je problem s kojim se također treba
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pozabaviti.Sad smo se samo zasitili lijekova.Stoga ću još jednom uzeti stvari u svoje ruke.

Na lijekovima mu je kvaliteta života nekako loša.Samo smanjenje jedne od njegovih brojnih
tableta dnevno čini razliku (upravo je počeo smanjivati  pa mora biti postupno zbog straha od
manijskog  napada).U  RSO-u  je  oko  2,5  mjeseca  za  druge  probleme  s  najnevjerojatnijim
rezultatima.Tako  da  se  sada  osjećam  sigurno  i  polako  smanjujem  njegove  lijekove.To  je
pomoglo da se sada napadne ovaj drugi zdravstveni problem!” Deborah

“Koristio sam ga 12 mjeseci zbog ovisnosti o kemijskim tvarima.Ne samo da mi je pomoglo da
zaspim nego je pomoglo i kod simptoma povlačenja iz "udžbenika" koje sam doživljavao kao što
su PTSP, depresija, tjeskoba i brojni drugi problemi s mentalnim zdravljem.Nepotrebno je reći
da sam pokušao podijeliti  činjenicu da su THC i  lijekovi  prilično dobro  održali  moj  razum i
mentalno zdravlje dok sam bio na liječenju.” Chantelle

“Pitanja  alkoholizma/zlouporabe  supstanci  moraju  se  smatrati  “kvalificirajućim  uvjetima”  u
državama  s  takvim  medicinskim  zakonima.Medicinska  marihuana  je  spasila  živote  mnogih
alkoholičara.” Jim

“Rižino zrno vrijedno jednog dana otprilike pet mjeseci apsolutno je izliječilo moju anksioznost i
depresiju... Prošle su skoro 2 godine od uzimanja ulja i nema povratka simptoma.” Daniel

“Prestao sam uzimati antidepresive protiv anksioznosti i opijate unutar tjedan dana nakon što
sam uzeo ulje.Mislim da sam bio u ozbiljnoj opasnosti da izgubim svoje klikere.Hvala bogu za
feniksove suze.” Edie

“Pomaže mojoj depresiji, a budući da sam s teškim invaliditetom, patim od dosta depresije zbog
nedostatka aktivnosti i boli.” Rick

“Imala sam lošu menstruaciju nakon rođenja sina, depresiju nakon rastanka i izgubila sam oba
roditelja.Kanabis je Bog poslao!!” Loren

“To je pomoglo mom stresu i tjeskobi bez kraja u posljednjih nekoliko godina, zapravo doslovno
nestaje na dobro vrijeme.Nijedan lijek nije djelovao na isti način...” Stuart

“Pomaže protiv  gubitka  sna zbog  tjeskobe  i  napada panike noću  ako se  uzme 1 sat  prije
odlaska u krevet.To je olakšanje, svatko tko prolazi kroz nedostatak sna mjesecima zna koliko je
to iscrpljujuće.Također vas održava u dobrom smirenom raspoloženju dobar dio dana.” Kat

“Pomogao mi  je  kod  migrenskih  glavobolja,  opsesivno  kompulzivnog  poremećaja,  tjeskobe,
nesigurnosti,  kompleksa  inferiornosti,  zbrojite  sve,  i  izliječio  je  depresivno  biće  u  3  tjedna.”
Riddhi

“Problemi kroničnog stresa koji stvaraju visoke bp.Moje razine stresa se odmah smiruju putem
kanabisa.Vaping pomaže prebroditi  loše trenutke.Idem samo prema jestivim namirnicama, a
nedostatak te metode je što moram čekati da moj sustav upije.Imao sam dovoljno vježbe da
mogu strpljivo čekati pola sata i ako je trenutak posebno stresan, vraćam se svom isparivaču.”
Andie

“Imam slomljena leđa i oštećenje živaca, a kanabis je jedini lijek koji mi pomaže zaspati i nositi
se s danom!” Leslie

“Pomaže mi da se onesvijestim noću tako da se mogu probuditi jako rano na posao.” Matt

Rijetke ili ne tako česte bolesti i bolesti
“Ulje Ricka Simpsona čini vas uzbuđenim da se probudite i vidite što je još izliječilo.Nekako sam
opsjednut time.” Natalia

P.Pozdrav Rick/JB, jeste li ikada čuli za rijetku bolest porfiriju?Ako jeste, jeste li nekoga liječili
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RSO i kakvi su bili rezultati?

A.Ne nisam.No, sudeći prema onome što sam pročitao o tome, ne vidim razlog zašto ulje ne bi
pomoglo u liječenju ili stavljenju pod kontrolu.Sigurno će pomoći kod simptoma ovog rijetkog i
zasigurno vrlo neugodnog stanja.

Pratio bih protokol na našim stranicama, jeo bih ulje i koristio ga u čepićima (tako će ići pravo u
krvotok).Ulje bih koristila lokalno u tinkturi ili melemu za kožna oboljenja (otklonit će sav svrbež i
druge neugodnosti).

Pojeo bih barem 60g tijekom dva-tri mjeseca, ne bih koristio nikakve kemikalije, jednostavno bih
slijedio upute Ricka Simpsona.Ako ga 60g neće izliječiti ili  staviti pod kontrolu, pojeo bih još
120g.A ako to ne bi donijelo zadovoljavajuće rezultate, onda bih jednostavno počeo lupati ulje u
sebi, jedno dva tri grama dnevno ili čak i više da ga mogu uzeti, i jednostavno bih pojeo koliko
sam mogao što je prije moguće .Zašto?Jer kada vam ulje ne pomaže, malo je vjerojatno da ćete
pronaći  nešto  drugo  što  će  pomoći.Također,  agresivne  bolesti  treba  liječiti  agresivno.Sve
najbolje, JB

“Ovo bi moglo biti odvratno, ali svejedno moram to reći i nisam baš za diskreciju.Tako da još
nemam sve što mi treba za ulje, ali će doći do dječjih koraka.Međutim, imao sam hemoroide koji
se uvijek vraćaju.Imala sam troje djece od 5,3,1 godine i moja prva beba bez hemoroida moja
druga beba samo jedan hemoroid moje treće pa je bio jedan hemoroid i prolazi i vraća se odlazi
i vraća se.Sve sam kupio pod suncem ništa nije uspjelo.Pa sam rekao koji vrag.Uzela sam oko
1/8 žličice kief 1/4 žličice kokosovog ulja, prstohvat sušene lavande i prstohvat sušene kamilice i
dva lista mente.Sve sam to samljela.Nanijela sam ga jednom jučer u roku od nekoliko sekundi.
Više me nije boljelo jutros se osjećao kao ispuhani balon.Ponovno sam ga nanijela sigurna sam
da će u sljedećih dan-dva potpuno nestati.U svakom slučaju, moja poenta je da sam uštedio
novac tako što sam ga kod kuće liječio onim što sam jeo brže i zdravije od vladine verzije i
njegov dokaz da kanabis ima lude iscjeliteljske moći i zamislite samo da sam koristio ulje da bi
ga već nestalo.Još jedan moj trogodišnjak je ispao iz kamiona. Nisam imao nikakvu mast ni
peroksid ništa na sebi dok smo putovali.Pa sam izvadio svoju izmišljotinu i udario joj malo po
koljenu i ujutro je izgledalo kao da je krasta od prije mjesec dana.Reci zbogom Neosporinu i
uštedi moje novčiće!Mir, ljubav i kanabis.” Moni

"Poštovani gospodine.Rick Simpson, dopustite mi da prvo kažem da moja obitelj misli da ste
nevjerojatni, i voljeli bismo da smo vam bliže da vam možemo pomoći u vašem nevjerojatnom
radu.Koristim medicinski kanabis već 14 godina za kronične bolove zbog politeističkog sindroma
jajnika i artritis.Zbog 10 godina ljekarničkih otrova, bio sam više bolestan, dobio sam 90 kg i bio
sam užasno ovisan o fentinolu koji mi je prepisao dr.Počela sam koristiti ulje prije 7 tjedana, i
sve što mogu reći je da se čuda događaju!U šest tjedana, moj šećer u krvi je sada kontroliran do
te mjere da mi nisu potrebne tablete, izgubio sam 28 kg bez napora.Počela sam paničariti da
postajem bolesnija, iako sam se osjećala bolje nego ikad!Nakon brojnih pretraga zbog kojih su
se liječnici češali po glavi i govorili da je ovo čudo!Sada ne samo da nema novih mioma, tumora
ili  masa, već su i  ranije prisutni  fibroidi  itd.  NESTALI!Nema znakova da je bolest  ikada bila
prisutna!Još uvijek imam pretrage da vidim je li nestalo i iz bubrega, ali znam u srcu da će i oni
nestati.Hvala  ti  Rick  Simpson,  radiš  Gospodnje  djelo,  Bog  te  blagoslovio  kao  i  on  mene,
pronalazeći svoju stranicu.” Annie

“Tako dobre vijesti JB & RICK!!!Danas sam otišla doktorima po rezultate testova!Moja štitnjača
koja je bila nedovoljno aktivna i liječena 22 godine sada je preaktivna!I sam samo mjesec dana
uzimam RSO puno radno vrijeme, također trljam tinkturu pravo u grlo i također isparim RSO!
Tako sam presretna zbog ovoga!On je stvarno super doktor koji je bio tu i podržao me kroz sve
ovo i dobro zna, JA ZAPRAVO KORISTIM RSO OIL!Budući da je liječnik kakav jest, on i dalje
želi napraviti ultrazvuk moje štitnjače kako bi provjerio ima li čvorića!Što mislite o ultrazvuku?
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Uvijek ću s ponosom uzimati ovo ulje do kraja mojih dana, čini mi se da je to pravo, to je cijela
poanta!Lijekovi  na recept  su ZLO!Imam i mnoge druge zdravstvene probleme koje trenutno
liječim ovim divnim uljem!

Chiari Malformacija tipa 1 moždanog debla također imam teški karpalni tunel i još mnogo toga!
Danas imam 45 godina, ne osjećam se prebijeno i povrijeđeno kao nekad!Jesam li spomenuo
da sam također imao operaciju mozga prije 7 mjeseci i  nisam koristio nikakve narkotike od
operacije zbog zatajenja jetre zbog lijekova!Ja sam zaista dokaz da je ovo ulje od BOGA!Ovo je
sve što bismo trebali unositi  kao lijek!Hvala JB i Ricku za sve što radite od srca!Nema više
lijekova za štitnjaču, YAY!!!!!!!!” Margene

-- Čestitam, Margene.Što se ultrazvuka tiče, mislim da znate odgovor.Što manje skenira, to je
bolje, to je sve što mogu reći.Ja osobno ne bih prišao nikome tko mi ne bi pričao o nafti 22
godine, ali ako mislite da vam ti ljudi još imaju nešto za reći, slobodno razgovarajte s njima,
naime ako vas stvarno zanima što imaju za reći o medicini.Ali to je sve što bih im dopustio,
samo pričajući, na taj način te ne mogu povrijediti koliko bi, kad bi te uspjeli uvjeriti da uzmeš
neke  tablete  po  svom izboru.Najbolježelje  i  kloni  se  onih  koji  su  ti  22  godine  davali  krive
savjete.Budite sretni što ste preživjeli njihove “tretmane”, drugi nisu bili te sreće.JB

“Imam i hipotireozu (Gravesovu bolest).Otkrili smo to prije 17 godina kada smo bili trudni i rodili
moju  kćer  15  tjedana  premium  zbog  toga  (bio  sam  na  ukupno  14  lijekova  uključujući  3
narkotička lijeka protiv bolova za teško uznapredovalu degenerativnu bolest diska u donjem
dijelu leđa i skoliozu u gornjem dijelu kralježnice/hipertireozu (Gravesova bolest) / Dijabetes (tip
II) / Plava sklera / Psorijaza i ekcem / Hipertenzija / Problemi s bubrezima / Sindrom nemirnih
nogu  (dobro  sam  dobio  ovaj  kao  nuspojava  drugog  lijeka)  /  Visoka  razina  kolesterola  /
prekomjerna tjelesna težina (izgubio sam preko 100 funti otkako sam napustio koktel lijekova ~
prošlog ljeta) **NE DRŽIM DIJETE** i uvijek sam jeo zdravo, bez crvenog mesa ~ organsko
povrće itd...dnevno sokovanje itd...16 godina non-stop pilula iskačući farmaceutski proizvodi koji
sada iznose NULA pilula dnevno!!!!

Uzimam otprilike jednu četvrtinu do nešto manje od pola grama dnevno vlastitog domaćeg ulja
Rick  Simpson  prema  Rickovim  specifičnim  uputama  ~  **MORAM  KOMENTIRATI
THO...NEMOJTE,  PONAVLJAM NEMOJTE,  JEFTINITI  NA KVALITETU SVOJIH POČETNIH
MATERIJALA > VAŠE ULJE KOJE GUNETE MORA BITI PROZIRNO I JANTARNE BOJE >>
INAČE NIJE LJEKOVITE JESTIVE KVALITETE**” Michele

"Može li se ulje kanabisa koristiti za liječenje bjesnoće?" Aami

-- Aami, da, ali to će vjerojatno zahtijevati stavljanje pacijenta u komu na neko vrijeme, s vrlo
visokim dozama ulja, osobito u uznapredovalim slučajevima.JB

“Jučer  sam  dao  malo  ulja  svom  prijatelju  koji  je  od  odlaska  u  bolnicu  dobio  vodene
kozice.Predložio sam toj  osobi  da zagrije  malo maslinovog ulja,  umiješa u RSO, a zatim u
kremu koju ova osoba koristi.Ova mi je osoba upravo poslala poruku da kaže: “Peter, ne mogu ti
reći koliko sam zahvalna na tom nevjerojatnom ulju!SVETO Sranje.Bez riječi o laži: najzločestiji
"pock" koji imam, "ground zero" koji se prvi pojavio koji je ostao najveći i najgadniji cijelo vrijeme
dok sam bio bolestan - samo se osušio i krasta se otkinula ČISTA unutar otprilike dva sata od
nanošenja ulja.Ja sam obraćenik!Sveti pakao!Koristila sam ga po cijelom tjemenu i najgorim
mjestima na tijelu - kosa mi izgleda pomalo masna, ali se već osjećam tako puno bolje.To je
stvarno nevjerojatno.WOW!Nije potrebno puno da bi nekoga uvjerio u istinu.” Petar

-- Hvala, Peter, bravo.Ulje sjemenki konoplje i RSO također rade odlično.Puno maslinovog ulja
na tržištu se ne proizvodi od maslina, u svijetu nema dovoljno maslina za svo "maslinovo ulje"
koje se proizvodi i prodaje diljem svijeta, pa su vaše šanse da budete prevareni manje kada
kupite ulje sjemenki konoplje .Osim toga, prodire u kožu i ide oko centimetar i pol duboko u
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tkivo, što je također odlično za zacjeljivanje.I nije mastan kao maslinovo ulje.JB

“Ako disleksija nije na popisu, možda bi trebala biti.Primijetio sam sposobnost sricanja 100x
bolje nego ikad prije nego što sam se izliječio od drugih stvari.Užasna nuspojava izlječenja
dijabetesa tipa 2: nema više artritisa, išijasa, pretilosti ili disleksije.Hahaha!!“ Petar

“To nije lijek protiv raka ili nešto slično, ali htjela sam reći Ricku da šepam na desnu petu već
gotovo godinu dana.Nisam siguran što nije u redu s tim i znam da će mi dr. dati lijekove koje ne
osjećam ugodno uzimati, pa sam se samo nosio s bolovima.Nedavno smo se upoznali s RSO
preko prijatelja Charlesa i počeli smo ga stvarati.U posljednja dva dana ulje sam pio nekoliko
puta dnevno i jutros sam se probudio i nisam šepao.Moj muž je to odmah primijetio.Primijetio je
da ulje mora djelovati svoju magiju!Hvala Rick Simpson![:)] Osjećam se sjajno!" H

--  Dragi H,  hvala na dobrim vijestima, uvijek volimo čuti  o njima.Pomiješao bih ulje s uljem
sjemenki  konoplje  ili  maslinovim  uljem  i  napravio  tinkturu  i  koristio  ulje  i  lokalno.Naravno,
jedenje  ulja  je  ključ  pravog  ozdravljenja  i  sve  upute  o  korištenju  ulja  nalaze  se  na  našim
stranicama.Sve najbolje, JB

“Prije šest dana pomogao sam dvojici muškaraca s rakom jetre i dijabetesom.Jednom prijatelju,
kemoterapiju, opekla su se usta, usne.Imao 225 funti sada 139, nije mogao jesti, spavao, jako
umoran.Pa, puno me pitao o RSO-u.Uvijek ga educiram.Na njemu sam već 6 mjeseci.Ali nakon
što  su  njegova  dva  rođaka  umrla  prije  6  mjeseci,  oboje  od  raka,  1  mozga  jetre.I  rak
štitnjače.Razgovaram s obje obitelji, htjeli su suditi RSO-u, ali su se bojali da će im Vlada uzeti
domove ili ga baciti u zatvor.Obojica su preminuli.POČIVAO U MIRUBraća.

Ali ovi ljudi su već 6 dana na RSO-u, otišao sam ga provjeriti, kao što sam mu obećao.Bio je
začuđen što opet može jesti i rekao je da ne može prestati jesti.To je dobra stvar.Jer kad je
pokrenuo  ulje  bio  je  kosti.Izgledao  je  bolesno.Ali  samo  nakon  6  dana...bolna  usta  su
nestala.Rekao je: "Bio si u pravu, osjećam se puno bolje." Opet ima energije, puno je.Izgledao
je tako dobro, i puno boja.RSO.Hvala još jednom Rick Simpson.Još nekoliko sretnih pacijenata
s rakom.Živjeti i osjećati se fantastično.Mir, ljubav i kanabis liječe” Ron

“Moja  skrbnica  ima  pacijenticu  kojoj  je  dijagnosticiran  lupus  i  trovanje  živom  po  cijelom
tijelu.Nakon otprilike godinu dana do sada s korištenjem njenog domaćeg ulja, trovanje živom je
potpuno nestalo i Lupus je prokleto nestao.Folikuli dlake uzimani su svaka 2 tjedna kako bi se
točno utvrdilo što i koliko otrova ima u njezinom tijelu za ažuriranje njezinog uspjeha.Zaista je
nevjerojatno što  se  može izliječiti  prirodnim putem.Malo  košta,  ali  je  ipak  zdraviji  i  vrijedan
života!” Jesse

“Dijagnosticirana mi je primarna mijeloična fibroza, uzimala sam lijekove koji  su pomogli,  ali
nisam bio zadovoljan zbog pojačanih bolova i nedostatka apetita i pada krvne slike, povećane
veličine slezene, nesanice.Nakon što sam godinu dana uzimao ovaj lijek i nisam osjetio nikakvu
suštinsku promjenu odlučio sam isprobati RSO, samo mjesec dana na ulju, bolova nema, apetit
se vratio, krvna slika raste, spavam kao kamen.” Aguae

“Koristim ga za liječenje svoje medicinske anomalije... Nekoliko bolnica u mom području kaže
da to ne bi trebalo biti moguće... ali RSO je nevjerojatan... Odbijam VP šant u svom tijelu, imam
bolest vezivnog tkiva i nekoliko drugih rijetkih problemi… 4 operacije na mozgu u 36 dana i
odbio sam napuniti narkotike……samo medicinska marihuana, RSO i disanje… Nikada u životu
nisam tako brzo ozdravio… Iako moji laboratoriji pokazuju da je moje tijelo tako zeznuto moja
bol je zapravo nije tako loše...” Katie

“Ulje  kanabisa  liječi  moj  PCOS  (sindrom  policističnih  jajnika).Većina  mojih  simptoma  je
kontrolirana.Odustao sam od svih 7 lijekova koje sam uzimao zbog toga.Periferna neuropatija
koju  sam  imao  je  nestala  i  osjećaj  se  vratio  u  moja  stopala.Moj  metabolički  sindrom  je
kontroliran.Smršavio sam do 130 kg.
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Mnogi  simptomi  PCOS-a  i  metaboličkog  sindroma  su  nestali:  Hormoni  su  uravnoteženi
(testosteron previsok na 180, sada pao na 40).Moja inzulinska rezistencija (šećer u krvi) je pod
kontrolom.Otpornost na leptin (hormon koji govori kada ste siti) je kontrolirana.Dobiva mjesečnu
mjesečnicu  nakon  15  godina  amenoreje  (izostanak  menstruacije)  i  anovulacije  (nedostatak
ovulacije).Nestala je bol dijabetičkog živca.

Moj apetit  je kontroliran.Ulje je pomoglo preboljeti  ovisnost o šećeru.Izgubili  120 lb u jednoj
godini (10 lbs/mjesečno) - simptomi PCOS-a uključuju pretilost, pretilost gornjeg dijela tijela i
poteškoće s gubitkom težine.Ciste ispod mojih ruku i na zglobu su nestale.Artritis rijetko boli, a
ako ga boli znači da je vrijeme za još ulja.

Hidradenitis  Suppurativa  (deformirani  folikuli,  cistične  akne,  miteseri)  su
kontrolirani/smanjeni.Acanthosis nigricans (tamne mrlje kože, gruba koža, oznake na koži) su
nestale.Visceralna masnoća izgubljena odmah (opasna masnoća oko organa-srca i jetre).Manje
akni, cista i uraslih dlačica.Bolji ten (manje pore, nestali tamni krugovi oko očiju.) Hirzutizam
(neželjene dlačice na licu, vratu, prsima, leđima i trbuhu).smanjio, ali nije nestao.Bolje spavajte
dublje  i  tijekom  noći.Nema  više  boli  od  petnih  ostruga  i  plantarnog  fasciitisa.Nema  više
glavobolja.  Intrakranijalna  hipertenzija  se  ublažava,  bolovi  u  mišićima  i  živcima,  pritisak  u
ramenima, vratu i  stražnjem dijelu glave dramatično su smanjeni.Nestali  su simptomi stalne
vrtoglavice  i  vrtoglavice  poput  vrtoglavice.Promjene  raspoloženja  su  kontrolirane.Nema više
hemoroida.

Kronična  upala  grla  (ponavljajuća  upala  grla  zbog  refluksa  kiseline)  je  izliječena  i  nestala.
(međutim, refluks kiseline ostaje, jer hrana utječe na njega svakodnevno).Nestale su sezonske
alergije (curenje/začepljen nos, višak sluzi ujutro i svrbež očiju).Alergije na hranu su se smanjile
(slučajno  jeo  škampe,  reakcija  je  bila  sporija  nego  inače,  ali  sam  ipak  morao  uzimati
benadryl).Ublažavanje bolova u leđima.Nema prsta na okidaču.Simptomi sindroma iritabilnog
crijeva IBS su pod kontrolom.Krvni tlak snižen.Ožiljak od operacije karpalnog tunela potpuno je
zacijelio.

Izliječio  sam  par  opeklina  kombinacijom  ulja  kanabisa  i  kokosovog  ulja.Moj  dečko  je  jako
opekao ruku i dan nakon korištenja ulja nije bilo ni traga.Kolesterol mi je još uvijek visok.Prošao
sam kroz razdoblje detoksikacije/herxinga u kojem sam morao odustati od ulja ili bih se još gore
odbio.Vraćam se na istu dozu.U mojoj obitelji rade slabe jetre, a PCOS je povezan s candidom
albicans i mnogi ljudi se moraju suočiti s herxheimerovom reakcijom ako se kvasac prekomjerno
obrađuje kroz jetru.Također sam prešao na organsku hranu i prestao sam jesti rafinirani šećer,
tako da bi i to mogao biti dio detoksikacije.Čini se da ulje ne utječe na moj kolesterol, ali što više
istražujem, to više vidim da kolesterol nije tako loš kao što ljudi misle, i dokle god postoji upala,
postojat će i kolesterol.To je obrambeni mehanizam tijela protiv njega.Tako da me to ne brine.”
preko Aamanna

“Moj sin ima rijetku bolest bubrega zvanu FSGS i koristi lijek zadnje 2 godine.Njegova krvna
slika  uvijek  je  pokazivala  nizak  albumin  (protein  se  izlijeva  u  mokraću  što  snižava  razinu
albumina u krvi).Otkako je počeo uzimati lijek (1/4 zrna riže veličine u PM) njegova krvna slika
se toliko poboljšala da je njegov nefrolog začuđen.Posljednji rezultati koji su se vratili pokazali
su razinu albumina kod 'normalne'  osobe.Nefrolog je rekao: "Ne znam što radiš,  ali  nastavi
tako." Kod ove vrste bubrežne bolesti, pacijent obično može očekivati  transplantaciju unutar 8
godina od dijagnoze.Mom sinu je  dijagnosticirana u dobi  od 2 godine i  sada ima skoro 25
godina.Još uvijek ima oba bubrega i oba funkcioniraju kao 'zdrava' osoba koja nema bubrežnu
bolest.Nefrolog se češe po glavi.Posjećujemo i naturopata i to činimo zadnjih 17 godina.On je
također  bio  od  velike  pomoći,  ali  ZNAM  da  je  lijek  ono  što  je  ispravilo  izlučivanje
albumina.Postoje mnoge bolesti koje se s ovim mogu izliječiti i ja uistinu vjerujem i znam da je
ovaj lijek pomogao i meni i mom sinu.Hvala vam!!"
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“Naš sin ima Niemann Pick tip C i koristimo Rickovu metodu ulja od 1. veljače.Prešli smo s 15+
prosječnih napadaja dnevno dok smo bili budni i nebrojenih dok je on spavao na samo 2 grand
mal u posljednjih 56 dana.Sada počinjemo doživljavati male žarišne napadaje.Biste li predložili
možda napraviti novo ulje i promijeniti sojeve?” Kevin

-- Da, Kevine.

“Držati se drugog soja s visokim sadržajem THC-a ili je u redu miješati soj s visokim sadržajem
CBD-a kao što je  Harlequin s  drugim sojem s visokim sadržajem THC-a kao što je  Candy
Kush?”

-- Napravio bih dva odvojena ulja, ne bih htio razrijediti svoj RSO s CBD-om.Što je snažniji i
sedativ, to će bolje djelovati kao lijek.JB

“Budući da to radite već neko vrijeme, biste li predložili da se držite ulja s višim THC-om za
razliku  od ulja  s  višim CBD-om?Ne želim ići  putem Charlotte's  Weba jer  smo vidjeli  sjajne
rezultate u soju  višeg THC-a koji  smo koristili.Ali  me zanima Harlequin.Ili  jestpreviše slično
CW?"

-- Opet, Kevine, napravio bih RSO od najsnažnijeg i sedativnog indica dominantnog soja koji
sam mogao dobiti.Onda bih možda posebno napravio visoko CBD ulje  i  onda bih dopustio
pacijentu da odabere ono što mu najbolje odgovara.U idealnom slučaju pacijenti bi mogli birati
između stotina vrsta ulja.Baš kao u vinoteci - svatko voli ono što voli i ne postoji način da se
kaže koje će vino najviše voljeti.

Vraćanje vida
“Upravo sam prije nekoliko večeri napravio seriju 'konopljinog ulja' i hrpu maslaca.Pacijentkinji s
tumorom na mozgu davao sam ulje, prije uzimanja ulja bila je gotovo slijepa, nakon mjesec
dana uzimanja ulja, vid joj se skoro potpuno vratio.Ne biste dobili iste rezultate od maslaca.Od
maslaca dobivate ljekovite rezultate, međutim ulje je puno koncentrirani oblik lijekova i djeluje za
gotovo sve, stvari su jednostavno nevjerojatne.” Dion

“Uzimano oralno, vraća mojoj majci vid.Zakonski je slijepa na lijevo oko.Ozljeda je ostavila bez
leće, a nakon nekoliko operacija dobila je glaukom.Na RZS-u je već godinu i pol- koristi  ga
svakodnevno.Nikad nije primijetila koliko se vid vraća sve dok se nije našminkala.Na to oko je
slijepa 40 godina, pa se istrenirala kako se šminkati zatvorenih očiju.To je bio jedini način na koji
ga je  mogla primijeniti  na svoje dobro oko bio je  da zatvori  svoje dobro oko ostavljajući  je
potpuno slijepom.Pa, zadnji put kada je zatvorila svoje dobro oko, počela je zapravo vidjeti i
fokusirati  se iz  slijepog oka.Šminka se samo povremeno pa nije  sigurna koliko je  vremena
prošlo prije nego što joj se vid počeo vraćati, ali nakon što je bila na ulju više od godinu dana
sada može razaznati slike, boje, pa čak i čitati određene stvari iz njeno loše oko!Držao sam
vrećicu Lays Chipsa, a s druge strane stola mogla je čitati lays.Misli da bi joj se vid potpuno
vratio da ima novu leću.Da bi dobila novu leću mora biti stavljena na listu darivatelja organa-
nisam siguran da će njeno osiguranje pokriti tako nešto pa za sada- Ovo ulje joj je dalo čudo-
čudo vida gdje je nekada bio samo mrak !Zato bih rekao da NI KAPI POTREBNE - Samo stalna
opskrba!Sada, krenite na sadnju lijeka!O da, ona nema NI DOKAZA GLAUKOMA!" Lindsay

“Koristim maslac od kane za svoj glaukom i počinje djelovati  za 10 minuta.Osjećaj utrnulog
jajeta u mom oku nestaje i razbistri moj magloviti dvostruki vid.Nikada nisam imao bolove u tijelu
pa ne znam djeluje li  protiv bolova, ali sam siguran da bi.Imam 47 godina i nemam bolova,
možda zato što već koristim maslac od kana.Više mi ne treba Wellbutrin ili Adderall, kanabis je
izliječio  moju  depresiju  i  ADD/ADHD.Pomaže  i  mojoj  anksioznosti,  doktor  mi  je  htio  staviti
Klonopin.Hahahaha wow.” Rebecca
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“Danas je moj otac koji boluje od makularne degeneracije i gotovo potpuno slijep na oba oka
ponovo otišao doktoru nakon što mi je zadnjih 6 mjeseci uzimao suze iz Phoenixa.Danas su
liječnici  bili  iznenađeni  jer  se  njegov  vid  koji  nije  učinio  ništa  osim  pogoršanja  počeo
poboljšavati.Živčani završeci su se ponovno počeli spajati i on je danas testirao s 20/20 u svom
DESNOM OKU.KANABIS LIJEČI.Dao sam mu Feniksove suze koje sam naučio napraviti od
Ricka Simpsona.Ovo je jako dobar dan.To dokazuje moć kanabisa.” Gregg

“OK, mislim da se većina naših čitatelja navikla na činjenicu da ulje konoplje liječi rak, posebno
kada se proizvodi i koristi pravilno i kada pacijent slijedi upute Ricka Simpsona.Onda ste me
vidjeli kako govorim o dijabetesu, artritisu, Crohnovoj, MS i svim vrstama drugih bolesti.Neki su
to već preboljeli  i  znaju da je ulje vjerojatno doista lijek za sve ili  barem tako izgleda, neki
nisu.Zatim smo smislili liječenje opeklina i uklanjanje starih ožiljaka - jednostavno za dokazati,
mnogi su to učinili.Onda smo rekli da ulje obnavlja kosu na ćelavim mjestima - i točini.Zatim
smo spomenuli  erektilne disfunkcije i  mnogi su mislili  da je to prekomjerno.Ali  pričekajte da
pročitate ovo svjedočanstvo:

“Imam 2 roditelja  kojima je  potrebno snimiti  njihova  svjedočanstva!Moja  mama vraća svoju
stranicu slijepim okom, (nakon što je bila na ulju) sada zapravo može vidjeti boje i oblike čak i
sa svojim dobrim okom zatvorenim, a moj tata je izliječio dijabetes.” Lindsay

-- Hvala, Lindsay Bunn Rogers, ovaj nam je uljepšao dan.Mogu samo reći da će joj se vid
vjerojatno još poboljšati,  a također bih preporučio da koristi ulje i u čepićima.Čepići za očne
bolesti?Naravno.JB”

“Uzimao sam RSO više od godinu dana zbog raka... ne samo da mi smanjuje tumore nego mi
se vid poboljšao s -650 na -400.Moj  oftalmolog nije  mogao vjerovati  koliko mi  se popravio
vid.Sada sam dvaput morao zamijeniti naočale.” Debby

Životinje - Izjave
“Izliječio našeg bika mastifa.Prije gotovo 11 mjeseci dobio je 4 mjeseca života nakon što mu je
dijagnosticiran hemangiosarkom!Drago mi je što smo pronašli Ricka Simpsona i ulje kanabisa!”
Amanda

“Nisam imao pojma o ljekovitom kanabisu.Naš pas od 14 godina je super poslušan i možete
staviti odrezak na pod, izaći iz sobe, a ona ga neće dirati ako ne kažete ok.Pa, bilo je malo
natopljenog maslaca koji je omekšao pored vatre nekoliko minuta, a Dusty Dog je zacijelo znala
da je dobar, jer je pojela puno!Bilo je to oko 30 jakih ljudskih doza u jednom sjedenju.Osjećao
sam se prilično loše, pogotovo kad su joj noge pokleknule i kad je pala u polukomu.Ostao sam s
njom i štrcao joj šećernu vodu u usta sljedeća dva dana, a onda se probudila, povratila zeleno
povraćanje, napravila veliko zeleno sranje, popila se šejkom i od tada je kao novi pas.Bila je
poput psića.Isprva sam to pripisivao tome da sam sretan što sam živ, ali bilo je više od toga.Kao
da joj je netko napravio tvorničke postavke.To nas je natjeralo da istražimo ljekovita svojstva i
otkrili priču o Ricku Simpsonu.” Adam

“Neki CLCT-1 karcinom limfoma dječjeg limfoma je NESTAO!

Ići ćemo veterinaru samo na pretrage svaka tri tjedna za CBC za mjerenje razine kalcija i FNA
za praćenje crveno-bijele krvne slike na t-stanice raka.Više joj ne trebaju propisani lijekovi, ali
ćemo je držati na ulju Rick Simpson koji je liječio rak svaki dan do kraja života.Mi smo zahvalna
obitelj.” Neki Klinac

“Moj pas ima osteosarkom (rak kostiju).Prije tjedan dana sam mu amputirao nogu, a za tjedan
dana trebao bi krenuti na kemoterapiju.S njegovim rakom, obično se širi na pluća, 95% pasa
umire od raka pluća u roku od godinu dana.Da je to vaš pas, biste li sada počeli s uljem i još
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uvijek raditi kemoterapiju, ili bez kemoterapije i samo ulje?Za ljude počinjete sa zrnom riže, sa
psom od 70 lb, biste li počeli s trećinom toga dva puta dnevno?Hvala vam što ste ovo pročitali i
s nestrpljenjem čekam vaš odgovor.” Eda

“Eda,  ulje  je  spasilo  našeg  dragocjenog  psa  Sophie.Umirala  je.Dajte  svom  psu  ulje  što
prije...Kemoterapija će je ubiti.Molitve s vama...” Brewster

“Liječio  sam tumor  svog psa na  uhu s  RSO...Bilo  je  OGROMNO,  a  sada  je  NESTALO!!!!”
Andrea

“Moj pas je imao tumor koji veterinar nije htio operirati!!Stalno se otvara i zarazi.Koristio sam
svoje RSO ulje pomiješano s kokosovim uljem i nanosio sam ga svakodnevno sve dok tumor
nije nestao.Nema rasta iznutra ni izvan mog dječaka!!” Boris

“Imamo tri  krznene  bebe  u  dobi  od  10,  9  i  8  godina,  koje  svakodnevno  liječim  RSO kao
preventivu.Također sam s velikim uspjehom liječio njihove razne rane i aktualne mrlje.Hvala
Rick!” Virginia

“Upravo sam dobio  neke stvarno  sjajne vijesti  o  psu  mojih  prijatelja  koje  sam jednostavno
morao podijeliti!Prije nekoliko mjeseci, njezin pitbull  Maximus imao je tumor unutar jedne od
stražnjih nogu koji je rastao izvan kontrole.Veterinar je rekao mojoj prijateljici da mora platiti više
od 3 tisuće da mu amputiraju nogu, inače će se proširiti i umrijeti u roku od godinu dana.To je
bilo prije otprilike 4 mjeseca.Tada, kada sam vidio njezin status o njegovoj planiranoj operaciji,
poslao sam joj poruku i predložio mu da umjesto toga nahranim uljem kanabisa.Mislila je da će
isprobati  prirodni  tretman  prije  nego  što  učini  bilo  što  drastično  i  nepovratno  poput
amputacije.Srećom  po  nju  (i  Maximusa),  već  je  imala  karticu  Cannabis  budući  da  živi  u
Kaliforniji.Dakle,  otišla  je  u  ambulantu za kanabis  i  pokupila  nešto.Hranila  ga je  1 kap ulja
veličine zrna graška, dva puta dnevno uz njegove obroke.Odmah je rekla da je primijetila da ga
manje boli i da se osjeća mnogo ugodnije.Osim toga, njegove prehrambene navike su se vratile
u normalu.Nakon nekoliko tjedana mogao je čak i trčati bez šepanja, pa je otkazala njegovu
operaciju i ostala s prirodnim tretmanom.Upravo se danas vratila kući s veterinarskog pregleda i
otkrila da mu je tumor POTPUNO NESTAO.Od tumora nije ostao nikakav trag.Veterinarka je
bila jako šokirana kada mu je rekla kako ga je izliječila.

FYI: Ovo je treći pas za kojeg znam da je spašen uljem kanabisa.Također poznajem mnogo ljudi
koji  su  također  spašeni.Ako  još  uvijek  mislite  da  kanabis  ne liječi  rak,  onda  niste  obraćali
pažnju.Već godinama znam istinu i nikada nisam pronašao nikoga, životinju ili čovjeka, koga
ulje kanabisa nije uspjelo spasiti.” Lara

“Imam susjedu koja je uspješno uklonila tumore kod svog psa u roku od mjesec dana dajući joj
lijek.Nastavite i da, vrlo male doze jer je Rick izjavio da je njihov metabolizam vrlo visok, tako da
postaju bolji mnogo brže od nas.” Covey

“Da, pomoći će vašem psu.Moj pas je imao napadaje, ali niti jedan nakon što sam mu dao ulje!”
Shelagh

“Koristimo ga za liječenje glaukoma naših voljenih basseta.Ona ima 12 godina, a očitavanje
očnog tlaka bilo je između 60 i 70 i rekli su da će možda morati ukloniti oko ako dođe do 80, pa
smo ulje počeli koristiti zadnjih nekoliko mjeseci, a njezin najnoviji test očnog tlaka izmjerio je
SAMO  8!  !!To  je  ispod  normalne  razine  očnog  tlaka  i  očni  doktor  se  slaže  da  je  dobro
dokumentiran u liječenju glaukoma.Dnevno joj dajemo samo vrlo malu količinu pribadače, a sve
što je veće, ona se stvarno napuši, ali samo dobro spava i možete vidjeti poboljšanje oka kada
se probudi.Ulje mi je također pomoglo da napustim lijekove za razrjeđivanje krvi Varfarin koje
sam toliko mrzio i  uzimam ga svakodnevno i  nikad se nisam osjećao bolje  i  kombiniram s
prehranom bez GMO-a gdje je  to moguće i  općenito dobrom prehranom i  malo vježbanja i
stvarno  sam nova  osoba.Snaga  za  ovo  NEVJEROJATNO ULJE i  hvala  Ricku  i  svima koji
promoviraju ovu nevjerojatnu ljekovitu biljku.” Dekan
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“BOG  BLAGOSLOVIO  JB-a  i  Ricka  Simpsona  za  vašu  odanost  ljudima  koji  vas  najviše
trebaju.Napravit ću svoje kad budem mogao da pomognem ljudima koje poznajem kojima je to
očajnički  potrebno.Moja  kćer  je  napravila  malo od trima za tumor na svom psu.Četiri  dana
korištenja rekla je da je izgledalo kao da će pasti.Još uvijek čekam konačne rezultate.BOG pred
KEMIČAROM!” Greg

“Nevjerojatna priča!Radim i uzimam RSO za održavanje zdravlja jer je moja obitelj imala mnogo
karcinoma.Počela sam ga davati svojim psima jer obojica imaju male tumore, a moj šetlandski
ovčar ima diskoidni lupus, oblik psećeg lupusa.To je nevjerojatno!U nekoliko tjedana jedan od
tumora psa se smanjio za 70%, a drugi pas s lupusom radi nevjerojatno!Prvi put nakon nekoliko
godina njezin crveni, natečeni i bolni nos zacjeljuje!Probao sam recepte, steroide, dijetu i ništa
nije pomoglo.RSO liječi lupus mog psa, znam da može pomoći i ljudima!♥♥♥ “Ashley

“Blago  SVOM  tko  liječi  životinje!!Izliječio  sam  OBA svoja  psa  od  raka.Rak  maternice  na
jednom.Rak  kože  s  druge  strane.OBA su  potpuno  izliječena.I  RSO-om  liječim  i  masivne
opekline 3. stupnja na lijevoj ruci.BLESS UP RS & JB!!!!!!” Zao

“Odvela sam psa veterinaru jer je šepao.Doktor je napravio rendgenske snimke i pokazao mi ih
(vidio sam masu u njegovom ramenu) i  rekao mi da ima oko dva tjedna.Dali su mu mnogo
lijekova protiv bolova i od toga mu je bilo jako loše i mislim da je vidio i čuo stvari.

U svakom slučaju,  jedan moj  prijatelj  pravi  bombone s THC uljem, pa sam prestao uzimati
lijekove protiv bolova i davao mu 1/4 sisa svaka 4 sata i bio je sjajan, čak je ponovno počeo
jesti.Ukratko, vratili su ga 2 tjedna kasnije i ponovno su napravili rendgenske snimke i nestalo
je,  doktor  je  rekao  da  nikada  prije  nije  vidio  ništa  slično...stavit  ću  sliku...ULJE  STVARNO
DJELUJE...NO BULLSH___” Tammy

“Bez  vas  i  vašeg  znanja  ne  bih  mogao  pomoći  prijateljima  i  drugim  ljudima  u  očajničkoj
potrebi.Tako je dobar osjećaj iznutra kad vidiš kako si im pomogao.Nastavite širiti informacije, ja
ću.Pomaže čak i kod artritisa mog psa.Prestao je da šepa za 2 dana.” Kristal

“Uklonila sam kancerogen tumor na licu svog psa Ellie.Slučajno mi je najbolja prijateljica.Tri
riječi za opis Ricka...nesebični progresivni vođa.”

“Kao što Rick zna, koristili smo RSO na našim psima i konjima zajedno sa nama samima.Čini
nam se da životinje puno više odgovaraju od ljudi.To ne pripisujemo samo tome koliko receptora
imaju, oni su uistinu nedužni pacijent.” Brewster

“Svog  psa  sam  počeo  s  otprilike  pola  veličine  zrna  riže  dnevno  navečer  dok  se  nije
navikla.Budite svjesni da će psa učiniti pospanim i može ga učiniti pospanim, ali kao što je JB
rekao, oni brzo reagiraju na to.Liječio sam joj tumor izravno na samom tumoru, kao i davao joj
ga oralno 2 puta dnevno i  djelovalo je za manje od mjesec dana,  tumor je  nestao.Sretno!"
Feniks

“Najbolji način je da ga obrišete na jezik – neki psi vole okus – može ih umiriti, a možda čak i
uzrokovati  urinarnu inkontinenciju,  stoga ne brinite  da su dobro.Za pse je  hrana sa sirovim
mesom i kostima također idealna i pomoći će protiv raka.Nađite i homeopatskog veterinara.”
Whitney

“Oba moja psa svakodnevno dobivaju ulje (održavanje).Da je opasno za pse onda bi sigurno
pas koji jede oko 1,5 grama ulja bez prethodnog iskustva imao neke ozbiljne nuspojave osim
spavanja i mokrenja u krevet.Od 5 pasa koje sam tretirao uljem, svaki je imao više energije i
pozitivno je reagirao na tretman.Bili su u dobi od 4 mjeseca do 10 godina i liječili su sve od
posjekotina do raka.To je jedini lijek koji moji psi dobivaju, koristim Holistic Vet i ona je iza mene
i liječi ih s njim.

Započeo sam svakog psa (20 lbs do 80 lbs) s otprilike 1/4 zrna riže po dozi.Kao i ljudi, svi imaju
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različite  tolerancije,  ali  nisam vidio  potrebu početi  s  nižom dozom od te.Najgore  što  će  se
dogoditi je da će se napušiti, ako im se čini da im je neugodno, samo legnite s njima, opustit će
se jer ste vi opušteni i oni će ići spavati.Onda kada se probude bit će puni energije, to je u
skladu sa svakim psom.Doze se mogu povećavati prilično brzo, svakih nekoliko dana.

Ako se psima ne bi svidjelo ono što su doživjeli od ovoga, onda ne bi uzimali poslastice ili hranu
koju sam ja stavio.Čini se da nemaju problema s jelom oko svog ekstrakta sjemenki grožđa,
ostavljajući ga u svojim zdjelicama, ali komad hrane s uljem nikada ne ostavlja iza sebe.” Jay

“Prije  nekoliko  godina  počeo  sam  viđati  sve  više  referenci  na  “Rick  Simpson  Oil”  i  kao
dugogodišnji korisnik kanabisa bio sam više nego zainteresiran.Tijekom tog vremena, izgubili
smo našeg zlatnog retrivera od raka rođenog od krvi zvanog Hemangiosarcoma za koji se zna
da zlati dobiju.Ubilo ju je 3 tjedna nakon dijagnoze našeg veterinara.Gadni brzi rak u najboljem
slučaju.

Tijekom tog vremena, moja supruga i ja počeli smo izrađivati  i koristiti RSO, kao sredstvo za
kontrolu i moje multiple skleroze i njenog oštećenja kralježničnog živca.Zlatni retriver jednog od
naših prijateljaiznenada se prilično razbolio, dijagnosticiran mi je hemangiosarkom, a veterinar
mu je dao maksimalno 2 tjedna života.Konzultirao sam se s vlasnicima i počeli smo davati psu,
Betty, RSO otprilike jednu dozu veličine zrna riže dnevno s hranom.

Za 3 do 5 dana, ne samo da je bila U BUDU, već je zapravo ponovno trčala i igrala se.Cijeli dan
juri  svoje  majstore  brdskog  bicikla  po  lokalnim  zemljanim  stazama  i  izgleda  zdravije  nego
ikad.Prilikom njezina uzvratnog posjeta veterinaru, isprva je bio zbunjen zbog svoje prethodne
dijagnoze  i  očekivao  je  da  će  brzo  uginuti,  kao  i  sve  druge  životinje  koje  je  ispravno
dijagnosticirao.Zatim se odmah osvrnuo i izjavio da je OČITNO pogrešno dijagnosticirao njezino
stanje, ali kad mu je rečeno o njenom liječenju u RSO-u, odbacio je tu ideju i rekao da nema
medicinskog  dokaza  o  njegovoj  učinkovitosti.Njegovo  odbijanje  da  vjeruje  u  stvarno  "Čudo
medicine" dokaz je njegovog članstva u Društvu tvrdoglavih nevjernika [liječnika].

RSO je imao dramatičan učinak na moju MSkao što je dokazano tekućim testiranjem koje radim
kako bih pratio napredak bolesti [računalne igre, ista igra, ista verzija, druga godina, zapravo
radim brže i točnije].Smršavio sam i zdraviji sam nego ikad, nakon što sam prestao uzimati sve
farmaceutske lijekove koje su me liječnici uzimali već 15 godina.I, možda ne direktan rezultat
OF,  ali  ipak  sam  dobio  snagu  korištenjem  RSO-a,  NAKON  50  GODINA pušenja  duhana
konačno sam mogao, prije 60 dana, ugasiti posljednju cigaretu, i izbaciti sve pepeljare.JAKO
sam PONOSAN na  tu  činjenicu  i  zahvalan  na  snazi  koju  mi  je  RSO dao  za  borbu  protiv
svakodnevnih  demona.Svijet,  međutim,  sada  više  smrdi!!!!!Također,  otprilike  250  dolara
mjesečno  potrošenih  na  duhan,  sada  se  može  iskoristiti  za  kvalitetniju  hranu  i  bolji  životni
vijek.Hvala Rick i JB.Promijenili ste život mojoj obitelji na bolje!!!!!Svidjela mi se tvoja knjiga!!!”
Ocjena

“Moja mačka je dobivala 1/4 -1/3 zrna riže veličine 2-3 puta dnevno za liječenje svoje kronične
upalne UTI kada višestruke runde tekućine,  antibiotika i  lijekova nisu mogle,  također  su ga
stavile  na  sirovu  prehranu  i  nije  imao  ponavlja  se.Naravno,  za  rak  biste  koristili  veću
dozu.Općenito pokušavam pronaći dozu koja na njih ne djeluje previše drastično - neće im
škoditi nikad, ali bi vlasnik primijetio pospanost, inkontinenciju, možda i malo pijanstva.Naravno,
kod raka vas nije briga - samo ih povećajte što je brže moguće do većih doza progresivno.

Ovo je za "održavanje"  -  na primjer,  moj pas kojemu je oko uklonjeno od glaukoma (i  radi
ODLIČNO) ima rizik da joj drugo oko dobije glaukom, pa joj doziram barem dva puta dnevno
malo ulja i pronašao sam dobro doza koja ne uzrokuje inkontinenciju itd. ali ona i dalje dobiva
svoje ulje.Dao sam je uzimati više prije nego što se oko izjasni za bol.Zaista se osjećam kao da
joj je ulje pomoglo više od konvencionalnih lijekova protiv bolova nakon operacije - 1. ili 2 dana
je imala 1-2 doze lijekova protiv bolova koje je veterinar uputio, a onda sam otišla samo u RSO,
dan nakon operacije ona je već htjela je ponovno igrati loptu i bila je i je sretna djevojka.Chloe
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će mi zapravo polizati RSO s prsta - za razliku od moje mačke koja to mrzi.LOL (…)

Ne smatram da RSO izaziva tjeskobu kod životinja – osjetljivost na svjetlost može se primijetiti s
većim dozama.

Čak sam koristio RSO na svom tvoru - bio je jako star i probudio se jednog dana jako slab,
možda je imao moždani udar.Davao sam mu male doze RSO-a tijekom dana da ga samo zadrži
na spavanju - te večeri kao da se budio - odmahujući glavom i ponašajući se kao moji psi kada
jedu kanabis, samo sam ga ostavio da spava, shvaćajući što god mu tijelo ide učini barem da
ga ne boli ili pati - napola sam mislio da će se probuditi ok - nažalost preminuo je, ali njegova
kvaliteta života do tog zadnjeg dana je bila odlična pa osjećam da mu je RZS dao najbolje
zadnji dan moguće.Znam da ga nije boljelo i da je spavao vrlo mirno i znam da nije bio prevelik
RSO jer je bio doziran ujutro i rano poslijepodne, onda ništa i provjerio sam ga jako kasno te
večeri, samo je spavao - mogao se probuditi, ali je samo želio spavati.” Whitney

-- Najbolja kvaliteta života do kraja, to je također jako važno kada je u pitanju nafta.Hvala ti, JB

“Siguran sam da ste već odgovorili na ovo pitanje.Koja je preporučena doza za psa engleskog
mastifa koji teži oko 135 funti?Ima jako veliku izraslinu u području prepona.Iskreno, izgleda kao
vreća za treću loptu.Ima oko 12 godina i želio bih vidjeti hoće li liječenje RSO-om podnijeti ovaj
rast.Hvala!"

-- Janette, u osnovi je uvijek isto, počnete s malim dozama (pola zrna riže ili manje, 1-2-5 mg) tri
puta dnevno, vidite kako pacijent reagira i onda povećavate dozu svaka četiri dana ili svaki put
kada psu/pacijentu date ulje.Zatim ih držite na gram dnevno dok ne budu 100% izliječeni i onda
pazite da i dalje jedu doze održavanja.JB

“Jučer Chloe, mojoj 8-godišnjoj steriliziranoj ženki Heeler fox terijera dijagnosticiran je glaukom
na jednom oku.Tlak je bio vrlo visok u njenom 1 oku i možda je trajno slijepa na njega.Napravili
smo hitno liječenje IV tekućinama i manitolom i ona je na nekoliko lijekova.Pritisak je malo pao,
ali ne mnogo, i ona trenutno ne uživa u prilagodbi na život poluslijepa.Želim je liječiti s RSO-om
jer je to bilo nevjerojatno za moju prijateljicu i moju vlastitu bol i stvarno vjerujem u ulje i priče
koje ljudi ovdje pričaju su nevjerojatne.Ne želim da Chloe na kraju dobije glaukom na drugom
oku i želim izliječiti sve što mogu na zahvaćenom oku.Razumijem da je ulje pomoglo mnogim
kućnim ljubimcima i bio bih tako sretan kada bi Chloe mogla oporaviti svoj vid ili čak neki vid u
zahvaćenom oku...Hvala na bilo kakvoj pomoći ili savjetu!” Whitney

-- Whitney, jednostavno je daj na ulje.Neka ulja su bolja za glaukom od drugih.Najlakši način da
saznate koliko bi to moglo biti učinkovito je uzeti dozu i ujutro promatrati njezine oči.Ako su čisti,
potražite drugu vrstu ili kombinaciju sojeva.Ako na njima imate puno stvari za čišćenje, to je
najvjerojatnije dobar napon za snižavanje intraokularnog tlaka.Sve najbolje, JB

“Hvala JB!Jučer sam mislio da postižemo nevjerojatan napredak, oko je bilo čisto (vadio sam
žbuku iz njih cijeli dan) i zjenica nije bila potpuno proširena i iako nije odgovarala zjenici drugog
oka, mislila sam da reagira na svjetlo, ali jutros opet izgleda sve oblačno.Možda će na jakom
svjetlu kao jučer izgledati bolje...Koliko i koliko često preporučate da je doziram?Do sada sam
davao vrlo malu dozu veličine graška, ona ima samo 30# i čini se da to utječe na nju, ovi psi su
uvijek voljeli jesti stabljike i lišće ili žohare, pušiti itd. tako da mogu reći kada je pogođena ulje
također i čini se da na nju utječe pomalo slično kao da je jela stabljike, to me ipak ne brine,
mislim da to znači da 'radi'.” Whitney

-- Whitney, dao bih joj ga uz nešto dobro dva ili tri puta dnevno.Što više uđete u nju i što brže, to
bolje.Čak i  ako mora spavati  dan-dva,  koga briga.Malo kome izazvane konopljom ne može
škoditi.JB

"Meni zvuči dobro!Učinit ću to danas.Jučer je također bila prilično zeznuta.Hvala na tako brzom
odgovoru JB!” Whitney
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“Haski 1/2 vuk 1/2 mojih prijatelja volio je jesti hašiš i kad bi imao saksiju u svojoj dnevnoj sobi,
psić bi je čuvao.Morali su ga podmititi poslasticama kako bi ga od toga udaljili.Imam osjećaj da
je puno više divljih životinja jelo kanabis nego što mislimo.” Petar

“Moj bostonski terijer/mops krade moj ako to ne krijem!!LOL...izgleda kao klecava glava kad joj
se izvuče.” Sarah

“I moja jama voli travu!Ja podrezujem, ona je tu i moli za lišće...” Melody

“Moj haski mi krade kolače od ulja u svakoj prilici...Prilično sam siguran da ona zna kakav je
učinakima i na njoj...Možda zato što sam joj  dao sve svoje dionice za žvakanje dok je bila
štene.” Briane

"Životinje znaju što im treba i koristit će ono što im treba - pametne!" Sheri

"Ipak, počnite s malim dozama, previše i one će izgubiti kontrolu nad mišićima." Zac

“Moj pas je jučer pojeo dio biljke jer je znao da će to pomoći njegovom želucu nakon što je unio
ostatke pilećeg sala od večere i pojeo gomilu toga, ona je mnogo hodala, a kasnije je povratila i
onda se udobno odmorila.Pogodi što je bilo u njezinoj bljuvoti -- lišću posude.Pametan pas.”
Donna

“Mislim da je još 70-ih FDA prvi put prijavila da kanabis ubija stanice raka...sve što znam je da je
rak želuca moje mačke izgleda nestao, sada dobro jede, udebljava se i trči uokolo kao novo
mače...” Tony

“Svojoj 19-godišnjoj mački dajem mljeveni dekarboksilizirani kanabis od prosinca 2011.Bila je
vrlo letargična, curila je izmet, znakovi mačje senilnosti...poznanica koja je radila kod veterinara
predložila mi je da joj dam 1/4 aspirina, 1/4 t metamucila...radio to nekoliko dana, a onda sam
odlučio probati kanabis...Svakih par dana posipam joj malu količinu mokre hrane...ona je još
uvijek s nama!!!” Lori

“Da, izliječio sam svog mačka od raka u lipnju, kada je veterinar rekao da ga spusti.Samo ga
nahranio Uljem i  u roku od 10 dana smrtonosni tumor je nestao!Veterinar je rekao da je to
čudo!” Charlie

“Imao sam klijenticu koja je liječila tumor njezine mačke i dogodila se ista stvar – jednostavno je
iskočio, ostavljajući za sobom ništa osim sjajne nove kože.” Sita

“Nahraniš  uljem  mačku,  na  isti  način  na  koji  bi  čovjek...>POJEO!Svoju  14-godišnju  mačku
izliječio sam od tumora u ustima tako što sam ga tjedan i  pol hranio uljem kanabisa...onda
POOF!...>GONE!Moj veterinar je rekao: "Čuda se događaju."

-- Bio je u pravu, Charlie, čuda se često neočekivano događaju u prisutnosti ulja.Hvala i sve
najbolje tebi i tvojoj mački.JB

“Moj laboratorij od 12 godina imao je isti problem s rastućim kvržicama i artritisom, uzimala je
Simpsonovo ulje više od 6 mjeseci i izgubila je skoro 20 funti (imala je prekomjernu tjelesnu
težinu) i osjeća se puno bolje i lakše se snalazi.I njeni tumori su nestali!Nisam siguran koliko
sada uzima, ali ima više od 3 zrna riže.” Andrea

“JB, napravili  smo joj  nekoliko serija jer joj pravimo novu seriju svaka 2 mjeseca, jer uzima
1cc/dan.Koristili smo 2 različita soja.Trenutno koristi istu seriju koja je izliječila rak moje mačke.”
Charlie

“Rick, moram ti zahvaliti.Mojoj voljenoj mački od 14 godina 1. lipnja dijagnosticiran je karcinom
skvamoznih stanica.Izliječio sam ga RSO-om za TJEDAN!Veterinar kaže da je to čudo.Vratila
sam mu ga 8. lipnja i  pitao me je li  to isti  mačak, jer mu je tumor u ustima skoro nestao i
očekivao je da sam se vratio da ga spusti.Sada se gotovo potpuno oporavio.Jako ga volim i

- 163 -



moram vam zahvaliti što ste podijelili kako BESPLATNO pravilno napraviti lijek!”

“Mojoj mački je prošlog lipnja dijagnosticiran 'brzo rastući,  agresivni,  neizlječivi,  neoperabilni'
oblik  raka,  karcinom  skvamoznih  stanica  u  njegovom  septumu,  što  je  koliko  god  ružno
zvučalo.Dobio je maksimalno 1-3 mjeseca, a moj je veterinar nježno predložio da ga 'pustim
sada'.Plakala  sam,  razmišljala  o  tome  i  odlučila  da  jednostavno  ne  mogu  gledati  kako
umire.Otišao sam na internet i otkrio da postoji mnogo lijekova za rak.Počeo sam mu davati
brojne  suplemente  itd.Bilo  mu  je  dobro,  ali  rak  je  i  dalje  rastao  i  utjecao  na  njegovo
disanje.Tumor  mu  je  konačno  počeo  rasti  s  druge  strane  nosa,  a  u  prosincu  je  krenuo
nizbrdo.Mislio sam, ok, sad je vrijeme.

Tada sam otkrio kanabis i kako može ubiti rak.Ukratko, Ted vodi RSO od prosinca.U početku je
bila  mala  situacija  da  dobijem  pravu  malu  dozu,  jer  on  je  mačka.I  mnogo  manji  od
čovjeka.MNOGO bolje spava, bolje diše kada spava, vratio mu se apetit, ali ne na ono što je bio
prije.Sve je ovo putovanje u tijeku i ne znam kako će završiti.

Međutim, čini se da se tumor spljošti, iako vrlo sporo.Mislim da ovo nije bio tako gadan rak,
vjerojatno bi bio izliječen prije nekoliko mjeseci.Moj veterinar je oduševljen i impresioniran kako
mu ide.Zato ga samo uzimam iz dana u dan i sretan sam što se većina tih dana čini dobrim
danima.Maksimalni rok trajanja mu je bio u rujnu prošle godine, tako da je dobro.” Anne-Marie

“Jao!!!!Imam i  ja  mačku od kanabisa.Visokokvalitetno ulje  kanabisa  spasilo  me od toga  da
moram platiti 4800 dolara veterinarima za mesar...mislim uh...napraviti operaciju na uhu moje
mačke za uklanjanje tumora.Ura za Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

“Supstanca koja  sadrži  RSO spasila  je  život  psu od 40 lb  – ulje  ekstrahirano etilom inače
identično RSO korišteno za spašavanje mog psa koji  je  popio 'susjedov antifriz.Veterinar je
preko telefona rekao da je gotova, prekasno i da vjerojatno neće preživjeti 40-minutnu vožnju do
eutanazije, te su mi savjetovali da joj bude udobno.

Moja vjerna prijateljica pjenila se na ustima, imala je česte napadaje, bila je jako pregrijana, a
grlo je bilo toliko natečeno da je jedva disala, padala je i gubila svijest. Definitivno umire, nema
sumnje.Pokušavajući joj olakšati odlazak s ovog svijeta, zagrijao sam 1/2 grama ulja u žličicu
maslaca i doslovno joj ga prstom strpao niz grlo, gurajući otvor u njenom natečenom grlu.U roku
od deset minuta više se nije pjenila na usta, temperatura joj je propala, disala je normalno, svi
grčevi i napadi su prestali.

Nestrpljivo je pila vodu, zatim je legla spavati 12 sati i probudila se u naizgled savršenom stanju,
trčeći i igrajući se nekoliko minuta nakon buđenja.Rekao sam svom veterinaru i zamolio je da
objavi događaj u studiji slučaja, a ona je odbila, tvrdeći da je kanabis otrovan za pse!” Alan

“Imam psa kojem se dogodilo isto.Na prsima je imala tumor veličine softballa, a sva koža na
prsima je bila upaljena.3 veterinara su joj dala 6 tjedana ako ga pustim da živi u bolovima.Jedna
je imala govno uvučeno u iglu spremno da je ubije.Doveo sam je kući i 3 dana nakon početka
liječenja je puklo.Dva dana kasnije vratila se sebi i sretna.” Bogati

“Koristimo ga na našoj 14-godišnjoj čivavi koja ima napadaje.Prije nekoliko mjeseci mislili smo
da neće dugo izdržati, pa sam pomislio zašto ne probati malo ulja?U roku od jednog dana bila je
kao potpuno novi pas!Bolje je jela i osjećala se žustro i željela se igrati!Ova stvar stvarno radi za
mnoge stvari!” Mindy

“Dobili smo štene koje je zgazio vrlo veliki čovjek.Ona je igračka chihuahua, imala je ranu četiri
sa četiri inča koja joj je prekrivala cijelu donju polovicu.Postala je jako loša i počela se hladiti, pa
sam odlučio da joj pokušaj suza ne može previše povrijediti.

Kad sam joj prvi put dao dozu, jedva je mogla pomaknuti glavu.Međutim, iznimno sam sretan
što  vam mogu reći  da  je  nakon  tjedan  dana suza  tri  puta  dnevno  sretna,  zdrava i  vesela
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guzica.Hvala Ricku i JB što su nas otkrili istini.Moja supruga i ja vjerujemo da su je suze spasile.

Ne zaboravimo da sam dozirao igračku čivavu koja je bila manja od pola funte s gramom RSO,
3 puta dnevno.To je 3 grama dnevno za štene koje je težilo manje od jedne funte i bilo je na
pragu smrti jer ga je zgazio dječak koji  ima više od 300 funti.Da je kanabis doista otrovan,
kaimana ne bi i dalje bila s nama, ludila i skakala u potrazi za dimom trave.” Joshua

“Koristim ga na  svojim psima.Ali  dosta  manje  nego što  bismo upotrijebili  na  sebi.Imam 12
godkoji je pregažen i morao joj je odstraniti  kuk, a ne zamijeniti...uklonjeno!4 tjedna u...Bez
ožiljka od operacije, hodanja, još uvijek šepam, ali se dobro snalazi i koristila sam ulje umjesto
lijekova protiv bolova... radilo je odlično!” Dolly

“Dao  sam  ga  našoj  tada  13-godišnjakinji  da  joj  pomogne  s  artritisom  stražnjih  nogu  i
kukova...iznenađenje, ne samo da smo dobili proljetnog psa već i 4 šteneta.Nikako da je još
mogla imati litru, a svi su zdravi i dobro im ide!Volite RSO!” Julie

“Moj pas je imao problem s kožom (osip zbog kojeg je čupao krzno) i ponovnu upalu uha.Nisam
imao RSO ali sam mu dao tinkturu koju je napravio moj prijatelj.Krzno mu je ponovno naraslo, a
upala uha je nestala.Da je tinktura ovako dobro djelovala, mislim da bih ga s RZS-om mogao
potpuno izliječiti.Dakle, rekao bih da da, RSO bi djelovao na rak psa jednako dobro kao i na
ljude.Blagoslovljen Rick i ti također, JB.”

-- Hvala, Bette.Vaše razmišljanje je logično i ispravno.Životinje imaju brži metabolizam, pa ih
ulje liječi mnogo brže nego ljude.Zadovoljstvo je liječiti životinje uljem, vole ga uzimati.JB

“I ja volim svoje nasilnike.Smokey je još uvijek s nama za one od vas koji se pitaju.Masovna
stanica  4.  faze  ne  može  zaustaviti  nasilnika.Pogotovo  kad  je  na  ulju.Za  život  sada.Veliko
poštovanje.” Bocaj

“Koristim ga na svojim psima.Samo malo manje nego što bismo mi.Imam 12-godišnjakinju koju
su pregazili i morali su joj odstraniti kuk.Nije zamijenjeno...uklonjeno!4 tjedna u...Nema ožiljka
od operacije, hoda, još uvijek šepa, ali se dobro snalazi i koristio sam ulje umjesto lijekova protiv
bolova...Odlično je funkcioniralo!(…) Imam 9-godišnjeg Rottyja koji ima srčane gliste, strašne
alergije, vrlo nisku energiju i gubi dlaku na repu.Počevši od njega danas...Upravo sam spasio
10-godišnju Chihuahuu koja ima 3 tumora i znam da će je ovo odmah popraviti!!!” Dolly

“Naš pas je došao s velikom suzom na nosu.Živimo na farmi pa nisam siguran kako se to
dogodilo.Očišćena rana i napunjena rez s RSO.Otišla je spavati.Rana je potpuno zacijelila.I da,
pio puno vode.Još jedan za Ricka!!” Pčela

“RSO OIL pseći keksići i s lokalnom mastom na kancerogenim ranama na nozi bio je ½ veličine
novčanice.Počela je plakati ustajući i tresao se jako.Znao sam da će RSO raditi...Već sljedećeg
dana ustala je bez plakanja i drhtanja, a nekoliko dana kasnije trčala je po dvorištu sa svojim
malim prijateljem Nuggetom, štakorskim terijerom.To je bilo prije 6 mjeseci.Sada je kao pas od 6
godina, a ne 12 godina.To je jedna od toliko priča kojima sam svjedočio u posljednje 2 godine.

Moja priča je mnogo duža...RSO mi je spasio život.Nema više opijata.I vrlo malo boli većinu
puta.Hvala Rick Simpson...Mir s vama." Ron

“Liječio sam još jednog svog prijatelja, on je Jack Russell terijer s velikim tumorom na stražnjoj
strani. 'Dr Jay je rekao da je ovo vidio tisuću puta i da nije dobro za mužjaka kad ga jednom
primijeti.Pa počeo sam mu davati kapi RSO i stavio sam RSO na tumor.Mislio sam da će nestati
za nekoliko dana.Kao što sam već vidio isti tumor na psu prijatelja.Preminuo je nekoliko dana
kasnije.

Pa,  Nugget  je  super,  tumor  je  ravan na koži  i  nema boje.Izgledalo  je  stvarno gadno crno,
ljubičasto crveno i krvarilo.U roku od jednog dana pukotina na tumoru je bila upola manja, dva
dana kasnije potpuno je nestala i prestalo krvarenje prekriveno je krastama.To je bilo prije dva
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tjedna.On je na 1/2 ga dnevno i dobro ga podnosi.Puno je spavao prvih nekoliko dana, sad
dolazi, liže ga i dobro je.Nema klimavih nogu, Nugget se odlično snalazi.Vjerujem da sam na
vrijeme uhvatio Raka.Tumor se brzo smanjuje i  on je novi pas.Opet jako razigran.Hvala još
jednom, Rick S.” Ron

“Mislim da je glavnim ljudima ispran mozak, a farmaceutskim tvrtkamavećina ljudi jede iz ruku,
pohlepni ljudi.Oni najvjerojatnije nikada neće koristiti kanabis u bolnici ili kod bilo kojeg liječnika
zapadne medicine.Ako se ne može patentirati, neće zarađivati za farmaceutske tvrtke.Srećom,
živim u Kaliforniji gdje je to postalo prihvaćeno i prihvaćeno.

Napravio sam svoju prvu seriju RSO prošli mjesec.Davao sam ga oba svoja psa jer oba imaju
male tumore, kao i moj Shetlandski ovčar ima oblik psećeg lupusa.Ne samo da se jedan od
tumora smanjio za 50% u nekoliko tjedana, nego se čini da obojica imaju više energije tijekom
dana i jako dobro spavaju noću.Čak se čini da pomaže mom šetlandskom ovčaru s njezinim
lupusom.Dajem im malo zrno riže veličine RSO koristeći poslasticu.Također sam stavio RSO
izravno na njezin nos jer ga lupus izjeda.Za tjedan dana njezin nos izgleda najbolje što je imao
u najmanje 4 godine!

Nedavno sam napravila i kremu za lice s nekim RSO, sjećam se da je Rick o tome govorio u
svojoj knjizi.Volim to!Čini se da mi je koža svakim danom glatkija i glađa.Čak ga i sama uzimam
oralno kao preventivu.

Nedavno mi je iz tetive koljena izrezan benigni tumor divovskih stanica tetive.Bio je veličine
naranče i bio je omotan oko mog išijasa.Moj liječnik je rekao da je to vrlo rijedak tumor i nisam
siguran zašto se pojavio.Uzimala sam ulje oko tri tjedna prije operacije.Jedva čekam da dobijem
konačno patološko izvješće s mjerenjem tumora.Stvarno mislim da se sustezao od RZS-a!

Hvala  ti  Rick  što  si  posvetio  svoj  život  ovom  cilju,  znam  da  zajedno  možemo  napraviti
razliku.Ljudi  koji  se  "liječe"  moraju  prikupiti  svu  svoju  medicinsku  dokumentaciju  i  proširiti
vijest.Mislim da, ako postoji dovoljno dokaza s dobrom dokumentacijom, možemo imati šanse
da jednog dana budemo u mogućnosti  dokazati  i  uvjeriti  glavne tokove u prednosti  RSO u
ubijanju raka.

Još jednom hvala  Rick.Ljudi  poput  tebe mi daju  vjeru  u  čovječanstvo.Zadržite  svoju vjeru i
odlučnost i znajte da je vaša strast izliječila mnoge i od mnogih ljudi stvorila vjernike.Lijepa si.”
Ashley

“Još jedna priča koju treba dodati knjizi!Moj kastrat se okliznuo i pao (mogu samo pretpostaviti,
nisam vidio  što se dogodilo)  i  poderao mu oba skočnog zgloba.Skočni  zglob na konju nije
najlakše zamotati i održavati čistim, zapravo je uzaludno!Možete kupiti najskuplje obloge i još
uvijek klize i  lijepe se za ranu.Nakon otprilike 4 dana previjanja njegovih skočnih zglobova,
odustala sam.Nije bilo od pomoći kada sam morao guliti zavoje s njegovih rana dok sam ga
namakao crijevom za vodu da ga omekšam.Nije bio sretan, nisam bio ni ja, jadnik!!Okrenuo
sam se jedinoj stvari za koju znam da izliječi većinu svega...RSO!Imamo staklenku 'ostatka'
RSO-a koju koristimo lokalno ili  u  luli  kako bismo lakše zaspali.Zgrabio sam tu staklenku i
krenuo  prema  skočnim  zglobovima!!Premazala  sam  mu  rane  na  skočnim  zglobovima
uljem.Zamotao ih  i  nadao se najboljem.Došlo  je  jutro,  omoti  su bili  na podu štandova (nije
iznenađenje) i moja prva pomisao je bila, pa, to je gubitak RSO-a!No, nakon daljnje inspekcije,
RSO je još uvijek bio zalijepljen za rane skočnog zgloba i stvrdnuo se u tvar nalik katranu,
stvarajući barijeru za muhe i za zatvaranje čireva.ostavio sam ga.Nisam pokušao premotati ili
nešto slično.Sljedeći dan...isto.

Prošlo  je  najmanje  4  dana  prije  nego  što  sam morao  išta  ponavljati  na  njegovim skočnim
zglobovima jer je ulje bilo tako izvrstan flaster!

Danas je otprilike treći tjedan njegove ozljede, ispucao sam mu skočne zglobove i trebalo mi je
dobrih 1/2 sata da skinem stari RSO sa skočnih zglobova, izlažući tek zacijeljenu/debridiranu
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kožu ispod.Ponovno sam prijavio RSO pa ćemo vidjeti što će nam donijeti još 4 dana.Slike ću
sigurno prenijeti i podijeliti.

Hvala Rick -- Jeste li mislili da će se, kada ste napravili svoju prvu RSO seriju, preliti čak iu
svijet konja?Nevjerojatni ste!!” Vrijesak

-- Hvala, Heather.Ulje čini čuda za konje, baš kao što čini čuda za sve druge životinje.Svaki
vlasnik konja trebao bi imati pri ruci kantu ulja za svoje konje.Znate kako je s njima – nikad ne
znate čime će vas iznenaditi.JB

“Moj pas je imao rak kostiju.Odbio sam sve tretmane koje mi je veterinar rekao, čak sam mu
uklonio rame i nogu.Rečeno mi je da ima 2 tjedna i da je dobio puno lijekova protiv bolova.Toliko
mu je pozlilo i gledao je sranja.

Nazvao sam prijatelja i dobio sam sisaljke od ulja.Davao sam mu ga protiv bolova i odlično je
djelovalo.Prije nije mogao hodati.

Pa,  mjesec  dana  kasnije  doktor  nije  mogao  vjerovati  da  je  još  uvijek  tu  i  napravio  je  još
rendgenskih snimaka i  RAK JE NESTAO...Ako želite,  otići  ću po rendgenske snimke prije i
poslije i objaviti ih za vas.Prava je KONOPLJA UBIJA RAK...” Tammy

“JB, prošle godine su mi rekli da moj konj ima još 3 mjeseca života, kanabis ju je održao na
životu, ali hranio sam samo njezino lišće jer sam kokoš da bih napravio RSO.Htio sam to učiniti,
a onda me Jeannie Herer, koja je moja prijateljica od 8. razreda, natjerala da obećam da to
NEću učiniti dok netko ne bude ovdje sa mnom jer sam pustinjak i tako mi se sviđa.U svakom
slučaju, samo je lišće dovelo do nestanka svih tumora osim jednog i nikad ne biste znali da ima
melanom.Trebala je umrijeti prošlog srpnja 2011.Zdrava je i sretna, ali se ljuti ako nemam lonac
da je nahranim svako jutro.Hvala dobrom gospodaru znam neke njegovatelje u mom kraju koji
doniraju  proizvod za nju!Malo  ću se pohvaliti  i  reći  da  mi  se Jack  Herer  zahvalio  u  svojoj
posljednjoj revidiranoj knjizi što sam borac za slobodu, vičem o dobrobiti kanabisa već više od
40 godina!Pobijedit ćemo u borbi, mislim da se to možda nazire!Nadam se nadi!” JoAnn

-- Lijepo, JoAnn.Nemojte je ljutiti i napraviti RSO za nju, nije tako teško ni opasno kao što se
čini,  a  možete  to  pokušati  napraviti  s  recimo  uncem  ili  dvije  i  na  taj  način  izgraditi  svoje
samopouzdanje.Sve najbolje, JB

“Isti ishod za moju mačku!!!Ali tumor sam ipak odstranio kirurški.To je bilo prije 3-4 godine.Nema
ponovnog izbijanja tumora!Ima 16throđendan sljedeći mjesec!Znao sam da ima više za "travu"
od zabave!" Ryan

“Izliječio sam rak u svom 16-godišnjem mačjem oku.” Dan

P.Dragi prijatelji, nadamo se da će vas ovo dobro zateći.Dajem RSO svom 8-godišnjem psu od
40  lb  zbog  tumora  koji  mu  rastu  na  desnoj  strani  tijela.Danas  mu  je  prvi  dan  liječenja  i
nokautiran je i spava.Dao sam mu otprilike količinu zrna riže.Je li ovo previše?Koliko dugo i
koliko često biste preporučili da mu dajem ulje?I sam sam na ulju.Kako vrijeme prolazi, sve se
više navikavam na "visoko". Moram na operaciju sljedeći mjesec i planiram koristiti RSO za bol i
oporavak.Ako mogu raditi na tome, radit ću na tome do kraja života.Blagoslov i veliko hvala

A.Katherine, odgodio bih operaciju ako je ikako moguće dok ne pojedete recimo 180 g ulja na
gram dnevno (ili više) u tri doze.Dajte psu polovicu toga ako mislite da mu ovo što sada nije
ugodno.Spavanje je dio procesa ozdravljenja, nema razloga za brigu i znak je da je ulje sedativ,
što želite.Što je snažniji i sedativ, to bolje.Sve najbolje, JB

“Bok Jindrich!Razgovarao sam s vama 9. srpnja o kućnom ljubimcu štakora mog sina (1,5 god)
koji  je  imao  izbočeni  tumor  koji  joj  je  rastao  iza  desne  prednje  noge  (oko  1  inč  u
promjeru).Počela sam joj davati RSO 3 puta dnevno i tjedan dana kasnije tumor je bio jedva
vidljiv.2 tjedna kasnije nestalo je!Nastavio sam joj davati dozu 3 puta dnevno, a njezina sestra
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također dobiva dozu održavanja.Oboje su jako sretni i  u ime njih i  moje obitelji  želio bih se
zahvaliti Ricku i vama samima što ste pružili najvažnije informacije koje postoje!Kanabis liječi
rak!”

“Šaljem vam ažuriranje da je mojem psu dijagnosticiran rak kostiju.1. lipnja prošlo je sedam
mjeseci, zadnje rendgenske snimke nisu pokazale širenje na pluća.Našli su netaknutu pukotinu
blizu mjesta tumora na nozi, ne znaju što bi s tim.Obično ove pse koji imaju pauzu, morate ih
spustiti.Zaključili  su  da  ga  mjesečne  infuzije  lijeka  Zometa  održavaju  netaknutom pa  će  je
nastaviti u ispitivanju dok će ona primati mjesečne infuzije Zometa.Ali nema širenja raka i ne
mogu pokupiti tumor koji je bio tamo prije 7 mjeseci.Samo sam mislio da biste željeli znati.Ovaj
agresivni rak obično oduzima život psu unutar 4-6 mjeseci od dijagnoze.Evo je, 7 mjeseci, rak
se NE širi.Netaknut prijelom, ali hodanje kao da ništa nije u redu.” Linda

“Nakon 9 tjedana rak kože na mom psu je POTPUNO nestao!!Doza održavanja sada do kraja
života.Što osjećam da će mu sada biti ne samo ugodnije nego i duži život.BLAGOSLOV RS &
JB!!>;-)” Zelena

“Moj pas se dobro snašao u početku s veličinom glave igle za početak, a zatim je povećavao
dok nije uzimala 1-2 komada veličine riže.Teška je 80 funti.Nažalost, ulje koje mogu dobiti nije
dovoljno  visok  postotak  (82%),  pa  iako  joj  je  poboljšalo  apetit,  pomoglo  joj  kod  artritisa,
poboljšalo dlaku i kožu, nije pomoglo njenom šmrkavom nosu što je vjerojatno rak nosa.Ako je
netko ovdje u WA i ima 90+% ulja, rado ću donirati za to.” Opstanak

-- Pokušajte nanijeti ulje lokalno i na njezin nos, a možda pokušajte uvući malo u nos pomoću
Q-tip  ili  nečeg sličnog,  ako vas zbog toga ne ugrize.Također  možete  pokušati  staviti  ulje  u
pećnicu  na  130°C  oko  sat  vremena  i  pokušati  ga  na  taj  način  učiniti
koncentriranijim/potentnijim.Ili imajte strpljenja i dajte ulju više vremena.” JB

“Moj pas je imao 3 tjedna života.Tumori masovnih stanica po cijelom njegovom čistokrvnom pit
bull tijelu...Nakon 3 tjedna tumori se smanjuju na ISO/RSO.Kunem se.Popiškio se nekoliko puta
i ponašao se pijan, ali znao sam da je to na bolje.Još uvijek je na tome.Čak i kad nestanu, i
dalje ću ga učiniti njegovim lijekom.Volim te, JB i Rick.” Bocaj

“Dajem ulje svom 14-godišnjem Pitu već 4 tjedna zbog raka.Ponekad se malo 'trza' i napije kad
joj dam previše, ali kad efekti nestanu, spava kao štene.Odbila je uzimati veterinarske lijekove
pa smo umjesto toga dobili  malo ulja.Još je rano,  ali  bilježim njezin napredak.Trebalo joj  je
otprilike tjedan dana da se navikne na ulje i ponovno razvije apetit.Ljubomorna sam, jer u ovoj
fazi možemo priuštiti samo ulje za nju.Volim svačije lijepe priče!” Janine

“Je li vaš pas imao nuspojave?Želim i mog psa na njemu.On je beagle.” Marie

“Nema nuspojava.Učinila je, kao što psi rade kada žvaču travu ili bilo što što bi pomoglo kod
povraćanja, da se očisti.Nitko (uključujući kućne ljubimce) ne samo-liječi ništa što ima negativne
nuspojave.Jednostavno nismo stvoreni da radimo na taj način.” Tielman

“Spasila sam život svom psu od autoimune bolesti na koju su steroidi prestali djelovati.Nema
nuspojava!” Ivan

“Iz prve ruke vidio sam učinke psa koji je uzimao RSO...Prvih nekoliko dana Ruby (12-godišnji
pas) je još uvijek bila bolesna i malo se tresla, zabrinjavajući simptomi ako ste skeptični u vezi s
tom temom, ali mogu vas uvjeriti da je tretman prošao mjesec dana i pas skače uokolo pun
života trčanje uz stepenice skačući na krevet i  stolice pune energije cijelo vrijeme opet vrlo
zaigrano.Oči  su  nekad  bile  suzne  i  imale  su  sivu  prevlaku  sada  su  se  potpuno  vratile  u
normalu.Ruby je imala prilično veliku izraslinu na unutarnjoj strani noge koja je bila tu godinama,
a sada nakon što je pojela ulje skoro je otpala!!!Zahvaljujući Ricku Simpsonu xxx blagoslovi ovo
ulje, stvarno djeluje, zašto NEMA svjedočanstava koja bi rekla da ne djeluje...?” Brett
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“Danas je treći dan za tretman mog psa RSO (Rick Simpson Oil) koji je koncentrat kanabisa za
liječenje mnogih ozbiljnih bolesti.Ima 13 godina i oko 7 godinaprije mjeseci dobila je nešto što joj
je izazvalo ekstremnu šmrkanje, veliku sluz i nekoliko dana bila je letargična.Potražio sam to na
internetu, rekao je "kašalj od pseće ili pseće prehlade" pa sam ovdje popio antibiotike i počeo je
s tečajem.Nije ništa pomoglo pa smo je odveli veterinaru.

Naravno, htjeli su napraviti krvne pretrage, rendgenske snimke i pregled sluzi.Otprilike 500 na
računima za veterinare, odbio sam pa smo joj dali široki antibiotik koji ga također nije dirao u
mjesec  dana.Vratio  sam  je  i  dobio  još  dva  jača  antibiotika,  religiozno  ih  uzimao  mjesec
dana.Nisam ni dirao!

Onda je  veterinar  isprobao  fungicid...JOŠ UVIJEK NIJE DIRAO NJENU BOLEST!!Teško  je
odrediti što je opravdano trošiti na psa od 13 godina...Tako sam prestao uzimati sve lijekove
prije otprilike mjesec dana kako bih dopustio njenom tijelu da se oporavi i počeo je uzimati RSO
prije samo 3 dana, ukupno 6 doza i ona je potpuno nov pas!

Bez  šmrcova,  bez  kašljanja,  grizla  je  i  općenito  smo  vidjeli  IZNIVAN  napredak.Stvarno
nevjerojatno.Iz  svog  osobnog  iskustva  mogu  potvrditi  da  je  ovo  neki  strašan  nadrealni
lijek.Hvala vam od srca!” Opstanak

“Moj  me boksač traži  da  popušim.Uhvaćena je  kako stoji  iznad našeg tamjana i  pokušava
uhvatiti zujanje...ona uči da nije sav dim prijateljski nastrojen.Nadam se da će vaš psić uskoro
iskusiti ulje!!” kolovoz

“Imam 13-godišnju zlatnu Newfie staru 14 godina (50% zlatni retriver 50% novi Foundland) i
znala je jako plakati jer su je bokovi toliko boljeli jer je očito imala artritis (stari pas + parket) i
moj Otac i brat su je odbili odvesti veterinarima, pa bih ja svom psu kupio torbu za 40$ i kad bi
se počela boljeti, malo bih je popušio i ponašala se kao štene.Bez cvilenja, cvilenja, nije joj bilo
problem hodati okolo ili raditi stvari i spavala bi mirno.

U to vrijeme imala je i tumor.Konačno sam uvjerio oca da je odvede veterinarima (rekao sam
ako  je  treba  spustiti,  onda  ćemo,  ali  želim  mišljenje  VETS-a  prije  nego  zakažemo termin)
dolazimo tamo i ona pregleda mog psa.Na kraju termina rekla je da je najzdraviji pas kojeg je
ikad vidjela u svojim godinama!

Ima MANJI artritis  i  rekla je  da nema pojma kako nije  puno gore i  da joj  je tumor veličine
bejzbolske lopte?Da, sad je bio veličine kuglice!Rekla je da bi lijek protiv artritisa koji je uzimala
trebao pomoći u održavanju njezinog sadržaja, bio je 150 dolara za 30-dnevni recept i bio je
SRANJE.Čak sam je prestao pušiti da vidim isplati li se lijek.ne.Borila se da ih uzme, napravila
joj zatvor, a cijelo vrijeme je imala bolove!

S travom bi došla ravno k meni, sjedila bi tamo i znala što dobiva i voljela bi to!Pomogao je
njezinom tumoru da nestane, pobrinuo se da njezin artritis bude gotovo ništa do te mjere da je
jedva  moram  popušiti  jer  joj  to  ne  smeta  ni  blizu  pola  količine  prije  nego  što  sam  je
popušio.Marihuana je čudotvorna biljka i učinila je život mojim psima dužim i zdravijim!Sve bih
učinio za svoju djevojčicu!Ona je moj ponos i dika!” Bethany

“Moj pas je belgijski ovčar star 13 godina.Prije nekoliko godina pojavila mu se mala kvržica na
boku.Prije  nekoliko  mjeseci  odjednom  je  počeo  rasti  alarmantnom  brzinom.Nažalost,
dijagnosticiran mu je rak...a ne samo jedna gruda.Nakon pregleda imao je mnogo.Imao je i
drugih  problema...Uglavnom  artritis  i  disfazija  kukova.Operacija  nije  bila  opcija  jer  je  bilo
dvojbeno da će preživjeti anesteziju.Nisam mogao podnijeti da ga gledam kako pati...jedva je
hodao  i  prestao  je  jesti.Odlučio  sam  mu  dati  ulje  kanabisa  kao  posljednji  pokušaj  da  mu
pomognem.Moj  partner  Pat  i  ja  dali  smo mu malu  količinu  (otprilike  veličine  zrna  riže)  na
kolačiću.To ga je jako pogodilo...bio je nesiguran na nogama i spavao je satima.

U  narednih  nekoliko  dana  smo  prilagodili  dozu  i  primijetili  da  mu  se  apetit  odmah
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popravio.Također se počeo mnogo lakše kretati i njegov je stav bio puno svjetliji.Kako su dani
odmicali polako smo povećavali njegovu dozu.Prošlo je 3 tjedna i jedva ga prepoznajem kao
istog psa.On je sretan!Mahanje repom, zaigrano, jedenje, a najbolje od svega tumor je upola
manji nego prije nego što smo počeli s uljem!!!!Nastavit ću s njegovim liječenjem (sretni smo što
možemo  dobavljati  vlastito  ulje)  i  obavještavati  vas.Očekujem  da  će  ti  tumori  potpuno
nestati!!!!!!!!” Josie

“Svog malog pomeranca sam počeo na ulju jer ima kolaps dušnika i urođeno zatajenje srca.Od
ljeta  ne uzima redovite lijekove i  prvi  put  od ljeta nije  gotovo uopće kašljao (konstantno je
kašljao i gadio čak i na lijekove koje mu je dao liječnik).Ima više energije i bolje je nego dok je
bio na lijekovima.” Karen

“Moj pas također ima kvržice i dao sam mu ulja, ali mislim da je malo previše, bio je jako drhtav
pospan, izgledao je kao da je pijan, on je rotvajler 135 lbs, pa moram podesiti količinu koju mu
dajem .Ali vjerujem da će mu to pomoći.” Petar

P.Pozdrav, samo se pitam bi li lokalni RSO bio prikladan za žabu kojoj je upravo slomljena jedna
od stražnjih nogu i koja je sada svježe amputirana?Možda bi mala mrlja na otkrivenoj kosti
pomogla ovom malom tipu?Ili možda prejak za tako malo stvorenje?Hvala i Bog blagoslovio što
ste objavili poruku!

A.Iako moram priznati da žabu nikad nisam tretirao uljem, kako je gledam je što više ulja i što
brže,  to  bolje.Stavio  bih  joj  i  malo  u  hranu.Najgori  scenarij  je  da  će  jadna  žaba  dobiti
kamenovanje.Velika stvar.Sve najbolje, JB

“Imao sam prijatelja čiji pas je imao glaukom i napravio je “eksperiment” koji je svom psu dao
kanabis na tjedan dana i izmjerio joj očni tlak...veterinar je rekao da nikada nije vidio tako brzo
smanjenje tlaka...onda nije nisam joj davao ništa na tjedan dana i odveo je... veterinar je pitao
što radi jer je pritisak bio toliko visok da joj je zapravo oštetio vid...kada je odgovorio veterinaru
u  vezi  svog  "eksperimenta",  njegov  ga  je  veterinar  ohrabrio  da  nastavi  s  tretmanima
kanabisa!!!!!" Garrett

“Mnogo sam puta dao kanabis  svom starom psu.To je  jako pomoglo kod boli  i  olakšalo joj
posljednje dane.Na dan kad sam je spustio, dao sam joj odrezak i pustio je van da upije sunce
uz nekoliko psećih poslastica s kanabisom.Uživala je u svom posljednjem vremenu sa mnom i
bila je mirna kada je došlo vrijeme.” Samantha

“Moje životinje i ja borili smo se s nekim nepoznatim bubom, groznim ranama, kanabisom u
pomoć.Iako su moji ljubimci kamenovani poput kamene statue, sve su bolji kao i ja.Što god da
je ovo je užasno, veterinari ili  liječnici to nisu uspjeli shvatiti.” -- Bolje je biti kamenovan kao
kameni kip nego hladan i mrtav.To je sve što znam, JoAnn.lol, JB

“Nikad nisam pridavao puno pažnje uljima.Onda sam probao tinkturu ...sveti jebeni molj...Dajem
to svom psu koji ima 12 godina i stvarno joj pomaže, ona jede, igra se i ona je kao stara.Probala
glukozamin, ali ne dotiče ni njezinu bol...Nikad nisam razmišljao o tome da ga dam svom psu
dok nisam vidio da su to drugi ovdje učinili ...ali da, ulje je jebeno dobro...hvala svima ako vam
moj pas može zahvaliti, siguran sam da bi... mir.. .” Kary

“Izliječio sam našeg tvora od inzulinoma koji je stvorio rak gušterače.Navalite na to, viri, vaša
'krznena obitelj' vas treba.Evo Cvijet za vrijeme tretmana, malo je iskosa ovdje i spremna za
miran san..!” Konoplja

“Jedan od moja dva psa više nema epilepsiju zbog ulja kanabisa.” Charles

“Imam rotvajlera i na Božić mi je rečeno da ima rak želuca i da nema ničegamogli bi i on ima 2
mjeseca života max.Pa sam ga isprobala na ulju koje sam sama napravila.Skenirao sam ga
prije 2 tjedna.Rak je nestao.” Ian
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“Dajem  ga  svom  13-godišnjem  laboratoriju.Onda  juri  za  loptom  kao  da  ima  dvije  godine.”
Stephanie

“Izliječio sam svoj pitbulov melanom.” Brandon

“Upravo sam pokupila svog rotvajlera od veterinara nakon njezine druge operacije da “izliječi
ostatak raka koji nismo mogli dobiti prvi put.” Dajem joj RSO mjesec dana, kao i trljanje melema
od kanabisa na mjesto reza.Pogodi što?Kirurg je vidio “NEMA VIDLJIVOG RAKA”.Morat  ću
pričekati laboratorijske rezultate da se uvjerim, ali rekao bih da imam svoje čudo od 100 funti.”
Joni

“Mačka mog rođaka imala je mačji oblik Parkinsonove bolesti.Weed je bio jedina stvar koja ga je
umirila i  zaustavila njegove grčeve i definitivno produžila i  poboljšala njegov život.Daleko od
toga da je to bio uzrok njegove smrti ili da je otrovan za njega!Inače, moja sestrična ga je tada
koristila kako bi držala svoju epilepsiju pod kontrolom!Učinkovit lijek za ljude i životinje!“ Enñio

“Počnite s vrlo malom količinom sira ili mesa na čemu god hoće!Moj rottie je 100 lbs i pola zrna
riže je dovoljno!Cijelo zrno riže ostavlja ga da sjedi i slini 4-6 sati.” Greg

“Moj pas je pojeo svemirske kolače u vrijednosti od mjesec dana bez ikakvih štetnih posljedica,
osim vrlo dugog sna.” Ned

"Istina.Jedna od naše voljene četveronožne obitelji imala je tumor kože dobrih pet godina tik
ispod lakta.Koja je svake godine postajala sve veća.Kad je napunila 11 god. stara je počela
pokazivati  znakove diplacije  kuka.Umjesto da je  puni  lijekova protiv  bolova koji  bi  joj  mogli
uništiti  jetru  i  bubrege.Počeli  smo  posipati  pupoljke  re-vapea  u  njezinu  hranu  ili  kao
poslasticu.Voljela je okus lagano prženog cvijeća.Tada je počela biti aktivnija.Nakon nekoliko
godina  religioznog  tretmana  s  re-vapeiranim  kanabisom,  njezin  se  tumor  na  laktu  počeo
smanjivati  na samo opuštenu kožu.Doživjela je 14 godina.Nikada nas nije propustila pogledati
očima pune ljubavi.Sve dok više nije mogla biti pas koji može trčati i skakati.Stoga smo donijeli
najtežu odluku da prekinemo njezine patnje putem ljubaznog i ljubaznog obiteljskog veterinara s
kojim radimo više od desetljeća.Nekoliko dana prije Božića veterinar i njegova supruga došli su
u naš dom na putu kući  kako bi  nam pomogli  oko njezinog prijelaza.*suze*  Sve u svemu,
kanabis je lijek za mnoge patnje.Ostarila je do duboke starosti zbog naše ljubavi i naše ljubavi
prema pravom sakramentu.... KANABIS.

“Da, znam to, moj pas je umro krajem travnja, a zadnje što smo radili zajedno sam popušila
travu s njim i konačno je bio bez bolova.Otišao je mirno da spava.” Morganna

"Dobro je znati.Mislite da bi to djelovalo i za ljudske ljubimce, na kralježnici? Brenda

"Imate li ljudskog ljubimca?" Colin

“Gdje mogu nabaviti jednog od ovih ljudskih ljubimaca?Zvuče intrigantno.Svoju želim osposobiti
za vrtlarstvo.Jesu li oni dovoljno pametni da to učine, mislite li?" Sasha

“Da, djeluje i na ljudskim ljubimcima.Hvala za ovo – nasmijalo me.” JB

“Koristila  sam  pupoljke  (male  količine)  na  svom  kuniću  s  izraslinom  preko  njenog  jednog
oka.Izraslina je nestala i zadržala je viziju.Samo mjesec dana tretmana i sve je bilo jasno.(pod
nadzorom veterinara).Sada imam veliku dogu koja ima problema s mozgom i napadaje.Pušim
zbog svog lupusa (bez dr. skripti, samo marihuana i dr. zna), a doga spava na kauču pored
mene.Uz njezine lijekove protiv napadaja i što je u mom domu (usvojio sam je prije 6 tjedana)
pored mene, kada to radim, nije imala napad u 5 1/2 tjedana i dobiva na težini, hoda bolje i
samo opuštenije .Također sam dodala kokosovo ulje, 2 žlice dnevno, u njezinu rutinu i pokazuje
izniman napredak u svojoj pokretljivosti i bolesti.” Misty
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“Moja 9-godišnja boksačica imala je tumor na leđima otprilike veličine mramora iz “pucala”...ne
baš tako velik kao ping pong loptica.Počeo sam je uzimati oralni RSO 3xdan.Dobro je podnijela
dozu i  tumor  je  na kraju  izašao iz  kože ostavljajući  u  osnovi  rupu.Nastavak režima RSO i
antibiotika dok se potpuno ne zatvori.Ona je kao nova, bez tumora i nuspojava.Međutim, moj
doberman ne podnosi dobro RSO i mora uzimati znatno manje doze.Ali i on se od toga izliječio.”
Karen

“Nekoć sam liječio svog starog psa pušući mu dim u uho.Volio je to i ponašao se kao štene, a
ne kao pas od 21 godine (ljudskih godina) s lošim kukovima i artritisom.” Gina

“Ulje konoplje spasilo je mog njemačkog ovčara kada joj je dijagnosticiran rak slezene, sada
ima 9 godina i u remisiji je i dobro je.” Pavao

“Moj 6-godišnji muškarac razvio je teški artritis.Trebalo je 3 tjedna da ga ponovno pokrene.Svoja
3 psa dajem preventivnu dozu dva puta tjedno...Nikada nemam veterinarske račune...Vidim ih
svaki dan na vrhuncu...Ulje konoplje je neophodan dio naše prehrane što se mene tiče...Divim
se toj biljci...cijelo vrijeme...” Sparky

Zaključak 

«Jindrich Bayer: NE MOŽETE RACIONALNO VODITI GOSPODARSTVO BEZ KONOPLJE.

Rick Simpson: Tako je!

JB:To se jednostavno ne može učiniti.

Jednostavan  primjer...  Ako  se  držimo  medicine.Češka  troši  oko  milijardu  dolara  samo  na
dijabetičare.Ima ih 800.000!

[Sada JB, obraća se JAKI—glazbeniku, aktivisti za kanabis, DIJABETICAR—koji sjedi lijevo od
Ricka i njega...]

Znate i sami što ulje čini za dijabetes.DA BISTE MOGLI JESTI 4 GRAMA DNEVNO, INZULIN
UOPĆE NE BI TREBAO.

A mi svake godine trošimo milijardu dolara...a novac odlazi iz Češke i odlazi negdje...I nikad se
ne vraća!

[Smije se u nevjerici...]

I to samo dijabetes!Zatim dolijte goriva, kao što je Rick rekao... Ok [dajem ti...možda...], ne svi
automobili,  ne  sve...  Ali  ako  50%...  Kad  bi  [samo]  svi  traktori  radili  na  to  [GORIVO  OD
KONOPLJE]... Zašto ne???

Onda, logično, cijena hrane pada...Jer kad ne morate platiti  1, 2, 3 eura za litru benzina za
gorivo  kamiona/traktora...  Onda,  logično,  hrana  može  biti  jeftinija.
A ljudi nemaju para...

Država bi se trebala pobrinuti da narod jede i preživi.Nije da izumru...

RS:I ne samo to, poljoprivrednici imaju pravo uzgajati ovu kulturu kako bi pomogli u održavanju
svog postojanja.Kroz povijest je bila poznata činjenica da se ova biljka koristila kao prekrasna
hrana za stoku, a nakon što iz sjemenki izvade ulje sjemenki konoplje, tim se kolačima hrane
životinje.To je  jedna od najbolje  hrane za životinje na planeti!Dakle,  to  bi  im ne samo dalo
lijekove za liječenje svoje stoke, već bi im omogućilo i izvor hrane za svoju stoku.

I kao što je Jindrich rekao...Za bilo koju zemlju, da pokuša voditi gospodarstvo bez upotrebe
konoplje... Ili da se bilo koji poljoprivrednik zapravo pokuša baviti tom profesijom, a ne smije
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uzgajati konoplju,bila bi samo vježba uzaludno'!Poljoprivrednicima je potrebno pravo na uzgoj
ove biljke.I  svatko bi  trebao  imati  isto  pravo zadovoljiti  svoje  zahtjeve.Svi  moramo imati  tu
slobodu...

JB:Biste  li  radije  jeli  meso  životinja  koje  su  hranjene  nezdravom  hranom  i  ubrizgane
antibioticima ili biste radije jeli meso životinja koje su hranjene konopljom i koje uopće ne trebaju
antibiotike?

Biste li radije jeli piletinu koja je hranjena sjemenkama konoplje i koja je zdrava – ne pati od svih
tih loših uvjeta – ili biste radije jeli industrijski proizvod?Biste li radije jeli šarana ili [tj.] ribu – koja
će biti bogata Omega-3, 6, 9 jer će se hraniti sjemenkama konoplje – ili biste radije jeli ribu koja
se hrani  samljevenim lišćem ili  mrtvim životinjama?To je  tako jednostavno...  EKONOMIJA...
Plaćate previše, a novac odlazi iz zemlje.Želiš novac ovdje.A ŠTO JE NAJBOLJE - KAD NE
MORAŠ  POTROŠITI  NOVAC...[onda]  NE  MORATE  ZARAĐIVATI  NOVAC...”  (odManifest
kanabisadokumentarac,dostupno na Youtubeu)

“Dopustite mi da sumiram većinu onoga što se događa oko Rick Simpson Oil-a.Upute govore
ljudima A, B, C i D.Ljudi ih čitaju i pitaju - ako ne napravim A, hoće li B, C i D i dalje raditi?Ako
ne napravim B, hoće li A, C i D i dalje raditi?Ako ne radim C, hoće li A, B i D raditi?Što ako ne
napravim D, hoće li A, B i C i dalje raditi?A što ako napravim A, B, C i D, drugačije, hoće li i dalje
proizvesti pravu stvar?

Opći  odgovor  je:  ne,  neće.Ako  želite  izraditi  RSO,  slijedite  uputeu  Cure  for  Cancer:  Rick
Simpson Protocole-knjiga do slova.Ako želite proizvesti nešto drugo, slijedite druge upute.Ali
nemojte nas smatrati odgovornim kada proizvodite drugu vrstu ulja, a liječenje ne uspije i završi
nepotrebnom smrću pacijenta.

Ako radite A, B, C i D, ulje će raditi na najbolji mogući način, zato su upute tu.Ako to ne učinite,
možda neće uspjeti.Tako je jednostavno, zar ne?Što biste vi osobno željeli dobiti ako trebate
lijek?Nešto što se pokazalo da tako dobro djeluje, ili nešto drugo što ima nepoznate medicinske
kvalitete, samo da bi onaj tko je napravio ulje mogao dokazati ili opovrgnuti svoju hipotezu ili
'metodu'?" JB
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